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SVJEDOČANSTVO JOSIPA ŠIMUNIĆA: BOG MI JE DAO 

KĆER, ON JU JE I UZEO 
  
- 
10. listopada 2023.  

Foto: snimka zaslona 

 

Na prvim Duhovno-duhovitim večerima ove akademske godine, koje se održavaju na 

Svetom Duhu, svoje je svjedočanstvo podijelio bivši hrvatski nogometni reprezentativac 

Josip Šimunić. Tema je bila svjedočenje vjere kroz sport, ali dotaknuo se i tragedije koja 

mu se dogodila prije pet godina kada je izgubio kćer. 

“U životu mi se prije pet godina dogodila tragedija. Supruga i ja smo izgubili – možda je 

to pogrešno rečeno – naša kći je dobila gripu i za tri dana preminula. Preminula je na 

Uskrs”, izjavio je. 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/10/josip-simunic.png


“Zašto? Kako? Postavljaš si pitanja, ali to je tako. Tko je kriv? Nitko nije kriv, tako je 

trebalo biti. A ja vam ovdje svjedočim večeras, da nije bilo dragog Boga i molitve, da nije 

bilo krunice, prijatelja i obitelji oko nas da nas drže da ne padnemo, ne znam što bi bilo…”, 

istaknuo je. 

> Tko je Dražen Lalić, koji je Joe Šimunića nazvao ‘politički nepismenim’? 

Upitan je je li bio ljut na Boga kad je izgubio dijete. 

“Ja se ne mogu ljutiti na dragog Boga”, odgovorio je, dodavši: “Dragi Bog mi je dao kćer, 

dragi Bog ju je uzeo. Ja sam mu zahvalan što mi daje snagu da vam mogu danas pričati o 

njoj.” 

“Meni je osobno jedino, jedino pomoglo kada sam gotovo godinu dana svaku večer molio 

krunicu i kroz moljenje krunice dobio snagu za ići dalje. Nitko na ovom svijetu neće vratiti 

moju kćer, ali imam utjehu. Sad je do mene, jednog dana kad preminem, da sam zaslužio 

otići gore kod nje i biti kod nje. To mi je još jedna dodatna motivacija”, zaključio je. 

 

https://narod.hr/kultura/svjedocanstvo-josipa-simunica-bog-mi-je-dao-kcer-on-ju-je-i-

uzeo  
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Subject:  Re: Molba 

Date:  Mon, 30 Oct 2023 09:08:19 +0100 

From:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

To:  vecernji@vecernji.hr, vecernji@vecernji.hr 

 

Poštovan g. Dražene Klarić, 

Poštovani članovi Redakcije VL, 

Nisam dobio odgovor na moj upit o korištenju za moju novu knjigu o Josipu Šimuniću 

tekstova i fotografija iz Večernjeg objavljenih na Internetu. 

Naravno, ako ih ne mogu koristiti nije veliki problem jer su o tome osim vas pisali i drugi 

portali. 

Vaš jest najbolji, ali uvijek mogu iskoristiti neki od ovih s drugih portala i dati ovu prepisku 

tako da čitatelji mogu pronaći i vaš tekst i fotografije. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

On 27/10/2023 10:43, Josip Pečarić wrote: 

Poštovani, 

Mogu li u svoju knjigu prenijeti vaše tekstove i fotografije s Interneta: 

https://www.vecernji.hr/showbiz/josip-simunic-progovorio-o-velikoj-obiteljskoj-

tragediji-preminula-je-na-uskrs-dragi-bog-ju-je-uzeo-1715455  

Galerija: Josip Šimunić progovorio o velikoj obiteljskoj tragediji: 'Preminula je na Uskrs, 

dragi Bog ju je uzeo' str. 1 | Večernji.hr (vecernji.hr) 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip 

 

Nije bilo odgovora!  
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UVOD 

Autor sam knjige Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. U njoj je dano 

niz tekstova – ne samo mojih – koji govore o hajci na velikog hrvatskog domoljuba i 

nogometaša zbog uzvikivanja jednog od najljepših pozdrava ZA DOM poslije pobjede na 

utakmici reprezentacije, na što mu je 30,000 gledatelja uzvratilo: SPREMNI. 

Nedavno se u Hrvatskom saboru toj hajci pridružio Dražen LALIĆ, sociolog s Fakulteta 

političkih znanosti u Zagrebu tvrdeći da je zbog toga Šimunić politički nepismen.. 

Jasno je da Lalić zapravo misli da smo politički nepismeni svi oni koji su davali podršku 

Josipu Šimuniću, kao i onih 30,000 naših ljudi sa stadiona u Maksimiru. 

U isto vrijeme se pojavila i knjiga Iva Goldsteina, poznatog i kao Ivo Drobilica u kome je 

on obratio posebnu pažnju samom predstavljanju spomenute knjige. 

I sve se to događa u vrijeme kada su se pojavile nove liste Sveučilišta u Stanfordu o 2% 

najutjecajnijih znanstvenika u svijetu na kojima sam ja po broju objavljenih radova prvi od 

svih znanstvenika u RH. S druge strane su Lalića odmah u Hrvatskom tjedniku proglasili 

FAH IDIOTOM TJEDNA pokazujući da je on taj koji je politički nepismen. Također za Iva 

Drobilici čak i izvrsni povjesničari kakav je prof. dr. sc. Josip Jurčević tvrde da ga ne treba 

smatrati znanstvenikom. 

Zbog sve toga smatrao sam zgodnim s tih lista Sveučilišta u Stanfordu vidjeti ima li još 

takvih izuzetnih znanstvenika koji su po Laliću politički nepismeni. I naravno ima ih. Oni 

su imali često i problema zbog toga, a s druge strane nesposobni znanstvenici vole udovoljiti 

političarima, jer jedino tako postaju važi sami sebi, svi mediji su im dostupni itd. 

Zbog toga im nije strana ni laž, izmišljanja i sl. pa je tako Ivo Drobilica i dobio takvo svoje 

ime. 

Akademik Josip Pečarić 
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AKADEMIK DUJELLA JAVLJA DA SAM PO NOVIM 

LISTAMA SA STANFORDA OPET HRVATSKI 

ZNANSTVENIK! 

Liste hrvatskih znanstvenika su dane po broju objavljenih radova. 

Kad već Duje (šalimo se i na njegov račun pa kažemo da je Pečarić br. 2) komentira moju 

posebnost spomenut ću da je mnogo značajnija ono što je Duje ranije konstatirao a to je da 

je jedan od dva hrvatska Q1 časopisa moj JMI, a od dva hrvatska Q2 časopisa jedan moj 

MIA, a još nevjerojatnije je da je moj JMI u top 5% matematičkih časopisa koji se tiskaju u 

cijelom svijetu - točnije na 15. mjestu, 

Oko tih podataka sudjelovao je jedan od glavnih urednika JMI prof. dr. sc. Mario Krnić, 

dakle 15-og matematičkog časopisa (po impact faktoru časopisa). Moj je suradnik pa mu ne 

daju u RH projekt iako mu je h-indeks veći od bilo kojeg člana komisije koja određuje tko 

će dobiti. 

Valjda su zato - znajući veličine članova te komisije - nedavno uvrstili prof. Krnića. 

Editorial Board (JIA): 

Mario Krnic, University of Zagreb, Croatia 

Real Analysis, Functional Analysis, Operator theory, Real and Operator Inequalities, 

Linear and Multilinear Algebra 

https://journalofinequalitiesandapplications.springeropen.com/about/editorial-board 

2022 Citation Impact (JIA) 

1.6 - 2-year Impact Factor 

1.6 - 5-year Impact Factor 

Mario je jedan od 40 doktora matematičkih znanosti iz 'moje' škole. 

 

Pozz 

Joško 

 

Subject:  Re: 2 posto 

Date:  Thu, 5 Oct 2023 08:45:03 +0200 

From:  Andrej Dujella <duje@math.hr> 

To:  josip pecaric <pecaric@element.hr> 

CC:  Goran Muić <gjmuic@gmail.com>, Marko Tadic <tadicmarko@icloud.com> 

Jedini na listi s afilijacijom HAZU su Josko i Vida Demarin.  

I kad je Rus i kad je Hrvat, Joško je uvijek poseban :) 

 

On Thu, Oct 5, 2023 at 8:32 AM Andrej Dujella  

<duje@math.hr> wrote: 

Od hrvatskih matematičara, za cijelu karijeru na popisu su Andrej Dujella, Josip Pečarić i 

Damir Vukičević, a za 2022. godinu Dražen Adamović, Tomislav Došlić, Andrej Dujella, 

Josip Pečarić i Damir Vukičević. Od hrvatske matematičke dijaspore na listama su Mladen 

Bestvina, Predrag Cvitanović, Ivan Gutman, Igor Mezić, te pokojni Branko Grünbaum i 

Andro Mikelić. 

 

https://journalofinequalitiesandapplications.springeropen.com/about/editorial-board
mailto:duje@math.hr
mailto:pecaric@element.hr
mailto:gjmuic@gmail.com
mailto:tadicmarko@icloud.com
mailto:duje@math.hr
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On 04/10/2023 23:14, Andrej Dujella wrote: 

preveliki su fileovi za slanje mailom.  

pa šaljem samo s izvučenim onima s hrvatskom adresom. 

 

On 04/10/2023 22:19, Andrej Dujella wrote: 

> Evo opet Joška i mene u 2 posto! 

> Ovaj puta je Joško s afilijacijom HAZU :) 

> https://elsevier.digitalcommonsdata.com/datasets/btchxktzyw/6 

 

Lista za 2022.„ 

> 

1. Pečarić, Josip Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti 801 

2. Rengel, Zed Institute for Adriatic Crops and Karst Reclamation 511 

3. Trinajstić, Nenad Institut Ruđer Bošković 430 

4. Marusic, Ana School of Medicine, University of Split 429 

5. Reiner, Željko KBC Zagreb 397 

6. Demarin, Vida Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti 392 

7. Duić, Neven 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 342 

8. Musić, Svetozar Institut Ruđer Bošković 319 

9. Vretenar, D. 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 306 

10. Lauc, Gordan 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko Biokemijski 

Fakultet 300 

11. Jakovljević, Miro University of Zagreb School of Medicine 278 

12. Puljak, Livia Catholic University of Croatia 258 

13. Stimac, Davor Klinički Bolnički Centar Rijeka 250 

14. Basic-Jukic, 

Nikolina KBC Zagreb 249 

15. Zarkovic, Neven Institut Ruđer Bošković 240 

16. Vršnak, Bojan Sveučilište u Zagrebu, Geodetski fakultet 221 

17. Kolaček, Sanja Childern's Hospital Zagreb 207 

18. Simundic, Ana 

Maria General Hospital Sveti Duh 204 

19. Rumboldt, Zoran University of Rijeka 204 

20. Hojsak, Iva Childern's Hospital Zagreb 190 

21. Kolcic, Ivana School of Medicine, University of Split 190 

22. Sikiric, Predrag University of Zagreb School of Medicine 182 

23. Krznarić, Željko KBC Zagreb 181 

24. Radman, Miroslav Mediterranean Institute for Life Sciences 180 

25. Buljan, Hrvoje 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 177 

https://elsevier.digitalcommonsdata.com/datasets/btchxktzyw/6
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26. Štulhofer, 

Aleksandar 

University of Zagreb, Faculty of Humanities and 

Social Sciences 175 

27. Dabic, Marina 

University of Zagreb, Faculty of Economics and 

Business 173 

28. Primorac, Dragan Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 173 

29. Vilibić, Ivica Institut Ruđer Bošković 168 

30. Jerković, Igor 

Faculty of Chemistry and Technology, University of 

Split 167 

31. Jelakovic, Bojan KBC Zagreb 166 

32. Baršić, Bruno University of Zagreb School of Medicine 166 

33. Kraljević Pavelić, 

Sandra Faculty of Health Studies, University of Rijeka 164 

34. Bonacci, Ognjen 

Faculty of Civil Engineering, Architecture and 

Geodesy, University of Split 161 

35. Smolčić, V. University of Zagreb 157 

36. Sekulic, Damir Faculty of Kinesiology, University of Split 157 

37. Mestrovic, Tomislav University North 156 

38. Nižetić, Sandro 

Faculty of Electrical Engineering, Mechanical 

Engineering and Naval Architecture, University of 

Split 150 

39. Jokić, Stela Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 147 

40. Garaj-Vrhovac, Vera Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu Rada 146 

41. Deletis, Vedran Klinička bolnica Dubrava 145 

42. Kostović, Ivica University of Zagreb School of Medicine 144 

43. Pogorelic, Zenon Klinički Bolnički Centar Split 143 

44. Lucijanić, Marko Klinička bolnica Dubrava 141 

45. Vukičević, Damir Faculty of Science, University of Split 139 

46. Pejić Bach, Mirjana 

University of Zagreb, Faculty of Economics and 

Business 135 

47. Mikolasevic, Ivana Klinički Bolnički Centar Rijeka 135 

48. Skare, Marinko Juraj Dobrila University of Pula 134 

49. Zarkovic, Kamelija KBC Zagreb 131 

50. Pandžić, H. 

University of Zagreb, Faculty of Electrical 

Engineering and Computing 130 

51. Augustin, Goran KBC Zagreb 128 

52. Jandrić, Petar Tehničko Veleučilište u Zagrebu 127 

53. Jasak, Hrvoje 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 126 

54. Munjiza, Ante 

Faculty of Civil Engineering, Architecture and 

Geodesy, University of Split 

55. Rezek Jambrak, Anet 

University of Zagreb, Faculty of Food Technology 

and Biotechnology 123 
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56. Nikšić, Tamara 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 123 

57. Kovačić, Marcelo Natural History Museum Rijeka 123 

58. Halasz, Ivan Institut Ruđer Bošković 117 

59. Bursać Kovačević, 

Danijela 

University of Zagreb, Faculty of Food Technology 

and Biotechnology 116 

60. Sabolić, Ivan Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu Rada 115 

61. Kosalec, Ivan 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko Biokemijski 

Fakultet 114 

62. Barbir, Frano University of Split 112 

63. Putnik, Predrag University North 112 

64. Gajski, Goran Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu Rada 112 

65. Oršolić, Nada 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 106 

66. Dujella, Andrej 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 106 

67. Domijan, Ana Marija 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko Biokemijski 

Fakultet 99 

68. Cikes, Maja KBC Zagreb 98 

69. Krajačić, Goran 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 96 

70. Došlić, Tomislav Sveučilište u Zagrebu, Gradevinski Fakultet 94 

71. Vrček, Ivana 

Vinković Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu Rada 93 

72. Šimić, Goran University of Zagreb School of Medicine 92 

73. Milić, Sandra Faculty of Medicine, University of Rijeka 85 

74. Borovac, Josip A. Klinički Bolnički Centar Split 83 

75. Markovic, Goran University of Zagreb, Faculty of Kinesiology 79 

76. Babić, Sandra 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet kemijskog 

inženjerstva i tehnologije 76 

77. Granić, Andrina Faculty of Science, University of Split 75 

78. Jaganjac, Morana Institut Ruđer Bošković 74 

79. Hadzima-Nyarko, 

Marijana Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 72 

80. Užarević, Krunoslav Institut Ruđer Bošković 70 

81. Ondrasek, Gabrijel University of Zagreb, Faculty of Agriculture 68 

82. Gajger, Ivana Tlak Sveučilište u Zagrebu, Veterinarski fakultet 68 

83. Par, Matej School of Dental Medicine University of Zagreb 68 

84. Nikolac Gabaj, Nora 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko Biokemijski 

Fakultet 67 

85. Martinez, Sanja 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet kemijskog 

inženjerstva i tehnologije 63 

86. Rendić, Slobodan P. Independent scientist 61 
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87. Adamović, Dražen 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 61 

88. Jug, Mario 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko Biokemijski 

Fakultet 61 

89. Robens, Tania Institut Ruđer Bošković 59 

90. Amić, Dragan Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 58 

91. Ateljevic, Irena Institute for Tourism 54 

92. Galić, I. School of Medicine, University of Split 54 

93. Jakovac, Hrvoje Faculty of Medicine, University of Rijeka 53 

94. Domitrović, Robert Faculty of Medicine, University of Rijeka 48 

95. Sambunjak, Dario Catholic University of Croatia 48 

96. Kumericki, K. 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - matematički 

fakultet 47 

97. Novko, Dino Institute of Physics Zagreb 46 

98. Burić, Irena University of Zadar 43 

99. Cvjetko Bubalo, 

Marina 

University of Zagreb, Faculty of Food Technology 

and Biotechnology 43 

100. Radošević, 

Kristina 

University of Zagreb, Faculty of Food Technology 

and Biotechnology 42 

101. Jakobek, Lidija Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 41 

102. Lapić, Ivana KBC Zagreb 39 

103. Tariba 

Lovaković, Blanka Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu Rada 38 

104. Bilić-Zulle, 

Lidija Faculty of Medicine, University of Rijeka 38 

105. Altabas, Velimir Klinički Bolnički Centar Sestre Milosrdnice 38 

106. Borozan, Djula Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 35 

107. Štrukil, 

Vjekoslav Institut Ruđer Bošković 33 

108. Šupak-Smolčić, 

Vesna Faculty of Medicine, University of Rijeka 24 

 

Lista za cijelu karijeru 

109. Pečarić, Josip 

Hrvatska akademija znanosti i 

umjetnosti 801 

110. Kurjak, Asim General Hospital Sveti Duh 552 

111. Rengel, Zed 

Institute for Adriatic Crops and Karst 

Reclamation 511 

112. Trinajstić, Nenad Institut Ruđer Bošković 430 

113. Marusic, Ana School of Medicine, University of Split 429 

114. Reiner, Željko KBC Zagreb 397 
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115. Demarin, Vida Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti 392 

116. Poljak, Dragan 

Faculty of Electrical Engineering, Mechanical 

Engineering and Naval Architecture, 

University of Split 378 

117. Duić, Neven 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 342 

118. Pavelić, Krešimir Juraj Dobrila University of Pula 320 

119. Musić, Svetozar Institut Ruđer Bošković 319 

120. Kes, Petar KBC Zagreb 310 

121. Vretenar, D. 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - 

matematički fakultet 306 

122. Jakovljević, Miro University of Zagreb School of Medicine 278 

123. Krušlin, Božo University of Zagreb School of Medicine 267 

124. Puljak, Livia Catholic University of Croatia 258 

125. Stimac, Davor Klinički Bolnički Centar Rijeka 250 

126. Raos, Nenad 

Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu 

Rada 246 

127. Zarkovic, Neven Institut Ruđer Bošković 240 

128. Marušić, Matko University of Split 233 

129. Begovac, Josip 

University Hospital for Infectious Diseases Dr 

Fran Mihaljevic 229 

130. Vršnak, Bojan Sveučilište u Zagrebu, Geodetski fakultet 221 

131. Lončarić, Sven 

University of Zagreb, Faculty of Electrical 

Engineering and Computing 213 

132. Simundic, Ana Maria General Hospital Sveti Duh 204 

133. Rumboldt, Zoran University of Rijeka 204 

134. Pecina, Marko University of Zagreb School of Medicine 184 

135. Senjanović, Ivo 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 183 

136. Sikiric, Predrag University of Zagreb School of Medicine 182 

137. Radman, Miroslav Mediterranean Institute for Life Sciences 180 

138. Popović, S. Institut Ruđer Bošković 177 

139. Lovrić, Milivoj Institut Ruđer Bošković 175 

140. Ristić, Mira Institut Ruđer Bošković 175 

141. Primorac, Dragan Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 173 

142. Vilibić, Ivica Institut Ruđer Bošković 168 

143. Jelakovic, Bojan KBC Zagreb 166 

144. Hrabar, S. 

University of Zagreb, Faculty of Electrical 

Engineering and Computing 164 
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145. Bonacci, Ognjen 

Faculty of Civil Engineering, Architecture and 

Geodesy, University of Split 161 

146. Metikoš-Huković, 

Mirjana 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet kemijskog 

inženjerstva i tehnologije 156 

147. Nižetić, Sandro 

Faculty of Electrical Engineering, Mechanical 

Engineering and Naval Architecture, 

University of Split 150 

148. Garaj-Vrhovac, Vera 

Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu 

Rada 146 

149. Deletis, Vedran Klinička bolnica Dubrava 145 

150. Kostović, Ivica University of Zagreb School of Medicine 144 

151. Vukičević, Damir Faculty of Science, University of Split 139 

152. Babić, Dubravko 

University of Zagreb, Faculty of Electrical 

Engineering and Computing 133 

153. Komorsky-Lovric, 

Sebojka Matije Divkovića Street 13 130 

154. Pandžić, H. 

University of Zagreb, Faculty of Electrical 

Engineering and Computing 130 

155. Jandrić, Petar Tehničko Veleučilište u Zagrebu 127 

156. Jasak, Hrvoje 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 126 

157. Munjiza, Ante 

Faculty of Civil Engineering, Architecture and 

Geodesy, University of Split 124 

158. Rezek Jambrak, Anet 

University of Zagreb, Faculty of Food 

Technology and Biotechnology 123 

159. Kovačić, Marcelo Natural History Museum Rijeka 123 

160. Sabolić, Ivan 

Institut za Medicinska Istrazivanja i Medicinu 

Rada 115 

161. Barbir, Frano University of Split 112 

162. Ahel, Marijan Institut Ruđer Bošković 112 

163. Oršolić, Nada 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - 

matematički fakultet 106 

164. Dujella, Andrej 

Sveučilište u Zagrebu, Prirodoslovno - 

matematički fakultet 106 

165. Sabljic, Aleksandar Institut Ruđer Bošković 105 

166. Šustić, Alan University of Rijeka 101 

167. Domijan, Ana Marija 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko 

Biokemijski Fakultet 99 

168. Vasić-Rački, Đurdica 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet kemijskog 

inženjerstva i tehnologije 91 

169. Bilić, Neven Institut Ruđer Bošković 89 

170. Markovic, Goran University of Zagreb, Faculty of Kinesiology 79 
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171. Miloš, Mladen 

Faculty of Chemistry and Technology, 

University of Split 77 

172. Buzina, Ratko Zagreb Institute of Public Health 76 

173. Kozmar, Hrvoje 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet Strojarstva i 

Brodogradnje 76 

174. Nikolac Gabaj, Nora 

Sveučilište u Zagrebu, Farmaceutsko 

Biokemijski Fakultet 67 

175. Štefančić, Hrvoje Catholic University of Croatia 66 

176. Bon, Ranko 

Department of Construction Management and 

Economics 66 

177. Martinez, Sanja 

Sveučilište u Zagrebu, Fakultet kemijskog 

inženjerstva i tehnologije 63 

178. Rendić, Slobodan P. Independent scientist 61 

179. Domitrović, Robert Faculty of Medicine, University of Rijeka 48 

180. Sambunjak, Dario Catholic University of Croatia 48 

181. Vuković, Marijan Institut Ruđer Bošković 42 

182. Jakobek, Lidija Sveučilište Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku 41 

183. Bilić-Zulle, Lidija Faculty of Medicine, University of Rijeka 38 
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 

(Zahvala prof. dr. sc. Veri Čuljak) 
 

Draga Verice, 

 

Tebi i Tvojima zahvaljujem ti se na čestitki: 

Subject:  Re: Akademik Dujella javlja da sam po novim listama sa Stanforda opet hrvatski 

znanstvenik! 

Date:  Thu, 5 Oct 2023 12:24:51 +0200 

From:  Vera Culjak  

To:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

Čestitamo vam dragi akademiče, a posebno što se Hrvatska opet može i treba ponositi vašim 

uspjehom! 

 

Duje je poslao i liste za matematiku. Na obje liste je prvih deset po broju radova: 

1. Agarwal, Ravi P.  1,479 

2. O’Regan, Donal  1,327 

3. Srivastava, Hari Mohan  1,195 

4. Llibre, Jaume  1,034 

5. Chu, Yu Ming  950 

6. Gutman, Ivan  919 

7. Shelah, Saharon  887 

8. Kim, Taekyun  862 

9. Argyros, Ioannis K.  818 

10. Pečarić, Josip  801 

 

Podatci su, kao što znaš, izvučeni iz baze Scopus, a te dvije liste su – najcitiraniji 

znanstvenici za 2022. godinu na kojoj ih je 1436 te najutjecajniji znanstvenici za 

cjelokupnu znanstvenu karijeru na kojoj ih je 1421. 
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Kako znamo da neki od znanstvenika imaju radove koji prvenstveno nisu matematički Duje 

je za gornjih deset izvadio i brojke sa naše matematičke baze. 

 

MathSciNet: publikacija - citata 

 

1. Agarwal, Ravi P.  1763 – 18344 

2. O’Regan, Donal  1590 – 13720 

3. Srivastava, Hari Mohan  1434 – 14410 

4. Pečarić, Josip  1359 – 6787 

5. Argyros, Ioannis K.  1198 - 2165 

6. Llibre, Jaume  1165 – 9131 

7. Shelah, Saharon  1162 – 11079 

8. Kim, Taekyun  781 - 4402 

9. Chu, Yu Ming  763 – 5300 

10. Gutman, Ivan  596 – 5735 

 

Kao što vidiš na sve tri liste prvi je prof Agarwal koji je i Tvoj koautor: 

R. P. Agarwal, V. Čuljak and J. Pečarić, Some integral inequalities involving bounded higher 

order derivatives, Math. Comput. Modelling, Vol. 28, No 3, (1998), 51-57. 

R. P. Agarwal, V. Čuljak and J. Pečarić, On discrete and continuous Wirtinger inequalities, 

Applicable Analysis, Vol. 70(1-2), (1998), 195-204.  

Sa Agarwalom imamo 10 zajedničkih radova, a koautori su mu i profesori dr. sc. Brnetić, 

Neven Elezović, Slavica Ivelić Bradanović i Ana Vukelić.  

Sa Srivastavom imamo dva rada, a koautori su iz mene u jednom prof. Ivan Perić, a u 

drugom prof. Mirna Rodić.  

Sva trojica s najviše radova Agarval, O’Regan i Srivastava su u uredništvu časopisa 

Mathematical Inequalities and Applications koji je bio prvi hrvatski matematički časopis na 

SCIE listi. 

Zapravo na Stanfordovim listama među deset s najviše radova je još jedan Hrvat akademik 

Ivan Gutman o kojemu sam napisao knjigu: 

J. Pečarić, Akademik Ivan Gutman, dragovoljac.com: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman 

Doktorirao je kemiju u Zagrebu, a poslije i matematiku u Beogradu. Mentor za doktorat iz 

kemije bio mu je pok. akademik Nenad Trinajstić koji je i na novim listama sa Stanforda 

među hrvatskim znanstvenicima na trećem odnosno četvrtom mjestu. 

I o njemu sam napisao knjigu: 

J. Pečarić, Akademik Nenad Trinajstić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf  

Draga Verice, što se tiče onog da se Hrvatska opet može i treba ponositi vašim uspjehom, 

drago mi je što si stavila ono TREBA. Bez toga bi želja bila besmislena jer je jasno da je 

puno onih koji nisu sretni što bi se u RH trebali ponositi takvim uspjesima.  

Kao što znaš smatrao sam sramotom Zagrebačkog sveučilišta što su za rektora birali dr. sc. 

Damira Borasa, kao što je sramota da je postao nedavno i profesor emeritus na Sveučilištu. 

Znali su da dok je on bio rektor njegov mentor dr. sc. Miroslav Tuđman nije postao emeritus 

i ako je predložen 2017. a umro je 2021. A Tuđman mu je omogućio da doktorira poslije 15 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf
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godina rada na Filozofskom fakultetu i to u 48. godini života. Doktorirao je uz komentar 

jednog profesora: Pet minuta sramote, a onda si cijeli život doktor znanosti. A Boras je u 

narednih 15 godina postao docent, izvanredni profesor, redovni profesor, redovni profesor 

u trajnom zvanju, dekan i rektor. 

Vjerovali ili ne! Tek pri kraju njegovog rektorovanja počeo sam ponovo surađivati sa vama 

sa Zagrebačkog sveučilišta tako da na ovim listama opet budem hrvatski znanstvenik.  

Međutim Duje je primijetio da sam ove godine opet na Scopusu 'ruski znanstvenik'. Naime 

zadnji rad koji je dan na njihovoj listi s dvije moje suradnice iz Pakistana imao je opet adresu 

sveučilišta RUDN (Moskva), iako sam od početka Ruske agresije na Ukrajinu prekinuo 

svaku suradnju s njima. Nadali smo se da će se do rada na Stanfordovih lista na Scopusu 

pojaviti neki novi rad i da ću opet postati hrvatski znanstvenik. 

Tek sada kada smo vidjeli da jesam doznao sam da je 'krivac' dr. sc. Josip Stjepandić, 

predsjednik HAZUDD-a  

 

Subject:  AW: Akademik Dujella javlja da sam po novim listama sa Stanforda opet hrvatski 

znanstvenik! 

Date:  Thu, 5 Oct 2023 22:37:14 +0000 

From:  Stjepandic, Josip <Josip.Stjepandic@PROSTEP.com> 

To:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

Da je akademik Dujela kopao malo dalje, utvrdio bi da je neprijateljska emigracija rovarila 

protiv transfera pridragog akademika Pečarić u ruske znanstvenike, tako da je on vraćen 

tako kamo pripada.  

Protokol u privitku. 

Dear Josip Stjepandic, 

Thank you for contacting Scopus regarding author profile correction. 

I like to inform you that I have processed the requested correction manually. It takes one 

week for the requested corrections to appear online. 

Upon checking in the below articles author name "Pečarić, J. E.".appears twice in Scopus. 

Hence, I am passing your query on to the Scopus Content Team 

(scopussupport@elsevier.com) 

with reference number:230928-013147 

This team is specialized in reviewing content queries, adding missing content, and/or 

making content corrections. The Scopus Content Team will be in contact with you 

regarding your correction. 

Article:A Matrix Version of the Ky Fan Generalization of the Kantorovich Inequality 

Should you have other requests, please do not hesitate to contact us via the customer 

forms at:https://service.elsevier.com/app/overview/Scopus/ 

Kind Regards, 

Sabetha Kumari 

Support Agent – Scopus Author Feedback team 

mailto:scopussupport@elsevier.com
https://service.elsevier.com/app/overview/Scopus/track/1PPi7wpuDv8C~QpIGlAa~yKgQJMqdS75Mv_L~zj~PP9C
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on behalf of Elsevier 

Elsevier Support Center (For Content Corrections and Author Support) 

 

 
From: Administrator 

Date: Thursday, September 21, 2023 07:56 PM GMT 

Dear customer, 

Thank you for contacting Scopus Author Feedback. This is an automated acknowledgement 

to confirm that we have successfully received your request for an amendment to the specified 

author profile. 

For all future correspondence regarding this request, please quote your unique reference 

number provided in the subject header of this email. 

Please be advised that it may take up to seven days before your requested changes appear 

online. We appreciate your patience in this matter. If we require further information about 

your inquiry, we will contact you at the email address provided within two working days. If 

the information you have provided is sufficient and allows us to process your request, we 

will only contact you upon completion. 

To learn more about the Scopus author profiles, citation counting and our content policy, 

please visit our help files at https://service.elsevier.com/app/overview/scopus/.  

Kind regards, 

 The Scopus Author Feedback Team 

  

Dakle, nisam ja jedini krivac što sam opet hrvatski znanstvenik, već su tu i Duje i moj 

imenjak ('neprijateljska emigracija'). O njima sam već napisao knjige: 

J. Pečarić, Akademik Andrej Dujella, Zagreb, 2021. str. 328. 

J. Pečarić, Dr, sc. Josip Stjepandić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf 

Naravno hrvatskim vlastima su mnogo draži znanstvenici sa Zagrebačkog sveučilišta sličniji 

bivšem rektoru Damiru Borasu. Pogotovo ako ih zbog njihovih uspjeha u jedinom 

hrvatskom tjedniku „Hrvatskom tjedniku“ uvrste u rubliku FUSNOTE ZA FAH IDIOTE.  

U Prilozima jučerašnjem teksta dao sam jednog takvog iz Hrvatskog tjednika od 29. travnja 

2021.: 

FAH IDIOT TJEDNA 

HRVOJE KLASIĆ, povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o zadnjim danima 

logora Jasenovac: 

Maks Luburić dolazi u Jasenovac i daje naredbu da se napušta Jasenovac i da se obračuna 

s preostalim zatvorenicima. U tjednima, mjesecima prije krenulo je spaljivanje i uništavanje 

dokaza, prije svega tijela ljudi koji su ubijani. Tijela se otkapaju i najvećim dijelom se 

spaljuju na otvorenim lomačama, rade se ogromne posude na koje se tijela stavljaju, naftom 

polijevaju i tako uništavaju, ali kreće i ubijanje ostalih i bacanje u Savu 

https://nam11.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fservice.elsevier.com%2Fapp%2Foverview%2Felsevier%2F&data=04%7C01%7Cv.sivalingam%40elsevier.com%7C817bacb504dc43ee573208d9f78a4106%7C9274ee3f94254109a27f9fb15c10675d%7C0%7C0%7C637812995438946843%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=lr0s8DfJRXJQ5%2FJyQVXlIZ342gWyXKe3bV2QvKprwE4%3D&reserved=0/track/1PPi7wpuDv8C~QpIGlAa~yKgQJMqdS75Mv_L~zj~PP9C
https://service.elsevier.com/app/overview/scopus/track/1PPi7wpuDv8C~QpIGlAa~yKgQJMqdS75Mv_L~zj~PP9C
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf
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HT: Heureka! Goli Arhimed je nakon kupanja trčao kroz Sirakuzu vičući da je otkrio zakon, 

kasnije nazvan po njemu, a ovaj sa svojim Heureka možda dobije Nobelovu nagradu za 

kemiju jer se dosad vjerovalo da kosti jednog tijela ne mogu izgorjeti ni na 1000 stupnjeva 

u krematoriju za tri sata, pa se dodatno melju kako bi sve postalo pepeo u urni. Goldstein 

je malo manje glup pa je smislio drobilicu kostiju, ali je onda odustao od nje, a Jakovina 

još manje pa se bar čuva ekstremnih nebuloza.' 

U istoj rublici „Hrvatskog tjednika“ od 14. 9. 2023. postoji također komentar nove knjige 

Iva Drobilice Povijesni revizionizam i neoustaštvo: 

Ivo Goldstein, na prosrpskoj N1 o svojoj novoj knjizi još originalniji nego s prijašnjom laži 

o drobilici kostiju u Jasenovcu: 

„Jasenovacje bio zloćin genocida, ratni zločin, protiv čovječnosti. Bleiburg nije bio genocid, 

u jednom dijelu je bio ratni zločin, ali i obračun s kriminalnom, zločinačkom izdajničkom 

endehazijom… Tako da govoriti da se rasni zakoni nisu provodili je neistina, govoriti o tome 

da je srpski ustanak bio zato jer Srbi nisu voljeli bilo kakvu Hrvatsku državu je jedna od 

revizionističkih i neoustaških tvrdnji.“ 

HT: Općepoznato je da su ustanak digli zato što su voljeli bilo kakvu Hrvatsku i tridesetak 

Ivezića su žive bacili u jamu i s prevelike ljubavi prema Hrvatima. 

U Prilozima zato dajem tekst Josipa Jovića o predstavljanju te knjige. Naime, u toj knjizi 

Ivo Drobilica spominje i predstavljanje moje knjige o Josipu Šimuniću. Zanimljivo je da 

nitko ne osporava vrijednost Josipa Šimunića u onome čime se bavi dok je opće poznato da 

je Ivo Drobilica i dobio takvo ime po jednoj od niza laži koje je koristi u svom 'znanstvenom' 

radu o čemu postoji niz radova hrvatskih povjesničara, pa prof. dr. sc. Josip Jurčević i kaže 

da Iva Goldsteina ne treba smatrati znanstvenikom.  

Zanimljivo je i vidjeti kako netko takav kakav je Ivo Drobilica optužuje druge da lažu, a on 

to radi na str 424. govoreći o predstavljanju knjige o Šimuniću: 

Stav hrvatskih branitelja o ratu u kojem su s djelovali usporediv je s arditima u fašističkoj 

Italiji. Arditi su smatrali da Italija, iako pobjednica, nakon Prvog svjetskog rata nije dobila 

ono što je zaslužila. Govorili su o "osakaćenoj" pobjedi. Slično misli i značajan broj 

radikaliziranih hrvatskih branitelja koji tvrde da su donijeli svojoj domovini oslobođenje 

tako da na njezinu teritoriju nema više strane vojne sile, ali da ona nije oslobođena od Srba, 

"Jugoslavena", "udbaša", "komunista" i sličnih. Naravno, uz to ide i sva bagaža fašistoidnih 

elemenata, poput mržnje prema "drugom" i "drugačijem". I logično se, naposljetku narativ 

prelijeva u povijesni revizionizam i neoustaštvo. 

Na primjer, promocija knjige Josip Šimunić i "za dom spremni" Josipa Pečarića u 

prostorijama zagrebačke HVIDRA-e 2019 . pretvorila se u ustaški dernek. Prvo je netko 

pročitao pjesmu posvećenu Šimuniću koja završava usklikom "za dom", našto je publika 

uzvratila: "Spremni!" U diskusiji, koja se većim dijelom nije direktno ticala teme 

promovirane knjige napadnuti su svi mogući "neprijatelji Hrvatske i hrvatskog naroda: 

Pupovac, Ivo Josipović, historičari Goldstein, Jakovina i drugi". 

Ta mržnja branitelja koja se može nazvati eshatološkom ne proizvodi samo političke, 

društvene i psihološke posljedice, ona rezultira dubokim kulturnim lomovima. Tako da 

današnja Hrvatska nije sposobna, djelomično zahvaljujući i tim navodnim predstavnicima 

branitelja, da zajednički komemorira žrtve ratova koje su je zadesile. Tuga, koja bi trebala 
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biti zajednička, utopljena je u mržnju. Neki su branitelji 2013. blokirali vukovarsku kolonu 

sjećanja, neki, pak, inzistiraju na lažima o povijesti Jasenovca. I opet se nameće usporedba 

s jednim europskim primjerom, ovaj put s Weimarskom Njemačkom: dvadesetih godina je 

socijaldemokratska pruska vlada (kao vlada jedne od njemačkih zemalja) planirala 

podizanje spomenika bici kod Tannenberga iz 1914. Radikalna je desnica sve učinila da 

pruska vlada 1929. ne sudjeluje na otvorenju spomenika 

U „Hrvatskom tjedniku“ od 5. 10. 2023. imamo još jednog 'znanstvenika' sa Zagrebačkog 

sveučilišta sličnog Ivo Drobilici: 

 

FAH IDIOT TJEDNA 

 

Dražen LALIĆ, sociolog s Fakulteta političkih znanosti u Zagrebu u Hrvatskom saboru o 

navijačima i neredima: 

„Možemo se sjetiti neodigrane utakmice Dinamo - Zvezda. Tamo je zapravo prestao mir. 

Nije počeo rat, ali je prestao mir. Nastavljaju se neredi navijača diljem Europe. Uzvikivanje 

fašističkog pozdrava predvođenih Joeom Šimunićem. Inače odličan igrač, ali politički 

nepismen… 

HT: Za razliku od Šimunića, ovaj sociolog proslavio se raskošnom političkom pismenošću 

kada je rekao da će se Barack Obama po treći put 

Kandidirati za predsjednika Amerike ako to odluči njegova supruga Michelle. 

Iako je očito neznanje o ZDS ipak je to nepotrebno komentirati jer sam napisao više knjiga 

o tom pozdravu, pa u Prilozima dajem tekst o ovom 'fah idiotu' sa Zagrebačkog sveučilišta. 

Nadam se da je ovo dovoljno da se shvati zašto nisam želio biti na takvom sveučilištu. Sreća 

moja je da političari u RH i ne razumiju ovo o čemu sam pisao u prvom dijelu ovog teksta, 

a političari u znanosti se ne usude staviti do znanja ovim prvima da razumiju. To se vidjelo 

i nedavno kada se doznalo da je od dva hrvatska Q1 časopisa jedan moj, a od dva Q2 opet 

je jedan moj.  

 

Akademik Josip Pečarić  
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PRILOZI 

 

VIA FACTI 

DESET GOLDSTEINOVIH TEZA ZA UBIT VOLA 

 

Piše: Josip Jović 

 

 Na nedavnom predstavljanju knjige Ive Godsteina rečeno je, između ostalog, kako 

je s Tuđmanom revizionizam, odnosno neoustaštvo, postao državna politika. Upravo 

je on taj koji je prihvatio ideje i tvrdnje emigracije, upakirao ih u nov sadržaj i dao 

„kandencu“ onome što se devedesetih događalo u Hrvatskoj. 

Rečeno je još kako se Tuđman iz partizana upisao iz pobjednika u gubitnike, 

odnosno iz partizana u ustaše. Gubitnik na neki način jest zajedno s nizom hrvatskih 

antifašista ( Hebrang, Bobetko, Rukavina, Supek, Šibl, Savka, Tripalo...) koji su 

stradali na različite načine od vlastitih ideala i pokreta kojemu su pripadali i države 

koju su stvarali. Na koncu, Tuđman je ipak pobjednik, pobijedio je zajedno sa svojim 

braniteljima i generalom Bobetkom u Domovinskom ratu.  
 

Prije desetak dana u Zagrebu je promovirana nova knjiga profesora povijesti Ive 

Goldstejna Povijesni revizionizam i neoustaštvo, o kojoj su ili u povodu nje govorili 

Goldsteinov kolega i, valjda, gojenac s Filozofskog fakulteta Goran Hutinec, novinar 

Tihomir Ponoš i autor, uz neizostavnu nazočnost Budimira Lončara, kojega smo, uzgred 

rečeno, ovih dana mogli još vidjeti za istim stolom sa Stjepanom Mesićem i s nizom HDZ-

ovih ministara na glamuroznoj proslavi dvadeset i pete obljetnice Svjetlosti, oftamološke 

klinike u vlasništvu visokog masona Nikice Gabrića, koji uspješno skida mnogima mrenu 

pa i sljepilo s očiju. Na predstavljanju Goldsteinove knjige mogle su se čuti neke koliko 

tipične toliko iritantne teze, koje je teško prešutjeti  

  

Prva teza: Revizionizam je neoustaštvo 

Već sam naslov knjige sugerira, i to izravno i bez zadrške, kako je svako propitivanje 

nekih povijesnih događaja u stvari neoustaštvo pri čemu ovo neo samo malo ublažava 

oštrinu kvalifikacije. Svi oni koji nešto istražuju, propitkuju, sumnjaju, iznose nove detalje 

i činjenice automatski su ustaše, čime ih se želi ušutkati. Pod revizionizmom se obično misli 

na osporavanje nekih brojki o žrtvama logora u Jasenovcu, pri čemu malo tko osporava 

činjenicu kako je samo postojanje logira zaista krupna mrlja na licu režima koji ga je 

organizirao. No postoji, na žalost Goldsteina i ekipe, čitav niz dokaza koji upućuju na to 

kako se na popisu stradalih nalaze i imena osoba koje su stradale ili umrle na sasvim drugim 

mjestima (u Auschwitzu, u bombardiranjima nekih gradova, u El Shatu, itd). Za neke je 

ustanovljeno kako su živjeli i poslije rata, ustanovljena su i dvostruko upisana ista imena, a 

sve to bez odgovarajućih reakcija i korekcija. Sam je Goldstein jednom prilikom ustvrdio 

kako je popis napravljen temeljem popisa svih žrtava Drugog svjetskog rata koje su sačinili 

narodnooslobodilački odbori neposredno nakon rata!?  
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Osim toga, zar nije više puta i službeno revidiran onaj famozni podatak o 700 tisuća 

ubijenih, da bi se danas došlo do 83 tisuće. Uvjerljive su i tvrdnje koje bi trebalo provjeriti 

istraživanjima, koja se nikako ne dopuštaju, kako je Jasenovac nastavio „raditi“ i po 

završetku Drugog svjetskog rata. I nije u pitanju samo Jasenovac. Grčevito se brani legenda 

o dječjem logoru u Sisku koji nije postojao, kao o Šaranovoj jami u koju je, tvrdi se, bačeno 

tisuće Srba, iako tamo speleolozi nisu pronašli ni jednu ljudsku kost. Generacije su učile 

dogmatiziranu, ideologiziranu i apologetiziranu povijest pobjednika i sotonizirajuće učenje 

o poraženima, što ni danas u uvjetima relativne slobode i demokracije nitko ne bio smio 

dovoditi u pitanje, jer je onda to revizionizam, odnosno ustaštvo. Sama riječ historija na 

grčkom znači ispitivanje.  

  

Druga teza: Revizionizam po obrascu ustaša i onih u dijaspori od 45. do 90. 

Još izravniji je autor kad kaže kako je revizionizam nastao po obrascu ustaša i onih u 

dijaspori od 45. do 90. Koliko je poznato, ustaše nisu radile nikakvu reviziju, jer se poviješću 

koja se događala nisu ni bavili. Što se tiče dijaspore, koja se automatski diskvalificira kao 

proustaška, upravo se zahvaljujući njoj i brojnim izdanjima, koja su bila nedostupna 

domaćoj javnosti, moglo nešto više saznati o onoj drugoj strani povijesti. Na primjer, ovdje 

je malo tko do 1990. uopće čuo za Bleiburg. Obitelji stradalih su šutjele, što zbog straha, što 

zbog toga što nisu željele opterećivati djecu.  

 

Treća teza: Manipulacije radi stjecanja koristi vezano uz NDH i ustaše. 

Goran Hutinec je mudro zaključio kako se manipulacije poviješću čine radi stjecanja 

koristi vezane uz ustaše i NDH. Nije, zaista, jasno tko bi to vezano uz ustaše i NDH danas 

mogao imati ikakve koristi. Većina političara, i onih na vlasti i onih koji na nju pretendiraju, 

redovito obilaze Jasenovac, dok se od Bleiburga, od onoga ZDS, od prvog bijelog polja i 

svega što bi nekoga moglo podsjetiti na ono vrijeme i onaj režim klone kao vrag od tamjana.  

 

Četvrta teza: Franjo Tuđman je upakirao tvrdnje iz emigrantskih krugova u nov 

sadržaj i dao „kandencu“ onome što se događalo devedesetih u Hrvatskoj. 

A onda na udar ili, kako su izvijestili neki mediji, na tapet dolazi i sam predsjednik 

Tuđman: S njim je revizionizam postao državna politika, upravo je on taj koji je prihvatio 

ideje i tvrdnje emigracije. Njegov, međutim, „revizionizam“ datira daleko prije nego se 

zaputio ka emigraciji. Koncem osamdesetih sastajao se s iseljenicima koji su ga je zdušno 

prihvatili. iako je bio partizanski general. To pak znači kako emigracija nije bila ustaška 

nego slobodarska. Sam Ante Pavelić je nakon rata izgubio simpatije i povjerenje većeg dijela 

iseljeništva. A ovaj dodatak o „kandenci“ devedesetih je posebno zločest. Kandenca inače 

znači završni glazbene stavak ili čin, što bi trebalo značiti kako je baš tada trijumfirao 

revizionizam, a s njim i neoustaštvo i to neovisno od agresije.  

 

Peta teza: Fascinantno je kako je onaj tko je bio na strani pobjednika u Drugom 

svjetskom ratu uložio veliki napor da bi se upisao među gubitnike. 

  

Pa još jednom Tuđman. Gornju rečenicu izgovorio je Tihomir Ponoš. On hoće reći kako 

se Tuđman iz partizana upisao u ustaše. Ma ne, on nikada nije nijekao svoje sudjelovanje u 

partizanskom pokretu, nije dao ni na Tita, držao mu je bistu pred svojim vratima i uvijek je 
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bio kritičan prema NDH, osim što je izjavio notornu istinu kako je ta država bila izrazom 

volje naroda, ali i kvislinška, itd. tvorevina. Time što je pokušavao revidirati lažne podatke 

o broju jasenovačkih žrtava kojima se optuživao i još optužuje cijeli narod za genocid, nije 

automatski ustaša. Gubitnik na neki način jest zajedno s nizom hrvatskih antifašista 

(Hebrang, Bobetko, Rukavina, Supek, Šibl, Savka, Tripalo...) koji su stradali na različite 

načine od vlastitih ideala i pokreta kojemu su pripadali i države koju su stvarali. Na koncu, 

Tuđman je ipak pobjednik, pobijedio je zajedno sa svojim braniteljima i generalom 

Bobetkom u Domovinskom ratu.  

  

Šesta teza: Antifašizma nema bez komunizma.  

Ovu smo tezu, sada od Ponoša, čuli i od Stjepana Mesića. I naravno, faktografski je 

netočna. Brojni sudionici antifašističkog pokreta nisu rukovođeni idejama komunizma, već 

otporom okupacijskim silama, bilo je puno pripadnika i simpatizera Hrvatske seljačke 

stranke, čak i svećenika, u partizanskom pokretu, mladi dalmatinski antifašisti koji su ustali 

protiv talijanske okupacije 1941. nisu ni čuli za komunizam. Druga je priča kako je cijeli taj 

tzv. antifašistički pokret iskorišten koncem rata za uspostavu jednog prostaljinističkog, 

boljševičkog sustava, za vlast jedne partije, za državni centralizam i srpsku hegemoniu s 

kojom se nisu mirili ni pojedini pripadnici istog tog pokreta iz same Hrvatske. Ova je teza 

posebice besmislena kad se stavi u međunarodni, europski kontekst. Ona, pokušavajući 

antifašizmom afirmirati komunizam, postiže suprotno: komunizmom kompromitira 

antifašizam, što se u našim prilikama i dogodilo u zbilji.  

 

Sedma teza: Dva totalitarizma ne mogu se izjednačiti.  

Ova je pak teza klasični i budalasti contradictio in adjecto. Ako se, naime, već navode 

dva totalitarizma, onda su ona izjednačana time što su, kako se priznaje u samoj tezi, 

totalitarizmi. Razlika svakako ima, ali bit ostaje netaknuta. Uostalom, treba li i to kazati, 

teza je u suprotnosti s rezolucijama Europskog parlamenta, kao i deklaracijom Hrvatskog 

sabora. 

 

Osma teza: Jasenovac je genocid, Bleiburg, eventualno, ratni zločin. 

Sad se opet vratimo Ivi Goldsteinu. Je li nešto genocid ili nije teorijsko je i pravno 

pitanje. Ali je neosporna istina kako se u oba slučaja radi o etnički motiviranim zločinima 

nad nedužnima. A ako se baš hoće, i jedan i drugi se mogu relativizirati, na primjer, 

tvrdnjama o žrtvama kao protivnicima vlasti. Opravdavati, kad se već ne može posve 

negirati, bleiburški masakr, zapravo je moralno pitanje. Da se mogao pravdati već bi se 

njime jugoslavenske vlasti ponosile, a ne bi ga prikrivale. O njemu povjesničari 

Goldsteinova tipa nikada do 1990. nisu ni zucnuli. Prvi je opet progovorio Franjo Tuđman, 

čak umanjujući mit o Bleiburgu.  

  

Deveta teza: Neoustaše koriste tezu da Srbi po genetskom kodu ne vole hrvatsku 

državu, ma kakva ona bila. 

Ova je Goldsteinova teza prilično originalna. Zapravo prvi je put plasirana u javnost. 

Koliko Srbi, čast izuzecima, u Srbiji i u Hrvatskoj vole Hrvatsku vidjeli smo devedesetih, a 

lako se može primijetiti i danas pa čak i u verziji glavnog koalicijskog partnera vladajućih. 
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O genetskom je kodu teško govoriti, prije će biti da je nevoljenje posljedica okolnosti da su 

Hrvati i Hrvatska smetnja objedinjavanjima, prisajedinjavanjima i osvajanjima.  

 

Desta teza: Pomirba nije uspjela, trebalo je miriti Srbe i Hrvate. 

Ovu posljednju tezu nije Goldstein izrekao na predstavljanju knjige, nego u intervju za 

Novosti SNV. Ona je također promašena i to dvostruko. Pomirba je uspjela, jer smo 

zahvaljujući njoj (ako je uopće Hrvate trebalo miriti) i stvorili i obranili zemlju i opet bi, 

unatoč pojedincima koji se svim silama trude razbiti to jedinstvo forsirajući podjele na 

ustaše i partizane, fašiste i antifašiste. I drugo, ne znam kako je bilo moguće miriti vuka i 

ovcu, napadača i napadnutog, osim totalnim pokoravanjem i zadovoljavanjem svih zahtjeva 

i prohtjeva agresora, tj. kapitulacijom. A možda ni tada.  

Nakon svih ovih deset teza možemo samo sa žaljenjem konstatirati kako glavnu riječ o 

prošlosti drže i nadalje sljedbenici jugoslavensko-srpske historiografije, koji su de facto više 

ideolozi nego znanstvenici, dok su oni drugi, daleko brojniji i objektivniji uglavnom maknuti 

s javne scene i iz mainstream medija pa čak i sa dekanatskog položaja. Emigracija je za njih 

ustaška bez ostatka i bez dvojba, suvremena Hrvatska je samo nastavak NDH, Hrvatska je 

kriva za rat, Tuđman je ustaša, Hrvatska je vojska ustaška. Genetski kod mržnje primjetan 

je, očito, i kod nekih drugih koji nisu Srbi, a žive u Hrvatskoj i od nje. Deviza glasi: 

Carthaginem esse delendam.  

 

Hrvatski tjednik, 5. 10. 2023. 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36868-deset-goldsteinovih-

teza-za-ubit-vola  

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36868-deset-goldsteinovih-teza-za-ubit-vola
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36868-deset-goldsteinovih-teza-za-ubit-vola


34  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

TKO JE DRAŽEN LALIĆ, KOJI JE JOE ŠIMUNIĆA NAZVAO 

‘POLITIČKI NEPISMENIM’? 
 

Miroslav Herceg 
- 

3. listopada 2023.  

 

n 

Foto: snimka zaslona 

 
“Uzvikivanje fašističkog pozdrava predvođenih Joe Šimunićem. Inače odličan igrač, ali 

politički nepismen”, nabrajao je Dražen Lalić dok je spominjao pozdrav ‘Za dom spremni’ 

na sjednici Odbora za obitelj, mlade i sport na temu “Sport, mladi i sprečavanje različitih 

oblika nasilja – interes cijelog društva”. Izjava je to koja je posljednjih dana odjeknula u 

javnosti, a o kojoj mainstream mediji ne pišu. 

Dražen Lalić inače je sociolog, profesor s Fakulteta političkih znanosti, često ga 

predstavljaju kao nepristranog analitičara, iako to nije. Više o njemu doznajte u nastavku. 

 

Lovrenu i Modriću stavljao ‘utege’ 

Na dan početka Svjetskog nogometnog prvenstva u Rusiji, 14. lipnja 2018. godine, u emisiji 

Otvoreno gostovao je upravo Lalić. 

Podsjetimo što je tada rekao: 

“Ne radi se samo o tih 15-ak igrača već o ukupnoj atmosferi oko reprezentacije koja je niska, 

nepovoljna. Većina naših građana ne osjeća da će ova naša reprezentacija postići dobar 

rezultat. Nogomet shvaćam kao zajednicu publike, medija, dužnosnika, sudaca, trenera, 

igrača… Nogomet nije samo onaj tim. Da sad pitamo vaše gledatelje što je zanimljivije, 

važnije suđenje Mamiću, spektakularni bijeg i sudbina ili uspjeh naše reprezentacije. Možda 

ćemo uspjeti doći do drugog kola, ali tu je negdje naš limit, zbog određenih razloga. Ljude 

najviše zanima svjedočenje poniženju, a pogotovo kad svjedoče poniženju nečega tko je 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/10/drazen-lalic.png
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ponižavao. Interes za Mamića, korupciju, organizirani kriminal, odlijevanje javnih sredstava 

u privatne džepove – kad bi istraživao moja hipoteza bi bila da ljude puno ih više zanima 

slučaj Mamić nego što se zbiva oko reprezentacije. 

> Pravosuđe i suprotan odnos prema ‘Za dom spremni’: Prisjetimo se presuda Thompsonu 

i Šimuniću 

Ako odemo u četvrtfinale po tome ćemo pamtiti SP, ali ako ispadnu nakon skupine po 

Mamiću. Žao mi je zbog sudbine tog čovjeka, on je sposoban čovjek koji je puno igrača 

prodao vani, više nego itko u ovom dijelu Europe. Ali nažalost nogomet je postao jedna 

metafora lošega, društveno pogubnoga. Pogledajte atmosferu 1998. kada nas je nogomet 

spajao. Kad smo bili integrirani. Žao mi je Dalića, vidi mu se na licu da je čista duša, volio 

bi da napravi dobar rezultat. Međutim, ovog puta mislim da su ti utezi preveliki. Mislim da 

Lovrenu i Modriću to mora biti uteg”, rekao je Lalić. 

 

Smetala mu ruka na srcu za vrijeme intoniranja himne 

Lalić je pisao o utjecaju ”desničara na hrvatski nogomet, koji su u prvoj polovici devedesetih 

isforsirali držanje ruke na srcu kod intoniranje himne” uoči utakmice Vatrenih. Zar je to, 

prema profesoru Laliću, glavni problem hrvatskog nogometa? 

“Znatno je razgrađen i simbol reprezentacije. Konstruiran još u prvoj polovini devedesetih, 

taj se simbol koristio kroz različite rituale, pa i one bizarne poput od desničara isforsiranoga 

držanja ruke na srcu pri izvođenju himne producirana kao “izraz narodne duše”…”, 

napisao je Dražen Lalić u Večernjem listu ranije. 

Naravno, ovo jednostavno nije točno, ruka na srcu kod intoniranja državne himne uoči 

utakmica hrvatske reprezentacije devedesetih ”dogodila” se potpuno spontano, kao i puno 

toga što se početkom devedesetih događalo na krilima nacionalne euforije, demokratskih 

promjena, u zanosu slobode i neposredno poslije rušenja komunističkog režima. Nitko, ništa 

nije forsirao, a pogotovo ne hrvatskim nogometnim reprezentativcima. 

> Dražen Lalić i Krešimir Macan natjecali se tko će više hvaliti Tomaševića uz skandalozne 

teze 

 

Hvalio Tomaševića 

Lalić je prošle godine u emisiji RTL – direkt, na temu godinu dana Možemo na vlasti u 

Zagrebu navijao za još jedan mandat Tomislava Tomaševića. 

“Neke se naznake i trendovi mogu osjetiti, to je četvrtina mandata, ali možda će biti još 

jedan mandat. Ono što je bitno je drugačija atmosfera u gradu. Niti jedan čelnik gradske 

vlasti i osoba povezana s njome i tim strankama nije završila u zatvoru niti se to može 

zamisliti. Svašta se može Tomaševiću prigovoriti, ali da će završiti u zatvoru… U 

pobjedničkom govoru je rekao da želi istinske promjene i da traži sudjelovanje građana u 

promjenama i da one neće biti brze i jednostavne. Upravo u tome treba tražiti problem. 

Promjene će biti sporije, kompliciranije su nego je očekivao, a građani, tu već ima problema 

sa sudjelovanjem drugih aktera. Nekako se svela Tomaševićeva vojska tek na nekoliko 

generala”, kazao je Lalić. 

Što se tiče mjere roditelj odgojitelj Lalić je tada, dok još presuda nije donesena, ustvrdio da 

će “bilo kojem sudu biti teško da odluči drugačije od onoga što predlaže Tomašević jer je 

javnost u Zagrebu tu sasvim u velikoj većini na strani Tomaševića.” Profesor, koji predaje 

https://narod.hr/hrvatska/pravosude-i-suprotan-odnos-prema-za-dom-spremni-prisjetimo-se-presuda-thompsonu-i-simunicu
https://narod.hr/hrvatska/pravosude-i-suprotan-odnos-prema-za-dom-spremni-prisjetimo-se-presuda-thompsonu-i-simunicu
https://www.vecernji.hr/sport/krah-simbola-vatrenih-sukobi-traume-moralno-i-sportsko-potonuce-1196051
https://narod.hr/hrvatska/drazen-lalic-i-kresimir-macan-natjecali-se-tko-ce-vise-hvaliti-tomasevica-uz-skandalozne-teze
https://narod.hr/hrvatska/drazen-lalic-i-kresimir-macan-natjecali-se-tko-ce-vise-hvaliti-tomasevica-uz-skandalozne-teze
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studentima, zaboravio je da sudovi u predmetima odlučuju na temelju zakona i činjenica, a 

ne na temelju onoga što misli Lalićeva ‘javnost’, odnosno pojedini lijevo orijentirani mediji. 

 

Lalić radio za Sorosa pa pisao za Večernji kako Soros nije protivnik hrvatske 

samostalnosti 

Dražen Lalić je inače bio član Upravnog odbora Instituta otvorenog društva Hrvatska 

2004.godine. Zanimljivo, isti je Lalić 2018. godine za Večernji list napisao nekritički tekst 

u kojem tobože objašnjava zašto se Soros našao na udaru desnice. 

”Neki naši politički akteri su dali, a pojedini i još uvijek daju znatne priloge antisorosevskoj 

histeriji. Sredinom i u drugoj polovini 90-ih, kad je aktivnost Instituta Otvoreno društvo u 

Hrvatskoj bila najintenzivnija, najžešće kritike Sorosu i toj zakladi upućivao je predsjednik 

Republike”, piše Lalić te dodaje kako Tuđmanov govor o ”crvenim, zelenim i žutim 

vragovima” održan po povratku s prvoga liječenja iz SAD-a u Zračnoj luci Pleso 23. 

studenoga 1996. sadrži neistine. 

>Dr. Franjo Tuđman o Georgeu Sorosu 1996.: ‘Soros i njegovi saveznici proširili su 

krakove kroz naše društvo’ 

Lalić ide toliko daleko da eksplicitno tvrdi kako ”Soros zasigurno nije protivnik hrvatske 

slobode i samostalnosti”, no tri godine nakon toga Lalićevih tvrdnji, portal Narod.hr otkriva 

da je Sorosevo Otvoreno društvo u Hrvatskoj 2000. u svojim strateškim planovima ustvrdilo 

kako je iluzija da je Hrvatska suverena nacionalna država ili da će to postati. Uz to, 

vrijedi podsjetiti da je Tomaševićevu udrugu Institut za političku ekologiju, snažno 

financijski i logistički podržalo upravo Otvoreno društvo, a da je u prostorijama iste te 

udruge dogovoren nastanak stranke Zagreb je naš. 

Godine 2012. je pokušao postati članom Upravnog odbora Nacionalne zaklade za razvoj 

civilnoga društva, ali nije uspio. Prilikom kandidature za funkciju u tom tijelu izjavio je da 

”civilno društvo mora sadržavati svoju kontrolnu i konfliktnu dimenziju, i to ponajprije 

prema vlasti, inače se gubi njegov smisao nezavisnoga promotora općeg dobra”. 

 

Sara Lalić – članica Centra za mirovne studije 

Sara Lalić, inače kćer Dražena Lalića je aktivistica Centra za mirovne studije (CMS) u 

kojem je su ključnu ulogu godinama imali Sandra Benčić i Gordan Bosanac, danas važni 

članovi stranke Možemo. 

Ona je 2014. bila voditeljica programa Borba protiv rasizma, ksenofobije i etničkog 

ekskluzivizma, a 2018. je bila u Upravnom odboru CMS-a. Ta nevladina organizacija 

također je jedan od osnivača Documete Vesne Teršelič, a uz Centar za građanske inicijative 

Poreč, Građanski odbor za ljudska prava (GOLJP Zorana Pusića), Centar za mir, nenasilje i 

ljudska prava Osijek, Documentu-Centar za suočavanje s prošlošću i udrugu Terra, 

suosnivali su i zakladu Solidarna. 

Inače, Centar za mirovne studije (CMS) se našao u sukobu interesa jer je kao član Radne 

skupine uvrstio svojih 6 aktivnosti u Nacionalni plan za borbu protiv diskriminacije 2016. – 

2021., a na to je 2017. upozorio tadašnji ministar vanjskih poslova Davor Ivo Stier na 

sjednici Odbora za europske poslove. 

Na ministrove optužbe za sukob interesa i netransparentnost, Sara Lalić tada je tvrdila kako 

je tih šest do sedam mjera stavljeno u tadašnji Akcijski plan nakon što je CMS, kao nositelj, 

2015. dobio projekt financiran iz REC programa Opće uprave za pravosuđe Europske 

https://www.vecernji.hr/premium/politicki-demon-koji-umjesto-plemena-zeli-otvoreno-drustvo-1227356
https://narod.hr/hrvatska/dr-franjo-tudman-o-georgeu-sorosu-1996-soros-i-njegovi-saveznici-prosirili-su-krakove-kroz-nase-drustvo
https://narod.hr/hrvatska/dr-franjo-tudman-o-georgeu-sorosu-1996-soros-i-njegovi-saveznici-prosirili-su-krakove-kroz-nase-drustvo
https://narod.hr/hrvatska/soroseva-zaklada-2000-iluzija-je-da-je-hrvatska-suverena-nacionalna-drzava-ili-da-ce-to-postati
https://narod.hr/hrvatska/kako-tomaseviceva-udruga-uz-potporu-sorosevog-otvorenog-drustva-godinama-organizira-program-politickog-obrazovanj
https://www.nacional.hr/feljton-kako-je-nastao-pokret-s-kojim-tomasevic-zeli-mijenjati-hrvatsku/
http://www.h-alter.org/vijesti/civilno-drustvo-mora-biti-kriticno-spram-vlasti
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komisije. Ipak, nikada nije do kraja objašnjeno kako je moguće da projektne aktivnosti, za 

koji je CMS dobio financijska sredstva, budu uvrštene u državni dokument o suzbijanju 

diskriminacije, odnosno kako je moguće da je CMS postao instrument države u suzbijanju 

diskriminacije? 

Inače Domovinski pokret je do sada objavio popis organizacija civilnog društva koje su 

prema njihovim tvrdnjama, između 2013. i 2020. godine uprihodile preko 500.000.000 

kuna. Među njima se nalazi i Centar za mirovne studije s uprihođenih 42.624.246 kuna. 

 

Optužuje za političku nepismenost, a sam je pokazuje 

Zaključno, iako kritizira Šimunića upravo je Lalić pokazao političku nepismenost kad je 

ranije ustvrdio da bi se Barack Obama i po treći puta trebao kandidirati na američkim 

predsjedničkim izborima protiv Donalda Trumpa, iako se u američkom izbornom sustavu 

nije moguće kandidirati tri puta za predsjednika. 

 

https://narod.hr/sport/tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-lalic-koji-

je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim  

  

https://narod.hr/sport/tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
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ŠIMUNIĆ 2. 

(Drobilica i predstavljanje knjige o Šimuniću) 
 
Ivo Drobilica je na str 424. svoje knjige Povijesni revizionizam i neoustaštvo spomenuo i 

predstavljanje knjige o Josipu Šimuniću: 

Na primjer, promocija knjige Josip Šimunić i "za dom spremni" Josipa Pečarića u 

prostorijama zagrebačke HVIDRA-e 2019 . pretvorila se u ustaški dernek. Prvo je netko 

pročitao pjesmu posvećenu Šimuniću koja završava usklikom "za dom", na što je publika 

uzvratila: "Spremni!" U diskusiji, koja se većim dijelom nije direktno ticala teme 

promovirane knjige napadnuti su svi mogući "neprijatelji Hrvatske i hrvatskog naroda: 

Pupovac, Ivo Josipović, historičari Goldstein, Jakovina i drugi". 

A kad Drobilica nešto ‘pohvali’ jasno je da o tome treba više pisati. Ali, ipak je to Drobilica 

pa i ne iznenađuje da mora nesto slagati. Naime ja sam doista spomenuo neku 'istoričare' iz 

RH citirajući sjajnog hrvatskog kolumnistu i odvjetnika Zvonimira Hodaka: 

Zahvaljujući hrvatskim Jugoslavenima ZDS će ostati vječna kost u grlu grlatih ljevičara 

među kojima upravo briljiraju profesori povijesti na našim fakultetima kao Jakovina, Klasić, 

Markovina, Budak, Perica…  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-

doma-167753/ 

Ali, avaj, tu nema Drobilice. Nema u mom objavljenom govoru, ali nikada se ne može biti 

siguran da u govoru nešto nije pročitano ili je rečeno više nego što je napisano.  

Zato prvo u nastavku dajem niz tekstova o predstavljanju knjige, i u njima se dr, sc. Drobilica 

ne spominje. 

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
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Međutim, cijelo predstavljanje imate na youtube-u pa je možda Drobilica tamo i pronašao 

sebe: 

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4  

Ako netko pronađe da se spominje dr. Drobilica molim ga da mi javi. Drobilica je itekako 

poznat po svojim lažima – uostalom i ime je dobio po jednoj od njih – pa bi bilo nepravedno 

da mu dodamo još neku a da nije slagao. 

Prvo dajem tekstove s nekih portala:  

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4
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(FOTO) PREDSTAVLJENA KNJIGA AKADEMIKA 

PEČARIĆA “JOSIP ŠIMUNIĆ I ZA DOM SPREMNI”: 

“POLITIČKI KOREKTNO JE BITI NESPREMAN” 

 
 Miroslav Herceg  
 

4. listopada 2019.  

 

 
 

Zagreb, 03.10.2019. - Predstavljena je knjiga akademika Josipa Pečarića "Josip Šimunić i 

Za dom spremni". foto HINA / Edvard ŠUŠAK/ es 

U četvrtak je održano predstavljanje knjige ‘Josip Šimunić i Za dom spremni’ autora Josipa 

Pečarića. Predstavili su je admiral Davor Domazet Lošo, dr. sc. Josip Stjepandić, 

predsjednik HAZUDD-a, pof. dr. sc. Josip Jurčević, potpredsjednik HAZUDD-a. 

 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2019/10/HN20191003295154.jpg
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“Prije dva tjedna u Zrinu biskup dr. Vlado Košić je po tko zna koji put upozorio „kako još 

uvijek nemamo svoju vlast koja bi štitila naš narod“. Znamo kako su slično govorili i neki 

veliki hrvatski književnici. Petar Šegedin se zgrozio nad spoznajom koliko mnogo ima ljudi 



LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  45 

 

u Hrvatskoj koji „tako strasno mrze svoj narod“, a Matoš je tvrdio kako Hrvati imaju više 

izdajica od svih europskih naroda zajedno. 

Biskupova tvrdnja ima posebnu težinu jer se odnosi na vlast u državi hrvatskog naroda, 

državi koja je nastala zahvaljujući veličanstvenoj pobjedi hrvatskih branitelja – pobjedi nad 

fašističkim agresorom. 

A biskupova izjava je blaga. Kamo sreće da vlast samo ne štiti svoj narod. 

A narod treba zaštititi i od mnogih medija. O njihovom protuhrvatskom ponašanju možete 

iz tjedan u tjedan čitati napr. u kolumnama Zvonimira Hodaka, koji je bio Šimunićev 

odvjetnik. 

Ali da se ne radi samo o zaštiti već i o proganjanju ljudi kojima je hrvatski nacionalni interes 

svetinja najbolje se vidi na svemu što se događa oko usklika „Za Dom spremni“. 

Posljednja presuda – ona u Sisku – zapravo pokazuje kako vlasti u RH Ne poštuju državu u 

kojoj vladaju: 

Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice s 

legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i svaka druga 

majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne postrojbe iz 

Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u Ministarstvu obrane prošlo 

je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga dijela 

Hrvatske vojske, a koji znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti 

Republike Hrvatske”, rekao je Pečarić. 

“S druge strane ta presuda je došla poslije napada na „Bojnu Čavoglave“ predsjednika 

države koja je izvršila fašističnu agresiju na Hrvatsku Aleksandra Vučića, pa su se srpske 

sluge i sami Srbi u RH ohrabrili i potvrdili ono o čemu odavno pišem: NJIMA JE ISTO I 

‘ZA DOM’ i ‘ZA DOM SPREMNI’. Dakle, nikad nisu nedvosmislenije potvrdili da je 

nebitno što su koristili ustaše ili nisu, već poruka da postoje ljudi koji su spremni za Hrvatsku 

i dalje dati svoje živote. 

Vidjet ćete u ovoj knjizi kako smo na to upozoravali odmah kada su počeli napadi na Josipa 

Šimunića, tj. upozoravali smo da kad Srbe upozoravaju kako je u fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku korišten pozdrav s raširena tri prsta, srpski povjesničari su samo konstatirali kako 

je to prirodni razvoj njihovog pozdrava s tri skupljena prsta. Svaka budala zna da je značenje 

pozdrava ZA DOM i ZA DOM SPREMNI isto, ali hrvatskim „istoričarima“, mnogim 

političarima i dr. to ništa ne znači. Ipak im je gazda Vučić, zar ne? Zato je presuda kojoj je 

za cilj bila osuda „Bojne Čavoglave“, dakle budnice koja je ledila krv u žilama fašističkih 

agresora, a očito i mnogima danas, meni mnogo važnija jer pokazuje da im je cilj sam 

prastari uzvik ZA DOM, a ne smeta im pozdrav iz vremena fašističke agresije na Hrvatsku 

u Domovinskom ratu. Osuđujući „Bojnu Čavoglave“ osudili su sami sebe”; poručio je. 

“Zapravo obje presude i ona osuđujuća i ona oslobađajuća samo potvrđuju ono na što 

upozoravaju mnogi domoljubni kolumnisti: U Hrvatskoj mnogi i na vlasti i u oporbi i u 

medijima samo sprovode velikosrpski Memorandum SANU 2. Na svemu što se događalo 

oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo uvijek imati u pameti kada nam nisu 

jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska 

koalicija ali meni je draži naziv srpsko-hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner 

Pupovac a ne Plenković) i njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno jasno”, 

zaključio je. 

Dr. Stjepandić: Politički korektno je biti nespreman 
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“Jedan od stjegonoša velikog ugleda Hrvatske bio je dugi niz godina Josip Šimunić. Iako je 

za veliku većinu Nijemaca potpuno neshvatljivo, pače izvan zdrave pameti, da športaš koji 

je rođen i odrastao u dalekoj Australiji, koji godinama živi i igra u Njemačkoj, na 

nacionalnoj razini igra za sićušnu zemlju svojih djedova, malo pomalo su se privikli na tu 

činjenicu te su Šimunića počeli zvati „Der Kroate“ (Hrvat) umjesto „Der Australier“ 

(Australac). 

U kratkim crtama: Josip Šimunić uspješno je igrao 14 sezona u prestižnoj njemačkoj 

Bundesligi, gdje je dogurao do kapetana te najpopularnijeg i najboljeg igrača tradicionalnog 

kluba Hertha iz Berlina, pogotovo godine 2008. kad je Hertha bila u borbi za naslov prvaka. 

Dva puta je bio biran za najboljeg braniča u Bundesligi. 

Od godine 2002. bio je nezamjenljiv stoper hrvatske nogometne vrste, za koju je nastupio 

105 puta. 

Kao branič sigurno nije mogao biti nježno janje, međutim za Šimunićem se nisu vukle 

nikakve afere niti repovi, kao za drugim zvijezdama. Svaki njegov uspjeh bio je i naš uspjeh. 

Od mnogo istaknutih hrvatskih športaša u Njemačkoj, Šimunić je u duljem razdoblju sigurno 

bio među pregršt najboljih. 

Onda je donio odluku o kojoj razmišlja svaki iseljenik pred konac karijere: povratak u 

domovinu. 

U domovini se dogodilo ono što se dogodilo. Priča je toliko puta prepričana, a meni je 

previše mučna da bih je ponavljao. 

Umjesto toga, htio bih Vam ispričati što sam ja doznao o tobožnjoj krivnji Josipa Šimunića. 

Nakon početnog šoka i pomisli “A što mu je to trebalo”, počeo sam malo razmišljati o tome 

što su Šimunić i navijači zapravo rekli. 

Ništa posebno, pogotovo što bi opravdalo takve reakcije i interpretacije”, rekao je u svom 

izlaganju dr. Stjepandić. 

“Nisam imao prilike pitati braću Srbe kako oni gledaju na ovaj pozdrav. Kad malo razmislim 

između slogana „Bog i Hrvati za Dom spremni” te slogana “S verom u Boga za kralja i 

otadžbinu“ za promatrača sa strane i ne bi moglo biti neke velike razlike. 

Logičkim slijedom dolazi pitanje zašto onda sva ta hajka i progon? 

Ja mislim da je veliki problem u tome da Hrvatska godine 1991. nije bila pregažena, jer su 

stala braća da obrane svoje domove. Što se nije postiglo u ratu, želi se očigledno postići u 

miru. Memorandum 2 ili tako nekako. Velikosrbi i njihove bijedne sluge u zajedničkoj su 

akciji. Jednako smetaju oni koji su domovinu branili puškom protiv tenka kao i oni koji ju 

brane na sportskome polju ili o tim slavnim danima samo pjevaju. Točka. 

Dobro zapamtite: ovo što se napakiralo Šimuniću, može se napakirati svakome od nas! 

Zapravo me od svih najviše čude suci na međunarodnim sudovima, koji izgleda nisu 

razmišljali o tome, kako će postupiti kad se ovakav postupak ponovi, prvi, peti ili deseti put. 

Za sve ovakve pojave postoji prijeki lijek, a to je narodni otpor, koji se najbolje iskazuje na 

izborima. 

Prva je prilika za manje od tri mjeseca”, zaključio je. 

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-

dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman 

https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-

dom-spremni/  

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
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PROMOCIJA KNJIGE JOE ŠIMUNIĆ I ZA DOM SPREMNI 
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https://nfoto.hr/stock-photo/promocija-knjige-joe-imunic-i-za-dom-spremni-44355/  

Još više fotografija dano je na: 

https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-

simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141  

A evo i tekstova iz knjiga: 

  

https://nfoto.hr/stock-photo/promocija-knjige-joe-imunic-i-za-dom-spremni-44355/
https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141
https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141
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KNJIGA: 

JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? ZAGREB, 2019. 

 

DR. SC. JOSIP STJEPANDIĆ: 

POLITIČKI KOREKTNO JE BITI NESPREMAN 

 

Izlaganja dr. Josipa Stjepandića prigodom predstavljanja knjige 

„Josip Šimunić i ‚Za Dom spremni‘“ u Zagrebu 3. listopada 2019: 
 

Knjiga koju danas predstavljamo jedna je u nizu o temi pozdrava ‚Za Dom spremni‘. 

Iznimno plodonosnog autora u ovome krugu mislim ne treba predstavljati. Meni je posebno 

veselje svaki puta kad dobijem njegovu novu knjigu, a sudjelovanje u predstavljanju 

posebna čast, koju ove godine imam već drugi put. Žao mi je i ispričavam se zbog toga što 

naša zajednička knjiga „Ništa se još promijenilo nije“ iz godine 2017. mojom krivicom još 

nije dobila nastavak, iako za to ima jako puno materijala. To je tema za 2020. godinu. 

Ja sam u najavi predstavljen kao predsjednik HAZUDD-a, što stoji za Hrvatsku akademiju 

znanosti i umjetnosti u dijaspori i domovini, sa sjedištem u St. Gallen-u u Švicarskoj. 

Admiral Domazet Lošo je član, a profesor Jurčević prvi dopredsjednik naše Akademije, koja 

je osnovana godine 1978. U ovome trenutku brojimo 60 članova, otprilike po pola u 

domovini te inozemstvu. U članstvu imamo i strance poput Esther Gitman. 

Kao svaka akademija bavimo se znanošću, a nešto manje i umjetnošću. U ovome trenutku 

imamo dva težišta. Prvo je tema izbornog zakona, a napose za Hrvate izvan Hrvatske. U tu 

svrhu formirali smo tim s tri naša te dva vanjska člana, koji će skupa s ovdje nazočnim 

odvjetnikom Matom Knezovićem razraditi put kako bi se taj problem u dogledno vrijeme 

riješio – ako ne drukčije – onda pravnim sredstvima tj. tužbama. Tema je, na žalost, puno, 

puno složenija od jednog, dva ili tri referendumska pitanja. O tome ćemo se obratiti javnosti 

koncem godine, kad budemo imali konkretan prijedlog. 

Drugo težište je obilježavanje 75. obljetnice genocida u Bleiburg-u dogodine. Tu usko 

surađujemo sa srodnim austrijskim organizacijama te pripremamo simpozij te prigodno 

izdanje o toj tužnoj obljetnici.  

Nakon toga bismo ispunili uvjete iz čl. 1 Zakona o Hrvatskoj akademiji znanosti i umjetnosti 

te kanimo najkasnije godine 2021. naše sjedište prebaciti u Hrvatsku. 

Osim gore navedenog svi se mi rado bavimo prenošenjem istine o Hrvatskoj, pogotovo o 

nedavnoj prošlosti. Tu je potreba velika, jer u Hrvatskoj na žalost ima puno izroda i 

otpadnika koji o svojoj domovini iznose najgore objede te ih ciljano prenose u inozemstvo, 

često zu pomoć velikosrba, pokušavajući Hrvatsku ogaditi u očima stranaca. Najgore 

razdoblje bilo je u prvoj polovici godine 2016. dok je na vlasti bila Vlada Tihomira 

Oreškovića. To je mene ponukalo da se malo više angažiram. 

Govoreći o Njemačkoj, u kojoj živim od 1988. godine, mogu istaknuti da je slika Hrvatske 

vrlo povoljna. To ima dva razloga. Počet ću od drugoga: godinu za godinom oko 2,5 milijuna 

Nijemaca posjećuje Hrvatsku, te se vraća s vrlo povoljnim dojmovima. Čuo sam tu i tamo 

poneku pritužbu na visoke cijene i slabu uslugu, ali nikad da bi netko bio zlostavljan, 
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pogotovo zato što je Nijemac. Da je ksenofobija u Hrvatskoj široko raširena, kao što tvrde 

izrodi i otpadnici, to bi bio opazio svaki malo pronicljiviji njemački gost. 

Prvi razlog, zašto je je slika Hrvatske vrlo povoljna, smo mi Hrvati koji živimo u Njemačkoj 

te uživamo ugled kao malo koja nacija. Mogao bih Vam ispričati puno anegdota, koje to 

potvrđuju. To naravno ne možete pročitati u režimskim tiskovinama u Hrvatskoj niti čuti na 

Yutel-u, koji se skriva iza kratice HRT. Kad bi se hrvatska država jednom naučila pameti 

pa počela prema Hrvatima onako dobro postupati kao Njemačka, možda bi se puno 

njih vratilo u domovinu!? 

Ta nas intrigantna misao dovodi na današnju temu.  

Jedan od stjegonoša toga velikog ugleda bio je dugi niz godina Josip Šimunić. Iako je za 

veliku većinu Nijemaca potpuno neshvatljivo, pače izvan zdrave pameti, da športaš koji je 

rođen i odrastao u dalekoj Australiji, koji godinama živi i igra u Njemačkoj, na nacionalnoj 

razini igra za sićušnu zemlju svojih djedova, malo pomalo su se privikli na tu činjenicu te 

su Šimunića počeli zvati „Der Kroate“ (Hrvat) umjesto „Der Australier“ (Australac). 

U kratkim crtama: Josip Šimunić uspješno je igrao 14 sezona u prestižnoj njemačkoj 

Bundesligi, gdje je dogurao do kapetana te najpopularnijeg i najboljeg igrača tradicionalnog 

kluba Hertha iz Berlina, pogotovo godine 2008. kad je Hertha bila u borbi za naslov prvaka. 

Dva puta je bio biran za najboljeg braniča u Bundesligi.  

Od godine 2002. bio je nezamjenljiv stoper hrvatske nogometne vrste, za koju je nastupio 

105 puta.  

Kao branič sigurno nije mogao biti nježno janje, međutim za Šimunićem se nisu vukle 

nikakve afere niti repovi, kao za drugim zvijezdama. Svaki njegov uspjeh bio je i naš uspjeh. 

Od mnogo istaknutih hrvatskih športaša u Njemačkoj, Šimunić je u duljem razdoblju sigurno 

bio među pregršt najboljih. 

Onda je donio odluku o kojoj razmišlja svaki iseljenik pred konac karijere: povratak u 

domovinu. 

U domovini se dogodilo ono što se dogodilo. Priča je toliko puta prepričana, a meni je 

previše mučna da bih je ponavljao. 

Umjesto toga, htio bih Vam ispričati što sam ja doznao o tobožnjoj krivnji Josipa Šimunića. 

Nakon početnog šoka i pomisli “A što mu je to trebalo”, počeo sam malo razmišljati o tome 

što su Šimunić i navijači zapravo rekli. 

Ništa posebno, pogotovo što bi opravdalo takve reakcije i interpretacije. 

Budući da imam poslovne kontakte u 29 zemalja širom svijeta, vremenom sam se raspitao 

te doznao da je zapravo svatko od mojih kolega Za Dom spreman. Nakon nekog vremena 

bilo se pročulo da se raspitujem, pa su me zapitali zašto pitam nešto što je samo po sebi 

razumljivo. Najzanimljivije je bilo s Kinezima, koji imaju krilaticu 恋家 (Liam Shi). 

Međutim, dugo mi nisu znali točno objasniti smisao tog pojma tako da bih ja to razumio, jer 

eto radi se o najdubljim emocijama, dok nisam naletio na Danping Lin, mladu docenticu iz 

Šangaja. Poslušajte: 

“Prvo riječ po riječ. 恋 se sastoji od 亦 i 心。Znak 亦 znači “isti”, a 心 znači “srce”, pa 

onda znak 恋 označava sve one koji imaju isti osjećaj u srcu, a to je ljubav; znak 家 

napravljen je od znaka 宀 i znaka 冢. Znak 宀 znači “krov”, a冢 znači grob. Tako znak 家 

pokazuje na nutarnji vid doma, dom koji mi pruža krov, u kojem mogu biti kad i koliko 

želim, a u konačnici ću za njega raditi, umrijeti, i u njemu biti pokopana. 
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Drugo, izraz 恋家 izražava intimni osjećaj ovisnosti o nečemu. Dom je više od kuće, 

lokacije, ljudi koje volim. To je mjesto u kojem će se moje srce nastaniti. Kao riječi pjesme 

Michaela Buble-a “Home” (dom) – “Samo želim ići doma, draga, ići ću doma… Pusti me 

da idem doma, bit će u redu. Bit ću doma večeras, dolazim doma.” 

Treće, mislim da je to riječ pohvale i časti.“ 

Toliko mlada Kineskinja o ZDS. 

Kad smo već kod Kineza, sigurno Vam nije promaklo da su prije nekoliko mjeseci u 

Imotskom kaznili jednog Kineza, koji je na javnome mjestu uzvikivao Za Dom spremni. 

Jadan očigledno nije znao da je zapravo iznosio prijevod od Liam Shi, pa se previše nije niti 

branio. 

Slične osjećaje budi ZDS kod korisnice Merlin27 s portala hkv.hr (ako je ovo oznaka njezina 

ljepote i starosti, onda je moram pohvaliti da je mlada i lijepa te povrh svega vrlo pametna), 

koju ću ovdje citirati: 

„Glede ZDS - ako se odmaknemo od tih nekih kontroverzi oko njega - samo bi ovo htjela 

reć': sam pozdrav je s estetskog aspekta (po izboru riječi i po zvučnosti) FAKAT savršen; on 

je ponosan, odlučan, odrešit, lako pamtljiv. Njegova poruka je kratka i svima jasna a bez 

trunke prijetećeg ili agresivnog (kao npr. riječ 'smrt' u 'Smrt fašizmu'). Šteta zbog svih tih 

problema - ili 'problema' - vezanog uz njega jer bolji i ljepši nećemo smislit' tako skoro...“ 

S obzirom da je kineski pozdrav tako topao i drag, dao sam vikovičnu licencu Hrvatskom 

tjedniku za kolumnu Plašikracija, koja je svakog tjedna bila korištena kao zaključni pozdrav, 

dok se kolumnistica nije razboljela. Ali, nadajmo se da će se uskoro vratiti. 

Nisam imao prilike pitati braću Srbe kako oni gledaju na ovaj pozdrav. Kad malo razmislim 

između slogana „Bog i Hrvati za Dom spremni” te slogana “S verom u Boga za kralja i 

otadžbinu“ za promatrača sa strane i ne bi moglo biti neke velike razlike. 

Logičkim slijedom dolazi pitanje zašto onda sva ta hajka i progon? 

Ja mislim da je veliki problem u tome da Hrvatska godine 1991. nije bila pregažena, jer su 

stala braća da obrane svoje domove. Što se nije postiglo u ratu, želi se očigledno postići u 

miru. Memorandum 2 ili tako nekako. Velikosrbi i njihove bijedne sluge u zajedničkoj su 

akciji. Jednako smetaju oni koji su domovinu branili puškom protiv tenka kao i oni koji ju 

brane na sportskome polju ili o tim slavnim danima samo pjevaju. Točka. 

Dobro zapamtite: ovo što se napakiralo Šimuniću, može se napakirati svakome od nas! 

Zapravo me od svih najviše čude sudci na međunarodnim sudovima, koji izgleda nisu 

razmišljali o tome, kako će postupiti kad se ovakav postupak ponovi, prvi, peti ili deseti put. 

Za sve ovakve pojave postoji prijeki lijek, a to je narodni otpor, koji se najbolje iskazuje na 

izborima. 

Prva je prilika za manje od tri mjeseca.  

Kampanja se prilično zahuktala, iako službeno još nije niti otvorena. 

Hrvatska je ŽEDNA promjena, iako mi dobro znademo da promjene znaju biti i nagore. 

Kao po nekom pravilu, prijatelji me nagovore da prije svakih izbora dadem preporuku, kao 

da to može promijeniti svijet, jer u Hrvatskoj ne odlučuju oni koji biraju, nego oni što ostaju 

doma te fantomski, nepostojeći birači. Moram priznati da sam u svojoj preporuci skoro svaki 

puta pogriješio. Posljednji puta sam preporučio generala Tomu Medveda, računajući da on 

na temelju ratnog puta ne će zatajiti. Međutim kao što znamo, i on je npr. postao perjanicom 

Istanbulske konvencije. Zakon o hrvatskim braniteljima prepun rodne ideologije! 
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Danas u Miroslavu Škori imamo vrlo ozbiljnog i izglednog kandidata. On zaslužuje više 

povjerenja od svojih dvoje protukandidata (Kolinde Grabar Kitarović i Zorana Milanovića), 

koji se svojim radom u najvišim funkcijama nisu preporučili, iako i među njima naravno 

postoji ogromna razlika.  

Mišljenja sam stoga da smo već došli do točke da ćemo svi izgubiti, ako Škoro izgubi. Prijeti 

status quo! Ista prazna priča bez konkretnih mjera kao i do sada. 

Posve drugo je pitanje hoćemo li svi pobijediti, ako pobijedi Škoro? Da Škoro može 

pobijediti, najbolje je posvjedočio veliki vjernik Ivica Relković prije dva tjedna na Yutel-u, 

tvrdeći da Škoro nema potencijal veći od 18%. Od Relkovićevih 18% do stvarnih 50% nije 

neka velika razlika... 

Hoće li Škoro onda postati muška “čokolinda” (ovo je pojam koji sam preuzeo od jednog 

angažiranog svećenika, koji je na taj način htio utišati moju radost nakon izbora Kolinde 

Grabar Kitarović), te imati razumijevanje za svoje birače samo kad su TV kamere u blizini? 

Ja sam se u više navrata bezuspješno i bez odgovora obraćao predsjednici Kolindi Grabar 

Kitarović zbog progona kojem je već dulje vrijeme izložen akademik Pečarić. U srpnju 

godine 2017. prenio sam njoj te predsjedniku Vlade Plenkoviću peticiju koju je potpisalo 17 

inozemnih znanstvenika, koji bi po svome opusu sigurno spadali među 10% najboljih 

članova HAZU, da su kojim slučajem njezini članovi. Dok je ured Predsjednika Vlade 

primitak potvrdio, te potom ništa nije poduzeo, ured Predsjednice nije učinio niti to. U to 

vrijeme njezin savjetnik za unutarnju politiku bio je Osječanin Mate R., koji je sada – ako 

se skroz ne varam – savjetnik Miroslava Škore. 

Mene bi zanimalo što kandidat Miroslav Škoro kani učiniti u slučajevima očiglednog 

bezakonja prema npr. Pečariću, Šimuniću, te ranije Vladimiru Milankoviću i Tomislavu 

Merčepu? 

Mogao bi npr. žurno posjetiti ovu dvojicu utamničenika te najaviti da će od Hrvatskog 

sabora zatražiti ovlast da manjem broju ljudi po svome izboru dodijeli oprost od kaznenog 

progona tj. konkretno ovoj dvojici hrvatskih branitelja. 

Onda bi stvari postale potpuno jasne. I nitko više ne bi propitivao, gdje je bio i što je radio 

kandidat Škoro dok je današnji utamničenik Merčep imao ovlast samo “boriti se i poginuti 

za Hrvatsku” (ovdje po sjećanju citiram pokojnog ratnog ministra Ivana Vekića) te zbog 

takve nikakve ovlasti bio osuđen po zapovjednoj odgovornosti. 

Znači: ako je Miroslav Škoro doista SPREMAN, onda bi to uskoro morao nedvosmisleno 

izraziti, tako da narod zna. Ostatak možemo sami dokučiti. 

Nakon predsjedničkih izbora slijede oni parlamentarni. Nova utakmica, nova sreća. Stoga 

ću svoje izlaganje završiti s nekoliko riječi o suverenistima, hrvatskim suverenistima. 

Lijepo je čuti da postoji takva skupina, pogotovo što u njoj sudjeluju neki meni vrlo dragi 

ljudi. Javljeno mi je da bi ovaj skup pro brojnosti mogao biti njihov skup. 

Međutim, kako vrijeme prolazi, čudim se da im još uvijek nedostaje program, ali i znanje 

kako Hrvatsku povesti u pravome smjeru. 

Nadam se da mi je ovako neopreznome promaklo kako su se suverenisti dosad pozabavili s 

dva najveća hrvatska problema: goruća situacija u Bosni i Hercegovini tj. položaj tamošnjih 

Hrvata te gospodarski oporavak, koja obadva dovode do galopirajućeg iseljavanja. 

Moji prijatelji, koji žive u Federaciji BiH, svoj položaj opisuju s dvije teške riječi: TURSKI 

ZULUM. Prevedeno: kad bi mogli, ne bi nam dali niti disati! To je možda malo pretjerano, 

međutim prolazi manje više nezapaženo, čak i među hrvatskim suverenistima. Ne samo to: 
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hrvatski suverenisti nedavno su formirali zastupnički klub, u kojem je jedan zbilja 

ingeniozni političar, koji na nesreću izgleda ne zna je li prije Hrvat ili musliman. Ne ponaša 

se baš kao tuđmanovac, a to bi jedan suverenist morao biti, makar pomalo. 

Stranka ili pokret koja ima nejasan stav prema Bosni i Hercegovini, napose tamošnjim 

Hrvatima (u koje i ja spadam), ne može dobiti moj glas niti bilo koji oblik potpore. Budite 

sigurni da velika većina Hrvata izvan Hrvatske dijeli ovo mišljenje. 

Isto tako, ne znam čime bi suverenisti zaustavili rijeku iseljenika, kad bi od sutra sudjelovali 

u vlasti, pa recimo dobili mjesto ministarstva gospodarstva? Gdje su ideje? 

Sve se to može na vrijeme razriješiti. Dao Bog da su to samo moje crne misli.  

U tome smislu želim Vam puno biračke i ine inspiracije pri čitanju ove knjige! 

 

Dr. Josip Stjepandić 

Zagreb, 3.10.2019 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM 

SPREMNI'“ 

 

Na svemu što se događalo oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo uvijek 

imati u pameti kada nam nisu jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na vlasti (obično je 

nazivaju hrvatsko-srpska koalicija ali meni je draži naziv srpsko-hrvatska jer je činjenica da 

je u njoj glavni partner Pupovac a ne Plenković) i njihovih medija. Tada sve što rade postaje 

kristalno jasno! 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim što ste došli na ovo predstavljanje. 

Zapravo su ga najavila tri portala i „Bujica“. Meni nije jednostavno dobiti ni prostor za 

predstavljanje pa se zahvaljujem HVIDR-i grada Zagreba što nam je omogućilo i ovo 

predstavljanje. Zahvaljujem se i sjajnim predstavljačima sve redom članovima HAZUDD-

a: admiralu Davoru Domazetu Loši, predsjedniku dr. sc. Josipu Stjepandiću, i 

potpredsjedniku prof. dr. sc. Josipu Jurčeviću. Posebna zahvalnost i Branku Hrkaču na 

lijepim koricama. Voditelj je trebao biti g. Velimir Bujanac, ali je danas imao neke manje 

probleme pa nije mogao nastupiti. A on je napravio u svojoj emisiji sjajnu reklamu za ovo 

predstavljanje, pa zaslužuje našu zahvalu. 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim što ste došli na ovo predstavljanje. 

Zapravo su ga najavila tri portala i „Bujica“. Meni nije jednostavno dobiti ni prostor za 

predstavljanje pa se zahvaljujem HVIDR-i grada Zagreba što nam je omogućilo i ovo 

predstavljanje. Zahvaljujem se i sjajnim predstavljačima sve redom članovima HAZUDD-

a: admiralu Davoru Domazetu Loši, predsjedniku dr. sc. Josipu Stjepandiću, i 

potpredsjedniku prof. dr. sc. Josipu Jurčeviću. Posebna zahvalnost i Branku Hrkaču na 

lijepim koricama. Voditelj je trebao biti g. Velimir Bujanac, ali je danas imao neke manje 

probleme pa nije mogao nastupiti. A on je napravio u svojoj emisiji sjajnu reklamu za ovo 

predstavljanje, pa zaslužuje našu zahvalu. 

Zapravo se već počinjem plašiti samoga sebe, tj. kada planiram s ovakvim predstavljanjima 

napraviti nekakvo iznenađenje. Ovaj put nije bili knjiga nego je iznenađenje trebala biti 

pjesma. Naime članica HAZUDD-a Marija Dubravac iz Brisbane-a povodom ovog 

predstavljanja napisala je pjesmu Josipu Šimuniću. Joe ju je trebao prvi put čuti danas, ali 

ništa od toga jer je i on spriječen biti tu s nama. 

Tako ćete Vi prije njega čuti pjesmu gđe Dubravac: 

 

 JOSIPU ŠIMUNIĆU 

 

Ti si baklja što sjaji sred mraka – 

Čuvar Doma u danima jada. 

Izdanak si hrvatskih predaka, 

Odan Rodu i prije i sada.  

Zalud' vjetar tuče sa svih strana, 

Nije tvrdoj naškodio stijeni. 

Slavnog roda ostao si grana, 

Stoljetni su tvoji kamen-geni. 
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Koga mati fojnička porodi, 

Tko je s mlijekom siso domoljublje, 

Taj će palit krjesove slobodi 

I grmjeti ko nebeske trublje: 

'Za Dooom! Za Dooom! Ja sam nesalomljiv, 

Ideali moji ne umiru! 

Dok je duše i hrvatskog srca, 

Ja ostajem vjeran Zvonimiru!' 

 

 (rujan 2019.) 

 

Prenosim i pozdrave gđe Dubravac našem Joe-u. 

Prije dva tjedna u Zrinu biskup dr. Vlado Košić je po tko zna koji put upozorio „kako još 

uvijek nemamo svoju vlast koja bi štitila naš narod“.  

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-

katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage 

Znamo kako su slično govorili i neki veliki hrvatski književnici. Petar Šegedin se zgrozio 

nad spoznajom koliko mnogo ima ljudi u Hrvatskoj koji „tako strasno mrze svoj narod“, a 

Matoš je tvrdio kako Hrvati imaju više izdajica od svih europskih naroda zajedno. 

Biskupova tvrdnja ima posebnu težinu jer se odnosi na vlast u državi hrvatskog naroda, 

državi koja je nastala zahvaljujući veličanstvenoj pobjedi hrvatskih branitelja – pobjedi nad 

fašističkim agresorom. 

A biskupova izjava je blaga. Kamo sreće da vlast samo ne štiti svoj narod. 

A narod treba zaštititi i od mnogih medija. O njihovom protuhrvatskom ponašanju možete 

iz tjedan u tjedan čitati npr. u kolumnama Zvonimira Hodaka, koji je bio Šimunićev 

odvjetnik. 

Ali da se ne radi samo o zaštiti već i o proganjanju ljudi kojima je hrvatski nacionalni interes 

svetinja najbolje se vidi na svemu što se događa oko usklika „Za Dom spremni“. 

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
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Posljednja presuda – ona u Sisku – zapravo pokazuje kako vlasti u RH me poštuju državu u 

kojoj vladaju: 

Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice s 

legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i svaka druga 

majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne postrojbe iz 

Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u Ministarstvu obrane 

prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga 

dijela Hrvatske vojske, a koji znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta 

vlasti Republike Hrvatske (podcrtao JP).. 

https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-

ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh  

S druge strane ova knjiga je zapravo reagiranje na prethodnu osudu „Bojne Čavoglave“ – 

legendarne pjesme iz Domovinskog rata.  

Hodak piše da ni takve sramotne presude ne mogu uvjeriti hrvatski narod da su važniji srpski 

interesi od hrvatskih, kako im vlast sugerira napadima na ZDS: 

Po narudžbi RTL-a rađena je anketa da li građani podržavaju rješenje Visokog prekršajnog 

suda o kažnjavanju pozdrava ZDS. Njihov rezultat je da 48 posto građana ne podržava. S 

obzirom na općepoznato ljevičarenje RTL-a još uvijek nisu uspjeli isforsirati ni 50 posto. 

Više sam puta pisao da nema zakonske podloga za tu zabranu. Ne postoji ni jedan pozitivni 

zakonski propis u kaznenopravnoj sferi koji taj pozdrav zabranjuje. Nedavno je taj moj stav 

u lijevoj Slobodnoj Dalmaciji podržala i odvjetnica Vesna Alaburić, stručnjakinja za 

medijsko pravo. No kako imamo pravosuđe s posebnim potrebama "psi laju, a karavana 

prolazi". Zahvaljujući hrvatskim Jugoslavenima ZDS će ostati vječna kost u grlu grlatih 

https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
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ljevičara među kojima upravo briljiraju profesori povijesti na našim fakultetima kao 

Jakovina, Klasić, Markovina, Budak, Perica…  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-

doma-167753/  

S druge strane ta presuda je došla poslije napada na „Bojnu Čavoglave“ predsjednika države 

koja je izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku Aleksandra Vučića, pa su se srpske sluge i 

sami Srbi u RH ohrabrili i potvrdili ono o čemu odavno pišem: NJIMA JE ISTO I 'ZA DOM' 

i 'ZA DOM SPREMNI'. Dakle, nikad nisu nedvosmislenije potvrdili da je nebitno što su 

koristili ustaše ili nisu, već poruka da postoje ljudi koji su spremni za Hrvatsku i dalje dati 

svoje živote.  

Vidjet ćete u ovoj knjizi kako smo na to upozoravali odmah kada su počeli napadi na Josipa 

Šimunića, tj. upozoravali smo da kad Srbe upozoravaju kako je u fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku korišten pozdrav s raširena tri prsta, srpski povjesničari su samo konstatirali kako 

je to prirodni razvoj njihovog pozdrava s tri skupljena prsta. Svaka budala zna da je značenje 

pozdrava ZA DOM i ZA DOM SPREMNI isto, ali hrvatskim „istoričarima“, mnogim 

političarima i dr. to ništa ne znači. Ipak im je gazda Vučić, zar ne? Zato je presuda kojoj je 

za cilj bila osuda „Bojne Čavoglave“, dakle budnice koja je ledila krv u žilama fašističkih 

agresora, a očito i mnogima danas, meni mnogo važnija jer pokazuje da im je cilj sam 

prastari uzvik ZA DOM, a ne smeta im pozdrav iz vremena fašističke agresije na Hrvatsku 

u Domovinskom ratu. Osuđujući „Bojnu Čavoglave“ osudili su sami sebe! 

Zapravo obje presude i ona osuđujuća i ona oslobađajuća samo potvrđuju ono na što 

upozoravaju mnogi domoljubni kolumnisti: U Hrvatskoj mnogi i na vlasti i u oporbi i u 

medijima samo sprovode velikosrpski Memorandum SANU 2. Na svemu što se događalo 

oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo uvijek imati u pameti kada nam nisu 

jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska 

koalicija ali meni je draži naziv srpsko-hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner 

Pupovac a ne Plenković) i njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno jasno! 

Kako sam napisao niz knjiga o i oko ZDS, mislim da danas ne trebam o tome ništa više reći., 

a o Šimuniću su govorili predstavljači. Reći ću samo kako je naš Joe samo još tada pokazao 

ono što danas na Općoj skupštini UN-a govori Predsjednik SAD-a Donald Trump: 

 Budućnost ne pripada globalistima, ona pripada domoljubima. Želite li slobodu, stvarajte 

je u svojoj zemlji. Želite li demokraciju, čuvajte svoj suverenitet. Želite li mir, volite svoj 

narod. 

https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/ 

Vodimo kako oni koji se bore za sve ono što nije prirodno, protiv predsjednika SAD-a, protiv 

čovjeka koji zastupa ovakve stavove tako bliske mnogim ljudima. Hrvatski narod zna da su 

i sloboda i demokracija i mir ono što želi i Joe.  

Kako ga onda ne bi mrzili oni koji strasno mrze svoj narod?  

Kako ga onda ne bi mrzili izdajice kojih imamo više nego svi europski narodi zajedno? 

Kako ga onda ne bi mrzila i vlast koja ne štiti svoj narod?  

Da, Jozo Šimunić voli svoj narod i hrvatski narod voli njega. To najbolje pokazuje pjesma 

članice HAZUDD-a hrvatske pjesnikinje Marije Dubravac, koja mu je posvećena, zar ne? 

 

Hvala!  

 

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/
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Josip Pečarić 

 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-

dom-spremni  

 

NAPOMENA: Na youtube-u je do 14.10. 2019. bilo preko 12.000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g 

 

  

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g
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DR. SC. STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN O KNJIZI ‘JOSIP 

ŠIMUNIĆ I ZA DOM SPREMNI’: ‘NITKO NAS NE MOŽE 

POBIJEDITI DOK SMO SLOŽNI I SVOJI NA SVOJEMU’ 
 

Naslov:  O predstavljanju 

Datum:  Sun, 6 Oct 2019 07:52:33 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM SPREMNI': 

 

PREDSTAVLJANJE U HVIDRI: 

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-

dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman 

https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-

simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141/ 

GOVOR DR: STJEPANDIĆA: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18339-politicki-korektno-je-biti-nespreman 

MOJ GOVOR: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18349-predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-

dom-spremni 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-

dom-spremni 

NIJE UŠLO U MOJ GOVOR KOMENTAR DR. SC. STIJEPA MIJOVIĆ KOČANA JER 

SAM DOBIO POSLIJE PREDSTAVLJANJA: 

„Dva su događaja koji me uvjeravaju da nas nitko i nikada ne može ni pobijediti ni porobiti 

dok smo složni i svoji na svojemu. 

Drugi je kada su tisuće i tisuće Hrvata slavile naš svjetski nogometni uspjeh uz domoljubnu 

Thomsonovu glazbu bez ijednoga izgreda (dok se u Parizu, primjerice, divljalo, a oni koji 

su tom zgodom usred Zagreba narodu isključili razglas, doživjet će zasluženu sudbinu: da 

narod razglas isključi njima, zauvijek!), 

a prvi je kada je Josip Šimunić nakon jedne sportske pobjede u Maksimiru, oduševljeno 

uskliknuo „Za Dom!“, a čitav stadion, iz tisuća glasova, složno odgovorio: „Spremi!“ 

Tko TO ne želi vidjeti i shvatiti, poništava sebe, a nas – usuprot podvalama i tzv. fake news 

– uzdiže i učvršćuje jer 

TO je bio začetak suvremenog Pokreta za Domovinu. On se spontano tada i tu začeo i bit će 

ponovno pobjednički pokret. 

Pozdrav svima okupljenima! 

Dr. sc. Stijepo Mijović Kočan, poticatelj Pokreta za Domovinu. 

Pozdrav svima okupljenima: svi i u svakom trenutku moramo biti spremni braniti i od 

okupatora obraniti rodni nam dom! 

https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-

dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu 

SNIMAK: 

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4 

https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/ 

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141/
https://www.pixsell.hr/agency/pxl-standard-news/zagreb-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni-gallery-1286141/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18339-politicki-korektno-je-biti-nespreman
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18349-predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18349-predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4
https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
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ČESTITKA JOSIPU ŠIMUNIĆU 

Dragi imenjače, 

Čestitka na pobjedi: 

HRVATSKA U-19 POBIJEDILA MAĐARSKU Hajdukovci zabili golove za 2:0  

S maksimalnim učinkom u prva dva kola izabranici Josipa Šimunića osigurali su plasman 

u Elitno kolo kvalifikacija za Europsko prvenstvo u Sjevernoj Irskoj sljedeće godine 

https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-zabili-

golove-za-20 

Predstavljanje moje knjige Josip Šimunić i 'Za Dom spremni' ima puno pregleda: 

Na youtube-u je do 14.10. 2019. bilo preko 12.000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g, 

i još preko 200 na: 

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4, 

ali na toj poveznici imamo i informaciju: 

prigorski.hr portal 

1,28 tis. pretplatnika 

https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/ 

Tvoj uspjeh s hrvatskom U-19 reprezentacijom me posebno raduje zato što se HNS nije 

proslavio u trenutcima kada su počeli napadi na Tebe, a to je komentirano u tekstu na 

početku knjige: Hrvatski beskičmenjaci. 

To sramotno ponašanje HNS-a ispravio je 2015. godine tada novi izbornik nogometne 

reprezentacije Hrvatske Ante Čačić. Evo dijela koji se odnosi na Tebe kada je bio gost 

Dnevnika Nove TV  

 

* Dio stručnog stožera je i Josip Šimunić. Jeste li odluku donijeli sami ili ste se s nekim 

konzultirali? 

"Ja odgovaram za rezultat i isključivo biram ljude s kojima smatram da mogu napraviti 

rezultat. Šimunić je bio u mojoj svlačionici godinu dana dok sam ja bio izbornik. Radi se o 

izuzetno kvalitetnom čovjeku, pravom profesionalnu. Igrao je u reprezentaciju, veliki broj 

navijača voli Josipa Šimunića i vrlo mu je privržen veliki broj igrača". 

* To nitko ne dovodi u pitanje, ali on se neslavno oprostio od reprezentacije i prije mjesec 

dana potpisao peticiju da poklič "za dom, spremni" uđe u službenu uporabu u vojnim 

snagama. S druge strane HNS redovito dobiva kazne zbog istog pokliča bude kažnjavana i 

strepi od izbacivanja iz kvalifikacija. Je li to možda kontradiktorno? 

"Ja nisam političar, ne bavim se politikom, ja sam se isključivo vodio nogometom. Smatram 

da je gaf koji je napravio Šimunić skupo platio, nije vidio Svjetsko prvenstvo i ovo mu je 

prilika da, ako je okrnjio ugled reprezentacije, kroz ovu ulogu to vrati. Tu peticiju su 

potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna stvar i ne bi želio u 

to ulaziti". 

* S obzirom da ste ga uključili u stručni stožer to može imati negativan odraz u UEFA-i i 

FIFA-i. 

"On će se baviti nogometom, kao i UEFA i FIFA". 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/nogomet/ante-cacic-u-dnevniku-nove-tv---409597.html 

https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-zabili-golove-za-20
https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-zabili-golove-za-20
https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g
https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4
https://www.youtube.com/channel/UCLo-xAFL0_IfdFguFCh9qpQ
https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
https://gol.dnevnik.hr/clanak/nogomet/ante-cacic-u-dnevniku-nove-tv---409597.html
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A tada si opet bio na meti sluganskih medija u RH jer si bio potpisnik Peticije ZDS. Tada se 

još nisu usudili napadati Thompsona i „Bojnu Čavoglave“ pa to nisu spomenuti, već je 

navodno, što se i vidi u pitanju g. Čačiću, bio to prijedlog o uvođenju pozdrava ZDS u 

Hrvatsku vojsku. A u Peticiji ZDS je samo podržan taj prijedlog Mladog Jastreba. Danas je 

već jasno da je napad na ZDS počeo s Memorandumom SANU 2, pa neistine i poluistine i 

jesu nešto normalno kod onih koji ga sprovode u RH.  

Uvijek sam se pitao kako je Ante Čačić shvatio bit naše Peticije, jer je ona trebala poslužiti 

kao pomoć Predsjednici u stalnom prozivanju Milorada Pupovca. Čačić koji nije političar, 

ne bavim se politikom, rekao je ono što nisu znali, umjeli, htjeli savjetnici Predsjednice 

savjetovati joj. Da, očekivao sam od nje Čačićeve riječi kako su peticiju potpisali brojni 

doktori i akademici. 

Narod je znao o čemu se radi, a posebno sam bio ponosan na Tvoje i naše Vatrene i njihova 

zahvalnost koju su iskazali Thompsonu na dočeku u Zagrebu. I tada su se vlasti u RH još 

jednom osramotile.  

Njihova podržka Thompsonu je bila i velika podrška Tebi! 

Vidimo da i danas oni koje financira RH proglašavaju taj doček šovinističkim, dakle isto 

kao što su tvoje domoljublje proglasili šovinizmom, fašizmom, nacizmom ili tko zna kako 

sve nisu: 

https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-

druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-

mrznje-i-etnicku-netrpeljivost 

 

A da Te mnogi u Hrvatskoj vole pokazalo je i ovo predstavljanje, pa čak i meni neobično da 

su na portalu narod.hr poslije izvješća s predstavljanja dan i tekst našeg poznatog 

književnika dr. sc. Stijepa Mijovića Kočana: 

https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-

dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu 

Naime, taj tekst mi je Kočan poslao da ga pročitam na Predstavljanju, ali sam ga dobio tek 

poslije Predstavljanja. 

Još jedno, radujem se što pokazuješ da si jednako dobar kao trener, kao što si bio kao igrač. 

Tvoj, 

Josip Pečarić 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
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OPET ZAHVALA BISKUPU KOŠIĆU I NE SAMO NJEMU 

Dragi Oče biskupe, 

Zahvaljujem Vam se na komentaru povodom reportaže o meni prikazane na Dobro jutro 

Hrvatska. 

Bravo, Akademiče! Gledao sam prilog o Vama na HTV-u i radujem se da su Vas stavili na 

našu daljinoglednicu! Bilo je odlično. Mada kratko rečeno je puno i o Vašem ugledu u 

matematici i o domoljublju. Veseli me da je bio prikazan i Dario Kordić na omotnici knjige. 

Pozdrav! 

+Vlado 

Zapravo mi je posebno drago što ste spomenuli knjigu o Kordiću. 

Slično Vama i dr. Jure Burić piše: 

Prikazane su Tvoje knjige- od Generala Praljka do ZDS, što je moje društvo koje je sa mnom 

u Ravnom gledalo s oduševljenjem prihvatilo. 

Voditeljica je biranim riječima lijepo i Tebi govorila, a zašto i ne bi - zaslužuješ. 

Čestitam Ti i srdačno Te pozdravljam. 

O mojim knjigama i izvrsni hrvatski povjesničar dr. sc. Mato Artuković: 

Dragi Josipe, 

da sam doživio i to čudo: da Tebe ta tzv. HTV uvrsti u svoj program. Minimum minimuma! 

Pet minuta za jednoga od pet najboljih matematičara na svijetu! Sada ispada da su oni Tebi 

napravili uslugu. Ni traga od neke skrušenosti što su Te desetljećima ignorirali. Sve je to 

kolegica znala, a naravno da se nije usudila prozboriti o toj nepravdi. Istog časa bi ostala 

bez posla. No, i ja sam vidio nešto što me podsjetilo na moj grijeh i dug: "Četvrti stup moje 

Hrvatske". Mea maxima culpa! Prijatelju, razumjet ćeš. Meni je Bog dao da idem puževim 

korakom, a Tebi sprinterskim. Koliko sam shvatio, Ti napišeš 40 radova godišnje. Meni za 

to treba dva desetljeća. Nastojim koliko mogu, ali što sam stariji, sve sam sporiji. No, to je 

moj dug i prema snažnom glasu Crkve u Hrvata, dragom biskupu Košiću.  

Mir i svako dobro 

Mato 

Zapravo u emisiji je govoreno o meni kao 'jednom od pet najboljih matematičara na svijetu' 

ali odmah na početku je naglašena moja produktivnost, pa to treba shvatiti u tom kontekstu.  

Mnogi su zamjerili što je ta reportaža bila kratka. Autorica je i najavila da će biti kratka, jer 

emisija Dobro jutro Hrvatska nije znanstvena gdje bi mogle ići dulji prilozi. Rekla mi je 

kako takve reportaže u toj emisiji po pravilu traju 3-4 minute. 

Moram priznati da mi nije baš svejedno i pomisliti da bi netko zbog mene izgubio posao. 

Već sam valjda ispunio tu kvotu s nezaposlenima u obitelji. 

Ali evo što piše Mile: 

Divno je bilo slušati i gledati Vas dragi profesore, a svaka čast i urednici koja se usudila. 

Nadam se neće je Yu šefovi zbog toga šikanirati na HRT-u.  
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Lipi pozdrav iz Privlake  

Vjerujem da neće je je reportaža nastala poslije mog pisma ravnatelju HRT-a u kome sam 

tražio da mi ustupe snimke povodom međunarodne konferencije povodom mog 70-og 

rođendana iz sedmog mjeseca prošle godine.  

Istina, ona je napravila stvarno dobar posao, pa uvijek može doći u nemilost zbog toga. 

Sjetimo se slučaja Karoline Vidović Krišto koja je nastradala jer je povodom knjige Igora 

Vukića pozvala njega i prof. Klasića u studio. Klasić se prepao sučeljavanja s nekim tko piše 

o problematici koju doista proučava i nije se usudio doći - i –nastradala je. 

A u ovoj emisiji je prikazana i moja knjiga s dr. Razumom u kojoj je pisano o tome. Tu 

knjigu je spomenuo sam Igor Vukić u svom e-mailu: 

Dragi Josipe, 

Čestitam!  

Gledao sam Dobro jutro Hrvatska i prilog o vama je bio jako lijep, kao da je sve normalno 

i kao da je HRT normalna i dobra televizija. Čak se vidjela i naslovnica Razotkrivene 

jasenovačke laži! 

S druge strane, ne znam jeste li vidjeli današnji Nacional - napadaju HVIDR-u i Đakića 

zbog promocije vaše knjige o Šimuniću u njihovim prostorijama. 

Ali neka, sve je to dobra reklama. 

Pozdrav 

Igor 

Na moj upit dodao je: 

Prelistao sam Nacional u trgovini, nemam ga i zapravo nisam čitao cijeli tekst, ali objavili 

su dosta fotografija, citirali Lošu itd. 

Zanimljivo da opet napadaju one koji dozvoljavaju predstavljanje mojih knjiga. Prošli put 

je napadnuta Crkva u Hrvata zbog knjige koju je spomenuo Vukić. Slijedeći put nisam dobio 

tu crkvenu prostoriju. Ali dobio sam onu veliku na Kaptolu za knjigu o Kordiću. Knjigu 

koju spominje Biskup. Sada sam je opet tražio, ali nisam je dobio. Znači li to da su mi 

preostale samo neke braniteljske dvorane?  

Zapravo mi je žao što na fotografijama koje sam vidio nisam primijetio da je tako 

zabilježeno kako je u HVIDRI na predstavljanju bila i supruga hrvatskog junaka Blage 

Zadre. Da ne spominjem one koje sam pronašao na tim fotografijama Kordića, Stjepana 

Tuđmana, Zekanovića, generala Sačića, generala Glasnovića, Rozaliju Bartolić,... 

Mene je reportaža podsjetila na način kako su u vrijeme komunističke Jugoslavije pisali 

dobri novinari – pisanje između redaka! 

To sugerira i Nevenov komentar. Po običaju u par riječi kaže sve: 

Bilo je kratko, ali se moglo dobro čuti i još više vidjeti. 

Logično da mi je posebno važno njegovo mišljenje, kao i drugih kolega i prijatelja 

matematičara. Duje: 

Evo sam i ja pogledao u Strasbourgu :) Izvrsno je bilo :) 

A Goranu je bio rođendan (još jednom SRETAN ROĐENDAN) pa ipak se potrudio pronaći 

snimak i javiti drugima: 

Lijepi pozdrav svim članovima Odbora za matematiku, 

danas je u Dobro jutro hrvatska bio prilog o akademiku Pečariću. Mislim da je jako dobar, 

pa Vam šaljem link ukoliko želite pogledati (traje oko 5 min): 

https://drive.google.com/open?id=1pxZjPZhEfHJjL3NHI_Rpv1tlSN_x5aiQ  

https://drive.google.com/open?id=1pxZjPZhEfHJjL3NHI_Rpv1tlSN_x5aiQ
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Možete pogledati i na hrt na zahtjev. 

A poslao je i svim članovima liste na PMF MO i svim članovima liste Zavoda za 

primijenjenu matematiku FER-a. 

S druge strane nepravedno je prema autorici usporediti njen uradak s pisanjem između 

redaka jer je ona prikazala te knjige uz riječi da sam „ponosni domoljub, koji voli koje su 

napadnuti i njima je posvetio knjige“. Zapravo je to istovjetno onome što je pisao profesor 

književnosti sa Sveučilišta u Mostaru kada je govoreći o mojim knjigama govorio o 

„stupovima Pečarićeve Hrvatske“, mada se sjećam da sam u razgovoru komentira napade 

na mene: „Kada me napadaju oni koji ne vole hrvatski narod i hrvatsku državu to me čini 

još ponosnijim.“ 

O trećem stupu moje Hrvatske Thompsonu mogle su se vidjeti dvije knjige. Dr. Burić je 

zapravo spomenuo jednu (Predsjednica i 'Za Dom spremni'), ali zanimljivo je bilo to što me 

je autorica pitala za objašnjenje naslova druge, tj. knjige „Matematika, pjesme i nogomet“. 

Naravno spomenuo sam moju vezu s Thompsnom, a o vezi Thompsona i Vatrenih sigurno 

zna. Sada kada vidim da me je predstavila kao „kralja matematičkih nejednakosti“, 

odgovorio bih: Kada sam ja već proglašen od kolega kraljem u svojoj oblasti, Thompson je 

sigurno kralj domoljubne pjesme (njegovu „Bojnu Čavoglave“ preradili su u BiH, Ukrajini, 

Italiji itd.), a za Modrića i Dalića valjda ne treba objašnjavati da su kraljevi u nogometu. 

Moj veliki prijatelj Stanko Šarić me je upitao: „Jesi li zadovoljan izabranim sadržajem?“ 

Po reagiranjima koje sam dobio očito je autorica dobro izabrala za emisiju od 5min. Ili kako 

kažu Bobo i Marija: 

Iako u kratko, dosta toga lijepog je rečeno (i pokazano) ali ono na kraju sa didom je bilo 

najljepše! Kao da je led probijen? 

Uz srdačne pozdrave i još puno objava, kako znanstvenih tako i povijesnih...  

Istina, kada sam mislio da će biti dano više iz našeg razgovora komentirao sam: 

Recimo zanima me hoće li biti dio o pozivu da se kao istaknuti znanstvenik preselim u 

Australiju. Došao sam 98. i vratio poslije dvije godine, ali odmah smo im rekli da nećemo 

ostati. 

Pitala me iznenađeno: 

Zašto? 

Pa ja sam hrvatski nacionalist! 

Slijedilo je pouka o nacionalizmu kao ljubavi prema svom narodu, i kako je besmisleno 

spominjati nekakvu mržnju prema drugim narodima kada imam preko 230 suradnika iz 

raznih zemalja diljem svijeta. 

Recimo spomenuo sam i ono kako imam rad s autorima jedan katolik, jedna židovka i jedan 

musliman, a Izrael i Pakistan nemaju međusobne odnose:))) 

Zato je zanimljivo što će zapravo staviti.  

Mogu i ono kada prebrzo pričam pa će biti loše:)))) 

U emisiju su spomenuli samo dio kako mi je kćer ostala tamo i upozorili su me da sam rekao 

da je tamo doktorirala i vratila se, a mislio sam reći diplomirala i vratila se. Mislim da je već 

mnogima poznato da je doktorirala kod prof. Miroslava Tuđmana i da su je nezakonito 

otpustili, a glavnu ulogu u tome je imao rektor Boras (koji je također doktorirao kod 

Tuđmana ali mu je trebalo mnogo mnogo više vremena i imao je punih 47 godina kada mu 

je to uspjelo), što je dovelo do toga da sam sada ruski znanstvenik po Scopusu. 
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Zapravo mi je žao što je u emisiji ostao početak priče o mojoj majci. Nije dan nastavak u 

kome pokazujem kako je na klupi na rivi čula kako bake pričaju o tome kako sam veliki 

talent za matematiku, pa kako poslije toga ja nisam trebao štedjeti (tata je već umro, a ona 

je ostala s dvoje gimnazijalaca i jednim studentom). 

Ove dvije grješke s kćerkom i majkom su me samo podsjetile kako Ti eto prođe život i 

konstatiraš kako se ništa nije promijenilo. Već sam pisao o tome kako su mi od majke 

(domaćice) tražili da se odrekne oca (ugostiteljski radnik), da bi joj dali posao. Tako je 

godinu dana bila s troje maloljetne djece bez primanja, i kada su vidjeli da ga se neće odreći 

dobila je nekakav posao. Danas (inače poznati) odvjetnik upozori moju kćerku (dr. sc. i viši 

znanstveni suradnik) kako bi svi njeni problemi nestali kada bi se odrekla oca (nekakav 

akademik). 

Zapravo, ne mogu odlučiti koji su gori. 

Na kraju, još jednom zahvala Vama oče biskupe, svima spomenutim i onima koje nisam 

spomenuo na čestitkama i komentarima. 

Vaš, 

Josip Pečarić  

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-samo-

njemu 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-samo-njemu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-samo-njemu
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KNJIGA: 

VRATITI HRVATSKU NARODU: PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM, 2020. 

PREDGOVOR 
 

Još na predstavljanju moje knjige Josipu Šimunić i 'Za Dom spremni' bilo je jasno da ću u 

izborima podržati Miroslava Škoru: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-

plenkovica/ 

Zapravo nisam mislio da ću se izravnije uključiti u same izbore. Povjerenje u političare na 

vlasti i oporbi sam već izgubio i to se moglo vidjeti i iz knjiga koje sam do tada objavio. 

Mwđutim, poslije Škorine izjave o „srpskoj fašističkoj agresiji na Hrvatsku“ bilo je očito da 

mu treba dati podršku. 

Tada sam pozvan u „Bujici“ i o tome govorio. Na skupu u Lisinskom vidio sam da je 

Škorinim pristalicama puno značio taj nastup. 

Zapravo je bilo iznimno sudjelovati u tim izborima, jer sam i sam vidio da mi mnogi tzv. 

državotvorni portali više nisu objavljivali tekstove. Dakle Škoro je bio praktično sam protiv 

dvije glavne stranke u RH. I HDZ i SDP su se ujedilile u zaustavljanju Škore. Znamo da su 

ankete, koje oni plaćaju, pokazivale da će u drugom krugu pobjediti Škoro. I uspjeli su. 

HDZ+SDP pobjedio Škoru! 

Iako mnogi konstatiraju kako je Škoro sam izborio da ga podrži četvrtina birača, ipak moram 

posebno naglasiti da je itekako zaslužna emisija „Bujica“.  

Priča time nije još završila jer je najavljen nastavak borbe za povratak Hrvatske narodu.  

I 29. 2. 2020. je osnovana nova stranka Demokratski pokret u kojoj je i jedan od najboljih 

hrvatskih kolumnista Josip Jović, nekadašnji glavni urednik legendarne Slobodne Dalmacije 

koja je početkom stoljeća pružala jedini otpor novim vlastima. Tako on kažr:  

NEĆE NAS PONOVO VRATITI U KAVEZ!” 

Josip Jović kaže da se “Hrvatska ponovo nalazi u jednom povijesnom trenutku”: - Hrvati su 

povijesno, kao narod, živjeli u jednom kavezu, a oko njih su lajali psi žandari… I to narod 

osjeća, tu situaciju da nas neki ponovno žele vratiti u kavez. Domovinski pokret osjećam 

kao veliku šansu da ne dopustimo da nas ponovno vrate u kavez. 

Opisao je atmosferu koja je vladala na Osnivačkom saboru Domovinskog pokreta: - Došao 

sam sa srcem, kao i svi ostal, to se osjetilo... Domovinski pokret bi trebao biti jedan vjetar, 

jedna nova, čista rijeka barem na izvoru, ali istina je da je dugi put do ušća… Kako je 

krenulo, vjerujem da Škoro može biti novi Tuđman, nakon 90-ih 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-krenulo-vjerujem-da-

skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih 

Zapravo bit će zanimljivo hoće li uspjeti u najavljenom okupljanju državotvornih snaga. Do 

sada su svi takvi pokušaji propadali. Uvjek sam ih opisivao tvrdeći da su svi ti državotvorni 

političari za zajedništvo uz jedan mali uvjet lidera pojedinih skupina/stranaka: 

Ja trebam biti vođa! 

Bit će zanimljivo. 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-krenulo-vjerujem-da-skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-krenulo-vjerujem-da-skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih
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ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE ČAK I S 

MATEMATIČKIM ČASOPISIMA? 

 
GOVOR NA POČETKU PREDSTAVLJANJA 

 
Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste došli na predstavljanje knjige 

koja u naslovu ima riječ MATEMATIKA. Da je problem s tom riječi u naslovu vidio sam s 

knjigom koja joj je prethodila MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, Zagreb, 2018. str. 

347. Da sam umjesto riječi ‘pjesme’ stavio THOMPSON, a umjesto ‘nogomet’ VATRENI 

sigurno bi ljudima bila zanimljivija. 

Istina, sada postoji i riječ POLITIČARI, a kada se pogledaju i korice koje je opet izradio 

Branko Hrkač, nekako sve to asocira na MAJMUNSKA POSLA. 

Naravno pozvao sam i političare i to tako što sam npr. Predsjednici RH i predsjednicima 

Vlade i Sabora uz naslov ZBOG „BOJNE ČAVOGLAVE“ I ZDS SUKOB POLITIČARA 

I MATEMATIČKIH ČASOPISA napisao: 

S obzirom da sam vam svojevremeno (uzaludno) poslao moje knjige:  

Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 

245. i  

Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212., a 

sada vam šaljem nastavak na njih i poziv na predstavljanje. 

Kao što sam očekivao, a u skladu s naslovima knjiga koje sam im poslao, nije bilo odgovora 

ni sada. 

Iz naslova pod kojim sam im poslao poziv jasno je da je ova knjiga povezana s prethodnim 

knjigama o onima koji su stradali zbog pozdrava ZA DOM SPREMNI. To su i Thompson i 

Šimunić. O nedavnom predstavljanju knjige JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM SPREMNI', 

Zagreb, 2019. str. 362 veliku reportažu dao je tjednik „Nacional“. Pišu o HVIDRI i slavljenu 

ustaškog pozdrava. Naravno srpskim slugama je uvijek drago sve podsjetiti na činjenicu da 

su hrvatske branitelje tijekom Domovinskog rata i sve do danas Srbi i njihove sluge u 

Hrvatskoj nazivali ustašama. Zato je i ovo u dvorani Udruge specijalne policije iz 

Domovinskog rata RH, a organizirala ga je Udruga udovica hrvatskih branitelja iz 

Domovinskog rata RH Grada Zagreba i Zagrebačke županije. Zahvaljujem im na tome. 

Poslao sam isti poziv HRT-u s naslovom TREBAM LI SE ZAHVALITI HTV-U? (PISMO 

RAVNATELJU HRT-A), kada sam vidio da će biti veliki razgovor s jednim od glavnih 

likova u ovoj knjizi – onog političara koji nam dolazi sa Zagrebačkog sveučilišta – rektora 

tog sveučilišta. U novom pismu sam komentirao taj nastup tj. činjenicu da nisu ni pokušali 

osporiti navode o Rektoru iz ove knjige. Time su samo potvrdili vrijednost same knjige. 

Posebna zahvalnost predstavljačima. To su Prof. Đuro Vidmarović, predsjednik DHK-a, 

koji je napisao Predgovor, prof. dr. sc. Neven Elezović koji je i krivac što časopisi o kojima 
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je riječ uopće postoje, a koga se vjerojatno sjećate s HTV-a kao zvijezde u kvizu “Brojke i 

slova”, i akademik Andrej Dujella o kome ćete i čitati u samoj knjizi. Tim redom će i oni 

govoriti o knjizi.  

Politolog i kolumnist Jure Vujić je bolestan. Tekst njegovog govora ću dobiti I nadam se da 

će ga netko objaviti. Kako je I ovo predstavljanje najavilo samo dva portala, ako ga nitko ne 

objavi sigurno će biti u drugom dijelu ove knjige. Naime, kako je ova knjiga posvećena 

mojim Q1 časopisima u njoj su samo tekstovi povezani s početkom napada na te časopise 

GOVOR NA KRAJU PREDSTAVLJANJA 

Još jednom veliko hvala predstavljačima. 

Prije neki dan dr. Stjepandić mi je poslao link teksta iz Nacionala: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-

plenkovica/ 

Poslao sam ga jednom prijatelju. Odgovorio mi je: 

Ma te budale iz tog portala...kako su predstavljanje prenijeli kao ustaški dernek 

(…) takav vid pisanja o Hrvatima i našoj istini (misli na moju knjigu, JP) i povijesti očito bi 

trebao biti zabranjen pa njima, ali NEĆE IĆI.. samo to. 

Moj odgovor bio je: 

Zapravo su zgodni za komentiranje. 

Prvo što se vidi je kako o onome što smo govorili Jurčević i ja nije, u inače velikom tekstu, 

bilo ni riječi. 

Podsjećam na presudu Bojni u kojoj je jednako osuđeno ZA DOM i ZDS :) 

A Jurčević je jedini povjesničar, kako sam i naglasio na Predstavljanju, koji je uvijek 

govorio o oba pozdrava!!! 

A ja sam usporedio sa Đokovićeva TRI prsta! 

Zločest si prema novinarima - očito im je jasno da je glupo poslije toga pisati o USTAŠKOM 

pozdravu, a oni moraju. 

Zaključili smo njegovim odgovorom: 

Ah, za mene to "viša matematika". Hehehe... 

Moraju, jadni.. a i mi s njima... 

Ali zar nije sjajno kako „Nacional“ brani Plenkovića? Spominju ipak i mene jer sam u najavi 

admirala Davora Domazeta Lošu rekao kako je “pravi Plenkovićev kandidat Milanović” i 

da “moramo pobijediti Plenkovića”. 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Zapravo ja sam tvrdio da na izborima imamo dvoboj između Plenkovića i Škore, jer su i 

Kolinda Grabar Kitarović i Milanović Plenkovićevi kandidati. A slično našem Admiralu 

vjerujem da je glavni Plenkovićev kandidat doista Milanović. 

A meni je i neprirodno da Škoro nije kandidat ljudi koji su ono što su postigli u životu 

postigli radeći svoj posao, a ne zato što si bio u Ministarstvu vanjskih poslova pa si dobro 

naučio tko su gazde u svijetu i koga trebaš slušati. 

A i obećao sam da ću glasovati za Škoru. Svjedok mi je upravo akademik Dujella. Poslije 

jednog sastanka u Akademiji izašli smo zajedno s još jednim kolegom Na ulici me uhvatio 

za lakat jedan prolaznik: 

- Josip Pečarić? 

- Da! 

- Hercegovac iz Boke? Nazvao me po naslovu jedne moje knjige. 

- Da, taj sam. 

- Jesmo li za Škoru? 

- Jesmo! - Obećah mu.  

Tko zna naslov te moje knjige sigurno je pravi, zar ne? 

Da, izbori su pred nama i sve je u znaku tih izbora. 

Svojevremeno je Luka Podrug u Bujici citirao moju izjavu u svezi s izborima: 

Isključite televizor, a uključite mozak. 

Baš jučer čitam jednog poznatog hrvatskog kolumnistu i vidim da sam jako pogriješio s tom 

izjavom. Čini mi se da mnogi, za koje vjerujem da itekako koriste svoj mozak, kada dođu 

izbori – ISKLJUČE GA! 

Prof. Vidmarović u svom Predgovoru za mene tvrdi: 

On je intelektualac suverenističkog opredjeljenja koji želi slobodno i samobitno razmišljati 

i ostvarivati slobodu javnog govora. 

A u jučerašnjem tekstu čitam kako smo mi 'suverenisti opsjednuti Aleksandrom Vučićem i 

Srbima, tako da smo isti kao oni, jer su Srbi isto tako u svojim medijima opsjednuti 

Kolindom i Hrvatima': 

Tako njihov medijski promotor Velimir Bujanac Kolindino ugošćavanje Vučića stalno 

koristi kao bazuku protiv nje. A isti taj Bujanac zaboravlja da je on u Bujici dao ogroman 

medijski prostor Vučićevu učitelju, četničkom vojvodi i ratnom zločincu, Vojislavu Šešelju, 

tepajući mu Vojo. 

Možete li vjerovati da je netko usporedio dovođenje predsjednika države koja je izvršila 

fašističku agresiju na Hrvatsku, a Predsjednica Hrvatske poziva u trenutcima kada su 

ponovo Srbi koristili laži o Jasenovcu na izložbi u SAD-u u dokazivanju genocidnosti 

hrvatskog naroda s činom dovođenja bilo koga sa strane nekog novinara u svoj show? A 
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zapravo im je tim činom samo pružila potporu Srbima u njihovim lažima, što je Vučić i 

pokazao tijekom posjete. Kad isključiš mozak, to je moguće zar ne? 

Čitam dalje: 

K tome, Zekanoviću i suverenistima, koji ne daju Vučiću u Sabor na skup europskih Pučana, 

uzor je Orban, a isti taj Orban bio je najjači Vučićev lobist da ga se primi među europske 

Pučane!? Dakle, Orban, Vučićev lobist je Bujancima i Zekanovićima prihvatljiv, a njegov 

pulen Vučić nije? Protestira li Zekanović onda i protiv Orbana? Zna li Zekanović uopće išta 

o odnosima Budimpešte i Beograda? Očito-ne. 

Kad isključiš mozak doista možeš svima pokazati da ne znaš da Plenković sluša Pupovca. 

To znaju i na karnevalima gdje Plenković pleše kako Pupovac svira, zar ne? A da Pupovac 

javno ide u Beograd po Vučićeve instrukcije, to vide i mala djeca. Samo to ne vidiš kada 

isključiš mozak pa se čudiš što to zna i Orban koji je suverenist. Za razliku od hrvatskog 

kolumniste koji je isključio mozak Orban zna da je njegova razina Vučić u Srbiji i Plenković 

u Hrvatskoj. A znamo i to da se divio Tuđmanovoj Hrvatskoj, a jasno je da mu se gadi 

poslušnička Plenkovićeva Hrvatska. Orbanovu zemlju nije napala Vučićeva Srbija već 

Hrvatska. Zato je logično da se Zekanović i hrvatski suverenisti drukčije ponašaju prema 

Srbiji od Orbana. Zajedno im je samo gađenje prema onima koji vjerno služe Srbe od čije 

su vojske hrvatski branitelji napravili zečeve. 

Još nešto od našeg kolumniste : 

 Kampanja postaje cirkus, pogotovo kada na istoj strani vidite Škorine Bujance zajedno s 

Mesićem i sličnima u koaliciji protiv Kolinde. Ali ne čudite se. Prije nego što je pobjegao 

od rata, Škoro je svoj put započeo 1990. u Savkinoj Koaliciji narodnog sporazuma, pa je 

prirodno da ga završi u Koaliciji narodnog nesporazuma, 

Da, kada isključiš mozak doista Ti je važnije to što je Škoro 90-ih bio za „hrvatsku ružu“ 

Savku, nego što je Kolinda sudjelovala u progonu i hapšenju hrvatskih generala, ili o njenom 

članstvu u nekakvim ložama i sl. A odavno sam napisao kako će biti lijepo slušati Kolindu 

pred izbore. Govorit će sve što i ja pišem godinama. Ali tko je toliko glup da joj vjeruje? 

Jasno je da će mnogi isključiti mozak pa otud i pitanje iz naslova ovog govora: 

ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE ČAK I S MATEMATIČKIM 

ČASOPISIMA? 

Da u vrijeme izbora sve postaje cirkus, zar ne? 

HVALA? 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-

matematickim-casopisima 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
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JEDINO ŠKORO GOVORI O FAŠISTIČKOJ SRPSKOJ 

AGRESIJI! 

(PISMO DR. STJEPANDIĆU) 

Dragi imenjače, 

Zahvaljujem Ti na tekstu ZAŠTO JE DOBRO BIRATI MIROSLAVA ŠKORU, koji je 

objavio i portal Hrvatsko nebo: 

https://hrvatskonebo.org/2019/12/01/dr-j-stjepandic-zasto-je-dobro-birati-miroslava-skoru/  

Vidim da si pisao i o Predsjedničinom odnosu i prema našoj Peticiji ZDS i prema mojoj 

obitelji. Zapravo Te dvije stvari su povezane. Naime, odnos i hrvatskih vlasti i većeg dijela 

oporbe prema ZDS se promijenio pojavom velikosrpskog Memoranduma SANU 2. A 

srpsko-hrvatska koalicija koja danas vlada Hrvatskom itekako vodi računa o tome da su u 

skladu s tim Memorandumom. Do Peticije ZDS mene se samo prešućivalo, a poslije 

Predsjedničinog napada na Peticiju ZDS počelo je i sa onim o čemu si Ti pisao u Tvom 

tekstu. Pravi otpor su im pružili samo moji matematički časopisi, koji njima nisu dobri, a 

oni su uvršteni u najbolje Q1 svjetske znanstvene časopise.  

Zato sam na Predstavljanju knjige o Šimuniću i naglasio da su Predsjednički izbori dvoboj 

Plenkovića i Škore, tj. da su i Grabar Kitarović i Milanović zapravo Plenkovićevi kandidati. 

Sigurno Ti je poznato da sam napisao da će Grabar Kitarović u kampanji govoriti sve ono 

što sam ja godinama pisao, i konstatirao da joj samo budale danas mogu vjerovati.  

Meni je to današnje njeno hrvatovanje (valjda Vučićevskog tipa) gadljivo. Npr. na četiri 

moje knjige i dr. Međimorca o generalu Praljku stavljena je njena izjava o Praljku, kao 

podsjetnik što je govorila prije nego što su im gazde zabranile svaki pomen o njemu. 

Nedavno je general Sačić u Bujici ispričao kako je ona napala generale zbog podrške 

generalu Praljku i sada imamo njeno objavljivanje Praljkove fotografije, 

Ali vratimo se Pozdravu ZDS i dr. sc. Miroslavu Škori. 

Vjerujem da si pročitao članak: ŠKORO O POZDRAVU 'ZA DOM SPREMNI': ON 

PRIPADA PONOSNOJ GENERACIJI KOJA JE POBIJEDILA SRPSKI FAŠIZAM  

https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-

koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/  

Vjerojatno si primijetio da nije bilo puno komentara oko činjenice da je on govorio o 

srpskom fašizmu. 

Nikome to nije u interesu. 

Mediji jer bi rasprava o tome pokazali kako su oni ti koji provode Memorandum SANU 2. 

u zaštiti srpskog fašizma. 

https://hrvatskonebo.org/2019/12/01/dr-j-stjepandic-zasto-je-dobro-birati-miroslava-skoru/
https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/
https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/


LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  77 

 

A političarima srpsko-hrvatske koalicije to itekako ne bi odgovaralo, jer bi pokazalo 

mnogima što oni zapravo rade, tj. da i ta stvarna koalicija na vlasti čiji su kandidati i Grabar 

Kitarović i Milanović služe tom velikosrpskom projektu. 

O srpskom fašizmu napisao sam niz tekstova pa i knjigu (J. Pečarić, Živjela nam 

antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015.) koja o tome govori već u naslovu. 

Predsjednici sam u tome pisao iste te godine u otvorenom pismu o hrvatskom branitelju 

Veljku Mariću: 

 „Ono što mi moramo uraditi jeste obnoviti naša sjećanja i spoznaje o stvarnoj prirodi 

velikosrpske agresije. Nedavno je i prof. dr. sc. Andrija Hebrang u emisiji Bujica upozorio 

kako se radilo o fašističkoj velikosrpskoj agresiji na našu domovinu. Vjerujem da se i Vi 

sjećate kako je Milošević svoju ideologiju gradio upravo na primjerima Hitlera i 

Mussolinija. I dok je Hitler govorio: Njemačka će biti svjetski faktor ili je neće biti. 

Milošević je: Srbija će biti cela ili je neće biti. Ili Hitler: Njemačka i Austrija su dva oka 

u istoj glavi. A Milošević: Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi. Mi danas u 

Hrvatskoj, vjerojatno i u cijelom svijetu imamo jedine istinske antifašiste iz druge polovice 

prošlog stoljeća koji su pobijedili fašizam. TO SU HRVATSKI BRANITELJI KOJI SU 

POBIJEDILI FAŠISTIČKOG AGRESORA. Veljko Marić je dakle istinski antifašist koji 

umire u zatvoru zemlje koja je izvršila fašističku agresiju na njegovu domovinu.“ 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-

predsjednici-republike-hrvatske 

Zapravo Škoro nam govoreći o srpskom fašizmu poručuje da on neće služiti svjetskim 

moćnicima koji su stajali iza srpske fašističke agresije, a vlast svojom šutnjom da će im i 

dalje vjerno služiti. 

Na izborima će hrvatski narod pokazati koja im od te dvije opcije više odgovara. 

Lijepo Te pozdravlja, Tvoj, 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-

agresiji 

  

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
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POGOVOR 

ŠKORO I SRPSKI FAŠIZAM 
 

Na Krematoriju ispraćaj prijatelja i velikog domoljuba Božidara Alića. (svakako poslušajte 

kako se od njega oprostio prof. dr. sc. Slobodan Prosperov Novak: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-na-bozidara-alica-gost-

hrvoje-hitrec.  

U razgovoru s dva poznanika doznajem da je najveća opasnost za Hrvatsku Miroslav Škoro. 

Ne smeta im Pupovac već Škoro. 

Vjerovali ili ne. 

Još na predstavljanju moje knjige Josipu Šimunić i 'Za Dom spremni' bilo je jasno da ću u 

izborima podržati Miroslava Škoru: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-

plenkovica/ 

Zapravo nisam mislio da ću se izravnije uključiti u same izbore. Povjerenje u političare na 

vlasti i oporbi sam već izgubio i to se moglo vidjeti i iz knjiga koje sam do tada objavio. 

Međutim, poslije Škorine izjave o „srpskoj fašističkoj agresiji na Hrvatsku“ bilo je očito da 

mu treba dati podršku. 

Tada sam pozvan u „Bujici“ i o tome govorio. 

Naravno, nitko neće to reći, ali problem je što je to Škoro izjavio i mnoge televizije su tu 

izjavu prenijele. Pa i Vučić je bio sretan što on nije prošao u drugi krug. A sjetimo se da su 

ankete predviđale da je on sigurni pobjednik u drugom krugu. Ali trebalo je zaustaviti onog 

koji govori o srpskom fašizmu! 

Zato je mnogima u RH važno stalno optuživati hrvatske domoljube da su ustaše i fašisti. 

Povod za to je skrivanje istine o srpskom fašizmu. Zato su napadi na Škoru nastavljeni istom 

žestinom sve do današnjih dana. Zato je mojim poznanicima problem u njemu. Kao on će 

„prevariti hrvatski narod“. Istina, ovi koje imamo otvoreno sprovode Vučićevu politiku tj. 

politiku.  

Zašto je politika optuživanja Hrvata i Hrvatske za ustaštvo i fašizam od velike važnosti za 

srpske sluge i njihove gazde? 

Odgovor je jednostavan. 

Iz SPC se odavno tvrdilo da nacizam nije došao iz Njemačke, već iz Srbije i to mnogo mnogo 

ranije. I to nije tvrdio bilo tko već svetac te iste crkve, O tome sam i sam pisao, ali ovdje 

dajmo ono što je lako dostupno na internetu iz knjige Ljubice Štefan, „Mitovi i zatajena 

povijest“, Zagreb,1999.  

Naime episkop Nikolaj Velimirović, je 1935. u svojoj knjižici o sv. Savi pisao: „Mora se 

odati poštovanje sadašnjem nemačkom vođi, koji je u XX veku došao na ideju Svetog Save i 

kao laik poduzeo u svom narodu posao koji priliči jedino svetitelju, geniju i heroju“. 

Nekoliko godina kasnije 1939.-on javno propovijeda rasizam. „Mi smo ljudi arijevske rase, 

kojoj je sudba dodelila počasnu ulogu…da plemena slabije rase i niže vere ne bi…“. 

https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-je-dobio-odlicje-jer-ga-

je-usporedivao-sa-sv-savom/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-na-bozidara-alica-gost-hrvoje-hitrec
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-na-bozidara-alica-gost-hrvoje-hitrec
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-je-dobio-odlicje-jer-ga-je-usporedivao-sa-sv-savom/
https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-je-dobio-odlicje-jer-ga-je-usporedivao-sa-sv-savom/
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Zapravo prva Jugoslavija, dakle zemlja kasnijeg svetca Nikolaja, je i bila takva država pa je 

sjajni hrvatski povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević jasno isticao da je ZA DOM 

SPREMNI bio antifašistički pozdrav, jer je nastao kao otpor velikosrpskom fašizmu u prvoj 

Jugoslaviji. 

Fašizmu u Nedićevoj Srbiji je poznata stvar, kao i to da se on rehavilitira kroz svo vrijeme 

Titove Jugoslavije, pa sve do današnjeg dana. 

Titova Jugoslavijaje bila Srboslavija što se pokazalo i u srpskoj fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku. Naravno i Srbi i njihove sluge u Hrvatskoj su branitelje nazivali ustašama, a 

hrvatska država im je bila Tuđmanova ustaška država. I to traje do današnjih dana. I u Bujici 

a i mnogo ranije sam upozoravao da se u RH treba stalno govoriti o srpskom fašizmu. Tako 

sam o tome napisao niz tekstova pa i knjigu (J. Pečarić, Živjela nam antifašistička, tj. 

braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015.) koja o srpskom fašizmu posredno govori već u 

naslovu. 

Tadašnjoj predsjednici sam o tome uzalud pisao iste te godine u otvorenom pismu o 

hrvatskom branitelju Veljku Mariću: 

 „Ono što mi moramo uraditi jeste obnoviti naša sjećanja i spoznaje o stvarnoj prirodi 

velikosrpske agresije. Nedavno je i prof. dr. sc. Andrija Hebrang u emisiji Bujica upozorio 

kako se radilo o fašističkoj velikosrpskoj agresiji na našu domovinu. Vjerujem da se i Vi 

sjećate kako je Milošević svoju ideologiju gradio upravo na primjerima Hitlera i 

Mussolinija. I dok je Hitler govorio: Njemačka će biti svjetski faktor ili je neće biti. 

Milošević je: Srbija će biti cela ili je neće biti. Ili Hitler: Njemačka i Austrija su dva oka 

u istoj glavi. A Milošević: Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi. Mi danas u 

Hrvatskoj, vjerojatno i u cijelom svijetu imamo jedine istinske antifašiste iz druge polovice 

prošlog stoljeća koji su pobijedili fašizam. TO SU HRVATSKI BRANITELJI KOJI SU 

POBIJEDILI FAŠISTIČKOG AGRESORA. Veljko Marić je dakle istinski antifašist koji 

umire u zatvoru zemlje koja je izvršila fašističku agresiju na njegovu domovinu.“ 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-

predsjednici-republike-hrvatske 

Zapravo u svemu tome sudjeluje Srpsko-hrvatska koalicija koja danas vlada u RH. Branitelji 

. “ustaše” su stalno na udaru, a rat protiv Tuđmanove ustaške države se nastavlja. Tako i 

novi predsjednik kojega sam svojevremeno u nizu tekstova predlagao za akademika jer je 

“otkrio” da su zapravo u Drugom svjetskom ratu u NDH prvi stvorili konc-logore, tako ne 

želi inauguraciju ispred “ustaške” crkve (grb s prvim bijelim poljem na krovu), izruguju se 

himni, ne želi nikakve simbole hrvatske državnosti pa mu smetaju i biste onih koji su 

najzaslužniji u povijesti za hrvatski narod i hrvatsku državu. 

U Srbiji je kontinuitet naci-fašističke priče nastavljen. 

Kako to izgleda danas treba pročitati u tekstu  

Nakon 30 godina borbi ‘Velika Srbija’ sve više sliči na ‘beogradski pašaluk’. 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
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Autor je slovenski sveučilišni profesor Boštjan Marko Turk, a tekst je objavio na portalu 

7dnevno, 07. ožujak 2020. Evo tog teksta: 

Rijetko koja rečenica može srpski narod uvrijediti više od ove: “Pa vi bombardujte, ubijte 

jednog Srbina, mi ćemo stotinu muslimana. Pa da vidimo sme li međunarodna zajednica ili 

bilo ko drugi da udari na srpske položaje, može li se tako ponašati sa srpskim narodom”. 

Rečenica je izrečena u Skupštini Srbije 1995. Njezin je autor Aleksandar Vučić. Ona sadrži 

sve elemente ponderiranog zla koje je zadesilo Srbiju tijekom najtežeg iskušenja između 

1941. i 1945. Rečenica je najprije rasistička. U podsvijest Aleksandra Vučića uletjela je iz 

traumatizirane nacionalne uspomene: iako je Vučić želio da se kazna odnosi na Bošnjake 

ili na Muslimane (bilo je to u vrijeme opsade Sarajeva), odnosi se najprije na Srbe. 

Nitko nije ponizio Srbe koliko nacisti (Nijemci) tijekom okupacije. Vrijednost života Srba i 

njemačkih vojnika (također austrijskih) s druge strane bila je postavljena u omjeru jedan 

prema sto. Tek sto srpskih života vrijedilo je jedan njemački ili austrijski život. Omjer jedan 

prema sto stvorio je najveće tragedije koje su i danas žive. U Kragujevcu je strijeljano 3000 

talaca, uključujući i 300 školske djece, od kojih je 15 bilo između 8 i 12 godina. Ista logika 

slijedila se u Kraljevu, gdje je 20. listopada 1941. strijeljano 2190 civila (žena, djece, 

starijih ljudi). General Franz Boehme, koji je justificiran 1947. godine, bio je odgovoran za 

taj zločin protiv čovječnosti – također poznat kao genocid nad srpskim narodom. 

Rečenica Aleksandra Vučića izražava duboku povezanost s nacističkim obrascem mišljenja: 

to je buđenje iz mrtvih Adolfa Hitlera, koji je prvi naredio najstrože mjere u pokoravanju 

srpskih civila. Dalje ova rečenica prikazuje Vučića kao rasista: omjer Srba prema 

Bošnjacima, kada je riječ o životu i smrti, postavlja se na jedan prema sto. Ali njegov 

najdublji sadržaj ostaje svjedočanstvo samouništenja koje srpske vođe izdvajaju nad 

narodom. Naime, ako Vučićevu izjavu uzmemo u smislenom kontekstu, odnos se najprije 

odnosi na Srbe: Srbin je manje vrijedan, njegov život vrijedi samo stotinu života jednog 

Nijemca. U Vučićevoj podsvijesti je prezir prema vlastitom narodu. 

Patologija srpskih čelnika je da oni, tukući druge narode, najprije udaraju po vlastitom 

puku. Prije trideset godina tim u kojem je bio i Vučić počeo je ratovati za veliku Srbiju. 

Povijesno sjećanje govori da se Aleksander Vučić zalagao za veliku Srbiju na jednom od 

mitinga u srcu Hrvatske, u Glini: “Nikada srpska krajina neće biti hrvatska. Nikada Glina 

neće biti hrvatska. Ako srpski radikali pobede Slobodana Miloševića, vi ćete živeti u velikoj 

Srbiji”. 

Nakon trideset godina borbi “velika Srbija” sve više sliči na ono što se nekad zvalo 

“beogradski pašaluk”. U južnoj Srbiji rastu minareti, već sada ih ima više nego zvonika 

pravoslavnih crkvi. U trideset godina srpska je politika uspjela srušiti granice velike Srbije 

– Srbi se stalno povlače prema Beogradu, jednako kao što su se Nijemci povlačili prema 

Berlinu nakon poraza u Staljingradu. Poput nacista, srpska je politika temeljito opustošila 

nacije koje je nastojala osvojiti, a najteže je ozlijedila svoju. U trideset godina otkako je 

Milošević došao na vlast (Vučić je bio dio njegova tima), Srbi su izgubili jednu generaciju. 

Žene nisu rađale devedesetih i tijekom prvog desetljeća ovog stoljeća. Nisu htjele djecu 

pustiti u svijet bez ikakve perspektive i bez nade. Mladi i školovani putovali su na sjever 

Europe, u Skandinaviju, ali i u Njemačku i Francusku, masovno, kategorički i sustavno. 

Bijeg iz Srbije postao je modus vivendi, jedina alternativa. Danas su u srži Srbije uglavnom 

umirovljenici koji moraju živjeti (preživljavati) s mirovinom od 200 eura. Kako znamo iz 
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medija, sadašnji srpski predsjednik to je jednom pokušao – izdržao je dva mjeseca, a poslije 

je rekao da tako ne ide više, da mu 200 eura nikako nije dovoljno. 

Kao ni drugi srpski čelnici, ni Aleksander Vučić nije preuzeo odgovornost za svoja djela. 

Naprotiv. Slobodan Milošević došao je na vlast nakon što je izdao svog mentora Ivana 

Stambolića. Aleksandar Vučić na vlast je došao nakon što je izdao svoga mentora Vojislava 

Šešelja. To je bio prvi korak. Kada se obračunao s Tomislavom Nikolićem, njegova je vlast 

postala apsolutna. 

Nije samo izdao svoje prijatelje, to je učinio i s ideologijom koja ga je dovela na vlast. Izdao 

je sebe samog. Kada je Zoran Đinđić Vojislava Šešelja poslao u Haag, Srpska radikalna 

stranka doživjela je udarac koji nitko nije očekivao. Nikolić i Vučić su je ostavili osnovavši 

Srpsku naprednu stranku na inicijativu zapadne diplomacije. SNS je ubrzo postao to što je 

HDZ u Hrvatskoj, servis za stjecanje vlasti. Aleksandar Vučić suspendirao je bilo kakvu 

ideologiju, napravio je nevjerojatnu metamorfozu, u kojoj se Aleksandar Vučić odrekao 

Aleksandra Vučića da bi postao – Aleksandar Vučić. Nakon uhićenja najvećeg tajkuna Srbije 

Miroslava Miškovića (2012.), jasno je dao do znanja srpskoj ekonomiji: hoćeš li biti sa 

mnom ili ćeš biti s Miškovićem. Slične je metode koristio u medijima – srpski politički 

analitičari (većina ih je na RTS-u i Pink TV-u) postoje samo kako bi protumačili genijalne 

predsjednikove poteze. Svaka se kritika kažnjava. Vučić je uspio u nemogućem: za pet 

godina postao je apsolutni gospodar Srbije. Drugi je Slobodan Milošević. Isti mu je i ego. 

I ostvarila bi mu se i posljednja želja: da uđe u povijest. To je ono što najviše pokreće Vučića 

– želi se uvjeriti u besmrtnost. I u tome će uspjeti, ali na drugačiji način nego što to želi ili 

predviđa. Kada ga ne bude, Srbija će se početi buditi iz užasnog pijanstva, iz trovanja 

(Biljana Stepanović, novinarka). Sjećanje na Vučića bit će nalik na uspomenu na noćnu 

moru. Sve će trebati postaviti nanovo. Bit će to najveći reset Srbije. Ali najprije – treba se 

pobrinuti da se Vučić i Milošević nikada više ne dogode. 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-30-godina-borbi-velika-

srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk 

A u RH. Znat ćemo puno već poslije izbora u HDZ-u. Ako pobjedi Pupovčeva struja, 

možemo očekivati veliku koaliciju i formalno. A to bi, sično kao što se u Srbiji nadaju da 

im se Vučić i Milošević nikada više ne dogode, trebalo značiti da će u RH nestati oni koji 

su na vlasti i sprovode srpsku politiku.  

S druge strane Škori bi bilo mnogo pametnije da je nastavio govoriti o srpskom fašizmu 

umjesto što je popout Bandića dao svoje ime pokretu koji predvodi.  

Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20554-skoro-i-srpski-fasizam 

KOMENTAR: Danas je poznato da je na izborima u HDZ pobijedila Pupovćeva opcija. Dr. 

sc. Igor Peternel, kolumnist, bivši potpredsjednik HHO i član Domovinskog pokreta 

Miroslava Škore komentirao ih je ovako: 

“Izbori u HDZ-u su prošli odlično i bitni su za demokraciju. Danas je definiran HDZ kao 

stranka i više nema nepoznanica. Članstvo te stranke plebiscitarno želi briselsko 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-30-godina-borbi-velika-srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-30-godina-borbi-velika-srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20554-skoro-i-srpski-fasizam
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dodvorništvo, koaliciju s Pupovcem i strankom koju je ideološki i kadrovski osmislila Vesna 

Pusić. Dakle žele i sve politike koje s tim u paketu dolaze. 

Potpuno legitimno, ali i važno da se zna! Tako da birači ne budu više u zabludi! Konačno 

nešto pošteno od HDZ-a!.” 

 

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-odlicno-definiran-je-kao-

stranka-i-vise-nema-nepoznanica 

  

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-odlicno-definiran-je-kao-stranka-i-vise-nema-nepoznanica
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-odlicno-definiran-je-kao-stranka-i-vise-nema-nepoznanica
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KNJIGA: 

REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 

 
ŽUPA TISNO,  

27. srpnja 2020. 

 
MIRA VRBANOVIĆ 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGA AKADEMIKA JOSIPA 

PEČARIĆA:  

JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM SPREMNI' I JE LI POLITIČARIMA 

KRIVA MATEMATIKA? 

 

 
 

JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM- SPREMNI!' Zagreb, 2019. 
 

Knjiga je zbirka pisama, prepisaka, komentara i otvorenih pisama akademika Pečarića 

poznatim osobama iz političkog, akademskog, kulturnog i javnog života u Hrvatskoj. 

Na samom početku uvršteno je pismo akademika Pečarića Stijepi Mioviću Kočanu, u kojem 

je ispisana pjesma Maxa Križanića: 
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 Za Dom – spremni! Na melodiju pjesme M.P.Thompsona, Bojna Čavoglave, pjevaju je i 

sviraju braća Kumerle, što je zapravo, odgovor mladih na zabranu Bojne Čavoglave. 

Slušajući je na videu, u srcu se javlja neko slatko ganuće da ima smisla sve ovo što 

mukotrpno rađa kod mladeži ljubav za dom i Domovinu. 

 

ZA DOM – SPREMNI!  

U Zagori na izvoru rijeke Čikole 

Na bojištu spjevana Bojna Čavoglave… 

Branili su domovinu hrabri ratnici 

Uz tu pjesmu slavili su, a i ginuli… 

Na frontu od Vukovara do Dubrovnika 

Slavna pjesma ratnicima moral dizala… 

A danas nam oni žele zabraniti nju 

Pjesmu koja najavljuje našu pobjedu… 

Glave dižu oni što su tad’ se skrivali 

Dok su hrabri branitelji uz nju ginuli… 

I govore da je zločin danas pjevat ju 

Pjesmu s kojom branili smo našu Hrvatsku 

I neka nas sve zatvore, al’ neće uspjeti 

Sa usana slavnu pjesmu nikad skloniti… 

Hvala za sve našem Marku iz Čavoglava, 

Hrvatska ti zaboravit neće nikada… 

 

S. M. Kočan se prisjeća kako je krajem 80-ih prošloga stoljeća za Antologiju hrvatskog 

narodnog preporoda koja se emitirala radijski, ukazao na bratimljenje naših iliraca s Vukom 

i odricanje naše kajkavštine i čakavštine u korist Vukove štokavštine, no naši ilirci i u toj 

svojoj dobrodušnosti i naivnosti, a podvali Vuka i Beča, pjevaju budnicu Za slobodu i dom/ 

hrvatski dom! 

Tako je i Josipu Šimuniću, u trenutku uspjeha na stadionu, njegovo dobrodušno, zaneseno i 

za domovinu puno ljubavi srce spontano kliknulo ono što je u bitku hrvatskog čovjeka 

oduvijek – Za dom! Što je značilo: sve što činim, što postižemo, za što živimo jest – za 

Domovinu, konačno slobodnu. Naravno da je stadion uzvratio –Spremni! Tako započinje 

knjiga.  

I „ bomba“ je eksplodirala.  

Pojam ustaštva svako malo izroni kao neki prijeteći demonski vampir, što se češće i više u 

javnom prostoru javlja slobodno mislećih i obrazovanih mladih ljudi, a oni prkose 

poklicima, nose majice s tim sloganom ili pišu ZDS.  

Taj poklik danas postaje gotovo biblijski kamen hrvatstva. 

Ako je u Hrvatski sabor moglo ući toliko jugonostalgičara i ljubitelja petokrake zvijezde, 

onda možemo očekivati da će taj vampir sve činiti da nestane ovaj biblijski kamen. 

Kaže akademik „da im je borba protiv hrvatske države uzaludan posao“, mislim da će tako 

i biti. 

Akademik pomno prati sve događaje na političkom, kulturnom, znanstvenom, akademskom 

i društvenom planu. Hitro i ustrajno reagira često duhovito, ironično ili pikantnim 

štiklecima. 
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Kroz suvremena događanja nađe se mjesta i načina da se osvježi naša patnička i slavna 

prošlost, da se ne zaboravi. Često to bude poticaj mnogima da se pozabave i primjereno 

ovom naraštaju objasne važne pojmove, događaje i osobe koji su ostali u magli neke krivo 

nametnute prošlosti. 

Ipak, akademik daje važnost vremenu stvaranja samostalne i suverene hrvatske države i 

njezine obrane. Tako dobivamo podatke iz prve ruke što pišu: Marijačić, Dujmović, Hitrec, 

Hodak, Sedlar, Stjepandić i dr.  

Spomenula bih jednu rečenicu I. Marijačića iz Hrvatskog tjednika (26.12. 2013.)“Za razliku 

od njih, Šimunić je tip hrvatskog čovjeka koji trpi, ali koji nadživljuje sve nehrvatske i 

neljudske sustave koje stvaraju beskičmenjaci u Hrvatskoj. U tomu je tragedija svih tih 

likova, od Josipovića i Milanovića do Nike Kranjčara i Davora Šukera. A Šimuniću nisu 

naštetili jer su od njega napravili simbol hrvatstva. … O Šimuniću već pjesme pjevaju.“ 

Akademik Pečarić nas podsjeća na kastore u našem športu i izdajnike u politici i da u svijeta 

gdje god se nađe, uvijek iznova otkriva mrzitelje Hrvatske koji je ocrnjuju i lažu /SAD, 

Njemačka itd. 

Sudbine Šimunića i M.P.Thompsona na prvi pogled veže ZDS – prozivani, privođeni, 

označeni, poniženi, onemogućeni u egzistenciji, omraženi, ali oni ostaju odlučni, 

dostojanstveni i ponosni u svojoj savjesti. Njihovo domoljublje, vjera i čista savjest, te 

duhovne vrline, daju im snagu da izdrže. 

 

 Nameće mi se slika Noe i gradnje korablje. U njegovom vremenu nitko se nije spasio osim 

njega i njegove obitelji. O čemu su razmišljali Noa i njegovi dok su gledali kroz jedini 

prozorčić arke i vidjeli samo beskrajne vode po kojima su plutali nabubreni leševi 

utopljenika? Noa je svoju obitelj hrabrio NADOM, a njega je hranila Božja riječ i održala 

da ne padne u depresiju, kako čitamo u Svetom Pismu, Post 7,24. Stotinu i pedeset dana 

vladahu vode zemljom, a oni se skrivahu u arci. Ljudi Noina doba vladali su se nasilno i 

razvratno što je vodilo degenerirajućem moralnom padu. Prema Bogu su se odnosili bahato 

i prijezirno. Biblija nam opisuje Nou s tri vrline njegovoga duha. 

„Ovo je povijest Noina: Noa je bio pravedan i neporočan u svom vremenu. S Bogom je 

hodio Noa. …“(Post 6,9-10) 

 Koliko se već dana nalaze Šimunić i Thompson, i mnogi njima sličnih sudbina ( naši 

branitelji, haški zatočenici, naši domoljubi), u arci doma i škrinji Crkve čekajući da prođe 

potop zla i zlih ljudi?! Prisjetimo se što su prolazili Vatreni jer su slušali Thompsonove 

pjesme i uživali u njegovoj nazočnosti. Oni su se povukli u tišinu, čekali i nadali se, a plod 

njihove vjere i domoljubnosti raste baš u mladima za koje se bore različiti moćnici. 

Tijekom ovih tridesetak godina tipično naše narodske pustinje, okupio se lijep broj vrsnih 

ljudi oko akademika Pečarića koji na poseban način gradi baš našu, hrvatsku arku. 

Mnogima će biti poznati neki tekstovi, ali na ovaj način povezani otvaraju novu sliku 

muka, stanja uma i duha u našem razjedinjenom društvu. 

O ovome još nismo razgovarali. Kad je Joe Šimunić uzviknuo: Za dom! Zašto mu je masa 

navijača u glas odvratila - Spremni! Zato što u njima gori gen hrvatstva, spremnosti da učine 

ono što su naši pradjedovi uvijek činili – bili spremni za odbranu. 

U članku o drugoj osudi koju je izreklo Hrvatsko nacionalno etičko sudište nad Josipovićem 

- Mesićem – Milanovićem – Pusićkom – Lončarom – Teršeličkom i Bildom, koji su učinili 

nenadoknadivu štetu hrvatskim nacionalnim i državnim interesima, priloženo je i otvoreno 
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pismo Josipa Šimunića u kojem dolazi do izražaja njegova zrelost i poznavanje činjenica, 

ali i bol što mu je na Bleiburgu nestao pradjed. 

U razgovoru s Brankom Borkovićem vidim da ima još velikana odbrane jer on ide 

korak dalje i predlaže da se u našim oružanim snagama uvede pozdrav ZDS. Bar su se tada 

mogle sučeliti snage za i protiv i mogla su se barem rasvijetliti stajališta. Bivša je 

predsjednica to označila kao provokaciju. I opet ništa.  

U prilogu o zbirci Glazbom i riječju ZDS kroz povijest, a posvećeno našim 

braniteljima, saznajemo da se skrivanje i prikrivanje istine provodi u politici, medijima i 

obrazovanju. Državni simboli i Himna RH obrađuju se tek u petom razred OŠ, himna tek 

kao glazbeni oblik i nema spomena o značaju, mjestu i dostojanstvu koje učenici trebaju 

upiti.  

 

I na kraju bih pročitala meni dopadljivu rečenicu iz pisma Mire Banovića akademiku 

Pečariću: „ Je li konačno došlo vrijeme da i svijetu i nogometnim organizacijama, i raznim 

mamlazima napokon objasnimo ZNAČENJE „za dom spremni“, umjesto da razgovaramo 

tko ga je izmislio? Tko je uopće izmislio domoljublje?“ 

U prilogu s komentarima i reagiranju čitatelja na ovu tematiku što ih je dobio akademik, 

izdvajam ovaj: Ubojica je ušao u moj dom i želi mi pobiti obitelj, spaliti ga, preorati grobove 

mojih predaka i želi zatrti povijest moga naroda. 

E, pa nećeš, razbojniče, jer sam ja ZDS. (I.Buljan) 

 

Akademik J. Pečarić: JE LI POLITIČARIMA KRIVA 

MATEMATIKA? 

Zagreb, 2019. 
U opširnom Predgovoru ove knjige Đ. Vidmarović, predsjednik DHK-a, kaže za 

akademika Pečarića: intelektualac britka jezika i snažnog domoljublja, samosvojan je, 

gotovo unikatna intelektualna figura u našem društvenom, znanstvenom i političkom 

(publicističkom) životu. U HAZU je primljen kao jedan od najmlađih članova 2000. g. 

Zasluge je stekao u grani matematike koja se zove NEJEDNAKOSTI. 

To matematičko znanje obznanjuje u mnogim matematičkim časopisima, drži predavanja i 

odgaja nove matematičare, a kao mentor djeluje u domovini i inozemstvu. 

Knjigu možemo ugrubo podijeliti na tri skupine priloga koje povezuje matematika i 

akademikovo pronicljivo oko - sve je umreženo politikom. 

Koliko god da je znanost danas uzdignuta i hvaljena, u znanstveno- akademskom i 

političkom okružju kod nas, nije preporučljivo da znadeš više od drugih, da si radišniji, 

hrabriji i priznatiji, a možda i popularniji, jer kad jednom padneš u nemilost, preostaje ti 

bavljenje matematikom i ostaješ nepoćudan matematičar. Možeš „ proizvoditi“ vrsne 

matematičare, doktorande, napisati preko tisuću vrsnih znanstvenih radova iz matematike, 

fizike, geofizike, geologije, građevinarstva, možeš biti cijenjen i priznat izvan domovine, ali 

to ništa ne znači predsjednicima u državnoj vlasti, ministru/ministrici, rektoru Sveučilišta i 

nekim drugima. Najbolja 3 matematička časopisa ne dobivaju zasluženu potporu jer je 

akademik branio Thompsona i pjesmu naših branitelja u domovinskom obrambenom ratu 

Bojna Čavoglave.  
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 U ovu skupinu stavljam sve tekstove vezane uz akademikov sedamdeseti rođendan koji je 

vezan uz konferenciju matematičara organiziranu njemu u čast, i raznovrsnih drugih oblika 

čestitanja iz svijeta. Razvidno je da je voljen kao profesor, znanstvenik i čovjek. Zašto nije 

barem poštovan tako i u Zagrebu?! 

 

Vicko Goluža 

  

 ZAŠTO? 

Zašto Pečarić smeta, 

zašto se ljubavi boje, 

hrvatski mediji javni 

što lažnu povijest kroje? 

 

Zašto ne mogu glasno 

bijednici glasila javnih 

slaviti velika djela 

Hrvatskih sinova slavnih? 

Zašto ih mora mori 

kada se domoljub javi, 

zašto ih tisuću radova 

znanstvenika sjajnog davi? 

 

Zašto "antifašisti" grakću, 

I na hrvatsku zastavu reže, 

zašto od Pečarićeve Hrvatske 

petokolonaši bježe? 

 

Zašto u HAZU šute, 

zašto se Pečarića boje, 

zašto se i u društvu takvom 

bezglavi akademici roje? 

 

Upravo zato, zna se, 

što Hrvatsku u srcu nosi, 

i granatama ljubavi čiste – 

mrzitelje domoljublja kosi! 

 

3. U ovu skupinu stavljam tekstove nostalgično obojene Bokom kotorskom, pjesničkim 

izričajima prijatelja koji su u akademiku prepoznali iskrenog branitelja hrvatskoga identiteta 

i domoljuba te ga hvale, pišu pjesme i tako mu zahvaljuju. Ima u tim tekstovima i sjećanja 

na naše zaslužne vrsne profesore, književnike, pjesnike (Dubravka Raffaelli, akademik 

Dubravko Jelčić).  

Strogi znanstvenik svjetskog ugleda ne zadržava se samo na svojoj darovitosti i 

matematičkoj logičnosti. On snažno reagira na česte pokušaje nacionalne, historiografske, 

kulturološke i političke ugroze. 
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Ova knjiga je na određeni način, nastavak knjige Matematika, pjesme i nogomet. 

Završavan odgovorom na pitanje o promjenama u školstvu u Hrvatskoj, o čemu je govorio 

u Fokusu 2008. g. 

Pedagogija za bolju ekonomiju 

Akademik Pečarić: 

„Zalažem se za promjene u cijelom društvu prema školstvu. 

Na primjer u J. Koreji vam je najcjenjenije zanimanje učitelj, tj. profesor. Zato na pedagoške 

fakultete idu najbolji studenti. I moje kolege sa znanstvenih prelaze na pedagoške fakultete. 

I što se time postiglo? Djecu im uče najbolji, a kao rezultat imaju najbrži ekonomski rast na 

svijetu! Ali tko to može ostvariti kod nas? To nije projekt za jednu vladu.“ 

Vicko Goluža 

 

BOJNA PEČARIĆ 

I NAKON RATA STOJI UZ BRATA 

PEČARIĆ BOJNA, PISMA MU BROJNA, 

PISMA I KNJIGE, ZBOG LJUDSKE BRIGE, 

MATEMATIČKI JASNO, GOVORI GLASNO, 

IZDAJICE GANJA HRVATSKU SANJA 

BRANITELJIMA ISTU I VJERNU KRISTU. 

PEČARIĆ PUCA SRCEM ŠTO KUCA, 

U KOJEM SIJEVA LJUBAV ŠTO PJEVA, 

ISTINOM GAĐA SVE ŠTO SE RAĐA 

U GNIJEZDU LAŽI SOTONE ŠTO TRAŽI 

DA UMRU RIJEČI DOK HRVAT JEČI 

U RUKAMA ODRPANCA MATOŠEVA STRANCA. 

AKADEMIK SLAVNI GLAS JE JAVNI 

LJUBAVI ČISTE, BOGU ISTE, 

U KOJOJ SIJEVA, HRVAT ŠTO PJEVA 

ODU SLOBODI DA HRVATSKA BRODI 

PREMA VLASTI ŠTO NEĆE KRASTI, 

VLASTI ŠTO VOLI, NAROD ŠTO MOLI 

ZA BESMRTNE HEROJE ZEMLJE SVOJE, 

U SNU I JAVI ŠTO BOGA SLAVI. 

 

PEČARIĆEVA BOJNA, VOJSKA BROJNA, 

DANONOĆNO NA STRAŽI GAĐA LAŽI 

I ONE U HAZU ŠTO SLIJEDE STAZU 

ŠUTNJE I LAŽI JER SU IM DRAŽI 

KOMUNISTI I ZVIJEZDA IZ NJIHOVOG GNIJEZDA. 

PEČARIĆ BOJNA, SVA MJESTA GNOJNA 

ISTINOM GAĐA ŠTO PRAVDU RAĐA. 

PODAJ MU BOŽE, SNAGU DA MOŽE 

NASTAVIT BITKU ZA PRAVDU BRITKU 

DA LAŽI DAVI GDJE GOD SE JAVI, 

PODAJ MU ZDRAVLJE I VJERU U SLAVLJE 
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KADA ĆE MOĆI NA EKRANE DOĆI 

I REĆI GLASNO: ŽIVJET JE ČASNO! 

IMAMO HRVATSKU SLOŽNU I BRATSKU 

I PRAVDU DO NEBA KOJA NAM TREBA! 

JER: 

„NAVIK ON ŽIVI KI ZGINE POŠTENO!“ 

 

http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-

simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-

pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika 

 

  

http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/
http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika
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JOSIP PEČARIĆ 

 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA 

Zahvaljujem se svima nazočnim što su danas tu na predstavljanju mojih knjiga Josip 

Šimunić i 'za Dom spremni' i Je li političarima kriva matematika? Posebna zahvala 

domaćinu don Lazaru Čibariću koji je napravio tradiciju u Tisnom s ovim ljetnim 

predstavljanjima mojih najnovijih knjiga i prof. Miri Vrbanović na predstavljanju koje je 

kao i ona prethodna bilo izvrsno. 

 

 
  

Iako se to iz naslova knjiga ne vidi ipak se da naslutiti otkud naslov THOMPSON I 

VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA. 

 Kada me pitate kako bih opisao devedesete prošlog stoljeća odgovorio bih: DESET 

TUĐMANOVIH GODINA JE DESET NAJPONOSNIJIH GODINA U MOME ŽIVOTU. 

Vjerujem i u životima mnogih Hrvata. Svjetski moćnici su poraženi u oružanoj srpskoj 

fašističkoj agresiji koju su otvoreno pomagali. Stvorena je država iako su svjetski moćnici 

bili protiv toga. Još tada sam bio svjestan, govorio i pisao kako se svjetski moćnici neće 

pomiriti s tim. A bili su svjesni da im je najveći neprijatelj upravo taj PONOS!  

U dva desetljeća u ovom stoljeću uspjeli su imati na vlastima svoje sluge koje su prvo 

smjenjivali po načelu Kad gazda mijenja slugu uvijek nađe boljeg slugu. To je, dakle, bilo 

na djelu u prvom desetljeću kada je Sud u Haagu bio glavna poluga u rušenju hrvatskog 

ponosa. Na udaru su i svi oni koji su svojim radom doprinosili tom hrvatskom ponosu pa 

tako i Thompson i Vatreni. Zahvaljujući sebedarju generala Praljka epizoda rušenja 

hrvatskog ponosa pomoću Suda u Haagu neslavno je završila jer je izdigla našeg velikog 
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generala u jednog od najvećih Hrvata u povijesti. Nije kod sluganskih vlasti, pa sam im zato 

nedavno i ponudio 1000 knjiga o Generalu koju smo napisali general dr. sc. Miroslav 

Međimorec i ja po nekoj simboličnoj cijeni. Naravno znao sam da se oni ne bi usudili učiniti 

tako nešto.  

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije iskristaliziralo 

koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za Dom spremni.  

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje jasno 

i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova knjiga o Šimuniću. 

Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj pjesmi napadan i Thompson 

to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od Vatrenih Šimunić zajedno postali 

simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer vrhunac nacionalnog ponosa i jeste 

spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za neprijatelja 

– dakle fašističkog srpskog agresora. 

 Ne treba nikada ispustiti iz vida da se sve to sluganstvo događa poslije veličanstvene 

pobjede u kojoj su naši branitelji od fašističkih srpskih agresora napravili . da parafraziram 

Slobodana Miloševića – ZEČEVE!  

 

 
 

Svu tu ogavnost srpskih slugu pokazao je već napad na Šimunića.  

Tada smo akademik Stanko Popović i ja tražili zabranu fašističkog srpskog pozdrava 

podizanja tri prsta koji je nastao u vrijeme Slobodana Miloševića. Naime, Srbe je razljutila 

tadašnja usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 'Za dom'. Tvrdili 

su kako bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i napredovati 

pa je tako od njihovog pozdrava s tri skupljena prsta postao ovaj poznat iz fašističke agresije 
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s tri raširena prsta. Hrvatskim slugama je to bilo dobro objašnjenje jer je njima normalna 

bila sama fašistička agresija na Hrvatsku, a nije bila normalan pozdrav hrvatskih branitelja 

ZDS, za koji su znali da je nastao prije NDH, iz jednostavnog razloga što je njima zločin 

samo stvaranje hrvatske države. Te 2013. godine na vlasti su bili „hrvatski“ ljevičari i 

vjerojatno im je u tom trenutku važniji bio udar na Vatrene koji su im itekako bili opasni za 

opstojnost ponosa u hrvatskom narodu. Kasnije se pokazalo da im smeta i stari pozdrav ZA 

DOM, a neki sudci su staljinistički tvrdili u presudi Šimuniću da je on uzvikujući ZA DOM 

mislio na NDH, a ne na Domovinski rat.  

Sigurno dostojno psihijatrijskih klinika, a ne nekakvih vrhovnih sudova, zar ne?  

S druge strane narod je itekako razumio tu povezanost Šimunića i Thompsona. Tako je u 

Kninu 2015. Šimunić bio gost na Thompsonovom koncertu koji je plenio najviše pozornosti 

među 100,000 nazočnih.  

U tom momentu pokazalo se da je novoizabrana predsjednica Kolinda Grabar Kitarović bila 

najupućenija kakvu ulogu i značaj ima ZDS svjetskim moćnicima. Zbog 'Čavoglava' i ZDS 

nije došla na koncert iako je bila najavljena. Uslijedila je prijava Thompsona zbog pjevanja 

legendarne pjesme iz Domovinskog rata. Kasnije se doznalo da je dan prije na paradi u 

Zagrebu Predsjednica bila i protiv nastupa HOS-ovaca s njihovom zastavom na kojoj je 

znamen sa ZDS koji je odobren od hrvatskih vlasti. Uslijedio je i njen napad na našu Peticiju 

ZDS kojom smo branili Thompsona i 'Bojnu', a i podržali prijedlog Mladog Jastreba za 

uvođenje ZDS u HV. Uslijedio je niz napada uz lažnu tvrdnju da je Peticija pisana zbog 

uvođenja ZDS u HV, a ne zbog napada na Thompsona i 'Bojnu'. Pismo je bilo poslano i 

Predsjedniku HDZ-a Tomislavu Karamarku, ali iz njegovog reagiranja bilo je očito da on 

ne sudjeluje u tom napadu na ponos hrvatskih ljudi tj. na ZDS. Većina povjesničara sa 

Filozofskog fakulteta pripremili su zahtjev da se povjesničari potpisnici Peticije udalje iz 

strukovnih udruga. Vlastima ništa nije značilo što je jedan od prvih potpisnika bio istaknuti 

hrvatski povjesničar blizak suradnik Predsjednika Tuđmana i ravnatelj Hrvatskog instituta 

za povijest u njegovo vrijeme. Napadani su i biskupi potpisnici, a o napadima na mene, moje 

suradnike i obitelj napisao sam niz knjiga. Žrtva je trebao biti i potpisnik Peticije ZDS Josip 

Šimunić jer su u tom njegovom potpisu vidjeli kao nekakav problem kod imenovanja za 

pomoćnog trenera Vatrenih. Tadašnji selektor Ante Čačić samo im je odgovorio: „Koliko ja 

znam tu peticiju su potpisali biskupi i akademici.“  

Posljedica tih napada je druga knjiga koju danas predstavljamo. Ona je posvećena 

časopisima kojima sam osnivač i koji su po Scopusu već dulje vrijeme među najboljim 

hrvatskim znanstvenim časopisima. Dva od ta tri časopisa koji imaju impact faktor su iz 

prvog kvartila matematičkih časopisa i kolege su to ocijenile jednim od najvećih dostignuća 

hrvatske matematike. Našim političarima to nisu dobri časopisi. Npr. jedan od njih je za 

prošlu godinu najbolji hrvatski znanstveni časopis, ali nije financiran od hrvatskih vlasti. O 

tome pogledajte dio o „naputku za tupave“ u knjizi. Zahvalio sam se hrvatskim vlastima 

zato što nisu financirali taj najbolji hrvatski znanstveni časopis jer se pokazalo da je po 

najnovijem impact faktoru on bolji od niza časopisa koje izdaju matematička društva velikih 

zemalja (SAD, Kanada, Velika Britanija, Francuska, Australija, Izrael) ili ugledna 

sveučilišta kao što je npr. ono u Camridgu. Uspjeli smo u tome bez pomoći hrvatskih vlasti 

kojima časopis nije dobar i nisu ga financirali! Ali moramo razumjeti hrvatsku vlast jer biti 

sluga nije lako. Zbog gazda ti i takvi časopisi nisu dobri. I dobro je da se kažnjava bilo što 

što je na ponos hrvatskim ljudima, pogotovu kada se zna da tu negdje iza toga stoji i ZDS. 
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 Thompson je i slijedeće godine nastupio u Kninu, ali tada su otvoreno napali ne samo njega 

nego i HOS. Legendi Domovinskog rata ratni zapovjednik IX. bojne HOS-a Marku Skeju 

Predsjednica je odgovorila isto što i nama. Istina on je tražio uvođenje ZDS u HV, a mi smo 

branili „Bojnu“ a ona je taj dio „zaboravila“. Napadi na Thompsona su nastavljeni i u Glini. 

Problemi za vlast, koja je morala sprovoditi naputke svjetskih moćnika, pojavili su se u liku 

Thompsonovog odvjetnika Davorina Karačića koji je redom po sudovima dobivao sve 

optužbe zbog ZDS. Sluganska priča hrvatskih vlasti na sudovima završila je nedavnom 

odlukom Višeg prekršajnog suda u korist Thompsona i 'Bojne'. Radilo se o onoj optužbi za 

pjevanje 'Bojne' u Kninu. Pet godina trajalo je maltretiranje hrvatskih ljudi da bi vlast 

udovoljila željama svjetskih moćnika i fašističkim srpskim agresorima. Reagirao je i (HDZ-

ov) predsjednik Ustavnog suda koji je nelegalno osudio odluku Visokog prekršajnog suda. 

Reagirao sam otvorenim pismom, bolje reći narugao se njegovim priglupim argumentima. 

Potom su reagirali i 16 hrvatskih generala.  

Naravno, svima je jasno da priča time nije završena i da se vlast mora pridržavati one moje 

tvrdnje: Jednom sluga – uvijek sluga.  

Dolaskom Plenkovića na mjesto predsjednika Vlade on je nastupio drugačije od Grabar 

Kitarović. Svaku naredbu Milorada Pupovca je ispunjavao bez pogovora. Plenković je 

osnovao i onu Kusićevu komisiju koja je osudila pozdrav kojim je branjen Vukovar, a 

rehabilitirala zvijezdu petokraku pod kojom je Vukovar napadan. Kada su im prigovorili da 

im ne smeta srpsko 4S Pupovac je odgovorio da taj četnički simbol nije zabranjen u RH. A, 

vjerovali ili ne, na zahtjev onih koji su izvršili fašističku agresiju na RH i njihovih slugu 

Plenković je uklonio HOS-ovu ploču iz Jasenovca jer je na njoj bio od hrvatskih vlasti 

odobren grb HOS-a.  

Grabar Kitarović je pokušala vratiti svoju prednost u sluganstvu dovođenjem predsjednika 

Srbije Vučića. Nije uspjela i novim napadom na ZDS priznala je Plenkoviću prvenstvo u 

tom sluganstvu. Prošle godine smo zato ovdje predstavili knjigu Predsjednica i 'Za Dom 

spremni'. U „Hrvatskom tjedniku“ od 16. 7. 2020 Stjepan Tuđman, koji je osnivao s ocem 

HDZ, kaže: „Plenković nema pravo pozivati se na moga oca jer vodi posve suprotnu politiku 

od njegove.“ 

 Novi Predsjednik države Zoran Milanović se umiješao u tu bitku napadima na ZDS u 

Jasenovcu i Okučanima. Zapravo tu se ne može sa sigurnošću tvrditi je li mu to bilo samo 

vraćanje pomoći koju je imao od Plenkovića u predsjedničkim izborima. Kada vodiš očitu 

slugansku politiku, moraš pred izbore biti navodno i Hrvat i pozivati se na Tuđmana, zar 

ne? A Plenkoviću je takva pomoć poslije sluganskog odnosa prema Pupovcu doista bila 

potrebna.  

Ili da preciziramo ono što je rekao Stjepan Tuđman. Politika njegovog oca bila je stvaranje 

suverene hrvatske države – države ponosnog naroda. Suprotno tome je uništenje iste. Znamo 

da je to politika svjetskih moćnika. Znamo da im je plan bio da njihovi ljudi preuzmu i HDZ 

i SDP a onda i vlast u RH i da ostvare njihovu politiku koju Srbi nisu uspjeli ostvariti 

fašističkom agresijom. Zato su Plenković i Milanović pomagali jedan drugom da budu to 

što danas jesu.  

Kakvo je stanje nastalo u RH ponajbolje govori urednički komentar u Hrvatskom tjedniku:  

Zamolili smo više javnih osoba da nam odgovore na pitanje „Moj doživljaj vladara, 

političara i čovjeka Andreja Plenkovića!, ali osim Stjepana Tuđmana nitko nije želio ni 
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mogao odgovoriti. Neki su se opravdali nedostatkom vremena, neki obećali pa odustali, a 

neki su se, pak, odmah prestrašili vlastita mišljenja i odbili.  

Da, opet dobra stara vremena u kojima imamo hrvatsku šutnju, zar ne*  

Vjerojatno ste pomislili da sam zaboravio najvažniju stvar kada govorim o Thompsonu i 

Vatrenim. Na MIKROFON. Ali to sam ostavio za kraj jer se, slično Vatrenima i Thompsonu, 

kada su isključili mikrofon tako da Thompson ne može izvršiti želju Luke Modrića i 

otpjevati mu pjesmu „Geni kameni“, to dogodilo i našem don Lazaru na procesiji povodom 

Gospe od Karavaja. Sjetimo se i da je i željezanski biskup Egidio Živković u svojoj 

propovijedi u Vukovaru spomenuo mikrofon, a o tome sam govorio u Kninu. Tako je biskup 

u Vukovaru uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) rekao:  

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam medijima da 

neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni hrvatski … pa se nadam 

da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“  

Moj govor iz Knina imate u knjizi koju danas predstavljamo.  

Tako je veličanstveni doček srebrnih nogometaša kojima nisu dali da ih dočeka Thompson 

a oni su ga ipak pozvali ostao u sjećanju i zbog tog isključenog mikrofona. A tada je 

Plenkovićev savjetnik Krešimir Macan izgubio posao jer je pojavljivanje Marka Perkovića 

Thompsona u autobusu i na pozornici s nogometašima usporedio s državnim udarom. A to 

je u redu jer se ne smije javno govoriti ono što vlada misli, zar ne? O tom „problemu“ da ne 

kažem "mekom ustaškom državnom udaru" koji spominje danas u svojoj kolumni Zvonimir 

Hodak, upitan je tada i veliki trener Vatrenih Zlatko Dalić. Odgovorio im je: „Pjevao je 

pjevač koji je naša himna.“  

Zapravo ne znam kolika je moja krivica u toj ulozi mikrofona na dočeku Vatrenih. Naime, 

kada sam shvatio da neće pozvati Thompsona na doček upozorio sam da mogu doživjeti isto 

što i vlasti 2003. kada svjetskim prvacima nisu dozvolili nastup Thompsonu, a rukometaši 

su ga pozvali – prošvercali - i zapjevao im je „Bojnu“. Prepun trg je odgovorio – SPREMNI.  

Modrić i Dalić su uradili na tom dolasku u Hrvatsku još i bolje pa je Thomson svo vrijeme 

bio s njima. Danas znamo da ta ljubav Vatrenih i Thompsona ima i novog člana. Radi se o 

proslavljenom njemačkom nogometnom golmanu Manuelu Neureru, koji je na odmoru u 

Hrvatskoj s prijateljima pjevao popularnu Thompsonovu pjesmu „Lijepa li si“. U Njemačkoj 

je pokrenuta prava hajka, očito dirigirana od srpskih slugu iz RH. Ona je aktualna i ovih 

dana jer se u nju uključio i Frankfurter Allgemeine Zeitunga i njihov novinar Michael 

Martens. Dr. sc. Ante Birin je u svom komentaru na portalu narod.hr dao slijedeću ocjenu:  

Brojni stereotipi, lažne interpretacije i konstrukcije pali su pred snagom tih (Thompsonovih, 

JP) odgovora. Zato taj razgovor i nije smio proći bez autorova uvodnog komentatorskog 

teksta u kojem je ocjena i presuda iznesena ,suprotno bilo kojoj Thompsonovoj izjavi, 

objašnjenju i argumentu.”, Thompson je autorizirani intervju objavio i na hrvatskom i na 

njemačkom na svom portalu.  

Dakle, potpuno suprotno novinarskoj etici Martens je izmijenio autorizirani intervju, pa i 

sam kaže u najnovijem Hrvatskom tjedniku kako je morao lažirati intervju s Thompsonom 

jer je bio pod pritiskom nekih drugih Hrvata. Međutim nešto drugačiju priču doznajemo od 

njega na portalima: ‘Thompson je u pravu, ali nisam kriv ja!’, da bi u tekstu za Jutarnji list 

stao potpuno na veliko-srpsku stranu. Kaže: Da pjesma “Bojna Čavoglave” ne počinje 

pokličem “Za dom spremni”, smatrao bih je pravom pjesmom u pravo vrijeme. Problem mu 

je ZDS, a i koristi riječ „trivijalizacija“. Nepojmljivo mi je da netko u svezi s fašističkom 
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agresijom na Hrvatsku može koristiti riječ trivijalno! Na žalost nama je dobro poznato kako 

zagovarateljima naci-fašističke agresije na Hrvatsku nije problem što je Međunarodni sud u 

Haagu u tužbi za genocid potvrdio srpsku agresiju i genocidne radnje u njoj, već im je 

problem što je neki Hrvat pjevao dok su Srbi vršili te genocidne radnje. Valjda im životi 

Hrvata ništa ne znače!  

Danas možete Thompsonov intervju pročitati i izravno se uvjeriti zašto je Thompson i 

Vatreni, zašto je ZDS Martensu gori od naci-fašističke agresije, zapravo zašto je ZDS 

izravna prijetnja svjetskim moćnicima i srpskim slugama u RH i njihovoj namjeri da se 

preko ZDS uništi ponos hrvatskog naroda.  

 

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-

ponosa 

 

 

  

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
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ŠIMUNIĆ 3. 

(Šimunić vs. Đoković) 

 

1. ŠIMUNIĆ VS. ĐOKOVIĆ 
 

Jedan od FAH IDIOTA pokazao se Dražen LALIĆ, sociolog s Fakulteta političkih znanosti 

u Zagrebu u Hrvatskom koji je za Šimunića tvrdio da je politički nepismen. Ispao je smiješan 

jer se pokazalo da je očito pogriješio fakultet na kome radi je je već bio poznat po glupostima 

iz političkih znanosti. Očito je Šimunić mnogo politički pismeniji, a to su pokazali i 

znanstvenici koji su među ponajboljim hrvatskim znanstvenicima, dakle i oni koji su na 

Stanfordovim listama. Tu ne mislim na mene iako sam ja na tim listama po broju objavljenih 

radova daleko ispred ostalih hrvatskih znanstvenika. 

Tako je na ovogodišnjoj Stanfordovoj listi za cijelu karijeru je na 30. mjestu po broju 

objavljenih radova među hrvatskim znanstvenicima za cijelu karijeru pok. akademik Stanko 

Popović sa 177 rada. 

Oprostio sam se od njega knjigom: 

J. Pečarić, Akademik Stanko Popović, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf 

Na početku knjige je dan tekst Akademik Stanko Popović – In memoriam akademika 

Svetozara Musića koji je također na Stanfordovim listama i sa svoja 319 rada među 

hrvatskim znanstvenicima na 8. mjestu po broju objavljenih radova za 2022. Godinu, a na 

11. mjestu za cijelu karijeru. 

U 2. Poglavlju ovog teksta dajem radove iz te knjige u Kojima se spominje Josip Šimunić. 

Posebno bih skrenuo pozornost na rad HRVATSKI BESKIČMENJACI u kojemu je dano 

moje i njegovo Otvoreno pismo HOO-u, HNS-u, i drugim športskim savezima u RH u kojem 

ih pozivamo da zatraže osudu svih športaša iz Republike Srbije i Republike Srpske koji svoje 

pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak Đoković i mnogi drugi). Naime kad 

su počeli napadi na Šimunića odmah u stranim medijima upozoravaju kako je u fašističkoj 

agresiji na Hrvatsku Đoković i ne samo on koristi pozdrav s raširena tri prsta. Srpski 

povjesničari su samo konstatirali kako je to prirodni razvoj njihovog pozdrava s tri skupljena 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf
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prsta. I do je bilo dovoljno hrvatskim beskičmenjacima da nastave napade na pozdrav kojim 

je branjena Hrvatsku u fašističkoj agresiji. 

Drugi tekst je PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A u javnosti poznat 

kao Peticija ZDS kojom smo branili legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata 'Bojnu 

Čavoglave' i Marka Perkovića Thompsona. Prvi potpisnici su akademik Josip Pečarić, prof. 

dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački, dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački, 

akademik Stanko Popović, dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj 

Hrvatskog instituta za povijest, dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka i Josip Šimunić.  

Biti u takvom društvu nije značilo da neće biti problema za Šimunića. Kod imenovanja za 

pomoćnog trenera Vatrenih to je prigovoreno tadašnjem selektoru Anti Čačiću. On im je 

samo odgovorio:  

„Koliko ja znam tu peticiju su potpisali biskupi i akademici.“ 

Mnogo pametnije od tadašnje Predsjednice, a pogotovu od ovog našeg FAH IDIOTA. 

Međutim i ostala dva FAH IDIOTA koje sam spomenuo u ovim tekstovima su se 'proslavili' 

svojom naci-fašističkom podrškom zahtjeva povjesničara sa FF-a u Zagrebu kojim je 

traženo da se svi povjesničari koji su potpisali Peticiju ZDS izbace iz strukovnih udruženja. 

Naime zahtjev je potpisalo samo nešto više 'istoričara' s tog fakulteta pa se za njega doznalo 

zahvaljući prof. Bancu, 

Treće poglavlje nosi naziv 'Đokovićev pozdrav' Iz knjige: J. Pečarić, Dalić i Modrić U 

mojim knjigama, dragovoljac.com, 2023. da bi se istakao taj sluganski i pokajnički odnos 

mnogih u RH zato što su hrvatski branitelji od vojnika fašističkog agresora napravili - da 

parafraziramo Slobodana Miloševića – zečeve. 

Naravno sličnih Đokovićevih 'ispada' imamo i danas. Pogledajte npr.: 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-se-

bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-zbog-

kosova--  

https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-ubijenim-

napadacima-na-kosovu/514610  

 

  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-se-bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-se-bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-zbog-kosova--
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-zbog-kosova--
https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-ubijenim-napadacima-na-kosovu/514610
https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-ubijenim-napadacima-na-kosovu/514610
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2. ŠIMUNIĆ U KNJIZI O POPOVIĆU 

 

HRVATSKI BESKIČMENJACI 

Ivicu Marijačića (Hrvatski tjednik, 26. prosinca 2013., Portal HKV-a, 27. prosinca 

2013.) je slučaj Josipa Šimunića natjerao da progovori o hrvatskim beskičmenjacima:  

Joe Šimunić otputovao je kući u Australiju, više ogorčen hrvatskim kukavičlukom nego 

Fifinom zabranom da igra na deset utakmica hrvatske nogometne reprezentacije zbog 

povika "Za dom, spremni" za koji su Željko Jovanović i Zoran Stevanović rekli da je ustaški. 

Izbornik Niko Kovač tražio je od Šimunića da se ispriča. Šimunić nije htio. Odgovorio je 

otprilike da bi on dao krv za Hrvatsku, a mislio je, i za Niku Kovača. Ali Niko Kovač i 

mnogi drugi beskičmenjaci, koji su licemjerno tvrdili da je Joe dobar čovjek koji se malo 

zaletio, a ne da uopće ni za što nije kriv, krv bi eventualno dali jedino za svoje egoizme. 

Za razliku od njih, Šimunić je tip hrvatskoga čovjeka koji trpi, ali koji nadživljuje sve 

nehrvatske i neljudske sustave koje stvaraju takvi beskičmenjaci u Hrvatskoj. U tomu je 

tragedija svih tih likova, od Josipovića i Milanovića do Nike Kovača i Davora Šukera. 

Doista je nevjerojatno kako se neki hrvatski sportaši, koji su bili ponos svom narodu, mogu 

pokazati takovim beskičmenjacima. Ne zaboravimo da su iz HNS-a odlučili udovoljiti 

zahtjevu Fifinog delegata i uklonili veliku hrvatsku zastavu na kojoj je pisalo VUKOVAR. 

Već to je dovoljno da ih definira kao hrvatske beskičmenjake, a kada se zna da se radi o 

hrvatskoj svetinji to ih definira i kao hrvatsku sramotu. Pogotovu stoga što je u Beogradu, 

kada je gostovala hrvatska nogometna (fudbalska?) reprezentacija sve vrijeme bila ogromna 

srpska zastava na kojoj je pisalo BYKOBAP. 

Pri tome ih ne opravdava činjenica što to nije izazvalo nikakvo reagiranje od strane nazočnih 

hrvatskih političara koji ni tada ni poslije ni jednom jedinom riječi nisu pokazali da im smeta 

takav Fifin zahtjev. Dapače, hajku na Šimunića poveo je ministar Jovanović, onaj isti 

ministar kojemu nije smetala spomenuta srpska zastava u Beogradu koja simbolizira 

velikosrpske pretenzije na Vukovar (a tamo se događalo još štošta drugoga, sjetimo se samo 

kako je spaljena hrvatska zastava). Zapravo, Jovanovića i njegove sunarodnjake čovjek 

može i razumjeti, jer ipak je Hrvatska vojska u Oluji od Srba, da parafraziramo Slobodana 

Miloševića, napravila zečeve. Njima je doista svaki melem na ranu dobrodošao. Mnogo gore 

trebamo misliti o ostalim članovima vlasti koji znaju da su hrvatski sudovi konstatirali da je 

ZA DOM SPREMNI stari hrvatski pozdrav, a ne nekakav ustaški pozdrav. Svojim 

nereagiranjem na kaznu Šimuniću, samo su pokazali da ne poštuju ni hrvatske zakone, ni 

one koji ih provode, tj. da doista samo provode velikosrpski Memorandum SANU 2. A 

Šimuniću nisu naštetili, jer su od njega napravili simbol hrvatstva. Njih će narod prezreti, a 

o Šimuniću već pjesme pjevaju. 

Zapravo, ne smije nam samo biti problem u Jovanoviću i ostalim u vlastima, pa ni u Fifi, 

kojoj ništa ne znači što su imali stručno mišljenje o pozdravu ZA DOM SPREMNI 

hrvatskog povjesničara prof. dr. sc. Josipa Jurčevića. 
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Problem su naši beskičmenjaci (tu po meni ne spada ni Josipović ni Milanović). Zato sam 

im napisao jedno pismo. Poslao sam ga dvojici kolega iz Akademije s upitom što misle o 

nečem takovom. Kolega Popović ga je odmah i supotpisao: 

 

Otvoreno pismo HOO-u, HNS-u, i drugim športskim savezima u RH 

 

Poštovani, 

pozivamo vas da zatražite osudu svih športaša iz Republike Srbije i Republike Srpske koji 

svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak Đoković i mnogi drugi). 

Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, 

BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta proslavljali masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, 

terorizam i razbojstva što se po međunarodnom pravu smatra elementima genocida, 

kulturocida i urbocida. 

Napominjemo kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri podignuta 

prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i Đoković i mnogi drugi 

pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela vladavina Slobodana Miloševića. 

Mi smo svi živi svjedoci takvoga proslavljanja, nespojivoga s civilizacijskim normama. 

Podsjetit ćemo vas samo što su na taj način sve oni proslavljali u agresiji i terorizmu u RH: 

Prije svega genocid! 

Agresor je u kratkom roku zauzeo trećinu Hrvatske protjeravši iz svojih domova 384 000 

stanovnika hrvatske i drugih nesrpskih nacionalnosti te da je krajem 1991. u Hrvatskoj bilo 

više od 550 000 prognanih i izbjeglica, a krajem 1992. broj izbjeglica i prognanih prešao 

je 660000! 

U agresiji na Hrvatsku ubijeno je 7263 civila i 6891 vojnika! Od ukupnog broja ubijenih 

civila gotovo je polovica starijih od 60 godina! Agresor je ubio 3182 žene, ranio 3560 žena, 

s tim da su stradale žene bile civilne osobe! Masovno ubijanje žena i staraca od 60 i više 

godina gotovo je školski primjer genocidnog karaktera srpske agresije na Hrvatsku. 

Agresor je, osim toga, ubio 345 djece s tim što je 108 djece ostalo trajnim invalidima! Bez 

jednog roditelja je ostalo 4285 djece, a bez oba njih 54. Među zatočenicima srpskih logora 

bilo je čak i 219 djece, a kao nestale se još uvijek vodi 15 djece. U ratu je ranjeno 1184 

djece, odnosno čak 12 % svih ranjenih bila su djeca! Srpsko crnogorski agresor sustavno je 

uništavao više od 500 hrvatskih gradova i sela, a samo tijekom 1991. i 1992. izvedeno je 

više od 30 000 topničkih i zračnih napada po najgušće naseljenim hrvatskim područjima. 

To je doista bilo prekomjerno granatiranje cijeloga niza hrvatskih gradova. 

Srbi su u ratu zvjerski masakrirali 840 hrvatskih vojnika te još 1096 civila. Za ilustraciju 

ratnih zvjerstava srpske strane ilustrativan je primjer Saborskog. Tamo je vojska ušla sa 40 

tenkova i s oko 800 vojnika i ubila tog dana 28 civila pred svjedocima. Od toga je 14 

ustrijeljeno, sedam živo zapaljeno, četiri zaklano nožem, dvoje obješeno i jedan poginuo od 

granate. Od tog broja je bilo 11 žena! 

Dodajmo i: 
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• granatiranje glavnoga grada Hrvatske – Zagreba 

• hirošimsko barbarsko granatiranje grada Vukovara i Vukovarske bolnice 

• masovni pokolj tri stotine ranjenika na Ovčari i u okolici Vukovara; 

• barbarsko uništavanje grada Dubrovnika, spomenika svjetske baštine 

• granatiranje grada Šibenika i uništavanje katedrale Sv. Jakova, spomenika svjetske 

baštine 

• granatiranje gradova Zadar, Slavonski Brod, Osijek, Gospić...; 

• pucanje po stanovnicima zagrebačkih naselja Utrina, Travno i Dugave strojnicama i 

topovima iz vojarne 'Maršal Tito' 

• spaljivanje hrvatskoga sela Ćelije, koje je zajedno s crkvom sravnjeno sa zemljom 

• pokolj dvanaest hrvatskih redarstvenika u Borovu Selu 

• organizirani transport više tisuća Hrvata u koncentracijske logore u Srbiji, njihovo 

ubijanje, psihološko maltretiranje i silovanje 

• progon stotina tisuća Hrvata 

• pokolj osamdeset četiri civila i branitelja u Škabrnji 

• miniranje brane hidroelektrane ‘Peruča’ s trideset tona eksploziva 

• rušenje mostova u RH, paljenje i rušenje desetaka tisuća hrvatskih kuća 

• rušenje više od tisuću hrvatskih katoličkih crkava 

• postavljanje brojnih minskih polja 

• pljačku stoke i žita, drvne građe, tehnike i svega vrijednoga i odvoz u Srbiju 

• pljačku hrvatskih umjetnina i uništavanje hrvatske kulturne baštine 

• uništavanje hrvatskih nacionalnih parkova i parkova prirode... 

 

Vlasti RH nisu za ta zvjerstva zatražili ratnu odštetu, nisu podnijele tužbu protiv niza 

kolovođa velikosrpske soldateske i tzv. JNA, a razmišljaju o povlačenju tužbe RH protiv 

Srbije za genocid podnesene Međunarodnom sudu pravde, koji se proglasio nadležnim za 

tu tužbu. 

Sjetimo se još genocida u Srebrenici i planiranog još većeg genocida u Bihaću, kada je u 

okruženju bilo 160 000 do 180 000 ljudi koje je spasila Hrvatska vojska! 

 

Drugi kolega iz Akademije mi je odgovorio: 

Hvala Ti na poruci. Pročitao sam pismo. Ako si pitao bih li i ja potpisao, nadam se da nećeš 

zamjeriti, ali ja ovaj puta ne bih bio potpisnik. 

Ja ne pratim srpske športaše, i skoro da mi uopće nije važno kako se oni ponašaju. Puno me 

više muče naše sramotne vlasti i oni oko njih, i na akcije vezane uz to možeš naravno i 

ubuduće na mene računati. 
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Zapravo me podsjetio na moj dolazak u Zagreb krajem 1987. Kada sam govorio o fašizmu 

u Srbiji i o ratu koji nas čeka – svi su me blijedo gledali, Vjerojatno su me smještali u Vrapče. 

Brat mi je objasnio: 

 

Ovdje Ti nikoga ne zanima niti zna što se događa u Srbiji. Ja znam samo zbog toga što si Ti 

živio tamo pa sam pratio situaciju tamo. 

I zapravo nisam im mogao ništa zamjeriti, jer sam slično reagiranje doživio u Beogradu od 

nekih tamošnjih Hrvata. Poslije godinu dana zovnu me oni i kažu: 

Josipe, sjećaš li se kada si nam prošle godine rekao: Pa zar vi ne vidite što se ovdje sprema? 

I da znaš – gore je o toga! 

Zapravo, gornje je pismo ponajmanje o srpskim športašima. Ono govori o hrvatskim 

beskičmenjacima. Nitko ne očekuju da bi oni i poslali bilo kome ovakav zahtjev. Ono ih 

samo treba podsjetiti da svojim beskičmenjaštvom vrijeđaju uspomenu na ono najvrjednije 

što imamo. 

Pozivam čitatelje da supotpišu gornje pismo i pošalju ga bilo onima na koje je naslovljeno, 

bilo vlastima (i/ili stranim veleposlanstvima). Pokažimo im da svojim postupcima, kako bi 

rekli Vukovarci (i mi s njima), vrijeđaju uspomenu na bolje od nas! 

 

Dnevno.hr, 7. 1. 2014. 

7Dnevno, 10. 01. 2014 
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DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE / NA HRVATSKU 

ŠUTNJU NISMO SPREMNI!, ZAGREB, 2015. 

 

PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A 
 

Štovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, 

Štovani Predsjedniče HDZ-a g. Tomislave Karamarko, 

 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića Thompsona zbog 

uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu u Kninu,  

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 25 godina. 

SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati stihove te pjesme sve 

dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja je dio 

povijesti hrvatskog naroda? 

Posljednji zapovjednik obrane Vukovara, Branko Borković, poznat i pod nadimkom Mladi 

Jastreb, na svom se Facebooku osvrnuo na polemike oko pozdrava ‘Za dom - spremni’. 

Borković smatra da bi se pozdrav trebao uvesti u službenu vojnu uporabu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno smatram da 

bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. Otprilike bi se dogodilo 

isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo što ih 

evocira na dane kada su njihovi preci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i sestre: ZA DOM – 

SPREMNI! 

Postoje I sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-

dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav.). 

Sjetimo se, tvrdili su kako je uvođenje kune dokaz da je RH istovjetna s NDH. 

I doista je Borković u pravu kada nas je podsjetio na velikog hrvatskog predsjednika 

akademika Franju Tuđmana i način na koji je on riješio pitanje kune. Danas oni koji su se 

opirali uvođenju kune vrlo rado primaju mirovinu u kunama, pače, daju si je prebaciti na 

račune u Srbiji. 

Pojam "Domu ili domovini odan/privržen/predan/spreman" postoji u sličnom obliku u svim 

zemljama i narodima, te budi nepodijeljeno pozitivna čuvstva. Uvođenjem takvog pozdrava 

u službenu uporabu njegovala bi se hrvatska kultura i tradicija. U protivnom protivnici ovog 

pozdrava mogli bi sutra doći na ideju da nam zabrane naš pleter, zagrebačku katedralu ili 

čak Sinjsku alku. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
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Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da usvojite 

sugestiju Mladog Jastreba i predložite izmjene zakona o hrvatskoj vojsci tj da se pozdrav 

ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu uporabu. 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Stanko Popović 

dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest 

dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka 

Josip Šimunić 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, Sveučilište Pariz-Sorbona, dopisni član HAZU 

akademik Borislav Arapović, inozemni član Ruske akademije znanosti 

Krešimir Kraljević 

Franislav Stanić 

dr. sc. Zvonimir Šeparović, Predsjednik Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta 

prof. dr. sc. Mislav Grgić 

prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr. sc. Nikica Uglešić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

dr. sc. Zvonimir Marić, umirovljeni sveuč. prof., bivši diplomat 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Srećko Kovač 

prof.dr.sc.Ivica Veža 

dr. Milan Jelic, ekonomist, sveučilišni profesor hrvatskog jezika, odjel prevoditelji, na 

sveučilištu u Buenos Airesu 

prof. dr. sc. Marin Čikeš 

Tomislav Josić, SOHV 

Zvonimir Hodak. odvjetnik, kolumnist 

don Anđelko Kaćunko 

Velimir Bujanec, urednik i voditelj Tv Emisije ‘Bujica’ 

dr. sc. Milko Brković, umirovljeni znanstveni savjetnik i naslovni profesor u trajnim 

zvanjima 

prof. dr. sc. Šime Vučkov, dr. med. 

Nikola Štedul  

Slobodan Markic, P. Eng. Toronto  

dr. sc. Danijel Dugonjić, dr. med. vet., Imunološki Zavod, Zagreb 

Stanko Šarić, dipl. ing., Najbolji Hrvatski Tamburaši (Ranije Zlatni Dukati) 

Damir Borovčak, dipl. ing., Zagreb 

Mr. Art. Eva Kirchmayer Bilic 

dr. sc. Amira Delic 

dr. sc. Ana Mršić 

prof. dr. sc. Dino Mihaljević Tolj 
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prof. dr. sc Franjo Plavšić 

dr.sc. Krunoslav Brčić-Kostić 

Mirela Pavić, prof., kolumnistica u Hrvatskom tjedniku 

mr. sc. Marko Grubišić, predsjednik Hrvatskog Društva Političkih Zatvorenika 

Petar Mamić, glavni urednik Boka Cro Press-a, hrvatskog tjednika Iz Sydneya, Australija 

prof. dr. fra Andrija Nikić, sa 1402 Napretkovca Iz Mostara i svim akademicima 

dr. sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

prof. dr. sc. Boris Širola 

Zlatko Mustapić, direktor Festivala Melodije Hrvatskog Juga 

Blazenko Juracic, mag. komp., docent 

prof. dr. sc Serđo Dokoza 

Mladen Ibler dr.med., bivši veleposlanik RH 

Miljenko Stojić, franjevac, književnik i novinar 

Mladen Pavković, novinar i publicist 

dr. Ružica Ćavar, dr. stom. i dr. med. 

doc. dr. sc. Srećko Botrić 

doc. dr. sc. Ivan Poljaković 

prof. emer. dr. sc. Marija Kaštelan-Macan 

general Ljubo Ćesić Rojs 

izv. prof. dr. sc. Mario Grčević 

general Marinko Krešić 

... 

Potpisnika je blizu 4200. Cijeli popis možete vidjeti na: 

http://kamenjar.com/potpisnici-pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/ 

 

Neke nasumično izabrane komentare možete vidjeti na: 

http://kamenjar.com/najzanimljiviji-komentari-uz-peticiju-za-dom-spremni/ 

 

Komentar akademika Josipa Pečarića možete vidjeti na: 

http://kamenjar.com/mogu-li-prijetnje-ponistiti-spremnost-za-svoj-dom/ 

 

  

http://kamenjar.com/potpisnici-pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/
http://kamenjar.com/najzanimljiviji-komentari-uz-peticiju-za-dom-spremni/
http://kamenjar.com/mogu-li-prijetnje-ponistiti-spremnost-za-svoj-dom/
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“ROĐEN 1948. GODINE U SOCIJALISTIČKOJ REPUBLICI 

CRNOJ GORI”, 2. 
 

(Drugo pismo akademiku Rudolfu) 
 

Poštovani kolega akademiče Davorine Rudolfe, 

 

Rado se sjetim Vaših riječi: ova naša reagiranja kazuju da ipak ne vlada duboka hrvatska 

šutnja, iako je doista katastrofa da Glavni tajnik uime HAZU zastupa takove stavove. Kao 

što znate na više adresa sam poslao moja reagiranja, možemo reći “isprike” ako ljudi nisu 

znali za te, po meni nove, vjetrove u RH. Izrečene u Saboru bez ikakog reagiranja, uz veliki 

pljesak na Skupštini HAZU, praktično bez mog prava na obranu doista djeluje zastrašujuće. 

Pogledajte samo u mom Razredu. Kažu mi: 

Neki su diskutirali tako da se činilo kao da bi možda podržali prijedlog da Razred od 

Predsjedništva Akademije traži da se ogradi od nekorektne rasprave glavnog tajnika (nitko 

nije rekao ništa u obranu Rudanove rasprave). Ali kad je trebalo dignuti ruku…  

Hrvatska šutnja, ili nešto gore?  

Zato i ne čudi sljedeće reagiranje jednog poznatog hrvatskog svećenika na moje jučerašnje 

pismo Vama: 

Želim ti obilje Božićne radosti i blagoslova! 

A kao poseban Božji dar neka ti bude hrabrost da konačno "zmiju udariš u glavu", jer jugo-

komunisti to nisu (oni su tijelo ili rep "zmije" koja iz lože upravlja i njima i mnogim drugima, 

a ti i tebi slični ste im uvijek na udaru i "na žulju"...)... 

Mojim suradnicima sam 21. 12. 2016. napisao 

Poštovani i dragi članovi Seminara za teoriju nejednakosti, 

Evo napokon smo nakon godine i pol dana doznali razlog zašto smo diskriminirani i 

maltretirani na razne načine.  

Pisao sam na razne adrese i nisam to uspio doznati do nastupa Glavnog tajnika HAZU u 

Hrvatskom saboru. Kako je on i član Upravnog odbora HRZZ-a, sve je mnogo jasnije, zar 

ne? 

Svo ovo vrijeme niste mogli koristiti sredstva koja smo i imali (dobili smo ih za godinu i pol, 

po kazni je i to umanjeno, a nismo za drugu polovicu druge godine jer smo opet imali jako 

puno radova unatoč tomu da nismo sve ni prijavili, a i da smo dobili ne bi ih koristili :)). 

Međutim, činjenica da je stvarni razlog ovaj koji je izrečen u Saboru, moram vas upozoriti 

da o tome itekako morate voditi računa i morate promisliti što dalje! 

Svi vi znate kako je prof. dr. Miroslav Tuđman upozoravao da moja kćerka ode surađivati s 

nekim drugim ako misli ostati na fakultetu kada on bude umirovljen. Nije ga htjela poslušati 

i znate da su je, iako je viša znanstvena suradnica kojoj fali još jedan uvjet da postane 

znanstveni savjetnik, najurili s fakulteta. 

Ja sam ponosan na nju zbog toga. Ali vi niste u istoj situaciji i morate razmisliti što je 

najbolje za vas i vaše obitelji. Meni neće smetati ako odete surađivati s nekim drugim. 

Dapače! Mnogi od vas ste ipak moja znanstvena djeca, unučad i praunučad, pa mi je vaša 

dobrobit itekako važna.  
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A činjenica je i da nikad nisam mogao ni pomisliti da će u hrvatskoj znanosti postati 

najvažnija činjenica mjesto rođenja, završetka fakulteta, stjecanja magisterija i doktorata. 

Itekako morate voditi računa o tome. 

Sretan Božić i novu godinu vama i vašim obiteljima želi, 

Vaš, 

Joško 

Evo dva odgovora mojih suradnika, koji zapravo predstavljaju odgovore kakve HAZU i 

zaslužuje. Vaša Splićanka izv. prof. dr. sc. Milica Klaričić Bakula odgovara 22. 12. 2016. , 

duhovito kako samo ona to zna: 

Onda nam je najbolje da Vas se javno odreknemo, ustvrdimo da ništa od toga nismo znali 

te da na koljenima molimo oprost za suradnju/druženje s Vama pa nas možda unatoč našim 

grijesima uzmu pod okrilje. Naročito bi to bilo uputno za mlade članove seminara. Majke 

mi mile, da me nije strah da će te osobe s manjkom smisla za humor (jer da ga imaju smijali 

bi se sami sebi po cijele dane) shvatiti ozbiljno takav dopis napisala bih nešto u stilu "da 

Vas se odričem, da obustavljam svaku komunikaciju s Vama, da sam napokon otvorila oči i 

shvatila odakle ste, gdje ste završili fakultet i doktorirali (prije mi je to nekako bilo u magli) 

te da ih svih skrušeno molim da mi oproste (važno je biti skrušen a ne drčan, to smo naučili) 

jer da ću se popraviti i više neću griješiti..." Pozdrav, Milica. 

Rođeni Splićanin, inače profesor na FER-u u Zagrebu dr. sc. Neven Elezović ne zaostaje za 

njom: 

Draga Milice, pokušala si, ali nije dovoljno. Najvažniju stvar si zaboravila. Svoje cipele. Za 

pokoru, sljedeći članak pisat doma, u cipelama, sa ili bez Joška. Mene je ćopila viroza/gripa 

i u tom stanju pišem našem Ministarstvu ljubavno pismo, povodom odluke da ne financiraju 

nijedan od naših časopisa. Interesantno, unutra ne spominjem Joška, jer je svaka pomisao 

da takva odluka ima ikakve veze s njegovim djelovanjem potpuno neutemeljena. Baš je 

krasno živjeti u Hrvatskoj. Svaki tren neko novo iznenađenje. Ali ja sam pripremljen, spavam 

u cipelama. Pozdrav svima, Neven  

O tome sam pisao 21. 12. 2016. i Ministarstvu, ali i drugima, da ih upozorim na najnovija 

događanja. Ipak pogledi Akademije moraju biti uvažavani, zar ne? 

Izgleda mi da sam ipak bio nepravedan prema Ministarstvu kada sam tvrdio da oni već više 

od godinu dana ne rješavaju pitanje napada na moje časopise od strane HRZZ. Pokazalo se 

da je problem mnogo kompleksniji i da su sva tri moja časopisa još uvijek dobro plasirana 

na svjetskim listama, a časopis Glavnog tajnika HAZU je izbačen s njih. Doista je njima 

trebalo načina da smisle kako popraviti takvo loše stanje. Vidimo da je rješenje na vidiku. 

Bez financiranja tih mojih časopisa valjda će i oni proći kao časopis Glavnog tajnika. 

Kolega Rudolf, ipak će te morati priznati da se tu nije radilo o kršenju mojih prava, nego 

ispravka velike nepravde prema Glavnom tajniku, zar ne? 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da Glavni tajnik nije branio akademika Vladimira Paara 

od napada zastupnika dr. sc. Željka Jovanovića. 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da je Akademija tako nisko pala da joj je važnije država 

rođenja (ipak je nezgodno spomenuti Zaljev hrvatskih svetaca ili ne daj Bože ono moje “U 

Boki kotorskoj svaki kamen govori Hrvatski!”) i mjesto stjecana diploma. Ali ne vide kako 

je to išlo “u paketu” s napadom na pozdrav ZDS.  

Pa time je Akademija pokazala koliko je politički na pravom putu. Tamo netko napada na 

bivšeg ministra, a on je– kao nitko, pokazao kako se treba Hrvatska ponašati: 
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Kad u Beogradu pale hrvatsku zastavu – to je ok. 

Kad u Beogradu vidite srpsku zastavu na kojoj je ćirilicom ispisano Vukovar – to je ok. 

Kad u Zagrebu delegate iz svijeta traži da se ukloni hrvatska zastava na kojoj piše Vukovar 

– to je ok. 

Ali ako poslije utakmice Šimunić 4 puta vikne ZA DOM, pa mu još masa odgovori 

SPREMNI – e to je strašno! 

Naravno, da Akademija mora braniti Jovanovića koji je prvi digao svoj glas protiv takovog 

ponašanja Josipa Šimunića, a ne nekakve akademike Paara, Popovića i Pečarića! 

Kolika je veličina Jovanovića najbolje pokazuje izvješće HHO-a o utakmici u Beogradu. 

Navest ću samo dio koji se tiče Šimunića: 

U 66' gol za Srbiju publika skandira „jebi ustaše“ što se ponavlja u 68' i 70'. U 78' stadion 

skandira „ubi ustaše“, baklja na južnoj tribini. Potom slijedi topovski udar usmjeren prema 

hrvatskom igraču Šimuniću (80') nakon što zbog isključenja napušta teren, počinje bacanje 

boca sa vodom te trganje sjedala sa sjeverne tribine i bacanje njihovih dijelova u njegovom 

pravcu, uz skandiranje „Ubi ustaše“. 

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-

Hrvatske-na-Marakani  

Pa zar i Ustavni sud nije bio u pravu kada je znao što je mislio Šimunić kada je uzviknuo 4 

puta ZA DOM. Par zar nije jasno to rečeno u Beogradu? Pa ne mogu i ustavni sudci zatvoriti 

oči pred takovom istinom, zar ne? 

Pa zar nije dužnost Akademije da ljude usmjeri na pravi put? 

Pa pogledajte samo koliko su ljudi neuki.  

Tako je naslov najnovije kolumne glavnog urednika “Hrvatskog tjednika”  

Zakon ostavlja „Za dom spremni“ i „Smrt fašizmu, sloboda narodu“. 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-

u-pokornosti.html  

A poznati hrvatski odvjetnik Zvonimir Hodak svoju najnoviju kolumnu završava ovako: 

“…zato je HOS nešto sasvim drugo od Crvene zvijezde. HOS je pobjednik. a crvena zvijezda 

je nestala sa traktorima 5.kolovoza 1995.g. Kaže Jelena Lovrić da je “zvijezda“ simbol 

autentičnog antifašističkog pokreta“… I onih tri tisuće autentičnih mučenika koje su žive 

zazidali u Hudu jamu zadnje što su vidjeli prije mraka jame je bila upravo zvijezda na 

glavama njihovih ubojica, valjda simbol tog Lovričkinog “autentičnog antifašističkog 

pokreta“. Bojim se da taj ideološki rat između zvijezde i ZDS neće dobro završiti za crvene. 

Omjer je još uvijek 70 prema 30. Bojim se da onima koji se toliko bore za opstojnost svoje 

”zvijezde” više ni masovni mediji neće moći pomoći. Kao što nisu pomogli ni Hillary 

Clinton protiv Donlanda Trumpa.” 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-

nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R 

S velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

28. 12. 2016. 

  

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
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‘HAZU PROTIV STEPINCA’ 
 

Poštovane kolegice akademkinje, 

Poštovani kolege akademici, 

 

Moram vam priznati da je moje neprimjereno djelovanje dovelo do opravdanog odgovora 

iz HAZU kada je u Saboru ispravno ukazano na državu u kojoj sam rođen i na mjesto gdje 

sam stekao raznorazne titule.  

Sigurno znate da je Peticija ZDS pokrenuta zbog obrane Marka Perkovića Thompsona i 

“Bojne Čavoglave”, pa je dobro što se je Akademija svrstala na stranu onih koji su protiv 

njih.  

Da, žalosno je vidjeti da na HTV-u i u raznim medijima podsjećaju na dan kada je prvi put 

izvedena ta pjesma: 

“Na dan 31. prosinca 1991. prvi puta je emitirana na Hrvatskom radiju Split najpoznatija 

ratna pjesma Domovinskog rata „Bojna Čavoglave“. 

Pjesmu je snimio dragovoljac Domovinskog rata i hrvatski vojnik Marko Perković 

Thompson. Među Hrvatima postala je simbol otpora srbijanskom agresoru. 

Tekst se bavi obranom od hrvatskog sela Čavoglave od agresije Srba, a Thompson u 

stihovima poručuje da će braniti svoju Hrvatsku i rodno selo do smrti, sa spremnošću da 

srbijanskog agresora protjera i oslobodi domovinu rodni kraj i domovinu Hrvatsku. 

Tijekom Domovinskog rata bila je jako slušana, te je proslavila Marka Perkovića 

Thompsona. On je nakon nje nastavio pjevati domoljubne pjesme, pa su one postale njegov 

zaštitni znak. 

Njegove pjesme su s vremenom, zbog domoljubnog i vjerskog karaktera, postale „trn u oku“ 

djelu projugoslavenski i antihrvatski orijentiranih medija i političara. 

Ipak, Marko Perković je izdržao sve napade bijesa i mržnje, te je svojim pjesmama u vrijeme 

tzv. „detuđmanizacije“, koje je sinonim za dekroatizacija, postao jedan od vidljivih i čvrstih 

simbola otpora tom patološkom i pokvarenom pokretu. 

Njegovo selo Čavoglave postalo je s vremenom mjesto u kojem se prvo hrvatski narod 

Dalmacije, a zatim cijele Hrvatske spontano okupljao na proslavu obljetnice oslobođenja 

Hrvatske 5. kolovoza, kao odgovor na klevetanje i demonizaciju Domovinskog rata i 

hrvatskih branitelja i generala. U tom procesu sudjelovali su mnogi tadašnji i još uvijek 

aktivni političari i mediji. 

Danas se ti sramni i zabrinjavajući događaji, nakon oslobađajuće presude generalima i 

otpora hrvatskog naroda tom bremenitom poratnom dijelu hrvatske povijesti, pokušavaju 

zaboraviti i sakriti od javnosti. 

http://kamenjar.com/31-prosinca-1991-prvi-put-emitirana-bojna-cavoglave-2/ 

Doista je strašno vidjeti koliko su tek puta razni portali, pa čak i novine, izvjestili o tome. 

Evo nekih linkova: 

http://www.vecernji.hr/estrada/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-thompsonova-pjesma-

bojna-cavoglave-1139277 

http://www.dnevno.hr/magazin/zanimljivosti/cavoglave-prvi-put-opjevane-prije-tocno-24-

godine-saznajte-kako-je-sve-pocelo-video-876255/#axzz4TUc6Dx1R 

http://kamenjar.com/31-prosinca-1991-prvi-put-emitirana-bojna-cavoglave-2/
http://www.vecernji.hr/estrada/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-thompsonova-pjesma-bojna-cavoglave-1139277
http://www.vecernji.hr/estrada/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-thompsonova-pjesma-bojna-cavoglave-1139277
http://www.dnevno.hr/magazin/zanimljivosti/cavoglave-prvi-put-opjevane-prije-tocno-24-godine-saznajte-kako-je-sve-pocelo-video-876255/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/magazin/zanimljivosti/cavoglave-prvi-put-opjevane-prije-tocno-24-godine-saznajte-kako-je-sve-pocelo-video-876255/#axzz4TUc6Dx1R
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http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/31/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-

thompsonova-pjesma-bojna-cavoglave/ 

http://www.24sata.hr/show/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave-

505530  

https://www.hercegovina.info/vijesti/vijesti/hrvatska/prije-25-godina-na-danasnji-dan-

pustena-bojna-cavoglave-118721  

http://www.jabuka.tv/na-danasnji-dan-prije-25-godina-prvi-put-emitirana-pjesma-bojna-

cavoglave/  

http://www.makarska-post.com/index.php/bojna-cavoglaveprvi-put-javno-izvedena-prije-

tocno-25-godina/ 

http://www.rama-prozor.info/clanak/25-godina-od-emitiranja-pjesme-bojna-

cavoglave/25076 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/21854/Zašto-i-kome-prvi-put-u-25-godina-smeta-tekst-

Bojne-Čavoglave.htm 

http://www.estrada.ba/2016/12/prije-25-godina-na-dananji-dan-putena-bojna-avoglave/ 

http://www.grude.com/clanak/?i=24038&nova-godina-cekala-se-uz-bojnu-cavoglave-

prije-25-godina-premijerno-je-izveden-thompsonov-hit 

https://www.obavjestajac.hr/752741/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-

cavoglave  

http://enovosti.ba/prije-25-godina-na-danascaronnji-dan-puscarontena-bojna-268avoglave-

vijest/1632769 

Zbog toga je doista inteligentno od Glavnog tajnika što u Hrvatskom saboru nije spomenuo 

da je Peticija ZDS i pokrenuta zbog obrane Thompsona i “Bojne”, pa se na HAZU ne može 

primjeniti poruka dana na portal kamenjar.com: 

http://kamenjar.com/velimir-bujanec-bojna-cavoglave-eter-misevi-rupe/ 

Da, doista je dobro da se HAZU u Saboru svrstala protiv onih koji brane Thompsona, tj. 

ograditi se od takvog mog djelovanja (i djelovanja akademika Popovića) jer sam čak i dvije 

(do sada) knjige napisao braneći ih:  

Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. 

pp.406. 

Oba su pala, Zagreb, 2016., str.392. 

Čak je i sam Thompson jednom prigodom rekao kako sam ga branio više od njega samog! 

S druge strane, poruka je dana baš u vrijeme napada na ploču poginulim HOS-ovcima u 

Jasenovcu, pa se tako pogoduje i vlastima za koje u HAZU očito očekuju da će popustiti 

pritiscima iz svijeta i skinu tu ploču. A opet, nije se ni to izravno spomenulo, pa će 

Akademija biti “čista” ukoliko se bude – pri tom skidanju – koristio onaj šarafciger s kojim 

su četnici mladom HOS-ovcu (Slavko Jager je bio Slovenac iz Maribora) vadili oči: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70635/Zna-li-Pusićka-da-su-HOS-ovcu-Jageru-

šarafcigerom-četnici-iskopali-oči!.htm 

Kao što je Ustavni sud ispravno presudio pozdravu ZDS jer znamo da su u Beogradu Josipu 

Šimuniću vikali “Ubi ustašu” i time ga izjednačili s našim braniteljima u Domovinskom 

ratu, pa je to nedvojbena potvrda ispravnosti njihove odluke, tako je sada i HAZU dobila 

veliku potporu iz Beograda. 

Kako to? 

Pogledajte slijedeći tekst: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/31/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-thompsonova-pjesma-bojna-cavoglave/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/31/na-danasnji-dan-prvi-put-je-pustena-thompsonova-pjesma-bojna-cavoglave/
http://www.24sata.hr/show/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave-505530
http://www.24sata.hr/show/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave-505530
https://www.hercegovina.info/vijesti/vijesti/hrvatska/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave-118721
https://www.hercegovina.info/vijesti/vijesti/hrvatska/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave-118721
http://www.jabuka.tv/na-danasnji-dan-prije-25-godina-prvi-put-emitirana-pjesma-bojna-cavoglave/
http://www.jabuka.tv/na-danasnji-dan-prije-25-godina-prvi-put-emitirana-pjesma-bojna-cavoglave/
http://www.makarska-post.com/index.php/bojna-cavoglaveprvi-put-javno-izvedena-prije-tocno-25-godina/
http://www.makarska-post.com/index.php/bojna-cavoglaveprvi-put-javno-izvedena-prije-tocno-25-godina/
http://www.rama-prozor.info/clanak/25-godina-od-emitiranja-pjesme-bojna-cavoglave/25076
http://www.rama-prozor.info/clanak/25-godina-od-emitiranja-pjesme-bojna-cavoglave/25076
http://direktno.hr/en/2014/direkt/21854/Zašto-i-kome-prvi-put-u-25-godina-smeta-tekst-Bojne-Čavoglave.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/21854/Zašto-i-kome-prvi-put-u-25-godina-smeta-tekst-Bojne-Čavoglave.htm
http://www.estrada.ba/2016/12/prije-25-godina-na-dananji-dan-putena-bojna-avoglave/
http://www.grude.com/clanak/?i=24038&nova-godina-cekala-se-uz-bojnu-cavoglave-prije-25-godina-premijerno-je-izveden-thompsonov-hit
http://www.grude.com/clanak/?i=24038&nova-godina-cekala-se-uz-bojnu-cavoglave-prije-25-godina-premijerno-je-izveden-thompsonov-hit
https://www.obavjestajac.hr/752741/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave
https://www.obavjestajac.hr/752741/prije-25-godina-na-danasnji-dan-pustena-bojna-cavoglave
http://enovosti.ba/prije-25-godina-na-danascaronnji-dan-puscarontena-bojna-268avoglave-vijest/1632769
http://enovosti.ba/prije-25-godina-na-danascaronnji-dan-puscarontena-bojna-268avoglave-vijest/1632769
http://kamenjar.com/velimir-bujanec-bojna-cavoglave-eter-misevi-rupe/
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70635/Zna-li-Pusićka-da-su-HOS-ovcu-Jageru-šarafcigerom-četnici-iskopali-oči!.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70635/Zna-li-Pusićka-da-su-HOS-ovcu-Jageru-šarafcigerom-četnici-iskopali-oči!.htm
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VIDI BIJELE MIŠEVE 

Dačić ne odustaje i ponovno mu se priviđaju ustaše i fašizam u Hrvatskoj 

 

Datum objave: 30.12.2016. 

 

U Hrvatskoj se rehabilitira fašizam i ustaštvo i politika da biti dobar Hrvat znači biti što 

više protiv Srbije, a to je pogrešno, ali Srbija je otvorena za razgovor s Hrvatskom i 

pomirenje, rekao je u petak na konferenciji za novinare ministar vanjskih poslova Ivica 

Dačić, prenijele su srbijanske agencije. 

(…) 

"Laž je da Hrvatska ne rehabilitira fašizam, oni su rehabilitirali (Alojzija) Stepinca 

i oslobađaju zločince od 1990.," citira agencija Beta Dačića koji je kazao da je NDH bila 

preteča Republike Hrvatske i ideje samostalne države i komentirao pozdrav "Za dom 

spremni". 

Mjesecima se raspravlja o tome je li pozdrav "Za dom spremni" dozvoljen ili ne, a riječ je 

o pozdravu koji je izmišljen "ni za što drugo osim za potrebe ustaškog fašističkog nacističkog 

režima koji je bio Hitlerova marioneta", rekao je. 

(…) 

"Ne pričam ja to zato što su oni Hrvati, nego zato što su to fašisti i zločinci isto kao što sam 

u Srbiji uvijek bio protiv rehabilitacije onih koji su surađivali s fašistima", rekao je Dačić. 

(…) 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/72092/Dačić-ne-odustaje-i-ponovno-mu-se-priviđaju-

ustaše-i-fašizam-u-Hrvatskoj.htm 

Vidimo da se tako i HAZU priključuje u borbi “Malog Slobe” protiv fašizma u RH. Istina, 

kod Akademije se “uvijeno” govori o fašizmu u Domovinskom ratu, jer se uopće ne 

spominje ni Thompson ni “Bojna Čavoglave”, ali je Mali Sloba izravan i spominje taj 

fašizam iz devedesetih. Uostalom, pa oni su svo vrijeme i govorili da ratuju protiv ustaša, i 

protiv Tuđmanove ustaške države. Dodajmo još i važnu činjenicu kako je velikosrpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku, pardon srpsku borbu protiv fašizma u Hrvatskoj stalno 

pomagao Efraim Zuroff pa je sjajno kada je i Akademija na istoj liniji s njim: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/72206/Zuroff-o-Kolindi-Ili-je-nostalgična-prema-

ustašama-ili-nije-za-taj-posao.htm 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/zuroff-ne-odustaje-zds-mora-biti-zabranjen-

predsjednica-ili-je-nostalgicna-prema-ustasama-ili-nije-za-taj-posao-

987791/#axzz4TUc6Dx1R  

Možda bi u tom pravcu i HAZU mogla podržati njegovo negiranje genocida u Srebrenici? 

http://www.maxportal.hr/naslovna/hasanbegovic-efraim-zuroff-je-negirao-genocid-u-

srebrenici-ne-moze-on-hrvatskoj-dijeliti-lekcije/ 

Da su mnogo ranije u RH shvatili koliko su oni u pravu, ne bi ih sada trebala podučavati gđa 

Merkel i drugi! 

Pri tome Mali Sloba spominje i Stepinca, kao dokaz fašizma u Hrvatskoj. 

Je li veliki grijeh nekih u Akademiji što nije još tada primljen onaj koji je u svom radu 

dokazao to što tvrdi Mali Sloba? 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/72092/Dačić-ne-odustaje-i-ponovno-mu-se-priviđaju-ustaše-i-fašizam-u-Hrvatskoj.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/72092/Dačić-ne-odustaje-i-ponovno-mu-se-priviđaju-ustaše-i-fašizam-u-Hrvatskoj.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/72206/Zuroff-o-Kolindi-Ili-je-nostalgična-prema-ustašama-ili-nije-za-taj-posao.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/72206/Zuroff-o-Kolindi-Ili-je-nostalgična-prema-ustašama-ili-nije-za-taj-posao.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/zuroff-ne-odustaje-zds-mora-biti-zabranjen-predsjednica-ili-je-nostalgicna-prema-ustasama-ili-nije-za-taj-posao-987791/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/zuroff-ne-odustaje-zds-mora-biti-zabranjen-predsjednica-ili-je-nostalgicna-prema-ustasama-ili-nije-za-taj-posao-987791/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/zuroff-ne-odustaje-zds-mora-biti-zabranjen-predsjednica-ili-je-nostalgicna-prema-ustasama-ili-nije-za-taj-posao-987791/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.maxportal.hr/naslovna/hasanbegovic-efraim-zuroff-je-negirao-genocid-u-srebrenici-ne-moze-on-hrvatskoj-dijeliti-lekcije/
http://www.maxportal.hr/naslovna/hasanbegovic-efraim-zuroff-je-negirao-genocid-u-srebrenici-ne-moze-on-hrvatskoj-dijeliti-lekcije/
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Naime, e-mail koji sam svojevremeno uputio Glavnom tajniku HAZU povodom velike 

podrške koje je Predsjedništvo dalo kandidatu prof. dr. Ivu Goldsteinu nazvao sam kako 

stoji u naslovu ovog teksta: 

 

Naslov:  HAZU protiv Stepinca 

Datum:  Sun, 29 Apr 2012 07:53:09 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  rudan@hazu.hr, pavao.rudan@inantro.hr 

Znate li da je biskup Valentin Pozaić u propovijedi u Stepinčevoj Katedrali, na Veliki petak, 

2008. rekao: 

Kod Posljednje večere govorio je Isus svojima: „Ako su progonili mene, i vas će progoniti“ 

(Iv 15,20).  

U 20. stoljeću, također ne manje u 21., to se proročanstvo i suviše očito ispunjava:  

bilo na brutalne načine krvavog progona i ubojstva, bilo na suptilne načine: 

- kad se nepravedno isključuju pojedinci sa mjestâ na kojima se donose odluke o 

društvenom, političkom, ekonomskom, kulturnom napretku  

- ili urušavanju nacije;   

- kad se umjesto kulture života propagira kultura smrti; kad nam se javno poručuje: Sve nas 

je manje i sve smo stariji  

– očekujući dan i obavijest: više nas nema;  

- kad se u navodnoj Hrvatskoj akademiji znanosti i umjetnosti promovira razred akademik-

šarlatan; 

kad o znanosti - lekcije dijele ignoranti; 

- kad se mladima, željnima leta u visine ljepote života, spaljuju krila:  

- kad se agresivno nudi, nameće i promiče odgoj bez vrednota, bez smisla; 

- kad se moralni ološ javno naziva moralnom vertikalom. 

  

Iz biskupove propovjedi slijedi kako i to koga biramo u članstvo govori o nama samima: 

Jesmo li hrvatska ili navodno hrvatska Akademija? 

Možemo li biti hrvatska Akademija ako prihvatimo kao znanost priglupe interpretacije o 

našem blaženiku Alojziju Stepincu koje nam kao „znanost“ nudi prof. Ivo Goldstein? 

Zapravo ne dvojim da hoćemo. Zašto? U mojoj knjizi „Brani li Goldstein NDH“ postoji 

puno tekstova u kojima se raskrinkavaju takve tvrdnje Goldsteinovih. Knjigu sam osigurao 

svim članovima Predsjedništva HAZU, ali nitko je nije zatražio!? 

Istina, tražili ste od Prvog razreda da se očituje o mojim tvrdnjama u Pismu Predsjedniku i 

Predsjedništvu HAZU. U pismu sam kao primjer takvih tvrdnji Goldsteinovih naveo i tu 

knjigu pa ćemo čuti njihovo mišljenje o tome.  

Knjiga je moj odgovor na knjigu Goldsteinovih „Holokaust u Zagrebu“. Zapravo radi se 

o neobičnoj knjizi. Još dok sam je pisao počela je hajka na povjesničara dr. sc. Juru 

Krištu. Naslov Vam ponajbolje govori o čemu se tu radi: „Goldsteinovi ponovno osuđuju 

Stepinca“. 

Zato je drugi dio moje knjige sastavljen od polemičkih tekstova – odgovora na takve napade. 

Krišto je potom objavio i cjeloviti prikaz „Holokaustologija Ive i Slavka Goldsteina“.  

Šaljem Vam i taj prikaz. Pogledajte kako ga Krišto završava: 
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„Bilo bi ipak pogrešno zaključiti da je knjiga Goldsteinovih beskorisna. Treba je koristiti 

kao i mnoge druge koje su bile napisane u vrijeme komunističke dominacije u historiografiji, 

tj. preuzeti dokumente, a odbaciti interpretaciju.“ 

Napisati knjigu s 43 poglavlja, na 726 stranica iz koje treba odbaciti sve interpretacije! 

Zapravo, kolega Rudan, morali bi pitati biskupa Pozaića je li to dovoljno za definiciju 

akademika-šarlatana. 

Apsolutno se slažem s tim zaključkom. Vidjeli ste kako sam upravo koristeći podatke iz te 

knjige izvrnuo ruglu napade Goldsteinovih na Maticu hrvatsku.  

Ali ponavljam: ne dvojim da će HAZU izabrati profesora Goldsteina zbog njegovih 

„doprinosa“ povijesnoj znanosti, koje zapravo treba odbaciti! 

Ili:  

HAZU se pridružuje osudama Stepinca!  

 

S poštovanjem, 

Vaš, 

Josip Pečarić 

 

P.S. Očekujem da sve moje dopise prosljeđujete onima od kojih je Predsjedništvo tražilo 

odgovor na moje Pismo. To pismo podrazumijeva odgovore na sve kritičke tekstove o radu 

prof. Goldsteina. Ja im ovim slanjem samo pomažem u tome.  
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SRPSKE SLUGE SU NA VLASTI U RH! 

(Odgovor g. Petračiću) 
 

Poštovani g. Petračić, 

Zahvaljujem se na Vašem e-mailu: 

 

Naslov:  Re: ŠEZDESETI ROĐENDAN STANKA ŠARIĆA,, 

Datum:  Fri, 26 Jun 2020 10:36:50 -0400 

Šalje:  Al Petracic  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Sa užitkom čitam svaku Vasu poruku, ali me ova posebno oduševila. Prvo zbog objavljivanja 

Vaše stote knjige, a drugo zbog saznanja da Vaš prijatelj Stanko Šarić slavi šezdeseti 

rođendan. Uz Zlatne dukate i Stanka Šarića smo lakše provodili vrijeme Domovinskog rata, 

a mojoj djeci su se pjesme Zlatnih dukata urezale u pamet, jer su stalno svirale u našem 

autu gdje god bi išli. Nije čudo da su zato svi svirali tamburice, a jedan sin i dan danas ima 

svoj tamburaški sastav, s kojim svira u svim prigodama.  

Zato koristim ovu priliku da Vama čestitam na Vašem plodnom radu, a naročito na Vašoj 

stotoj knjizi. S posebnim užitkom čestitam šezdeseti rođendan Stanku Šariću i želim mu još 

puno uspjeha u daljnjem radu. 

Iz daleke Kanade s poštovanjem, 

Alojzije Petračić 

 

Doista ste na najbolji način opisali zašto smo Stanko i ja prijatelji. Povezale su nas njegove 

pjesme i moji tekstovi. Siguran sam da nisu samo Vama i meni toliko značile u 

Domovinskom ratu. Ali na žalost nisam primijetio da se još neki portal, za koji se tvrdi da 

je domoljuban, sjetio ovog njegovog jubileja.  

A i kako bi kada su oni koji su mnogo zaslužniji za stvaranje hrvatske države izloženi 

svakakvim progonima, a srpske sluge u RH se klanjaju onima koji dolaze iz zemlje koja je 

izvršila fašističku agresiju na našu domovinu. 

Zapravo u tom ozračju je i proteklo predstavljanje moje knjige.  

Stanko je došao u Zagreb izravno na predstavljanje ne znajući da je knjiga posvećena njemu. 

Znao sam da neće biti sretan zbog toga, ali poslije prvog 'šoka' brzo se snašao i komentirao 

činjenicu da je predstavljanje bilo na nekakav „dan antifašizma“ rekavši da je to doista s 

pravom izabrano s obzirom da sam ja jedan od glavnih zagovornika antifašizma u RH. 

Naime, jedna moja knjiga se zove: Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, 

Zagreb, 2015. I doista mnogi su danas usvojili tu moju tvrdnju o fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku, pa su jedini istinski antifašisti u RG – HRVATSKI BRANITELJI. 

Na žalost vlast u RH je danas u rukama ljudi koji slušaju što im govore u Beogradu, pa je 

današnji predsjednik Vlade instalirao Milorada Pupovca kao neokrunjenog poglavara u RH.  

Nedavno sam ponovno objavio pismo hrvatskim športskim savezima koje smo im akademik 

Stanko Popović i ja uputili povodom napada na Josipa Šimunića zbog njegovih uzvika ZA 

DOM. Spominje se srpski tenisač Novak Đoković: 
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...pozivamo vas da zatražite osudu svih športaša iz Republike Srbije i Republike Srpske koji 

svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak Đoković i mnogi drugi). 

Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, 

BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta proslavljali masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, 

terorizam i razbojstva što se po međunarodnom pravu smatra elementima genocida, 

kulturocida i urbocida. 

Napominjemo kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri podignuta 

prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i Đoković i mnogi drugi 

pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela vladavina Slobodana Miloševića. 

I dok su 'hrvatski' političari osuđivali Šimunića, nedavno su mu Plenković i ne samo on išli 

izraziti svoju zahvalnost. Istina, Plenković je uklonio ploču hrvatskim braniteljima jer je na 

njoj bio grb koji je hrvatska vlast odobrila, a Đokovićeva tri prsta nije nitko zabranio.  

Možda je razlog tom Plenkovićevom hodočašću i ono što piše poznati kolumnist Tihomir 

Dujmović: Hrvatima uvijek klecaju koljena pred nekom zvijezdom iz Beograda, 

Dujmović upozorava kako su u Hrvatskoj redovito slavili Đokovićeve sunarodnjake a da 

pritom „nitko u tri generacije Hrvata nije razaznao da se redovito radi o velikosrbima“. I 

Vlada RH je prihvatila Đokovićevu ideju o corona teniskom turniru, iako je „prvu podršku 

i konkretnu široku ideju ovog projekta do kraja je osmislila srpska vlada, što se razabire iz 

pisanja srpskog tiska. Početnu ideju da se u Zadru igra veliki teniski turnir prvo je zdušno 

prihvatio Goran Ivanišević, kao i Hrvatski teniski savez, a onda i Vlada RH, ali će Đoković 

i srpska Vlada razraditi puni koncept koji na samom početku nije bio razvidan. ...U turi koju 

su smislili vidi se taj srpski potpis koji Rađa i Ivanišević ne razumiju. Tu se vidi da priča 

nema puno veze s tenisom, tu se vidi gola politika.  

Veliki teniski turnir se igra i u Banja Luci, koja, ali baš nikakve veze s tenisom, pogotovo 

velikim svjetskim tenisom, nema! Da, ali ima sa srpstvom! A pravi inicijator priče je srpska 

Vlada. Đoković je tu samo hostesa velikosrpstva, s čime on koji ne da Kosovo, a naročito 

njegov otac poznat po velikosrpskim stajalištima, nemaju nikakvih problema. Dapače! Tko 

u Banja Luci organizira ovakav turnir, njemu naravno da nije do tenisa, njemu je do srpstva.  

https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-zvijezdom-iz-

beograda-198458/ 

Uostalom i poznati hrvatski kolumnist i publicist Vjekoslav Krsnik se već u naslovu svog 

teksta pita: Je li Đoković u Zadru bio tenisač ili agent srbijanske tajne službe BIA? 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-zadru-bio-

tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia 

 

Dujmović daje niz sličnih primjera o tom „klecanju koljena“ u Hrvata. A zapravo se radi o 

običnom sluganstvu hrvatskih 'Jugoslovena'.  

I dok su Šimunića proganjali, pa su sudovi znali što je on mislio kada je uzvikivao ZA DOM, 

dotle Đokovićev fašistički pozdrav iz vremena balkanskog krvnika Slobodana Miloševića 

nikome nije smetao. A da ne spominjemo proganjane Marka Perkovića Thompsona i 

njegove pjesme „Bojna Čavoglave“ Na to u nedavnom pismu upozorava i 16 hrvatskih 

generala: 

Dobro je poznato široj javnosti da se radi o udarnoj pjesmi iz Domovinskoga rata, koju je 

pjevao Marko Perković Thompson, a koja je na početku velikosrpske, jugokomunističke 

agresije na Hrvatsku, hrabrila goloruke branitelje u suprotstavljanju armadi, sa crvenim 

https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-zvijezdom-iz-beograda-198458/
https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-zvijezdom-iz-beograda-198458/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-zadru-bio-tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-zadru-bio-tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia
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zvijezdama petokrakama na čelu, pomiješanim s četničkim kokardama, dakle onima i 

takvima koji su pjevali u Vukovaru ”bit će mesa, bit će mesa, klat ćemo Hrvate!”  

Generali pozivaju svoje suborce da ne nasjedaju ni na kakve podjele, kao na primjer 

pokušaje da se pripadnike HOSA, regularne postrojbe Hrvatske vojske, diskreditira. 

https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/  

https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-

tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata 

A znamo da je upravo Predsjednik Vlade pokazao krajnje nepoštivanje hrvatske države i 

njenih zakona kada je uklonio iz Jasenovca spomen-ploču poginulim HOS-ovcima jer je na 

njoj bio od hrvatskih vlasti odobren grb njihovih postrojbi u Domovinskom ratu. Pri tome 

je smiješna priča da se dogovorio s pripadnicima HOS-a. Kao da su oni tako nešto tražili od 

njega! 

Da, Đokovićev fašistički pozdrav iz vremena Slobodana Miloševića nije problem, ali jest 

pozdrav kojim je branjen Vukovar. I ne samo on. 

Poštovani g. Petračić, mi spominjemo koliko su nam tijekom Domovinskog rata, kada su 

razoružanu Hrvatsku napale fašistički okupatori, značile domoljubne pjesme. A koliko su 

nam tek značile priče o junačkim podvizima naših HOS-ovaca. Onih čiji je od hrvatske 

države odobreni simbol Plenkoviću, kao ranije Sanaderu i Kolindi Grabar Kitarović, i danas 

provokacija. A koji bi Predsjednik Milanović bi danas uklanjao i bacao.  

Kamo sreće da se radi samo o KLECANJU KOLJENA PRED ZVIJEZDAMA IZ 

BEOGRADA, a ne u sudjelovanju u realizaciji velikosrpskog Memoranduma SANU 2. 

Slično našem Stanku i hrvatski generali upozoravaju na fašističku agresiju na RH tijekom 

Domovinskog rata: 

Prema tome, bez obzira na određena stajališta nekih ljudi, pa i institucija,, pozdrav (ZDS, 

op. JP) je ubaštinjen u tekovine našega Domovinskog, obrambenog i antifašističkog rata! 

Branitelji, koji su se tako pozdravljali nisu išli u osvajanje tuđih teritorija, nisu ratovali u 

Srbiji, već za svoj dom, za koji su mnogi spremno položili život. 

Mi već duže vrijeme imamo na vlasti one koji su poslušno izvršavali ono što su od njih 

tražili oni koji su pomagali ili izvršili fašističku agresiju na RH. I danas, ako je vjerovati 

naručenim anketama, velika je želja u javnosti da i dalje imamo vlast u rukama srpsko-

hrvatske koalicije čiji je stvarni vođa Pupovac. 

Zašto? 

Nažalost, srpske sluge i ne znaju drugačije! 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-rh-odogovor-g-

petracicu 
 

  

https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-rh-odogovor-g-petracicu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-rh-odogovor-g-petracicu
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JOSIP PEČARIĆ 

 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA 

 

Zahvaljujem se svima nazočnim što su danas tu na predstavljanju mojih knjiga Josip 

Šimunić i 'za Dom spremni' i Je li političarima kriva matematika? Posebna zahvala 

domaćinu don Lazaru Čibariću koji je napravio tradiciju u Tisnom s ovim ljetnim 

predstavljanjima mojih najnovijih knjiga i prof. Miri Vrbanović na predstavljanju koje je 

kao i ona prethodna bilo izvrsno. 

 Iako se to iz naslova knjiga ne vidi ipak se da naslutiti otkud naslov THOMPSON I 

VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA. 

 Kada me pitate kako bih opisao devedesete prošlog stoljeća odgovorio bih: DESET 

TUĐMANOVIH GODINA JE DESET NAJPONOSNIJIH GODINA U MOME ŽIVOTU. 

Vjerujem i u životima mnogih Hrvata. Svjetski moćnici su poraženi u oružanoj srpskoj 

fašističkoj agresiji koju su otvoreno pomagali. Stvorena je država iako su svjetski moćnici 

bili protiv toga. Još tada sam bio svjestan, govorio i pisao kako se svjetski moćnici neće 

pomiriti s tim. A bili su svjesni da im je najveći neprijatelj upravo taj PONOS!  

U dva desetljeća u ovom stoljeću uspjeli su imati na vlastima svoje sluge koje su prvo 

smjenjivali po načelu Kad gazda mijenja slugu uvijek nađe boljeg slugu. To je, dakle, bilo 

na djelu u prvom desetljeću kada je Sud u Haagu bio glavna poluga u rušenju hrvatskog 

ponosa. Na udaru su i svi oni koji su svojim radom doprinosili tom hrvatskom ponosu pa 

tako i Thompson i Vatreni. Zahvaljujući sebedarju generala Praljka epizoda rušenja 

hrvatskog ponosa pomoću Suda u Haagu neslavno je završila jer je izdigla našeg velikog 

generala u jednog od najvećih Hrvata u povijesti. Nije kod sluganskih vlasti, pa sam im zato 

nedavno i ponudio 1000 knjiga o Generalu koju smo napisali general dr. sc. Miroslav 

Međimorec i ja po nekoj simboličnoj cijeni. Naravno znao sam da se oni ne bi usudili učiniti 

tako nešto.  

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije iskristaliziralo 

koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za Dom spremni.  

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje jasno 

i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova knjiga o Šimuniću. 

Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj pjesmi napadan i Thompson 

to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od Vatrenih Šimunić zajedno postali 

simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer vrhunac nacionalnog ponosa i jeste 

spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za neprijatelja 

– dakle fašističkog srpskog agresora. 

 Ne treba nikada ispustiti iz vida da se sve to sluganstvo događa poslije veličanstvene 

pobjede u kojoj su naši branitelji od fašističkih srpskih agresora napravili . da parafraziram 

Slobodana Miloševića – ZEČEVE!  

Svu tu ogavnost srpskih slugu pokazao je već napad na Šimunića.  
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Tada smo akademik Stanko Popović i ja tražili zabranu fašističkog srpskog pozdrava 

podizanja tri prsta koji je nastao u vrijeme Slobodana Miloševića. Naime, Srbe je razljutila 

tadašnja usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 'Za dom'. Tvrdili 

su kako bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i napredovati 

pa je tako od njihovog pozdrava s tri skupljena prsta postao ovaj poznat iz fašističke agresije 

s tri raširena prsta. Hrvatskim slugama je to bilo dobro objašnjenje jer je njima normalna 

bila sama fašistička agresija na Hrvatsku, a nije bila normalan pozdrav hrvatskih branitelja 

ZDS, za koji su znali da je nastao prije NDH, iz jednostavnog razloga što je njima zločin 

samo stvaranje hrvatske države. Te 2013. godine na vlasti su bili „hrvatski“ ljevičari i 

vjerojatno im je u tom trenutku važniji bio udar na Vatrene koji su im itekako bili opasni za 

opstojnost ponosa u hrvatskom narodu. Kasnije se pokazalo da im smeta i stari pozdrav ZA 

DOM, a neki sudci su staljinistički tvrdili u presudi Šimuniću da je on uzvikujući ZA DOM 

mislio na NDH, a ne na Domovinski rat.  

Sigurno dostojno psihijatrijskih klinika, a ne nekakvih vrhovnih sudova, zar ne?  

S druge strane narod je itekako razumio tu povezanost Šimunića i Thompsona. Tako je u 

Kninu 2015. Šimunić bio gost na Thompsonovom koncertu koji je plenio najviše pozornosti 

među 100,000 nazočnih.  

U tom momentu pokazalo se da je novoizabrana predsjednica Kolinda Grabar Kitarović bila 

najupućenija kakvu ulogu i značaj ima ZDS svjetskim moćnicima. Zbog 'Čavoglava' i ZDS 

nije došla na koncert iako je bila najavljena. Uslijedila je prijava Thompsona zbog pjevanja 

legendarne pjesme iz Domovinskog rata. Kasnije se doznalo da je dan prije na paradi u 

Zagrebu Predsjednica bila i protiv nastupa HOS-ovaca s njihovom zastavom na kojoj je 

znamen sa ZDS koji je odobren od hrvatskih vlasti. Uslijedio je i njen napad na našu Peticiju 

ZDS kojom smo branili Thompsona i 'Bojnu', a i podržali prijedlog Mladog Jastreba za 

uvođenje ZDS u HV. Uslijedio je niz napada uz lažnu tvrdnju da je Peticija pisana zbog 

uvođenja ZDS u HV, a ne zbog napada na Thompsona i 'Bojnu'. Pismo je bilo poslano i 

Predsjedniku HDZ-a Tomislavu Karamarku, ali iz njegovog reagiranja bilo je očito da on 

ne sudjeluje u tom napadu na ponos hrvatskih ljudi tj. na ZDS. Većina povjesničara sa 

Filozofskog fakulteta pripremili su zahtjev da se povjesničari potpisnici Peticije udalje iz 

strukovnih udruga. Vlastima ništa nije značilo što je jedan od prvih potpisnika bio istaknuti 

hrvatski povjesničar blizak suradnik Predsjednika Tuđmana i ravnatelj Hrvatskog instituta 

za povijest u njegovo vrijeme. Napadani su i biskupi potpisnici, a o napadima na mene, moje 

suradnike i obitelj napisao sam niz knjiga. Žrtva je trebao biti i potpisnik Peticije ZDS Josip 

Šimunić jer su u tom njegovom potpisu vidjeli kao nekakav problem kod imenovanja za 

pomoćnog trenera Vatrenih. Tadašnji selektor Ante Čačić samo im je odgovorio: „Koliko ja 

znam tu peticiju su potpisali biskupi i akademici.“  

Posljedica tih napada je druga knjiga koju danas predstavljamo. Ona je posvećena 

časopisima kojima sam osnivač i koji su po Scopusu već dulje vrijeme među najboljim 

hrvatskim znanstvenim časopisima. Dva od ta tri časopisa koji imaju impact faktor su iz 

prvog kvartila matematičkih časopisa i kolege su to ocijenile jednim od najvećih dostignuća 

hrvatske matematike. Našim političarima to nisu dobri časopisi. Npr. jedan od njih je za 

prošlu godinu najbolji hrvatski znanstveni časopis, ali nije financiran od hrvatskih vlasti. O 

tome pogledajte dio o „naputku za tupave“ u knjizi. Zahvalio sam se hrvatskim vlastima 

zato što nisu financirali taj najbolji hrvatski znanstveni časopis jer se pokazalo da je po 

najnovijem impact faktoru on bolji od niza časopisa koje izdaju matematička društva velikih 
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zemalja (SAD, Kanada, Velika Britanija, Francuska, Australija, Izrael) ili ugledna 

sveučilišta kao što je npr. ono u Cambridgu. Uspjeli smo u tome bez pomoći hrvatskih vlasti 

kojima časopis nije dobar i nisu ga financirali! Ali moramo razumjeti hrvatsku vlast jer biti 

sluga nije lako. Zbog gazda ti i takvi časopisi nisu dobri. I dobro je da se kažnjava bilo što 

što je na ponos hrvatskim ljudima, pogotovu kada se zna da tu negdje iza toga stoji i ZDS. 

 Thompson je i slijedeće godine nastupio u Kninu, ali tada su otvoreno napali ne samo njega 

nego i HOS. Legendi Domovinskog rata ratni zapovjednik IX. bojne HOS-a Marku Skeju 

Predsjednica je odgovorila isto što i nama. Istina on je tražio uvođenje ZDS u HV, a mi smo 

branili „Bojnu“ a ona je taj dio „zaboravila“. Napadi na Thompsona su nastavljeni i u Glini. 

Problemi za vlast, koja je morala sprovoditi naputke svjetskih moćnika, pojavili su se u liku 

Thompsonovog odvjetnika Davorina Karačića koji je redom po sudovima dobivao sve 

optužbe zbog ZDS. Sluganska priča hrvatskih vlasti na sudovima završila je nedavnom 

odlukom Višeg prekršajnog suda u korist Thompsona i 'Bojne'. Radilo se o onoj optužbi za 

pjevanje 'Bojne' u Kninu. Pet godina trajalo je maltretiranje hrvatskih ljudi da bi vlast 

udovoljila željama svjetskih moćnika i fašističkim srpskim agresorima. Reagirao je i (HDZ-

ov) predsjednik Ustavnog suda koji je nelegalno osudio odluku Visokog prekršajnog suda. 

Reagirao sam otvorenim pismom, bolje reći narugao se njegovim priglupim argumentima. 

Potom su reagirali i 16 hrvatskih generala.  

Naravno, svima je jasno da priča time nije završena i da se vlast mora pridržavati one moje 

tvrdnje: Jednom sluga – uvijek sluga.  

Dolaskom Plenkovića na mjesto predsjednika Vlade on je nastupio drugačije od Grabar 

Kitarović. Svaku naredbu Milorada Pupovca je ispunjavao bez pogovora. Plenković je 

osnovao i onu Kusićevu komisiju koja je osudila pozdrav kojim je branjen Vukovar, a 

rehabilitirala zvijezdu petokraku pod kojom je Vukovar napadan. Kada su im prigovorili da 

im ne smeta srpsko 4S Pupovac je odgovorio da taj četnički simbol nije zabranjen u RH. A, 

vjerovali ili ne, na zahtjev onih koji su izvršili fašističku agresiju na RH i njihovih slugu 

Plenković je uklonio HOS-ovu ploču iz Jasenovca jer je na njoj bio od hrvatskih vlasti 

odobren grb HOS-a.  

Grabar Kitarović je pokušala vratiti svoju prednost u sluganstvu dovođenjem predsjednika 

Srbije Vučića. Nije uspjela i novim napadom na ZDS priznala je Plenkoviću prvenstvo u 

tom sluganstvu. Prošle godine smo zato ovdje predstavili knjigu Predsjednica i 'Za Dom 

spremni'. U „Hrvatskom tjedniku“ od 16. 7. 2020 Stjepan Tuđman, koji je osnivao s ocem 

HDZ, kaže: „Plenković nema pravo pozivati se na moga oca jer vodi posve suprotnu politiku 

od njegove.“ 

 Novi Predsjednik države Zoran Milanović se umiješao u tu bitku napadima na ZDS u 

Jasenovcu i Okučanima. Zapravo tu se ne može sa sigurnošću tvrditi je li mu to bilo samo 

vraćanje pomoći koju je imao od Plenkovića u predsjedničkim izborima. Kada vodiš očitu 

slugansku politiku, moraš pred izbore biti navodno i Hrvat i pozivati se na Tuđmana, zar 

ne? A Plenkoviću je takva pomoć poslije sluganskog odnosa prema Pupovcu doista bila 

potrebna.  

Ili da preciziramo ono što je rekao Stjepan Tuđman. Politika njegovog oca bila je stvaranje 

suverene hrvatske države – države ponosnog naroda. Suprotno tome je uništenje iste. Znamo 

da je to politika svjetskih moćnika. Znamo da im je plan bio da njihovi ljudi preuzmu i HDZ 

i SDP a onda i vlast u RH i da ostvare njihovu politiku koju Srbi nisu uspjeli ostvariti 
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fašističkom agresijom. Zato su Plenković i Milanović pomagali jedan drugom da budu to 

što danas jesu.  

Kakvo je stanje nastalo u RH ponajbolje govori urednički komentar u Hrvatskom tjedniku:  

Zamolili smo više javnih osoba da nam odgovore na pitanje „Moj doživljaj vladara, 

političara i čovjeka Andreja Plenkovića!, ali osim Stjepana Tuđmana nitko nije želio ni 

mogao odgovoriti. Neki su se opravdali nedostatkom vremena, neki obećali pa odustali, a 

neki su se, pak, odmah prestrašili vlastita mišljenja i odbili.  

Da, opet dobra stara vremena u kojima imamo hrvatsku šutnju, zar ne?  

Vjerojatno ste pomislili da sam zaboravio najvažniju stvar kada govorim o Thompsonu i 

Vatrenim. Na MIKROFON. Ali to sam ostavio za kraj jer se, slično Vatrenima i Thompsonu, 

kada su isključili mikrofon tako da Thompson ne može izvršiti želju Luke Modrića i 

otpjevati mu pjesmu „Geni kameni“, to dogodilo i našem don Lazaru na procesiji povodom 

Gospe od Karavaja. Sjetimo se i da je i željezanski biskup Egidio Živković u svojoj 

propovijedi u Vukovaru spomenuo mikrofon, a o tome sam govorio u Kninu. Tako je biskup 

u Vukovaru uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) rekao:  

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam medijima da 

neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni hrvatski … pa se nadam 

da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“  

Moj govor iz Knina imate u knjizi koju danas predstavljamo.  

Tako je veličanstveni doček srebrnih nogometaša kojima nisu dali da ih dočeka Thompson 

a oni su ga ipak pozvali ostao u sjećanju i zbog tog isključenog mikrofona. A tada je 

Plenkovićev savjetnik Krešimir Macan izgubio posao jer je pojavljivanje Marka Perkovića 

Thompsona u autobusu i na pozornici s nogometašima usporedio s državnim udarom. A to 

je u redu jer se ne smije javno govoriti ono što vlada misli, zar ne? O tom „problemu“ da ne 

kažem "mekom ustaškom državnom udaru" koji spominje danas u svojoj kolumni Zvonimir 

Hodak, upitan je tada i veliki trener Vatrenih Zlatko Dalić. Odgovorio im je: „Pjevao je 

pjevač koji je naša himna.“  

Zapravo ne znam kolika je moja krivica u toj ulozi mikrofona na dočeku Vatrenih. Naime, 

kada sam shvatio da neće pozvati Thompsona na doček upozorio sam da mogu doživjeti isto 

što i vlasti 2003. kada svjetskim prvacima nisu dozvolili nastup Thompsonu, a rukometaši 

su ga pozvali – prošvercali - i zapjevao im je „Bojnu“. Prepun trg je odgovorio – SPREMNI.  

Modrić i Dalić su uradili na tom dolasku u Hrvatsku još i bolje pa je Thomson svo vrijeme 

bio s njima. Danas znamo da ta ljubav Vatrenih i Thompsona ima i novog člana. Radi se o 

proslavljenom njemačkom nogometnom golmanu Manuelu Neureru, koji je na odmoru u 

Hrvatskoj s prijateljima pjevao popularnu Thompsonovu pjesmu „Lijepa li si“. U Njemačkoj 

je pokrenuta prava hajka, očito dirigirana od srpskih slugu iz RH. Ona je aktualna i ovih 

dana jer se u nju uključio i Frankfurter Allgemeine Zeitunga i njihov novinar Michael 

Martens. Dr. sc. Ante Birin je u svom komentaru na portalu narod.hr dao slijedeću ocjenu:  

Brojni stereotipi, lažne interpretacije i konstrukcije pali su pred snagom tih (Thompsonovih, 

JP) odgovora. Zato taj razgovor i nije smio proći bez autorova uvodnog komentatorskog 

teksta u kojem je ocjena i presuda iznesena ,suprotno bilo kojoj Thompsonovoj izjavi, 

objašnjenju i argumentu.”, Thompson je autorizirani intervju objavio i na hrvatskom i na 

njemačkom na svom portalu.  

Dakle, potpuno suprotno novinarskoj etici Martens je izmijenio autorizirani intervju, pa i 

sam kaže u najnovijem Hrvatskom tjedniku kako je morao lažirati intervju s Thompsonom 
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jer je bio pod pritiskom nekih drugih Hrvata. Međutim nešto drugačiju priču doznajemo od 

njega na portalima: ‘Thompson je u pravu, ali nisam kriv ja!’, da bi u tekstu za Jutarnji list 

stao potpuno na veliko-srpsku stranu. Kaže: Da pjesma “Bojna Čavoglave” ne počinje 

pokličem “Za dom spremni”, smatrao bih je pravom pjesmom u pravo vrijeme. Problem mu 

je ZDS, a i koristi riječ „trivijalizacija“. Nepojmljivo mi je da netko u svezi s fašističkom 

agresijom na Hrvatsku može koristiti riječ trivijalno! Na žalost nama je dobro poznato kako 

zagovarateljima naci-fašističke agresije na Hrvatsku nije problem što je Međunarodni sud u 

Haagu u tužbi za genocid potvrdio srpsku agresiju i genocidne radnje u njoj, već im je 

problem što je neki Hrvat pjevao dok su Srbi vršili te genocidne radnje. Valjda im životi 

Hrvata ništa ne znače!  

Danas možete Thompsonov intervju pročitati i izravno se uvjeriti zašto je Thompson i 

Vatreni, zašto je ZDS Martensu gori od naci-fašističke agresije, zapravo zašto je ZDS 

izravna prijetnja svjetskim moćnicima i srpskim slugama u RH i njihovoj namjeri da se 

preko ZDS uništi ponos hrvatskog naroda.  

 

 

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-

ponosa 

  

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
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3. 'ĐOKOVIĆEV POZDRAV' IZ KNJIGE: J. PEČARIĆ 

DALIĆ I MODRIĆ U MOJIM KNJIGAMA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023.) 

 

'ĐOKOVIĆEV POZDRAV' 
 

Novak Đoković zna izazvati reagiranje medija kada pokaže da je Srbin.  

(Istina otac mu je Crnogorac a majka Hrvatica, ali on ima pravo biti ono što hoće.) 

Prije nešto više od dvije godine tako su mediji u RH komentirali to što se slikao s bocom 

rakije na kojoj je slika Draže Mihailovića, a sada se slikao ispred četničke zastave. (U 

Prilozima dajem tekstove o tome s portala narod.hr.: 

https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-

rakijom  

https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-

rakije-pokloniti-plenkovicu 

https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave .)  

Sjetimo se da je Draža rehabilitiran u Srbiji i u nekim državama koje su saveznice RH. U 

Hrvatskoj se sudi novinaru Marku Juriču zato što se rugao Porfiriju koji je pjevao četničke 

pjesme. Dakle Draža i četnici su na taj način rehabilitirani i u RH, a i nedavno je to pokazano 

na četničkom derneku u Zagrebu. (O tome vidjeti: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-mladena-

pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-

zagrebu/ ) 

Zapravo vlast u RH stalno pokazuje da podržava četničko-partizanski pokret iz Drugog 

svjetskog rata. Međutim ono što je strašno je spoznaja da štite i četnički pokret u 

Domovinskom ratu. 

Tako je udruga Zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara uputila čestitku i promišljanje 

povodom Dana međunarodnog priznanja Republike Hrvatske. Priopćenje, kojega potpisuje 

njihova predsjednica, Zorica Gregurić, koju u cijelosti prenosi portal narod.hr. Izdvajamo 

dio koji po tko zna koji put pokazuje kako se vlasti u RH odnose prema braniteljima: 

 

Napadi na ZDS 

A sanjali smo slobodnu neovisnu Hrvatsku u kojoj ćemo se s ponosom sjećati svih sastavnica 

obrane naše Domovine od srpsko-crnogorske i JNA agresije. Nažalost, i dan danas 

svjedočimo grubim napadima na vrednote Domovinskog rata a najagresivnija je ona na 

hrvatski domoljubni pozdrav „Za dom spremni“ pod čijim je poklikom i krunicom oko vrata 

naših ratnika Hrvatska oslobođena krvave agresije 90-tih godina. Progone se i dalje 

nesmiljeno hrvatski ratnici, glazbenici, nogometaši i mnogi domoljubi zbog svoje odanosti 

Domu! 

Nedopustivo je da u državi čija je sloboda utkana životima onih koji su Za dom spremno 

žrtvovali ono najdragocjenije što su imali, čelni ljudi i institucije i dalje dovode u pitanje 

legitimnost ovog svetog pozdrava. Zadnji u nizu kojeg su hrvatske institucije morale, a nisu 

https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu/
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu/
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to učinile zaštititi od progona jest naš brončani svjetski nogometaš Dejan Lovren kojeg su 

svom silinom napali domaći i strani mediji. Sve dok službena Hrvatska jednom zauvijek ne 

prizna sastavnicu HOS-a i hrvatski pozdrav „Za Dom spremni“ neće biti mira za Hrvate. A 

sveta je dužnost svih Hrvata – očuvanje mira, slobode, neovisnosti i cjelovitosti Hrvatske, 

jednako kao i učiniti sve da san o prosperitetnoj, sigurnoj, demokratskoj, visokorazvijenoj 

zemlji sretnih i dobronamjernih ljudi bude dosanjan, kako bi očuvati vrednote onih koji su 

svoj život dali za obranu doma, obitelji i vjere s krunicom oko vrata. 

https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-rh-za-

posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti  

  

U Priopćenju se spominje samo napad na Lovrena. Međutim napad na hrvatski nogomet 

pomoću ZDS počeo je napadom na Josipa Šimunića koji tada nije mogao ni ići na Svjetsko 

prvenstvo i Vatreni nisu prošli grupnu fazu Prvenstva. O tom slučaju pogledati moju knjigu: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

Na međunarodnom sudu je Šimunić i izgubio mada mu je svjedok obrane bio prof. dr. sc. 

Josip Jurčević. Jurčević je govorio o povijesti pozdrava ZDS i nitko nije imao nikakvo 

pitanje niti je osporio ono o čemu je kao ekspert svjedočio. Međutim, Sud je presudio protiv 

Šimunića. Jurčević je pitao sudce kako su mogli donijeti takvu presudu a da nisu ni pokušali 

osporiti njegovo mišljenje kao eksperta i dobio je zanimljiv odgovor: U takvim slučajevima 

države uvijek brane svog sportaša, a to je prvi put da je sama država napadala svog sportaša.  

Vjerovali ili ne! 

Netko će se zapitati: Ali kakve veze ima Đoković s Šimunićevim slučajem. 

Ima i ne zbog rakije i zastave, već izravno sa samim slučajem koji još više optužuje sve koji 

su sudjelovale u napadima na Šimunića. O tome pogledajte tekst: 

Srbe razljutila usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 'Za dom' 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-pobjede-

slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/  

Naime, Srbe je razljutila izjava jednog europskog sportaša koji je stavio znak jednakosti 

između pozdrava hrvatskog nogometaša Josipa Šimunića 'Za dom' i podignuta tri prsta 

Novaka Đokovića. Tim pozdravom tenisač proslavlja pobjedu. Večernje novosti zatražile su 

od povjesničara Dragana Petrovića da im objasni značenje tog Đokovićeva pozdrava. 

Povjesničar je objasnio kako su nekada, prije Drugog svjetskog rata, Srbi polagali prisegu s 

tri podignuta prsta, ali spojena. Međutim, tri prsta kakva podiže i Đoković, raširena pojavio 

se tek 80-ih godina. 

Naravno, vlastima u RH to je bilo dovoljno, a nije im bilo dovoljno Jurčevićevo mišljenje. 

A to i nije najstrašnije. To je očito iz tadašnjeg pisma kojim smo reagirali akademik Stanko 

Popović i ja: 

 

Otvoreno pismo HOO-u, HNS-u, i drugim športskim savezima u RH 

Poštovani, 

pozivamo vas da zatražite osudu svih športaša iz Republike Srbije i Republike Srpske koji 

svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak Đoković i mnogi drugi). 

https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-rh-za-posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti
https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-rh-za-posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-pobjede-slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-pobjede-slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/
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Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, 

BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta proslavljali masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, 

terorizam i razbojstva što se po međunarodnom pravu smatra elementima genocida, 

kulturocida i urbocida. 

Napominjemo kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri podignuta 

prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i Đoković i mnogi drugi 

pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela vladavina Slobodana Miloševića. 

Mi smo svi živi svjedoci takvoga proslavljanja, nespojivoga s civilizacijskim normama. 

Podsjetit ćemo vas samo što su na taj način sve oni proslavljali u agresiji i terorizmu u RH: 

Prije svega genocid! 

 

Pismo nastavljamo nabrajanjem srpskih zločina, a završavamo ga ovako: 

Vlasti RH nisu za ta zvjerstva zatražili ratnu odštetu, nisu podnijele tužbu protiv niza 

kolovođa velikosrpske soldateske i tzv. JNA, a razmišljaju o povlačenju tužbe RH protiv 

Srbije za genocid podnesene Međunarodnom sudu pravde, koji se proglasio nadležnim za 

tu tužbu. 

Sjetimo se još genocida u Srebrenici i planiranog još većeg genocida u Bihaću, kada je u 

okruženju bilo 160 000 do 180 000 ljudi koje je spasila Hrvatska vojska! 

 

Na žalost HNS nije odgovorio na naše pismo niti je uzeo u zaštitu hrvatskog velikana Josipa 

Šimunića. Zato su na tadašnjem Svjetskom prvenstvu prošli tako kako jesu. 

Ali brzo su naučili lekciju. Poslije napada na Šimunića uslijedio je napad na Marka 

Perkovića Thompsona i njegovu legendarnu 'Bojnu Čavoglave'. Pismo potpore među prvima 

je potpisao Josip Šimunić, a novi selektor Ante Čačić ga je uzeo za trenera. Čačić je bio 

odmah napadnut zbog tog Šimunićeva potpisa Peticije ZDS, ali im je on odgovorio: 

Tu peticiju su potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna stvar 

i ne bi želio u to ulaziti. 

Slijedilo je novo svjetsko prvenstvo i proslava 2. mjesta s Thompsonom, i ova proslava 3. 

mjesta s napadima na Lovrena. 

HNS je na Šimuniću doista naučio lekciju, zar ne? 

Valjda su shvatili da su i Čačić i Dalić i Luka, Lovren i drugi Vatreni mnogo iznad hrvatskih 

političari koji stalno strepe što će misliti svjetski moćnici o njihovim odlukama. 

Zato ovaj tekst nazivam 'Đokovićev pozdrav', ali ne kao zamjeranje Đokoviću već svima 

onima u RH kojima smeta pozdrav koji su koristili hrvatski branitelji, a ne smeta srpski 

pozdrav iz vremena Domovinskog rata tj. pozdrav fašističkog agresora na Hrvatsku, 

Pozdravljaju li oni tako one koji su i u Vukovaru pjevali: Slobodane šalji nam salate, bit će 

mesa klat ćemo Hrvate? 

 

Josip Pečarić  

https://www.index.hr/vijesti/clanak/milosevicu-salji-nam-salate-bit-ce-mesa-klat-cemo-hrvate/314835.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/milosevicu-salji-nam-salate-bit-ce-mesa-klat-cemo-hrvate/314835.aspx
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PRILOZI 

 

DRAŽA MIHAILOVIĆ I ‘JUNACI’: NOVAK ĐOKOVIĆ 

POZIRAO S ‘ČETNIČKOM RAKIJOM’ 
 

Miroslav Herceg 
 

25. prosinca 2020.  

 

Najomiljeniji tenisač ”hrvatskih medija” Novak Đoković ponovno se našao u centru 

pozornosti i to zbog jedne fotografije koja kruži internetom. Naime, na fotografiji ”covid-

idiot” godine, prema izboru Daily Maila, u ruci drži “četničku rakiju” s iscrtanim likom 

četničkog ratnog zločinca i fašističkog zlikovca Draže Mihailovića. 

 

 
Foto: Instagram 
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Đokoviću je rakiju navodno uručio vlasnik tvrtke koja istu proizvodi, a uz lik zločinca na 

boci stoji natpis “proizvedena u čast i slavu ravnogorskim junacima”. Inače, Đoković je 

poznat po svojim velikosrpskim eskapadama, posebno kad su u pitanju Crna Gora te 

Kosovo, očito Đoković još uvijek nije shvatio kako su obje spomenute države međunarodno 

priznate. Nažalost, nisu to čak shvatili ni neki ”hrvatski” mediji. 

 

https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-

rakijom  

  

https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
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MEDIJSKO ČUĐENJE: ŠTO PREOSTAJE ĐOKOVIĆU, OSIM 

MOŽDA JEDNU BOCU RAKIJE POKLONITI PLENKOVIĆU 
 

Miroslav Herceg 
 

26. prosinca 2020. u 00:05 

 

 
Foto: Instagram 

 

Neki ”hrvatski” mediji ponovno su se našli u čudu, vladini i provladini bilteni, koji inače 

sve znaju, na vrijeme su brifirani, ovog puta su dopustili da ih se iznenadi, a iznenadio ih je 

njihov najveći ljubimac kad je sport u pitanju, srpski tenisač Novak Đoković. Čovjek koji 

je inače vrhunski tenisač, šteta što je sve ostalo kod njega sporno, i nije od danas sporno pa 

da se ”hrvatski” mediji čude, pa čak i zgražaju. Većina toga što je Đoković izvan teniskih 

terena radio ostavilo je repove. I čemu onda čuđenje, čemu šokovi? 

Naime, šokirani su ponašanjem Novaka Đokovića, koji je na poklon dobio bocu rakije, koja 

se u Srbiji inače pije tek nešto manje često od limunade. I nije to obična već četnička rakija. 

I zašto se neki uvjetno rečeno hrvatski mediji tome čude kad je na vlasti u Srbiji četnik koga 

oni nazivaju predsjednikom, a donedavno je bio glavni potrčko vojvode, četnika i ratnog 

zločinca Vojislava Šešelja? Đoković je, kako smo već pisali, na poklon dobio rakiju s likom 

nacističkog ratnog zločinca Draže Mihailovića, i to je ono što je iznenadilo ”hrvatske” 

medije, iste one medije koji su jedva prenijeli vijest kada je za njih ”legendarni” Dragan 

Džajić uručio priznanje još jednom ratnom zločincu samozvanom Kapetanu Draganu. U 

takvoj Srbiji kakvu bi rakiju, ako ne četničku, trebao držati i s njom pozirati Novak 

Đoković? 

I dalje je nejasno čemu se čude ti isti ”naši” mediji, koji su korona party u Zadru, a koji je 

organizirao ”rakijaš” Novak Đoković, predstavili kao dolazak američkog predsjednika, s 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2020/12/dokovic-rakija-1.jpg
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time da je Nole imao status veće zvijezde od nekoć Billa Clintona? Tek kad su strani mediji, 

prije svih engleski i francuski, osudili korona party u Đokovićoj režiji, a više se tenisača 

zarazilo, uključujući i samog Đokovića, ”hrvatski” mediji sramežljivo su učinili to isto. 

Naravno, Novaka Đokovića je primio Andrej Plenković, predsjednik Vlade Republike 

Hrvatske i koalicijski partner Milorada Pupovca, koji, barem javno, nikad takvu rakiju 

nije pio. 

I nije ta slika s rakijom ”Čiča Draže” od jučer, o čemu i pišu Vučićievi tabloidi u Srbiji, u 

kojoj je sve Vučićevo, pa i sport. Neki su za rakiju znali, neki nisu, uglavnom se to prešutjelo, 

kao i toliko toga, kako bi se na ”brdovitom Balkanu” svi izmirili, jer ipak glavno je geslo u 

novije vrijeme ”tko nas bre zavadi”, Nole njihov, naš, svjetski, sad eto i Dražin, o on bi nas 

kroz regionalne turnire jedini mogao izmiriti, a na svakom takvom turniru primit će ga 

predsjednik, premijer, kralj, kraljica, vožd… Ovisno gdje se u ”regiji” igra. 

Sportske novosti tako pišu da su Novakovi fanovi ”podivljali”, što je uglavnom netočno. 

Jedan manji dio možda, no, u Srbiji ga upravo zbog toga i zbog njegovih nebuloza o Kosovu 

i Crnoj Gori nikad toliko nisu voljeli, čak su mu i oprostili sad vidimo iskreno navijanje za 

Hrvatsku na Svjetskom nogometnom prvenstvu prije dvije godine. Za Vučićeve medije 

ipak je Draža Mihailović antifašist, branitelj ‘otadžbine” i čega bi se onda u takvoj Srbiji 

trebao sramiti Đoković? Njemu je to posve normalno, s obzirom da je normalno u državi iz 

koje dolazi. Moglo bi i kod nas uskoro i to biti novo normalno, naime, sve što je ne tako 

davno bilo nenormalno kad nas, u našoj zemlji, postaje normalno. Kako je krenulo, takvu 

istu rakiju, na jednom regionalnom Adria Touru, u skoroj budućnosti, Novak Đoković 

mogao bi pokloniti i Plenkoviću… 

Ne treba se zavaravati, ovo s Đokovićem, mislimo na osude od strane ”hrvatskih” medija, 

tek je faza, preko noći će nestati a ako se tu i tamo pojavi uvijek se može proglasiti 

nestašlukom. Da je tome tako pokazuje i jedna bitna situacija. Naime, koji je medij 

spomenuo da je uz činjenicu da je Draža četnički zločinac i nacistički zločinac? Jer da su to 

napisali morali bi priznati da su četnici bili i nacisti, a bili su, i devedesetih i četrdesetih. Sad 

zamislite nekog hrvatskog sportaša, ili svećenika, u sličnoj situaciji? Bolje ne… 

 

https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-

rakije-pokloniti-plenkovicu 

  

https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
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SRPSKI TENISAČ NOVAK ĐOKOVIĆ ISPRED ČETNIČKE 

ZASTAVE 
 

Miroslav Herceg 

14. siječnja 2023.  

 
Foto: Twitter 

 

Ljubimac ”hrvatskih” medija, Novak Đoković, ponovno se u svom stilu ”proslavio”. Dobar 

dio, ne samo hrvatske, svjetske javnosti zapravo u čudu gleda što to nekoć najbolji tenisač 

svijeta, a i danas u samom vrhu, radi. Zašto jedan takav vrhunski, svjetski sportaš, promovira 

zločinačku, četničku ideologiju? 

Naime, Đoković je pozirao ispred zastave pod kojom je počinjen veliki broj masovnih 

zločina, zapravo se radi o četničkoj zastavi. Fotografija se pojavila na društvenim mrežama. 

Tijekom boravka u Australiji, višestruki pobjednik prvog Grand Slam turnira sezone, ime 

veliku potporu navijača, a pozirao je baš ispred četničke zastave na kojoj piše: 

“Sa verom u Boga za kralja i otadžbinu”. Radi se o fotografiji koja je nastala ove, tek 

započete, 2023. godine. 

Podsjetimo, pod tom zastavom su se od 1941. do 1945. godine borili pripadnici 

Ravnogorskog pokreta ratnog zločinca Draže Mihailovića, koji su osuđeni za najteže 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/01/Novak-Dokovic-cetnicka-zastava.jpg
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moguće zločine nad hrvatskim i muslimanskim življem, a koristili su je i srpski zločinci 

tijekom srpske agresije na Hrvatsku početkom devedesetih. 

Nažalost, nije ovo prvi takav ispad Novaka Đokovića, samo svakim novim ispadom 

Đoković ide korak dalje. Koliko daleko još može ići prije kazne krovne svjetske teniske 

organizacije? 

 

 
Foto: Twiter 

https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave  

https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave


130  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

ALBANCI KRITIZIRAJU NOVAKA ZBOG PODRŠKE 

SKANDIRANJU 'KOSOVO SRBIJA' NA ZVEZDINOJ 

UTAKMICI 

Piše Mislav Znaor 

31.3.2023.  

 

Foto: dusan milenkovic 

Đoković je pljeskao, kimao glavom u ritmu skandiranja, a u jednom trenutku je i digao 

lijevu šaku visoko u zrak 

Novak Đoković (35) ponovno se našao u centru pozornosti na društvenim mrežama. 

Naime, on je na euroligaškoj utakmici između Crvene zvezde i Valencije (92-73) zapljeskao 

navijačima koji su iz sveg glasa skandirali "Kosovo Srbija", što se nije svidjelo Albancima 

s Kosova i Metohije koje srpski Kurir naziva "provokatorima". 

Đoković je pljeskao, kimao glavom u ritmu skandiranja, a u jednom trenutku je i digao lijevu 

šaku visoko u zrak. 

 

https://www.24sata.hr/autori/mislav-znaor-73137
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301/galerija-721403
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301/galerija-721403
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301/galerija-721403
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301/galerija-721403
https://www.24sata.hr/tagovi/novak-dokovic-9143
https://www.kurir.rs/sport/tenis/4136184/albanski-provokatori-napali-novaka-djokovica
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301/galerija-721403
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Foto: Dusan Milenkovic 

'Đoković podržao šovinističke povike' 

Video možete pogledati OVDJE  

"Đoković je podigao šaku u znak podrške zastrašujućim šovinističkim antikosovskim 

povicima tijekom košarkaške utakmice" i "Nedavno je izjavio da je odlučio oprostiti NATO-

u zato što je intervenirao protiv Miloševićevog genocidnog režima" samo su neki od 

komentara. 

Dao je dječaku 100 eura 

Đoković je te večeri bio najveća zvijezda u Pioniru. Nema te osobe koja nije došla do njega 

na poluvremenu. Od djece pa do starijih ljudi, svi su se htjeli slikati s ponajboljim tenisačem 

svih vremena. U jednom trenutku do njega je došao jedan dječak koji se poželio slikati s 

Novakom, a dok su se fotografirali, Đoković mu je u džep stavio 100 eura. 

https://twitter.com/admirim/status/1641499491684474884?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1641499491684474884%7Ctwgr%5Eb37acc3f6b7dcf97f73a790ee45c6e9f07124440%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.kurir.rs%2Fsport%2Ftenis%2F4136184%2Falbanski-provokatori-napali-novaka-djokovica
https://www.24sata.hr/sport/dokovic-dosao-na-utakmicu-zvezde-i-izazvao-ludnicu-slikao-se-s-djecakom-pa-mu-dao-100-eur-900820
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Foto: Dusan Milenkovic 

Nakon što je propustio 'američku turneju', pred Đokovićem je sada nastup na Mastersu u 

Monte Carlu, što će mu biti tek četvrti turnir u sezoni.  

 

https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-

srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301  

  

https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301
https://www.24sata.hr/sport/albanci-kritiziraju-novaka-zbog-podrske-skandiranju-kosovo-srbija-na-zvezdinoj-utakmici-901301
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ŠIMUNIĆ 4. 

(Fah idiote za veleposlanike) 
 

Omiljeni veleposlanik hrvatskim predsjednicima bio je i još uvijek je Ivo Drobilica. Valjda 

je zato posljednji tekst u mojoj knjizi Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 

2023.:  

KOČANU: DUGO NA TVOJE KRATKO. 

Iz same najave očito je da se radi o sukobu u vrhovima vlasti u RH a zbog povodu takve 

ljubavi Milanovića prema Ivu Drobilici: 

KNJIGA AKADEMIKA PEČARIĆA “MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA“  

Knjiga akademika Josipa Pečarića „Milanović hvali Grlić-Radmana“ dana je na našem 

portalu: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf  

U Uvodu akademik Pečarić piše: 

„Ova knjiga nastala je na neobičan način. Naime rezultat je jednog komentara koji mi je 

poslao veliki hrvatski književni dr. sc. Stijepo Mijović Kočan: 

Dragi Joško, 

Ne da mi se čitati to o Ivu Drobilici, peti puta čak! 

Meni je o Ivu Goldsteinu svojevremeno sve rekao njegov profesor. 

Uvalili su mu ga kao asistenta u Gradskom komitetu Saveza Komunista Zagreb. Profesor 

ga je morao prihvatiti. Kada mu je profesor pripomenuo da u Literaturi uza svoj „znanstveni 

rad“, navodi ime koje ne posto i knjigu koja također ne postoji, „mrtav hladan“ je 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf
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odgovorio, svjedoči prof. dr. Miroslav Brandt: „Pa i drugi tako rade. „Koji drugi i kako i 

kada, nije rekao, nije ni mogao! 

To ga otkriva kao lažova, podmetača, smutljivca, nemoralna tipa, bez skrupula. Ne vrijedi 

na takva, prema tim i drugim njegovim postupcima - hohštaplera - trošiti ni riječ 

Njega i brata mu, kad su bili sirote židovska djeca, spasili su Hrvati, podigli ih, a oni su o 

tomu šutjeli punih četrdeset godine, napadajući narod koji im je darovao život. Fukare 

uistinu! Takvi sramote sve Židove, ne nas. 

Pozdrav 

Stijepo 

Odgovorio sam mu, ali je istovremeno postalo poznato kako je Predsjednik RH predložio Iva 

Drobilicu za veleposlanika u Grčkoj. 

To moje reagiranje daje ova knjiga.“  

NAPOMENA: 

U isto vrijeme je Mladen Pavković ksda se knjiga pojavila na portal objavljen je I tekst čiji 

početak je: 

MLADEN PAVKOVIĆ: JADNI SU ONI KOJIMA JE GOLDSTEIN ETIČKI I MORALNI 

AUTORITET! 

12.09.2023. 18:25:00 

Prof. dr. Ivo Goldstein objavio je novu knjigu, „Povijesni revizionizam i neoustaštvo u 

Hrvatskoj“, možda sto i pedesetu po redu. I opet je pokazao i dokazao da hrvatska povijest 

ide šumom, a on drumom. To što piše i objavljuje ovaj žalosni diplomat, koji je u svojem 

uredu u Parizu s ponosom „izlagao“ i sliku Josipa Broza Tita gotovo nigdje ne prolazi, 

osim kod njegovih istomišljenika, ala istih onih kojima crvena zvijezda ne izlazi iz srca. 

Stoga, knjige ovog povjesničara ili bolje rečeno „istoričara“ čitaju se više kao humorističko 

štivo nego nešto iznimno važno. 

Međutim, veliko je pitanje, kako ovaj „znanstvenik“ i dalje predaje na fakultetu, kako može 

biti etički i moralni autoritet? 

A tko je on, i o kakvom je „znanstveniku“ riječ više puta ga je najbolje u svojim komentarima 

„ocrtao“ akademik Josip Pečarić, pa zahvaljujući i njemu ovaj i dalje može poljubiti vrata 

HAZU, iako bi svim srcem želio biti član ove značajne hrvatske institucije, koja nažalost 
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ipak ne prima one koji, kako je jednom napisao i prof. Brandt, uopće ne poznaju dubinski 

ono o čemu pišu, koji u svojim bilješkama navode pisce koje nije pročitao ili čak uopće ne 

postoje, koji na primjedbe odgovaraju „Tako to rade svi, pa zašto ne bih i ja!“. 

Dakle, jednom riječju, „znanstvena“ djela jednog Goldsteina nisu ništa drugo nego – 

pričam ti priče! 

S obzirom da se razni goldsteini najviše bave bivšom, propalom NDH, i na tome odlično 

zarađuju, (neprestano ponavljajući laži i poluistine) nije na odmet da se čuje i druga strana, 

pa će možda od svega na kraju ipak biti i neke koristi. 

(…) 

Mladen Pavković, 

predsjednik Udruge hrvatskih branitelja Domovinskog rata 91. (UHBDR91.) 

Mladen Pavković 

 

Mladen Pavković: Jadni su oni kojima je Goldstein etički i moralni autoritet! - Portal 

Dnevnih Novosti (braniteljski-forum.com) 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36558-mladen-pavkovic-jadni-su-oni-

kojima-je-goldstein-eticki-i-moralni-autoritet  

 

Spomenuti završni tekst iz knjige dajem u Prilozima jer u njemu nisam samo govorio i o 

Josipu Šimuniću nego nisam ni propustio napomenuti kako je Ivo Drobilica često izabran 

za fah idiota: 

„važna osoba za rubriku 'Hrvatski tjednik' od 30. 06. 2022. i rubrika FUSNOTE ZA FAH 

IDIOTE i treći put zaredom u njoj je Ivo Goldstein: 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar: 

‘Dio problema koje danas imamo proiizilazi iz toga što gradimo društvo na temeljima 

Stepimca i Tuđmana, a oni ne mogu biti idejni vođe.’ 

HT: Uvijek je tako, kad jednima svane, drugima smrkne. Što da radimo kad narod kojemu 

je svanulo s Tuđmanom i Stepincem s takvima kojima je smrklo sa smrću voljenoga 

masovnog ubojice Tita i njegove okupacijske države. 

Još tada sam komentirao: 

Obradovalo me je ovo Goldsteinovo o Stepincu jer on zapravo reklamira moju knjigu: 

J. Pečarić, Branili smo Stepinca, Portal dragovoljac.com, 2021.“ 

Ono što je meni posebno zanimljivo u tom tekstu jeste činjenica da se u više navrata 

spominje hrvatski književnik i kolumnist Javor Novak. Zato sam potražio njegove članke 

na Internetu u Kojima piše o ovom našem FAH IDIOTU I veleposlaniku. Ove koje sam 

pronašao dajem u Prilozima. 

 

Josip Pečarić 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-jadni-su-oni-kojima-je-goldstein-eticki-i-moralni-autoritet
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-jadni-su-oni-kojima-je-goldstein-eticki-i-moralni-autoritet
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36558-mladen-pavkovic-jadni-su-oni-kojima-je-goldstein-eticki-i-moralni-autoritet
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36558-mladen-pavkovic-jadni-su-oni-kojima-je-goldstein-eticki-i-moralni-autoritet
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PRILOZI 

 

MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

KOČANU: DUGO NA TVOJE KRATKO 

Dragi Stijepo, 

Ipak Ti moram i odgovoriti na Tvoje pismo koje sam naveo u prethodnom nastavku jer sam 

propustio napomenuti da nije Ivo bio živ u vrijeme NDH i da se ono Tvoje „ Njega i brata 

mu“ ne može odnositi na njega već na njegovog oca i očevog brata. S druge strane u cijeloj 

priči nije bitan Drobilica. Bitni su oni koji su učinili da Drobilica bude sve to što je bio iako 

se na početku po profesoru Brandtu, a i mnogo čemu poslije toga, moglo i pogoditi da će na 

kraju Ivo biti poznat kao Drobilica. Zbog tih koji su mu omogućili da bude Drobilica evo 

još nekih komentara Tvog pisma. 

 

TVOJA TVRDNJA O DROBILICI LAŽOVU 

Zapravo Brandtovu tvrdnju koju spominješ stavio sam na početku moje knjige Brani li 

Goldstein NDH? To je bio drugi uvodni citat, a prvi je bio od prof. dr. sc. Nevena Budaka: 

«Veliki broj metodičkih grešaka ponovo pokazuje da autor znanstvenom radu pristupa 

površno i neoprezno. Po znanost je najopasnija njegova navika da tamo gdje nema izvora 

izmišlja, a onda na temelju takvih fikcija izvodi daljne zaključke. Neupućenom se čitatelju 

tako može učiniti da je Goldsteinu uspjelo otvoriti čitav niz dosada neobrađenih tema, pa 

čak i riješiti niz problema, dok je pri tome, zapravo, riječ o znanstvenoj fantastici.» 

Već sam komentirao da je u ovoj svojoj knjizi Goldstein obavijestio javnost kako je na sudu 

dobio spor oko ove knjige. Vjerujem da je to važna informacija za mog odvjetnika koji je 

dobio tužbu u kojoj se ne spominje ova knjiga već knjiga o Puhovskom. Valjda nisu smjeli 

dati u tužbi knjigu koja počinje s ovakvom izjavom.  

Nedavno je, a to sam dao ranije i kao Prilog, izvrsni hrvatski povjesničar prof. dr. sc. Josip 

Jurčević kazao kako prof. dr. sc. Iva Goldsteina NE TREBA SMATRATI 

ZNANSTVENIKOM. Među ostalim i on je spomenuo tvrdnje prof. dr. sc. Miroslava 

Brandta: "To je u svojim memoarima napisao njegov mentor, pokojni profesor Miroslav 

Brandt, koji ga je primio kao svoga asistenta. Bio je šokiran kada ga je upozorio da je u 

jednom svojem, navodnom znanstvenom radu, naveo izvor koji uopće ne postoji. Profesor 

Brandt je očekivao racionalni odgovor od Goldsteina, ali ovaj je odgovorio kako to svi rade. 

Ostao je pri tome da navede i takav izvor. Prema tome, od njegovih znanstvenih početaka 

do danas radovi nemaju znanstvenu motivaciju pa tako ni vrijednost, a ni vjerodostojnost, 

već predstavljaju nekakva njegova osobna stajališta iz kojih stoje razni interesi, motivacije 

i tako dalje."  
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Tu priču zna jako puno ljudi u RH i stalno se ponavlja u komentarima o radu Ive Goldsteina. 

Dovoljno je vidjeti komentare na moj tekst Ivo Goldstein o priučenom matematičaru i piscu 

ustaških pamfletića 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31244-ivo-goldstein-o-priucenom-

matematicaru-i-piscu-ustaskih-pamfletica#disqus_thread  

Prvo komentar je od Tvog kolege hrvatskog književnika Javora Novaka: 

javornovak 

Uopće spominjati u istoj rečenici, jednog takvog, s pravom neupitnog i slavnog i svjetskog 

znanstvenika i matematičara i akademika Josipa Pečarića i notornog prepisivača Ivu 

Goldsteina, od oca samoukog povjesničara, Slavka Goldsteina, uvrjeda je za zdravlje 

nacije. Pa i šire. 

Za jednu od posljednjih pamflet knjiga dueta tateka i sineka, stručnjaci i zaposlenici po 

hrvatskim pismohranama rekli su da ih nikad nisu vidjeli kako proučavaju ili traže neke 

povijesne podatke. I.G. je tada divno izjavio (potvrđujući) kako oni imaju veliku kućnu 

biblioteku i pismohranu! Onda dobro. Kakva dakle i čemu, primjerice samo vrhunska 

Nacionalna i sveučilišna knjižnica u Zagrebu? 

Sam mentor na studiju Goldsteinu, cijenjeni prof Brandt prvi je razotkrio laži i krivotvorenja 

I. Goldsteina u svojoj poznatoj knjizi "Život sa suvremenicima". Zatim je profesor Budak, s 

FF, koji sigurno nije ni desničar ni ognjištar, još manje hrvatski nacionalist, upozorio na 

netočnosti u I.G. knjigama. Tu je i ona priča kako je I.G. doktorirao u Beogradu dok mu je 

tatek bio predsjednik udruženja Jevreja Jugoslavije. I.G. je otišao u Bg da bi doktorirao na 

hrvatskoj srednjevjekovnoj mornarici, jer, opće je poznato da je Srbija najpozvanija i 

najupućenija u tu problematiku. Studenti, koji su nažalost slušali tu tzv. obranu doktorata, 

poslije su se zajedno s profesorom čudom čudili: o čemu je to ovaj lupetao? 

I.G., nakon temeljitog fjaska u HAZU, biva spašen od tadašnjeg komunjarskog predsjednika 

Josipovića i delegiran van - za hrvatskog veleposlanika u Pariz. Takvih je spašavanja bilo i 

za vrijeme premijera Milanovića koji je S. Goldsteinu dodijelio dobro plaćeni položaj 

savjetnika Vlade RH! Svašta se može s nezavršenom srednjom karlovačkom trgovačkom 

školom, kad se parazitira na židovstvu i kleveće hrvatski narod. Kao kvazi-povjesničar. 

I. Goldstein je zatim (jer kraja nema) svoje paraznanstvene i paradiplomatske performanse 

okrunio upravo u Parizu. I to ne samo s Titovom bistom, bistom zločinca među deset 

najvećih svjetskih, koju je ponosno držao u svojoj sobi u veleposlanstvu (degradirajući i RH 

i veleposlanstvo), već i nastupom na Studentskom radiju Pariza. Njegov nastup bio je kruna 

idiotizma jer kako se pokazalo odmah nakon njega, brojni su se Francuzi javljali u eter s 

pitanjem: O čemu je taj vaš gost danas govorio? Osim francuskog naglaska nismo 

prepoznali nijednu francusku riječ iako su zvučale kao... 

Dakle, riječ je o kralju besmisla, kakav se uostalom pokazao vrlo rano, još za dodiplomskog 

studija u Zagrebu. 

Kako njegovoj ispraznosti i etničkoj a obrtničkoj makulaturi nema kraja, objavio je još jednu 

skribomansku knjigu koju je, vidi vraga, rastavila na "proste faktore" ne neka desničarka, 

ne neka ognjištarka, ne neka mrska hrvatska nacionalistica, ne neka profesorica bez 

znanstvenog legitimiteta i utjecaja, već profesorica iz njegova svjetonazorskog kruga: s 

Fakulteta političkih znanosti u Zagrebu. O jada! Čudi me da već nije proskribirana i 

pozvana na drugarsku odgovornost. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31244-ivo-goldstein-o-priucenom-matematicaru-i-piscu-ustaskih-pamfletica#disqus_thread
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31244-ivo-goldstein-o-priucenom-matematicaru-i-piscu-ustaskih-pamfletica#disqus_thread
https://disqus.com/by/javornovak/
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S toga ne znam što se čeka? Krajnje je vrijeme. Očekujem da I.G., u suradnji s brojnim 

dobro uhljebljenim hrvatskim odnaroditeljima, dobije napokon i svoj biografski film, 

naslova: Ivo jaše dalje. Predlažem da sam napiše scenarij na 800 stranica jer HRT jedva 

čeka da ga prikaže u svom udarnom terminu. 

Žali Bože uopće tinte. U istoj rečenici s takvim beskrupuloznim paraznanstvenikom, navoditi 

svjetskog genijalca akademika Pečarića, nije samo uvrjeda pameti, nego je i otvoreno 

ponižavanje sve svjetske i domaće znanstvene javnosti. Čak i uže od toga: uopće sve zdrave 

pameti. Dok Sveučilište mudro šuti... 

iko iko javornovak •  

Sveučilište možda i šuti, ali ne šuti Fakultet Hrvatskih Studija. Konkretno, ne šute 

povjesničari s toga fakulteta, kao dr. Vlatka Vukelić. Ona je o vrijednosti 'povijesnih djela' 

Ive Goldsteina ukazala da je bitno razlikovati njegove knjige od stručnih djela ili od 

znanstvenih djela. Odn. da mnoge knjige njega i njegovog oca ne spadaju u stručne 

povijesne knjige, nego u prozna djela, u pripovjetke i romane, u beletristiku. Zato se nema 

zašto uzimati za ozbiljno niti njega niti njegova pisana djela. Taj čovjek stvara šund, fake 

zapise, a ne stručna i vrijedna pažnje uporabljiva povijesna djela. Treba ga ignorirati. 

ZmisiS 

Ovako je počelo 7. srpnja 1941. Tri dana prije službenog proglašenja NDH i osam dana prije 

dolaska dr-a Ante Pavelića u Zagreb. 

Srpski pripadnici jugoslavenske kraljevske vojske, u savezu s četnicima, tijekom travanjskog 

rata 1941. za jedanaest dana trajanja, pobili su u Makedoniji i Srbiji sedamdeset Hrvata: 

časnika, dočasnika i vojnika. U razdoblju od 7. do 14. travnja 1941. više desetaka nevinih 

Hrvata mučki je ubijeno od zločinačke četničke ruke: u okolici Bjelovara, Doboju, 

Srijemskoj Mitrovici te navlastito u selima oko Mostara i Čapljine. Tada su, uz nesmiljena 

ubojstva, paljene hrvatske kuće. Na planini Prologu, 10. travnja 1941., ubijen je dr. Milan 

Luetić. Dva dana prije, 8. travnja 1941., u Gudovcu kod Bjelovara, četnici braća 

Margaretići, ubili su iz zasjede dva hrvatska vojnika koji su se vraćali kućama. Istoga dana 

lugar Despinić s dvadeset četnika napada hrvatske straže, pri čemu pogiba dosta Hrvata, 

ali i gotovo svi četnički napadači. Sutra, 9 travnja 1941., u selu Kapeli kod Bjelovara, 

srbijanski poručnik Hergović počinio je nesmiljeni, grozomoran zločin: rasporio je utrobu 

hrvatske seljanke Mande Filipović te izvadio iz nje dijete od šest mjeseci. U Crikvenici, 10. 

travnja 1941., tri časnika jugoslavenske kraljevske vojske ubili su Petra Kvaternika, a ranili 

Josipa Cara. Istoga dana, u Srijemskoj Mitrovici, četnici su izvadili srce hrvatskom radniku 

Ivanu Rajnoviću pred očima njegove majke. Potom su kanili strijeljati još desetak Hrvata i 

mjesnoga župnika dr. Franju Račkoga. Nu, od smrti ih je spasio bijeg četnika uslijed 

iznenadnog dolaska Nijemaca. četnici su i u samom Zagrebu, 10. travnja 1941., ubili 

nekoliko hrvatskih vojnika. U Mostaru, 12. travnja 1941., uz još nekoliko Hrvata, od 

srbijanske ruke je ubijen Zvonko Primorac. U Hercegovini su uslijedili još grozomorniji 

dani kada su četnički odjeli jugoslavenske kraljevske vojske, 13., 14. i 15. travnja 1941., 

napali hrvatsko stanovništvo u Čapljini i okolici Mostara (sela Cim i Ilići), pri čemu su 

neizostavno uništavali hrvatske domove i gospodarske objekte topovskim hitcima i 

zapaljivim bombama. Istodobno su klali hrvatsko stanovništvo koje nije uspjelo izbjeći 

četničkom nožu. Zapaljeno je osamdeset pet hrvatskih domova. Uz četničku lozinku: Kolji 

sve po redu - polučak krvavoga četničkog pira bio je dvadeset petoro umorenih Hrvata i 

https://disqus.com/by/disqus_Skwzirp9m2/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31244-ivo-goldstein-o-priucenom-matematicaru-i-piscu-ustaskih-pamfletica#comment-5910037604
https://disqus.com/by/mandakzdravo/
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Hrvatica, među kojima su bile cijele obitelji Marka i Frane Vege iz Struge, uključujući i 

malu djecu. 

Evo što o Goldsteinu kaže njegov bivši mentor. 

Hide— uploads.disquscdn.com 

 

S druge strane Goldstein kao da pokušava dokazati da to što za njega piše njegov mentor 

rade i drugi (naravno među onima koji zastupaju hrvatsku a ne jugo-komunističku 

paradigmu u hrvatskoj povijesti). 

Zato je na udaru najveći hrvatski revizionist akademik Franjo Tuđman, kako Goldstein kaže 

RODONAČELNIK POVIJESNOG REVIZIONIZMA. Pri tome mi čini veliku čast kad 

konstatacija u Globusu, 20. rujna 2002. kaže: 

Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati njegov kolega, 

također član HAZU, velecijenjeni akademik Josip Pečarić. 

Doista je meni velika pohvala usporedba s Utemeljiteljem hrvatske države. Istini na volju, 

još veće pohvale doživio sam 2019. godine od jednog srpskog portala iz Crne Gore gdje su 

tvrdili da su moje šovinističke publikacije nadahnjivale i samog Franja Tuđmana. 

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-

josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html 

Mi izmišljamo, a Jurčević ne spominje samo profesora Brandta: 

"Ovo proglašavanje Stepinca, Tuđmana i drugih antisemitima ili slično je iz tog repertoara 

i tome ne bi trebalo pridavati pozornost jer se toliko puta blamirao u svojim javnim 

nastupima, od drobilice u Jasenovcu do ostalih, rekao bih, iracionalnih stajališta koja nemaju 

nikakvih uporišta." 

Međutim poslije optužbe Iva Goldsteina o nekakvom specijalnom antisemitizmu kada 

"gadiš i vrijeđaš" njega i kada mi nisu objavili odgovor na taj napad Josip Jović je, poslije 

tiskanja moje knjige „Brani li Goldstein NDH?“, napravio intervju sa mnom u „Slobodnoj 

Dalmaciji“. Uslijedio je novi napad Goldsteinovih, a moj odgovor nije objavljen. Tekst o 

tome tiskao sam u Hrvatskom slovu, 3. siječnja 2003.: 

 

Goldsteini bezočno lažu 

https://uploads.disquscdn.com/images/2ea8317cbb4ea8b02fcbd70abaf09b6b890be135202ee408ef32f5af3fb48857.jpg
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html
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Ivo i Slavko Goldstein 20. listopada objavili su tekst "Akademik Pečarić uporno laže", kao 

svoj komentar intervjua koji je Josip Jović napravio povodom predstavljanja moje knjige 

"Brani li Goldstein NDH?". Uredništvo je njihovu tekstu dalo jednak prostor kao i samom 

intervjuu. Odgovorio sam, ali je traženo da skratim tekst. Učinio sam i to im nije bilo 

dovoljno. Na kraju sam poslao znatno skraćeni tekst koji ponovo nije objavljen. Evo toga 

teksta. 

U intervjuu u Slobodnoj Dalmaciji 13. listopada tvrdio sam: "Svi koji promiču tezu o 

genocidnosti hrvatskog naroda, po definiciji napadaju našeg blaženika (Stepinca, op. J.P.). 

Po tome ćete ih prepoznati. Naravno, Goldsteini će izrijekom negirati genocidnost hrvatskog 

naroda, ali će sve raditi da to bude rezultat njihova djelovanja. Slično dr. Milanu Bulajiću 

koji nikad neće reći da je u Jasenovcu bilo 700 000 žrtava, ali će sve učiniti da to 'dokaže'. 

Zato ja Goldsteine i mnoge druge u Hrvatskoj i nazivam Bulajićevim učenicima." 

Evo kako to interpretiraju Goldsteini (Slobodna Dalmacija, 20. listopada): "U intervjuu pod 

naslovom 'Bulajićevi učenici kroje nam povijest' u Slobodnoj Dalmaciji od 13.10.2002. 

akademik Josip Pečarić tvrdi da Ivo i Slavko Goldstein 'promiču tezu o genocidnosti 

hrvatskog naroda'. Ovu bezočnu laž (ja iznosim svoje mišljenje, a oni tvrde da lažem – dakle 

znaju da ja to ne mislim; i udbaši su znali tko što misli, J. P.) Pečarić varira na više mjesta u 

istom intervjuu tvrdeći da su 'Goldsteini... Bulajićevi učenici', jer 'slično dr. Milanu 

Bulajiću čine sve kako bi dokazali da je u Jasenovcu bilo 700 000 žrtava' (istakao J. P.), 

pa time 'dokazali i genocidnost hrvatskog naroda'. " Usporedbom ovih citata vidi se da je 

bezočna laž da sam rekao kako Goldsteini dokazuju da je u Jasenovcu bilo 700 000 žrtava". 

Oni kasnije ponavljaju tu svoju laž tvrdeći da sam ja rekao da oni promiču "mit o 700 000 

jasenovačkih žrtava". Tako nam po tko zna koji put Goldsteini pokazuju da su upravo oni, a 

ne ja, ti koji u Hrvatskoj "totalno izokreću istinu, insinuiraju, lažno optužuju i kiptećim 

govorom mržnje zagađuju hrvatski zrak".  

 

Hrvate prikazali kao genocidan narod 

Velik dio svoga teksta Goldsteini koriste da pobiju tu "moju" tvrdnju, odnosno svoju laž. 

Ovdje ću se - iz tog djela njihova teksta - zadržati samo na tvrdnji: "dosljedno i 

argumentirano podupiremo procjene Vladimira Žerjavića kao zasad najpribližnije ("oko 80 

000 do 90 000 žrtava za cijeli jasenovački kompleks", str. 342)". Jasno je da su Kočovićeve 

i Žerjavićeve brojke trebale poslužiti za očuvanje Jugoslavije. Kočović to sam i kaže, a 

Žerjavićevu je knjigu tiskao Slavko Goldstein. Žerjavić je tvrdio da je on povećavao brojke 

iz pijeteta prema žrtvama, ali mu Goldsteini u svojoj knjizi spočitavaju da su one za Židove 

- premale. 

Radi se o dvama pristupima u korištenju Jasenovca u borbi za očuvanje Jugoslavije. Znamo 

da je popis iz 1964. dao ukupan broj od 597 323 žrtava (u Jasenovcu 49 874). Tajnik 

saborske Komisije za utvrđivanje ratnih i poratnih žrtava Florijan Boras tvrdi da je iz 

dostupnih materijala jugoslavenskih komisija za žrtve rata iz 1946. i 1964. vidljivo da su 

one umnožavale broj žrtava i tako što su se neka imena ponavljala. On drži da je to učinjeno 

da bi se dobila veća ratna odšteta, ali i da se Hrvati prikažu kao genocidan narod (istakao 

J.P.). Dodao je da će ti popisi biti preispitani ("Vjesnik" od 22. listopada 1999.). S druge 

strane Vjekoslav Perica u Slobodnoj Dalmaciji 27. srpnja 2002. tvrdi da je u jednoj biblioteci 

u Chicagu našao knjigu koju su 1943. izdali Eparhija Pravoslavne crkve iz Chicaga i 

Ravnogorski četnički pokret Draže Mihailovića u kojoj se govori o 40 tisuća ubijenih Srba 
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u Jasenovcu. Očito je slaganje brojke Goldsteinovih s brojkama Eparhije Pravoslavne crkve 

iz Chicaga i Ravnogorskoga četničkog pokreta Draže Mihailovića. Vidimo i po Borasovoj 

tvrdnji da genocidnost hrvatskog naroda i time očuvanje Jugoslavije (stvaranje tzv. 

Zapadnog Balkana) osigurava i brojka s popisa iz 1964, a još više ona koju spominju 

Goldsteini i Draža Mihajlović. Zato je i lažima trebalo spriječiti rad saborske komisije na 

popisu žrtava! Najzaslužniji je za to Slavko Goldstein koji je uspio lažno uvjeriti hrvatsku 

javnost da je broj žrtava dan u "Izvješću o radu Komisije za utvrđivanje ratnih i poratnih 

žrtava od osnutka (11. veljače 1992.) do rujna 1999. godine" konačan, a iz naslova samog 

Izvješća očito je da Komisija konstatira što je uspjela popisati u tom periodu. Za uspješno 

plasiranje ove laži hrvatskoj javnosti Slavko Goldstein je i nagrađen: predsjednik je Savjeta 

Javne ustanove Spomen-područja Jasenovac.  

 

Pripravni na falsificiranje 

Ovaj je, za nas Hrvate, neobičan odnos Goldsteinovih prema lažima vidljiv kada oni kažu 

da ja na "žmuklerski način papagajski 16 puta ponavljam istrgnutu kritički intoniranu 

rečenicu iz recenzije prof. dr. Nevena Budaka o knjizi Ive Goldsteina Hrvatski rani srednji 

vijek iz 1995. godine". Podsjetimo se što je to za njih samo "kritički intonirana rečenica": 

"Po znanost je najopasnija njegova (I. Goldsteina, op. J. P.) navika da tamo gdje nema izvora 

izmišlja, a onda na temelju takvih fikcija izvodi daljne zaključke." Spomenimo da nešto 

slično o Ivi Goldsteinu piše prof. Miroslav Brandt: "To mi je toga čovjeka razotkrilo do kraja 

kao pripravna na falsificiranje i znanstveno nepoštenje" Vjerojatno je i ovo prema 

Goldsteinima "kritički intonirana rečenica". 

Goldsteinovi će dalje: "Nije istina da je 'Pavelić želio spasiti domaće Židove'. To je 

proizvoljna i apsurdna tvrdnja koju Pečarić u svojoj knjizi naziva 'najbitnijim podatkom', 

koju varira pedesetak puta i na kojoj zasniva cijelu koncepciju knjige. Manirom diletanta i 

neznalice, tu koncepciju gradi na jednom jedinom vrlo nerelevantnom rekla-kazala 

'dokumentu' (upravo su Goldsteinima bitni rekla-kazala dokumenti, pa se zato i bore protiv 

popisivanja žrtava, op. J. P.): na samo pet istrgnutih redaka iz dnevnika umirovljenoga 

njemačkog diplomata Ulricha von Hassella koji prepričava što mu je rekao general Glaise 

von Horstenau." Nameće se pitanje: Zašto Goldsteini nisu donijeli tih "pet istrgnutih redaka" 

u svojoj knjizi pa ih pokušali osporiti? Zašto nisu dali istraživanja hrvatske pravednice 

Ljubice Štefan? Pa čak ni spomenuli njezinu knjigu Stepinac i Židovi! Kada im nešto ne 

odgovara onda je to nerelevantno (npr. govor Stepinca povodom rušenja sinagoge prvo je 

nerelevantan, a potom komentiran na jedan bestijalan način), ili postaje nerelevantno tek 

kada ih se upozori na to kao u slučaju Hassellova svjedočanstva o pokušaju vlasti NDH da 

spase domaće Židove. 

 

Zašto bi von Hassell izmišljao? 

Radi se o von Hassellovu dnevniku. Zapisao je ono što je čuo. Zašto bi izmišljao? 

Goldsteinima takav podatak ne odgovara, ali im odgovaraju "priznanja" dana u 

staljinističkim kazamatima! Goldsteini ovim tekstom priznaju da su za taj podatak znali i da 

ga nisu spomenuli u svojoj knjizi. Da jesu, čitatelji bi se itekako zamislili nad njim. Naime, 

Goldsteini u knjizi priznaju da su Židove spašavali i sam Pavelić i visoki slojevi ustaške 

hijerarhije što itekako daje za pravo Hassellovu svjedočenju. Tako na str. 583. Goldsteini 

kažu: 
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"... posve su deplasirane kasnije isprike nekih ustaša i njihovih simpatizera da je ovaj ili 

onaj visoki funkcioner ustaškog režima 'štitio' ili 'spašavao Židove'. Istina je da je gotovo 

svatko od njih imao 'svoga' Židova za kojega se zauzimao i koji je uspio doživjeti 1945. 

godinu (istakao J. P.), ali na ubijanja tisuća drugih Židova nije reagirao ili je u njima 

spremno sudjelovao." 

Naravno, deplasirano je upravo tvrditi da su se mogli suprotstaviti Hitleru i reagirati na 

ubijanje tisuća drugih Židova. A Goldsteini ovakvim glupostima žele dokazati da su Nijemci 

krivi za holokaust svugdje u Europi - osim u Hrvatskoj. To im je izraz ljubavi prema 

hrvatskom narodu. Vjerovali ili ne? 

Netko bi mogao pomisliti da su Goldsteini samo diletanti i neznalice. Ali onda ne bi 

krivotvorili moj citat. Profesori Budak i Brandt nas upozoravaju da je to konstanta u njihovu 

radu! Ali već samim krivotvorenjem onoga što sam ja rekao pokazali su da su u svojoj mržnji 

i dalje spremni koristiti sva nedopuštena sredstva. Lažu i prijete: "Potrudit ćemo se da 

njegove laži ne postanu istinom". Doista, trude se da njihove laži postanu istine. A istini 

poručuju: No pasarân! Pokazali su koliko je točno ono što sam o njima rekao u svom 

intervjuu. Ne vjerujem da bi Bulajić tako priglupo krivotvorio nečiji tekst. Bulajićevi učenici 

su daleko nadmašili svoga profesora. Da parafraziram velikog Matoša: Lažu Goldsteini i to 

im je od Boga dano! 

* 

Posebno treba spomenuti njihovu 'zapovijed': "Potrudit ćemo se da njegove laži ne postanu 

istinom". 

U Slobodnoj Dalmaciji nisu objavili moj odgovor. U glavnim medijima je bilo vrlo teško 

ponešto objaviti. Ali postoje portali i knjige. 

Tako sam njihov naslov koristio za tekstove o Slavku Goldsteinu u knjizi: J. Pečarić: Oba 

su pala, Zagreb, 2016 ., str. 392.: 

Posebni savjetnik Predsjednika Vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže, I. . 165 

Posebni savjetnik Predsjednika Vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže, II. 168 

Posebni savjetnik Predsjednika Vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže, III. 174 

Posebni savjetnik Predsjednika Vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže, IV. 182 

Posebni savjetnik Predsjednika Vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže, V. …188 

Bivši posebni savjetnik predsjednika vlade RH za kulturu Slavko Goldstein uporno laže 248 

Iste tekstove objavio sam i u knjigama: 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje trostrukog 

logora Jasenovac, Zagreb 2018. 

J. Pečarić, Stjepan Razum, Jasenovac – A lie uncovered, Lulu.com, 2021. pp. 506. 

Josip Pečarić 

U svezi s ovim pogledaj priloge: 

BULAJIĆEVI UČENICI KROJE NAM POVIJEST 

KNJIGA STVARNI JASENOVAC TOMISLAVA VUKOVIĆA 

HODAK: ONI KOJE SMO U RATU PORAZILI VRAĆAJU SE PO SVOJE 

 

TVOJA TVRDNJA TAKVI SRAMOTE SVE ŽIDOVE 

Što se tiče ove Tvoje tvrdnje Takvi sramote sve Židove, ne nas nisam siguran da možemo 

reći “sve” jer ima puno njih koji ne misle isto što i Drobilica. Tako kao Ti sigurno misle svi 
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oni koji znaju za izjave Hannah Arendt o NDH (npr. v. J. Pečarić, Hannah Arendt u mojim 

knjigama, dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HannahArendt.pdf). 

Vjerojatno je Ivu Drobilici i ona revezionist kao što u novoj knjizi Drobilici Esther Gitman: 

Među „revizioniste“ je Ivo Goldstein uvrstio čak i Esther Gitman, povjesničarku židovskog 

podrijetla iz Sarajeva, Izraela i SAD-a, zato što je pozitivno pisala o nadbiskupu Alojziju 

Stepincu. 

Veliki prijatelj i suradnik bio mi je Slobodan Lang koji mi je bio glavni suradnik kada smo 

otvorenim pismima branili Marka Perkovića Thompsona (u napadima je tada itekako 

značajnu ulogu imao Slavko Goldstein): 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Portal dragovoljac.com:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Zagreb, 2020.,str. 272.  

U tekstu DROBILICA MATEMATIČAR imaš što piše Drobilica o Peticiji ZDS iz 2015. 

godine, a u prethodnim tekstovima dao sam što o toj petuciji kojoj je potpisnik poslije dva 

akademika i dva biskupa bio i ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest iz vremena Franje 

Tuđmana dr. sc. Mirko Valentić: 

J. Pečarić, Dr. sc. Mirko Valentić,  

dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf 

Zanimljivo je da Drobilica ne spominje da je potpisao osudu Peticije ZDS. To je javnosti 

otkrio jedan od onih s Katedre za povijest Filozofskog fakulteta koji ju nije htio potpisati 

prof. dr. sc. Ivo Banac: 

Radi se o 30-ak profesora na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom 

Jakovinom i glavnim režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad 

provedenoj lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao 

oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein (podcrtao JP), dr. Ivica Prlender, 

dr. Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana Matijević-Sokol, 

dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, dr. Božena Vranješ-Šoljan i 

da ih ne nabrajam baš sve. 

 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HannahArendt.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf
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Lijepo je bilo vidjeti koliko je veliki prostor u svojoj novoj knjizi Ivo Drobilica posvetio 

predstavljanju moje knjige: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

 

 
 

Mislim da je veliki nedostatak te njegove knjige što nema ništa o predstavljanju knjige: 
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J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

Ponešto predstavljanju te knjige dajem u Prilogu, s napomenom da sam i tada govorio i o 

Ivu Drobilici, ali i o onima kojima takav Ivo Drobilica treba. 

Ali nisu napadi na Thompsona i velike hrvatske domoljube sportaše počeli s napadom na 

Josipa Šimunića. Pogledaj moj tekst iz 2003. i o ulozi Slavka Goldsteina u tadašnjim 

napadima:  

NEKA PATE KAD IM SMETA, HRVATSKA JE PRVAK SVIJETA!  

Ali ima i drugih onih Židova u RH koji su potpuno drugačiji od Drobilice i kojima je 

Hrvatska na srcu. Imao sam prigodu upoznati Mišu Montilja o kome sam pisao i u tekstu 

IVO I HRVATSKI ANTISEMITIZAM: 

I zaista, i ja sam se bavio tim pitanjem, ali u članku "Srpsko podmetanje povjesniku 

Tuđmanu - Prnjatovićeva izvješća o logoru Jasenovac" objavljenom također u Hrvatskome 

slovu, 1. svibnja 1998. Dakle, riječ je o vrlo delikatnoj temi - izvješćima Srbina Vojislava 

Prnjatovića davne 1942. godine danim Nedićevoj komisiji u Beogradu i tamošnjim crkvenim 

vlastima.  

Po objavljivanju tog članka g. Montiljo, predsjednik hrvatsko-izraelskog društva 

prijateljstva, čestitao mi je i sugerirao da se tekst prevede na engleski tako da bi ga mogli 

čitati i u Izraelu. 

G. Montiljom me je tada znao predstaviti kao velikog prijatelja Židova. 

Zato ću dati završetak tog teksta koji je g. Montiljo želio vidjeti i na engleskom: 

Ipak, činjenicu da je Tuđmanova knjiga napadana zbog citiranja Prnjatovića, a nisu na isti 

način napadane spomenute knjige tiskane u Beogradu, jedino je i moguće objasniti 

spoznajom o teškom položaju Židova u Srbiji kroz cijelu povijest i zabrinutost Židova diljem 

svijeta za sudbinu Židova u današnjoj Srbiji. Povijest stradanja Židova u Srbiji dao je 

Philiph J. Cohen u knjizi “Srpski tajni rat”. Vjerojatno je cilj i najnovijih tiskanja 

Prnjatovićevih izjava u Beogradu - pritisak na Židove! Primijetimo također da Cohen u 

svojoj knjizi navodi niz najnovijih antisemitskih zbivanja u Srbiji. Na primjer, 15. siječnja 

1992. “Pravoslavlje”, službeno glasilo Srpske pravoslavne crkve, donijelo je članak pod 

naslovom “Jevreji ponovo raspinju Hrista” u kome se govori o “patološkoj” mržnji 

izraelskih političara prema kršćanstvu, pa čak i da su srpske pravoslavne kaludjerice često 

bivale pretučene u Izraelu. Broj nije povučen iz prodaje. Ili pak kada su Rusi priznali 

Hrvatsku i Sloveniju, Tanjug je za to optužio “aktivnost jevrejskog lobija na najvišem nivou 

u rukovodstvu ruske diplomacije”. Kako su se mogli osjećati Židovi u Srbiji čitajući ovo u 

zemlji koja je u to vrijeme izvršila agresiju na Hrvatsku i Bosnu i Hercegovinu i u tim 

državama provodila zločine istovjetne onima iz holokausta?  

Koliko je velikosrpska politika bila uspješna pokazuje već sama činjenica da ni Židovi diljem 

svijeta uopće ne spominju činjenicu da je jedini judenlager na svijetu bio konc-logor 

Sajmište u Beogradu. Ne spominju ni činjenicu da su masovna gubilišta Židova bile 

beogradske ulice! A jedini judenlager na svijetu - konc-logor Sajmište - danas nije ni 

obilježen, niti se u Beogradu čuva spomen na njega. Dapače, Bulajić za svoje djelovanje 

ima potporu nekih židovskih krugova u svijetu. Zato on u knjizi koja govori o Tuđmanovoj 

knjizi ne želi ulaziti u te “sporne” dijelove Tuđmanove knjige! On samo kaže da “Jevreji ne 

bi trebalo da prime izvinjenje predsjednika druge nezavisne države Hrvatske”! 
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Što se tiče tvog spominjanja prof. dr. sc. Miroslava Brandta o tome što je on pisao o svom 

nesuđenom doktorandu Ivu Drobilici, a Ti spominješ, sigurno zna jako puno ljudi i to se 

često navodi u raznim komentarima čitatelja.  

Meni je važna laž oca i sina Goldstein u povodu mog intervjua „Slobodnoj Dalmaciji“ u 

kojoj je dan očiti vrijednosni sud o onima koji napadaju Stepinca i zagovaranja teze o 

„genocidnosti hrvatskog naroda“. Zapravo puno je onih u RH koji su svjesni da su laži o 

logoru Jasenovac u svrhu 'dokazivanja' te genocidnosti. Da nije bi li se izmišljale drobilice, 

postajali stručnjaci u pravu, matematici, biologiji… Ali za sud u Zagrebu nije vrijednosni 

sud kada o nekome napišeš toliko knjiga pa kažeš to isto na osnovu svojih razmišljanja. 

Kažeš isto što vjerojatno većina Hrvata misli i bez da je napisalo toliko knjiga.  

Dragi Stijepo, ovo će biti moj zadnji prilog o novoj knjizi Iva Drobilice komentar s još 

jednom napomenom o jednoj Goldsteinovoj tvrdnji o Stepincu: 

 

“Hrvatski tjednik” od 30. 06. 2022. i rublika FUSNOTE ZA FAH IDIOTE i treći put 

zaredom u njoj je Ivo Goldstein: 

 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar: 

‘Dio problema koje danas imamo proiizilazi iz toga što gradimo društvo na temeljima 

Stepimca i Tuđmana, a oni ne mogu biti idejni vođe.’ 

HT: Uvijek je tako, kad jednima svane, drugima smrkne. Što da radimo kad narod kojemu 

je svanulo s Tuđmanom i Stepincem s takvima kojima je smrklo sa smrću voljenoga 

masovnog ubojice Tita i njegove okupacijske države. 

Još tada sam komentirao: 

Obradovalo me je ovo Goldsteinovo o Stepincu jer on zapravo reklamira moju knjigu: 

J. Pečarić, Branili smo Stepinca, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stepinac3.pdf 

Pogledajte samo Kazalo i vidjet ćete kolika je to pohvala za mene: 

 

KAZALO 

 

UVOD  

OBRANA STEPINCA OD NAPADA BULAJIĆA  

 

OBRANA STEPINCA OD NAPADA GOLDSTEINA  

GOLDSTEIN OPET VRIJEĐA HRVATE  

TKO BRANI GOLDSTEINE  

ODGOVORNI SU USTAŠE, A MOŽDA I NIJEMCI!?  

SPAŠAVANJE GRUPE ZAGREBAČKIH LIJEČNIKA  

STEPINAC I ŽIDOVI  

ZNANOST NA TEMELJIMA IDEOLOGIJE  

ISKRIVLJENJE I ZLONAMJERNE INTERPRETACIJE STEPINCA  

PROSVJED PROTIV PROGONA ŽIDOVA  

GOLDSTEINOVA MRŽNJA PREMA STEPINCU  

SMIJEŠNI PRIGOVORI STEPINCU  

GOLDSTEIN I BULAJIĆ O STEPINCU JEDNAKO LAŽU  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stepinac3.pdf
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STEPINAC POMAŽE PREBJEGLIM NJEMAČKIM I AUSTRIJSKIM ŽIDOVIMA 1936. 

GODINE  

SPAŠAVAO JE LJUDE U VRIJEME DIVLJAŠTVA  

HAJKA NA DR. KRIŠTA  

GOLDSTEIN: REVIZIONIST, DOGMATIK ILI JUGOSLAVEN?  

PORNOGRAFIJA U POVIJESTI  

GOLDSTEIN U KOMISIJI ZA UTVRĐIVANJE RATNIH I PORATNIH ŽRTAVA  

NADBISKUP STEPINAC: VELIKI BRANITELJ ŽIDOVA ILI MOŽDA – ANTISEMIT?  

ZAR JE PISANJE O NESTRUČNOSTI JUGOKOMUNISTA – ANTISEMITIZAM?  

TEKST POSLAN VJESNIKU ZA «STAJALIŠTA»  

SMIJEŠNI GOLDSTEINOV NAPAD NA NADBISKUPA BOZANIĆA  

(NE)OBJAVLJENO PISMO «GLOBUSU»  

JE LI ISTINA KONTRAPRODUKTIVNA?  

 

NEIZBOR GOLDSTEINA U HAZU  

HINA: PEČARIĆ IMA OZBILJNIH PRIMJEDBI NA RAD IVE GOLDSTEINA  

GOVORI LI AKADEMIK SILOBRČIĆ O VAŠEM NEPOŠTENJU ILI O 

NEDOVOLJNOJ INTELIGENCIJI?  

PRIZNAJEM: ANTISEMITIZAM VLADA U HAZU-U!  

PAMFLET JE KOJI VRIJEĐA ŽIVE I MRTVE!  

DIRLJIVA GOLDSTEINOVA BRIGA  

GOLDSTEIN NIJE U HAZU-U ZBOG NESTRUČNOSTI, A NE ZBOG 

ANTISEMITIZMA!  

UMJESTO ZAKLJUČKA: „NETOLERANTNI“ REVIZIONISTI  

GOLDSTEIN VAM JE PORUČIO DA STE GLUPI  

 

STALNI NAPADI NA STEPINCA  

IGOR VUKIĆ, VRIJEME JE ZA ISTINU O LOGORU JASENOVAC  

PISMO RAVNATELJU NJEMAČKE TELEVIZIJE U POVODU KLEVETNIČKOGA 

PRILOGA ‘HRVATSKA: ŽIDOVSKO STANOVNIŠTVO U STRAHU’  

IGOR VUKIĆ: HRVATSKI GRAĐANI SIGURNO SU ZRELI ZA PUNU ISTINU O 

LOGORU JASENOVAC  

PISMO PROF. MARUŠIĆU  

PRILOG: MATKO MARUŠIĆ, DR. ESTHER GITMAN I MI: VELIKI DAN HRVATSKE 

POVIJESTI  

 

'SRPSKI SVET' I HRVATSKA  

PORFIRIJEVA DALEKOVIDNICA  

ZAHTJEV ZA KADROVSKIM SMJENAMA NA HTV-u  

MEMORANDUM 2 („SRPSKI SVET“) NA DJELU  

MOGUĆNOST POTPISIVANJA PETICIJE ZA ODGOVORNOST NA HTVU  

GRAĐANSKA (DRŽAVLJANSKA) INICIJATIVA ZA UTVRĐIVANJE 

ODGOVORNOSTI NA HRT-U  

PREDSTAVKA O HRVATSKOJ RADIOTELEVIZIJI I HINI  

SMIJEŠNI STANKOVIĆ  
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ZDRAVKO GAVRAN: DESET PITANJA O KATOLIČKIM MEDIJIMA I CRKVI MEĐU 

HRVATIMA DANAS  

EKSKLUZIVNO: ESTHER GITMAN TRAŽI ODGOVOR OD PATRIJARHA 

PORFIRIJA: ZAŠTO VAM JE JEDAN OD PRVIH ZADATAKA BIO NAPAD NA 

BLAŽENOG STEPINCA  

STEPINAC: “PRAVI MUŽEVI NE SAGIBLJU KOLJENA PRED LAŽNIM DUHOM 

VREMENA.”  

 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS  

 

Komentar je objavljen na portalu bezcenzure.hr s više priloga. Ovdje na kraju dajem samo: 

TKO SU ARBITRI HRVATSKE JAVNE SCENE? 

Završetak tog teksta izvrstan je kraj za ovaj tekst i nadam se knjigu: 

SVETI SU ANTIHRVATSKI CILJEVI! 

 

Josip Pečarić 
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JAVOR NOVAK: HOD ZA INSTITUCIJE? 

 
05 Listopad 2023  

 

 
 

Vidimo sada u stvarnosti koliko je svaki dječji život sustavu (ne)vrijedan i (ne)važan. 

Vidimo sada koliko je nazovi roditelja koji odbacuju svoju djecu ili koji kažu kako nisu u 

stanju i u mogućnosti brinuti se za dijete s posebnim potrebama. Vidimo sada kako puca po 

šavovima i sustav udomiteljstva. 

Je li ovo heretičko pitanje: bi li se umjesto u Hodu za život brojni hodači trebali udružiti u 

Hodu za institucije? Naime, jedna je šestogodišnja curica s posebnim potrebama odbijena u 

čak 31 instituciji s obrazloženjem kako nemaju mjesta jer svi pucaju po šavovima. Bilo je i 

pet cirkularnih pisama na koje odgovori nadležnih nisu stigli. 

Sada se svi ti odgovorni u (pre)glomaznom Ministarstvu rada, mirovinskog sustava, obitelji 

i socijalne politike, u kojem su djeca na repu interesa i rada, kunu kako propusta nije bilo, 

kako pucanja sustava nema, kako bi djevojčica svakako bila zbrinuta. Pitanje kada bi bila 

zbrinuta i gdje - njima izgleda nije važno. Oni su sada složni u gašenju požara, čitaj sramote 

sustava.  

Hrvatska je raj za uhljebljene: imamo zamjenike ministara, tajnike, državne tajnike, 

savjetnike i agencije… bulumentu svega, umjesto da tim novcem gradimo vrtiće, škole, 

domove za nezbrinutu djecu. Hrvatska očito je, zakazuje najviše upravo na djeci: nema 

dovoljno jaslica, vrtića, škole su u lošem stanju, domovi za nezbrinutu djecu su desetljećima 

krcati, a kako sada vidimo i ona najosjetljivija djeca s posebnim potrebama, ne mogu čak u 

31 instituciji pronaći svoje koliko-toliko toplo mjesto uz stručnu pomoć, nadzor, ili ne daj 

Bože i ljubav. 

Nije li pri tom gorućem stanju sa zbrinjavanjem djece bez roditelja, a posebno djece s 

posebnim potrebama, upravo sablažnjavajuće Hodom za život boriti se da svaka trudnoća 

završi s porodom, boriti se da nam se dokaže kako je svaki život vrijedan? Vidimo sada u 

stvarnosti koliko je svaki dječji život sustavu (ne)vrijedan i (ne)važan. Vidimo sada koliko 

je nazovi roditelja koji odbacuju svoju djecu ili koji kažu kako nisu u stanju i u mogućnosti 

brinuti se za dijete s posebnim potrebama. Vidimo sada kako puca po šavovima i sustav 

udomiteljstva. I još i ova sramota: djevojčica i dalje ostaje u Centru za odgoj i obrazovanje 

Slave Raškaj, iako ta ustanova, ne pruža smještaj djeci tijekom vikenda! 
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Ne bi li pri ovakvom očajnom stanju stvari, koje traje desetljećima, bilo prirodno i 

elementarno logično da se Hod za život pretvori u Hod za izgradnju i opremanje novih 

institucija za nezbrinutu djecu, naročito onu s posebnim potrebama? Nije li u ovakvoj 

situaciji neukusno po svim gradovima trubiti „svaki život je važan“ i biti slijep i gluh za 

očajnu stvarnost koja potpuno demantira tu frazu? Trebam li reći koliko su i klečatelji po 

trgovima u ovom kontekstu, sasvim promašeni? 

 

usta moja hvalite me 

Kad slušate Izbavitelja on je prepun svojih uspjeha (pa ih njiše). Te mi smo učinili ovo, te 

mi smo učinili ono. Nikada i nigdje niste ga (ljudski) čuli: ovo nismo (još) uspjeli, ili: ovo 

nam nije pošlo za rukom, ili: za ovo nemamo novca, ili: tražili smo EU sufinanciranje ali je 

naš projekt odbijen. On vidi samo svoje uspjehe, uspjehe, uspjehe. A jesu li to slavni uspjesi 

ili to samo znači raditi svoj posao? Pa je li Izbavitelj izabran da se sunča na moru i skija 

zimi? Ili je izabran i zasjeo je na funkciju, zato da bi radio, rješavao probleme u državi? 

Kojih usput, ima više nego lišća na Zrinjevcu. 

Zamislite da kirurg kaže: toliko sam i toliko operacija imao mjesečno. Zamislite da profesor 

kaže: ovaj mjesec odradio sam toliko i toliko nastavnih sati. A svi bi se oni i te kako imali 

razloga pohvaliti radeći svoj odgovoran posao. Zar se svojim poštenim i marljivim radom 

ne bi isto tako mogli pohvaliti i svi drugi radini ljudi? A zašto to svi oni ne rade? Jednostavno 

zato što je svaki taj rad sasvim očekivan i normalan - svi oni rade svoj posao, zato su 

uostalom i plaćeni. Pa je tako sasvim normalno i očekivano da i Izbavitelj, za svoju visoku 

plaću, nešto radi. Pogotovo poznajući mizeriju s kojom većina hrvatskih građana mjesečno 

raspolaže te kad to usporedimo s milijardama kojima raspolaže Izbavitelj. Nije li u tom 

kontekstu potpuno nakazno i sebeljubno hvaliti se kako si ti učinio. Ti radiš?? Hvali se što 

je sve napravio, prešućuje stanje blagajne, a i kada je radio, nije radio. Radili su građevinari, 

obrtnici itd. A koliko košta četa iz Izbaviteljeva drugoga reda? Divizija ljudi, a uspjeh je 

jedino njegov?! 

Polovna eskadrila francuskih zrakoplova Rafale F3R nikako da sleti u Hrvatsku. Izbavitelj 

se hvalio kako će stići prije roka. Pa zatim da će stići prije ljeta. A ljeto, sram ga bilo, 

završilo. Evo nam se smiješi već i listopad, a od lovačkih zrakoplova niti a. Još letaju 

Francuskom. Čekaju se izbori pa da tik pred njih, tek u drugom kvartalu 2024., Izbavitelj 

sjedne u lovački kokpit i otpraši put oblaka sa svom svojom pratnjom ko' pravi barun 

Muenchausen. Sve za izbore - fotelju ni za što. 

Hrvatski se birači moraju sjetiti i na izborima se (i) ovim dvama činjenicama rukovoditi: 

Izbavitelj vam, kupili vi samo kilu kruha ili perilicu rublja, uvijek otima velikih 25 % PDV-

a. U stvari, to je feudalna četvrtina. Kad vam „poklanja“ (najčešće jednokratno!) povišenje 

plaće ili mirovine radi usklađenja s (trajnom!) inflacijom, on vam zapravo vraća tek mrvicu 

od te feudalno otete četvrtine. Nije dakle riječ ni o kakvom poklonu, odnosno je, ali o ovom 

Laokontovom: Timeo Danaos… Čuvaj se Danajaca i kad darove donose. A ako mu to 

dopustite pa Izbavitelj dobije i treći mandat, sa svim poklonima je, poslije izbora, budite 

sigurni, definitivno gotovo. 

 

Zakon o hrvatskome jeziku 

U „Vijencu“ br. 770 Matice hrvatske od 14. rujna o.g., predsjednica Društva hrvatskih 

književnika dr. sc. Hrvojka Mihanović-Salopek piše kako je iznenađena (uostalom kao i svi 
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mi ljudi dobre volje), što Hrvatsko društvo pisaca (Upravni odbor) „ulaže prigovor na 

stvaranje ovog Zakona“ te traži „da se prijedlog povuče iz procedure“. To iznenađuje s 

obzirom da takav zakon imaju mnoge europske države ali i jedna takva izvan-europska 

Srbija. Predsjednica DHK nadalje ističe: „zašto ignoriramo hrvatske sveučilišne profesore 

koji su specijalizirali povijest jezika, dijalektologiju, suvremeni hrvatski jezični standard?“ 

Dodao bih: a zašto HDP otvoreno potcjenjuje lektore i njihov važan posao? Kome smeta 

znanje? Kome smeta uvođenje reda? 

Svima je vrlo dobro znano kako je hrvatski jezik u Jugoslaviji i za Jugoslaviju bio 

nepostojeći. Postojao je hrvatsko-srpski ili srpsko-hrvatski, kao tobože isti, jedinstven jezik. 

U osnovnoj smo školi morali pisati sastavke na tzv. hrvatsko-srpskom i to jedan tjedan 

latiničnim pismom, drugi tjedan ćiriličnim! Gotovo pola stoljeća Hrvatski se uništavao, 

stvarao se (planski) nered, a zatim još trideset godina od osamostaljenja nismo uspjeli 

sagraditi čak ni nacrt Zakona o hrvatskome jeziku. I sada kad se to napokon radi, ti i takvi 

pisci protive se uvođenju reda u hrvatski jezik! Kako prozirno, da ne kažem nešto gore. 

 

nenarodni ministar 

U kajkavskom ima stara poslovica koja kaže: tiha voda brege dere i to je izričaj u pozitivnom 

smislu, kad se želi reći da netko radi tiho i predano, a mnogo postiže. Ovdje ću tu poslovicu 

upotrijebiti u negativnom smislu jer je o vrlo negativnom poslu i riječ. Dr. sc. Radovan 

Fuchs, ministar je znanosti i obrazovanja RH i njegova je karijera bumo rekli, fest nacifrana. 

On je veterinar pa farmakolog i toksikolog no njegovo je djelovanje vrlo toksično po 

hrvatsku školsku djecu. O čemu se radi? Slabo eksponiran bregoderec Fuchs, vidi vraga, 

dopušta da udžbenike za osnovnu školu piše ni manje ni više nego jedan notorni čovjek 

kojega su stručnjaci njegove „struke“ davno i javno raskrinkali do temelja. Čovjek koji ne 

zna francuski ali je tamo bio diplomat! To je notorni Ivo Goldstein koji se već deset puta 

obrukao javno pa ga zato mediji peru s nadimkom Ivo drobilica. Poznato je naime da je još 

na prvom pokušaju doktoriranja (onog zagrebačkog) toliko drobio i navodio izmišljene 

auktore te to čak i osobno priznao (!) da ga se mentor javno odrekao! Koji presedan! A onda 

je otišao u Beograd, gdje mu je otac bio predsjednik Jevreja Jugoslavije i tamo je jedva 

doktorirao. Goldsteinovu knjigu rastavio je (i) dr. Vladimir Geiger nazivajući je ne 

nestručnom već trivijalnom historiografijom. Profesorica Kasapović je za knjigu 

„Antisemitizam u Hrvatskoj“ napisala: „Autor ne poznaje ili ne poštuje ni pravopisna pravila 

o sastavljenome i nesastavljenom pisanju imenica“ (…) „netočno piše pridjeve…“ Dr. 

Mirjana Kasapović zaključno u recenziji kaže: „neugodno je čitati samo loše knjige. Knjiga 

„nije valjano teorijski i metodološki utemeljena“ (…) „u protu-semitizam u Hrvatskoj 

ubrojio je i pojave na područjima koja u naznačenom dijelu povijesti nisu bila, a nisu to ni 

danas, dijelovi Hrvatske”! Kakve su to dakle reference koje se ministru Fuchsu čine 

relevantna preporuka ovakvom traljavom auktoru? Nekome tko odgaja djecu, tko sudjeluje 

u izradi udžbenika! 

Ministar Fuchs isto tako dopušta da se tiskaju udžbenici za srednje škole s krivotvorenom 

poviješću. Titovih slika ima nekoliko, o njemu više auktora piše mnogo, a utemeljitelja 

hrvatske države dr. Franje Tuđmana, graditelja kako ga naziva Crkva, jedva ima 

spomenutog. Povjesničari su više puta upozoravali na tu krivotvorinu (i ne samo na nju!) ali 

ministar Radovan Fuchs očito ne misli kako đacima treba servirati povijesne činjenice. 
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Dakle imamo znanstvenike i povijesne činjenice ali nam i oni i one očito ne trebaju, baš kao 

i Zakon o hrvatskome jeziku. Čemu onda služe fakulteti, visoko obrazovanje, cijelo 

Sveučilište? Pustimo onda diletante u jezik, pustimo mitomane u povijest. A djeca? Djeca 

neka doma uče stvarnu povijest. Poslije škole, od svojih roditelja koji ne nasjedaju na jugo-

promidžbu i krivotvorenje povijesti u ime propale jugoslavanske ideologije. 

A tek težina knjiga koje pučkoškolci kao tovari moraju nositi na svojim leđima? Ta je tema 

stara desetljećima, nikako da se udžbenici tiskaju na lakšem papiru. Kao da je (i) to za 

ministra Fuchsa nauka.  

  

havarija, umalo i tragedija 

Dvije glavne televizije, kao po dogovoru, nisu donijele ključne podatke o havariji pred 

Loparskom trajektnom lukom na Rabu. Od silne gladi za senzacijom razgovarale su o 

nasukanom brodu na dobro označenu hrid, s nadležnim lučkim kapetanom, s mjesnim 

vatrogascima i spasiteljima (koji su obavili ogroman posao). Najzanimljivije nismo vidjeli: 

odsukavanje. Ali nigdje ključne stvari: imena broda, matične luke i države, nigdje ni imena 

kapetana. A ne vidi se ni zastava matične države. Obje su se televizije dale kapacitirati 

brojem putnika i posade (njih oko 40) te burom. Gle čuda, bila je bura. Samo desetak milja 

od Buke Senjske i zloglasnih Senjskih Vrata između Krka i Prvića, gdje na dnu burom 

potopljeni leže još i zrakoplovi iz Prvog svjetskog rata (o brodovima da i ne govorim), plovi 

suvremeni kapetan u 21-om stoljeću, opremljen i pomorskim kartama i satelitskom 

navigacijom, i dubinomjerom i radarom s četrdesetak stranih turista, ne prati vremensku 

prognozu i ne čita pomorske znakove, jasno istaknutu motku! Iz slabih fotografija može se 

samo nagađati da je ime broda Oimissum (znači li to latinski propust)?? Ako da, zaista točno 

ime broda, koje li ironije! 

Koristim priliku podsjetiti i na bijeg tridesetmetarske sitnice od jahte s Murtera, prije 

nekoliko mjeseci, a o kojoj se (još uvijek) ništa više ne zna. Ni tko je isplovio, ni je li imao 

dozvolu, ni tko je odgovoran, ni traži li se izručenje kapetana, ni ima li pokrenutog postupka? 

Naša posla. Svi podmazani? 

 

pristrani radio, pristrana situacija 

Još malo i Hrvatski radio (bilo koji program) ne će se dati uopće više slušati, osim naravno 

vijesti u 17 i 22 sata kao posljednju oazu profi novinarstva. Koja god to emisija bila, ako se 

voditeljica dotakne žena, feminini solilokviji traju u nedogled. U Hrvatskoj izgleda postoji 

samo rak maternice i rak dojke, stalno slušamo o ta dva oboljenja. Ali žene rade u 

elektronskim medijima, u sudstvu, kao profesorice i odgajateljice, kao prodavačice, kao 

psihologice, socijalne radnice, logopedice, pravnice i odvjetnice, kao farmaceutkinje… jer 

mi smo, jašta, patrijarhalno društvo, ne? Zamislite samo koliko bi graknule militantne 

feministkinje, recimo samo Izbaviteljeva miljenica svih miljenica, nadstručan nadkadar 

Jelena Veljača, diplomirana feministica, da imate obrnutu situaciju. Da govore, sude i uče 

samo i jedino muškarci. Bi li oni tada mogli, tako lako do Izbavitelja, kao magistra 

feminizma Veljača, da uz caffe časkom skroje neki novi zakon o nasilju žena nad djecom i 

muškarcima? Neku turbo Istanbulsku. Recimo o verbalnom nasilju žena nad muškarcima, o 

fizičkom i psihičkom i verbalnom nasilju žena nad djecom, o fizičkom nasilju nad 

muškarcima. O zakonu koji bi recimo regulirao ovo sadašnje veleočajno stanje: otvoreno 

medijsko zatupljivanje i verbalno nasilje žena nad cijelim muškim rodom. Posebno i nad 



LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  153 

 

svim onim većinskim muškarcima koji s bilo kakvim nasiljem, nemaju ama baš ništa. 

Pokušavaju nam oprati mozak. Preventivno? 

Istina: 

 „Danas više ne smiješ reći da postoje nasilne žene. I žene koje su spremne svima uništiti 

živote ako nije po njihovom. Odmah podržavaš nasilje. Čak i ako postoji dokaz tome da 

lažu.“ Kad ovu istinu izriče žena, onda vrijedi dvostruko. 

Zapravo se veselim ovom naletu militariziranih feministkinja u RH. One slave, misle da su 

napokon pobijedile. A što, što su pobijedile? Tako je bilo i u Americi: žena pozove policiju, 

kaže obiteljsko nasilje i policija dođe i odmah bez pitanja odvede muškarca na ispitivanje i 

u istražni zatvor. Međutim, nakon takve prakse feministice su se toliko osilile da je američka 

policija morala promijeniti praksu: već dva desetljeća dolaze na ženski poziv za obiteljsko 

nasilje i prvo i odmah u istražni zatvor odvode ženu! Jer je praksa pokazala da su žene 

masovno počele zloporabljati zakon. Da su one te koje su nasilne. Doći će to i kod nas, ne 

brinite drage feministkinje, draga ožujska feministice, samo vi nastavite kao i do sada. 

Molim vas. 

Hrvatski radio (dio 2.) 

Glazba je najbolji dio Hrvatskoga radija, a tako ju progone, istjeruju i reduciraju iz 

programa. Moram i obvezno i svakako zahvaliti H. radiju, glazbenim urednicima. Često 

izvode pjesme s mojim imenom. Recimo (ženski vokal) „Ej Javore, Javore… budi mi 

Slavoniju“. Ili ona meni najdraža: „Šumi, šumi Javore“ (više izvođača ali najmiliji mi je 

Škoro). Od tih narodnih pjesama (kojih inače uopće nisam ljubitelj) jako mi je draga i ona 

„Slavonskih Lola“ – „Sve je ona meni“ (još iz 2003.). Mene jako sviđa onaj (već 

dvadesetogodišnji) stih: „Sve je ona meni, dobro što ja znam, srce moje lažem sebi, bolje 

kad sam sâm“! Velika hvala izvođaču, Darku Ergotiću, hvala i glazbenim urednicima 

Hrvatskog radija. Dao bih im mnogo eurića kad bi samo meni svirali. I dok sam kod 

nezaboravnih melodija: tu je i glasoviti kubanski, a svjetski hit – Guantanamera. Najdraža 

melodija pokojnog mi pape i najdraža moja danas, kad ga se, svaki put uz nju, pjevajući 

sjećam. 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/36822-javor-novak-hod-za-

institucije  

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/36822-javor-novak-hod-za-institucije
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/36822-javor-novak-hod-za-institucije
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J. Novak: Goldstein na (novim) mukama (1) 

22. kolovoza 2021. 

 

GOLDSTEIN NA (NOVIM) MUKAMA (1) 

(propade mu opus) 
 

 
 

Nema teže osude nekome profesoru u osmoljetki, u gimnaziji, a pogotovo na sveučilištu, 

nego što je ocjena znanstvene zajednice da dotični ne raspolaže činjenicama, da izmišlja, a 

da nedostatak podataka spremno i besramno nadopunjuje maštom. No, kako tko, netko ima 

debelu kožu, a netko se časno, zauvijek povuče. Hrvatskoj je povijesnoj znanstvenoj 

zajednici vrlo dugo trebalo za artikulaciju kritičke osude takvih „znanstvenika“ i njihovih 

uradaka. Bit će iz dva razloga: za jednoumne i totalitarne Jugoslavije poviješću se 

manipuliralo kako tko (politički) hoće. Ona se prekrajala i šila u svim bojama i smjerovima, 

samo ponajmanje u onim znanstvenima. U novije vrijeme s demokratskim promjenama, 

znanstvena je zajednica „zakasnila”, vjerojatno zato što im se činilo kako je neznanstvenost 

ovog auktora bjelodana i svima vidljiva. Činilo im se možda očitim da je riječ o makulaturi, 

o nečem što se medijski uporno progurava, a to nikako nije povijesna znanost. Ni blizu. Bez 

obzira na grlatost „auktora“ i (kilo)gramažu „djela“. A on je (uvjerljivosti radi) preventivno, 

uvijek namrgođen. Takvi su mi bili i starješine u JNA. Da pukneš od smija. 

Socijalistička Hrvatska nije smjela ni zucnuti o utilitarnim brojkama Jasenovca ni o 

nedostatnim istraživanjima. Pretjerani se Jasenovac prvo koristilo u napuhanoj raboti 

naplaćivanja ratne odštete od nacističke Njemačke, ali su pri tom svoju priliku brzo ugrabili 

i srbski fašisti, okupatori i velikosrbi. Oni, koji takvi po sebi, egzistiraju na vlasti u Srbiji 

već najmanje 150 godina. Sve uz jaku podršku Srpske pravoslavne crkve, koja neprekidno 

sije mržnju protiv Hrvata još i mnogo duže. Još od Pećke patrijaršije (od 1346. do 1463., i 

od 1557. do 1766.). To im je u krvi. 
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Normalan hrvatski čovjek nikada nije negirao postojanje Jasenovca u satelitskoj NDH kao 

ni zločina sramne i izdajničke pobjegulje Ante Pavelića u Jasenovcu i izvan samog 

Jasenovca. Ono što se oduvijek tražilo jest da se satelitska NDH stavi u kontekst rata, 

posvudašnjih kolaboracionista: u Francuskoj, Španjolskoj, Italiji, po cijeloj Europi i njihovih 

logora… sve do Švedske. Tražilo se da se istraži i srbski kolaboracionalizam, pokolje 

Židova i logore za Židove. Tražilo se da se istraživanja jasenovačkog logora nastave kako 

su ondašnji znanstvenici to i preporučili, ali, kako kaže povjesničar dr. sc. Mario Jareb: 

komunistička je vlast bila razočarana malim brojkama, nisu im se uklapale u ratnu reparaciju 

pa su istraživanja prekinuta, a rezultati bačeni pod tepih. Hrvatski čovjek traži da se istraže 

i svi komunistički zločini u poraću i poslije, kao i „rad“ Jasenovca u Titovoj Jugoslaviji od 

1945. do 1948., a možda i duže. Drug Ukrajinac Tito zato nikada nije želio posjetiti 

Jasenovac. 

Takva mnogo potpunija istraživanja i njihovi rezultati ne bi mogli umanjiti visinu zločina u 

NDH, već bi, upravo obratno, vratili izgubljeni pijetet žrtvama s kojima se neki, upravo 

kvaziantifašisti i biznismeni na smrti i Židovi, nemilice, obrtnički i višedesetljetno - loptaju. 

Bio bi to kraj etnobiznisa i manipulacija kao i vječno velikosrbskog optuživanja svih Hrvata 

da su genocidni narod - ustaše. Ako je i od poznate i sramne Juden frei Srbije - previše je. 
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Umjesto istine, ovih dana, otpočelo je drugo „spašavanje vojnika Ryana“. Naime, za vrijeme 

predsjednika Josipovića trebalo je spašavati prvo tada živućega, danas pokojnoga Predraga 

Matvejevića. Isti se bio jako zaigrao pa je javno izvrijeđao i iznapadao hrvatske književnike 

nazvavši ih talibanima, među kojima posebice Milu Pešordu. Čovjeka s kudikamo bogatijim 

životopisom i važnijim literarnim opusom nego što je to bio Matvejevićev. Na sudu je, vidi 

vraga (unatoč mnogobrojnim otezanjima) Matvejević glatko izgubio i sada su se serviseri 

duboke države našli u ljepljivim smokvama. E, ali. Onda je na scenu stupio naš veliki 

kazneno-pravni stručnjak Josipović koji je, dosjetivši se jadu i spašavajući tog vojnika 

partije, odlučio vatrogasno brzo pomilovati osuđenog Matvejevića. Drugim riječima, kao 

predsjednik države, dokinuti pravni sustav, omalovažiti pravomoćnu presudu i postaviti 

sebe kao Boga koji sjedi, koji odlučuje i presuđuje. Faraonski. Ma kakva država, ma kakav 

zakon. 

Nakon te predsjedničke sramote, a ne zaboravimo i onu s hrestomatijama u birtiji u 

Vinodolu, gdje predsjednik RH podanički (pod)nosi dokumente običnom veleposlaniku 

Srbije! Josipović je zatim još jednom „zablistao“. Naime gorilo je pod petama navodnom 

doktoru Ivi Goldsteinu. Doduše njegov mentor, ugledni i priznati povjesnik Miroslav 

Brandt već je u svojoj knjizi („Život sa suvremenicima“, 1989.) napisao kako je 

prekinuo svoje mentorstvo Ivi Goldsteinu jer je ustanovio da isti citira nepostojeće 

auktore. Na pitanje zašto to radi, Goldstein mu ponosno odgovara: Pa tako rade svi! I 

cijenjeni profesor tada, sasvim presedanski, ukida mu svoje mentorstvo! A onda sve i 

objavljuje u navedenoj knjizi. No, Goldsteinovi (tatek i sinek) tada odlaze u Beograd (snašli 

su se) koji je inače svjetski centar, najstručniji i najpoznatiji za srednjovjekovno, hrvatsko, 

drveno brodograditeljstvo i pomorstvo. Pa da. I tako Ivek tamo, daleko od mora, doktorira 

na toj jadranskoj temi. In situ. 

 

E, ali prošla su ljeta, sada se Ivo Goldstein kao doktor, kao sveučilišni profesor, poželio i 

Akademije. Oni bi već (i) u HAZU. Unatoč (opravdanim) polemikama je li HAZU zapravo 

JAZU, na sjednici te ustanove, a povodom prijedloga da se Ivu Goldsteina primi među 

akademike, ustao je akademik Josip Pečarić i započeo nabrajati sva ova „postignuća” prof. 

dr. Ive Goldsteina te negativne recenzije njegovih „povijesnih” djela. Otrežnjenje i buđenje 

Goldsteina uz pad bilo je strašno. O njegovu „radu” iznosi negativne činjenice ništa manje 

nego akademik, svjetski autoritet u matematici, čovjek s više od tisuću objavljenih radova, 
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čovjek koji predaje na tri kontinenta, a o znanstvenoj citiranosti da i ne govorim. Ali govori 

i prvorazredni znanstvenik, koji je medijski u Hrvatskoj savršeno nepoželjan, govori 

vrhunski znanstvenik, kojemu čak proganjaju i obitelj! Dakle, s pozicije tako 

omalovažavanog i podcjenjivanog čovjeka, ustaje taj i takav jedan (za Hrvatsku) nevaljali 

akademik Pečarić i govori u Akademiji. No, to što je izgovorio bilo je toliko činjenično 

nepobitno i potkrijepljeno da „Ivek glatko ni prošel” kako mi je kazao jedan moj Zagorec. 

I sada jasno, mediji su sramežljivo počeli iznositi podatke iz akademikova nastupa, krenula 

je lavina. Je li Goldstein uopće doktor? I bome gorjelo je pod petama našem „najvećem 

znalcu o Jasenovcu”. I tu (opet) stupa na scenu naš poznati vatrogasac Josipović i kao i u 

slučaju Matvejević plameno spašava Goldsteina. Da bi se nezasitno čeljade zadovoljilo i 

smirilo, moralo ga se lijepo smjestiti na (udaljeno) novo radno mjesto, ali posebno vrijedno. 

Ništa manje nego za veleposlanika u Parizu. A ondje je onda naš vrli znanstvenik (s doduše 

nekim tamo je li malim afericama u struci) velevažno istaknuo Titovu fotografiju u svome 

uredu. 

 

Kada je i tome došao neminovni kraj, Večernji list piše: „Goldstein ne želi iz Pariza, tražio 

od Oreškovića da ga ostavi”. Pa piše: „Ivo Goldstein već dugo lobira za sebe, kazali su nam 

diplomatski izvori“. Pa još: „Goldstein je osobno nazvao premijera Oreškovića te tražio da 

ostane u Parizu i nakon isteka mandata, potvrđeno nam je iz više izvora”. Znači, svidjelo se 

drugu. Nadalje VL piše: „Sveučilišni profesor Goldstein na dužnost veleposlanika imenovan 

je bez diplomatskog iskustva (!) i nije karijerni diplomat, tako da nakon povratka u Zagreb 

karijeru neće nastaviti u Ministarstvu vanjskih poslova”. Da karijeru. Njega je, znači, samo 

trebalo skloniti iz Zagreba na neko vrijeme, zbog potpune blamaže? Dok nevrijeme ne 

prođe? I na kraju, ima toga još: On „već dugo lobira za sebe – kazali su nam diplomatski 

izvori, potvrdivši da je Goldsteinu povratak u Zagreb mrska opcija”. 

No, no, to nas uopće ne čudi. Nakon što je Goldsteinov „stručni” opus akademik Pečarić 

onako jasno raskrinkao do u detalje u HAZU-u, drugu je postao omražen ne takav njegov 

neznanstveni rad, već taj i takav Zagreb. Logično, kad je slika loša, treba razbiti ogledalo… 

A na vlasti više nije imao ni svog druga Mesića, ni svog vatrogasnog spasitelja druga 

Josipovića. No, nastavio je sa svojim konfabuliranjem povijesti i objavljivanjem „novih” 

knjiga, pa su povodom istih stručni bibliotekari, arhivisti i povjesnici izjavili kako ni njega, 

a ni oca nijednom nisu vidjeli ni u jednoj povijesnoj pismohrani. „Ivek se požuril reći”, 
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kazao mi je moj zagorski prijatelj, „kak su oni knjigu pisali temelem svoje kućne arhive.” 

Tu smo prasnuli vu smeh. Jer, Ivek i Slavek jači su i od NSK-a. 

 

No, kako Ivo Goldstein jaše dalje, zaigrao se nedavno opet (i) u Novinarskom domu. 

Navodni antifašisti pozvali su elokventnog generala Antu Prkačina, saborskog zastupnika, i 

– logično – morali su mu dopustiti da postavi pitanje… I onda je počelo. Morali su ga 

pozvati i za stol kako bi s mikrofonom bio razumljiviji i glasniji. Sjajni Prkačin započeo je 

blago i temeljito, odmah je kazao kako je Goldstein ovdje danas bio i preopširan i 

nepripremljen, a isti je odmah počeo cupkati tenisicama. A kada je izvrsni general Prkačin 

nastavio s činjenicama, Goldsteina je to prebacilo: skočio je na noge, počeo je vikati i 

vrijeđati i prekidati gosta tribune. Kao sveučilišni profesor ili kao derište kojem su 

razbili igračku? Pokušao je primitivno nadglasati i spriječiti u pristojnom obraćanju 

generala Antu Prkačina. Čak se i ustobočio i postavio se na njega. A kad su slušatelji iz 

gledališta stali protestirati što se Prkačina pokušava ušutkati, Goldstein je načisto 

pobjesnio, digao se, nasrnuo na starca sa štapom iz publike, izbacujući ga iz dvorane! 

Jer to je njegov akademski nivo. To je njegova dvorana. Goldstein je još i prljavo 

psovao, a voditelj tribine Vlado Vurušić na gosta se (ne na Goldsteina!) derao: „Dosta! 

Dosta!” Demokratski i akademski, zar ne? Čak je i Gongovka pa iz Možemo, inače velika 

antifašistkinja, Sandra Benčić napustila tu deračinu. I, kao i uvijek tako kod nas, tako i ovoga 

puta, Filozofski fakultet nije uopće našao nužnim pozvati svog profesora Goldsteina na red 

i priupitati ga za zdravlje povodom ovakvog sramnog javnog ispada i potpunog sramoćenja 

Fakulteta. Jer o zdravlju (tog Fakulteta) je riječ. 

Zato, kako je iz cijelog svog života naučio, da je on uvijek na dobitku i uvijek u pravu, Ivo 

Goldstein jaše dalje. Zašto i ne bi? E, ali nov (malo veći) problem za „istinu” koju on 

poduzetnički širi sada je stigao iz ni manje ni više nego međunarodnih voda. Eto nove muke 

za vječno namrštenog Goldsteina. 

Naime, našao se na udaru kritika ništa manje nego The Jerusalem Posta zbog izjava u HRT-

ovoj emisiji Nedjeljom u 2 koje je izrekao još u lipnju 2018. godine. Auktor teksta David 

Goldman, pisac i nezavisni novinar te voditelj thegoldmanreport.org, stranice posvećene 

istraživanju nacističkih zločinaca i njihovih podupiratelja u Australiji i drugdje u svijetu, 

ustvrdio je kako „mora prestati sramotno ismijavanje holokausta” osvrćući se na 

Goldsteinove tvrdnje. 
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„Ivo Goldstein ide tvrditi da je Adolf Hitler - dok je Berlin bio pretvaran u prah i pepeo 

ruskim kaćušama - stigao razmišljati kako na nekakav Balkan poslati spravu za 

mljevenje kostiju!? Za koju inače nitko nikada ondje nije čuo”. 

Goldman se pita „zašto uopće ugrožavati povijest Holokausta uvlačenjem u priču 

jednog mjesta” (Jasenovac op. J. N.) „za koje se ne može podastrijeti forenzički dokaz 

da je u njemu bilo više od nekoliko tisuća žrtava“. 

 

Zašto muzeji Jad Vašem u Jeruzalemu ili US Holocaust Museum desetljećima šute na 

postupke hrvatskog muzeja JUSP Jasenovca, koji koristi snimke Treblinke ili snimke iz 

Ukrajine i Poljske kako bi podupro svoje preuveličane tvrdnje o žrtvama? Zašto te 

organizacije pristaju na tvrdnje iz bivše Jugoslavije o astronomskim brojevima 

jugoslavenskih žrtava u Drugom svjetskom ratu, kad su te brojeve opovrgnuli čak i službeni 

jugoslavenski popisi stanovništva?” - piše Goldman te dodaje kako je “teško prihvatiti izjave 

koje datiraju još iz vremena bivše Jugoslavije da broj žrtava tek treba utvrditi. Pa što je radio 

muzej u Jasenovcu, koji postoji 47 godina, ako do danas nije ni pokušao utvrditi gdje su ti 

'mistično nestali posmrtni ostatci logorskih žrtava'? Oni koji smatraju da nije važno 

koliko je bilo žrtava u pojedinom logoru, ili koji smatraju da to ne treba utvrditi - čine 

nemjerljivu štetu židovskoj povijesti” - zaključuje Goldman. Njemu (još) nije poznat 

opsežan rad hrvatskih povjesničara o Jasenovcu koji su u nekoliko navrata upozoravali JUSP 

na ponavljanje istih imena, na krivotvorenja i manjkavosti. Njemu (još) nije poznato da je 

JUSP tada skidao tih navedenih dvadesetak imena i istovremeno isticao novih 20! Pa tako 

nekoliko puta! Znanstveno i povijesno i akribično i pošteno, nema što. 

E, sada se neumorni Goldstein našao na velikim mukama, mnogo će veza sada morati 

povući. Taj Ivo Goldstein sada će malo teže svim neistomišljenicima lijepiti etiketu 

filoustaštva. Ne će ići. Kako Izraelce podučiti Goldsteinovu holokaustu? „A bu demantiral?” 

– pita me moj Zigi. Bude, kažem mu i tako će dodatno rasplamsati raspravu za koju nema 

ni argumenata, ni činjenica. 

Javor Novak 
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https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-

mukama-1.html  

IZ KOMENTARA: 

 

Tom Tomašić 2 years ago edited 

"U novije vrijeme s demokratskim promjenama, znanstvena je zajednica „zakasnila”, 

vjerojatno zato što im se činilo kako je neznanstvenost ovog auktora bjelodana i svima 

vidljiva." 

Meni se čini da znanstvena zajednica nije zakasnila, a niti da misli kako je ovakva 

prezentacija povijesti pogrješna bez obzira na maštu umjesto dokaza. 

Većina znanstvene elite je birana i na znanstvene položaje postavljena isključivo zbog 

ideološke pravovjernosti, a takvima je prva zadaća čuvanje ideologije (i njezinih dogmi), a 

ne znanost, pogotovo ne povijest na temeljima dokaza i činjenica. 

Zato se nitko ne javlja. 

Je li se javio još netko kao protivnik davanja titule akademika dr. Goldsteinu osim dr. sci. 

Pečarića od silne akademske elite? 

Čisto sumnjam. 

Pa vidite redovito i ovdje te ideološke jurišnike kojima dokazi, činjenice ili logika ne 

predstavljaju baš ništa iako ih jako vole zazivati. 

Jedina razlika je da njima ne piše ispred mr ili dr... iako bi moglo lakoćom ako slušamo 

razinu znanja profesora poput Goldsteina ili Jakovine koji se kao znanstvenik i profesor 

upišao od straha kada se trebao na HTV-u suočiti sa Igorom Vukićem koji je publicist, a ne 

profesor povijesti. Ipak je lakše bilo povući partijske veze i kazniti urednicu kojoj je to palo 

na pamet. 

I oni koji su duboko u sebi hrvatski orijentirani su naučeni "čkometi" i kimati na svako 

podmetanje hrvatskoj državi ili narodu znajući da tako sigurno ostaju na položaju. 

A oni malobrojni koji drže do svoje titule, znanja i temelja kojih se u znanosti mora držati, 

posebice u povijesti, a kojima poštenje i istina nisu samo isprazni pojmovi, nemaju niti 

medijsku pažnju niti medijima uopće imaju pristup, k tome da ih je nekolicina titule i posao 

ostvarila izvan domovine, što ovdje ne bi nikad uspjeli. 

I sve dok je većina takvih znanstvenika, političara i njihovih medijskih trbuhozboraca za 

Hrvatsku neće biti nikakvih promjena... na bolje. 

 

P.S. 

A zanima me i kako Židovi poput Goldsteina ili Krausa gledaju na fotografije obješenih 

Židova po banderama u Beogradu u vrijeme drugog svjetskog rata, dok je u Zagrebu radila 

Židovska općina usprkos rasnim zakonima i svejedno NDH opisuju najsurovijom 

fašističkom tvorevinom a Srbiju vide kao partnera u politici iako znaju da su se hvalili sa 

prvim juden frei glavnim gradom?!? 

Kako to da ih logori po Srbiji ne smetaju nimalo. 

Znači li to da njima zapravo židovske žrtve nisu nimalo važne? 

Kako to da nisu u trenu napali Srbiju kada su uvidjeli genocid nad Hrvatima i otvaranje 

logora u domovinskom ratu? Zar ih to nije podsjetilo na holokaust? 

Znači li to da određeni narodi koje oni ne smatraju prijateljskima ne mogu biti žrtve? 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-1.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-1.html
https://disqus.com/by/tomtomai/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-1.html#comment-5504460430
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javornovak Tom Tomašić2 years ago edited 

Slažem se osim s ovim: "Je li se javio još netko kao protivnik davanja 

titule akademika dr. Goldsteinu osim dr. sci. Pečarića od silne akademske 

elite? Čisto sumnjam." Nije bilo potrebe poštovani za daljom diskusijom 

išlo se na glasovanje na kojem je IG (ot)pao ko kruška... 

 

  

https://disqus.com/by/javornovak/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-1.html#comment-5504460430
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37617-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-1.html#comment-5505624750
https://disqus.com/by/javornovak/
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J. Novak: Goldstein na (novim) mukama (2) 

23. kolovoza 2021. 

 

GOLDSTEIN NA (NOVIM) MUKAMA (2) 

(reakcije bole) 
 

 
 

Već se dugo na Zapadu vode polemike o “krađi holokausta” (Srbija), “o biznisu s 

holokaustom” (Hrvatska, Srbija, Izrael) i o onom notornome: neistraživanju svakog 

pojedinog logora, uz stalno napuhivanje broja žrtava i izmišljanje nekakvih drobilica za 

kosti o kojima nitko osim Goldsteina (Jens Sigsgaard: “Pale sam na svijetu”) ne zna ništa. I 

te polemike dovode do izostanka, anuliranja čak, pijeteta spram poginulih. Time se žrtve ne 

poštuju, a njihovi grobovi adekvatno ne obilježavaju. Krađom ili biznisom oko holokausta, 

najmračnijeg događaja u povijesti čovječanstva, svi oni, koji ne iskazuju pijetet, nanose još 

i veću nepravdu i zločin nad već stradalim, a tako brojnim žrtvama. 

Ali Ivo Goldstein sada piše demantij i traži međunarodne suradnike na tom teškom scenariju. 

Donirajte mu zato penkale, mnogo će ih potrošiti. Malo će se i znojiti jer protivnike (koji će 

mu se tek javiti) malo će tada teže, tek tako lako, kako je već navikao, diskvalificirati 

nazivajući ih radikalnim desničarima. 

“A kud bu onda sad Ivek?” – pita me moj Zigi. Ha čuj nazaj vu Pariz nemre, tam je dal 

intervju na jednom jako slušanom studentskom radiju. “Daa?… lepo!” – Nije baš ispalo. - 

“A kak to?” - Pa zvali su slušatelji poslije emisije da uopće nisu razmeli Goldsteina. Da je 

taj naime govoril s francuskim naglascima ali neke nepostojeće riječi u francuskome jeziku. 

“Aaa znam, to smo i mi ko klinci isto govorili: sa kefon se kefa”. Da, jedno dobro 

međunarodno kefanje tek mu slijedi. 

Sjajno i fino duhovit (kao i uvijek) odvjetnik Zvonimir Hodak (divim mu se na toj 

sposobnosti da orjunu i četnike tretira s razornim humorom) u svojoj kolumni na 

Maxportalu, situaciju s Goldsteinom vidi ovako. Pa kaže: “Što ga manje uvažavamo više se 

pravi važan.” Koja lijepa rezana tenis serva ne? I molim vas, nemojte ovih tjedana smetati 

“najvećeg povjesničara na Balkanu”, kako se smije dr. sc. Mario Jareb. Nemojte ga smetati 

dok piše svoj famozni odgovor The Izrael Postu, a kad će ga završiti… još ni Đekna ne zna. 

https://www.google.com/search?q=Jens+Sigsgaard&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2MKwszFPi0s_VN8hLqSwoydOSyU620k_Kz8_WLy_KLClJzYsvzy_KtkosLcnIL1rEyueVmlesEJyZXpyemFiUsoOVEQBUMR46TQAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjAkbaxkbjyAhUVgv0HHZ6iDAsQmxMoATAjegQILBAD
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“U ovom vremenu snažnog rasta antisemitizma, svaki čovjek, a osobito Židov, trebao bi 

prestati suradnju s glumcima, koji se u stvari rugaju žrtvama holokausta”, piše 

književnik, novinar i vlasnik internetske stranice posvećene razotkrivanju nacističkih 

suradnika i neonacista, David Goldman za The Jerusalem Post. Kao primjer je naveo 

Goldsteinovu izjavu koja doprinosi širenju skepse o holokaustu, donosi Narod.hr.: “…u 

travnju 1945. Hitler je ustašama poslao poseban stroj za uništavanje preostalih kostiju…”, 

citira Goldman Goldsteina. “Goldsteinova tvrdnja da je, dok je Berlin ruskim topništvom 

pretvaran u pepeo, Adolf Hitler našao vremena slati na nekakav Balkan, spravu za 

uništavanje kostiju – je posljednja stvar koja je Židovima trenutno potrebna. Za koju 

inače nitko nikada ondje nije čuo. Zašto uopće ugrožavati povijest holokausta 

uvlačenjem u priču jednog mjesta za koje se ne može podastrijeti forenzički dokaz da 

je u njemu bilo više od nekoliko tisuća žrtava? Što je još važnije, zašto dopustiti 

kontaminaciju povijesti holokausta mjestom koje ne može pružiti nikakve neovisne 

forenzičke dokaze?? 

 

Istodobno jasenovačka lista navodnih žrtava i dalje raste! I to i ove 2021. godine. Pri tome 

je riječ o listi navodnih žrtava, koja je već više puta ozbiljno dovedena u pitanje”, piše 

Goldman o sramoti JUSP-a. On dalje kaže kako je riječ o astronomskim brojevima 

jugoslavenskih žrtava u Drugom svjetskom ratu a koje su opovrgnuli čak i službeni 

jugoslavenski popisi žrtava. Čak je i “jugoslavensko forenzičko ispitivanje logora i 

okolne županije pokazalo da je u logoru ubijeno između 2.500 i 4.500 ljudi”. Beograd 

je čak sramotno izjednačio “logor s manje od 4.500 dokazanih (uglavnom nežidovskih) 

https://www.jpost.com/opinion/this-disgraceful-mocking-of-the-holocaust-needs-to-stop-now-676707?fbclid=IwAR0oqZ7St0qdEAebcDLvQpzDdcET8P23BkYGXoXtTCl8SUn4TGv9rTJH_zs
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žrtava – s Auschwitzom, mjestom stravičnog ubojstva gotovo 1,5 milijuna ljudi – 

većinom Židova! 

To samo pridonosi antisemitizmu i predstavlja izraz samomržnje. Osobito za one židovske 

povjesničare koji su dopustili da se povijest holokausta ukrade i da ona posluži za 

razračunavanje među narodima na Balkanu”. 

Kao što je dr. Lea David, profesorica Studija holokausta na Sveučilištu Haifa primijetila: 

“Srpska politička elita preuzela je i koristi simbole holokausta kako bi izjednačila 

srpske sa židovskim žrtvama. Time želi promovirati ‘srpsko pravedništvo’ u vrijeme 

ratova devedesetih. Utvrdivši Srbe kao žrtve holokausta, srpska je vlada tada prešla na stranu 

srpskih komunističkih boraca i rehabilitirala kvislinške četnike i druge desničare“. 

Slično primjećuje i David McDonald sa Sveučilišta Otago: „Navlačeći masku holokausta, 

srpski nacionalisti nastoje dobiti širu potporu. Mitovima o zajedničkom stradanju 

Srba i Židova, nastaje serija njihovih novih nacionalnih mitova.“ 

 

Američki muzej holokausta priznaje, na svojoj internetskoj stranici, da je utvrđivanje točnog 

broja stradalih u Jasenovcu „dosta teško jer je uništeno mnogo relevantnih dokumenata, a 

nezavisni istraživači nisu dugo mogli doći do onih dokumenata koji postoje“. Pa zašto 

citirati brojke ako su “vrlo problematične”, posebno imajući u vidu da je muzej Yad 

Vashem tijekom 1990-ih u više navrata pokušavao nabaviti izvorne jasenovačke 

dokumente iz Srbije, ali je to do danas odlučno iz Beograda odbijeno? – prenosi 

Goldmana dalje Narod.hr ali i portal Večernjeg lista (dok TV i radio mediji - još uvijek - 

mudro šute). 

“Oni koji su jedini ratni koncentracijski logor bez ikakvih provjerljivih podataka povezali 

sa znanstveno dokazanim činjenicama holokausta, nanijeli su nemjerljivu štetu židovskoj 

povijesti. Svaki čovjek, a osobito Židov, trebao bi prestati suradnju s takvim tipovima, 

koji se u stvari rugaju žrtvama holokausta” – zaključuje književnik i neovisni istraživač 

David Goldman, o čijem argumentiranom tekstu (još uvijek) ništa ne ćete saznati u tzv. 

hrvatskim TV i radio medijima. 

“Pa što je radio muzej u Jasenovcu, koji postoji 47 godina, ako do danas nije ni pokušao 

utvrditi gdje su ti 'mistično nestali posmrtni ostaci logorskih žrtava'? Oni koji smatraju da 

nije važno koliko je bilo žrtava u pojedinom logoru, ili koji smatraju da to ne treba 
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utvrditi - čine nemjerljivu štetu židovskoj povijesti - zaključuje Goldman a prenosi portal 

VL. 

 

Napad na svoju istinu, šupljikavu u argumentima, podacima i dokumentima, Goldstein 

(nakon bolnog Novinarskog doma) nije mogao otrpjeti. Zato se ovako brukao na portalu 

Večernjega lista: “Goldman nije objavio tekst u Jerusalem Post-u, već samo pismo čitatelja. 

Meni i drugim informiranim ljudima iz struke taj je čovjek posve nepoznat”. Bravo, koga ja 

ne poznam taj ne postoji! “On ništa o tome što piše ne zna i ne znam jel toga svjestan ili 

nije”. Krasan “argument” a stiže i konfabulacija: ”Netko mu je dostavio posve isfabricirane 

činjenice. Radikalna revizionistička i proustaška desnica tvrdi da to valja učiniti 

iskopavanjem leševa, što je besmislica (…) iskopavanjem leševa ništa se neće postići, jer su 

istraživači već 1964., otkapajući neke grobnice, ustanovili kako su mnogi leševi već 'istrulili 

i raspali se'…” Ukratko, Goldstein moćno negira i napredak hrvatske forenzičke znanosti u 

jednom tako dugom razdoblju kao što je ono od 1945. do 2021.! (o tome vidi nešto kasnije). 

Zatim slijedi još jedna morbidna Goldsteinova teza o plehu, “buradi” s naftom (misli 

vjerojatno na bačve?) i o traverzama te spaljivanju tijela na lomačama. “Čak je bila 

izgrađena i uskotračna pruga kojom su vagoneti s pepelom i posmrtnim ostacima dovoženi 

na obalu i bacani u Savu”. Sve to zna naš Ivo Goldstein svojevremeno opravdano odbačen 

od svog mentora i kao propali akademik. 

Ranjeni Goldstein, inače pali inovator francuskoga jezika, na kraju “dodaje kako mu je 

nevjerojatno da je The Jerusalem Post objavio takav članak, ali i da su očito shvatili grešku 

i štetu koju su napravili s obzirom da ga je glavni urednik Yaakov Katz zamolio da 

napiše odgovor koji će uskoro objaviti” – zaključuje portal VL. Jedva čekamo taj demantij, 

još malo i prošlo je već tjedan dana od objave u The Jerusalem Postu a Goldstein još piše 

domaću zadaću ali ju ga piše li piše. 

U međuvremenu, dok čekamo moćni demantij, Narod.hr konzultirao je hrvatskog 

povjesničara, novinara i publicistu Igora Vukića kao predsjednika Društva za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, koji je objavio knjige: „Radni logor Jasenovac“ i „Jasenovac 

iz dana u dan“, evo što on poručuje: “Članak The Jerusalem Posta je još jedna potvrda našeg 

stajališta kako samo točne i provjerljive činjenice o Jasenovcu i drugim događajima iz 
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Drugog svjetskog rata mogu dovesti do njihova realnog prikazivanja i razumijevanja 

konteksta u kojem su se dogodili. (…) Članci poput ovoga, Davida Goldmana, nas svakako 

ohrabruju u tim našim nastojanjima.” 

“Autor članka D. Goldman točno je primijetio da suprotan pristup – mitomanski, 

propagandni, s produciranjem laži koje je uočio kod dr. Ive Goldsteina – može 

posredno nanijeti štetu i ugledu židovske zajednice. Stradanja Židova, Srbi spominju 

usput, kako bi skupili nepripadajuće bodove jer su, kao, stradali od istog neprijatelja”. 

Narod.hr donio je i tekst dr. sc. Vladimira Geigera o Goldsteinovoj drobilici kostiju jer dr. 

Geiger je i recenzirao Goldsteinovu knjigu i to na čak 46 stranica! “Ono što židovska 

sociologinja Lea David, ali i drugi židovski povjesničari nazivaju ‘krađom Holokausta’ 

posebno je vidljivo na primjeru logora Jasenovac u kojem se, osim preuveličavanja 

broja žrtava, svjesno manipulira pojmom holokausta koji se tako ne pripisuje više 

Židovima, nego Srbima. Tom narativu – kojeg promovira srpsko političko vodstvo i Srpska 

pravoslavna Crkva – doprinosi i hrvatski povjesničar Ivo Goldstein koji ustraje u 

preuveličavanju žrtava, emocionalno i ideološki pristrano pristupa temi logora Jasenovac i 

dovodi u opasnost znanstvenu točnost informacija koju plasira u javnost – poput ‘drobilice 

kostiju‘ koju Hitler šalje ustašama kako bi pred kraj rata zataškali stvarni broj žrtava. 

(…) Koliko je tih strojeva bilo, i kada i kako im se izgubio svaki trag, Goldstein nije 

pojasnio“, nastavlja Geiger. “Očekivalo se da će u svojoj prvoj znanstvenoj i akribično 

napisanoj knjizi konačno donijeti konkretne podatke o postojanju navedene njemačke 

drobilice u Jasenovcu. No, svi koji su to očekivali ostali su razočarani”, piše dr. Geiger u 

svojoj recenziji Goldsteineove knjige. 

“U samoj knjizi Goldstein je cijelu priču ponovno zakukuljio na nov način: ‘Iako 

neposrednih dokaza nema, način na koji su ustaše spaljivali leševe u Jasenovcu napadno 

je sličan metodi spaljivanja leševa koju su nacisti primjenjivali od 1941. (…) Tako se 

Goldstein zapravo visoko pozicionirao u katalogu razno-raznih izmišljotina o logoru 

Jasenovac. Spasonosna formula kojom se Goldstein, u pomanjkanju vjerodostojnih, pa i 

ikakvih, pokazatelja, koristi je jednostavna – ono čega nema moguće je izmaštati - piše dr. 

Geiger, prenosi Narod.hr: “Ovakav poguban narativ Goldman je s pravom nazvao 

ugrozom i kontaminacijom povijesti holokausta”. 

Javor Novak 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37619-j-novak-goldstein-na-novim-

mukama-2.html  

  

https://hrcak.srce.hr/index.php?show=clanak&id_clanak_jezik=321788
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37619-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-2.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37619-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-2.html
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J. Novak: Goldstein na (novim) mukama (3) 

 

24. kolovoza 2021. 

 

GOLDSTEIN NA (NOVIM) MUKAMA (3) 

(činjenice šokiraju Goldsteina) 
 

Maxportal zatim prenosi tekst dr. Ivice Granića, političkog analitičara i predavača na 

Sveučilištu u Dubrovniku za portal Direktno.hr. koji kaže: “Jasenovac nikada više neće 

biti onakav kako su ga zamislili i u što su ga htjeli pretvoriti korifeji velikosrpske, ali i 

Titove jugoslavenske historiografije. 

Mogao bi postati baš ono što svaki Hrvat i svaki dobronamjeran čovjek želi, dakle 

mjesto posebnog pijeteta za sve žrtve, bez obzira na vjeru, naciju, političku 

opredijeljenost, pripadnost bilo kojoj vojsci, na kojem će svaka žrtva prije svega biti 

žrtva. A ne žezlo u rukama više ili manje poznatih mračnjaka koje upravo tim žezlom 

izmišljene historiografije i izmišljene povijesne krivnje mašu nad glavom Hrvatima već 

preko pedesetak godina”- kazao je Granić. 

“Ne treba imati iluzija kako će nakon ove povijesne odgojno – obrazovne šamarčine iz 

Australije domaći kvazi povjesničari, kao i razno razni antifa mračnjaci, prestati i dalje 

graditi lažni mit o Jasenovcu, no sada će im to biti puno teže. Praktički nemoguće. Jer 

su knockout, koji ih je definitivno bacio na pod, dobili s mjesta od kuda ga ni u najluđim 

pretpostavkama nisu očekivali - od Židova čija je uža obitelj jako stradala tijekom drugog 

svjetskog rata, i to putem jednog od najutjecajnijih židovskog glasila na svijetu – The 

Jerusalem Posta”. Na pitanje jesmo li doznali nešto novo, Granić je rekao da Goldman u 

svome obraćanju Goldsteinu nije napisao “ništa što ne zna svaki prosječan Hrvat”. 

 

“Ja bih još dodao i Ognjena Krausa i to u vrijeme kada je antisemitizam u eksponencijalnom 

rastu. To je, naravno, posljedica ‘istine’ koju serviraju opskurni likovi poput Ive 

Goldsteina i sličnih, koji su nanijeli toliko štete upravo žrtvama Holokausta, oni, na 

žalost, nisu prisutni samo u Hrvatskoj”, kazao je Granić. 



168  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Zatim tvrdi da su stare jugoslavenske strukture u Hrvatskoj toliko jake da, baš sve drže pod 

kontrolom. Stare strukture su samo promijenile dresove, za sebe su prigrabile bivše 

društveno vlasništvo, ugrabili su tvornice, banke, tvrtke, medije. Svaka normalna država 

bi do sada već deset puta ogradila Jasenovac te uz nazočnost neovisne komisije Hrvata, 

Židova, Roma, Srba i ostalih, koristeći dostignuća suvremene forenzike terena i 

dokumentacije, utvrdila što se doista događalo u Jasenovcu najprije do 1945. pa onda 

i nakon 1945. godine. 

A pogledajte što mi imamo, Slovenci nam otkrivaju stratišta Križnog Puta, Nijemci 

sude UDBA-inim zločincima, a sada nam Židovi otkrivaju pravu istinu o Jasenovcu. 

Pa kakav smo mi to narod?”, rekao je zaključno dr. Ivica Granić. 

A onda, kako demantij još nije ni stigao, kamo li objavljen a ono gazde su se očito za sve 

pobrinule: “S portala The Jerusalem Posta izbrisan je tekst Davida Goldmana…” – no vrlo 

uzaludno: već smo ga svi pročitali - u kojem autor žestoko kritizira Ivu Goldsteina i 

poručuje neka odmah prestane ismijavati holokaust te kako bi “svaki čovjek – pogotovo 

Židov – trebao prestati surađivati s takvim tipovima” – prenosi Maxportal. 

The Jerusalem Post je nakon toga objavio odgovor Dejana Ristića, ravnatelja Muzeja žrtava 

genocida u Beogradu, u kojem su izrazili čuđenje i uputili javni protest zbog iznesenih lažnih 

tvrdnji “o jednom od najmonstruoznijih stratišta u cijeloj Europi tijekom Drugog svjetskog 

rata” te ističu da se autor bez ikakvih stručnih kvalifikacija i potpuno nepoznat 

međunarodnoj znanstvenoj zajednici uključio u raspravu o iskrivljavanju Holokausta – istim 

riječima koristio se Goldstein - na navedenoj stranici više tekstova posvećeno je četnicima 

i suradnji Srba s nacistima i fašistima. Odatle ljutnja na D. Goldmana? O izbrisanom tekstu 

se danas oglasila i Javna ustanova Spomen područja Jasenovac. Auktora naziva: 

misterioznim auktorom… A zatim i oni ponavljaju Goldsteinove rečenice: stručnoj javnosti 

auktor je do sada bio nepoznat… 

No, kako u jednom drugom članku piše Maxportal, javio se i poznati novinar Gordan Malić 

s pitanjem: “Zašto je Ivo Goldstein protiv ekshumacija u Jasenovcu?” Malić navodi 

iskopavanja iz studenog 1964.: “Nakon iskapanja ukupno 24 sonde pronašli su ukupno 193 

skeleta, od čega 96 ženskih i 6 dječjih. Svi su ostaci bili u lošem stanju, kao što tvrdi 

Goldstein, ali se broj skeleta uredno mogao identificirati. Kod jednog dijela mogao se 

identificirati (čak) i uzrok smrti. Antropološki tim je zato predložio vršenje novih 

iskopavanja ‘kada vremenske prilike budu pogodnije’. Nažalost to se nije dogodilo, jer je 

rad Komisije za popis žrtava rata SIV-a SFRJ iz 1964. naprasno ugašen, a rezultati 

istraživanja proglašeni su državnom tajnom, sve dok ih 1998. nije objavio Bošnjački 

institut u Zurichu. 

Zašto se takva ili slična istraživanja ne bi nastavila?” - pita se Malić – “U RH je forenzička 

antropologija nakon 90-ih prilično uznapredovala zahvaljujući brojnim poslijeratnim 

ekshumacijama. Naši forenzički stručnjaci za osteologiju i forenzičnu antropologiju, 

daktiloskopiju, DNK-analizu, toksikologiju, traseologiju, ortodonciju, patologiju, 

radiologiju, balistiku itd. među cjenjenijima su u svijetu. Njihov rad postao je poznat 

u stručnim krugovima kao Hrvatski model traženja nestalih osoba (Croatian Model 

for the Search od Imprisoned and Missing Persons). Zahvaljujući njima, naprimjer, u 

https://m.jpost.com/amp
https://www.jpost.com/opinion/shame-on-those-who-seek-to-revise-history-of-the-holocaust-opinion-676992
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svibnju prošle godine otkriveni su i precizno pobrojani ostaci 130 osoba likvidiranih 1945. 

u poratnim čistkama na lokaciji Prudnice u općini Brdovec, koja je poznata i kao područje 

čestih poplava Save i Sutle.” (Dakle slično plavljenje rijeke kao u Jasenovcu a koje 

Goldstein pokušava prodati pod uzrok zašto su leševi nestali). “Iste godine na plavnome 

području Brežice u Sloveniji otkriveni su posmrtni ostaci 139 osoba likvidiranih u 

retorzijama 1945. Ako ih nije samljeo Goldsteinov famozni stroj za mljevenje kostiju iz 

Jasenovca, ostaci žrtava ustaških logora morali bi se nalaziti u krugu ili nedaleko od mjesta 

zločina unatoč zoni čestih poplava. 

Ne kažem da bi forenzička antropologija riješila sve kontroverze oko broja stradalih u 

Jasenovcu, ali bi u dobroj mjeri pomogla demistifikacijama oko brojki kojima se može 

beskrajno manipulirati. I još se manipulira. 

Vlade Savezne republike Njemačke kontinuirano potiču na ekshumacije žrtava 2. sv. rata. 

zbog stava prema svim ljudskim žrtvama, kao i prema nacističkom režimu, nitko ne dovodi 

u pitanje etičnost ekshumacija ubijenih pripadnika Wehrmachta od kojih se 1 milijun 

još vode kao nestali, a koje se i dalje sustavno provode” – logično zaključuje Malić. 

Dr. sc. Jareb za Narod.hr kaže: “Bujna mašta dr. Ive o drobilici, pokazatelj je da se 

njegov rad ne temelji na povijesnim izvorima. Za nadati se je da prilozi poput 

Goldmanovog u The Jerusalem Postu otvaraju mogućnost trijeznog i na izvorima 

utemeljenog istraživanja jasenovačke problematike, bez obzira na to ruše li takva 

istraživanja dosad uvriježene stereotipe i maštovite kreacije „najrespektiranijih povjesničara 

s Balkana“, istaknuo je dr. sc. Mario Jareb, znanstveni savjetnik na Hrvatskom institutu za 

povijest, a njegovo osnovno istraživačko zanimanje je Nezavisna država Hrvatska i ustaški 

pokret. 

“Nedostatak izvora riješila je bujna mašta dr. Ive, pa nakon što nije upalila priča jednog 

njegova suradnika o masovnim grobnicama ‘vidljivima’ na ne baš oštrim zračnim snimkama 

jasenovačkog područja u snijegu snimljenim iz poprilične visine početkom 1945. 

godine, deus ex machina bila je famozna drobilica o kojoj je u posve drugom kontekstu i na 

početku Drugoga svjetskog rata na Istoku dočuo naš nesuđeni akademik. Priča o pothvatu 

(drobilica) jamačno bi ‘skrupuloznom’ doktoru Ivi mogla donijeti neku prestižnu 

nagradu za uzbudljiv roman u žanru pustolovnih i ratnih izmišljotina te ploda mašte i 

takozvanog odokativnog zaključivanja doktora Ive. Na sličnom je i „Dara iz Jasenovca“. 

Koji film je dio američkih kritičara, baš poput Goldmana u slučaju Goldsteinove izjave, 

usporedio s izrugivanjem Holokaustu, odnosno zlouporabi i svojevrsnoj krađi 

Holokausta koji se prvenstveno koristi za srpske nacionalističke ciljeve. 

Bilo bi za očekivati da su srpski nacionalisti „skrupuloznim“ istraživanjima na Gradini 

pronašli bar neke dokaze, no ni nakon tri desetljeća njihove vlasti na tom području, pa 

i najava istraživanja, do tako nečega nije još došlo. I onda se, gle čuda, kao spas srpskoj 

braći u Gradini, pojavio doktor Ivo sa svojom čudotvornom izjavom o drobilici. Čemu onda 

bilo kakva istraživanja kada su navodno ustaše s nacističkom drobilicom tako uspješno 

zametnuli sve dokaze? 
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Baš negdje u to vrijeme je jedan ’od najrespektiranijih povjesničara s Balkana’ opleo po 

prijedlogu tadašnje hrvatske predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović o tome da jasenovačko 

područje treba forenzički istražiti te da bi u tim istraživanjima trebali sudjelovati ne samo 

srpski i hrvatski stručnjaci, nego i međunarodni. Uz to je predloženo i da za istraživanja 

treba otvoriti sve arhive. Držim da su tim prijedlogom adresirani pravi problemi – a to je 

faktična nedostupnost znatnog dijela gradiva NDH u nekim srbijanskim arhivima i 

potreba za pokretanjem forenzičkih istraživanja na Gradini. Hrvatski su arhivi u tom 

smislu odavno već potpuno otvoreni, a odavno već ne postoje ni prepreke (osim vjerojatno 

financijskih) za pokretanje sustavnih forenzičkih istraživanja na području RH. 

Za nadati se je, da prilozi poput Goldmanovog u The Jerusalem Postu otvaraju mogućnost 

trijeznog i na izvorima utemeljenog istraživanja jasenovačke problematike, bez obzira na to 

ruše li takva istraživanja dosad uvriježene stereotipe i maštovite kreacije ‘najrespektiranijih 

povjesničara s Balkana’, zaključio je s (opravdanim) podsmjehom dr. sc. Jareb za Narod.hr. 

Na kraju, bio je ovo pregled većinskog dijela hrvatskih reakcija na izniman i prekretnički 

članak Davida Goldmana u The Jerusalem Post-u, koji je toliko uzburkao (ne samo) hrvatsku 

omrežnu javnost i našeg ranjenog Francuza Goldsteina, inače glatko propalog akademika, 

već je on poljuljao i svjetsku javnost. U nas je to bio marno prešućivani informativni 

događaj na televizijama i radijima. No, istina oslobađa. 

Javor Novak 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37626-j-novak-goldstein-na-novim-

mukama-3.html  

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37626-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-3.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/37626-j-novak-goldstein-na-novim-mukama-3.html
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J. Novak: Bankrot obiteljskog biznisa „Goldstein d. o. o.“ 

30. rujna 2018. 

 

(ROMAN LELJAK, SCENARIST I REDATELJ 

DOKUMENTARNOG FILMA: „MIT O JASENOVCU“) 
 

 
 

Kad su drugovi podobni, a još i dan-današnji, što u Sloveniji, što u Hrvatskoj, sinkrono 

započeli blatiti i napadati i onemogućavati u radu gospodina Romana Leljka, od samoga 

početka kao slovenskog istraživača Udbe i partizanskih zločina, oni su zapravo refleksno 

osjetili ugrozu od istine koja je s tim marnim istraživačem rođenim u Krapini, krenula put 

svjetla dana. Ispravno su osjetili kako njihove omiljene Titove laži i mitovi ne će još dugo 

ostati na životua time su tektonski ugroženi i oni sami i njihova djeca i njihovi unuci. Svi su 

oni, privilegirani iz klike parazitirajućih,nadonim tolikim drugo-svjetskim zločinima, nad 

tolikim desetinama tisuća i stotina žrtava, njihovih neistomišljenika. I zato svi jednoumno 

drže, kako samo baš ta, jugoslavenska historija i histerija, jedino i nikako ne smije biti 

revidirana.Oni su doduše uvijek za znanost... da... ali kao za nepromjenjivu disciplinu. 

Tako je jače odjeknula prvo istina o Titovoj Hudoj jami kraj Laškoga u Sloveniji. Izašle su 

pletenice djevojaka iz Slavonije, izašlo je pismo trudne majke nerođenu djetetu. Pismo 

majke na umoru, koja je opisala zločin, koja je bačena u rudarsko okno Barbarin rov, koja 

je skončavala polako na i među polu-živim, krvavim i mrtvim tjelesima, u mraku, vezanima 

žicom i zazidanima iza jedanaest pregrada rudnika. Debelo zazidanima i bez kisika. Da se 

istina nikada ne otkrije. Ali „istina je voda duboka“ kaže pjesnik i ona je sa svom svojom 

strahotom i jezom ipak našla put i napokon izašla na vidjelo. 

Žrtve su konačno dobile križ i obrednu molitvu, ispraćaj s vijencima i cvijećem, kako svaki 

mrtav čovjek i zaslužuje. Titovi odani i dan-današnji drugovi i nekadašnji koljači mislili su 

da će istina zauvijek ostati lopovski zamračena i pod zemljom a kada je izronila, slovenski 
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su se borci organizirali i javno raspravljali kako cijelo brdo treba raznijeti dinamitom. I 

problem riješen. Jednostavno, zar ne? 

Komunistički užas 

 
 

Svjesni su oni i te kako, da je to što danas znamo, bio jedan u nizu Titovih i njemu odanih 

mega-zločina jer, zašto bi se inače protivili istraživanjima? Zašto bi jezivu tajnu zločina, 

tako očajnički inače željeli skrivati čak još i dan danas, krajem drugog desetljeća dvadeset i 

prvog stoljeća? Punih sedamdeset i tri godine po okončanju Drugog sv. rata? Kao zmija 

noge još skrivaju istinu, zato da bi sklepani pa ponavljani mit o ispravnosti i pravednosti 

Tita i svih partizana živio vječno, a ne postao sramota na Kočevskom rogu, u Hudoj jami, u 

Jazovki, kod Zidanoga mosta, u Jasenovcu do 1948., na Bleiburgu i po Križnim putovima, 

u Maclju, okolici Varaždina, na Jakljanu i Daksi... i nije pitanje znamo li danas gdje sve još. 

Jer ne znamo. Za neke lokacije sigurno .nikada ne ćemo ni saznati jer je priroda i razgradnja 

učinila svoje. Jer su u Sloveniji na desetke obiteljskih kuća, divni i pravovjerni antifašistički 

borci NOB-a sagradili ne na klasičnim betonskim temeljima već na betonskim pločama jer 

je ispod njih masovno grobište njihovih fašističkih ruku djelo pa da se baš nikada i nikako 

za sav taj užas ne sazna. 

Ako je ta partizanska tako mnoštvena i zvjerska odmazda bila ispravna i legitimna, ako su 

sve to bili ustaški i neprijateljski vojnici, koji su pružali otpor i nakon kraja velikoga rata, 

zašto ste drugovi skrivali te mučne istine? Zašto je to bila Titova tajna? Zašto su zatvarani 

svi koji su o njoj govorili odmah poslije Drugog svjetskog rata? I sada još i danas imamo 

tolika desetljeća vaše nečiste savjesti! Zamislite živjeti nad tolikim tuđim kostima, nad 

mučki pobijenim životima? Jesu li to uopće ljudi? Živjeti nad pobijenima bez suđenja, bez 

obrane, bez presude. 
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Ovo je mogući okvir za razmišljanje unutar kojega je nastao ovaj sjajan, dokumentarni, 

Leljakov film. Tu se puninom ostvario početni impuls i postojan nerv istraživača, ovog 

autora, da progovori istinom. Naravno, kako mi, i u Sloveniji i u Hrvatskoj, još uvijek živimo 

u kamenom dobu demokracije, svakodnevni otpori solunaša i takozvanih NOB-e boraca, a 

Titovih preživjelih koljača te njihove privilegijama desetljećima uredno šopane nejači 

(danas odrasle djece te unuka komunizma) Leljak drugo nije ni očekivao nego mučke 

napade na sebe, javne podvale i brojna krivotvorenja. Privođenja i ispitivanja. Dovoljno je 

samo pogledati na kojoj su odurnoj i pridnenoj punoj oznaškoj razini Titovi hagiografi i 

komunistička komesarska piskarala koja vrijeđaju sve i sva, od portala www.narod.hr i gđe 

Markić do Thompsona i Bujanca do Leljaka i svih drugih hrvatskih novinara i istraživača. 

Na ovimtalozima od portala tipa: www.lupiga.com, www.net.hra  

naročito  

nawww.antifasistički-vjesnik.orgbezbroj 

je utuživih uvrjeda. 

40.000 pročitanih dokumenata 

No, oboružavši se dobrim alatom – pomnim i dugotrajnim istraživanjem raznih pismohrana, 

Leljak je taj mučan posao uspio okončati senzacionalnim podacima iz pročitanih čak 40.000 

dokumenata. Film „Mit o Jasenovcu“ produciralo je „Društvo za raziskovanje zgodovine“ i 

„SPV Production Network“ Gordana Pintarić i Goran Fistrić. A dokumenti pokazuju da su 

u Jasenovcu postajale obrtničke radionice: kožara, lančara, odvojene kuhinje za ustaše i 

zatočenike, LogorSami su se zatvorenici dijelili na one koji su upravljali logorom, na 

slobodnjake i polu-slobodnjake pa su tako neki Židovi ne samo stanovali izvan logora i sa 

svojim obiteljima već su mogli s propusnicom slobodno putovati po cijeloj državi. Sve to 

naravno da dokazuje kako smo bili izloženi temeljitoj Titovoj laži i kako je stanje u 

Jasenovcu bilo kud i kamo drugačije nego što su nam ga partizanske laži i mitovi bajno 

dočaravale i servirale u đačkim klupama. Ulijevale kroz obrazovanje koje mitove (čak i do 

dan danas) papagajski, još uvijek ponavlja.stolarija, ambulanta i bolnica, stomatologija, 

škola za buduće obrtnike, ciglara, građevinska radna skupina, poljoprivredna... Da su se 

popravljali automobili, kamioni i tenkovi, da se proizvodila hrana na hektarima i hektarima 

prostranih polja kilometrima oko Jasenovca. Ukratko i uistinu, da to nije bio koncentracijski 

logor već dakle radni kako to potvrđuje i hrvatski istraživač (jednako bijesno napadan) Igor 

Vukić. I on je preživio nečovječnu hajku i na muku svojih progonitelja, predano nastavlja 

sa svojim istraživalačkim radom. 

Sami su se zatvorenici dijelili na one koji su upravljali logorom, na slobodnjake i polu-

slobodnjake pa su tako neki Židovi ne samo stanovali izvan logora i sa svojim obiteljima 

već su mogli s propusnicom slobodno putovati po cijeloj državi. Sve to naravno da dokazuje 

kako smo bili izloženi temeljitoj Titovoj laži i kako je stanje u Jasenovcu bilo kud i kamo 

drugačije nego što su nam ga partizanske laži i mitovi bajno dočaravale i servirale u đačkim 

klupama. Ulijevale kroz obrazovanje koje mitove (čak i do dan danas) papagajski, još uvijek 

ponavlja. 

To naravno nikako ne znači da u ratnom Jasenovcu nisu stradali brojni Židovi, Hrvati, 

Nijemci, Romi, Mađari ili Srbi. To naravno ne znači da nisu bili strijeljani komunisti, 

http://www.narod.hr/
http://www.lupiga.com/
http://www.net.hra/
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agitatori, oni koji su pokušali bijeg, koji su radili protiv države NDH ili ustaše koje su krale 

dragocjenosti i hranu, ali bio je to radni logor. Ni po čemu drugačiji od onih u susjednim, pa 

i svim drugim europskim državama, za trajanja divljeg mahnitanja nacizma i fašizma. Ali 

su se partizani služili istim metodama. Manipulirajući broj od milijun i sedamsto tisuća 

ubijenih u Jasenovcu, nije točan niti u svojoj tek jednoj desetini. Leljakova istraživanja 

prema pronađenim dokumentima pokazuju da je i današnja tobože konačna brojka od 70.000 

žrtava, višekratno napuhana. 

Posebno mi se usjekla jedna zanimljivost o brojnim bunkerima i osmatračnicama oko 

Jasenovca. Godinama je to bila enigma, čemu tako jake straže i fortifikacije? A zatim su 

isplivali dokumenti o oružari za koju su strojevi naručeni i stigli iz Austrije. Zatim su tu 

dokumenti koji opisuju stvaranje glavne državne tvornice oružja, koju je onda naravno, 

trebalo posebno štititi. A zatim su tu i pisana svjedočenja ljudi koji ManipulacijaTitovi su 

partizani, kako nam suvremena istraživanja otkrivaju, manipulirali žrtvama ne cijeneći time 

žrtve ni malo. Spomen područje Jasenovac isto tako manipulira imenima židovskih žrtava 

iako su ti ljudi mahom završili u židovskom koncentracijskom logoru Sajmište kraj 

Beograda. U „Judenfrei“ Srbiji koja je tim povodom izdala specijalne slavljeničke marke 

te ponosna, otvorila svjetsku izložbu. Prva je o tome objavila knjigu pok. Ljubica Štefan koja 

navodi i logor Banjicu. U filmu se navode i brojni drugi logori diljem fašističke Srbije a čija 

se imena nalaze potkrijepljena dokumentima citiranima u filmu.opisuju kako su strojevi 

poslije rata opljačkani iz Jasenovca te prebačeni u Kragujevac. Tako je Srbija dobila 

tvornicu oružja, tako je nasta održavni Zavod Crvena zastava, tako je Jugoslavija mogla 

naoružavati svoje miroljubive nesvrstane prijatelje i potpomagati krvave revolucije diljem 

svijeta, tako je Jovanka mogla krstiti tanker Berge Istra koji je ubrzo zatim torpediran pa 

pošao na dno jer je tajno prevozio tone i tone oružja i strjeljiva... Tako su razvili 'svoju' auto 

industriju. 

Partizani u Jasenovcu 

Film Romana Leljaka (nešto duži od sat vremena) iznio je tako vrlo temeljito istraženu i 

dokumentiranu istinu. Film je to - dokument - u kojemu je donesen samo dio materijala iz 

Beogradske i drugih do nedavno nedostupnih i iz Hrvatske popljačkanih pismohrana te uz 

brojne fotografije. One, koje govore više od stotinu riječi... Osim toga, upravo je zanimljivo 

i kvalitetno kako se Roman Leljak snašao kao scenarist, kao redatelj amater i vrlo uspješno 

i potpuno uvjerljivo donio sažetak jednog ogromnog materijala. Jedne stare veliko-srpske 

laži i oduvijek mučne priče. To je sada već potpuni bankrot obiteljskog biznisa „Goldstein 

d. o. o.“. Jer, ne samo da otkriva pravu prirodu postojanja radnog logora Jasenovac (a koja 

nam je desetljećima servirana u obliku odurne laži i mita) nego nam otkriva i ime posljednjeg 

logoraša umrlog u Jasenovcu u veljači 1948.! 

Toliko o tvrdnji kako partizani nisu punili Jasenovac političkim zatvorenicima poslije rata. 

Mučenicima s Bleiburga i s Križnih putova. Ubijenima posvuda gdje u usputnim grabama i 

kraškim ponorima nije bilo dovoljno mjesta. Uvijek se treba sjetiti da je svojedobno u 

Hercegovini, prilikom istraživanja, pod partizanskim spomenikom nađeno mnoštvo kostura 

franjevaca i domaćih ljudi seljaka, a da je samo nekolicina bila partizanske orijentacije. 

Titovi koljači služili su se oduvijek preuveličavanjem zločina, kao uobičajenim alatom za 
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ostvarivanje što veće ratne reparacije od Njemačke. Da bi se stvorilo što veći i neprobojan 

mit o brojnom stanju žrtava i opakim zločinima neprijatelja. Ukratko, fabriciralo se. Titovi 

su partizani, kako nam suvremena istraživanja otkrivaju, manipulirali žrtvama ne cijeneći 

time žrtve ni malo. Spomen područje Jasenovac isto tako manipulira imenima židovskih 

žrtava iako su ti ljudi mahom završili u židovskom koncentracijskom logoru Sajmište kraj 

Beograda. U „Judenfrei“ Srbiji koja je tim povodom izdala specijalne slavljeničke marke te 

ponosna, otvorila svjetsku izložbu. Prva je o tome objavila knjigu pok. Ljubica Štefan koja 

navodi i logor Banjicu. U filmu se navode i brojni drugi logori diljem fašističke Srbije a čija 

se imena nalaze potkrijepljena dokumentima citiranima u filmu. 

Tvrd orah za Ivu Goldsteina 

 

Ovaj dokumentaran i poučan film te istoimena knjiga Romana Leljaka, bit će iznimno tvrd 

orah za našeg velikog povjesnika specijalista za Jasenovac, Goldsteina, koji se očito nije ni 

želio zamarati pretraživanjem pismohrana kao Leljak i suradnici. On se svojevremeno 

jednako tako čudio i čudu se nije klanjao kada je Esther Gitman pronašla na stotine i stotine 

dokumenata koji potvrđuju da se rasni zakoni u NDH nisu uvijek primjenjivali te posebice 

da je kardinal Stepinac ulagao sve svoje napore kako bi kod vlasti i FilmFilm „Mit o 

Jasenovcu“ trebaju vidjeti sva školska djeca u Hrvatskoj i dijaspori, a dokumente 

proučavati i provjeriti svi koji sebe drže povjesnicima suvremene hrvatske povijesti. Roman 

Leljak i suradnici na svjetlo su dana izvukli nedostupne i nevjerojatne dokumente pa toplo 

preporučujem istoimenu knjigu koja se prodaje uz CD s filmom i uz svaku od promocija 

filma diljem Hrvatske.Pavelića ishodio spas, pomilovanje i izborio se za život tolikih 

Židova. O tome je pisao i pok. dr. Amiel Shomrony (Emil Schwartz) u svojim memoarima 

kao tajnik zagrebačkog nadrabina dr. Shaloma Freibergera te kao njegov posrednik i veza s 

nadbiskupom Alojzijem Stepincem, a sada svojim knjigama svjedoče Blanka Matković, 

Igor Vukić, Roman Leljak kao samo neki od pojedinaca i povjesnika koji razotkrivaju svu 

pokvarenost ovog etno biznisa gradnjom mitova o Jasenovcu. 

Istina o holokaustu ne može biti umanjivanje istoga. Brojni povjesnici razotkrivaju smrad 

Titovih zločina ali i razbijaju godinama unosne laži i mitove. Svi potkrjepljuju povijesnim 
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vrelima isto – desetljećima je širena laž i mit o Jasenovcu kao koncentracijskome logoru. 

Ovu manipulaciju i nevjerodostojnost i dalje širi i Spomen područje Jasenovac sa svim 

svojim famoznim, sada već višekratno i uzastopno 'modificiranim', popisom žrtava. Ali, 

tomu ide kraj, istina probija sve jače i nezaustavljivo. Bankrot mitomana i jugo-obrtnika nad 

žrtvama - nezaustavljiv je. Čak i kada Leljak doživljava dvije sumnjive prometne nesreće, 

kada ga optužuju za šverc automobilima, kada ga sude i istražuju i kleveću. Čak i kada ga 

na sve moguće komunjarske načine, one stare i poznate Titove škole - nastoje ocrniti, oblatiti 

i 'napakovati' mu. I idu kukavički na osobu, a dokumente zaobilaze u širokomu luku... 

Film „Mit o Jasenovcu“ trebaju vidjeti sva školska djeca u Hrvatskoj i dijaspori, a 

dokumente proučavati i provjeriti svi koji sebe drže povjesnicima suvremene hrvatske 

povijesti. Roman Leljak i suradnici na svjetlo su dana izvukli nedostupne i nevjerojatne 

dokumente pa toplo preporučujem istoimenu knjigu koja se prodaje uz CD s filmom i uz 

svaku od promocija filma diljem Hrvatske. Zagrebačka promocija u četvrtak, započeta je 

spontanim pljeskom na granici ovacija i na početku promocije autoru i na samome kraju. Iz 

dupkom prepuna partera i balkona dvorane Vijenac (300 mjesta) Nadbiskupijskog 

pastoralnog instituta na Kaptolu. Stajalo se i pred dvoranom, ali kamere HRT-a (i ovoga 

puta) nisu bile viđene. Onako mislim, vjerodostojnosti radi. Pričaju ljudi da su trebale doći 

dvije ekipe (za Dnevnik HRT-a), ali su se u međuvremenu posvađale... otimajući se za ovu 

temu... 

Javor Novak 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/30344-j-novak-bankrot-obiteljskog-

biznisa-goldstein-d-o-o.html  
 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/30344-j-novak-bankrot-obiteljskog-biznisa-goldstein-d-o-o.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/30344-j-novak-bankrot-obiteljskog-biznisa-goldstein-d-o-o.html
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J. Novak: Pioniri ideološke mržnje 

10. studenoga 2017. 

 

MRŽNJA 
 

Kad su nedavno na ovome portalu kolege Piskač i Ljubić oslikavale otužno stanje u 

medijima u Hrvatskoj te brojne podvale koje se koturaju na dnevnoj razini, oni su govorili 

dijelom i o nečemu našto ću pokušati ukazati ovim tekstom. Naime, 09. studenog u 

večernjim satima, na jednoj trojezičnoj televiziji, gost je izrekao sljedeće tvrdnje, a što 

voditelj nije pokušao ni propitivati niti pobijati: „Tito je u temeljima hrvatske države“ i na 

pitanju Bleiburga (po sjećanju): Mnogi od tih ljudi bili bi suđeni i osuđeni na smrt, ali ne 

znamo koliko njih. Gore nije bilo žena i djece... 

 

 

Kad se javno iznose ovakve sirove laži bilo bi logično da ih voditelj tv-emisije dodatnim 

pitanjima obradi i provjeri koliko su te tvrdnje dr. Ive Goldsteina potkrijepljene i koliko one 

stoje. Ne želim ovdje ulaziti u svojevremenu kandidaturu I. Goldsteina za ulazak u HAZU 

koja mu je sramno propala. Akademik J. Pečarić i drugi iznijeli su tada dokumente kojima 

su doveli u pitanje ne samo doktorat spomenute osobe već i njegovu ukupnu stručnost. No, 

u medijima u Hrvatskoj postalo je starim običajem pozivati ne autoritete već one koji imaju 

neko bombastično (po mogućnosti nepotkrijepljeno) stajalište. Kao Josipovićev kadar, Ivo 

Goldstein, nakon neslavne HAZU epizode, brzo je sklonjen iz Zagreba u Pariz, ništa manje 

nego na veleposlaničko mjesto i to s nikakvim ili mizernim poznavanjem francuskoga 

jezika! Na stranu i to što je poznavanje jezika elementaran uvjet da bi netko uopće mogao 

zaviriti u neku kulturu, nekmoli ju poznavati. Tim više što je francuska kultura jedna od 

svega nekoliko živućih svjetskih kojima se može (u proučavanju) posvetiti, zaista, cijeli 

život. Treba naglasiti i to da je I. G. prije nagrade časnim mjestom u Parizu bio sveučilišni 

profesor na zagrebačkom Filozofskom fakultetu, dakle takav kakav je - radio je i izravno 

utjecao na mlade neformirane ljude. 
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Kao što je bilo katastrofalno da mladim ljudima usađuje znanja i stavove koji su ispod svake 

(ne samo znanstvene) razine tako je bilo katastrofalno da hrvatsku u Francuskoj predstavlja 

takva osoba, bez kažem, osnovnog poznavanja jezika, nekmoli francuske kulture. 

Kako dakle jedan sveučilišni profesor i veleposlanik i kandidat za HAZU može tvrditi da je 

Tito u temeljima hrvatske države? On to može samo tako ako računa da mi ne znamo, kao 

što on ili ne zna ili ne želi znati, a prije ovo drugo, za Titovu poznato pakosnu rečenicu: 

"Prije će Sava poteći uzvodno nego će Hrvati imati samostalnu državu!". Isto tako, ako se 

sjetimo kakvu je sječu intelektualaca napravilo Karađorđevo 1971. s Titom na čelu, kada su 

(unutar komunističke partije) Savka i Tripalo željeli izboriti samo veću financijsku 

samostalnost, ali ne i samostalnu hrvatsku državu, jasno je kakve laži širi Goldstein. Nikakav 

Ustav iz 1974. ne bi bio dovoljan za hrvatsko osamostaljenje da Hrvatska u jedinstvu nije 

imala vodstvo, referendum i volju naroda da se odupre beogradskoj pljački i zlosilju i da 

napokon izađe iz sedam desetljeća duge tamnice hrvatskoga naroda. S kime smo bili braća 

najbolje se vidjelo u Domovinskom ratu, onome koji je jedini i stvarni temelj suvremene 

međunarodno priznate i samostalne hrvatske države. Treba ponoviti podatak kakva je to 

sječa godine 1971. bila: osim onih koji su noću pohapšeni i pobacani po raznim 

komunističkim kazamatima od Stare Gradiške i Lepoglave do Golog otoka te koji su (ako 

su preživjeli) godinama kasnije trpjeli zabranu rada, objavljivanja ali i pojavljivanja, bilo je 

smijenjeno više od 2.000 ljudi s istaknutih položaja, a naročito s vrhova hrvatskih kulturnih 

ustanova. 

Tito je u temeljima zločinačke druge Jugoslavije 

Prema tome nikakav Tito nije u temeljima Hrvatske, osim po satrapskom divljaštvu, već je 

on gotovo pola stoljeća bio u temeljima zločinačke druge Jugoslavije, kao što je bila 

zločinačka i ona prva. Tako se Tito upisao u hrvatsku političku povijest, krvavo, „samo“ po 

tome. Tito je doista bio "Temelji"Tvrditi zato da je Tito u temeljima hrvatske države sirova 

je laž, ali i silna želja da se preskoči i ponizi jedinog osnivača države dr Franju Tuđmana, 

čije ime teško prelazi preko usne ogradice ne samo I. Goldsteinu.pravi nasljednik 

Karađorđevića, pravi monarh. Počinio je brojne ratne i poslijeratne teške zločine, za svoje 

vladavine rezao sve oko sebe i putovao i hohštaplerski trošio i živio na carskoj nozi. Na 

kraju, još se i dan danas otkrivaju njegovi luksuzni podzemni bunkeri – gradovi u malom, 

koje je gradio našim novcem, a za obranu od neprijatelja („koji nikada ne spava“) od 

nuklearnog napada, ali i kao pripremu za svoj vječni život. Tvrditi zato da je Tito u 

temeljima hrvatske države sirova je laž, ali i silna želja da se preskoči i ponizi jedinog 

osnivača države dr Franju Tuđmana, čije ime teško prelazi preko usne ogradice ne samo I. 

Goldsteinu. 

Drugi njegov pamflet odnosi se na Bleiburg koji se naravno u stilu Radničke fronte (isto 

nikle sa zagrebačkog FF) prvo želi brojčano minimalizirati. Pa je tako profesor dr. Mate 

Kapović prvo ispalio krajnje mrzilačku izjavu o Bleiburgu nad kojim vulgarno obavlja 

veliku nuždu da bi se proslavio i kazao kako u Hudoj jami nema nikakvih žrtava, da bi zatim 

ove godine izazvao javnu sablazan u Zagrebačkoj gradskoj skupštini izjavom kako na 

Bleiburgu nije stradalo 200.000 ljudi već njih „samo“ 10.000! Tako i Goldstein, prvo 
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umanjuje broj žrtava, a zatim nam kroz utjecajni (mada privatni tv-medij) pokušava 

podvaliti neistinu kako na Bleiburgu nisu stradale i žene i djeca. 

Retardirana svijet 

O kakvoj je tu retardiranoj svijesti u Kapovića i Goldsteina riječ najbolje pokazuje ovaj 

potonji dajući izjavu kako bi mnogi s Bleiburga, mada nisu suđeni, da su suđeni - bili 

osuđeni na smrt. Dakle ovaj pametni profesor i doktor povijesti i veleposlanik ne samo da 

se upušta u prosudbe jedne eklatantno nedokazane krivice i to još iz dubine prošlosti i to na 

bazi stotina tisuća ljudi i sudbina, nego on pouzdano zna, pa tako i tvrdi, da bi ti ljudi završili 

sa smrtnom presudom u sudskim procesima da im se sudilo. Drugim riječima njegova 

ljubičica bijela - dragi druže Tito, nije puno pogriješio. I da nismo u dvadeset i prvom 

stoljeću i da nije riječ o obrazovanim ljudima, nad ovakvim bismo se perverznim stavovima 

mogli samo i jedino zgražati. Da imamo novinarstvo, a koje nemamo, ovakvi rasistički i 

fašistički i neznalački protu-znanstveni stavovi nikada ne bi prošli u javnost, a ako bi 

penetrirali bili bi sa svih strana žestoko osuđivani. Ali kako imamo novinarstvo i javnost 

takvima kako su ih opisali u svom razgovoru Piskač i Ljubić, tako je moguće donositi 

kojekakve komunističke naplavine i podle laži. Znanstveno a ki bi da bi. 

Ovakvi likovi vremena više doduše nemaju na pretek jer je od samostalnosti hrvatske sve 

više znanstvenih radova na ovu temu. Sve je više i više objavljenih stručnih knjiga poput 

onih dr. Josipa Jurčevića, dr. Ante Nazora i mr. Blanke Matković da spomenem samo neke, 

a tu su i tomovi knjiga i brojnim izvornim dokumentima potkrijepljene edicije Hrvatskog 

instituta za povijest, Slavonski brod, Podružnice za povijest Slavonije, Srijema i Baranje. 

No, naši vrli znanstvenici Kapović i Goldstein, slučajno oba s Filozofskog fakulteta, koji 

slučajno a tradicionalno politizira i privatizira fakultet i vješa kojekakve komunjarske 

obljetničke plakate i transparente - hrabro se na znanost ne osvrću. Iako su ridikuli već danas, 

pravi podsmijeh tek ih očekuje ukoliko se napokon ne prihvate znanstvenih vrela i zatome 

svoju duboku protu-hrvatsku mržnju, diletantsku subjektivnost te pionirsku sluđenost 

propalom ideologijom. 

Mega zločin nad brojnim nevinim ljudima 

No, u jednom su se ovi nositelji ideološke mržnje potpuno zaigrali. Dok sramno brane 

neobranjive Titove zločine, tvrdeći da su brojčano manji ili da ih nije uopće zapravo ni bilo, 

zaboravili su jedno, a temeljno: upravo Tito i njegov jednoumni režim i njegova zločinačka 

komunistička partija desetljećima su pomno skrivali blajburšku tragediju, desetljećima su 

skrivali mega-zločine od Bleiburga i Križnih putova do Hude jame, Macelja, Kočevskog 

roga, Jazovke.... 
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A zašto su drugovi skrivali te „događaje“? Ako su to tek „događaji“ i ako su pravedni i 

opravdani, zašto su nam ih tajili? I to potpuno prešućivali, tako uporno, pod prijetnjom 

kaznene odgovornosti, više od pola stoljeća. Drugovi su, i to je bjelodano jasno, i te kako 

bili svjesni da su počinili mega zločin nad brojnim nevinim ljudima, bez suđenja, inače bi 

nam se njime javno hvalili kao što su se hvalili linčom kad su uhvatili i likvidirali 

devetnaestoricu pripadnika Bugojanske ili poznatije Fenix skupine... godine 

1972...primjerice. Pohvalili bi se kao što su se tada hvalili mada je lov trajao više od mjesec 

dana, a u njemu je sudjelovalo čak 30.000 milicajaca, doušnika, pripadnika JNA i 

Teritorijalne obrane Jugoslavije. Iako je novinstvo širom Jugoslavije potom mjesecima 

likovalo, Tito je i tada ostao zabilježen u hrvatskoj političkoj povijesti (po još jednoj) izjavi: 

„dobro smo dobili po glavi“. I ta je protu-akcija, vođena iz Beograda, nema što, bila u 

temeljima hrvatske države, čak što više - za nju - na čelu s Titom. Zapravo, i sam je Beograd 

u temeljima... 

Javor Novak 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/27989-j-novak-pioniri-ideoloske-

mrznje.html  

 

 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/27989-j-novak-pioniri-ideoloske-mrznje.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/27989-j-novak-pioniri-ideoloske-mrznje.html
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 5. 

(Fah idioti od Jasenovca) 

Vukašin Jasenovački izmišljen je lik Srpske pravoslavne crkve. Kanonizirali su ga 1998. 

godine. Za razliku od Srba i mi imamo svoje FAH IDIOTE OD JASENOVCA 'velike' 

znanstvenike koji u dokazivanju službene brojke žrtava u Jasenovcu izmišljaju takve 

nebuloze da je jedan od njih po svom 'pronalasku' dobio i nove ime Ivo Drobilica. Da bi 

zaslužili takvu titulu kao pravi idioti upuštali su se u 'dokaze' koji nisu povijesnog karaktera 

pa su ismijani od stručnjaka u tim područjima. A što se tiče same službene brojke u današnje 

vrijeme računala nije zgodno ni izmišljati imena stradalih u Jasenovcu. Tako su više od 

stotinu radova na temu lažnih žrtava sa tog popisa napisali doktori znanosti Nikola Banić i 

Mladen Koić pa je nedavno i tiskana njihova knjiga na oko 800 stranica: JASENOVAČKI 

POPIS / LAŽNE ŽRTVE. Knjiga je samo potvrdila zašto sam davno tu službenu brojku 

nazvao: Velikosrpska brojka Goldsteinovih i Draže Mihailovića.  

U pomoć Drobilici zato priskaču Episkop Pakračko-Slavonski i HTV koja poziva episkopa 

koji hvali u emisiji Drobilicu. O tome sam nedavno pisao u tekstu DROBILICI POMAŽU 

HTV I EPISKOP ĆULIBRK.  

Uslijedio je duhovit komentar don Anđelka Kaćunka: 

Subject:  Re: DROBILICI POMAŽU HTV I EPISKOP ĆULIBRK 

Date:  Thu, 5 Oct 2023 22 

From:  Anđelko Kaćunko  

To:  Josip Pečarić  

 

Sjajan ti je to i prevažan prilog, fratelo! 

Briljantan tekst uglednog intelektualca Javora Novaka posvješćuje svakome "cum grano 

salis" kako i HTV i DROBilica i Ćulibrk & comp. zapravo nastupaju samo kao 

vragoslužinčad Sotonerijekoja sustavno i bezočno već stotinu (100) godina širi LAŽI o 

Hrvatima! 
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A budući da je sam Sotona "otac laži" - po Isusovoj definiciji! - onda svima mora biti jasno, 

očito, bjelodano i transparentno s kojim silama i s kojom moći Hrvatski naroda ima "posla" 

ter na koga se mora osloniti...! 

 

Lista FAH IDIOTA se proširila kada se ponovo počelo s napadima na velikog domoljuba i 

nogometaša Josipa Šimunića, a zapravo na one hrvatske znanstvenike koji podržavaju 

Šimunića i sve one koji se zalažu za istinu u povijesnim znanostima. 

To se događa baš u vrijeme kada su neki od tih koji su branili Šimunića i ZDS među malim 

brojem hrvatskih znanstvenika koji su na listama najutjecajnijih znanstvenika Sveučilišta u 

Stanfordu. Trebali li spomenuti da FAH IDIOTA na tim listama nema? 

O tome sam i pisao u više tekstova i evo jednog komentara: 

Subject:  Re: LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 4. (Fah idiote za 

veleposlanike) 

Date:  Thu, 12 Oct 2023  

From:  faust perica  

To:  Josip Pečarić  

 

Je, g. Stjepo je očito pogriješio akademiče - Slavko Goldsten i Danijel Ivin, dva 

ideološkozločinačka zlikovca i naravno sinek i netjak Ivo - su očito po mati braća (Židovi 

nemaju zavjet braka), a Ivek Udrobljeni se rodio 1958. Moj komentar već davno na HKV - 

portalu. A meni zgledi, kao da je to zapravo 1858. i to dobrih već 3est leta, a mlađi je dvi 

godine od mene.. :) Ali puca, kao bičina prava od zdravlja (fala Bogu i neka pati) i da ne bi 

ak. Josipa Pečarića taj klatežnik i truležnik bio bi pola stoljeća jazu akademik ipak, iako je 

spora transformacija HAZU-a…pozdrav mfp 

 

Mali osvrt, pučkog stihoklepca - na Javorovo štivo(odlično) o jahanju i drobljenju.. :) mfp 

 

Drobilica Ivo 

Drobi, drobi Ivo i ide dalje 

A jahati Drobilca Ivo triba znati 

Pa i zato triba nešto libra pročitati 

 

Drobi, drobi Ivo s katedre efef-skoja 

Nit' se zna, koja biseda mu bolja 

Biseda s puno žara, žara, da mu nema para  

 

Drobi, drobi Ivo s' katedre iste, a i riče 

Diž' se rajo i od preka kokošara  

Tuđmanove ustaše se povampiriše  

 

Drobi, drobi Ivo, a i melje, uz kosti i meso 
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Te se udrobljeni Ivo, k'o profesor slavni 

Lošeg vina, bisedom vidnom, podost puta nakres'o  

 

mfp 

 

I onda u novom Hrvatskom tjedniku, 12. listopada 2023. u rublici FUSNOTE ZA FAH 

IDIOTE, vidim da i Episkop Ćulibrk postaje FAH IDIOT JASENOVAČKI: 

JOVAN, vladika pakrački, episkop SPC-a: 

„Raspravu o Jasenovcu zauzeli su diletanti, ima grubog revizionizma. Pitao sam struku 

zašto šuti… Nemoralni su ekstremni, nemogući brojevi. Jedni govore o dvije tisuće, drugi o 

milijun i četiri stotine hiljada žrtava…“ 

HT: S obzirom na to da ste Vi niški padobranac, vjerojatno ste snimili Jasenovac iz zraka i 

precizno utvrdili kako je ondje ubijeno stotinjak tisuća Srba. Samo ne želite pokazati dokaze, 

zar ne? 

Struka? 

Vidjeli smo na HTV-u da mu je struka jedan Ivo Drobilica. 

  

U tekstu RAT IZMEĐU JASENOVAČKIH MITOMANA I MITOMANIJAKA? Govorio 

sam o pristašama ove dvije grupacije koje se zalažu za očuvanje velikosrpske lažne brojke 

žrtava u Jasenovci koje osiguravaju izmišljenu tvrdnju o 'genocidnosti hrvatskog naroda' i 

konstatirao: 

I mitomanijacima je jasno da brojka koja je veća od brojke ukupnog broja žrtava u cijeloj 

Jugoslaviji izaziva samo podsmjeh. Već sam opisao ručak na koji me je svojevremeno pozvao 

stručnjak za holokaust iz američkog veleposlanstva kada sam im uz poziv na predstavljanje 

poslao i moju knjigu: 

J. Pečarić, Serbian myth about Jasenovac, Stih, Zagreb, 2001. 

Konstatirao je kako je ta brojka mitomanijaka je očito pretjerana, ali zašto ne prihvatimo 

brojku (nešto manju od) mitomanova? Odgovorio sam mu da nećemo prihvatiti nijednu 

lažnu brojku pa ni tu. Tek s pojavom niza tekstova hrvatskih istraživača i istinskih 

znanstvenika koji su pokazali upravo to što sam rekao američkom stručnjaku za holokaust 

davne 2001. počela je velika kampanja mitomanijaka. Po mom uvjerenju to je samo u svrsi 

obrane brojke mitomana. 

https://bezcenzure.hr/vlad/rat-izmedu-jasenovackih-mitomana-i-mitomanijaka/  

Jedan od pripadnika čuvenog Porfirijevog kružoka također profesor povijest sa Filozofskog 

fakulteta i dokazanog FAH IDIOTA OD JASENOVCA, dakle jedan od mitomana po Vukiću, 

uključio se u tu naivnu priču o navodnom sukobu mitomana i mitomanijaka i brani naravno 

novog mitomana, i kao što vidimo i novog člana FAH IDIOTA OD JASENOVCA vladiku 

Jovana:  

Na izjavu episkopa pakračko–slavonskog Jovana Čulibrka, inače u redovima SPC-a 

najboljeg poznavatelja tematike holokausta i genocida počinjenih za vrijeme Drugog 

svjetskog rata, da je brojka od 700 tisuća ubijenih u Jasenovcu preuveličana i da je 

https://bezcenzure.hr/vlad/rat-izmedu-jasenovackih-mitomana-i-mitomanijaka/
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revizionizam broja žrtava državni projekt Srbije (i Republike Srpske), reagirao je niz 

intelektualaca iz Beograda i Banje Luke. 

Oni ne samo što su zatražili od crkvenih vlasti da episkopa smijene sa svih funkcija vezanih 

za istraživanje prošlosti nego je po njihovom mišljenju upitno treba li prozvani uopće biti 

episkop. Svoje mišljenje o tome izrazili su vrlo zanimljivom usporedbom: „dužnost je svakog 

mislećeg Srbina da ukaže da je i samo stolovanje vladike Jovana blizu Jasenovca neka vrsta 

ponovnog klanja jasenovačkih novomučenika, samo što je nož iz ustaških prešao u srpske 

ruke“. Na ovaj javni apel koji je potpisalo više od osamdeset srpskih intelektualaca na čelu 

s povjesničarem Vasilijem Krestićem (autor sintagme o genocidnosti hrvatskog naroda, koga 

Agencija za odgoj i obrazovanje Republike Hrvatske poziva da održi, u cilju stručnog 

osposobljavanja nastavnika, predavanje dr. sc. Vasilija Krestića "Historija Srba u Hrvatskoj 

i Slavoniji" u Vukovaru 2006. i 2007. koja nisu održano. Naime 2007. je Izjavom reagiralo 

32 hrvatska akademika: Ivan Aralica, Smiljko Ašperger, Hrvoje Babić, Stjepan Babić, 

Slaven Barišić, Rafo Bogišić, Žarko Dadić, Stjepan Damjanović, Marin Hraste, Sibila 

Jelaska, Dubravko Jelčić, Boris Kamenar, Andrija Kaštelan, Ivica Kostović, Željko Kućan, 

Ivan Kušan, Lujo Margetić, Slavko Matić, Slobodan Novak, Vladimir Paar, Josip Pečarić, 

Stanko Popović, Tomislav Raukar, Željko Reiner, Daniel Rukavina, Vlatko Silobrčić, Nikša 

Stančić, Petar Strčić, Dionis Sunko, Ivo Šlaus, Josip Tišljar i Nenad Trinajstić. S tadašnjim 

i današnjim ravnateljem Agencije Vinkom Filipovićem imao sam tada sučeljavanje na HTV-

u; op. JP), jednim od glavnih kreatora Memoranduma SANU iz 1986., reagirao je Sinod 

SPC-a. Ne birajući riječi crkveni vrh se obrušio na Krestića i potpisnike apela, ali ne zato 

što brojku od 700 tisuća smatraju netočnom, baš naprotiv, već samo zato što se netko drugi 

usudio prozvati njihovog čovjeka. Jer, to je isključivo njihovo pravo pa tako kažu: „čim je 

Preosvećeni episkop slavonski Jovan pre više godina izneo svoju privatnu, po nama 

proizvoljnu, istorijski neutemeljenu procenu o broju jasenovačkih žrtava, Sveti Arhijerejski 

Sinod mu je zvanično oduzeo pravo da se u javnosti oglašava po tom pitanju“(radi se o 

službenoj brojci u RH – velikosrpskoj brojci Goldsteinovih i Draže Mihailovića -, pa je 

valjda ovo razlog zašto je SPC bogato nagrađena od hrvatskih vlasti; op. JP). 

Netočnost i štetnost brojke od 700.000 ubijenih Srba 

Da episkop Jovan nije usamljen u kritici revizionizma po pitanju broja žrtava Drugog 

svjetskog rata svjedoče i djelatnici beogradskog Muzeja žrtava genocida, najrelevantnije 

znanstvene institucije koja se bavi ustaškim zločinima, a time i logorom Jasenovac. I oni 

također već godinama upozoravaju na netočnost i štetnost korištenja brojke od 700 tisuća 

ubijenih Srba. Nažalost, oba primjera samo potvrđuju da znanstveno utemeljeni stavovi i 

procjene i dalje gube bitku pred politikantskim manipulacijama prošlošću čiji je glavni cilj 

Srbiju i Srbe prikazivati vječnim žrtvama svjetskih teorija zavjera. A kada znanost i činjenice 

prestanu biti bitne onda umjesto znanstvenika glavnu riječ u tumačenju prošlosti preuzimaju 

političari, svećenici, novinari, glumci, pjevači i sportaši. 

Tako je jedan od utjecajnijih „opinion makera“ u Srbiji, ne samo po pitanju prošlosti nego 

i nutricionistike, medicine, duhovnosti itd., najbolji tenisač na svijetu i vjerojatno jedan od 

najboljih sportaša svih vremena. Na stranu činjenica što Novak Đoković od obrazovanja 

ima završenu samo osnovnu školu, jer i ovaj tekst dokazuje da akademske titule često nisu 

garancija ni racionalnosti ni inteligencije, ali bi ta činjenica Novaku, obzirom na njegov 

društveni ugled i utjecaj, morala biti poticaj za stjecanje znanja, a ne izgovor za neznanje. 

Pišem ovo nakon odgledanog intervjua koji se ovih dana proširio internetom, a u kojem 
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Đoković američkom novinaru prepričava svoje odrastanje u Beogradu i vodi ga po skloništu 

u kojem se s obitelji skrivao tijekom NATO bombardiranja 1999. godine. I neću sada o 

Novakom iščuđavanju zašto su velike države odlučile bombardirati malu Srbiju koja nikome 

nije učinila ništa loše, i nespominjanju stanovništva bosanskih i hrvatskih gradova koje se 

u strahu od srpskih aviona, tenkova, topova i snajpera više mjeseci, a u slučaju Sarajeva i 

više godina, skrivalo po skloništima. 

https://hrvatskonebo.org/2023/10/06/krenule-su-manipulacije-profesor-hrvoje-klasic-sto-

je-prava-istina-o-broju-srpskih-zrtava-u-proslim-ratovima/  

Naravno, netko tko je FAH IDIOT OD JASENOVCA vjerojatno i misli da je Đoković u 

pravu kad koristi srpski pozdrav s uzdignuta raširena tri prsta nastao u vrijeme Slobodana 

Miloševića, dakle fašistički pozdrav, ali kada smo mi branili 'Bojnu Čavoglave' i Marka 

Perkovića Thompsona 2015. godine Peticijom ZDS bio je potpisnik pisma kojom se tražilo 

izbacivanje svih povjesničara koji su potpisali tu Peticiju iz strukovnih organizacija, dakle i 

dva ravnatelja Htvatskog instituta za povijest (Zagreb i Slavonski Brod) iz Tuđmanovog 

vremena. A prije toga napadnut je Josip Šimunić koga su vani pokušali obraniti usporedbom 

Đokovićevog pozdrava i Šimunićevog i FAH IDIOTIMA OD JASENOVCA sigurno je 

Šimunićev bio gori jer su ga koristili hrvatski branitelji koji su od ovih koji su pozdravljali 

s Đokovićevim pozdravom, da parafraziramo Miloševića, napravili ZEČEVE. O tome više 

u prilogu mog teksta LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 3. 

(Šimunić vs. Đoković), kao i LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 4. 

(Fah idiote za veleposlanike). 

Međutim, svakako treba pogledati i tekst Davora Dijanovića iz novog Hrvatskog tjednika: 

DUGA JE POVIJEST VELIKOSRPSKOGA BEŠČAŠĆA, A JOŠ DUŽA HRVATSKE 

GLUPOSTI I NAIVNOSTI 

LUDILO U SRBIJI I MRŽNJA PREMA HRVATSKOJ KULMINIRAJU 

Velikosrpskoj mitomaniji podlegao i Novak Đoković koji slavi pseudo-istoričara Jovana 

Deretića, a koji smatra da je devica Marija srpskoga porekla 

Za one koji ne znaju tko je Jovan Deretić neka pogledaju npr. na internetu tekst Marijana 

Oršolića: 

IZ LABORATORIJA DR. DERETIĆA #1: DRAKULA JE PRINC S KOSOVA, A 

BARCELONA NAJTROFEJNIJI SRPSKI KLUB 

Meni je posebno zanimljiv početak teksta: 

Nedavno sam na jednom malom forumu vidio postavljeno pitanje Hrvatima, Bošnjacima i 

Srbima što najviše zamjeraju jedni drugima, a što najviše cijene jedni kod drugih. Među 

raznim subjektivnim i ponešto objektivnim, duhovitim i neduhovitim, dobronamjernim i 

uvredljivim odgovorima, dalo se iščitati kako je jedna od stvari koju Hrvati i Bošnjaci 

najviše i složno zamjeraju Srbima njihova težnja za prisvajanjem tuđeg, od teritorija, 

književnika do tuđih sportskih medalja. 

 

Zašto? 

Pa jako me podsjeća na pjesmicu pok. Slavka Keserovića iz Melbournea: 

Nitko nema što Srbin imade, 

A imade samo ono što ukrade. 

Malo, kasnije autor kaže:  

https://hrvatskonebo.org/2023/10/06/krenule-su-manipulacije-profesor-hrvoje-klasic-sto-je-prava-istina-o-broju-srpskih-zrtava-u-proslim-ratovima/
https://hrvatskonebo.org/2023/10/06/krenule-su-manipulacije-profesor-hrvoje-klasic-sto-je-prava-istina-o-broju-srpskih-zrtava-u-proslim-ratovima/
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No, dok umjereni srpski kulturni prisvajatelji svojataju Teslu, Andrića, Gundulića, Držića, 

danas ima i onih koji pretjeruju pa im u pan-srbizaciji kulture više ni „svet nije dovoljan“, 

kako bi rekao naslov jednog filma o Jamesu Bondu. Jedan od takvih naučnika, i zastupnika 

srpske „alternativne istorije“ je i dr. Jovan Deretić. Čitajući i slušajući izjave ovog čovjeka 

nikako nisam mogao zaključiti da li se radi o psihijatrijskom slučaju, ili o nevjerojatno 

inteligentnoj samo-parodiji pansrbizma.  

http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-

princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059  

Popis Deretićevih izjava i povijesnih teorija prema tom članku dajem u Prilogu. 

Ne znam zna li autor za takvu knjigu iz 1872. godine koju spominjem u tekstu Polemika sa 

srpskim prijateljima iz Boke (knjiga: J. Pečarić,  

U Boki Kotorskoj svaki kamen govori hrvatski / Borba za Boku Kotorsku 2, Zagreb, 2004.): 

Ovi e-maili srpskih "prijatelja" iz Boke podsjetili su me na poznata srpska istraživanja 

njihove povijesti. Tako je još Miloš S. Milojević napisao 1872. godine srpsku povijest 

Odlomci istorije Srba i jugoslavenskih zemalja u Turskoj i Austriji Spomenimo neka 

poglavlja: Tragovi nekadanjem življenju Srba u Indiji i življenja srpskog u Africi, O starim 

Kinezima i njihovom sudararu sa Srbima, O Srbima u Italiji, Dolazak starih Elina i Rimljana 

u srpske zemlje itd. Tako doznajemo: "Ime Srbin mnogo je starije od imena Sloven" (str. 

107). Tu možemo naučiti o Sibirskoj Srbiji, u Mesopotamiji osnovaše Novu Sarbarsku 

(Srbiju), pa se vjeruje da su Srbi "zidali vavilonske kule". 

S.L. Lazić će u knjizi Srbi u davnini, Zagreb, 1894. tvrditi da su Srbi narod "u kojem se i 

sam Hrist rodio" (str. 232), a u svojoj Kratkoj povjesnici Srba će reći "neki vele, da je i sam 

Aleksandar Veliki bio Srbin" (str. 11). 

Spomenimo još Baltičku Srbiju, Dansku Srbiju, Srpsku Galiju, španske i portugalske Srbe. 

Srbi su vodili teške borbe u Engleskoj gdje im je ubijen kralj Raško, protiv Karla Velikog, 

naselili su Italiju. Rumunji su porimljeni Srbi, a Bugari su Srbima u Bugarskoj nametnuli 

samo svoje ime, itd. itd. 

Sve je u duhu poznate pjesme (beogradski politički list Srbski Narod, od 25. ožujka 1944.): 

Nebo je plave srpske boje 

A u njem stanuje srpski bog. 

Oko njega anđeli srpski stoje 

I služe Srbina boga svog! 

Sve u svemu dobio sam 12 pisama mojih Srba iz Boke. Redovito bi im odgovorio s jednom 

rečenicom, citirajući ovu pjesmu. 

Ali vratimo se listama sa Sveučilišta u Stanfordu. U svom prvom tekstu LISTE SA 

STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ (Zahvala prof. dr. sc. Veri Čuljak) na obje 

liste za matematiku je među prvih deset po broju radova Ivan Gutman član SANU. On je na 

6. mjestu, a ja na 10. Međutim kada istih 10 sa Stanfordovim listama pogledamo na 

http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059
http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059
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MathSciNet-u on je na 10. mjestu, a ja na 4. U tekstu sam naglasio da je Gutman Hrvat o 

kojemu sam napisao knjigu: 

J. Pečarić, Akademik Ivan Gutman, dragovoljac.com: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman 

Kolega Gutman se bavi matematičkom kemijom pa ta razlika postoji jer mu na Scopusu 

radove svrstavaju u matematiku, a na MathSciNetu prave razliku između matematičkih i 

kemijskih radova. 

Razmišljali smo i o drugom proširenom izdanju, ali mi se činilo da bi takvo izdanje trebalo 

biti i tiskano, pa to nismo realizirali. 

Međutim ono što je zanimljivo je činjenica da o njegovim 'nevoljama' piše HINA očito jer 

je on u Srbiji, a za moje rezultate u znanosti (npr. od svih hrvatskih znanstvenih časopisa 

koji su Q1 ili Q2 50% je mojih časopisa, a onaj koji je na Q1 listi je top 5% matematičkih 

časopisa u svijetu) i nevolje nikoga u RH kao da nije nikoga briga: 

 

“NAJVEĆI ŽIVI ZNANSTVENIK IZ SRBIJE JE HRVAT! JE LI TO RAZLOG ŠTO GA 

PREŠUĆUJU?” 

13 LISTOPADA, 2023MAXPORTAL 

 
“Akademik Srpske akademije znanosti i umjetnosti Ivan Gutman iz Sombora, koji s 

ponosom ističe da je bunjevački Hrvat i da je pripadnik hrvatske zajednice, najcitiraniji 

je znanstvenik iz Srbije u svijetu.” 

 

Na Stanfordovoj listi najboljih svjetskih znanstvenika za 2023. najbolje rangirani 

znanstvenik iz Srbije je Ivan Gutman, doktor znanosti s područja kemije i matematike i 

istaknuti član hrvatske zajednice, prenosi u petak tjednik „Hrvatska riječ“, no u stranci 

hrvatske manjine drže da se njegova postignuća domaćoj javnosti prešućuju. 

Na popisu koji promatra cijelu profesionalnu karijeru, najbolje plasirani znanstvenik iz 

Srbije je Gutman sa Sveučilišta u Kragujevcu, koji je na 3.002. mjestu najutjecajnijih 

znanstvenika svijeta, a na drugom je mjestu najcitiranijih znanstvenika u Srbiji profesor 

Radovan Kovačević sa Sveučilišta u Beogradu, koji je na svjetskoj listi 29.987. 

Uz Gutmana i Kovačevića na Stanfordovoj listi je još 79 znanstvenika iz Srbije, od ukupno 

204.643 rangirana. Ova lista vrednuje rezultate tijekom cjelokupne karijere, a na njoj se 

pored aktivnih nalaze i preminuli istraživači, jer se njihovi radovi i danas citiraju. 

Metodologija rangiranja zasnovana je na većem broju kriterija, među kojima su 

najznačajniji broj samostalnih znanstvenih radova, broj radova u kojima je znanstvenik prvi 

autor, broj citata tih radova. Međutim, u Demokratskom savezu Hrvata u Vojvodini (DSHV) 

drže da visoka znanstvena postignuća profesora Gutmana u javnosti ignoriraju. 

“Akademik Srpske akademije znanosti i umjetnosti Ivan Gutman iz Sombora, koji s ponosom 

ističe da je bunjevački Hrvat i da je pripadnik hrvatske zajednice, najcitiraniji je znanstvenik 

iz Srbije u svijetu, što znači da je najveći živi znanstvenik u Srbiji! Je li pripadnost hrvatskom 

narodu razlog da se u SRB prešućuje?”, objavio je u ovomu povodu DSHV. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman
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U novoj objavi stranka navodi da su u Srbiji raširene prakse prikrivanja pozitivnih 

postignuća pripadnika hrvatske zajednice na način da se u prostoru javnosti prešućuju. 

„To je posljedica etnokulturalne uniformnosti medija te nerazvijenosti multikulturalnih 

politika, što se posebno odnosi na hrvatsku zajednicu, koja je još uvijek, unatoč brojnim 

pomacima, objekt politika prešućivanja i negativnog etiketiranja“, zaključuje DSHV. 

Akademik Gutman, profesor emeritus, dobitnik je priznanja Hrvatskog nacionalnog vijeća 

“Dr. Josip Andrić” za doprinos hrvatskoj kulturi za 2021. godinu. Rođen je u Somboru 

1947. godine u hrvatskoj bunjevačkoj obitelji Mirka i Katarine Gromilović, navodi 

„Hrvatska riječ“ i dodaje da je dvostruki doktor znanosti s područja kemije i matematičkih 

znanosti. 

Istaknuti je član Srpske akademije znanosti i umjetnosti te nekoliko svjetskih akademija. 

Redoviti je suradnik “Leksikona podunavskih Hrvata – Bunjevaca i Šokaca” te sudionik 

kulturnog djelovanja HKUD-a “Vladimir Nazor” iz Sombora. 

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-

li-to-razlog-sto-ga-presucuju/  

https://www.jutarnji.hr/life/znanost/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-li-

njegova-nacionalnost-razlog-zasto-ga-se-presucuje-15383898  

https://www.vecernji.hr/vijesti/najcitiraniji-znanstvenik-iz-srbije-hrvat-ivan-gutman-

1716348  

Nameće se pitanje: Je li razlog što moje znanstvene rezultate HINA prešućuje zato što sam 

Hrvat? 

Inače Gutman je prvo doktorirao kemiju u Zagrebu, a mentor mu je bio akademik Nenad 

Trinajstić o kome sam napisao knjigu: 

 

 
Akademici Andrej Dujella, Josip Pečarić, Marko Tadić, Nenad Teinajstić i Goran Muić 

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-li-to-razlog-sto-ga-presucuju/
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-li-to-razlog-sto-ga-presucuju/
https://www.jutarnji.hr/life/znanost/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-li-njegova-nacionalnost-razlog-zasto-ga-se-presucuje-15383898
https://www.jutarnji.hr/life/znanost/najveci-zivi-znanstvenik-iz-srbije-je-hrvat-je-li-njegova-nacionalnost-razlog-zasto-ga-se-presucuje-15383898
https://www.vecernji.hr/vijesti/najcitiraniji-znanstvenik-iz-srbije-hrvat-ivan-gutman-1716348
https://www.vecernji.hr/vijesti/najcitiraniji-znanstvenik-iz-srbije-hrvat-ivan-gutman-1716348
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J. Pečarić, Akademik Nenad Trinajstić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf- 

Poslije toga Gutman je doktorirao matematiku u Beogradu, a mentor mu je bio akademik 

Dragoš Cvetković, kome je mentor bio prof. dr. sc. Dragoslav Mitrinović.  

https://bezcenzure.hr/vlad/ivan-gutman-hrvat-najutjecajniji-znanstvenik-iz-srbije/  

Zanimljivost je što prof. Mitrinović nije bio stručnjak u Teoriji grafova, pa ima radove i 

knjige sa mnom i u referativnim časopisima odavno pišu da smo nas dvojica velika imena u 

teoriji nejednakosti. 

U tekstu se spominje da je akademik Gutman profesor emeritus sveučilišta u Kragujevcu. 

Ali i tu je bilo problema pa u tekstu objavljenom 4. 10. 2022. piše: 

Profesor emeritus dr Ivan Gutman prosledio je Glasu Šumadije dramatično pismo koje je 

uputio dekanici Prirodno matematičkog fakulteta dr Mariji Stanić u kome je podseća da je 

„profesor emeritus na Prirodno-matematičkom fakultetu i Univerzitetu u Kragujevcu, što je 

doživotno zvanje (regulisano zakonom)“: 

• To znači da ja ostajem doživotno vezan za PMF i Univerzitet. Međutim, bez 

ugovora o angažovanju ne mogu ništa raditi na PMF-u i UK-u. Tako sada 

kragujevački PMF i UK imaju emeritus profesora koji je besposlen. Drugim 

rečima za UK i PMF sam nepotreban. Kao nepotreban, pripremam se da 

napustim Kragujevac, navodi dr Gutman. 

https://www.glassumadije.rs/profesor-gutman-najavljuje-odlazak-iz-kragujevca-na-pmf-u-

kazu-da-je-sve-po-zakonu/  

Za razliku od akademika Gutmana ja sam odbio biti profesor emeritus na Sveučilištu u 

Zagrebu jer je tada rektor bio dr. sc. Damir Boras što sam smatrao sramotom tog sveučilišta. 

Zato sam do ove godine na Stanfordovim listama bio ruski znanstvenik jer sam imao 

suradnju sa jednim sveučilištem u Moskvi, a u RH nije bilo sluha da me se na kraju karijere 

prebaci na neko drugo sveučilište u Hrvatskoj. 

Važno je spomenuti kako Borasov mentor za doktorat dr. sc. Miroslav Tuđman nije dobio 

zvanje profesora emeritusa iako je za njega predložen 2017. Umro je 2021., a svo to vrijeme 

rektor je bio Boras, kojega su nedavno izabrali u to zvanje: 

J. Pečarić, Profesor emeritus Boras, a ne Tuđman / Sramota Sveučilišta u Zagrebu, Zagreb, 

2023., str. 267. 

Valjda je grijeh prof. Tuđmana bio što je bio Borasu mentor za doktorat ii tako mu omogućio 

da u 48. godini života doktorira na Filozofskom fakultetu poslije 15 godina provedenih na 

tom fakultetu (uz komentar jednog profesora nazočnog na obrani Borasove disertacije: Pet 

minuta sramote, a onda si cijeli život doktor znanosti), da bi u narednih 15 godina (uglavnom 

godina detuđmanizacije tj. rashrvaćivanja Hrvatske) pokupio sva moguća zvanja na FF-u, 

postao i dekan i rektor. 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf-
https://bezcenzure.hr/vlad/ivan-gutman-hrvat-najutjecajniji-znanstvenik-iz-srbije/
https://www.glassumadije.rs/profesor-gutman-najavljuje-odlazak-iz-kragujevca-na-pmf-u-kazu-da-je-sve-po-zakonu/
https://www.glassumadije.rs/profesor-gutman-najavljuje-odlazak-iz-kragujevca-na-pmf-u-kazu-da-je-sve-po-zakonu/
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PRILOG 

 

Popis Deretićevih izjava i povijesnih teorija prema članku  

IZ LABORATORIJA DR. DERETIĆA #1: DRAKULA JE PRINC S 

KOSOVA, A BARCELONA NAJTROFEJNIJI SRPSKI KLUB 

 

 
O narodima, njihovim kulturama i zemljopisnom nazivlju 

„U jednom podrumu su nađeni dokazi da su Rusi jedno srpsko pleme! Rusi su srpsko 

pleme, jer ogromne stepe Rusije i Ukrajine nisu mogle da proizvedu velike kulture 

kao što je Kijevska Rusija. (...) Rusi, koji su bili obični seljaci dok su Srbi bili elitni 

ratnici, morali su da sakriju ovu sramotnu činjenicu. (...) Naziv Sibir očigledno dolazi 

od Srba! (...) Rusi i Vikinzi su poreklom Srbi. (...) Šveđani su Suedi – Suepi (staro 

srpsko ime), srpskog su porekla, imamo 100% iste gene. (...) Švedski jezik napravljen 

je tako što su seckane srpske reči. (...) Norvežani su srpski rudari, noraj na srpskom 

znači okno rudnika! 

• „Baski nisu poreklom Srbi, ali su srbizirani.“ 

• „Irske folklorne igre su srpska kola.“ 

• „Krit nije bio grčki, nego srpski, na Kritu nije bilo ništa grčko!“ 
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„Palestina nije ni arapska ni jevrejska nego srpska zemlja.“ (eto nadasve kreativnog 

rješenja za problem Palestine) 

• „Da bi obrisao srpsko ime i obeležje Vatikan je stvorio Portugaliju 1139. godine! 

(...) Kako može jedan narod da se zove – luka u Galiji??!! (...) Zašto se kriju srpski 

koreni Portugalaca?“ 

• „Nemci su bili jedna manjina među Srbima. (...) Germani su grmalji, niža skupina 

naroda na stepenu ljudožderstva. (...) Iz grmlja su izišli i jeli ljude. (...) Svastika je 

stari srpski simbol, a Nemci su samo 70% srpskog porekla. Nejasno je da li Hitler 

spada u onih 30%.“ 

• „Srpska plemena u Britaniji i Francuskoj vezana su za srpske nazive Venetija i 

Venegotija.“ 

• „Katalonci su podrijelom Srbi.“ Slijedeći ovakav zaključak, jedan od poklonika dr. 

Deretića je ustvrdio: „Onda nisu Crvena Zvezda i Partizan najtrofejniji i najslavniji 

srpski klubovi! To je FC Barcelona! Šteta, Messi je poreklom Italijan, ali dobro, i to 

je naše, mi Srbi smo izgradili Rumu (Rim)! Bolje bi bilo da je Messi Katalonac, jer 

oni priznaju da su Srbi, a Italijani još ne.“ 

• „Rumunji su porijeklom Srbi. (...) Sada smo sigurni da je Drakula bio princ s 

Kosova. (...) Dacija je u ranom srednjem vijeku bila srpska zemlja. Narod je tamo 

govorio srpski i pisao srpskim pismom sve do 19. stoljeća.“ Ove navode Deretić 

potvrđuje citirajući roman Drakula Brama Stokera, u kojem Vlad Tepeš kaže: „Velika 

sramota zadesila je moj narod na Kosovu 1389. godine, kad su zastave Vlaha i 

Mađara poklekle pred Mladim mjesecom. Od tada je samo jedan vojvoda moje krvi 

uspi preći Dunav i pobijediti Turke na njihovoj zemlji.“ Naravno, ove tvrdnje su 

naišle na negodovanje rumunjskih medija, zabrinutih jer transilvanska turistička 

atrakcija donosi mnoge eure Rumunjskoj. 

• „Gete je rekao Vuku da srpske narodne pjesme zvuče kao da ih je pisao Homer!“ 
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• gradovima 

„Rim su osnovali Srbi!“ 

• „Geometrija i aritmetika dokazale su da je Zagreb zapravo Serbinon!“ 

• „Grad Gdanjsk u Poljskoj je u stvari srpsko Gacko!“ (Nadam se ispravljanju 

povijesne nepravde u udžbenicima budućnosti, u kojima će pisati kako je Drugi 

svjetski rat započeo napadom Hitlerove Njemačke na Gacko.) 

• Deretićevo tumačenje prošlosti vodi i do tvrdnji kako je „Brandenburg bio srpski 

grad, koji su Nijemci najprije preveli sa srpskoga (Vatreni grad) u Brandenburgići 

(?!), a onda u Brandenburg, da se prema onome –ić ne bi poznalo da je riječ o 

srpskom gradu.“ Sve to zaključuje iz podnaslova knjige „Vandalija“, koji glasi: 

„Topographia electoratus Brandenburgici“. A radi se naravno o genitivu posvojnog 

pridjeva Brandenburgicus-brandenburški! Onda se na sličan način govori i o 

nekakvoj srpskoj dinastiji Ljudovića, što je genitiv od Ludovic-Ludwig, na latinskom. 

O drevnoj srpskoj državi 

• Deretić smatra da je postojalo drevno srpsko carstvo koje je vladalo svijetom. 

Navodno je prije Dušanovog carstva postojalo Oštrivojevićevo carstvo, i bilo veće od 

Dušanovog. Srbija je tada bila od Krke do poluotoka Peloponeza. Ali još prije toga, 

Srbi su imali državu u Maloj Aziji, i na području pritoka Tigrisa (gdje navodno i 

danas postoje toponimi vezani za srpsko ime). Neki elementi iranske teorije o 

podrijetlu Hrvata oponašaju ovu srpsku kulturno-povijesnu megalomaniju. 

• Srbi su se sa Balkana širili do Indije u uzastopnim invazijama koje su vodili 

vojskovođe Nino Belov, Serbo Makeridov, Aleksandar Veliki i Seleuk. (zaboravili ste 

Jašara Makedonskog, ako smijem skromno dodati :D ) 
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• Albancima 

Skadar je bila prijestolnica Srba prije Nemanjića, što znači da su ispod Skadra 

grobovi srpskih vladara! Albanija je sva na srpskoj teritoriji. 

• „Narod koji mi Srbi nazivamo Arbanasima, stranci Albancima, a oni sami sebe 

nazivaju Šćipetarima, poreklom je sa Kavkaza. (...) U osmom veku Arapi su zaposeli 

zemlje oko Kaspijskog mora i iza Kavkaza. Tamošnje domorodačko stanovništvo su 

preveli u islam i vodili sa sobom kao pomoćne čete u borbi sa hrišćanima.“ Arapi, 

„da bi ojačali islamsko stanovništvo u ovim zemljama doveli su jedan deo 

stanovništva iz kavkaske Albanije.“ A onda su ti Albanci pokršteni od Bizanta, pa ih 

je nekakav bizantski zapovjednik Đorđe Manijak vodio u pohod na Srbe, Srbi su 

pobijedili, Bizantinci pobjegli, a Albanci su „molili Srbe da im dozvole da se nasele 

negde u planinama gde bi mogli da žive od stočarstva“. Srpski vladar Vojislav im je 

dozvolio da se nasele ispod planine Raban (otuda ime Arbanasi) na teritoriji gdje je 

on vladao (današnja Albanija). Kroz stoljeća su se asimilirali sa Srbima, a kad su 

došli Turci, oni su se odjednom sjetili da su nekad bili muslimani i počeli se ulagivati 

Turcima. (I Albanci i sada Bošnjaci pred neugasivim velikosrpskim nacionalizmom 

kao reakciju prave mitove o svom podrijetlu iz kamenog doba. Jedni od Ilira, drugi 

od Ilira, sve kao reakcije na historiografsku agresiju.) 

 • Albanci i Čečenci imaju vrlo srodan jezik. Što govori da Srbi i Rusi imaju sličan 

problem (Srbi Albance, Rusi Čečence), fanatične islamske terorističke plaćenike koji 

se bore protiv pravoslavnih naroda. 

• Bosni i Hercegovini 

„U Hercegovini su vladali Nemanjići, a u Bosni banovi Jablanovići, koji nisu imali 

pravo nasljeđivanja jer je ban vojna titula. Da bi postali nasljedna dinastija, orodili 

su se sa Nemanjićima i jedan od tih potomaka je Kotromanić po čemu su se kasnije 

tako prozvali, iako su u suštini Jablanovići.“ 

• Preko 14 križarskih ratova protiv bosanskih bogumila (ovo već podsjeća na 

bošnjačke nacionalne mitove, zar ne?!) Vatikan je na Bosnu i Hercegovinu vršio 

pritisak da pređu u rimokatoličku vjeru, što je teško išlo. Tim više što je narod imao 

svoju narodnu vjeru a što je bila sekta pravoslavlja, dok su vladari i plemstvo bili 

ortodoksni pravoslavci, pa je po pitanju vjere vladala prilična tolerancija i vladar 

nije imao moći da prisili stanovništvo na katoličenje, bez obzira na pritiske i ucjene 

Vatikana. (Uočite kako su bogumili prešli put od pravoslavne sekte do predislamske 

religije!) 

• „Zbog toga se sa sigurnošću može reći: svi današnji muslimani u BiH su potomci 

Srba pravoslavaca, a manjim dijelom Srba bogumila koji su preostali nakon 14 

križarskih vatikanskih ratova čiji je glavni cilj bio istrebljivanje bogumila! Hrvata 

nema među muslimanima, ali oni se iz sve snage, po nalogu Vatikana, trude da zavade 

Srbe pravoslavce i Srbe muslimane. Svi muslimani su dok je trajalo tursko carstvo 

koristili ćirilicu, a latinicu im je tek nametnula austrijska carevina.“ 

Marijan Oršolić | Prometej.ba 

http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-

princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059 
  

http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059
http://www.prometej.ba/clanak/drustvo-i-znanost/iz-laboratorija-dr-deretica-1-drakula-je-princ-s-kosova-a-barcelona-najtrofejniji-srpski-klub-1059
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 6. 

(Nadopuna prof. Elezovića) 

 
Dobio sam nadopunu od prof. Elezovića: 

Subject:  Re: Fwd: LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ,,(Zahvala 

prof. dr. sc. Veri Čuljak) 

Date:  Fri, 6 Oct 2023 13:36:18 +0200 

From:  Neven Elezović  

To:  pecaric@element.hr 

Dragi Joško, 

kako Verica kaže, dobrodošao tamo gdje pripadaš. Impresivno je vidjeti na vrhu liste 

četvoricu s originalnog popisa editora MIE! I mala nadopuna, i ja imam zajednički rad sa 

Srivastavom. Preko njega, Tebe i Agarwala imam tri grane grafa do Erdoša duljine 3. 

Pozdrav, Neven 

Naime ja sam u prvom tekstu dao radove s prof. Srivastavom s liste mojih radova. Prof. 

Elezović ima s njim i rad:  

N. Elezović H. M. Srivastava & Ž. Tomovski, Integral representations and integral 

transforms of some families of Mathieu type series, Volume 19, 2008 - Issue 7 Pages 481-

495. 

 

Inače sva moja četiri časopisa koja su na svjetskim listama tiska njegova izdavačka kuća i 

on je itekako imao problema zbog toga. A njegov „Element“ izdaje još takvih časopisa. 

Zapravo Neven me je mogao ispraviti i kada sam u Zahvali prof. Čuljak napisao: 

https://www.tandfonline.com/author/Elezovi%C4%87%2C+Neven
https://www.tandfonline.com/author/Srivastava%2C+H+M
https://www.tandfonline.com/author/Tomovski%2C+%C5%BDivorad
https://www.tandfonline.com/toc/gitr20/19/7
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Sva trojica s najviše radova Agarval, O’Regan i Srivastava su u uredništvu časopisa 

Mathematical Inequalities and Applications koji je bio prvi hrvatski matematički časopis na 

SCIE listi. 

Taj časopis je bio i na Q1, a sada je na Q2 listi, kao jedan od dva hrvatska znanstvena 

časopisa na toj listi. Međutim Srivastava je i uredništvu časopisa Journal of Mathematical 

inequalities (JMI) koji je na Q1 listi kao jedan od dva hrvatska znanstvena časopisa na toj 

listi. Ono što je još impozantnije JMI je top 5% matematičkih časopisa, tj. 15. od 329 

matematičkih časopisa koji se tiskaju u svijetu. 

U povodu 66. rođendana prof. Elezovića tiskana je knjiga: 

J. Pečarić, Prof. dr, sc. Neven Elezović, Zagreb, 2021. str. 461. 

Iza posvete tiskan je tekst koji pokazuje da je on itekako povezan s temom o kojoj pišem jer 

se FAH IDIOTI lako prepoznaju upravo na pitanjima Jasenovca, Stepinca i ZDS: 

Teško možemo naći nekoga tko na takav način proslavlja svoj 66. rođendan. Primljen mu je 

zajednički znanstveni rad s kolegom dr. sc. Nikolom Banićem u izvrsnom međunarodnom 

časopisu o metodi TVOR. Članak je njemu samo još u nizu znanstvenih radova, ali je od 

velike važnosti za hrvatsku državu jer je tom metodom dokazano nešto što svi znaju, ali zbog 

sluganskog karaktera hrvatskih političara ne smije se to i pokazati. Naime radi se o popisu 

žrtava Jasenovca koji se koristi u dokazivanju navodne genocidnosti hrvatskog naroda, a 

zapravo o prikrivanju stvarnih zločinaca i njihovih zločina i u 2. Svjetskom ratu i u 

Domovinskom ratu. Jučer, uoči njegovog rođendana o tome su on i kolega Banić govorili 

na Podcastu Velebit: 

https://www.youtube.com/watch?v=j2d7IY_a4W4 

O tome su objavljeni i tekstovi u najnovijem broju Hrvatskog tjednika. 

Zapravo, nisam siguran da će oni koji imaju vlast u svojim rukama biti sretni zbog ovoga. I 

do sada je profesor Elezović imao niz sličnih „zahvalnosti“ od vladajućih svih boja. Neven 

nije samo doprinio kao član moje znanstvene grupe, koja bez njega sigurno ne bi postala 

tako značajna u svjetskoj matematici, već je omogućio da u njegovoj izdavačkoj kući 

https://www.youtube.com/watch?v=j2d7IY_a4W4
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specijaliziranoj za matematičke i tehničke knjige tiskam i svoje publicističke knjige.  

Predstavljanje knjige „Je li političarima kriva matematika“ 

S druge strane mi s kojima je surađivao u znanstvenom radu malo smo mu se odužili prije 

šest godina s međunarodnom konferencijom i u njegovu čast: 

 Conference Mathematical Inequalities and Applications 2015 Mostar, Dedicated to the 

60th birthdays of Professors Neven Elezović, Marko Matić and Ivan Perić, November 11-

15, 2015  

Zapravo neobično je što smo mu se odužili i mi i Sveučilište u Mostaru, a ne I Zagrebačko 

sveučilište. Iz RH imali smo samo problema i oko te konferencije. Kako nisam mogao završiti 

knjigu o njemu povodom ove obljetnice rođena, o tim i drugim problemima moći će te vidjeti 

kada bude gotova ta knjiga, Zato ću ovaj tekst završiti njegovim životopisom s te 

konferencije koji je dala u svom Uvodnom predavanje na Konferenciji prof. dr. sc. Sanja 

Varošanec; 

 

Introductory lecture 

 

Životopis 

Neven Elezović je rođen 10. veljače 1955. u Zadru. Osnovnu školu pohađao je u 

Šibeniku i Splitu. Gimnaziju je završio 1973. u Splitu. Studij matematike završio je u tri 

godine, diplomiravši u siječnju 1977. na Prirodoslovno-matematičkom fakultetu u Zagrebu 

s radom Dvoetapno stohastičko programiranje. Nakon diplomiranja radio je kratko kao 

nastavnik na Matematičkoj gimnaziji u Zagrebu a od rujna 1977. zaposlen je u Zavodu za 

primijenjenu matematiku Elektrotehničkog fakulteta u Zagrebu, odnosno današnjem 
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Fakultetu elektrotehnike i računarstva. Radi najprije na mjestu asistenta. 1986. god. izabran 

je za docenta, 1991. god. u zvanje izvanrednog profesora, 1998. u zvanje redovitog 

profesora te 2003 u trajno zvanje redovitog profesora. 

 Govori engleski a služi se francuskim jezikom. Oženjen je i ima dvoje djece. 

 Poslijediplomski studij iz matematike na Sveučilištu u Zagrebu upisao je 1977, a 

1981. stekao naziv magistra obranivši magistarski rad Cilindrične mjere. Doktorirao je 

1985. obranivši doktorsku disertaciju s naslovom Cilindrične mjere na tenzorskim 

produktima Banachovih prostora i slučajni linearni operatori. 

 Područje znanstvenog rada Nevena Elezovića je teorija mjere, teorija vjerojatnosti, 

funkcionalna analiza, teorija operatora, klasična analiza, specijalne funkcije. Dosad je 

objavio 60 znanstvenih radova u međunarodnim časopisima. 

 Bio je voditelj znanstvenog projekta Vjerojatnosne mjere na 

beskonačnodimenzionalnim prostorima i primjene, bilateralnog projekta Fractional 

calculus, higher transcedential functions and applications te projekta Ocjene integrala, 

suma i integralnih transformacija. 

 Član je Seminara za nejednakosti. Suosnivač je Seminara za klasičnu analizu. 

 Objavio je značajan broj visokoškolskih i srednjoškolskih udžbenika i priručnika iz 

matematike (preko 50 naslova) te stručnih radova (preko 20 radova). 

 Pokretač je i glavni urednik u časopisu Journal of Classical Analysis (od 2012). 

Suosnivač je i tehnički urednik pet međunarodnih časopisa, Mathematical Inequalities and 

Applications (od 1998), Operators and Matrices, Journal of Mathematical Inequalities (od 

2007), Differential Equations and Applications (od 2009), Fractional Differential Calculus 

(od 2011). 

 Pokretač je i urednik u metodičkom časopisu Matematika i škola. 

 Osnivač je i glavni urednik u nakladničkom poduzeću Element koje je u 25 godina 

objavilo više od 500 naslova, većinom u području matematike.  

 Uveo je ili redefinirao sadržaj mnogih kolegija na FER-u, poput predmeta Linearna 

algebra, Stohastički procesi, Kompleksna analiza, Vjerojatnost i statistika, Diskontna 

matematika 1 i 2. Napisao je osam udžbenika za student FER-a. 

 Držao je predavanja iz deset različitih kolegija na dodiplomskom studiju na FER-

u. Predavao je devet kolegija na poslijediplomskim i doktorskim studijima PMF-a i FER-a.  

 Održao je preko trideset predavanja na kongresima i seminarima za nastavnike 

srednjih škola. 

 Vodio je dva magistarska i četiri doktorska rada. 

 Bio je predstojnik Zavoda za primijenjenu matematiku FER-a u četiri mandata, 

1990.-1992., 1992.-1994., 1996.-1998. i 1998.-2000. 

Bio je predsjednik povjerenstva za upis studenata na FER. Član je Matičnog odbora 

za matematiku od 1995 do 2003. te ponovo od 2013 god. Član je državnog povjerenstva za 

natjecanja iz matematike od 1982 god, predsjednik tog povjerenstva u dva mandata. 

Hobi: filatelija, numizmatika i bridž. Posjeduje najveću filatelističku zbirku 

hrvatske filatelije u razdoblju od 1914 do 1945 god. Odličan igrač bridža, tajnik Hrvatskog 

bridž saveza u dva mandata. Sudjelovao je pet godina u kvizu Brojke i slova na državnoj 

televiziji. 

 

Akademik Josip Pečarić 
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http://dragovoljac.com/index.php/razno/24984-akademik-pecaric-66-rodendan-dr-sc-

nevena-elezovica 

O njemu puno govori već samo Kazalo: 

 

PROF. DR. SC. BRANKO JEREN, PREDGOVOR ……………….. 15 

 

METODA „TVOR“ …………………………………………….. 17 

 

VIŠE NEMA DVOJBE JASENOVAČKI POPIS ŽRTAVA LAŽAN JE I ODRŽAVA 

GA SAMO POLITIKA …………………………… 19 

NEVEN ELEZOVIĆ, NE POSTOJI NIKAKVA VJEROJATNOST DA JE 

JASENOVAČKI POPIS ŽRTAVA ISTINIT ………………………………… 20 

NIKOLA BANIĆ, TVOR: MATEMATIČKA METODA KOJA  

POTVRĐUJE SUMNJE U MASOVNU PREVARU MREŽNOG JASENOVAČKOG 

POPISA …………………………………………………. 24 

ZAHVALA NIKOLI ŠTEDULU I NE SAMO NJEMU ……………………...31 

PRILOG: ZAHVALA PREDSJEDNIKU RH ………………………………... 36 

DR. STJEPANDIĆ O PISMU PREDSJEDNIKU RH ………………………...39 

PRILOG, PISMO PREDSJEDNIKU RH …………………………………….. 42 

PISMA MINISTRU VANJSKIH POSLOVA ………………………………... 46 

MATKO MARUŠIĆ, JOSIP PEČARIĆ, POPIS JASENOVAČKIH  

ŽRTAVA JE NETOČAN; UPRAVO SU ZNANSTVENO DOKAZANE NJEGOVE 

NELOGIČNOSTI KOJE UPUĆUJU DA JE VELIKIM  

DIJELOM IZMIŠLJEN ………………………………………………………. 69 

ODGOVOR DON MILJENKU BABAIĆU ………………………………….. 80 

"LEGALISTI" I "REVIZIONISTI" …………………………………………... 82 

PRILOG: MIROSLAV TUĐMAN, ZNANSTVENI RAT "LEGALISTA" I 

"REVIZIONISTA" PRLJAVE ZNANOSTI …………………………………. 84 

"LEGALISTI" I "REVIZIONISTI" 2. ………………………………………... 88 

PRILOG: ZVONIMIR HODAK, ZA JUGONOSTALGIČARSKI VIRUS  

JOŠ DUGO NEĆE BITI IZUMLJENO CJEPIVO ……………………………90 

ČETNIČKA KOALICIJA, JASENOVAC I ZDS ……………………………. 95 

CROATIA: WWII JASENOVAC CAMP TRUTH JUST GOT AN ALLY  

IN EXACT SCIENCE …………………………………………………………97 

PANIKA U HRVATSKOJ I SRBIJI ZBOG ZNANSTVENOG DOKAZA  

O JASENOVAČKOJ LAŽI …………………………………………………. 101 

PORFIRIJEVA MITOMATIKA PROTIV NEUMOLJIVE MATEMATIKE  106 

PROF. ELEZOVIĆ U PEČARIĆEVIM KNJIGAMA ……... 107 

(…) 

Primijetit ću da smo o radu prof. Elezovića i dr. Banića TVOR pisali nas dvojica sa 

Stanfordovih lista najutjecajnih hrvatskih znanstvenika prof. dr. sc. Matko Marušić i ja. 

Taj rad je dan u knjizi: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/24984-akademik-pecaric-66-rodendan-dr-sc-nevena-elezovica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24984-akademik-pecaric-66-rodendan-dr-sc-nevena-elezovica


LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  199 

 

J. Pečarić, Prof. emeritus dr. sc. Matko Marušić, Zagreb, 2021. str. 444. 

Dajemo ga i u Prilogu. 

Rad smo poslali na puno adresa. Ali – očekivano – hrvatski političari ne smiju ni pomisliti 

na takvu istinu jer daju ogromna sredstva da se očuva Jasenovačka laž sadržana u 

„Velikosrpskoj brojci Goldsteinovih i Drže Mihailovića“. 

Zagovornici „Velikosrpske brojke Goldsteinovih i Drže Mihailovića“ ili mitomani kako ih 

je nazvao Igor Vukić protestirali su uredništvu časopisa, a onda su shvatili da to treba uraditi 

netko tko se kao matematičar razumije u ono što su Banić i Elezović objavili. 

Tako je u isti časopis poslao svoj rad jedan kolega iz SAD-a koji su urednici prihvatili, iako 

je jedan od recenzenata stavio bitnu primjedbu o matematičkoj grješki u tom radu. 

Radi se o radu: 

M. Ornik, “Comment on ”TVOR: Finding Discrete Total Variation Outliers among 

Histograms”,” IEEE Access, vol. 9, no. 9, pp. 78 586–78 593, 2021. 

Onda su Nikola Banić and Neven Elezović napisali rad: 

Reply to Comment on “TVOR: Finding Discrete Total Variation Outliers among 

Histograms”  

https://aps.arxiv.org/pdf/2111.05842.pdf 

Dajem prijevod Abstracta tog rada: 

U ovom radu odgovaramo na kritiku jednog od naših radova prethodno objavljenih u ovom 

časopisu, pod naslovom “TVOR: Finding Discrete Total Variation Outliers among 

Histograms”. 

Odstupanja varijacija među histogramima”. Naš rad predlaže metodu za detekciju 

odstupanja glatkoće među histogramima korištenjem odnosa između njihovih diskretnih 

totalnih varijacija (DTV) i njihovih odgovarajućih veličine uzorka. U ovom odgovoru, 

pokazujemo točku po točku da, suprotno svojim tvrdnjama, kritika nije pronašla nikakve 

pogreške ili probleme u našem radu, bilo u korištenim skupovima podataka, metodologiji ili 

u dobivenim vrhunskim kandidatima za izvanredne vrijednosti. Naprotiv, tvrdnje kritike 

mogu lako se može pokazati da je matematički neutemeljen, da izravno proturječi 

uobičajenim statističkim teoremima, i protiviti se dobro utvrđenim demografskim terminima. 

Upravo je to učinjeno u odgovoru ovdje pružanjem i teoretski i eksperimentalni dokazi. 

Osim toga, zbog prigovora kritike, opsežnije istraživanje o vrhunskom kandidatu za 

izvanredne vrijednosti, Jasenovački popis se provodi i kako bi se otklonile sumnje kritike, 

novi dokazi o njegovoj problematičnosti neviđeni u drugim predstavljeni su popisi. Ovaj 

odgovor je popraćen dodatnim teorijskim objašnjenja, simulacije i eksperimentalni rezultati 

koji ne samo da potvrđuju ranijim saznanjima, ali i novim podacima. Izvorni kod je na 

https://github.com/DiscreteTotalVariation/TVOR 

Časopisi ne vole objaviti rad koji pokazuje da su svjesno objavili netočan rad, ili su pritisci 

bili takvi (sjetimo se onih na o kojima govori poglavlje GOLDMAN O GOLDSTEINU 

(PISMA PREDSJEDNICIMA) moje knjige Milanović hvali Grlić-Radmana;  

https://aps.arxiv.org/pdf/2111.05842.pdf
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https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf str. 168-323) da ovaj rad 

napisan na 63 stranice ostaje objavljen u Arxivu i tako svi koje to zanima mogu vidjeti o 

kakvoj se griješki tu radi.  

Naravno, nije se stalo na tome. Prof. Marušić i ja smo u svom članku danom u Prilogu 

napisali: Istraživači Nikola Banić i Mladen Koić objavili su oko 150 članaka o netočnostima 

popisa JUSP-a Jasenovac (https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-

jasenovac-1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima ) 

Nikola Banić i Mladen Koić su nedavno i tiskali knjigu na oko 800 stranica: 

JASENOVAČKI POPIS / LAŽNE ŽRTVE. Knjiga je uz spomenuti znanstveni rad sjajno 

pokazala koliko sam bio u pravu kada sam tu službenu brojku nazvao: Velikosrpska brojka 

Goldsteinovih i Draže Mihailovića.  

Akademik Josip Pečarić  

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf
https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-jasenovac-1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima
https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-jasenovac-1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima
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PRILOG  

 

POPIS JASENOVAČKIH ŽRTAVA JE NETOČAN; UPRAVO SU 

ZNANSTVENO DOKAZANE NJEGOVE NELOGIČNOSTI 

KOJE UPUĆUJU DA JE VELIKIM DIJELOM IZMIŠLJEN 

Matko Marušić, profesor emeritus za medicinu i znanstvenu 

metodologiju, Split 

Akademik Josip Pečarić, matematičar, Zagreb 

Gotovo da nema nikoga u Hrvatskoj tko ne zna za probleme s istinom o logoru Nezavisne 

države Hrvatske (NDH) u Jasenovcu. O tom su logoru ispisane nebrojene stranice i 

izgovorene nezamislive laži. Oni upućeniji te laži prepoznaju, ali Srbi općenito i hrvatski 

komunisti isto općenito za to ne mare nego autore svih prigovora proglašavaju 

revizionistima u najblažem a ustašama u najstrožem ocjenjivanju. 

Kad je Hrvatski tjednik 11. lipnja 2015. objavio nalaz g. Stjepana Razuma da na popisu 

JUSP-a Jasenovac postoji „14.000 umnoženih žrtava, odnosno isto toliko žrtava koje 

zasigurno nemaju nikakve veze s ratnim Jasenovcem” (v. 

https://www.sloboda.hr/jasenovac-dr-stjepan-razum-otkrio-veliku-prijevaru-u-jasenovcu-

dorh-mora-pokrenuti-istragu/), ta ustanova je napravila brojne izmjene ali je broj žrtava 

ostao isti (https://narod.hr/hrvatska/sto-se-tocno-dogadalo-s-mreznim-jasenovackim-

popisom-lipnja-2015-godine). A gdje su joj dotad bila ta imena – kad se upravo time bavi – 

da prikuplja imena žrtava? Kako to da ih nije pokazivala 50 godina a onda ih je začas smogla 

kad su tisuće imena s popisa došle u pitanje? 

Oko broja žrtava u Jasenovcu ne mogu se dogovoriti ni komunisti i Srbi koji su „jasenovački 

mit“ i stvorili i brane ga kao stršljeni gnijezdo. Komunisti ustraju na 84.000 žrtava JUSP 

Jasenovac a Srbi na 700.000 žrtava koje su „procijenili njihovi istraživači“. To je otišlo 

toliko daleko da je u Srbiji s popisa knjiga za otkup izbačena knjiga „Jasenovac” Ive 

Goldsteina, jer je on u njoj napisao da je u Jasenovcu bilo onoliko žrtava koliko piše JUSP 

Jasenovac (84.000), a Srbima je to neprihvatljivo jer ustraju na 700.000 žrtava 

(https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/onoga-tko-tvrdi-da-u-jasenovcu-nije-ubijeno-700-

tisuca-ljudi-ovdje-ne-treba-citati-15016006). 

Taj problem je podmuklo „riješio“ portal Jasenovac Research Institute (JRI) koji se vodi iz 

New Yorka. On se, dakle, zove „Institut za istraživanje Jasenovca“, a mrežna stranica mu se 

zove https://jasenovac.org/ . Popis žrtava nosi naslov „Victims list“ („Popis žrtava“). U 

uvodu se, međutim spominje da se JRI bavi „cijelim Holokaustom u Jugoslaviji“ i spominje 

ukupno 647,000 stradalih s tim da u istom tekstu procjenjuje da je „u sustavu logora u NDH 

stradalo 600.000 osoba“. Svoj rad definira kao „posvećen promicanju istraživanja i 

aktivnosti koje će osvijetliti svijet kriminala i genocida u Jasenovcu i u Jugoslaviji nad 

https://www.sloboda.hr/jasenovac-dr-stjepan-razum-otkrio-veliku-prijevaru-u-jasenovcu-dorh-mora-pokrenuti-istragu/
https://www.sloboda.hr/jasenovac-dr-stjepan-razum-otkrio-veliku-prijevaru-u-jasenovcu-dorh-mora-pokrenuti-istragu/
https://narod.hr/hrvatska/sto-se-tocno-dogadalo-s-mreznim-jasenovackim-popisom-lipnja-2015-godine
https://narod.hr/hrvatska/sto-se-tocno-dogadalo-s-mreznim-jasenovackim-popisom-lipnja-2015-godine
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/onoga-tko-tvrdi-da-u-jasenovcu-nije-ubijeno-700-tisuca-ljudi-ovdje-ne-treba-citati-15016006
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/onoga-tko-tvrdi-da-u-jasenovcu-nije-ubijeno-700-tisuca-ljudi-ovdje-ne-treba-citati-15016006
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Srbima, Židovima i Romima za vrijeme II. Svjetskoga rata“. Hrvate i muslimane ne 

spominje, ali ih uvrštava u popis i kad nikakve veze s Jasenovcem nemaju. Nema poseban 

popis za Jasenovac. To mu omogućuje da svih 647.000 imena potencijalno pripisuje 

Jasenovcu, pa je, primjerice, u tom smislu i svjedočio na suđenju nogometašu J. Šimuniću. 

S druge strane, kad mu se javi da brojne žrtve na popisu nemaju veze s Jasenovcem, on može 

odgovoriti – da se bavi svim žrtvama u Jugoslaviji. 

 

NEDVOJBENI DOKAZ DA JE POPIS ŽRTAVA JAVNE USTANOVE SPOMEN PARK 

JASENOVAC KRIVOTVOREN 

JUSP Jasenovac održava internetski popis jasenovačkih žrtava s imenom i prezimenom 

svake žrtve, očevim imenom, godinom i mjestom rođenja i godinom smrti u logoru 

Jasenovac iz vremena Nezavisne države Hrvatske (NDH) (http://www.jusp-

jasenovac.hr/Default.aspx?sid=7618). Popis sadrži 83.806 imena koja su većim dijelom 

odabrana sa službenog popisa 597.323 stradalih u Drugom svjetskom ratu koji je 1964. 

objavio Državni zavod za statistiku Socijalističke Federativne Republike Jugoslavije. 

Istraživači Nikola Banić i Mladen Koić objavili su oko 150 članaka o netočnostima popisa 

JUSP-a Jasenovac (https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-jasenovac-

1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima). Ti su nalazi konkretni i 

uvjerljivi, ali su zanemarivani jer ih nisu pisali autori koji su u tom području povijesti 

dominantni. Zagovornici „jasenovačkog mita“ ih ignoriraju a autore proglašavaju 

revizionistima i filoustašama, a plašljivi hrvatski povjesničari ih uopće ne razmatraju, neki 

čak autore i napadaju kao nedovoljno stručne. To je neznanstven stav, jer znanost ocjenjuje 

valjanost dokaza a ne „ugled“ i formalne pozicije onih koji su dokaze pribavili. 

 

Povijesno važan članak Nikole Banića i Nevena Elezovića 

S početkom godine 2021. dogodio se veliki preokret u pitanju vrijednosti popisa JUSP-a 

Jasenovac: dva doktora znanosti, inženjer informatike g. Nikola Banić i vrlo ugledni 

matematičar g. Neven Elezović objavili su na engleskom jeziku i u vrlo uglednom svjetskom 

časopisu za inženjere i matematičare povijesno važan članak o jasenovačkim žrtvama. 

Članak je dokazao da je popis JUSP-a Jasenovac krivotvoren i kao takav potpuno nevaljao. 

Članak nosi naslov „TVOR: nalaženje diskretnih podataka koji odskaču među totalnim 

varijacijama u histogramima“ (engl. TVOR: Finding Discrete Total Variation Outliers 

among Histograms); TVOR je tu kratica engleskog izraza „Total Variation Outlier 

Recognizer“ u prijevodu „Tražilo (u smislu alata) podataka koji odskaču među totalnim 

varijacijama“. Konkretno, Banić i Elezović su razvili matematičku metodu za analizu 

velikog broja podataka s pomoću koje mogu procijeniti koji podatci (jako) odskaču 

(razlikuju se) od svih ostalih podataka koje se analizira. Ideja se zasniva na činjenici da u 

prirodi podatci o nekoj pojavi variraju, ali ne previše. Podatci koji se jako razlikuju od 

ostalih engleski se nazivaju „outliers“ što je na hrvatskom „podatci koji odskaču“ (od ostalih 

u masi podataka). Podatci koji odskaču ne bi se smjeli pojaviti, jer upućuju na grubu 

pogrješku (npr. prilikom upisivanja ili prepisivanja podataka) ili na – izmišljanje podataka. 

http://www.jusp-jasenovac.hr/Default.aspx?sid=7618
http://www.jusp-jasenovac.hr/Default.aspx?sid=7618
https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-jasenovac-1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima
https://narod.hr/hrvatska/poimenicni-popisa-zrtava-kcl-jasenovac-1941-1945-i-njegovo-nepodudaranje-s-izvorisnim-dokumentima
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Podatke su prikazivali na slikama (grafikonima) koji se nazivaju „histogrami“. Histogram 

je dvodimenzionalni grafički prikaz podataka u kojemu su u koordinatnom sustavu na osi 

apscisa godine rođenja a na osi ordinata broj ljudi (žrtava) koji su rođeni svake od tih godina. 

Taj povijesno važan članak Banića i Elezovića objavljen je godine 2021. u međunarodnom 

časopisu „IEEE Acces“ i njegova identifikacija (referencija) je: 

N. Banić and N. Elezović, TVOR: Finding Discrete Total Variation Outliers Among 

Histograms. IEEE Access, volumen. 9, stranice 1807-1832, 2021., doi: 

10.1109/ACCESS.2020.3047342. 

Članku svatko može slobodno pristupiti preko gore navedenog univerzalnog mrežnog 

identifikatora (doi), ili preko poveznice  

https://ieeexplore.ieee.org/document/9306761, ili  

https://arxiv.org/pdf/2012.11574.pdf,  

pa se u daljnjem tekstu pozivamo na slike iz toga članka. 

 

Objašnjenja sadržaja i nalaza u članku Banić-Elezović 

Članak je na engleskom jeziku, vrlo stručan i složen i malo ga ljudi može uopće čitati, a još 

manje razumjeti, napose matematiku. Zato ovdje donosimo objašnjenja koja će pomoći da 

se članak dobro razumije. 

 

1) Pouzdanost članka 

Članak je objavljen u vrlo uglednom međunarodnom časopisu. Kad neki autori pošalju svoj 

članak u kojemu je opisano njihovo otkriće znanstvenom časopisu na objavu javnosti, on 

prolazi tri provjere: a) urednik/ci procjenjuju je li članak vrijedan objave – po važnosti 

otkrića i snazi dokaza koji to otkriće podupiru. b) Ako članak prođe tu ocjenu, urednik ga 

šalje na ocjenu (u pravilu) trojici najvećih stručnjaka za područje kojim se članak bavi; 

znanje i objektivnost tih stručnjaka (zovu se „recenzenti“) jamči da časopis, koji čuva svoj 

ugled, ne će objaviti nešto krivo, bezvrijedno, nedorečeno, nepotpuno ili nejasno. 

Recenzenti mogu uredniku preporučiti da članak prihvati, ili da ga ne prihvati, ili da od 

autora traži da članak dopune i poprave kako on kaže. c) U časopisu u kojemu su Banić i 

Eletović objavili svoj članak, kad autori poprave članak i recenzenti popravke prihvate, 

urednik članak postavlja na mrežnu stranicu svojega časopisa gdje je slobodan za čitanje, a 

čitatelji na članak mogu davati primjedbe svake vrste i njih urednik ozbiljno uzima u obzir 

(to je nov i dodatni način osiguranja kvalitete, a primjenjuju ga najugledniji časopisi). Kad 

i to prođe povoljno, urednik članak objavljuje i daje mu referenciju i doi (v.gore). 

Referencija je podatak o autorima i naslovu članka i mjestu objave članka, a doi (engl. digital 

object identifier) je poveznica jedinstvena za taj članak na razini Interneta, preko koje 

(„klikom“) zainteresirani zauvijek mogu otvoriti članak i čitati ga (i rabiti kako im treba za 

dalja istraživanja). Tako se stvara, obznanjuje i dijeli ljudsko znanje. 

https://ieeexplore.ieee.org/document/9306761
https://arxiv.org/pdf/2012.11574.pdf
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Sve te provjere, u vrlo uglednom časopisu, prošao je i članak autora Banića i Elezovića. 

Zato je njegova vjerodostojnost neupitna, a oni koji mogu pomisliti da je možda upitna 

trebaju to matematički dokazati. Time bi članak obezvrijedili, a časopis osramotili, ali na to 

bi svakako imali pravo jer se radi o vrlo važnim i ozbiljnim stvarima. Prema u najvažnijoj 

svjetskoj bazi znanstvenih podataka WoS (engl. Web of Science, Mreža znanosti), koja 

sadrži više od 33.000 indeksiranih časopisa te gotovo milijardu zapisa, „IEEE Access“ je 

vrlo ugledan časopis: u područjima a) računalna znanost, b) informacijski sustavi i c) 

električno i elektroničko inženjerstvo nalazi se u prvoj četvrtini najboljih časopisa. 

Čimbenik odjeka (engl. impact factor, IF) mu je 3,745, što znači da se u jednoj godini svaki 

članak objavljen u časopisu „IEEE Access“ u prosjeku 3,745 puta citira u časopisima. 

 

2) Metoda analize popisa JUSP-a Jasenovac 

Nakon što su složenim matematičkim postupcima (dokazima ispravnosti postupka) 

definirali svoj alat za traženje i ocjenu „podataka koji odskaču“ Banić i Elezović su u 

odjeljku članka koji se zove „IV. EXPERIMENTAL RESULTS“ prikazali testiranje svoje 

metode na konkretnim podatcima. Analizirali su postojanje i veličinu „podataka koji 

odskaču“ u odnosu na godine rođenja različitih skupina ljudi. Histogram može pokazivati 

razlike brojeva ljudi rođenih u susjednim godinama, ali „ne smije“ (jer po prirodnim 

zakonima ne može) imati „šiljke“ (podatci koji odskaču) za pojedine godine. Primjerice, ne 

smije za godinu rođenja 1900. imati „šiljak“ tj. da histogram pokazuje da je 1900. rođeno 

puno više ljudi (ovdje žrtava jasenovačkog logora) nego 1899. i 1901. 

Matematički alat TVOR, koji su razvili Banić i Elezović analizira jesu li varijacije (razlike) 

broja ljudi rođenih različitih godina unutar prirodnih granica varijabilnosti (različitosti) ili 

nisu. 

Autori su prvo analizirali popis stanovništva iz godine 1939. u Njemačkoj (slika 12a), koji 

ne bi smio sadržavati podatke koji odskaču (šiljke“). Taj popis nije imao „šiljke“ pa je služio 

kao „kontrola“ metode i pokazatelj prirodnih varijacija (broja ljudi u pojedinim godinama), 

jer on obuhvaća velik broj ljudi i teško je zamislivo da je krivotvoren. 
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Slika 12a. Primjer prikaza broja osoba prema godinama rođenja histogramom koji  

odgovara stanju u prirodi: varijacije iz godine u godinu su male i nema „podataka koji 

odskaču“. Radi se o popisu stanovništva Njemačke iz godine 1939. Crni stupci ilustriraju 

utjecaj Prvog svjetskog rata jer se odnosi na generacije koji su bile izložene smrtonosnom 

djelovanju toga rata. Preuzeto iz Banić i Elezović, IEEE Access, 2021, 

doi:10.1109/ACCESS.2020.3047342, prema licenci CC BY 4.0. 

Nakon toga su analizirali godine rođenja žrtava 7.106 popisa koji se nalaze na stranicama 

Memorijalnog muzeja Holokausta Sjedinjenih američkih država (engl. United States 

Holocaust Memorial Museum, USHMM), a među njima su i podatci JUSP-a Jasenovac (oni 

koje je prikupio i na svojim internetskim stranicama održava JUSP Jasenovac). 

 

3) Rezultati analize 

Nalazi analize su nevjerojatni: odstupanje popisa JUSP-a Jasenovac od okvira prirodnih 

varijacija bilo je vrlo, vrlo veliko, najveće među 7106 analiziranih popisa! Matematička 

analiza je, dakle, pokazala da razlike broja ljudi rođenih u „susjednim“ godinama na popisu 

JUSP-a Jasenovac visoko uvjerljivo odstupaju od one koju bi dala priroda, tj. u slučaju da 

su ti podatci istiniti i stvarni. Prema tome, odstupanja nedvojbeno pokazuju da su podatci 

JUSP-a Jasenovac izmišljeni, i to nespretno i neznalački. 

 

https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/
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Slika 20. Prikaz broja svih žrtava navedenih na popisu JUSP-a Jasenovac u odnosu na 

godine njihova rođenja. Vide se golema odstupanja („šiljci“) od oblika histograma koji bi 

dali prirodni (neizmišljeni) podatci. Crni stupci ilustriraju utjecaj Prvog svjetskog rata jer se 

odnose na generacije koji su bile izložene smrtonosnom djelovanju toga rata. Dijelovi 

stupaca u crvenoj, svijetloplavoj i žutoj boji prikazuju odstupanja („podatke koji odskaču“) 

od prirodnih vrijednosti: crveni su podatci za godine koje završavaju nulom, žuti za godine 

koje završavaju brojem 2, a svijetloplavi se odnose na godine u sredini desetljeća. Preuzeto 

iz Banić i Elezović, IEEE Access, 2021,  

doi:10.1109/ACCESS.2020.3047342, prema licenci CC BY 4.0. 

Dva su vrlo važna detalja u tom „neprirodnom“ popisu JUSP-a Jasenovac. 

Prvi je da se „šiljci“ pojavljuju na godinama rođenja koje završavaju znamenkama 0 i 2 (i 

5), što je u skladu s psihologijom onih koji su te brojeve izmišljali, jer su zacijelo pisali prvo 

što bi im palo na pamet, a psihološki je vjerojatnije da će im te znamenke pasti na pamet 

prije nego one druge. A bili su toliko neuko samouvjereni da o „razbacivanju“ tih zadnjih 

znamenaka od 0 do 9 nisu ni mislili. Inače, matematika bi prepoznala i takva izmišljanja, ali 

ovdje tu njezinu čarobnu moć nema potrebe objašnjavati. 

Drugo je da se izmišljanja (golem broj „šiljaka“) vidi u analizi godina rođenja navodnih 

jasenovačkih žrtava ne samo ukupno nego i za svaku nacionalnost žrtava: Židove, Rome, 

Muslimane i Hrvate (slika 24), a naročito za Srbe (slika 25). 

 

https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/
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Slika 24. Prikaz broja žrtava romske (a), židovske (b), hrvatske (c) i muslimanske (d) 

nacionalnosti navedenih na popisu JUSP-a Jasenovac u odnosu na godine njihova rođenja. 

Vide se golema odstupanja („šiljci“) od oblika histograma koji bi dali prirodni (neizmišljeni) 

podatci. Crni stupci ilustriraju utjecaj Prvog svjetskog rata jer se odnose na generacije koji 

su bile izložene smrtonosnom djelovanju toga rata. Dijelovi stupaca u crvenoj, svijetloplavoj 

i žutoj boji prikazuju odstupanja („podatke koji odskaču“) od prirodnih vrijednosti: crveni 

su podatci za godine koje završavaju nulom, žuti za godine koje završavaju brojem 2, a 

svijetloplavi se odnose na godine u sredini desetljeća. Preuzeto iz Banić i Elezović, IEEE 

Access, 2021, doi:10.1109/ACCESS.2020.3047342, prema licenci CC BY 4.0. 

 

https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/
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Slika 25. Prikaz broja žrtava srpske nacionalnosti navedenih na popisu JUSP-a Jasenovac 

u odnosu na godine njihova rođenja. Vide se golema odstupanja („šiljci“) od oblika 

histograma koji bi dali prirodni (neizmišljeni) podatci. Crni stupci ilustriraju utjecaj Prvog 

svjetskog rata jer se odnose na generacije koji su bile izložene smrtonosnom djelovanju toga 

rata. Dijelovi stupaca u crvenoj, svijetloplavoj i žutoj boji prikazuju odstupanja („podatke 

koji odskaču“) od prirodnih vrijednosti: crveni su podatci za godine koje završavaju nulom, 

žuti za godine koje završavaju brojem 2, a svijetloplavi se odnose na godine u sredini 

desetljeća. Preuzeto iz Banić i Elezović, IEEE Access, 2021, 

doi:10.1109/ACCESS.2020.3047342, prema licenci CC BY 4.0. 

 

ŠTO OVO OTKRIĆE ZNAČI? 

Najprije ćemo reći što otkriće Banić-Elezović ne znači. To otkriće ne donosi neki „novi“, 

„točan“ ili „jako pouzdan“ broj jasenovačkih žrtava. On se uopće i ne bavi brojem žrtava 

stradalih u Jasenovcu. Ta analiza ne dovodi u pitanje postojanje i rad logora bez obzira na 

njegovu stvarnu prirodu. 

 

Analiza Banića i Elezovića otkrila je da je popis krivotvorina 

Rad Banića i Elezovića potpuno uvjerljivo, utemeljeno i nepobitno dokazuje da je popis 

jasenovačkih žrtava netočan. Čak nije potrebno ni procjenjivati koliko je netočan (može se 

izračunati da je 89% ili 74.288 imena neprihvatljivo). Glavni nalaz je da je popis JUSP-a 

Jasenovac izmišljen, dakle namjerno krivotvoren. Tu se ne može raditi o „nenamjernoj 

pogrješci, jer bi se tada „pogrješka“ odnosila na prevelik broj podataka. A sustavnost pojave 

šiljaka nesporno govori o namjeri, o izmišljanju. 

Ako su izmišljene godine rođenja, izmišljeni su i ljudi, jer nitko pošten i objektivan ne bi 

pisao godine rođenja za desetke tisuća ljudi o kojima taj podatak nema – a pisao je, izmišljao 

godine. Zašto bi to radio netko tko želi svijetu predočiti istinu o tom „logoru smrti“, tu 

tragediju koja će se svake godine komemorirati, sa zgražanjem, sa suzama u očima i s 

molitvama za duše pobijenih? A ako autori popisa nisu znali godine rođenja za 74.288 ljudi 

(89% s popisa!), onda nisu znali ni te ljude: otkud im imena, imena očeva, mjesto rođenja i 

mjesto i godina stradanja, a izmišljaju godine rođenja? 

 

Sramota 

Ne znamo kako će različiti ljudi, vlast, administracija, povjesničari, političari, politikanti, 

potomci žrtava ili bilo tko drugi reagirati na ovo otkriće. Bitno je da je ono nesporno i da sa 

sobom nosi nekoliko razina velike sramote: 

1) Sramota za JUSP Jasenovac i njegove zaposlenike od njegova osnutka do danas. 

2) Sramota za sve branitelje i promotore toga popisa, a navlastito za povjesničare među 

njima. 

3) Sramotu za državu koja tolike godine ništa nije poduzela da se na popisu bolje radi iako 

je primila bezbrojna upozorenja da s njim nešto nije u redu. 

https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/
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4) Sramota je, poniženje i „desakralizacija“ stvarnih žrtava. „Desakralizacija“ je izraz koji 

je upotrijebio Philip. J. Cohen pri ocjeni srpske zloporabe Holokausta u propagandne svrhe 

(Cohen, Philip J. 1993. Desecrating the Holocaust: Serbia's Exploitation of the Holocaust as 

Propaganda). U hrvatskom jeziku ta riječ je vrlo primjeren i jasan pojam „skrnavljenje“. V. 

također: Cohen, Philip, J. 1996. Serbia's Secret War: Propaganda and the Deceit of History. 

College Station, Texas A&M University Press, Texas City, TX, USA. 

5) Sramota za sjećanje i komemoriranje. Kako se mogu provoditi komemoracije ako će se 

odvijati u sjeni izmišljenog popisa žrtava? 

6) Sramota za profesionalne hrvatske (i druge) povjesničare koji su zanemarili sve 

objektivne nalaze i upozorenja, pa su ustrajali na istinitosti popisa JUSP-a Jasenovac. Ili su 

(uplašeno?) šutjeli o pojavi novih podataka, kao da se oni nisu pojavili, ili kao da ih oni nisu 

vidjeli? 

 

ŠTO TREBA NAPRAVITI 

Otkriće je golemo i jako važno, a dokazi za izmišljanje neoborivi. U tom smislu različiti 

čimbenici u Republici Hrvatskoj trebaju napraviti sljedeće. 

Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti (HAZU) 

Kao istaknuti hrvatski etički autoritet, Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti bi trebala: 

1) u svoj arhiv uvrstiti članak Banića i Elezovića, zajedno sa svim dokumentima (popisima) 

i podatcima koje su oni rabili pri izradi svojega znanstvenog članka; 

2) osnovati svoje povjerenstvo koje će proučiti članak i snagu dokaza; 

3) o tome donijeti priopćenje za hrvatsku vladi i Sabor i javno ga obznaniti; 

4) hrvatskoj državnoj administraciji predložiti postupke za „ograničenje štete“ i vraćanje 

dostojanstva JUSP-u Jasenovac i memoriji o logoru. 

Hrvatska državna administracija 

1) Vjerojatno posredovanjem Ministarstva kulture, hrvatska državna administracija bi 

trebala osnovati svoje povjerenstvo za ocjenu članka i snagu njegovih dokaza i o tome 

donijeti priopćenje za javnost. Pritom se mogu osloniti na povjerenstvo HAZU, ili sastaviti 

zajedničko povjerenstvo. Moraju se donijeti jasne mjere za uklanjanje sramote i neistina. 

2) Zbog toga što je popis JUSP-a Jasenovac dio popisa Državnog zavoda za statistiku 

Socijalističke Federativne Republike Jugoslavije iz 1964., koji se tretira kao službeni 

dokument broja žrtava SFRJ u II. svjetskom ratu, treba zatražiti od HAZU procjenu 

vjerodostojnosti toga popisa i o problemu njegove vjerodostojnosti obavijestiti sve države 

sljednice SFRJ Jugoslavije. 
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3) O nalazu članka Banića i Elezovića treba obavijestiti međunarodne ustanove, prije svih 

Memorijalni muzej Holokausta Sjedinjenih američkih država i Yad Vashem u Izraelu, s 

kopijom dopisa veleposlanstvima SAD-a i Izraela u Republici Hrvatskoj. 

4) Treba odmah zatvoriti postojeći popis žrtava jasenovačkog logora koji drži JUSP 

Jasenovac da se ustanova i njezin vlasnik ne sramote, a na njegovo se mjesto može napisati 

„U izradi“. 

5) Treba provesti upravni nadzor nad JUSP-om Jasenovac i imenovati povjerenika 

(Ministarstva kulture) koji će provesti postupke za rješenje problema prema cilju koji treba 

unaprijed odrediti. Vjerujemo da bi taj cilj trebao biti rekonstrukcija osoblja, definiranje 

kriterija kvalitete i pouzdanosti istraživanja i izrada nespornog popisa, bez obzira na trajanje 

posla i trenutnu ili konačnu duljinu popisa. 

JUSP Jasenovac 

JUSP Jasenovac mora nastaviti raditi i obilježavanja se moraju nastaviti, ali sve 

zainteresirane treba upozoriti da broj žrtava ne bi trebalo navoditi do njegova zaključenja, 

kad god da se ono dogodilo. To treba biti preporuka a ne naređenje, a svrha joj je 

sprječavanje dodatnog sramoćenja i širenja lažnih vijesti. 

Ministarstvo znanosti i obrazovanja 

Ministarstvo znanosti i obrazovanja treba djelovati žurno. Prvo, treba odmah osnovati 

vlastito povjerenstvo za utemeljenost otkrića Banića i Elezovića o popisu JUSP-a Jasenovac, 

ili svoje članove uključiti u povjerenstvo HAZU, a zatim osigurati da se iz udžbenika maknu 

sve procjene broja osoba stradalih u logoru Jasenovac. Brojevi se ne smiju spominjati dok 

se ne sastavi novi poimenični popis koji ne će biti upitan. 

Hrvatska povijesna znanost 

Hrvatski profesionalni i drugi povjesničari trebaju proučiti članak Banića i Elezovića i 

organizirati simpozij na kojemu će se kao struka odrediti prema proučavanju, istraživanju i 

deklariranju broja ljudi stradalih u logoru Jasenovac i načina na koje su stradali. 

 

ZAKLJUČAK 

Nalazi doktora znanosti Banića i Elezovića ne negiraju postojanje jasenovačkoga logora niti 

razmatraju broj ljudi koji su u njemu stradali. Oni samo pokazuju da je popis JUSP-a 

Jasenovac izmišljen toliko da je apsolutno neprihvatljiv, a to znači da sva istraživanja treba 

početi iznova, odgovorno i pošteno. Sve druge procjene broja žrtava Jasenovca su veće od 

one JUSP Jasenovac pa je sasvim jasno da se i tu radi o lažima, još većim i sramotnijim. 

Hrvatska država i njezin pravosudni sustav moraju definirati kriterije odgovornosti za 

širenje tih laži i za njih propisati sankcije. 

Javna ustanova Spomen park Jasenovac treba i dalje raditi, ali bez ikakva politikanstva, 

izmišljanja i drugih nečasnih namjera i čina, jer oni prije svega sramote stvarne žrtve, a u 
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javnosti stvaraju prijepore koji su štetni za sve strane koje u njima sudjeluju i za hrvatsko 

društvo u cjelini. 

 

Matko Marušić, profesor emeritus za medicinu i znanstvenu metodologiju, Split 

Akademik Josip Pečarić, matematičar, Zagreb 

 

https://kamenjar.com/matko-marusic-i-josip-pecaric-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/25089-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-

upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-

dijelom-izmisljen 

https://hrvatskonebo.org/2021/02/18/matko-marusic-i-josip-pecaric-popis-jasenovackih-

zrtava-je-netocan/  

http://glasbrotnja.net/popis-jasenovackih-zrtava-netocan-upravo-znanstveno-dokazane-

njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-velikim-dijelom-izmisljen/  

https://narod.hr/hrvatska/pecaric-i-marusic-znanstveno-dokazane-nelogicnosti-koje-

upucuju-da-je-jasenovacki-popis-velikim-dijelom-izmisljen 

https://bezcenzure.hr/vlad/popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-

dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen/  

  

https://kamenjar.com/matko-marusic-i-josip-pecaric-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/25089-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen
http://dragovoljac.com/index.php/razno/25089-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen
http://dragovoljac.com/index.php/razno/25089-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen
https://hrvatskonebo.org/2021/02/18/matko-marusic-i-josip-pecaric-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan/
https://hrvatskonebo.org/2021/02/18/matko-marusic-i-josip-pecaric-popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan/
http://glasbrotnja.net/popis-jasenovackih-zrtava-netocan-upravo-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-velikim-dijelom-izmisljen/
http://glasbrotnja.net/popis-jasenovackih-zrtava-netocan-upravo-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-velikim-dijelom-izmisljen/
https://narod.hr/hrvatska/pecaric-i-marusic-znanstveno-dokazane-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-jasenovacki-popis-velikim-dijelom-izmisljen
https://narod.hr/hrvatska/pecaric-i-marusic-znanstveno-dokazane-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-jasenovacki-popis-velikim-dijelom-izmisljen
https://bezcenzure.hr/vlad/popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen/
https://bezcenzure.hr/vlad/popis-jasenovackih-zrtava-je-netocan-upravo-su-znanstveno-dokazane-njegove-nelogicnosti-koje-upucuju-da-je-velikim-dijelom-izmisljen/
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 7. 

(Još o fah idiotima)  

 
Prethodni tekst o fah idiotima mi je komentirao dragi prijatelj umirovljeni profesor u trajnom 

zvanju: 

Vidim da uživaš(te) u prepisci o Fah idiotima. Bar netko. Sve je to oko "naših" medija 

postalo nepodnošljivo. Bojim se da su i našu nogometnu reprezentaciju načeli (blago 

rečeno). Malo od toga gledam i čitam. Vidio sam članak u Jutarnjem o Ivanu Gutmanu. O 

Tebi (i najutjecajnijim hrvatskim znanstvenicima) naravno ni riječi. 

 

Don Kaćunko opet ima sjajnu sugestiju: 

Subject:  Re: Fwd: LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 6: 

(Nadopuna prof. Elezovića) 

Date:  Wed, 18 Oct 2023  

From:  Anđelko Kaćunko  

To:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

To ti je, fratelo, sjajan i "hrvatski planetarno" važan prilog -  

valjalo bi ga prevesti na engleski i slati po svijetu...! 

Zato bi, upravo u kontekstu te teme (odavno me kopka ova misao), uz već dugotrajnu 

uporabu pojma FAH IDIOT u 'standardiziranom' značenju, konačno trebalo od njega dobro 

razlikovati ter u stalnu uporabu uvesti također specifičan i jedinstven izraz - FAH 

KRETEN...!!! 

Da, podsjeća me na nedavnu podjelu Igora Vukića kada je u pitanju broj žrtava Jasenovca 

na mitomane (zagovornici velikosrpske brojke Goldsteinovih i Draže Mihailovića) i 

mitomanijake (oni koji tvrde da je u Jasenovcu pobijeno duplo više ljudi nego u cijeloj 

Jugoslaviji uključujući i Jasenovac). 
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Ovih dana dobili smo sjajnu potvrdu kako je velikosrpska brojka Goldsteinovih i Draže 

Mihailovića doista točna jer su antifašisti i Goldstein i Draža. Ivo drži sliku JB Tita kao 

veleposlanik u Parizu, a Draži su u Beogradu kao antifašisti podigli spomenik: 

‘DRAŽA MIHAILOVIĆ VRATIO SE KUĆI’: U BEOGRADU OTVOREN MUZEJ 

ČETNIČKOM VOĐI, ORILE SE ČETNIČKE PJESME 

https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-muzej-

cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme  

SRAMOTA. VOĐA ČETNIČKOG POKRETA DOBIO SPOMENIK U BEOGRADU, A 

PUPOVAC ŠUTI! 

https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-u-

beogradu-a-pupovac-suti/  

Kao da je moj prethodni tekst izazvao želju mnogih da postanu fah idiotima, tj. da se što 

češće pojavljuju u toj uloži u Hrvatskom tjedniku, pa u najnovijem broju 19. 10. 2023. 

imamo opet Iva Drobilicu: 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar: 

„Ako je u Gazi ubijeno 500 djece, za to je kriv Hamas, a ne Izrael!“ 

HT: Ako je u Jasenovcu ubijeno 500 soba, za to su krivi ustanici i pobunjenici protiv NDH, 

zar ne? 

Ivo Drobilica je prvi dan u rublici FUSNOTE ZA FAH IDIOTE, dakle ispred je 

Puhovskog i Božinovića: 

Dr. Žarko PUHOVSKI, umirovljeni sveučilišni profesor: 

 „Zapad se digao na neku moralnu uzvisinu s koje osuđuje Putina, ali ako Putin ne smije 

naložiti napad na Ukrajinu, zašto Netanyahua smije naložiti napad na Gazu? Mislite li 

ozbiljno u svijetu međunarodnog prava ili imamo ono da za jedne važi. Za druge ne?“ 

HT: Zapanjeni ovom glupošću, možemo se jedino pitati misli li Žare ozbiljno. Pa nije 

Ukrajina napala Rusiju i izvršila pokolj civila poput Hamasa u Izraelu da bi se izjednačile 

pozicije Putina i Netanyahua. 

Davor BOŽINOVIĆ, ministar unutarnjih poslova, orjunaš koji je u poznoj životnoj dobi 

spoznao da je Hrvat; 

„Zbog ustaških pjesama uhićeno 12 osoba, svi trebamo reagirati!“ 

HT: Kad Hrvatska postane doista država hrvatskog naroda, nije isključeno da će 

dvanaestorica Vas privoditi u lisičinama u zatvor u skladu s Božjim načelom „Kako sudite, 

sudit će vam“,  

Iako je ispred drugih ipak Drobilica nije FAH IDIOT TJEDNA. To je: 

https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-muzej-cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme
https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-muzej-cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme
https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-u-beogradu-a-pupovac-suti/
https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-u-beogradu-a-pupovac-suti/
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Andrej PLENKOVIĆ o skupini koja je pjevala ustašku pjesmu 'Korak ide za korakom' 

na osječkom stadionu za vrijeme utakmice Hrvatska-Turska: 

„Ustaške pjesme pjevaju samo oni koji žele zlo.“ 

HT: Zato i niste htjeli 1001. braniti Hrvatsku jer, kad ste vidjeli da hrvatski branitelji žele 

zlo Hrvatskoj, odmah ste se odlučili boriti za dobro uz kroasane u Parizu. 

 

Mladen Pavković zato poziva vlasti u RH: OBJAVITE POPIS ZABRANJENIH 

PJESAMA! 

https://bezcenzure.hr/toptema/objavite-popis-zabranjenih-pjesama/  

A meni je doista strašno vidjeti da se u RH pjeva: „Istrčale, istrčale zagrebačke frajle“ kada 

svi znaju da u RH u kojoj žive Hrvati za koje Šprajc s pravom kaže da su veći Srbi od Srba, 

treba i dozvoljeno je pjevati „Istrčale, istrčale beogradske dame“, zar ne. Zapravo on je samo 

na drugačiji način iskazao moju staru tvrdnju o podjeli Hrvata prema Srbima: Hrvate dijele 

na Hrvate i Srpske sluge. Svjetskim gazdama koji su pomagale (blago rečeno) fašističku 

srpsku agresiju na Hrvatsku, srpske sluge trebaju osigurati pobjedu. Zečevi to nisu uspjeli u 

ratu, a srpske sluge trebaju to osigurati u miru. 

Ni Hodak nije propustio komentirati kako se tatina djeca kao i njihove tate odnose prema 

nepoćudnim pjesmama u kolumni: 

HODAK: DORH ODBACIO KAZNENU PRIJAVU PROTIV PORFIRIJA 

https://kamenjar.com/hodak-dorh-odbacio-kaznenu-prijavu-protiv-porfirija/  

Porfirije ‘iskreno’ 

I dok se diljem Lepe njihove love i hapse navijači koji su na tekmama pjevali ustašku 

budnicu, dotle naši poltroni tiho i nenametljivo rade svoj posao. Naime, DORH je odbacio 

kaznenu prijavu protiv Porfirija. Prijavilo nevinog čovika da je pjevao četničke pesme o 

popu Momčilu Đujiću. Porfirije je “iskreno” priznao da je on samo otvarao usta, ali da nije 

pjevao. Šteta da naš pop nije igrao u filmu “Tko to tamo peva” Slobodana Šijana. Genijalan 

film koji je Srbiju lansirao u sam vrh europskog filma. Zamislite scenu u kojoj Pavle Vujisi 

tvrdi da on ne pjeva nego samo otvara usta… Ideja ostaje navijačima koji su pjevali “Korak 

ide za korakom…”. A što sa “Zlatnim dukatima” koji su također tu pjesmu često izvodili? 

Ma i oni su samo otvarali usta! Blaženi naš DORH. 

Nadam se da Stanko neće pročitati ovaj moj tekst jer odavno nisam slušao ovu njihovu 

pjesmu. Naravno kada sam vidio da je tako strašno pjevati odmah sam je pronašao i na 

Internetu: 

https://www.youtube.com/watch?v=EPZC_IJvBaQ  

Očit sluganski karakter hrvatskih vlasti na sličan način je komentirao i Ivan Pernar: 

Pernar se oglasio oko pjevanja ustaških pjesama Modrih: 'Tako je i Porfirije' 

Na situaciju pjevanja ustaških pjesama na utakmici Gorice i Dinama reagirao je Ivan 

Pernar. 

22.10.2023. 

https://bezcenzure.hr/toptema/objavite-popis-zabranjenih-pjesama/
https://kamenjar.com/hodak-dorh-odbacio-kaznenu-prijavu-protiv-porfirija/
https://www.youtube.com/watch?v=EPZC_IJvBaQ
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"Podrška Boysima, dečki su samo otvarali usta kao i Porifirije", napisao je na Facebooku 

Pernar. 

'Bravo mladosti' 

Na njegovu objavu uslijedili su komentari podrške: "Dečki su otvorili srca i pustili iz 

njega glas. Bravo mladosti . ZA DOM SPREMNI", "Boj se bije bije". 

Ponovljen incident iz Osijeka: Dinamovi navijači pjevali ustaške pjesme na utakmici s 

Goricom 

Podsjetimo, Na utakmici Gorice i Dinama navijači Modrih pjevali su ustašku pjesmu, a na 

tribinama se zavijorio transparent na kojem je pisalo "Lijepo ih je lijepo ih je naučila 

majka" kao i zastava Nezavisne države Hrvatske. Incident se dogodio u drugom 

poluvremenu utakmice odmah nakon pogotka Arijana Ademija. 

https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-

i-porfirije-329317/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-oglasio-oko-

pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije  

Gledam Bujici- Najavljuju sutrašnji Hrvatski tjednik. Zapravo radi se o pjesmi Jelačiću. Pa 

naravno u zatvor se išlo i zbog Ustani Bane, pa je i to mogući razlog. 

Ostvaruje se ono što sam davno konstatirao kao nova pomirba: 

POMIRBA DJECE PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA. 

To se može pronaći u puno mojih knjiga.  

Možda je tako počela nova pomirba. Kasnije je postalo jasno da se radi o KONAČNOJ 

POMIRBI DJECE PARTIZANA I ČETNIKA- 

U Prilozima sam dao tekst o tome. 

Ali ipak i ja kao i mnogi drugi moram biti malo i egoist. 

Naime, meni je zanimljivija činjenica da su u istom tjednu fah idioti i Drobilica i Puhovski. 

Prije svega poznato je svima da je Porfirije ideolog 'Srpskog sveta' koji izdašno na razne 

načine pomažu i vlasti i veći dio oporbe u RH. Pitajte prave Crnogorce kako je njima zbog 

toga. Njima je nevažno što gazda u liku vrhovnog vjerskog poglavara u RH pjeva. Ali ne 

treba samo Crnogorce brinuti što se događa u Crnoj Gori: 

SLOBODAN PROSPEROV NOVAK U BUJICI: “TREĆI SVJETSKI RAT MOGAO BI 

ZBOG VELIKOSRPSKOG LUDILA POČETI U CRNOJ GORI!” 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-

treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori  

Vidimo i da u Crnoj Gori ponovno traže uklanjanje spomen-ploče u Morinju: 

https://direktno.hr/sport/ponovljen-incident-iz-osijeka-dinamovi-navijaci-pjevali-ustaske-pjesme-na-utakmici-s-goricom-329286/
https://direktno.hr/sport/ponovljen-incident-iz-osijeka-dinamovi-navijaci-pjevali-ustaske-pjesme-na-utakmici-s-goricom-329286/
https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije-329317/
https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije-329317/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori
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https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-ploce-u-

morinju/  

Zašto i da ne traže kada su u Morinju stradali hrvatski branitelji. A znamo da je upravo 

Plenković prvi uklonio takvu spomen-ploču stradalim HOS-ovcima u Jasenovcu. I tamo je 

smetao grb koji je odobrila hrvatska vlast. Naravno na njemu je bio ZDS, a koliko puta sam 

rekao kako se tako dokazuje poslušnost svjetskim moćnicima koji su protiv RH. Tek kasnije 

se verbalno u to uključio Milanović. Vidimo da su i nove vlasti u Splitu shvatili pa su 

oskrnavili spomenik HOS-ovcima u Splitu: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-splitu-

oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a  

To i nije prvi put. O tome sam pisao u knjizi: 

J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

 
Stjepandić i Pečarić sa Skejom 

https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-ploce-u-morinju/
https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-ploce-u-morinju/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-splitu-oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-splitu-oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a
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Ovaj im spomenik smeta 

 

Očito je da ima puno razloga zašto je za fah idiota tjedna izabran Plenković. Dovoljno bi 

bilo samo ovo posljednje. Pa ovako znaju dati moju fotografiju na portali 

dragovoljac.com: 

 

Ali priznajem moj je izbor zapravo zbog osobnih razloga. 
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Ivo Drobilica me tužio zbog patnji koje sam mu nanio knjigom: 

J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

Zar nije zabavno da me tuži Drobilica zbog patnji koju sam mu nanio a radi se o knjizi o 

Drukeru.  

Oni koji čitaju moje tekstove znaju da se ja kao južnjak volim rugati. 

O tome sam pisao u tekstu koji dajem u prilozima: 

MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 3. 

Tekst je objavljen u knjizi: 

J. Pečarić, Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf 

Kad je riječ o Drobilici i Židovima treba u toj knjizi posebno pogledati poglavlje 

GOLDMAN O GOLDSTEINU (PISMA PREDSJEDNICIMA) str. 168.-323. 

Ono što je zanimljivo u ovome što je objavio Hrvatski tjednik je to što Drobilica kao brani 

Židove, ali na svoj priglupi način, a kada čitate Drukera upitate se mrzi li on Židove, pa je 

na strani Rusa, a ne Židova. 

Kako je to moguće? 

Možda odgovor daje moj tekst objavljen u Fokusu, 7. ožujka 2002.: 

RASIZAM PREMA HRVATIMA NIJE RASIZAM!?  

Tekst je dan i u knjizi „Brani li Goldstein NDH?“, a ovdje ga dajem u Prilozima. 

Nadam se da mi opraštate ovo malo mog egoizma. 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf
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PRILOZI: 

 
KONAČNA POMIRBA DJECE PARTIZANA I ČETNIKA… 

 
26. listopada 2020. 

 

Najavio sam večerašnju „Bujicu“ s pričom o tome kako je Plenković postao HDZ-ovac.. 

Nadam se da vas nisam prevario jer ta najava nije dana u prikazu emisije od 17. 10. 2020.: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-domovinski-

pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu 

Mojoj rugalici o ‘milicajcu’ na svoj način se pridružila i Višnja Starešina koja se odlučila 

deradikalizirati da je ne bi zakačila mjera druga Tome: 

Odlučila sam sama preispitati svoju radikalizaciju i preventivno poraditi na osobnoj 

deradikalizaciji. Čak ne mogu čekati da ministar branitelja i omiljeni Plenkovićev zamjenik 

za sve i svašta Tomo Medved, po nalogu samog predsjednika Vlade, dovrši svoju 

najkompleksniju, gotovo životnu zadaću: izvrši dubinsku i sveobuhvatnu analizu 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-domovinski-pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-domovinski-pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu
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radikalizacije društva, skicira test za razlikovanje radikaliziranih i neradikaliziranih 

elemenata i predloži mjere i načine njihove diferencijacije na daljnje postupanje. 

https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-me-ne-bi-

zakacila-mjera-druga-tome 

Svojevremeno smo u HNES-u donijeli etičku osudu Milanovića za veleizdaju. Čitam osudu 

Javora Novaka za mog ‘milicajca’. Čini mi se mnogo jačom od one HNES-a: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23569-osudujem 

Sigurno treba pročitati cijelu Osudu. Meni je – jasno – zanimljiv dio kad se spominje 

spomen-ploča u Jasenovcu koju je Plenković uklonio: 

Je li Plenković dobro promislio prije nego li se krenuo sluganski ispričavati Aleksandru 

Vučiću povodom HOS-ove ploče u Jasenovcu? Što mu je tada bilo važnije: stajalište 

hrvatskih građana ili četnika u Srbiji? Je li pomislio na to kako će tu činjenicu primiti 

hrvatski branitelji? Kojim je pravom ekspresno dao skinuti ploču na mjestu pogibije HOS-

ovih vitezova? I s kojim obrazloženjem? Da je to mjesto pijeteta već zauzeto? Znači, ljudske 

kosti više nikada ne će moći biti pokopane u Jasenovcu?? Ni jedna spomen ploča nikada se 

više ne smije tamo postaviti?? Bez obzira na to što su ljudi upravo tamo poginuli?? Braneći 

okupiranu domovinu. Gdje je u Hrvatskoj Plenković ikada postavio neku drugu ploču u 

zahvalnost junačkim postrojbama HOS-a? Kad nije, nema pravo ni skidati nijednu. 

Poznato je da ja stalno ističem činjenicu da je ‘milicajac’ tada iskazao nepoštivanje hrvatske 

države jer je „maknuo“ spomen obilježje palim HOS-ovcima zbog znaka odobrenog od 

države. Ili važnije je što kaže Vučić, od RH, zar ne? 

ZVONIMIRA HODAKA TREBA UVIJEK PROČITATI. ALI I DANAS IMA PUNO O 

ZDS (‘MAJKA SVIH POBJEDA’ JE ZABRANA ZDS): 

https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-falanga-sedmoj-

prijateljskoj-ofenzivi-211801/ 

Činjenica da je stric mladog Danijela Bezuka HOS-ovac koji je poginuo u Vukovaru sigurno 

‘zasluga’ što je Plenković obukao odjeću milicajca. Zato na portalu narod.hr pišu o Zdravku 

Bezuku koji je Vukovarska legenda i HOS-ovac: 

https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-stric-

danijela-bezuka 

Treba stalno imati na pameti da je zabrana ZDS ‘Majka svih pobjeda’ zato što je to tako po 

Memorandumu SANU 2., a to znači i veliku obavezu svih u RH koji sprovode taj 

Memorandum. 

To što to u RH provodi i stranka koju je osnovao HRVATSKI predsjednik akademik Franjo 

Tuđman velika je satisfakcija za fašističke agresore i njihove podupiratelje. Zato je danas 

‘milicajac’ omiljen kod svih koji su za Srpsko-hrvatsku koaliciju. Zapravo imamo smiješnu 

situaciju da je državotvornim Hrvatima izdajica Plenković, a HDZ-ovcima i SDP-ovcima je 

izdajica Milanović. I doista su i jedni i drugi u pravu. Prvi su za Lijepu našu, a drugi za Jugu. 

Naravno ima puno onih koji smatraju da je ova rasprava Milanovića i ‘milicajca’ samo 

skretanje pozornosti s ekonomskih problema koje ima naša država. Kako je za to zadužena 

Vlada RH, to je zapravo tvrdnja da Milanović pomaže našem ‘milicajcu’. Može biti i to. Ali 

https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-me-ne-bi-zakacila-mjera-druga-tome
https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-me-ne-bi-zakacila-mjera-druga-tome
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23569-osudujem
https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-falanga-sedmoj-prijateljskoj-ofenzivi-211801/
https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-falanga-sedmoj-prijateljskoj-ofenzivi-211801/
http://narod.hr/
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-stric-danijela-bezuka
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-stric-danijela-bezuka
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Milanović govori o onome što je itekako važno – o onome što izravno udara na ponos naših 

ljudi! 

Zato je itekako važno doznati što više o ulasku ‘milicajca’ u HDZ, jer ipak je on ostvario 

konačnu pomirbu djece partizana i četnika i u RH, ali i šire. 

Doznao sam da je jedan gost na TV-u u Crnoj Gori ovih dana tvrdio kako je u pravu 

akademik Pečarić kada kaže da su ustaše svi oni koji nisu za Veliku Srbiju. Nova pomirba 

će poslužiti da to postane istina i u RH, i da se konačno obračunaju s tim ustašama, zar ne? 

Josip Pečarić 

https://bezcenzure.hr/vlad/konacna-pomirba-djece-partizana-i-cetnika/  

 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/konacna-pomirba-djece-partizana-i-cetnika/
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MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 3. 
 

Kao što sam pokazao u prethodnom tekstu o Milanoviću kao predsjedniku vlade sam pisao 

i dobro i lođe.  

https://bezcenzure.hr/vlad/milanovic-hvali-grlic-radmana-2/  

Istina više toga je bilo loše, ali ništa lošega nije bilo u cijeloj knjizi Rasizam domaćih slugu, 

Zagreb, 2013. Podsjetit ću kako je počelo s Prvim pismom s prijedlogom da generala 

Gotovinu predloži za Nobelovu nagradu za mir: 

„Poštovani predsjedniče Hrvatske vlade,  

hrvatski mediji su zabilježili Vašu izjavu u Srebrenici: 

“Naprosto je neshvatljivo da se to (genocid u Srebrenici) dogodilo”, kazao je predsjednik 

Milanović dodajući kako se nešto slično tijekom rata moglo dogoditi i s Bihaćem. 

Isto tako je neshvatljivo da svi znamo kako je Hrvatska operacijom Oluja spriječila taj 

planirani genocid u Bihaću, a da su zbog te operacije u Haagu osuđeni generali Gotovina i 

Markač. 

Neshvatljivo je da se zapravo Vašom izjavom prekida (nadam se) višegodišnja šutnja 

hrvatskih medija i ne samo njih o tom glavnom učinku operacije Oluja.“  

Zanimljivo je da postoji i jedna moja knjiga u kome je on sada kao predsjednik države u 

podnaslovu u kojoj je njegova uloga također pozitivna: 

J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

Završni tekst knjige je: 

KNJIGA ZA PREDSJEDNIKA RH 

 

Poštovani g. Predsjedniče RH, 

Moj govor s predstavljanja knjige REVIZIONISTI U HAZU (Još jedan predsjednik – 

revizionist?), koji sam Vam poslao, objavljen je na hrvatskim portalima: 

https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/23424-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-

hazu  

Na portalu narod.hr su pojasnili naslov koji sam dao govoru: 

Predstavljanje knjige akademika Josipa Pečarića “Revizionisti u Hazu” održano je u utorak 

u Zagrebu. Na predstavljanje je bio pozvan i predsjednik Zoran Milanović, a autor je 

objasnio i zašto.  

(Na portalu dragovoljac.com dan je i govor g. Igora Vukića, a taj govor je dan i na portalu 

narod.hr:: 

https://narod.hr/hrvatska/igor-vukic-negativci-su-uvijek-ustase-nadbiskup-stepinac-i-

potom-svi-hrvati 

On bi itekako trebao biti važan za sve kojima je hrvatski nacionalni interes doista na srcu). 

Međutim u svom govoru sam obećao da ću s njim završiti svoju knjigu DRUKER o dr. sc. 

Žarku Puhovskom o kojemu sam godinama pisao na način na koji ste Vi to učinili pa i u 

jučerašnjem nastupu u emisiji HRT-a „1 na 1“:  

Ušli ste u spor sa Puhovskim koji je rekao i da formalno u krivu, a realno u pravu. 

https://bezcenzure.hr/vlad/milanovic-hvali-grlic-radmana-2/
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf
https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/23424-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/23424-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazu
https://narod.hr/hrvatska/igor-vukic-negativci-su-uvijek-ustase-nadbiskup-stepinac-i-potom-svi-hrvati
https://narod.hr/hrvatska/igor-vukic-negativci-su-uvijek-ustase-nadbiskup-stepinac-i-potom-svi-hrvati
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Ne, ja sam samo podsjetio javnost tko je taj čovjek, to je jedna nečasna figura. Nisam ušao 

u spor s tim gospodinom o kojem bi samo rečenicu-dvije jer je to po meni apsolvirano. Rekao 

sam što sam rekao, a prije je on rekao o meni kao i o svima drugima rekao, jer on to može, 

svakakve riječi, grube riječi. Gospodin Puhovski je nečasna javna osoba, mora u svakom 

trenutku odgovoriti na pitanje o svojoj biografiji. Netko tko je stalno na televiziji i može reći 

svašta o svakome je jedno, ali postoji i biografija.  

https://direktno.hr/direkt/milanovic-nisam-ja-prvi-otvorio-aferu-janaf-puhovski-je-

necasna-javna-osoba-a-seks-je-najveca-stetocina-pravosuda-210602/  

Knjigu sam završio pa Vam je šaljem. 

Šaljem je i portalu dragovoljac.com s molbom da je objave na svom portalu. 

S poštovanjem, 

Dr. sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

Izvanjski član DANU 

 

Međutim Ivo Goldstein, koga Predsjednik Milanović predlaže za veleposlanika, me je tužio 

zbog ove knjige. Pri tome je tvrdio da sam se ja na kraju napisao da sam akademik, pa 

čitatelje tako mogu zavarati da pomisle da sam akademik iz povijesti. Već takvo razmišljanje 

pokazuje zašto naš sjajni povjesničar prof. dr. sc. Josip Jurčević tvrdi da Goldsteina ne treba 

smatrati znanstvenikom. Znanstvenik koji nekoga tuži zato što se u pismu Predsjedniku 

predstavio kao akademik što i istina. Taj 'znanstveni' način razmišljanja pokazan je kada sam 

optužen i što sam na vrhu svake stranice nalazi ime „Druker“. 'Znanstvenik' kojemu nije 

jasno iz podnaslova knjige da je tako Predsjednik nazvao Puhovskog, a ne njega zato što su 

u knjizi dani članci stari 10-20 godina u kojima se uz Puhovskog spominje i njega. Puno 

toga ima sličnoga u toj knjizi i vjerojatno ću kad završi spor sve to objaviti u novoj knjizi. 

Naravno u državi u kojoj se za pravosuđe koristi i termin krivosuđe sve je moduće pa sam 

spor izgubio i sada čekam odgovor na žalbu.  

Zato me je iznenadilo kada sam u novoj Goldsteinovoj knjizi vidio da on prvostupanjsku 

presudu spominje na str. 221. knjige: 

Kisić Kolanović smatra da povijest HDH zaslužuje promatranje kroz više dimenzija. Što se 

tiče "modela nostalgičara-apologeta", o njemu sve govori ime koje mu je autorica 

nadjenula. Ključne tekstove takva karaktera do 1990. objavljivala je Nikolićeva Hrvatska 

revija. Uključivši se u diskusiju o knjizi Holokaust u Zagrebu, koju, čini se, nije ni pročitala, 

konstatirala je kako je pristup u toj knjizi "redukcionistički" , baš kao što je i Pečarićev u 

knjizi Brani li Goldstein NDH, čime je stavila u istu ravan profesionalnu historiografiju i 

ispolitizirani (revizionističko-neoustaški) amaterizam (garniran uvreda i klevetama, što je 

2022. dobilo i sudski pravorijek). Zaključila je i kako "profesionalni povjesničari moraju 

povući granicu do koje mjere holokaust nudi objektivan pogled na povijest NDH".  

Tako sam Goldstein pokazuje kako me je sutkinja osudila za knjigu za koju nisam sam tužen. 

Je li shvatio da je je teško vjerovati naći toliko sudaca kojima su takvi kvazi-argumenti 

prihvatljivi? Teško je to znati.  

Međutim smiješno je vidjeti kako Goldstein piše o „amaterizmu“ kada govori o mojoj knjizi 

„Brani li Goldstein NDH“, a znamo da ona odgovor na knjigu Goldsteinovih Holokaust u 

Zagrebu u kojoj je cijelo poglavlje posvećeno tzv. revizionistima (glavni je dr. Franjo 

Tuđman, a po prostoru koji mi je posvećen ja sam odmah iza njega), a poznato je daj je 

https://direktno.hr/direkt/milanovic-nisam-ja-prvi-otvorio-aferu-janaf-puhovski-je-necasna-javna-osoba-a-seks-je-najveca-stetocina-pravosuda-210602/
https://direktno.hr/direkt/milanovic-nisam-ja-prvi-otvorio-aferu-janaf-puhovski-je-necasna-javna-osoba-a-seks-je-najveca-stetocina-pravosuda-210602/
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najčuveniji amater u hrvatskoj povijesti suautor te njegove knjige Slavko Goldstein koji nije 

završio ni fakultet.  

A moju je predstavio prof. dr. sc. Miroslav Tuđman koji nije izmišljao nikakve drobilice 

niti se proslavio svojim ekspertizama u biologiji. Njegov govor je objavio Glas Koncila, a 

on ga je uvrstio u svoju knjigu Prikazalište znanja, Hrvatska sveučilišna naklada, Zagreb, 

2003 koja je bila literatura na postdiplomskim studijima Filozofskog fakulteta. Goldstein 

očito ne može shvatiti da on tako 'pljuje' po svom fakultetu. Vjerojatno nikad ni neće 

shvatiti. 

 A drugi predstavljač je bio akademik Dubravko Jelčić koji kaže:  

Što će matematičar u povijesti, u povijesnoj znanosti, odnosno u znanosti o povijesti? 

Pitanje, koje se kolegi Pečariću već nekoliko puta postavljalo u javnosti, bez sumnje je 

intrigantno pitanje, ali i sasvim neumjesno i promašeno; jer ono, to pitanje, 

podrazumijeva tvrdnju, da je povijest kao znanstvena disciplina rezervirana samo za 

školovane povjesničare, povjesničare ex offo, a to je doista daleko od pameti.  

Goldstein ne razumije da Jelčić ovim posredno brani i njega jer mu je suradnik amater nad 

amaterima koji nema ni fakultetsku diplomu. A Jelčić dalje kaže: 

S obzirom na opseg Goldsteinove knjige, a i opseg ove Pečarićeve, pomislili bismo da se 

kolega Pečarić dobrano uznojio dok je skupio toliko primjera nelogičnog razmišljanja i 

zaključivanja u Goldsteinovoj knjizi; ali mi se čini, da je taj posao za nj bio puno lakši 

nego što mislimo. Nelogičnosti se u Goldsteinovoj knjizi naprosto nude i nameću same od 

sebe, njih nije ni potrebno posebno tražiti. To je knjiga gotovo udžbenik logike, s kojom 

sveučilišni profesor Goldstein očito nije u velikom prijateljstvu. 

Naravno, netko tko zasluži ime Drobilica sigurno ne razumije što je govorio akademik 

Jelčić, tj. da ja djelujem u svijetu gdje je logika vrlo važna i za razliku od njegovog oca 

kralja amatera, ja sam i tu u svojoj oblasti.  

Slično je govorio istaknuti hrvatski povjesničar dr. sc. Zlatko Matijević na predstavljanju 

jedne moje knjige kada je sam postavio pitanje: 

Što radi matematičar u povijesnoj znanosti? 

Odgovorio: 

Uvodi red u njoj! 

Tako je Ivu Drobilici bila problem knjiga u kojoj sam podržao Milanovića, a Milanović je 

on – valjda zato – ugledan profesor, Valjda nije ta tužba bila odgovor na ono moje pismo 

kojom sam završio knjigu o onome koga je on nazvao druker? 

Valjda ipak nisam zaslužio ako je je u to na bilo kakav način sudjelovao Milanović. Ne u 

tužbi za knjigu „Druker“. 

Razumio bi ako je razlog što je u vrijeme kada je bio predsjednik vlade prvi veliki neuspjeh 

bio im je neizbor Iva (tada) Goldsteina za akademika. 

https://www.researchgate.net/publication/281099313_Prikazaliste_znanja
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Možda sam previše kritizirao i njegovog tadašnjeg posebnog savjetnika za kulturu jer sam 

se rugao savjetniku koji nema ni fakultet. Ali za to sam se ispričao samo specijalnom 

savjetnik i tu ispriku dajem u Prilogu, Inače isprika je dana i u knjizi: 

J. Pečarić, Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, Zagreb, 2023., str. 472. 

Internet izdanje: 

https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf 

Zapravo o toj knjizi se govorili u emisiji na Prvoj srpskoj televiziji što sam komentirao u 

knjizi: 

 J. Pečarić, Hrvatski 'luđak' i srpski znanstvenici, dragovoljac.com:  

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf  

Danas sam poslao na više adresa obavijest o toj knjizi: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36414-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-

ludak-i-srpski-znanstvenici 

Ali uz tu obavijest poslao sam i današnji članak dvojice doktora znanosti a po dr. Drobilici 

'amatera', koji su objavili ogroman broj članaka o lažima popisa u Jasenovcu : 

https://narod.hr/hrvatska/banic-i-koic-prekobrojne-zrtve-i-manipulacije-sto-je-sasvim-

normalno 

Itekako je vezano za suradnju Predsjednika i dr. Drobilice jer se radi o njihovim 

istraživanjima popisa židovskih žrtava u NDH. 

Zato i to dajem u Prilozima. Već sam Predsjedniku poslao, ali nadam se da će prije pogledati 

ovako i moći usporediti kako to rade istinski znanstvenici, a ne ovi kvazipovjesničari sa 

filozofskih fakulteta koji izmišljaju drobilice, nove zakone u biologiji, sjenke oblaka su im 

pronađena grobišta itd. itd. 

I dok su takvi Predsjedniku ugledni znanstvenici, meni su samo osobe kojima se možeš 

zgodno rugati. Recimo, kada su nametnuli hrvatskim vlastima kao 'ugledni' znanstvenici tata 

Slavno i sin Ivo da je službena brojka žrtava Jasenovca od 80 do 100 tisuća, što je za mene 

u stvari «rezervna» velikosrpska brojka, pa je nazivam «velikosrpskom brojkom 

Goldsteinovih i Draže Mihailovića». Zašto? Dr. Vjekoslav Perica ("Sloboda Dalmacija", 27. 

srpnja 2002.) pronašao je u Chicagu knjigu koju su 1943. izdali Eparhija Pravoslavne crkve 

iz Chicaga i Ravnogorski četnički pokret Draže Mihailovića u kojoj se govori o 40 tisuća 

ubijenih Srba u Jasenovcu. Dakle, za pola rata polovica od spomenute brojke! I ona kao i 

ona od 700 000 treba osigurati tezu o genocidnosti hrvatskog naroda, To sam napisao puno 

puta ali hrvatski sud danas tvrdi da takvi zaključci nisu vrijednosni sudovi i da su kažnjivi, 

vjerovali ili ne? 

I to u vrijeme kada dva doktora znanosti Nikola Banić i Mladen Koić, na način kakav je dan 

u ovom članku u Prilozima, u više od stotinu takvih članaka i knjizi JASENOVAČLI POPIS 

- LAŽNE ŽRTVE na oko 899 stranica zapravo pokažu kako je moj naziv za službenu brojku 

žrtava Jasenovca točan, ali zato i kažnjiv! 

Neću nikada doznati, ali zanima me je li u svemu tome umješan i sam Predsjednik RH. Ipak 

on smatra da je ugledan znanstvenik neki goldstein, a ne neki pečarić. 

Dr. sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU, Izvanjski član DANU 

 

https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36414-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-ludak-i-srpski-znanstvenici
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/36414-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-ludak-i-srpski-znanstvenici
https://narod.hr/hrvatska/banic-i-koic-prekobrojne-zrtve-i-manipulacije-sto-je-sasvim-normalno
https://narod.hr/hrvatska/banic-i-koic-prekobrojne-zrtve-i-manipulacije-sto-je-sasvim-normalno
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ISPRIKA DR. SC. SLAVKU GOLDSTEINU 

Poštovani g. Goldstein, 

Moram Vam se ispričati jer sam u tekstu BIVŠI POSEBNI SAVJETNIK PREDSJEDNIKA 

VLADE RH ZA KULTURU SLAVKO GOLDSTEIN UPORNO LAŽE 

(http://kamenjar.com/bivsi-posebni-savjetnik-predsjednika-vlade-rh-za-kulturu-slavko-

goldstein-uporno-laze/)  

napisao: 

Pa što je onda klasična Goldsteinova laž u ovom tekstu. To je brojka od 2000 žrtava koje je 

kako on kaže ustanovila Komisija za istraživanje rata i poraća, tzv. ‘Vukojevićeva’ komisija. 

Naime radi se o IZVJEŠĆU O RADU Komisije za utvrđivanje ratnih i poratnih žrtava OD 

OSNUTKA (11. veljače 1992.) DO RUJNA 1999. 

Vjerojatno će netko pomisliti da Slavko Goldstein s (ne)svršenom srednjom školom ne 

razumije značenje naslova Izvješća, ali on itekako dobro razumije i uporno ponavlja. S tom 

laži je, uz veliku medijsku potporu, uspio zaustaviti u Saboru da se Izvješće prihvati i evo 

do današnjeg dana „uporno laže“ (to je on sa sinom koristio za mene u tekstu s sličnim 

svojim lažima o kojima sam pisao u spomenutom tekstu). O toj laži ja doista uporno pišem 

više od 15 godina (vidjeti npr. i moju knjigu: „Brani li Goldstein NDH?“ iz 2002.). 

Naime, očito je neistinita moja tvrdnja o Vama kao (ne)svršenom srednjoškolcu. 

Jedan kolega iz Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac upozorio me da ste – 

doktor:  

„I to ne bilo kakav, doktor Jojboli ili štajaznam doktor za rokenrol. Ne, nego pravi pravcati 

doktor znanosti (dr. sc.) 

Pogledajte prilog iz današnjeg Jutarnjeg lista. Nije kompjutorska igra ili fotomontaža. 

Svatko tko kupi JL na kiosku može se uvjeriti na str. 38., da su ga (hi, hi, hi...), blesani 

proglasili doktorom znanosti! 

E pa sad mu stvarno nitko ne može ništa, i može lijepo u ponedjeljak biti proglašen i 

akademikom.  

Posebice nakon što je u petak opovrgnuo podvalu da se u Jasenovcu igrala Mala Floramye 

i autoritativno ustvrdio da je riječ bila o - Grofici Marici!“ 

I doista na str. 38. doista piše dr. sc. Slavko Goldstein, povjesničar i publicist. 

Kako je Jutarnji list ozbiljna novina nemam razloga sumnjati u taj podatak. Ranije se on već 

pojavljivao  

http://kamenjar.com/bivsi-posebni-savjetnik-predsjednika-vlade-rh-za-kulturu-slavko-goldstein-uporno-laze/
http://kamenjar.com/bivsi-posebni-savjetnik-predsjednika-vlade-rh-za-kulturu-slavko-goldstein-uporno-laze/
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http://arhiva.dalje.com/hr-hrvatska/puhovski--bozani-u-jasenovac-stize-prekasno/266085  

ali nisam povjerovao pa sam uporno ponavljao ovu strašnu neistinu. 

Kako ne volim koristiti neistine (laži su po bivšem Predsjedniku Srbije najviše pomogle 

njegovom narodu u povijesti) na internetu sam uspio pronači što je istina. Ustanovio sam da 

Vas je rektor Zagrebačkog sveučilišta također proglasio doktorom znanosti (vidjeti prilog): 

http://arhiva.dalje.com/hr-hrvatska/puhovski--bozani-u-jasenovac-stize-prekasno/266085  

ali i Ustavni sud RH što je objavljeno u Narodnim novinama još 2007. godine(vidjeti prilog): 

http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2007_11_113_3341.html 

Jasno mi je da možete s pravom biti ljuti na mene jer ja jesam doktor znanosti, ali usuđujem 

se osvrtati se na Vaše tekstove koje pišete kao doktor povijesnih znanosti.  

Istina, malo mi je čudno kada Vas kao doktora znanosti Jutarnji list proglašava samo 

publicistom, ali oni ipak nisu znanstvenici kao Vi i ja, zar ne?  

Nadam se da će te razumjeti moje ne znanje, ali doista do danas nisam vidio da o vašoj 

doktorskoj tituli pišu čak i Narodne novine. 

Zbog toga primite moju ispriku i obečanje da ću ubuduće uz Vaše ime obavezno pisati i 

Vašu titulu. Moramo vjerovati rektoru Zagrebačkog sveučilišta, Ustavnom sudu (u sastavu 

Petar Klarić, predsjednik Suda te suci Marijan Hranjski, Mario Kos, Davor Krapac, Ivan 

Matija, Ivan Mrkonjić, Jasna Omejec, Željko Potočnjak, Agata Račan, Emilija Rajić, 

Smiljko Sokol, Nevenka Šernhorst i Vice Vukojević), i Narodnim novinama, zar ne) 

  

S poštovanjem 

Akademik Josip Pečarić 

10.04.2016.  

  

113 5_11_2007 Odluka o imenovanju članova Etičkog povjerenstva.htm 

USTAVNI SUD REPUBLIKE HRVATSKE 

3341 

Na temelju članka 104. stavka 2. Zakona o izborima zastupnika u Hrvatski sabor (»Narodne 

novine«, br. 116/99, 109/00 – vjerodostojno tumačenje, 53/03, 69/03 – pročišćeni tekst, 

44/06 i 19/07.) Ustavni sud Republike Hrvatske u sastavu Petar Klarić, predsjednik Suda te 

suci Marijan Hranjski, Mario Kos, Davor Krapac, Ivan Matija, Ivan Mrkonjić, Jasna 

http://arhiva.dalje.com/hr-hrvatska/puhovski--bozani-u-jasenovac-stize-prekasno/266085
http://arhiva.dalje.com/hr-hrvatska/puhovski--bozani-u-jasenovac-stize-prekasno/266085
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2007_11_113_3341.html
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Omejec, Željko Potočnjak, Agata Račan, Emilija Rajić, Smiljko Sokol, Nevenka Šernhorst 

i Vice Vukojević, na sjednici održanoj 2. studenoga 2007., donio je 

ODLUKU 

O IMENOVANJU ČLANOVA ETIČKOG POVJERENSTVA 

I. 

Na temelju odredbe članka 105. Zakona o izborima zastupnika u Hrvatski sabor predsjednik 

Etičkog povjerenstva po položaju je predsjednik Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti 

akademik MILAN MOGUŠ. 

II. 

Imenuju se članovi Etičkog povjerenstva: 

Na prijedlog većinske koalicije političkih stranaka, Hrvatske demokratske zajednice, 

Hrvatske socijalno-liberalne stranke, Hrvatske stranke umirovljenika, Samostalne 

demokratske srpske stranke i Stranke demokratske akcije Hrvatske: 

 

1. TOMISLAV PAŠKVALIN iz Zagreba 

2. BERNARDICA JURETIĆ iz Splita 

3. prof. dr. sc. HELENA JASNA MENCER iz Zagreba. 

 

Na prijedlog oporbenih političkih stranaka, Socijaldemokratske partije Hrvatske, Hrvatske 

narodne stranke – liberalnih demokrata, Hrvatske seljačke stranke, Hrvatske stranke prava, 

Istarskog demokratskog sabora, Demokratskog centra, Primorsko-goranskog saveza, 

Međimurskog demokratskog saveza, Slavonsko-baranjske hrvatske stranke i Hrvatskog 

demokratskog saveza Slavonije i Baranje: 

 

4. dr. sc. SLAVKO GOLDSTEIN iz Zagreba 

5. ZORISLAV ANTUN PETROVIĆ iz Zagreba 

6. akademik VLATKO SILOBRČIĆ. 

III. 

Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

USTAVNI SUD REPUBLIKE HRVATSKE 

Broj: SuE-DSjA-1/2007 

Zagreb, 2. studenoga 2007. 

Predsjednik 

prof. dr. sc. Petar Klarić, v. r. 
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 U povodu dodjele počasnog doktorata Sveučilišta u Zagrebu, 

rektor prof. dr. sc. Aleksa Bjeliš poziva Vas na tribinu 

JEDNO POSLIJEPODNE S BRANKOM LUSTIGOM 

utorak, 16. lipnja 2009. u 17 sati 

dvorana akademije dramske umjetnosti 

trg maršala tita 5 

Gosti:  

dr. sc. Slavko Goldstein,  

prof. dr. sc. Ivo Goldstein,  

prof. Branko Ivanda,  

književnik Miljenko Jergović 
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Tko je rasist za Vijeće HRT-a? 

 

RASIZAM PREMA HRVATIMA NIJE RASIZAM!? 

 

Fokus, 7. ožujka 2002. 

Kako nazvati ljude koji «ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu» 

to nam nisu objasnili? Europejcima? Civiliziranim ljudima? Demokratama? 

Vjerojatno, jer su, rema Globusu, oni koji takve nazovu rasistima – majmuni! 

Pojedini Jugoslaveni u Hrvatskoj, koji su i židovskog podrijetla - u trenutcima 

kada je biti Jugoslaven postalo nepopularno - nastavljaju provoditi svoju 

antihrvatsku politiku, predstavljajući se Židovima. Time čine lošu uslugu 

hrvatskim Židovima koji nisu jugonostalgičari 

Ante Gugo u Fokusu od 14. veljače piše: «U gotovo potpunom informativnom 

zamračenju koje vlada u Hrvatskoj, gdje se voditeljica političkog TV magazina proganja 

nakon što neobuzdani gledatelj u kontakt programu postavi pitanje o dovođenju Židova u 

televizijski studio, a nitko se ne osvrće na rasističke ispade o Hercegovcima ...»  

Zapravo, činjenica da jedan kolumnist formata glavnog urednika Fokusa ovako piše, 

pokazuje o kakvom je informativnom zamračenju u Hrvatskoj riječ. Drugim riječima, 

pokazuje koliko je Göbbelsova propaganda uspješna u provedbi režimskog tiska u 

Hrvatskoj. O čemu je riječ? 

Svijet je ljubav prema Hrvatskoj pokazao u Vukovaru 

U emisiji HTV-a «Forum» od 15. siječnja u čast desetogodišnjice priznanja Republike 

Hrvatske sudjelovali su, među ostalim, Žarko Puhovski i Ivo Goldstein. Očito iziritiran 

njihovim nastupom, u emisiju se javio hrvatski branitelj Ivan Mustapić rekavši: «Na temelju 

kojih kriterija su njih dvojica pozvani, kad ne mogu podnjeti ništa hrvatsko, a kamoli 

hrvatsku državu? Zašto nije pozvan nijedan branitelj jer ima i nas pametnih, za razliku od 

ove dvojice rasista?» Voditeljica je htjela prekinuti hrvatskog branitelja, ali on se nije dao 

pa je komentirao i Mesićev govor u Hrvatskom saboru: «Svijet i Europa svoju su ljubav 

prema nama pokazali u Vukovaru i vukovarskoj bolnici, te onda kada su nam podvaljivali 

ostarjele lijekove, te prodavali Srbima kazetne bombe dok su nama uveli embargo. Dokle 

ćemo biti taoci patološke mržnje Mesića prema pokojnom Predsjedniku Tuđmanu i svemu 

hrvatskom.» 

Nakon izvjesnog vremena Puhovski se snalazi tvrdeći da hrvatski branitelj izdvaja 

njega i Goldsteina zbog toga što su oni Židovi. Međutim, tada dobijaju strašan udarac od 

prof. Slavena Letice, koji je razumio što je poručio gospodin Mustapić pa se obratio 

Puhovskom: «Ti si Židov? Koliko ja znam, ti si uvijek bio Jugoslaven!» Na to se Puhovski 

samo uhvatio za glavu. 
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Loša usluga hrvatskim Židovima 

U Letičinoj tvrdnji sadržana je poanta cijelog tog, i ne samo tog, slučaja. Naime, neki 

Jugoslaveni u Hrvatskoj, koji su i židovskog podrijetla, u trenutcima kada je biti Jugoslaven 

postalo nepopularno, nastavljaju provoditi svoju antihrvatsku politiku, ali predstavljajući se 

Židovima. Naravno, time čine lošu uslugu hrvatskim Židovima koji nisu jugonostalgičari, a 

koji, na žalost, i nemaju snage suprostaviti se ovim prvima. U najpoznatiji takav slučaj 

upleten je – vjerovali ili ne - također Ivo Goldstein. Riječ je o pismu hrvatskog povjesničara 

mr. sc. Mladena Ivezića (Vjesnik, 10. ožujka 1998.) u kojemu se ni jedamput ne spominje 

riječ Židov, nego «jugokomunisti», «ne-Hrvati» ili «Goldsteinov svjetonazor je nakaradan 

i protuhrvatski», a Goldstein je tekst proglasio antisemitskim. Uslijedile su osude tog 

«antisemitskog» teksta sa svih strana, i iz zemlje i iz svijeta.  

Nešto slično dogodilo se i sada. Kako bi poništili učinak Letičine izjave koja sve 

objašnjava, režimske novine su pokrenule pravu hajku i na gospodina Mustapića, na 

voditeljicu emisije Hloverku Novak-Srzić, pa čak i na samoga prof. Leticu koji je u 

Nacionalu proglašen «doktorom za ništa». 

Pritom, emisija nije reprizirana, očito zbog toga da bi se moglo manipulirati onim što 

je rečeno. Tako u Vjesniku 21. siječnja tvrde kako je u priopćenju Puhovskog i Goldsteina 

rečeno da je gledatelj koji je «pitao voditeljicu koji su je razlozi naveli da u emisiju dovede 

Puhovskog i Goldsteina rekao da li su možda rasistički razlozi», dok u Jutarnjem listu tvrde 

da su Puhovski i Goldstein nazvali hrvatskog branitelja «rasističkim provokatorom»! I dok 

Globus govori o «uvijenoj primjedbi o nacionalnoj pripadnosti Žarka Puhovskog i Ive 

Goldsteina», dotle u Nacionalu tvrde da je hrvatski branitelj pitao Hloverku Novak-Srzić 

«zašto je u studio dovela ta dva Židova, koji ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku 

državu». Očito, poučeni iskustvom zbog napada na mr. Ivezića, mora se reći da je naš 

branitelj spomenuo «ta dva Židova». 

Kakva vlast, takvi i mediji 

A već iz neusuglašenosti tih navoda iz režimskih novina jasno je kako hrvatski branitelj 

nije govorio o Puhovskom i Goldsteinu kao o Židovima, nego je nazvao rasistima ljude koji 

«ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu». A kakva vlast, takvi i njihovi mediji: 

nije problem što su u emisiju povodom desetogodišnjice priznanja Republike Hrvatske 

dovedeni ljudi koji «ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu», nego sve drugo 

pa i to što je čovjeku koji se borio za tu državu Hloverka rekla: «Hvala!» 

Zapravo, svojom su reakcijom upravo optužili i Puhovskog i Goldsteina da «ne 

podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu», jer to nisu ni pokušali osporavati. To im 

je očito točno! Oni i režimski mediji su samo pokušali uvesti zabranu da se takve ljude 

nazove rasistima. A kako nazvati ljude koji «ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku 

državu» - to nam nisu objasnili? Europejcima? Civiliziranim ljudima? Demokratama? 

Vjerojatno, jer po Globusu su oni koji takve nazovu rasistima – majmuni! 

Naravno, samo budali nije očito: ako profesor Letica nije znao da je Jugoslaven Žarko 

Puhovski u međuvremenu postao Židov, to još manje može znati hrvatski branitelj. Strašna 

je spoznaja da je Vijeće nacionalnih manjina u RH uputilo otvoreno pismo ravnatelju HRT-
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a Mirku Galiću u kojem izražava nezadovoljstvo načinom vođenja ove emisije, zato što 

voditeljica nije reagirala na te navodne rasističke ispade jednog gledatelja. Tako smo doznali 

da tom Vijeću ne smetaju ljudi koji «ne podnose ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu», 

nego je rasistički ispad kada takvim ljudima kažeš da su rasisti.  

Informativno zamračenje u Hrvatskoj  

A kakvo je informativno zamračenje u Hrvatskoj, o kome piše Gugo, najbolje potvrđuje 

činjenica da je hrvatski branitelj poslao svoje reagiranje: «Moja izjava je domoljubna, a 

Vaše djelovanje naspram hrvatskog naroda uvijek je bilo rasističko, jedino ako mislite da 

rasizam prema Hrvatima nije rasizam» - Večernjem listu, Jutarnjem listu i Vjesniku na «laži 

gospodina Puhovskog i gosp. Goldsteina» objavljene u tim listovima 21. siječnja 2002. 

godine, koje ove novine nisu objavile, iako se hrvatski branitelj pozvao na Zakon o tisku!? 

Jedino mu je Vjesnik tražio da malo «dotjera» svoj tekst. 

Iz tog reagiranja zamjetno je da se gosp. Mustapić prigodom svog javljanja u emisiju 

HTV-a «predstavio imenom i prezimenom te mjestom stanovanja». Iz daljeg njegovog 

teksta očito je zašto ga nisu objavili – on u potpunosti potvrđuje ono o čemu je govorio prof. 

Letica: «Još sam čuo gdje Puhovski podmeće da sam ih prozvao kao Židove, što nije točno 

jer sam za njega znao da je 'Jugoslavenčina s dna kace', a za ovoga drugoga nije me uopće 

zanimalo koje je nacionalnosti, jer je osvjedočeni neprijatelj hrvatskog naroda. Da sam 

mislio na Židove, vjerojatno bi postavio pitanje: 'Zašto nema u emisiji Židova koji su nam 

pomagali kada je bilo najteže - kao gospodina Montilja, gospodina Binenfelda, gospodina 

Finkielkrauta i mnogih drugih neznanih?' (...) Te svoje tvrdnje potkrepljujem izjavama gosp. 

Puhovskog: 'Nije bilo srpskih snajperista u Zagrebu.'; 'Hrvatska država stvorena je na 

ubijanju Srba.'; 'Hrvati nisu zaslužili državu, jer su ubijali Srbe'» - ističe Mustapić. 

A te izjave govore mnogo o samom Puhovskom. U prvoj on optužuje samoga sebe da 

zna tko je iz snajpera ubio gospodina Čuvala u trenutcima kada su tenkovi iz vojarni JNA u 

Novom Zagrebu išli na Sloveniju. Jer da ne zna, kako bi znao da nije bio Srbin? Druga se i 

treća rečenica i ne mogu drukčije definirati nego kao rasističke. Pa normalno je da u 

obrambenom ratu ubijaš one koji te napadaju. A rasizam je najočitiji iz treće gdje nam 

Puhovski poručuje da su Srbi više rase od Hrvata pa ih ne smiješ ubijati ni kad čine genocid 

nad hrvatskim narodom. I to sve u trenutcima kada imamo pobunu izraelskih vojnika zato 

što su morali, u borbi za opstojnost izraelske držve, ubijati civile! A kako se treba postaviti 

prema optužbama za zločine najbolje je Puhovskom i Goldsteinu pokazao čovjek koji je 

cijeli svoj život bio Židov - Alain Finkielkraut - na svom nedavnom predavanju u Zagrebu, 

kada je govorio o optužbama belgijskog suda protiv Ariela Sharona. 

Čelnik HHO-a – svjedok u političkom procesu 

U svom pismu Mustapić komentira i ponašanje Puhovskog 1971. godine i činjenicu da 

je on čelnik HHO-a. Doista je nevjerojatna činjenica koja ovu organizaciju izvrgava ruglu 

da joj je čelni čovjek poznati svjedok optužbe u političkom procesu.  

Mustapić komentira i Goldsteinovo pisanje knjiga koje promovira predsjednik države, 

očito misleći na knjigu Holokaust u Zagrebu. Zapravo, kao da zna što je o Goldsteinovu 

znanstvenom radu napisao Neven Budak današnji dekan Filozofskog fakulteta u Zagrebu u 
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svojemu radu: «O knjizi Ive Goldsteina 'Hrvatski rani srednji vijek', 'Novi Liber', Zagreb 

1995., 511 str.»; Radovi, Zavod za hrvatsku povijest, Zagreb 28 (1995.), 299-333. Naime 

Budak na str. 316. piše: «Veliki broj metodičkih grešaka ponovo pokazuje da autor 

znanstvenom radu pristupa površno i neoprezno. Po znanost je najopasnija njegova navika 

da tamo gdje nema izvora izmišlja, a onda na temelju takvih fikcija izvodi daljnje zaključke. 

Neupućenom se čitatelju tako može učiniti da je Goldsteinu uspjelo otvoriti čitav niz dosada 

neobrađenih tema, pa čak i riješiti niz problema, dok je pri tome, zapravo, riječ o znanstvenoj 

fantastici.» 

Bilo kako bilo, Mustapić završava svoje reagiranje riječima: «Badava Vam trud 

izdajnici, pobijedili smo u Domovinskom ratu, a pobijediti ćemo i u ovom specijalnom 

psihološkom ratu, ma koliko se Vi trudili.»  

 
https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-

idiotima/  

 
  

https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-idiotima/
https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-idiotima/
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ZBOG ČEGA UHIĆUJU BBB-E? ‘USTAŠKA KORAČNICA’ 

IZVORNO JE PJESMA NASTALA U ČAST BANA JELAČIĆA 
 

25. listopada 2023.  

Foto: fah 

Na utakmici Gorice i Dinama navijači Modrih, BBB, pjevali su pjesmu kao reakciju na 

uhićenje 12 navijača nakon incidenta na Opus Areni tijekom utakmice Hrvatske i Turske 

kada su se pjevale ustaške pjesme. Zbog toga ih je nekoliko uhićeno i kažnjeno. No, kako 

se čini izvorno je riječ o pjesmi nastaloj u čast bana Josipa Jelačića, s prepravljenim riječima, 

kako se pjevala u NDH. 

“POVRATAK U JUGU: Boyse hapse zbog melodije nastale u čast bana Josipa Jelačića?! 

POGLEDAJTE VIDEO I ZAKLJUČITE SAMI – KOJA SE KORAČNICA PJEVALA JOŠ 

U 19. STOLJEĆU! 

MARŠIRALA JELAČIĆA VOJSKA 

“Marširala, marširala, Jelačića vojska! 

Marširala, marširala, Jelačića vojska! 

Korak ide za korakom, a ja junak za barjakom… 

Boj se bije, bije, zastava se vije, vije, 

za slobodu Hrvatske! 

Boj se bije, bije, zastava se vije, vije, 

za slobodu Hrvatske!” 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/10/HN20231021251868.jpg
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> BBB u Vukovaru napravili mural s grbom s prvim bijelim poljem uz poruku: ‘Neka 

živi Dinamo i majka Hrvatska’ 

Drug AP – po receptu Kardelja i Marxa, nastavlja politiku Titove komunističke Jugoslavije 

i hapsi navijače Dinama – zbog pjevanja pjesme, čiji korijeni sežu još u 19. stoljeće! Riječ 

je o Domobranskoj koračnici, izvorno posvećenoj banu Josipu Jelačiću… 

Iako je MARŠIRALA JELAČIĆA VOJSKA stara hrvatska pjesma, u vrijeme prve 

jugoslavenske okupacije prisvajali su je, po običaju – Srbi i dali joj naziv “MARŠIRALA 

KRALJA PETRA GARDA“. Kasnije je hrvatska budnica imala različite izvedenice, a osim 

u Nezavisnoj Državi Hrvatskoj, pjevana je i devedesetih, najviše u izvedbi Najboljih 

hrvatskih tamburaša. 

Iako nije riječ o izvorno “ustaškoj“, već zaista – staroj hrvatskoj pjesmi iz 19. stoljeća, 

Plenkovićeva i Pupovčeva vlast svejedno hapsi navijače zagrebačkog Dinama zbog zbornog 

nastupa na stadionu u Velikoj Gorici… 

Drug AP se u konkretnom slučaju zaista može pozivati na svog idola Edvarda Kardelja, u 

čije se vrijeme Hrvate slalo u zatvore zbog raznih pjesama posvećenih banu Josipu Jelačiću! 

Iz Titove komunističke Juge prepisali su čak i članak 133. Kaznenog zakona, temeljem kojeg 

se i trideset godina nakon proglašenja hrvatske nezavisnosti i uvođenja demokracije – 

progoni “nepodobne” mlade Hrvate?! 

Druga poznata domoljubna budnica posvećena našem nacionalnom junaku ‘Ustani bane’ 

smetala je i zgubidanu Marxu, koji je otvoreno govorio da “Hrvate treba potopiti u Dunavu 

i izbrisati s lica zemlje“. Karl Marx, koji je naš narod nazivao “bijednim pustolovima, 

podlim kmetovima i čoporom ništarija“ bio je jedan od glavnih inspiratora za maturalni rad 

Andreja Plenkovića.”, objavio je Bujanec. 

 

https://narod.hr/sport/zbog-cega-uhicuju-bbb-e-ustaska-koracnica-izvorno-je-pjesma-

nastala-u-cast-bana-jelacica  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37133-povratak-u-jugoslaviju-boyse-hapse-

zbog-melodije-nastale-u-cast-bana-josipa-jelacica  
 

  

https://narod.hr/sport/bbb-u-vukovaru-napravio-mural-s-grbom-s-prvim-bijelim-poljem-uz-poruku-neka-zivi-dinamo-i-majka-hrvatska
https://narod.hr/sport/bbb-u-vukovaru-napravio-mural-s-grbom-s-prvim-bijelim-poljem-uz-poruku-neka-zivi-dinamo-i-majka-hrvatska
https://narod.hr/sport/zbog-cega-uhicuju-bbb-e-ustaska-koracnica-izvorno-je-pjesma-nastala-u-cast-bana-jelacica
https://narod.hr/sport/zbog-cega-uhicuju-bbb-e-ustaska-koracnica-izvorno-je-pjesma-nastala-u-cast-bana-jelacica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37133-povratak-u-jugoslaviju-boyse-hapse-zbog-melodije-nastale-u-cast-bana-josipa-jelacica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37133-povratak-u-jugoslaviju-boyse-hapse-zbog-melodije-nastale-u-cast-bana-josipa-jelacica
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 8. 

(Još o fah idiotima 2.)  

 

Prvi dio teksta „Još o fah idiotima“ objavio je portal bezcenzure.hr: 

https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-

idiotima/  

Komentar hrvatskog književnika dr. sc. Stijepa Mijovića Kočana je pjesma: 

 

ZABRANJEN JE I KROV 

 

Zabranjen je ȉ krov crkve svetoga Marka 

S prvim bijelim poljem grba hrvatskoga 

Opasna i glupa zabrana doboga 

Bože kamo plovi Lijepe Naše arka 

 

Kosti domoljuba iz svakoga jarka 

Pod zemljom životi puka nevinoga 

Što su krivi ljudi naraštaja moga 

Krov grb ili kuća ili brod i barka 

 

Ludilo je ovo prešlo svaku mjeru 

Sve je okrenuto pogrešnomu smjeru 

Zašto nam sloboda slobodno ne diše 

 

Koljač i hegemon historiju piše 

Konteso ne moju  ̶ laže mi štoviše 

Kada može Draža  ̶ gdje li su ustaše 

26/10/23 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-idiotima/
https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-7-jos-o-fah-idiotima/
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Vidim da je i u Hrvatskom tjedniku od 26. 10. 2023. Plenković fah idiot. Vjerojatno sam bio 

nepravedan prema njemu kada sam više komentirao fah idiote Drobilicu i Puhovskog od 

njega kao fah idiota tjedna. Sigurno je zaslužio veliku moju pohvalu na tvrdnju da postoje 

dvije Hrvatske misleći naravno na sve nas koji živimo u Lijepoj našoj. Još sam Račanu 

napisao da je meni mnogo bolje njego njemu jer ja živim u državi čije ime volim, a on vlada 

u državi čije ime ne voli.  

Predsjednik Vlade sigurno zna da mnogi misle da bi on vjerojatno bio bolji predsjednik 

vlade u bilo kojoj drugoj državi – valjda misle ono što sam napisao Račanu, zar ne? 

A poznato je i da nas Srbi dijele na Hrvate i Srpske sluge, zar ne? 

I ja imam podjelu sličnu Plenkovićevoj. To je podjela na Hrvate i one koji za sebe kažu da 

su Hrvati. 

Sve te podjele su zapravo jedna jedina: ONI KOJI VOLE HRVATSKU I ONI DRUGI.  

Ali vratimo se mi mom izboru fah idiotima iz Hrvatskog tjednika. 

Zanimalo me je koliko sam i o kojim fah idiotima pisao u mojim knjigama. Ustanovio sam 

da Ivo Drobilica i ne mora biti previše tužan što nije bio fah idiot tjedna u prethodnom broju 

Hrvatskog tjednika.  

Zašto? 

Pa u mojim knjigama najviše puta sam spomenuo njegove 'bisere'.  

 

IVO DROBILICA 

U „Fusnoti za fah idiote“ u Hrvatskom listu od 7. lipnja 2012. možemo naći sljedeće: 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar koji je optužio NDH za zločine i prije nego što je 

NDH postojala: 

„Karamarkova obavještajna povijest nije sporna, ali on kao političar mora 

revidirati svoje stavove…“ 

HL: I da počne vjerovati u Vaše pamflete i laži te da Vama prepusti vođenje HDZ-

a! 

Komentar o FAH IDIOTU kao da je nastao povodom mog Pisma Predsjedniku i 

Predsjedništvu Hazu-a (dano je u Prilozima) kada je Ivo Drobilica bio predložen za 

akademika, pa je na Izbornoj skupštini (u vrijeme vladavine ‚antifašista‘ a tata Slavko mu 

je bio posebni savjetniik Predsjedniku Vlade) dobio najmanje glasova u povijesti Akademije 

i nije izabran za akademika. 

FAHIDIOT TJEDNA 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar o odluci VPS-a da poklič 'Za dom spremni' u Thompsonovoj 

pjesmi nije prekršaj:  

'Priča nije završena.' 

HT: Priča je, zahvaljujući i Vašem prinosu, na čemu Vam hvala, završena, davno prije 

presude. Ušla je u krv Hrvata i nikad nitko ZDS ne će izbrisati.  

Hrvatski tjednik, 10. lipnja 2020 

U „Hrvatskom tjedniku“ od 09. 06. 2022. Ivo Drobilica je opet: 
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FAH IDIOT TJEDNA 

Ivo GOLDSTEIN, Jugoslavenski povjesničar u Hrvatskoj, dokazani krivotvoritelj, autor 

izmišljotine o drobilici kostiju u Jasenovcu: 

„NE MOŽEMO USTAŠE I DOMOBRANE, ODNOSNO HOS, ZVATI HRVATSKOM 

VOJSKOM!“ 

HT: Sve dok se Goldstein može zvati i hrvatskim i povjesničarem, posve je logično što se 

ni domobrani, ni ustaše, ni svi hrvatski dragovoljci 90-ih ne mogu zvati hrvatskom 

vojskom. 

“Hrvatski tjednik” od 30. 06. 2022. i rublika FUSNOTE ZA FAH IDIOTE i treći put 

zaredom u njoj je Ivo Drobilica: 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar: 

‘Dio problema koje danas imamo proizilazi iz toga što gradimo društvo na temeljima 

Stepinca i Tuđmana, a oni ne mogu biti idejni vođe.’ 

HT: Uvijek je tako, kad jednima svane, drugima smrkne. Što da radimo kad narod kojemu 

je svanulo s Tuđmanom i Stepincem s takvima kojima je smrklo sa smrću voljenoga 

masovnog ubojice Tita i njegove okupacijske države. 

Još tada sam komentirao: 

U jednoj knjizi je dan uz ovakvu najavu: 

FUSNOTE ZA FAH IDIOTE daju izjavu Vašeg kolege Goldsteina za koju ne treba biti 

previše inteligentan pa shvatiti da je naslov te rubrike dobro pogođen: 

„Ivo GOLDSTEIN, povjesničar s Filozofskoga fakulteta u Zagrebu u razgovoru s 

voditeljem N1 Televizije:  

'Civili, žene i djeca nisu ubijani, to je laž koja se stalno gura. Treba znati tko je na Bleiburgu 

stradao, ključ priče je u tome da nisu svi bili u istoj poziciji. Na Bleiburgu su likvidirani 

zločinci koji nisu zaslužili ništa drugo nego najteže kazne.' 

HT: Da je tu riječ o novinarstvu, lako bi se ovoga apologeta zločina nad Hrvatima moglo 

suočiti s djevojačkim pletenicama i dječjim kosturima iz Hude jame, ali da ima novinarstva 

na toj jugoslavenskoj televiziji, Goldstein ne bi ni došao u studio. 

Potom je Drobilica opet: 

FAH IDIOT TJEDNA 

Ivo GOLDSTEIN, jugoslavenski povjesničar u Hrvatskoj i razotkriveni krivotvoritelj: 

„Kao predsjednik Matice hrvatske Filip Lukas je izravno pridonio stvaranju atmosfere 

progona u kojoj će genocid nad Srbima, Židovima i Romima u NDH uopće biti moguć, a 

za vrijeme rata otvoreno je podržavao ustaštvo i nacizam i njihove genocidne politike.“ 
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HT: Kada bi netko danas osudio Ivu Goldsteina na smrt vješanjem zato što je podržavao 

jugoslavenski režim i zločinca Tita (što je, hvala Bogu, nezamislivo), u moralnom smislu 

bola bi to ispravna i prihvatljivija presuda od one na koju su njegovi osudili Lukasa jer se 

Lukas borio za Hrvatsku, a Goldstein za okupacijsku Jugoslaviji.  

Hrvatski tjednik, 9. 3. 2023. 

 

HRVOJE KLASIĆ 

Hrvoje KLASIĆ, povjesničar o presudi VPS-a u pozdravu ZDS:  

'Pritom ne sumnjamo kako je spomenuta presuda - prema rezultatima različitih statističkih 

istraživanja - obradovala otprilike svakog drugog državljanina Hrvatske. Toliko njih, 

naime, ne vidi ništa sporno u pokliču koji je izmislila vlast koja je organizirala pokolje u 

Jasenovcu, donijela sramotne rasne zakone, a Dalmaciju i najveći dio obale, s tamošnjim 

Hrvatima, dala Mussolinijevoj Italiji.' 

HT: Presuda je razveselila otprilike osam od 10 hrvatskih državljana, a sa svakim novim 

Klasićevim blebetanjem i lažima broj pristaša pozdrava ZDS ide prema 100 posto.  

Hrvatski tjednik, 10. lipnja 2020 

Tako u Hrvatskom tjedniku od 29. travnja 2021. možete naći: 

FAH IDIOT TJEDNA 

Hrvoje KLASIĆ, povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o zadnjim danima 

logora Jasenovac: 

Maks Luburić dolazi u Jasenovac i daje naredbu da se napušta Jasenovac i da se obračuna 

s preostalim zatvorenicima. U tjednima, mjesecima prije krenulo je spaljivanje i uništavanje 

dokaza, prije svega tijela ljudi koji su ubijani. Tijela se otkapaju i najvećim dijelom se 

spaljuju na otvorenim lomačama, rade se ogromne posude na koje se tijela stavljaju, naftom 

polijevaju i tako uništavaju, ali kreće i ubijanje ostalih i bacanje u Savu 

HT: Heureka! Goli Arhimed je nakon kupanja trčao kroz Sirakuzu vičući da je otkrio zakon, 

kasnije nazvan po njemu, a ovaj sa svojim Heureka možda dobije Nobelovu nagradu za 

kemiju jer se dosad vjerovalo da kosti jednog tijela ne mogu izgorjeti ni na 1000 stupnjeva 

u krematoriju za tri sata, pa se dodatno melju kako bi sve postalo pepeo u urni. Goldstein 

je malo manje glup pa je smislio drobilicu kostiju, ali je onda odustao od nje, a Jakovina 

još manje pa se bar čuva ekstremnih nebuloza.' 

U Hrvatskom tjedniku od 10. lipnja 2021.) on je opet samo fah idiot:: 

Hrvoje Klasić, Jugoslavenski povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o tome zašto 

mladi vole ZDS 

'Zvučat ću rigidno, ali mislim da bi valjalo staviti kamere u neke učionice jer mi znamo što 

je u udžbenicima, ali ne znamo što ti nastavnici predaju. Međutim, s druge strane, danas 

stavove mladih, a to nam svima mora biti jasno, više oblikuju društvene mreže, forumi i 



240  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

ekstremno desni portali nego škola. Učenici više uvažavaju stavove Joea Šimunića, 

Thompsona i Tonyja Cetinskoga nego svojih nastavnika.' 

HT: Hvala Bogu da je tako jer se iz aviona vidi da su Šimunić, Thompson i Cetinski bolji 

povjesničari od vas. 

 

ANTE TOMIĆ: 

Fusnote za fah idiote iz Hrvatskog tjednika, 17. 09. 2015.: 

Ante TOMIĆ, Jutarnji list: 

„Je li Sanader bio baš takva sramota? Prije bih rehabilitirao njega nego stari hrvatski 

pozdrav 'Za dom spremni'“ 

HT: Hrvati bi se prije odrekli tebe nego svoga starog pozdrava. 

I nedavno je Tomić bio fah idiot. Tekst o tome dan je u Prilozima. 

A našim fah idiotima iz vlasti nije zanimljivo ni slijedeće (VIDI Priloge): 

SCENA DIGLA SRBIJU NA NOGE: NAVIJAČICA NA MARAKANI S HRVATSKOM 

ŠAHOVNICOM! 

https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-hrvatskom-

sahovnicom  

JOŠ FAH IDIOTA U MOJIM KNJIGAMA: 

Tako u Hrvatskom tjedniku u „Fusnotama za fah idiote“ izdvajaju riječi Vlaha Orepića: 

„Za dom spremni“ u Kninu bilo je političko djelovanje Hasanbegovića i Thompsona. 

Zloupotrijebili su proslavu. 

HT: Ako je netko zlorabio, onda je vaša milicija, pišući protuzakonite prijave protiv 

Thompsona. Njegova pjesma nije zabranjena, kao ni taj pozdrav, uostalom. 

20. 08. 2016. 

Aleksandar VULIN, srbijanski ministar obrane: 

'Vučić nije samo predsjednik Srbije, nego svih Srba. Dosta smo se ispričavali za Veliku 

Srbiju...Da smo imali hrabrosti da u dvije bivše Jugoslavije nacrtamo i kažemo gdje živimo, 

ne bismo danas o ovome pričali.' 

HT: Ovakvi divlji četnici, jaki na jeziku, prvi podviju rep kad zagusti. Vulin se i u miru 

upiša u gaće čim vidi HOS-ov grb i legendarni ZDS. 

Vulin je u mojim knjigama zabilježen još jednom kao fah idiot: 

Aleksandar VULIN, srbijanski ministar obrane: 

'Vučić nije samo predsjednik Srbije, nego svih Srba. Dosta smo se ispričavali za Veliku 

Srbiju...Da smo imali hrabrosti da u dvije bivše Jugoslavije nacrtamo i kažemo gdje živimo, 

ne bismo danas o ovome pričali.' 

HT: Ovakvi divlji četnici, jaki na jeziku, prvi podviju rep kad zagusti. Vulin se i u miru 

upiša u gaće čim vidi HOS-ov grb i legendarni ZDS. 

2019. Fusnote za fah idiote 

https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-hrvatskom-sahovnicom
https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-hrvatskom-sahovnicom
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... 

Davor BERNARDIĆ, predsjednik SDP-a o legaliziranome pozdravu Za dom spremni:  

'Braniteljima kapa do poda, ali fašističkom pozdravu nije mjesto u javnom prostoru!' 

HT: Nemoguća i bolesna misija ovoga diletanta: on bi hrvatskim braniteljima Vukovara 

nalijepio na odore zvijezdu petokraku i Smrt fašizmu, a na odore srbijanskih agresora na 

Vukovar znak Za dom spremni. 

.... 

Dražen BOŠNJAKOVIĆ, ministar pravosuđa, u komentaru odluke Visokoga prekršajnoga 

suda oko pozdrava Za dom spremni:  

'Ja nisam fan i ne bih to nigdje izgovorio.' 

HT: Zato ste, što niste fan, i dopustili kao ministar pravosuđa da hrvatski general Đuro 

Brodarac umre u neljudskim uvjetima u osječkoj tamnici.  

(...) 

Željko JOVANOVIĆ, bivši SDP-ov ministar zdravstva zapamćen po nekontroliranoj 

protuhrvatskoj mržnji i akcijama:  

'Čim budemo u mogućnosti, predložit ćemo zakon koji će jasno zabraniti upotrebu tog 

pozdrava koji je sramotna ljaga u povijesti Hrvatske.' 

HT: Čim budemo u mogućnosti, proglasit ćemo takve kao Vi teroristima.  

.. 

Marko VUČETIĆ, bivši saborski zastupnik:  

'Institucije koje imaju razumijevanja za pokliče nastale kako bi se učinkovito provodili rasni 

zakoni, u smrt odvodili, progonili i u logore zatvarali ljudi s ljudskim identitetima, izazivaju 

prijezir i gađenje. Za dom spremni je nastao da bi se provodila politika ubijanja i smrti. U 

ubijanju i smrti nema estetičkog, poetičkog, muzikološkog i pravnog odobravanja. 

Razumijevati i odobravati ubijanje i smrt, znači podržavati ubijanje i smrt. To je sva istina.' 

HT: Put od Zagreba do Vira, od sabornice do ludnice, nije dalek. To je sva istina o ovome 

jadnome pacijentu. 

Hrvatski tjednik, 10. lipnja 2020 

 

Tako u +Hrvatskom tjedniku' od 2. lipnja 2021. u Fusnorama za fah idiote imamo slijedeći 

tekst: 

Stjepan MESIĆ, bivši predsjednik RH: 

'Još uvijek ima onih koji misle da je sporazum pokojnih predsjednika Srbije i Hrvatske 

Slobodana Miloševića i Franje Tuđmana u Karađorđevu 1991. godine o podjeli BiH 

moguće provesti... Čović i Dodik su razbijači BiH, moraju se spriječiti negativni utjecaji iz 

Zagreba i Beograda.' 

HT: Razumijemo Žepu Bevandu što sve više laže. Dan dolazi, a nije lako krepati i biti trajno 

upisan u povijest kao krivokletnik i veleizdajnik na diku i ponos svojih predaka i potomaka. 
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Zvonimir DESPOT, Večernji list, o knjizi istraživača Igora Vukića „Radni logor 

Jasenovac“ 

„DA slobodi istraživanja! DA slobodi znanosti! Protiv političkih mitova! Ali NE 

zagovornicima 'ptičjih drekova’! 'Ptičjem dreku' treba i glasno reći da je 'drek' od znanosti!“ 

HT: Ptičji drek od novinara na mrtvoj straži velikosrpskog jasenovačkog mita. 

8. 6. 2018. 

 

21. 04. 2022. u rubrici FUS NOTE ZA FAH IDIOTE 'Hrvatskog tjednika' imamo novog 

predsjednika VS RH: 

Radovan DOBRONIĆ, predsjednik Vrhovnog suda RH: 

''Korištenje Za dom spremni pozdrava moralno je i pravno nedopustivo!' 

HT: Je, za svu jugošovinističku stoku. 

 

Jesam li u naslovima tekstova imao fah idiote? 

U mojoj knjizi Zašto Miroslav Tuđman nije bio professor emeritus? / Drugo prošireno 

izdanje, Zagreb, 2023. str. 456. ima tri takva teksta: 

MIROSLAV TUĐMAN O FAH IDIOTIMA 

MIROSLAV TUĐMAN O FAH IDIOTIMA 2. 

PODJELA NA FAH IDIOTE I ZNALCE 

Prvi i treći dajem u Prilozima, a iz drugog izdvajam samo početak jer je i tada don Kaćunko 

govorio o FAH KRETENIMA: 

Poštovani kolega Juričić, 

Vaše neodgovaranje na upit o neizboru Miroslava Tuđmana za profesora emeritusa 

natjerala me da više razmišljam o toj podjeli u znanosti. Neistine na kojima grade svoje 

karijere vaše kolege s Katedre za povijest su doista izuzetne pa don Kaćunko s pravom 

konstatira: Za neke bi precizniji izraz bio - FAH KRETENI! 

U Prilozima dajem još jedan takav tekst: 

ZNALCI PROTIV FAH IDIOTA. 

Vratimo se najnovijem Hrvatskom tjedniku. Naslovnica je u znaku dva spomenika: 

Četnici u Beogradu otkrili spomenik 

Krvniku Draži, 

A njihova orjunaška braća u Splitu 

Izdajniku Smoji 

Joško Čelan piše: 
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HRVATSKI SPLIT BOJKOTIRAO  

SPOMENIK IZDAJNIKU 

Fah idiot je: 

Ivica PULJAK, gradonačelnik Splita u povodu otkrivanja spomenika Smoji: 

„Da je on danas živ, on bi me kritizira, itekako! I ne bi to baš bilo veselo, za vas bi, za 

mene ne bi, ali ja bi bio ponosan da me takav čovjek kritizira.“ 

HT: Vaš ponos na Smoju ne proizilazi, dakle, iz njegove potencijalne kritike vašega rada, 

nego iz činjenice da je imao iste ideale kao i Vi: Miloševića i JNA! 

Vjerovali ili ne Damir Pešorda u svojoj kolumni piše: 

Zanimljivo je da WhatsAppom kruži video na kojemu splitski gradonačelnik Puljak pjeva 

istu koračnicu kao i navijači u Osijeku. 

 

Josip Pečarić 
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PRILOZI 

PISMO PREDSJEDNIKU I PREDSJEDNIŠTVU HAZU-A 

Moram pohvaliti Hrvatsku akademiju znanosti i umjetnosti jer konačno u svoje redove 

prima najboljega hrvatskog povjesničara. Ako ništa drugo, već samom činjenicom da je prof. 

dr. sc. Ivo Goldstein egzaktno dokazao genocidnost hrvatskog naroda, dovoljno je da ga se 

izabere za redovitog člana HAZU-a. 

A taj je dokaz zaista nešto izuzetno u povijesnoj znanosti, široj javnosti poznat 

zahvaljujući prof. Vladimiru Mrkociju koji u Fokusu 6. prosinca 2002. navodi tvrdnju Ive 

Goldsteina iz njegove knjige Croatia: A History, Hurst & Co. London 1999.: 

Četnici se osvećuju Hrvatima i muslimanima za genocid u NDH, kao na primjer 15. IV. 

1941., kada je četnička jedinica koja se povlačila pred ustašama u Mostaru i okolici ubila 

više tuceta hrvatskih civila i popalila veliki broj kuća. 

Dakle, 10. IV. 1941. proglašena je NDH, a već u prvih 3 – 4 dana hrvatski narod je 

napravio genocid, pa se četnici 15. IV. 1941. osvećuju za taj genocid. Takva genocidnost 

jednog naroda doista nije zabilježena u povijesti pa se radi o izuzetnom otkriću kolege 

Goldsteina.  

Pri tome treba uzeti u obzir da Pavelić još nije ni stigao u Zagreb, pa se za taj genocid 

očito treba okriviti cijeli narod.  

Zahvaljujući kolegi Goldsteinu, ne mogu se Hrvati više izvlačiti na zločine ustaša. 

Jednostavno rečeno – ovaj sjajan Goldsteinov dokaz pokazao je da se radi o genocidnosti 

cijelog naroda. 

Pri tome ne treba smetnuti s uma da je niz sličnih iznimnih dostignuća prof. dr. sc. Ive 

Goldsteina opisano u sljedećim radovima: 

[1] M. Brandt, Život sa suvremenicima, Zagreb, 1966., str. 190-191.1 

[2] Neven Budak, O knjizi Ive Goldsteina „Hrvatski rani srednji vijek“, Novi Liber, Zagreb, 

1995, 511 str., Radovi, Zavod za Hrvatsku povijest, Zagreb 28 (1995.), 299-333.2 

[3] J. Pečarić, Brani li Goldstein NDH? Zagreb, 2002. 

[4] J. Pečarić, Nepoćudne knjige, Zagreb, 2003.3 

 
1 Profesor Brandt (mentor Ive Goldsteina): To mi je toga čovjeka razotkrilo do kraja kao pripravna na 

falsificiranje i znanstveno nepoštenje, i ja sam digao ruke od njegova daljega znanstvenog razvitka. 
2 Prof. Budak: Neupućenom se čitatelju tako može učiniti da je Goldsteinu uspjelo otvoriti čitav niz dosada 

neobrađenih tema, pa čak i riješiti niz problema, dok je pri tome, zapravo, riječ o znanstvenoj fantastici. 
3 Knjige [3] i [4] sam osigurao svakom članu Predsjedništva koji se doista želi upoznati s iznimnim dostignućima 

kolege Goldsteina. 
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[5] V. Geiger, Osvrt na knjigu Hrvatska 1918 – 2008. Ive Goldsteina: Niz otvorenih pitanja, 

Vijenac, 397, 21. 5. 2009.4 

Stoga je veličina HAZU-a iznimna jer tako velikog znanstvenika bira u svoje redove. 

Čestitam s oduševljenjem. 

 

Vaš, 

akademik Josip Pečarić 

  

 
4 Zanimljivi su podnaslovi u članku. Npr.: Sumanute tvrdnje i Ideološki zaključci. Dr. Sc. Vladimir Geiger kaže: 

Predaleko bi nas odvelo nabrajanje svih činjeničnih pogrešaka i interpretacijskih improvizacija u ovoj 

Goldsteinovoj knjizi, koju su skloni mu mediji, bez zadrške, nazvali „kapitalnim djelom“. 
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SLUGE SVJETSKIH MOĆNIKA I STEPINAC (POLEMIKA O 

OLIVERU) 

 
Mnogo puta sam ponavljao da sluge svjetskim moćnicima u RH lako možete vidjeti prema 

njihovom odnosu prema lažima o 

1. Stepincu; 

2. Jasenovci; i 

3. Za dom spremni. 

Možda je netko pomislio da tu ne spadaju i oni iz HDZ-a jer kao oni nisu protiv Stepinca. 

A zapravo oni kao nekakva demo-kršćanska stranka to ne smiju javno pokazati. Ali da nema 

razlike u odnosu na druge tzv. lijeve stranke može se pokazati na nizu primjera. 

Pokažimo to na primjeru nedavne polemike Sesardića i Tomića u povodu smrti Ninoslava 

Beškera: 

INOSLAV BEŠKER: ODLAZAK JEDNOG OD POSLJEDNJIH JUGOSLAVENSKIH 

MEDIJSKIH IDEOLOGA KOJI JE STEPINCA NAZVAO ‘ZLOM DUŠOM’ 

https://narod.hr/hrvatska/inoslav-besker-odlazak-jednog-od-posljednjih-jugoslavenskih-

medijskih-ideologa-koji-je-stepinca-nazvao-zlom-dusom  

Jedan podnaslov iz tog teksta: 

 

Bezobzirni napadi na Crkvu, Kuharića i Stepinca 

Na Sesardićev tekst o pokojnom Beškeru reagirao je Tomić.  

U Fusnote za fah idiote dan je komentar: 

Ante Tomić o Nevenu Sesardiću i njegovu tekstu o Inoslavu Beškeru; 

'Kako se profesor koji je naglo postao veliki Hrvat strvinarski okomio na pokojnog velikana. 

HT: Kako se Ante od Kante strvinarski trsi zaštititi svoga „velikana“ Olivera. Ako ništa 

drugo, barem je dosljedan: srbofili i Jugoslaveni u raj, Hrvati u u pakao. Kad je on strvinarski 

slao u „raj“ Mihanovića izmislivši čak i mjesto pogreba, šutio je svaki udbaški tjednik. 

Umjesto da bude protjeran iz medija, ništa se propalome književniku nije dogodilo. 

 

Ali odgovorio je i sam Sesardić:  

 

SESARDIĆ: MEDVJEĐA USLUGA ANTE TOMIĆA POKOJNOM BEŠKERU 

 

23. srpnja 2023.  

https://narod.hr/hrvatska/inoslav-besker-odlazak-jednog-od-posljednjih-jugoslavenskih-medijskih-ideologa-koji-je-stepinca-nazvao-zlom-dusom
https://narod.hr/hrvatska/inoslav-besker-odlazak-jednog-od-posljednjih-jugoslavenskih-medijskih-ideologa-koji-je-stepinca-nazvao-zlom-dusom
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foto: HINA/Lana SLIVAR DOMINIĆ/ lsd/ Fah/ Montaža: Narod.hr 

 

“U subotnjem osvrtu u Jutarnjem listu na moj članak “Čudna apoteoza jednog novinara“ 

(objavljen na ovom portalu), Ante Tomić pokazuje da ima problema s dvjema radnjama 

bitnima za novinarski posao: s čitanjem i s argumentiranjem”, piše Neven Sesardić 

za Heretica.com. 

Prenosimo objavu u cijelosti: 

 

Problemi s čitanjem 

“Ante Tomić na početku kaže kako sam neukusno i kukavički išao polemizirati s Inoslavom 

Beškerom ubrzo nakon njegove smrti te da nisam mogao odoljeti “sigurnoj pobjedi s nekim 

kome je medicinski nesumnjivo utvrđen prestanak moždane aktivnosti“. Tomić nije uopće 

primijetio da sam i na samom početku i na kraju svog članka vrlo jasno dao sasvim drugi 

razlog za pisanje tog teksta. Naravno da cilj nije bila pobjeda u “polemici“ s pokojnim 

Beškerom. Namjera je bila — kao što je bilo vrlo jasno rečeno (dvaput) — suprotstaviti se 

onim krajnje neodmjerenim veličanjima Beškera od strane nekoliko poznatih novinara i 

njihovim tvrdnjama da bi on trebao služiti kao uzor ljudima u toj profesiji. 

Naveo sam i razloge zašto on nije dobar uzor i zašto ga u mnogim stvarima ne bi trebalo 

slijediti. Bilo je posve evidentno da sam kritizirao neumjesne panegirike Beškerovih kolega 

koji su dosezali razinu idolatrije, a ne “polemizirao“ s pokojnikom. Drukčije rečeno, da nije 

bilo tog njihovog kolektivnog nastupa obožavanja, ni mog teksta sigurno ne bi bilo. 

>Inoslav Bešker: Odlazak jednog od posljednjih jugoslavenskih medijskih ideologa koji je 

Stepinca nazvao zlom dušom 

 

Problemi s argumentiranjem 

http://heretica.com.hr/neven-sesardic-tomiceva-medvjeda-usluga-pokojnom-beskeru/
https://narod.hr/hrvatska/inoslav-besker-odlazak-jednog-od-posljednjih-jugoslavenskih-medijskih-ideologa-koji-je-stepinca-nazvao-zlom-dusom
https://narod.hr/hrvatska/inoslav-besker-odlazak-jednog-od-posljednjih-jugoslavenskih-medijskih-ideologa-koji-je-stepinca-nazvao-zlom-dusom
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/07/FotoJet10-1.jpg
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U više od prve trećine Tomićeve kolumne nema nikakve argumentacije protiv tvrdnji iz mog 

teksta, ali umjesto toga ima opisa vrana koje kljucaju mrtve životinje, fantaziranja o mojim 

postupcima prije pisanja teksta, a ima i izravnih uvreda na moj račun (npr. “poremećeni 

sociopat“, “slabić“ i “bijednik“). Čudno je da čovjek koji je studirao (i čak uspio diplomirati) 

filozofiju nikada, izgleda, nije bio obaviješten da vrijeđanje oponenta nije znak superiornosti 

nego samo nemoći i prostakluka. 

U polemici koju sam vodio s Tomićem prije više od trinaest godina dao sam njemu i ljudima 

slične mentalne konstitucije besplatni savjet da, prije nego što “krenu u napad“, prvo duboko 

udahnu zrak te popiju tabletu za smirenje. Ta dobronamjerna sugestija nije pala na plodno 

tlo, što nisam, naravno, ni očekivao da će se dogoditi. Tomić je ostao, da kažemo, 

konzistentan — i to u smislu onog poznatog Emersonovog aforizma: “The foolish 

consistency is a hobgoblin of little minds.“ 

Premda centralno mjesto u mojem članku iz Heretice (više od polovice cijelog teksta) 

zauzima kritika Beškerovog optuživanja Hrvatske za etničko čišćenje, Tomić o tome ne kaže 

ništa. Apsolutno ništa. Nula. Dakle, o sadržaju glavnog argumenta iz mog teksta koji 

vehementno napada on ne daje nikakvu informaciju čitateljima. Bizarno. Taj najvažniji dio 

mog članka očigledno spada u ono što, kako Tomić sâm kaže, “zaista nema potrebe 

opisivati“ jer “ bilo bi dugo i dosadno“ (?!). 

Jedina tema iz mog teksta o kojoj Tomić nešto konkretnije kaže jest Stepinac. 

>Niko Kovač nacionalist koji voli najmanje jednog Srbina: Kako uvijek ekstremni ljevičari 

poput Ante Tomića govor mržnje uspiju prodati pod satiru? 

 

Stepinac 

U svom prethodnom članku o Beškeru citirao sam njegovu tvrdnju iz 1985. da je “povijesno 

i sudski utvrđena činjenica da se Stepinac spanđao s bandom najgorih krvoloka“. To sam 

ovako komentirao: 

“Zamislite koliko je Bešker, koji je bio smatran stručnjakom za Katoličku crkvu, morao biti 

ideološki zatucan (ili nepošten) kad se mogao, samo četiri godine prije pada Berlinskog zida, 

pozivati na staljinistički proces kardinalu Stepincu kao na neki pravno regularan i bona fide 

sudski postupak!” 

Tomić ovdje brani Beškera na posve neočekivan način. On ne osporava stav koji pripisujem 

Beškeru (jer je moja atribucija čvrsto zasnovana na samom Beškerovom tekstu iz 1985.). 

Tomić je odlučio “zagristi metak“ i ustvrditi da, doista, Bešker jest “dosljedno i ustrajno“ te 

“čitavog svog života“ zastupao stav kako je “povijesno i sudski utvrđena činjenica da se 

Stepinac spanđao s bandom najgorih krvoloka“. Ova tvrdnja je porazna po Beškera. 

Je li moguće da je on doista do kraja života uzimao ozbiljno presudu Stepincu iz 1946.? 

Teško je reći, ali s druge strane ta ideja sada dobiva na plauzibilnosti jer Tomić ga je ipak 

osobno poznavao, naziva ga velikanom, ima slične političke stavove… Nakon ovakve 

Tomićeve “obrane“, Beškerov bi javni ugled mogao biti dodatno erodiran. 

Ali i Tomićev. Jer, govoreći o Stepincu, on piše: 

“Jer je jednostavno istina da se Stepinac spanđao s bandom najgorih krvoloka, da je njegova 

uzoritost blagoslovila jednu užasnu diktaturu i kad su vrapci u Zagrebu znali da se u 

savskom blatu sto dvadeset kilometara jugoistočno masovno ubijaju Srbi i Židovi. Tu 

povijesno i sudski tvrdo dokumentiranu činjenicu…” [Kurziv: N. S.] 

https://narod.hr/sport/niko-kovac-nacionalist-koji-voli-najmanje-jednog-srbina-kako-uvijek-ekstremni-ljevicari-poput-ante-tomica-govor-mrznje-uspiju-prodati-pod-satiru
https://narod.hr/sport/niko-kovac-nacionalist-koji-voli-najmanje-jednog-srbina-kako-uvijek-ekstremni-ljevicari-poput-ante-tomica-govor-mrznje-uspiju-prodati-pod-satiru
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Koji je to sud “tvrdo dokumentirao“ činjenicu da se Stepinac “spanđao s bandom najgorih 

krvoloka“? To je jedino mogao biti onaj staljinistički proces iz 1946., a ta je presuda danas 

potpuno dezavuirana. Hrvatski je Sabor 14. veljače 1992. donio “Deklaraciju o osudi 

političkog procesa i presude kardinalu dr. Alojziju Stepincu“, a Županijski sud u Zagrebu je 

22. srpnja 2016. u cijelosti poništio presudu Stepincu iz 1946. zaključivši da ona “krši sve 

sastojke načela zakonitosti kao središnjeg načela vladavine prava“. 

 

Stepinčev proces 

Ne mogu ovdje, naravno, ulaziti u raspravu o tom procesu, ali radi kurioziteta navest ću 

jednu znakovitu anegdotu iz tog vremena o kojoj sam doznao iz vrlo pouzdanog izvora 

(gotovo iz prve ruke). Glavni je sudac u tom procesu bio Žarko Vimpulšek, a javni tužitelj 

Jakov Blažević. Vimpulšek je, pravno gledano, po funkciji trebao imati veću moć od 

Blaževića, ali u partijskoj hijerarhiji Blažević je bio neusporedivo jači i on je odlučivao o 

svim bitnim stvarima. Blažević je prije početka suđenja naložio Vimpulšeku da ga ponekad 

prekine i da ne bude uvijek na njegovoj strani, sve u cilju da se pred međunarodnim 

promatračima sačuva privid nepristranog i regularnog pravnog postupka. Nakon što je 

Vimpulšek u tom duhu na raspravi jednom nešto prigovorio Blaževiću, ovaj se kasnije u 

pauzi, kad su bili nasamo, bijesno izderao na njega da što mu pada na pamet da se ponaša 

tako drsko. Vimpulšek je problijedio i odgovorio: “Ali, Jakove, tako smo se dogovorili!“ 

Budući da danas dobro znamo da u poslijeratnim političkim procesima poput Stepinčevog 

ishod nije ovisio o dokazima nego o direktivama nove vlasti, teško je razumjeti kako to da 

još ima ljudi u Hrvatskoj koji stvarno vjeruju da bi pravorijek u takvoj grotesknoj parodiji 

sudskog postupka mogao utvrditi bilo kakve “činjenice“. 

Da bismo do kraja shvatili koliko je radikalan stav Beškera i Tomića o Stepincu, stavimo 

jednu do druge njihovu tvrdnju o bivšem hrvatskom kardinalu i nedavnu izjavu Porfirija 

Perića, patrijarha Srpske pravoslavne crkve: 

1. “Ostaje činjenica, povijesno i sudski utvrđena, da se Stepinac spanđao s bandom najgorih 

krvoloka.“ — I. Bešker (1985.) i A. Tomić (2023.) 

2. “Stepinac nije sudjelovao u zločinima NDH.“ — Porfirije Perić (2021.) 

 

Stepinac nije sudjelovao u zločinima NDH 

Dok Perić izravno negira da je Stepinac sudjelovao u zločinima NDH, Bešker i Tomić tvrde 

upravo suprotno. Jer ako su oni u pravu da je sudski utvrđena činjenica da se Stepinac 

spanđao s bandom najgorih krvoloka — za što je bio osuđen na 16 godina zatvora — odatle 

onda slijedi da on jest sudjelovao u zločinima NDH. 

Nije li nevjerojatno da, bar sudeći samo prema onome što je ovdje izrečeno, vodeći srpski 

svećenik (koji je prije desetak godina bio snimljen kako u Chicagu pjeva četničke pjesme) 

ima bolje mišljenje o Stepincu nego dvojica vrlo poznatih novinara Jutarnjeg lista? Ili možda 

to i nije tako nevjerojatno. 

Tomić mi je prigovorio da sam u osjetljivom trenutku skrenuo pozornost na neke 

problematične aspekte Beškerova novinarskog rada, ali ispada da sam ja zapravo pokazao 

više pijeteta prema njegovom kolegi nego on sâm. Naime, ja jesam citirao i kritizirao 

Beškerovu ekstremnu i (po mom mišljenju) neodrživu rečenicu o Stepincu iz 1985., ali 

nikako ne implicirajući da je on nastavio zastupati takav stav i nakon 1985. Tomić je pak 

otišao puno dalje i sada je svog prijatelja do kraja kompromitirao rezolutno tvrdeći da je 



250  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Bešker zadržao to svoje uvjerenje do smrti. Kako se kaže, s takvim prijateljima, neprijatelji 

ti ne trebaju. 

>Dijanović: Digitalno doba i kultura otkazivanja 

 

Argument ad hominem 

Tomić je tijekom studija filozofije morao čuti nešto o tome da treba izbjegavati logičku 

pogrešku zvanu “argument ad hominem“, koja se sastoji u tome da se ne držite predmeta 

diskusije i počnete se baviti osobnim karakteristikama vašeg oponenta. Ali, kao što biva s 

nekim studentima, kako čuo, tako i zaboravio. 

Napuštajući teren rasprave o Beškeru, Tomić u jednom trenutku pokušava odgonetnuti moje 

motive za pokretanje nekih tema pa ex nihilo dolazi do proizvoljnih i kvaziduhovitih 

objašnjenja koja nemaju veze ni s čim i koja, naravno, ne zaslužuju komentar. U daljnjem 

nastupu irelevantnosti, on kaže kako ja dajem naslutiti da sam se “živinski napatio“ za 

vrijeme komunističkog režima. Nisam to mogao dati naslutiti jednostavno zato što ne samo 

da nikad nisam ništa slično rekao, nego sam to dapače izravno negirao u nekim svojim 

publikacijama. 

Opet sasvim nepovezano s raspravom, Tomić uvjerava čitatelje da je ideološka stega nakon 

Titove smrti popustila te da je bilo bezopasno, dapače pomodno biti antikomunist. 

Preporučio bih Tomiću da pročita nedavno objavljenu knjigu povjesničara Ivice Miškulina 

Usta širom zatvorena: Delikt mišljenja u komunističkoj Hrvatskoj 1980.-1990., gdje će se 

moći informirati o tome za kakve su totalno benigne pa i ridikulozne “verbalne delikte“ — 

i koliko često — ljudi u tom periodu dobivali duge zatvorske kazne, a da se još ni izdaleka 

nisu niti približili antikomunizmu. 

 

Stil je čovjek 

Samo na osnovi toga što sam uočio i opisao lako primjetne rupe u Beškerovim argumentima 

o Stepincu i navodnom hrvatskom etničkom čišćenju, Tomić pravi spektakularan skok u 

zaključivanju i iz toga izvlači konkluziju da sam — što god to značilo — odjednom postao 

“veliki Hrvat“. A potom kaže kako bi “netko mogao pomisliti da sam robijao sa Stepincem 

u Lepoglavi i hranio ga brižljivo krepkom pilećom juhom“ te da izgledam “kao netko koga 

je samo zubobolja spriječila da se u rujnu 1976. sa Zvonkom Bušićem i drugovima ukrcam 

u onaj Boeing 727 na letu između New Yorka i Chicaga“. 

O, Bože blagi! Što uopće reći na ovako nešto? Na žalost, takve besmislene eskapade dio su 

Tomićeva stila i “humora“ i one začudo oduševljavaju mnoge čitatelje i navode ih da s 

nestrpljenjem iščekuju njegove nove kolumne. Moj dobar prijatelj je, između ostalog, i zbog 

toga jednom kazao da je Tomić, kao književnik, zapravo Kundera za siromašne (duhom). 

 

Zbogom, Jutarnji! 

Nakon objavljivanja Tomićeve kolumne kontaktirao sam glavnog urednika Jutarnjeg i 

najavio da bih im poslao svoj odgovor. Ubrzo je stigla kratka poruka: “Nismo 

zainteresirani.“ Nisu bili zainteresirani čak niti zaprimiti i pogledati tekst koji odbijaju 

objaviti. 

To je tim čudnije jer je Jutarnji u posljednjih dvadesetak godina objavljivao moje članke o 

mnogim vrlo kontroverznim temama, uvijek bez ikakvih kraćenja, bez uredničkih 

intervencija u sadržaj teksta, bez sugestija da se neki “osjetljivi“ dio ublaži, itd. Nijedan moj 

https://narod.hr/hrvatska/dijanovic-digitalno-doba-i-kultura-otkazivanja
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tekst nikada nije bio odbijen. A sada novi članak biva odbijen na neviđeno i bez ikakva 

objašnjenja. Što se dogodilo? Ne znam pouzdano, ali iznijet ću hipotezu koju smatram 

najvjerojatnijom. 

Neosporno je da je u vezi s mojim člancima Jutarnji godinama pokazivao stanovitu 

toleranciju prema političkim stajalištima koja u njihovom listu nisu inače bila previše 

zastupljena. Ali, često je lakše tolerirati razlike u ideologiji nego različita mišljenja o ljudima 

(posebice o onim ljudima s kojima je čovjek blizak). 

>Damir Pešorda: I za ovogodišnju obljetnicu Oluje Ante Tomić iskalio je svoju zlovolju 

zbog te veličanstvene akcije kojom je oslobođena Hrvatska 

‘Band of brothers (and sisters)’ 

Novinari koji su vezani uz Jutarnji na neki način su postali kao band of brothers (and sisters). 

Kad istaknuti pripadnik te neformalne grupe umre, drugi ga počnu kovati u zvijezde i 

predstavljati kao teško dosegljiv model novinarstva. Jao si ga onome tko se usudi to osporiti. 

Tog se čovjeka obasipa uvredama, ne daje mu se prilika na barem kratku repliku, a čak se 

ne želi niti pogledati njegov odgovor prije nego što ga se odbije. 

Budući da je urednik Jutarnjeg odbio moj odgovor, a da nije uopće bio upoznat s njegovim 

sadržajem (zapravo, on tada još nije bio niti napisan!), razlog za njegovu odluku morao je 

biti moj prethodni članak u Heretici. Taj članak jest bio kritički intoniran, ali u njemu nije 

bilo osobnih uvreda, neprovjerenih tvrdnji ili insinuacija. Moji argumenti nisu do sada bili 

ozbiljno osporeni niti je pokazano da su činjenice na koje sam se pozivao irelevantne ili 

nebitne. Nije li bilo posve legitimno nakon nečega što bi se moglo nazvati pokušajem 

“beatifikacije“ jednog novinara podsjetiti na važne, ali potpuno prešućene, podatke iz 

njegove biografije koji ne bacaju tako dobro svjetlo na njegovo sveukupno djelovanje? 

Renomirane novine znaju pri opraštanju od svojih novinara biti selektivne, u smislu da daju 

puno veći naglasak na ono pozitivno u životopisu tih njihovih suradnika, ali one ipak ne žele 

kompletno izostaviti neku značajnu oprečnu informaciju jer znaju da će zbog toga biti s 

pravom kritizirane. Nije dobra praksa kad novinari prihvate sljedeće geslo (u 

antiaristotelovskom duhu): “Prijatelj nam je istina, ali veći su nam prijatelji naši kolege.“ 

Sve u svemu, odluka da se u prezentaciji nekog spora apriorno potpuno isključi jedna 

perspektiva (uz odbijanje urednika da uopće zaviri u sadržaj teksta u kojem je ona iznesena) 

teško može biti protumačena drukčije nego kao proizvoljni embargo i nastojanje jedne uske 

grupe da zaštiti sliku koju u “svojim“ novinama jednostranim informiranjem stvaraju sami 

o sebi i nauštrb interesa vlastitih čitatelja. Poruka je, izgleda, sljedeća: ako makar i 

argumentirano i pristojno izrazite neslaganje s opetovano izraženim mišljenjem novinara da 

njihov blaženopočivši kolega zaslužuje mjesto u samom panteonu hrvatskog žurnalizma, 

znajte unaprijed da u slučaju eventualne polemike s vašim tekstom uredništvo neće biti 

zainteresirano objaviti vaš odgovor jer, što god da napišete, taj vaš članak neće imati nikakve 

šanse vidjeti svjetlo dana u Jutarnjem listu. 

To je novinarska verzija onog što se nekad zvalo crimen laesae maiestatis.” 

O autoru: 

* Neven Sesardić diplomirao je filozofiju i grecistiku na Filozofskom fakultetu u Zagrebu 

1974. godine. Na istom fakultetu magistrirao je i doktorirao filozofiju 1982. godine. Bavio 

se spoznajnom teorijom i filozofijom znanosti (osobito fizike). Profilirao se rano kao 

https://narod.hr/hrvatska/damir-pesorda-i-za-ovogodisnju-obljetnicu-oluje-ante-tomic-iskalio-je-svoju-zlovolju-zbog-te-velicanstvene-akcije-kojom-je-oslobodena-hrvatska
https://narod.hr/hrvatska/damir-pesorda-i-za-ovogodisnju-obljetnicu-oluje-ante-tomic-iskalio-je-svoju-zlovolju-zbog-te-velicanstvene-akcije-kojom-je-oslobodena-hrvatska
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zastupnik analitičke filozofije. Zastupajući filozofske koncepcije Karla Poppera, prihvatio 

je i njegovu liberalnu političku teoriju, pa je s tog gledišta krizitirao marksističke 

koncepcije. Politički se angažirao u demokratskim promjenama 1989. – 1990. godine u 

Hrvatskom socijalno-liberalnom savezu (HSLS, kasnije stranka). Zalagao se je za liberalno-

demokratska načela; nije se uključio u praktičnu politiku. 

https://narod.hr/hrvatska/sesardic-medvjeda-usluga-ante-tomica-pokojnom-beskeru  

I u najnovijem Hrvatskom tjedniku (7. 7. 2023.) imamo komentar dr. sc. Damira Pešorde: 

SPOR OKO OLIVERA. 

Izdvojeno je slijedeće: 

Jedini polemički odgovor koji razumije Ante Tomić u Jutarnjem listu odgovor je kantom 

kakav je dobio u Splitu, a ne onaj suvisli Sesardićev. Antiša Prološki i jest skočio u obranu 

Olivera, odnosno Inoslava Beškera, zbog njegove mržnje prema Hrvatskoj i Katoličkoj 

crkvi. 

Naravno u tekstu Pešordi je Bešker 'opanjkavač blaženog Alojzija Stepinca i Franje 

Kuharića'. 

Zato HDZ i ne mora napadati Stepinca. Dovoljno je hvaliti Beškra;  

 

SUĆUT PREDSJEDNIKA SABORA JANDROKOVIĆA OBITELJI PREMINULOG 

HRVATSKOG NOVINARA BEŠKERA 

https://www.sabor.hr/hr/press/priopcenja/sucut-predsjednika-sabora-jandrokovica-

obitelji-preminulog-hrvatskog-novinara  

 

OŽALOŠĆENI PREMIJER 

PLENKOVIĆ UPUTIO IZRAZE SUĆUTI BEŠKEROVOJ OBITELJI: ‘NJEGOVO IME 

OSTAT ĆE TRAJNO ZABILJEŽENO U POVJESNICI HRVATSKOG 

NOVINARSTVA‘ 

 
Sa žaljenjem sam primio vijest o iznenadnoj i preranoj smrti gospodina Inoslava 

Beškera, napisao je premijer 

Hina 

29. lipanj 2023.  

 
VEZANE VIJESTI 

https://narod.hr/hrvatska/sesardic-medvjeda-usluga-ante-tomica-pokojnom-beskeru
https://www.sabor.hr/hr/press/priopcenja/sucut-predsjednika-sabora-jandrokovica-obitelji-preminulog-hrvatskog-novinara
https://www.sabor.hr/hr/press/priopcenja/sucut-predsjednika-sabora-jandrokovica-obitelji-preminulog-hrvatskog-novinara
https://www.jutarnji.hr/autor/hina-3100
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TUŽNA VIJESTUmro je Inoslav Bešker 

OPROŠTAJ OD BEŠKERA Pavičić: ‘Sad ćemo svi biti gluplji‘; Ivanišević: ‘Njegovo ime 

i prezime hrvatski je prijevod tražilice Google‘ 

 

Premijer Andrej Plenković uputio je u četvrtak izraze sućuti obitelji novinara Inoslava 

Beškera, istaknuvši da će njegovo ime ostati trajno zabilježeno u povjesnici hrvatskog 

novinarstva. 

"Sa žaljenjem sam primio vijest o iznenadnoj i preranoj smrti gospodina Inoslava Beškera. 

Tijekom više od pola stoljeća profesionalnog rada i djelovanja pisao je za brojne domaće 

medije, a svoje je bogato znanje i iskustvo nesebično prenosio novim naraštajima novinara, 

slavista i kroatista predajući na hrvatskim i europskim sveučilištima", napisao je premijer. 

Višestruko nagrađivanog novinara domaća i inozemna javnost napose će pamtiti po 

cjelovitim i jedinstvenim izvještajima o religijskim i vjerskim temama te o vanjskoj politici. 

Bio je izvrstan poznavatelj Vatikana, odakle je izvještavao više od trideset godina. Opis 

deset godina pontifikata pape Franje objavio je u knjizi koja objedinjuje više stotina 

njegovih tekstova i izvještaja o Papi i prilikama u Vatikanu. 

Ime Inoslava Beškera ostat će trajno zabilježeno u povjesnici hrvatskog novinarstva. Uime 

Vlade Republike Hrvatske i moje osobno, primite izraze iskrene sućuti i dubokog 

poštovanja, stoji u sućuti premijera Plenkovića. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-uputio-izraze-sucuti-beskerovoj-obitelji-

njegovo-ime-ostat-ce-trajno-zabiljezeno-u-povjesnici-hrvatskog-novinarstva-15350394  

Da, domaća i inozemna javnost napose će pamtiti po cjelovitim i jedinstvenim izvještajima 

o religijskim i vjerskim temama kao što su hrvatski blaženik Stepinac i kardinal Kuharić. 

Josip Pečarić  

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/umro-je-inoslav-besker-15350227
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/umro-je-inoslav-besker-15350227
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/umro-je-inoslav-besker-15350227
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pavicic-sad-cemo-svi-biti-gluplji-ivanisevic-njegovo-ime-i-prezime-hrvatski-je-prijevod-trazilice-google-15350331
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pavicic-sad-cemo-svi-biti-gluplji-ivanisevic-njegovo-ime-i-prezime-hrvatski-je-prijevod-trazilice-google-15350331
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-uputio-izraze-sucuti-beskerovoj-obitelji-njegovo-ime-ostat-ce-trajno-zabiljezeno-u-povjesnici-hrvatskog-novinarstva-15350394
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-uputio-izraze-sucuti-beskerovoj-obitelji-njegovo-ime-ostat-ce-trajno-zabiljezeno-u-povjesnici-hrvatskog-novinarstva-15350394
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/umro-je-inoslav-besker-15350227
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SCENA DIGLA SRBIJU NA NOGE: NAVIJAČICA NA 

MARAKANI S HRVATSKOM ŠAHOVNICOM! 
 
18. listopada 2023.  

Foto: snimka zaslona 

Srbija je pobijedila Crnu Goru u kvalifikacijama za Europsko nogometno prvenstvo, a jedan 

detalj je podigao prašinu. Srbi su ostali u šoku zbog jedne scene – za vrijeme intoniranja 

crnogorske himne, na tribini na kojoj su se nalazili njihovi navijači, prikazana je jedna 

navijačica koja je na sebi imala majicu s hrvatskom šahovnicom. 

Spomenutu situaciju možete vidjeti OVDJE, počevši od 1:20. 

Crnogorci su imali priliku pobjedom prestići Srbiju, ali u konačnici su slavili domaćini i 

došli jako blizu odlaska na Europsko prvenstvo. Sreću je Srbima pokvarila samo ta scena. 

Kurir piše: “Na tribinama Marakane mogla se vidjeti i hrvatska šahovnica koja je bila 

istaknuta na majici jedne djevojke” i “Sramna provokacija koja je šokirala Srbiju, ali srećom 

nije utjecala na nogometaše.” 

https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-

hrvatskom-sahovnicom  

  

https://sportklub.n1info.hr/video/nogomet-video/video-zanimljiv-prizor-u-beogradu-navijacica-s-hrvatskom-sahovnicom/?fbclid=IwAR13RDhCdjwc6Y0tarPR5Ggnh_hUWOBMTCf9VIAWgCwUzNENOcnsO_Fm-cE
https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-hrvatskom-sahovnicom
https://narod.hr/sport/scena-digla-srbiju-na-noge-navijacica-na-marakani-s-hrvatskom-sahovnicom
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/10/hrvatska-sahovnica.png
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MIROSLAV TUĐMAN O FAH IDIOTIMA 

(JOŠ UVIJEK NE ZNAMO ZAŠTO PROF. TUĐMAN NIJE BIO 

PROFESOR EMERITUS!?) 

 

Poštovani kolega Juričić, 

Kaže nam prof. Elezović: Profesionalac može biti neznalica. Vi znate profesora Elezovića 

pa znate da on ne bi fah idiote nazivao tim imenom. A znate i prof. Tuđmana pa znate da ni 

on ne bi pisao tekst iz koga je očito da govori o fah idiotima, a koji je uvrstio u knjigu koja 

se koristila u doktorskim studijima na vašem fakultetu. Pa prof. dr. sc. Ivo Goldstein mu je 

bio kolega na istom fakultetu, a njegov tekst o „legalistima“ i „revizionistima“ je bio o mojoj 

knjizi „Brani li Goldstein NDH?“ Na početku te knjige postoji moja napomena: 

Ova knjiga donosi moje članke i polemike tiskane u hrvatskim dnevnicima i tjednicima 

počev od 7. prosinca 2001. godine, a odnose se na knjigu Holokaust u Zagrebu, koju je 

napisao dr. Ivo Goldstein u suradnji sa Slavkom Goldsteinom. Malo ozbiljnija raščlamba 

knjige Holokaust u Zagrebu pokazuje da iz mnogih njenih djelova izvire šovinizam prema 

hrvatskom narodu i to onaj svojstven ljudima jugokomunističkog svjetonazora. Da ironija 

bude veća, knjigu je u Zagrebu predstavio predsjednik Republike Hrvatske Stjepan Mesić. 

Slučajno? 

Podcrtao sam dio koji je prof. Tuđman naveo na samom početku svoga teksta. 

Knjiga je pisana 2002., a Ivo Goldstein i niz njegovih mlađih kolega iz tzv. akademije 

redikula tek su kasnije izlazili s toliko očitim redikuloznim tvrdnjama pa bi ih mogao 

prepoznati svatko, a o njima su i pisati mnogi. I ime Ivo Drobilica se po jednom takvom 

„pronalasku“ naziva i sam „izumitelj“ Goldstein, ali je to i nekakva oznaka za članove 

Akademije redikula.  

Međutim ostaje činjenica da je od kolega s Filozofskog fakulteta prof. Tuđman bio prvi koji 

je u knjigu koja je bila literatura za doktorske studije – zapravo – pisao o fah idiotima. 

Ali vratimo se podcrtanom dijelu koji je Tuđman izdvojio te 2002. godine. 

Naime danas je to toliko poznato u hrvatskoj javnosti da već imamo i peticije koje potpiše 

više od 3,000 ljudi za kadravskim smjenama na HTV.u zato što im je gost Ivo Drobilica, 

pardon Ivo Goldstein (vidjeti priloge). 

Ako znamo da je preteča tome bio prof. Tuđman svojim tekstom iz 2002. godine nameće se 

pitanje je li na fakultetu na kojem ima profesora - fah idiota on mogao biti profesor emeritus? 

Akademik Josip Pečarić 
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PRILOZI 

 

ZAHTJEV ZA KADROVSKIM SMJENAMA NA HTV-u 

(tekst peticije) 

(…) 

U Zagrebu, prikupljanje potpisa dovršeno 27. ožujka 2021. 

 

U ime svih potpisnika peticije, za autentičnost njezina sadržaja jamče: 

 

general bojnik u miru Ivan Tolj 

general bojnik u miru Ivan Kapular 

admiral u miru Davor Domazet Lošo 

prof. dr. sc. Andrija Hebrang, pričuvni general 

prof. dr. sc. Slobodan Prosperov Novak 

akademik Josip Pečarić 

 

MEMORANDUM 2 („SRPSKI SVET“) NA DJELU 

(Razlozi peticije HRT-u) 

(..) 

U Zagrebu, dne 27. ožujka 2021. 

general bojnik u miru Ivan Tolj 

general bojnik u miru Ivan Kapular 

admiral u miru Davor Domazet Lošo 

prof. dr. sc. Andrija Hebrang, pričuvni general 

prof. dr. sc. Slobodan Prosperov Novak 

akademik Josip Pečarić 

književnik Zdravko Gavran 

 

https://hrvatskonebo.org/2021/03/27/peticija-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-hrt-u/ 

https://direktno.hr/direkt/ne-odustaju-hrvatski-generali-i-akademici-ponovno-se-oglasili-

hrt-se-oglusio-na-nase-pismo-potpisite-peticiju-za-smjenu-nikolica-zbog-porfirija-227827/ 

https://kamenjar.com/preko-pet-stotina-uglednika-zahtjeva-kadrovske-smjene-na-htv-u/ 

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/akademici-i-generali-ne-odustaju-peticijom-

traze-smjene-nikolica-i-stankovica/ 

http://www.brotnjo.info/2021/03/27/zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-htv-u/ 

https://hrvatska-danas.com/2021/03/28/razlozi-peticije-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-

hrt-u-memorandum-2-srpski-svet-na-djelu/  

https://hrvatskonebo.org/2021/03/27/peticija-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-hrt-u/
https://direktno.hr/direkt/ne-odustaju-hrvatski-generali-i-akademici-ponovno-se-oglasili-hrt-se-oglusio-na-nase-pismo-potpisite-peticiju-za-smjenu-nikolica-zbog-porfirija-227827/
https://direktno.hr/direkt/ne-odustaju-hrvatski-generali-i-akademici-ponovno-se-oglasili-hrt-se-oglusio-na-nase-pismo-potpisite-peticiju-za-smjenu-nikolica-zbog-porfirija-227827/
https://kamenjar.com/preko-pet-stotina-uglednika-zahtjeva-kadrovske-smjene-na-htv-u/
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/akademici-i-generali-ne-odustaju-peticijom-traze-smjene-nikolica-i-stankovica/
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/akademici-i-generali-ne-odustaju-peticijom-traze-smjene-nikolica-i-stankovica/
http://www.brotnjo.info/2021/03/27/zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-htv-u/
https://hrvatska-danas.com/2021/03/28/razlozi-peticije-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-hrt-u-memorandum-2-srpski-svet-na-djelu/
https://hrvatska-danas.com/2021/03/28/razlozi-peticije-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-hrt-u-memorandum-2-srpski-svet-na-djelu/
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https://projektvelebit.com/peticija-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-htv-u/  

 

PREDSTAVKA O HRVATSKOJ RADIOTELEVIZIJI I HINI 

 

 

Građanska (državljanska) inicijativa za utvrđivanje odgovornosti na HRT-u 

U Zagrebu, 21. travnja 2021. 

 

Predmet: Predstavka o Hrvatskoj radioteleviziji i Hini 

 

- n/r Gordan Jandroković 

predsjednik Hrvatskog sabora 

 

- n/r Natalija Martinčević 

predsjednica saborskog Odbora za informiranje, informatizaciju i medije 

 

- svi saborski klubovi 

 

Poštovani dužnosnici i zastupnici Hrvatskoga sabora, 

 (…) 

 

Nositelji Inicijative: 

https://projektvelebit.com/peticija-zahtjev-za-kadrovskim-smjenama-na-htv-u/
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akademik Ivan Aralica, 

Davor Domazet Lošo, admiral u miru 

Zdravko Gavran, književnik 

Prof. dr. sc. Andrija Hebrang, pričuvni general 

Ivan Kapular, general bojnik u miru 

Prof. dr. sc. Slobodan Prosperov Novak 

akademik Josip Pečarić 

Ivan Tolj, general bojnik u miru 

 

Prilozi: 

1. Izjava „Porfirijeva dalekovidnica“ 

2. Tekst peticije o HTV-u 

3. Potpis prvih 539 potpisnika peticije HRT-u 

4. Obavijest za javnost „Memorandum 2 (’srpski svet’) na djelu“ (Razlozi peticije HRT-u) 

5. Predstavka nadzornim tijelima HRT-a 

 

https://hrvatskonebo.org/2021/04/21/gradanska-drzavljanska-inicijativa-za-utvrdivanje-

odgovornosti-na-hrt-u/  

https://direktno.hr/direkt/hrvatski-generali-i-uglednici-zbog-ignoriranja-od-strane-hrt-i-

hina-e-pisali-jandrokovicu-230216/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/25927-predstavka-o-hrt-u-i-hini  

https://narod.hr/hrvatska/predstavka-o-protunacionalnom-djelovanju-hrt-a-i-hina-e-

upucena-hrvatskom-saboru  

https://www.dnevnik.ba/vijesti/hrvatski-generali-i-uglednici-pisali-jandrokovicu-hrt-i-

hina-protunacionalno-djeluju  

https://www.hop.com.hr/2021/04/23/hrt-saborska-vecina-stali-uz-procetnicku-spc-nakon-

pisma-admirala-generala-akademika-doktora-protiv-govora-porfirija-na-hrt-u/  

https://demosmedia.hr/2021/04/22/sto-pise-u-gradanskoj-drzavljanskoj-inicijativi-za-

utvrdivanje-odgovornosti-na-hrt-u/ 

 

  

https://hrvatskonebo.org/2021/04/21/gradanska-drzavljanska-inicijativa-za-utvrdivanje-odgovornosti-na-hrt-u/
https://hrvatskonebo.org/2021/04/21/gradanska-drzavljanska-inicijativa-za-utvrdivanje-odgovornosti-na-hrt-u/
https://direktno.hr/direkt/hrvatski-generali-i-uglednici-zbog-ignoriranja-od-strane-hrt-i-hina-e-pisali-jandrokovicu-230216/
https://direktno.hr/direkt/hrvatski-generali-i-uglednici-zbog-ignoriranja-od-strane-hrt-i-hina-e-pisali-jandrokovicu-230216/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/25927-predstavka-o-hrt-u-i-hini
https://narod.hr/hrvatska/predstavka-o-protunacionalnom-djelovanju-hrt-a-i-hina-e-upucena-hrvatskom-saboru
https://narod.hr/hrvatska/predstavka-o-protunacionalnom-djelovanju-hrt-a-i-hina-e-upucena-hrvatskom-saboru
https://www.dnevnik.ba/vijesti/hrvatski-generali-i-uglednici-pisali-jandrokovicu-hrt-i-hina-protunacionalno-djeluju
https://www.dnevnik.ba/vijesti/hrvatski-generali-i-uglednici-pisali-jandrokovicu-hrt-i-hina-protunacionalno-djeluju
https://www.hop.com.hr/2021/04/23/hrt-saborska-vecina-stali-uz-procetnicku-spc-nakon-pisma-admirala-generala-akademika-doktora-protiv-govora-porfirija-na-hrt-u/
https://www.hop.com.hr/2021/04/23/hrt-saborska-vecina-stali-uz-procetnicku-spc-nakon-pisma-admirala-generala-akademika-doktora-protiv-govora-porfirija-na-hrt-u/
https://demosmedia.hr/2021/04/22/sto-pise-u-gradanskoj-drzavljanskoj-inicijativi-za-utvrdivanje-odgovornosti-na-hrt-u/
https://demosmedia.hr/2021/04/22/sto-pise-u-gradanskoj-drzavljanskoj-inicijativi-za-utvrdivanje-odgovornosti-na-hrt-u/
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PODJELA NA FAH IDIOTE I ZNALCE 

(JOŠ UVIJEK NE ZNAMO ZAŠTO PROF. TUĐMAN NIJE BIO 

PROFESOR EMERITUS!?) 

 

Poštovani kolega Juričić, 

Kada vidimo da nikoga na Filozofskom fakultetu ne zabrinjavaju izjave 'kolega' s povijesti, 

za koje svatko iole inteligentan odmah vidi da su idiotske, nameće se pitanje slijedi li ipak 

vaš fakultet naše političare kojima nije u interesu istina. A Miroslav Tuđman je tako davno 

znanstveno elaborirao i uvrstio u literaturu na doktorskim studijima na Filozofskom 

fakultetu podjelu na 'legalisti' (danas je očito da se radi o 'fah idiotima') i 'legaliste' (danas je 

očito da se radi o istinskim znalcima).  

Zato je i bilo moguće da se na Vašem fakultetu pokrene postupak za izbor Miroslava 

Tuđmana u zvanje profesora emeritusa i da prođu godine i da nikome s Vašeg fakulteta nije 

smetalo što on nije bio izabran. Valjda bi bilo nezgodno da danas i studenti na FF-u uče da 

su neki njihovi profesori fah idioti. Svugdje u svijetu studenti vjeruju da su im profesori 

istinski znanstvenici, a oni dobiju fah idiote u najvišim zvanjima. 

Vjerojatno većina od vas vjeruje da će 'naši' političari raznim zabranama zaustaviti istinu, 

pa će i Vaši studenti znati samo za 'istinu' fah idiota.  

Međutim, istina je sve više i više dostupna mnogima. Knjige tzv. revizionista se prevode i 

na strane jezike, a fah idioti i 'hrvatski' političari su svojim lažima dali sjajan poticaj 

hrvatskim znanstvenicima prof. dr. sc. Nevenu Elezoviću i dr. sc. Nikoli Baniću da u 

uglednom međunarodnom Q1 časopisu objave znanstvenu metodu kojom se mogu 

detektirati tj. dokazati da su neki popisi krivotvoreni. Njihov primjer koji su dali u članku je 

upravo službeni popis žrtava u Jasenovcu. 

Spomenute knjige (Vukić, Marušić, Matković, Pilić, Razum, Pečarić) kao i spomenuti 

znanstveni rad šire istinu i u svijetu.  

Tako je David Goldman 11. 7. 2021. u dnevnom internetskom magazinu American Thinker 

objavio članak Erasing the history of the Holocaust: 

https://www.americanthinker.com/blog/2021/07/erasing_the_history_of_the_holocaust.html 

Pogledajte samo ovaj dio tog članka: 

„No, jedna od najpodmuklijih bitaka relativizacije holokausta odvija se na Balkanu, gdje je 

jedna druga grupa „ukrala“ samu dušu povijesti Holokausta rabeći pritom kao glavno 

oružje koncentracijski logor iz Drugog svjetskog rata Jasenovac. 

Nema sumnje da je Jasenovac bio brutalno mjesto. No, isto tako koristi se i kao izvor lažnih 

vijesti kako bi se naglasilo „mučeništvo“ Srba jer srpski povjesničari preuveličavaju broj 

stradalih u logoru kako bi „dokazali“ da je njihova patnja bila jednaka ili veća od patnje 

Židova, tako da su, barem na Balkanu, Židove maknuli iz Holokausta i zamijenili ih Srbima. 

https://www.americanthinker.com/author/david_goldman/
https://www.americanthinker.com/blog/2021/07/erasing_the_history_of_the_holocaust.html
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Mjesto logora, koje je Jugoslavija 1979 nazvala „Auschwitzom Balkana“, također ima 

dubioznu čast da bude jedini nekidašnji koncentracijski logor koji ne može pružiti forenzičke 

dokaze za svoje tvrdnje, a u isto vrijeme objavljuje ukradene fotografije nacističkih strahota 

iz Treblinke, Ukrajine, Latvije i Poljske umjesto vlastitih dokaza. 

Štoviše, nedavno neovisno istraživanje pokazalo je da je baza podataka žrtava u 89% 

slučajeva nemoguće provjeriti ili je lažno, a originalni službeni broj žrtava se povećao 

četrdeset puta od 1945. godine – a i u 2021. još uvijek raste! 

Ova namjerna manipulacija povijesti Holokausta dobila je legitimitet od mnogih pripadnika 

liberalne elite poput Ephraima Zuroffa, predsjednika Wiesenthalovog centra, britanskog 

povjesničara Roryja Yeomansa i mnogih drugih, koji su, čini se, odlučni poduprijeti ovu 

farsu koju promoviraju isti oni koji su u srpnju 1995. upotrijebili svoje tvrdnje o Jasenovcu 

kako bi opravdali genocid u Srebrenici. 

Ovo zamjenjivanje židovskog Holokausta s mitskom „patnjom Srba“ predstavlja 

egzistencijalnu prijetnju prihvaćenoj povijesti, kako je to i pokazano na primjeru srpskog 

nacionaliste Vuka Draškovića koji je pogrešno tvrdio: „I Srbe i Židove usmrtili su isti krvnici 

u istim koncentracijskim logorima, ubili su ih na istim mostovima, žive su ih spalili u istim 

pećima, bacili su ih zajedno u iste jame.“ 

Kada tako nešto piše David Goldman u časopisu koji se bavi američkom politikom, zar 

doista na vašem fakultetu vjeruju da će 'naši' političari zabranama zaustaviti istinu i 

znanost? 

Na Vama je i osobni izbor da se izborite za istinu o tome da hrvatska javnost dozna 

ISTINU o neizboru Miroslava Tuđmana za profesora emeritusa. Na taj način bi pokazali 

mnogima kako i na FF.u postoje ljudi kojima je važna i istina i znanost. A ne samo 

privilegije koje donosi sluganski odnos prema 'hrvatskim' političarima i onima kojima oni 

služe. Napominjem da je nedavno u 'Bujici' gostovao legendarni zapovjednik obrane 

Škabrnje koji je tvrdio da vlast u RH sprovodi SRPSKU POLITIKU. Zar Vam se na čini 

da je to u skladu s ovim o čemu je pisao David Goldman?  

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

PS. Upravo sam dobio: 

Naslov:  preveden Goldman 

Datum:  Wed, 14 Jul 2021 09:47:40 +0200 

Šalje:  Matko Marusic <matko.marusic@gmail.com> 

Evo je izašao prijevod Goldmanova članka:  

https://kamenjar.com/david-goldman-brisanje-povijesti-holokausta/ 

U članku piše i ovo: 

mailto:matko.marusic@gmail.com
https://kamenjar.com/david-goldman-brisanje-povijesti-holokausta/
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Kako židovnost holokausta dodatno razrjeđuje, upozorenja stručnjaka za holokaust poput 

profesorice Lee David sa Sveučilišta u Haifi postaju sve glasnija. „Srpska politička elita 

otela je slike i simboliku holokausta da bi predstavila Srbe kao pravedne žrtve i opravdala 

novu nacionalističku ideologiju“, kaže ona. 

Svaka joj čast. Pročitajte cijeli članak. 

--  

dr. sc. Matko Marušić, dr. med., prof. emer. 

Šoltanska 22 

21000 Split, Croatia 

matko.marusic@gmail.com 

Vidjeti i: 

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/37285-d-goldman-brisanje-povijesti-

holokausta.html 

  

http://gmail.com/
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/37285-d-goldman-brisanje-povijesti-holokausta.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/37285-d-goldman-brisanje-povijesti-holokausta.html


262  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

ZNALCI PROTIV FAH IDIOTA 

(JOŠ UVIJEK NE ZNAMO ZAŠTO PROF. TUĐMAN NIJE BIO 

PROFESOR EMERITUS!?) 

Poštovani kolega Juričić, 

U prilogu Vam šaljem tekst Ugledni poduzetnik iz Australije želi financirati istinu o povijesti 

Hrvatske. 

Radi se o g. Marku Franoviću kojemu su nedavno australski Hrvati priredili veličanstvenu 

proslavu osamdesetog rođendana života na kojoj je bio jedan od govornika bivši predsjednik 

vlade Australije. O Marku Franoviću su oni tom prigodom izdali i knjigu. O svemu tome 

možete vidjeti i u mojoj knjizi koja je dostupna na internetu:  

Marko Franović, Portal dragovoljac.com: 

 http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franovic.pdf 

Dakle Hrvat iz Australije čije mišljenje očito poštuju australski političari itekako dobro zna 

o fah idiotima na Filozofskom fakultetu u Zagrebu pa predlaže i sučeljavanje tih fah idiota 

koje podržavaju političari u RH s istinskim znalcima. Naime Franović kaže: 

Trebaju se dakle suočiti povjesničari kao što su npr. dr. Josip Jurčević, Stjepan Lozo, Igor 

Vukić, Roman Leljak s jedne strane, a s druge neka budu Ivo Goldštajn, Markovina, Ognjen 

Kraus i slični. Neka sjednu za stol i neka se pokažu podaci i suoče se s argumentima i 

dokazima. 

No, ti lažni povjesničari nemaju dokaza za svoje tvrdnje, a naša država kao što je rekao 

nekadašnji predsjednik Ivo Josipović, treba omogućiti da svaki čovjek treba biti dostojno 

pokopan i imati i znati gdje mu je grob. Zašto se to već jednom ne istraži da ih se sve 

pristojno pokopa i da jednom zasvagda završimo s tim lažima oko naših pokojnika i naše 

povijesti? 

Ja osobno ne vjerujem da bi se fah idioti čija je znanost u otkrivanju drobilica, velikih posuda 

za leveše s temperaturom od 1000 stupnjeva, sjene oblaka su im nova grobišta i drugih 

budalaština usudili suprostaviti znalcima. To ih je naučio Igor Vukić svojim gostovanjem u 

TV emisiji u Beogradu. A poznato je da mu se na sučeljavanje prije toga na HTV-u nije 

pojavio ni jedan od tih fah idiota s FF-a. O tome smo dr. Stjepan Razum i ja pisali i u knjizi: 

Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 

2018.  

Nedavno je knjiga prevedena i na engleski: 

J. Pečarić, Stjepan Razum, Jasenovac – A lie uncovered, Lulu.com, 2021. pp. 506. 

Srdačno Vas pozdravlja s nadom da ćemo doznati od Vas je li razlog zašto prof. Tuđman nije 

postao emeritus upravo što je još prije dvadesetak godina ukazao na postojanje fah idiota na 

FF-u i tekst o tome uvrstio u knjigu koja je bila literatura na doktorskim studijimsa FF-a. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

PRILOG 

UGLEDNI PODUZETNIK IZ AUSTRALIJE ŽELI FINANCIRATI ISTINU O 

POVIJESTI HRVATSKE 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franovic.pdf
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27/07/2021  

 

Spreman sam uložiti novac pa da se ta laž raščisti jednom zauvijek 

Svaki narod na svijetu ima svoju povijest. Svaki onaj koji je i najmanje bio u školi uz osnove 

matematike, tj. da su dva i dva četiri, učio je prvo osnovne stvari iz svoje povijesti. Svi smo 

mi učili u onoj državi povijest koju su napisali Jugoslaveni, Hrvati-Jugoslaveni i naši 

neprijatelji susjedi Srbi. 

Sve u lažima tako da se mnogi i danas stide svoje nacije i svog hrvatskog naroda. To je 

najveća sramota jednog naroda da poslije 76 godina istu lažnu povijest uče naši mladi po 

školama jer u udžbenicima povijesti i danas piše da je npr. u Jasenovcu pobijeno 80 tisuća 

Srba. 

To je najveća laž, dokazano je toliko puta, no nikada se nije ispravilo. Ja sam u stanju 

financirati da se ta laž raščisti jednom zauvijek. Nisam toliko bogat, no radim svaki dan pa 

uvijek nešto zaradim, dolar ili dva i spreman sam to uložiti u ovaj projekt istine o našoj 

povijesti. 

To mi je želja i dužnost kao što bi trebala biti svakom Hrvatu koji je u stanju da tjera tu stvar 

da se dođe do prave istine i da svaki Hrvat bude ponosan na svoj narod i na svoju prošlost, 

a ne kako naša Vlada u Hrvatskoj radi sve obratno, ona se oglušuje na sve ovo. 

Jugoslaveni i sinovi koljača i unuci koljača danas su na svim vodećim mjestima u Hrvatskoj. 

Imamo mi puno malih TV postaja, ali imamo i državnu HRT koju svi u Hrvatskoj plaćaju, 

a koja širi propagandu više nego išta drugo i to uvijek za vodeće stranke koje god bile u to 

vrijeme kada su na vlasti. 

Trebaju se dakle suočiti povjesničari kao što su npr. dr. Josip Jurčević, Stjepan Lozo, Igor 

Vukić, Roman Leljak s jedne strane, a s druge neka budu Ivo Goldštajn, Markovina, Ognjen 

Kraus i slični. Neka sjednu za stol i neka se pokažu podaci i suoče se s argumentima i 

dokazima. 
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No, ti lažni povjesničari nemaju dokaza za svoje tvrdnje, a naša država kao što je rekao 

nekadašnji predsjednik Ivo Josipović, treba omogućiti da svaki čovjek treba biti dostojno 

pokopan i imati i znati gdje mu je grob. Zašto se to već jednom ne istraži da ih se sve 

pristojno pokopa i da jednom zasvagda završimo s tim lažima oko naših pokojnika i naše 

povijesti? 

Naše političke vođe to nažalost ni najmanje ne zanima. Koliko su i kako ti jugopovjesničari 

spremni za raspravu vidjelo se nedavno u Novinarskom domu u Zagrebu kada je Ivo 

Goldštajn nasrnuo na saborskog zastupnika Antu Prkačina samo zato što je htio razgovarati 

o povijesnim temama. 

Naši ljudi nažalost ne izlaze na izbore, gledajući na sve što se događa oko njih ljudi često 

misle i osjećaju – pa za koga ću ići glasovati. Ne želim sada komentirati aktualna događanja 

u Domovinskom pokretu i ostavku Miroslava Škore, no i to je nažalost nešto što će među 

naše birače uvesti samo još veću pomutnju. 

Imamo toliko krasnih domoljuba i toliko pametnih i sposobnih ljudi, ali nažalost oni stoje 

sa strane. Valja nam se uključiti u borbu da se u Hrvatskoj napokon počne tumačiti ispravna 

Hrvatska, a ne lažna povijest. 

 

Marko Franović, Domovina/Dijaspora.hr 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-8-jos-o-fah-

idiotima-2/  

 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-8-jos-o-fah-idiotima-2/
https://bezcenzure.hr/vlad/liste-sa-stanforda-fah-idioti-i-josip-simunic-8-jos-o-fah-idiotima-2/
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ŠIMUNIĆ 9. 

(Fah idiot tjedna s Pravnog fakulteta) 

 

U Hrvatskom tjedniku od 2. 11. 2023. opet je sveučilišni profesor sa Zagrebačkog sveučilišta 

FAHIDIOT TJEDNA 

Ivan RIMAC, sveučilišni profesor u Zagrebu o Penavinu pozivu da u Vukovar ne dolaze 

oni kojima smetaju HOS i pozdrav ZDS:  

'Ovo je udar na dignitet cijelog Domovinskog rata i dijeljenje rata po jednoj ideološkoj 

osnovi koja je već odavno trebala biti riješena. Svi znamo što je bila NDH u odnosu na 

Hitlerovu Njemačku i koliko je takva država jednostavno bila oblaćena suradnjom s 

Hitlerom… Činjenica je da nas nije napala komunistička jugoslavenska vojska, nego 

velikosrpski moćnici koji su htjeli dominaciju Srbije nad cijelom Jugoslavijom.' 

HT: Kad slušamo ovakve dubokoumne apologije okupatora, onda zaključujemo da je to 

jačanje digniteta zdravoga razuma kakvo je i vinulo zagrebačko sveučilište na samo dno 

ljestvice svjetskih sveučilišta. Općepoznato je da su Hrvate napali i počinili genocid nad 

njima marsovci i u Domovinskome ratu i u Drugome svjetskom ratu, a ne Titova 

jugokomunistička vojska.  

Zaista je nevjerojatno kako doista mnogi u RH nisu svjesni da au nas napali marsovci. Tako 

vidim kada je u pitanju Škabrnja znaju im se i imena: 

ŠKABRNJANI I DALJE NE ŽELE RAZNE PUPOVCE I NJIHOVE SATELITE U 

SVOM MJESTU! 

Mladen Pavković 

https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-

svom-mjestu/ 

https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-

u-svom-mjestu/  

https://cronika.hr/author/mpavkovic/
https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
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Tekst članka dan je u Prilozima. 

Da znaju im se i imena, a prave se ludi i ne vjeruju profesoru sa Pravnog fakulteta da su to 

bili marsovci. 

O ulozi JNA, pardon o ulozi marsovaca u napadu na Vukovar dovoljno je pogledati nastup 

Stipa Mlinarića kod Dujmovića 2. 11. 2013.: 

https://www.youtube.com/watch?v=uF6QTgaE8eM  

ili pročitati (cijeli tekst je dan u Prilozima): 

MLINARIĆ: CENTAR DR. IVANA ŠRETERA PODNIO JE DORH-U KAZNENU 

PRIJAVU PROTIV LJUDI KOJI SU NAREDILI RATNI ZLOČIN NAD VUKOVAROM 

I OKOLNIM SELIMA 

https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-

protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/ 

A dobro je i pročitati: 

PENAVA: DORH-U PREDANA KAZNENA PRIJAVA ZA RATNI ZLOČIN NAD 

VUKOVAROM 

https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-nad-

vukovarom/ 

i 

I NAKON TOLIKO GODINA, ZA MUČKI SMAKNUTE ŽRTVE VUKOVARA NEMA 

ODGOVORNIH: ‘OFICIRI JNA SU SVE ZNALI’ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-

mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali  

A onda još u Hrvatskom tjedniku pišu o položaju Zagrebačkog sveučilišta na ljestvici 

svjetskih sveučilišta. 

Strašno, zar ne? 

A tako dobrih 'znanstvenika' tamo imamo. 

Pogledajmo. 

Kako stoji kolega Rimac na svjetskim listama? 

U scopusu: 20 članaka, 215 citata, h-index 5. 

U wosu, nisam siguran jesam li ga dobro razvrstao od ostalih s istim prezimenom i 

inicijalom, ali recimo da je: 14 članaka, 169 citata, h-index 4. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=uF6QTgaE8eM
https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-nad-vukovarom/
https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-nad-vukovarom/
https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali
https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali
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U istom broju Hrvatskog tjednika je FAH IDIOT Hrvoje KLASIĆ, profesor na 

zagrebačkome Filozofskom fakultetu o plakatu za Vukovar: 'Penava nema hrabrosti reći da 

se ponosi ustaštvom i da zato stavlja slovo U, nego ih simbolički pokušava vratiti kroz 

pozdrav Za dom spremni, predstavljajući ga kao stari hrvatski pozdrav… Radi se apsolutnoj 

provokaciji i kukavičluku koji jasno pokazuje da se ne radi o patriotima i domoljubima, bez 

obzira kako im se stranka zvala, nego o osobama kojima nije stalo do časti i ugleda Hrvatske 

koji svojim ponašanjem sramote ovu državu dugi niz godina…' 

 HT: Klasić nema hrabrosti reći da se ponosi partizanskim genocidom nad Hrvatima i da se 

nadahnjuje Titovim koljačima i obućarima o kojima piše kao o državnicima.  

 

Klasić je više puta bio FAH IDIOT TJEDNA, a njegov znanstveni opus je slijedeći: 

Scopus: 3 članka, 4 citata. h-index 1; 

Wos: 3 članka, 2 citata, h-index 1. 

 

U mojim ranijim popisima FAH IDIOTA ponajbolji je bio Ivo Goldstein poznat i kao Ivo 

Drobilica. Još 22. 8. 2023. sam uspoređivao njegove i moje brojke: 

Scopus: 

Ja: članci 812, citati 7627, h-index 37 

On: članci 9, citati 19, h-index 2 

WoS: 

Ja: članci 817, citati 6840, h-index 34 

On: članci 11, citati 5, h-index 1 

Jasno je da političari i u medijima vjeruju da su bolji znanstvenici oni kojima su ove brojke 

manje, pa je jasno zašto su takvima mediji širom otvoreni, zar ne?  

Valjda tako misli i znanstvenik Goldstein, za koga jedan od ponajboljih hrvatskih 

povjesničara prof. dr. sc. Josip Jurčević kaže da ga ne treba smatrati znanstvenikom, jer je 

svojevremeno umislio da može postati redoviti član HAZU. Uspio je dogurati i do Izborne 

skupštine i nikad u povijesti HAZU nitko nije dobio manje glasova od njega. A tada mu je 

tata, poznati POVJESNIČAR AMATER bez nekakve škole bio posebni savjetnik 

predsjednika Vlade RH. 

Uvijek veseli vidjeti kakvi su doista znanstvenici koji se bave politikom ili su u 

'znanstvenom' radu sluge politici.  

Sjećam se da sam tako uspoređivao i sebe s bivšim Predsjednikom RH prof. dr. sc. Ivom 

Josipovićem. Dio te prepiske je dan u knjizi: 

J. Pečarić, Dopisivanje s Lili Benčik, dragovoljac.com, 2021.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik  

Počelo je mojim pismom: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik%20%0d8
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik%20%0d8
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From: Josip Pecaric <pecaric@element.hr>  

Sent: Monday, November 15, 2021 9:25 AM 

To: lili bencik  

Cc: Ivo Josipović <ivo@josipovic.net>;... 

Poštovana gđo Benčik, 

Ja se nadam da drug prof. dr. sc. Ivo Josipović smatra da sam i ja u 'ustašiji'. Bio bih doista 

nesretan da me ne smatra takvim. 

Uvijek se smijem i ja i moje kolege kada usporedimo njegov opus kao znanstvenika s mojim.  

Pogledajte npr. u Scopusu: 

IVO JOSIPOVIĆ:  

Scopus: publikacija: 3, citata: 10, h-index: 2; 

JOSIP PEČARIĆ 

Scopus: publikacija: 771, citata: 6271, h-index: 34. 

Inače vidim da je on napredovao. Kao Predsjednik RH nije imao dovoljno da bi kod mene 

doktorirao (ako se dobro sjećam tada je imao jedan rad i to iz glazbe, a profesor je bio na 

Pravnom fakultetu), ali sada s 3 publikacije mogao bi već biti i docent. 

Čestitam mu na napretku. 

Sve vas lijepo pozdravljam. 

Akademik Josip Pečarić 

P. S. Obično pitam kolegu oko podataka s tih znanstvenih mreža. Tako sam pitao i za velikog 

znanstvenika IJ: 

Poslao mi je link uz komentar: 

A jesi našao s kim ćeš se uspoređivati :)  

Ovo mu je Scopus 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=36682415300 

Sada vidim da je dobro što imam te podatke i za Iva Josipovića jer očito njegov kolega koji 

vjeruje da su marsovci napali Hrvatsku ima nekoliko puta više radova od njega.  

Očito ga je pogodila činjenica da sam se tom usporedbom narugao njegovom znanstvenom 

opusu pa je Josipović odgovorio. 

Prepiska je doista zanimljiva i trebali bi je pročitati. Na kraju je on konstatirao: 

Subject:  RE: Dr. Ivo Josipovic - nije moj brat u Kristu 

Date:  Mon, 15 Nov 2021 23:14:25 +0100 

Poštovani akademiče Pečariću,  

Cijenim vaš doprinos znanosti. Ne cijenim vaš ustaški gard. Na žalost, za nas laike, poznatiji 

ste po njemu, nego po vašim, uopće ne sumnjam, velikim znanstvenim rezultatima. Eto, i 

Wikipedija je prepoznala po čemu ste najčuveniji, po negiranju holokausta i desničarenju. 

Ja osobno ne mogu procijeniti vaš doprinost znanosti, ali, ponavljam, poštujem ono što sam 

čuo o vašim dostignućima. Naravno, ni vi nemate pojma o pravu, pa bi bilo pristojno da ne 

klepećete o onome što ne znate. 

Ivo Josipović 

U svom odgovoru sam mu objasnio zašto je on pravnik klepetalo: 

Subject:  Re: Zahvala znanstveniku prof. dr. sc. Ivu Josipoviću 

Date:  Mon, 15 Nov 2021 23:47:53 +0100 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:ivo@josipovic.net
https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=36682415300
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From:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:  ivo@josipovic.net, Lili Bencik' 

CC:  predsjednik@predsjednik.hr <predsjednik@predsjednik.hr>, 

predsjednik@sabor.hr <predsjednik@sabor.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, Kabinet Predsjednika <kabpred@hazu.hr>,… 

 

Poštovani druže profesore, 

Da ste pitali kćerku i dali joj da pročita ono što je gđa Benčik komentirala rekla bi Vam da 

nije inteligentno pozivati se na Wikipediju :) 

Sigurno bi Vas upozorila da se ne hvalite pravom jer je na čelu HNES-a, koji Vas je osudio 

za etičku veleizdaju, prof. emeritus Pravnog fakulteta.  

Dakle postoje profesori Pravnog fakulteta koji misle da se u pravu takvi da mu i mi koji 

nismo u tome možemo suditi. 

Bilo je i drugih pravnika koji su potpisali presudu HNES-a. Jedan od njih je jedan od 

najvećih kolumnista u RH i izuzetan odvjetnik koji je zastupao optužbu prof. Tomca i prof. 

Jurčevića protiv Vas, a Vi ste - znajući da ste nemoćni u srazu s Hodakom - iskoristili to što 

ste bili Predsjednik i pobjegli od toga. Kolege suci su Vas tada spašavale da ne bi svi vidjeli 

Vašu stručnost:) 

Drago mi je što ste ipak nešto naučili u odnosu na prvi Vaš e-mail, pa Vaš smiješan 

znanstveni rad više ne spominjete. 

Napredujete i što vidim počinjete razlikovati da je bolje biti na listama u Stanfordu nego 

biti znanstvenik tipa Mesića, i da ne ponavljam imena drugih Vaših kolega iz akademija 

znanosti i umjetnosti čiji ste član. 

Nisam ni mislio da Vi možete cijeniti moj ustaški gard. Da gledate hrvatske emisije na 

'manjim' televizijama znali bi i za moju priču kako nas Srbi dijele na Ustaše i Srpske sluge. 

A ja - to već mnogi znaju u RH - ne volim biti sluga!  

Kćer Vam može objasniti što u toj podijeli znači činjenica da Vi predlažete - kao Predsjednik 

RH - da se povuče Tužba za genocid protiv Srbije, a onda Sud ipak presudi onako kako jeste. 

Ona bi Vam sigurno znala objasniti da Vaš prijedlog više odgovara Srbiji koja je izvršila 

naci-fašističku agresiju na RH od Presude tog Suda. Moj dojam je da to razumije i malo 

dijete, a ne moja kolegica koja je ipak završila fakultet koji mogu završiti oni koji znaju i da 

postoji nešto što se zove logika! 

Trebam li Vam spomenuti da je i Predsjednik APZH-a prof. dr. sc. Željko Horvatić više 

cijenio moje mišljenje u svezi sa Sudom u Haagu od Vašeg. Zajedno smo sudjelovali i na 

znanstveno-stručnom skupu o našim generalima u Haagu. Vaše 'stručno' mišljenje bilo je 

suprotno od moga, a ako niste znali za Vaše je u konačnici ustanovljeno da je bilo 

najobičnije KLEPETANJE. 

Kćerka Vam može objasniti da će svatko iole inteligentniji iz svega toga zaključiti da 

lupetate/KLEPETATE o onome što bi po tituli trebali najbolje znati. 

A lijepo sam Vam objasnio da je pitate. 

Šteta. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

Pisao sam još PRAVNIKU – KLEPETALU, ali odgovora nije bilo. 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:ivo@josipovic.net
mailto:predsjednik@predsjednik.hr
mailto:predsjednik@predsjednik.hr
mailto:predsjednik@sabor.hr
mailto:predsjednik@sabor.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:kabpred@hazu.hr
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U prepisci sam mu i spomenuo kako sam prijatelj s nizom pravnika koji su izvrsni u logici. 

O nekima sam napisao i knjige. 

Šteta što ranije nisam više citirao rubliku FUSNOTE ZA FAH IDIOTE iz Hrvatskog 

tjednika. Sigurno je i Josipović bio čest gost. 

Ali vratimo se fah idiotima iz novog broja Hrvatskog tjednika. Tu su još na temu kolone 

sjećanja u Vukovaru: 

 

Milorad PUPOVAC o Penavinu pozivu da ne dolaze u Vukovar oni kojima smetaju HOS 

i Za dom spremni: 'Znamenja koja su povezana s pokretom koji je iza sebe ostavio 

historijsko zlo u obilježavanje toga grada je povreda pijeteta. Pretvaranje Dana sjećanja na 

žrtve Vukovara u predmet političke kampanje i nadmetanja također je povreda tog pijeteta.' 

HT: Iz njegove perspektive, HOS je doista zlo - za četničke političke snove njegove braće 

i njega. Iz naše, na žalost, nedovoljno zlo da te snove riješi za sva vremena. 

 

Milorad Pupovac ima u Scopusu: 1 clanak, 0 citata i h-index 0.  

Vjerovali ili ne! Tko ne vjeruje neka pogleda: 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57034162300  

Da stvar bude bolja, taj jedini rad u Scopusu je o shizofreniji: 

How many contexts are there in schizophrenia? An analysis of a schizophrenic patient's 

discourse 

[Koliko kontēkstā ima u shizofreniji? Analiza diskursa osobe koja boluje od shizofrenije]. 

 

Tomo MEDVED, ministar branitelja o Penavinu pozivu da za Dan sjećanja u Vukovar 

ne dolaze oni kojima smeta HOS i pozdrav Za dom spremni: 'Mjesto HOS-a je sa svim 

postrojbama Hrvatske vojske i policije s hrvatskim braniteljima, baš onako kako je to bilo 

svih ovih godina… Nezamislivo je da se bilo kome ograničava odavanje počasti žrtvama 

Domovinskog rata…' 

HT: Samo je u Kninu zamislivo da 5. kolovoza Vi i vaš 'komandant', glasoviti zapovjednik 

kroasanske pariške bojne, zaustavite HOS-ovce i ne dopuštate im dolazak na proslavu. 

 

Andrej PLENKOVIĆ, predsjednik Vlade RH, nakon saborskoga izvješća o stanju nacije 

koje se nije čulo jer je oporba lupala po klupama: 'Nakon ovoga očekujem apsolutnu 

pobjedu na izborima!' 

HT: Ako nastavite hapsiti i zatvarati hrvatske navijače, sigurno ćete odnijeti apsolutnu 

pobjedu na izborima – za izdajnika stoljeća.  

 

Mate GRANIĆ, nekadašnji ministar vanjskih poslova, komunist , a sada Plenkovićev 

savjetnik, o glasovanju Hrvatske u UN-u protiv Deklaracije o primirju u Gazi. 

„To je snažan državnički potez… Mi smo se svrstavali uz našeg saveznika SAD koji je 

omogućio završetak rata u BiH, a bez toga ne bi bilo ni Oluje.” 

HT: Očenašek čuven po tri polovice u korupcijskome skandalu „pola, meni, pola Bagi, pola 

tebi“ doista je šampion u rektalnome alpinizmu. Ako smo se sada svrstali uz našega 

saveznika SAD-a, bez kojega ne bi bilo Oluje (što nema blage veze s istinom), onda smo se 

zacijelo i kupnjom francuskih vojnih zrakoplova svrstali uz SAD, zar ne?  

 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57034162300
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Mate Granić na Scopusu ima 40 članaka, 259 citata i h-index 7.  

Blizak je bivšem rektoru Damiru Borasu koji ima 31 članak, 157 citata i isti h-index 7. 

Za usporedbu moja kćerka koja je uz Borasovu pomoć dugo bila bez posla i sada je na pola 

radog vremena ima 64 članka, 447 citata i h-index 12. Naravno i njoj i Borasu mentor je bio 

prof. dr. sc. Miroslav Tuđman koji je predložen za profesora emeritusa 2017. kada je rektor 

bio Boras, a umro je 2021., kada je rektor još uvijek bio Boras i nije izabran za profesora 

emeritusa. 

A svo troje Granića, Borasa i moju kćerku vjerovali ili ne može se povezati s onom čuvenom 

pričom o tri polovine Mate Granića. 

Ira PAYER, dizajnerica, o vukovarskome plakatu: 'Taj plakat ne govori jezikom dizajna, 

već jezikom toksične politike.' 

HT: Dizajnerica ne govori jezikom dizajna, nego jezikom toksične politike i mržnje prema 

Vukovaru i Hrvatskoj!  

 

Moji komentari ovih događanja oko kolone sjećanja išao je u znaku dva citata: 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.)  

 

Mnogima je poznato kako ja ne volim biti sluga, pa valjda i nije neobično što mi se gadi taj 

sluganski mentalitet. A kod nas takve biraju na primjer u Vijeću za domovinski pijetet: 

VIJEĆE ZA DOMOVINSKI PIJETET PROTIV PENAVINOG PLAKATA, A ISTICANJE 

HOS-A I BILO KOJE POSTROJBE SMATRAJU NEPRAVEDNIM 

https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-a-

isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim  

Kako ih nije sramota negirati jednog Sinišu Glavaševića koji je još u studenom 1991. 

ISTAKAO HOS-ovce! 

Oni sebe stavljaju ispred Siniše Glavaševića. Da imaju imalo ljudskosti u sebi odmah bi se 

povukli iz tog vijeća! 

https://bezcenzure.hr/branitelji/reagiranja-sluga-svjetskih-mocnika/  

Možda će razumjeti o čemu govorim ako samo pročitaju neto o njemu. Evo i danas: 

https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-ratni-

izvjestitelj-iz-vukovara  

Zapravo, dovoljno je o svemu pročitati uvodni komentar glavnog urednika Hrvatskog 

tjednika Ivice Marijačića koji dajem u Prilozima. 

Moj propust je što i u ranijim tekstovima nisam dao podatke o znanstvenicima koje 

spominjem kao fah idiote. Evo za neke od njih naprimjer sa Scopusa: 

Žarko Puhovski: 1 članak, 1 citat i h-index 1; 

Željko Jovanović: 20 članaka, 82 citata i h-index 6. 

Sjećam se da mi je o Jovanovićevo znanstvenom radu pisao svojevremeno dr. sc. Josip 

Stjepandić: 

https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-a-isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim
https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-a-isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim
https://bezcenzure.hr/branitelji/reagiranja-sluga-svjetskih-mocnika/
https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-ratni-izvjestitelj-iz-vukovara
https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-ratni-izvjestitelj-iz-vukovara
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... Jovanoviću (15 radova u znanstvenoj bazi Scopus), Mornaru (19), Pusićki (1), Grčiću 

(2), Josipoviću (1), Kregaru (2), Flegi (0)... 

Jovanović je objavio 6 radova u vrijeme dok je bio ministar!? Pa to nije radio niti njegov 

uzor Stipe Šuvar!? 

Glas Brotnja, 24. 4. 2015. 

Kamenjar.com, 24. 4. 2015. 

Ovaj naš fah idiot odigrao je ključnu ulogu u napadu na Josipa Šimunića – vidjeti tekst u 

Prilozima. 

Kad pogledaš znanstvene rezultate ovih naših fah idiota jasno je zašto su se dali u politiku. 

To jedino nije jasno za gradonačelnika Splita. Ivica Puljak ima na Scopusu 1430 članaka, 

88998 citata i h-index 123. 

Neobična mi je bila činjenica da Puljak ima na Scopusu toliko radova, a nema ga na listi 

najutjecajnijih hrvatskih znanstvenika Sveučilišta u Stanfordu: 

https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-na-njoj-i-

brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/  

Na toj listi koja se radi po Scopusu ja imam daleko najviše radova 801, a Puljak koji nije na 

toj listi ima 1430. Neobično, zar ne?  

Pogledao sam listu njegovih radova na HZB-u i za prvi ustanovio da ima više od 200 

koautora.  

Možda nije zadovoljan biti u tako velikim grupama od po više od 200 koautora kakva mu je 

većina članaka. Kod nas u matematici bi mu dijelili rad s brojem autora. Možda je problem 

u tome, jer bi mu se tako računalo nešto više od 7. Ipak valjda bi mu trebalo biti važnije što 

se radilo o značajnim otkrićima što je ipak bolje nego biti fah idiot.  

(Ipak provjeravam kod poznatih kolega u Splitu: 

„To su CERN radovi sa po 500 autora koje objavljuju kako mjere i rade pokuse na dnevnoj 

bazi.“) 

S druge strane Davor Božinović je doktor znanosti, ali na Scopusu nema nijedan rad. 

Toliko o našim znanstvenicima FAH IDIOTIMA. 

 

Josip Pečarić 

  

https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-na-njoj-i-brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/
https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-na-njoj-i-brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/
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PRILOZI 

 

ŠKABRNJANI I DALJE NE ŽELE RAZNE PUPOVCE I 

NJIHOVE SATELITE U SVOM MJESTU! 

 

Mladen Pavković 
 

02/11/2023 

 

U Škabrnji su se ovih dana ljudi pobunili, pa potpisuju i peticiju da im na njihov dan tuge i 

ponosa ne dolaze predstavnici Samostalne demokratske srpske stranke (SDSS), na čijem je 

čelu Milorad Pupovac, koji je i rođen nedaleko ovog mjesta i čija su braća, navodno, bili 

pripadnici srpskih, odnosno okupatorskih postrojbi. 

O Vukovaru i Škabrnji uglavnom se opširnije govori i piše tek pred 18. studenog. Inače, 

cijele godine o ovom gradu i ovom mjestu koji su prošli pakao tijekom hrvatskog 

obrambenog Domovinskoga rata čitamo i slušamo samo ako se dogodila neka nesreća, neko 

zlo. 

U Škabrnji su se ovih dana ljudi pobunili, pa potpisuju i peticiju da im na njihov dan tuge i 

ponosa ne dolaze predstavnici Samostalne demokratske srpske stranke (SDSS), na čijem je 

čelu Milorad Pupovac koji je i rođen nedaleko ovog mjesta i čija su braća, navodno, bili 

pripadnici srpskih, odnosno okupatorskih postrojbi. Ovu stranku osnovao je Vojislav 

Stanimirović, gradonačelnik u okupiranom Vukovaru, pa onda nije ni čudno što Škabrnjani 

okreću glavu od SDSS-a, koji i dalje vodi politiku „što gore tim bolje“. 

Jadno je i žalosno što ni jedan član SDSS-a nikada nije ni govorio o oprostu, zbog svega što 

su hrvatskom narodu u vrijeme agresije, odnosno hrvatskog obrambenog rata učinili Srbi, 

ali i drugi agresori. Oni neprestano ističu kako je žrtva i agresor jedno te isto, odnosno da je 

bilo poginulih i s njihove strane, a nikad ne govore o tome tko je koga napao. 

U Škabrnji su ljude gazili tenkovima, rezali im uši… 

Hrvatska podržava Ukrajinu i Izrael i daje im pravo da se brane, pa zašto onda i Vukovar i 

Škabrnja ne bi bili u istom položaju, kada su bili napadnuti u svome dvorištu? 

U Škabrnji su pripadnici zločinačke JNA i tenkovima gazili ljude, pljačkali i palili kuće. 

Nedaleko njihove Osnovne škole nalazi se i masovna grobnica, a u tom mjestu nema kuće 

u kojoj netko nije stradao 1991…. 

Ljudi su ogorčeni što još do danas krivci nisu kažnjeni, što im se najčešće sudi, ako im se 

sudi, u odsustvu. 

Na pitanje: Tko je od zapovjednika bivše zločinačke JNA ikada odgovarao za zločine u 

Vukovaru i Škabrnji, nema odgovora? Zašto hrvatska vlast nije inzistirala da se, kad je bio 

živ, ratni zločinac Veljko Kadijević izruči Hrvatskoj? Zašto od srpskog i inog agresora nitko 

još uvijek ne traži ratnu odštetu? (Da su je tražili, valjda bi im nešto i dali!) Zašto se nitko 

od hrvatske vlasti nije bunio kada je Europska unija dobila Nobelovu nagradu za mir, a 

pripadnici UNPROFOR-a pomagali su srpskim zločincima 18. studenog tjerati nevine 

https://cronika.hr/author/mpavkovic/
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Hrvate i iz Vukovara? To se može vidjeti na svim tv snimkama i na brojim fotografijama, 

gdje se još UNPROFOR-ovi vojnici smiju kad Srbi gaze i tjeraju Hrvate u smrt!  

Pad Vukovara slavili i u novinama “Narodna armija” 

Ponovno trebamo podsjetiti da je odmah nakon masakra u Vukovaru, u ondašnjim četničkim 

novinama koje su nosile naziv “Narodna armija”, uz ostalo objavljeno i ovo: “Povodom 

pobjedonosnog završetka borbenih djelovanja na području Vukovara, savezni sekretar za 

narodnu obranu general armije Veljko Kadijević sa suradnicima primio je u četvrtak 21. 

studenoga 1991. (sic!) komandanta Pete vojne oblasti general potpukovnika Životu Panića, 

komandanta operativne grupe “Sjever” general majora Andriju Biorčevića, komandanta 

operativne grupe “Jug” Milu Mrkšića i komandanta avijacijske jedinice Prvog 

vazduhoplovnog korpusa RV i PVO pukovnika Branislava Petrovića i čestitao im na 

ostvarenoj pobjedi”.  

Ovom svečanom prijemu, čitamo dalje, sudjelovali su i neke starješine, vojnici i dobrovoljci 

koji su se posebno istaknuli u teškim borbama na ulicama i katakombama godinama 

utvrđenog grada Vukovara.(sic!) To su bili major Borivoje Tešić, komandant jurišnog 

odreda u operativnoj grupi “Jug”, Milenko Lukić, komandant oklopnog bataljona u 

operativnoj grupi “Sjever”, kapetan prve klase pilot Živica Trifunjagić, komandant 

teritorijalne obrane Vukovara Miroljub Vujović, pitomac mlađi vodnik Sulejman Lojić i 

dobrovoljac Krste Olujić iz operativne grupe “Jug”. 

Tijekom tog svečanog prijema ratni zločinac Veljko Kadijević odao je priznanje svim 

sudionicima, kako je rekao, „skoro dvomjesečnog okršaja u kojem su do nogu potučene 

ustaške formacije i brojni plaćenici“. Također je istaknuo da su „borbeni uspjesi Srba i JNA 

koje su ispoljili u vukovarskoj operaciji, bili veliki podstrek i nadahnuće svim borcima i 

starješinama JNA i teritorijalne obrane u borbi protiv povampirenog fašizma i obnavljanja 

genocida nad srpskim narodom, naglasio je Kadijević. 

Tko je od ratnih zločinaca iz JNA odgovarao? 

Dakle, sve se zna. Međutim, tko je od ovih ratnih zločinaca ikada odgovarao za masakr nad 

nevinim ljudima u Vukovaru i Škabrnji? Ratni zločinac Ratko Mladić bio je posebno 

„zadužen“ za Škabrnju. Kada je i gdje zbog zločina koji su se tamo dogodili, pod njegovim 

zapovjedništvom, odgovarao? 

Možete li zamisliti da je netko nakon II. svjetskog rata dozvolio Nijemcima, Japancima ili 

Talijanima da dolaze u gradove i mjesta i države koje su okupirali i da slave svoje junake, 

da recimo za poginule bacaju vijenac u neku rijeku, kao – „žale za sve poginule i nestale“? 

Ljudi u Vukovaru i Škabrnji nikada nisu čuli ili čitali da su se srpski i ini agresori ispričali, 

da su zatražili oprost, da su spremni platiti ratnu odštetu… 

Stoga, 18. studenog, ostavimo politiku. Okrenimo se hrvatskim braniteljima i civilima i 

onima koje još traže njihove obitelji. 

Razni pupovci tih dana nemaju što tražiti među ljudima koji oplakuju svoje mrtve, stradale 

u velikosrpskoj agresiji. Vjerujemo da su oni i te kako toga svjesni, tim prije jer su još uvijek 

rane svježe….  

Škabrnja, baš kao i Vukovar, žive, ali i sa svakodnevnim sjećanjima na strašne zločine, koji 

se tek tako ne mogu i neće izbrisati. 
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https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-

svom-mjestu/ 

https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-

u-svom-mjestu/  

  

https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
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MLINARIĆ: CENTAR DR. IVANA ŠRETERA PODNIO JE 

DORH-U KAZNENU PRIJAVU PROTIV LJUDI KOJI SU 

NAREDILI RATNI ZLOČIN NAD VUKOVAROM I OKOLNIM 

SELIMA 
 
 30/10/2023 

 

Domovinski pokret 

 

Stipo Mlinarić, saborski zastupnik i predsjednik Centra dr. Ivana Šretera, i Berislav 

Živković, odvjetnik i pravni zastupnik Centra dr. Ivana Šretera, održali su konferenciju za 

medije na temu predaje nove kaznene prijave Centra dr. Ivana Šretera DORH-u. 

Mlinarić: ”Centar dr. Ivana Šretera sam osnovao prije godinu dana, a dosad smo podnijeli 

sedam kaznenih prijava. Ovo je osma i ključ je svega, koji će rasvijetliti mnoge stvari. Centar 

od države nije dobio ni jedan cent, nisam niti tražio, a neću ni tražiti. Centar se do sada 

financirao donacijama ljudi”. 

”Ne znam što me više plaši, da država ovo nije htjela ili da država ovo nije znala napraviti. 

Ova je kaznena prijava napisana na 61 stranici, a tu su i prilozi na 165 stranica, potkrijepljeni 

dokumentima, i obuhvaća ‘operaciju Vukovar’, a koja je, uz grad Vukovar, obuhvaćala i 

područje od Iloka do Erduta i svih sela koja su stradala”. 

”Oni je nazivaju ‘operacija Vukovar’. Kroz dokumente JNA i kroz ovu prijavu vidi se tko 

je upravljao, osmislio i naredio ovo što se događalo u jesen ’91. Sve je kontrolirala JNA. Iz 

dokumenata je vidljivo da je JNA naoružavala sela gdje su bili nastanjeni pretežno Srbi 

1990. i početkom ’91. Podnijeli smo kaznenu prijavu protiv 51 čovjeka. Sve su to živi ljudi, 

a ratni zločin ne zastarijeva”. 
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”Ovo nije mržnja, Centar nije mržnja. Centar hoće istinu, da se zna tko je organizirao, 

pripremao i izvršio agresiju na RH. Do sada su uzimani pojedinci iz kojekakvih paravojnih 

formacija koje su bile ’91. na području istočne Slavonije. Iz ovih dokumenata se vidi da je 

sa svim tim pojedinačnim četničkim grupama upravljala, naređivala i kontrolirala JNA i 

zvijezda petokraka”. 

Živković: ”Na temelju svih tih materijala sam za svakog od osumnjičenih naveo gdje, što, 

kada i što se sumnja da su počinili. Dakle, ne generalno da su razorili Vukovar i sad su svi 

osumnjičeni. Uspio sam nekako rekonstruirati, a na Državnom odvjetništvu je da to 

materijalizira kroz neke svoje dokumente, dokumente koje možda imaju iz drugih procesa 

koje su vodili u Osijeku i Vukovaru protiv vrha JNA, da se taj mozaik sastavi i da to bude 

jedna kvalitetna optužnica i kvalitetan materijal”. 

 

https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-

protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/   

https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
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KOLIKI PSIHOPAT MORA BITI POLITIČAR, NOVINAR ILI 

PROFESOR KOJEMU SMETA SLOVO U U IMENU 

VUKOVARA! 

 

Oni kojima smetaju HOS i ZDS ne moraju dolaziti nigdje gdje se evociraju 

uspomene na Domovinski rat. Neka idu kamo ih srce vuče: Milanović u Kumrovec, 

Plenković na Tjentište, Pupovac na Ravnu Goru, Tomašević i Benčić na Savu paliti 

krjesove, Bojan Glavašević u Prijedor… Problem je što oni sebe smatraju višim 

ljudskim bićima pa misle da im je zato dopušteno Hrvatima diktirati što smiju, a 

što ne smiju 

 

Piše: IVICA MARIJAČIĆ  

 
Ovo što je sada napravio gradonačelnik Vukovara Ivan Penava davno je trebao HDZ, 

dakle zaštititi zauvijek ratnu postrojbu HOS i njezine legalne simbole, odnosno pozdrav Za 

dom spremni. HDZ to nije učinio jer ga je sadašnji predsjednik Andrej Plenković preparirao 

po mjeri vlastitoga anacionalnoga političkog habitusa. Ako vukovarski gradonačelnik, koji 

je i predsjednik Domovinskoga pokreta, zbog toga bude politički profitirao u rejtingu ili na 

sljedećim izborima, nemamo ništa protiv.  

Mogli su i drugi organizirati neki oblik otpora toj agresiji. Odavno je prepoznato da 

višegodišnju medijsko-političku, na trenutke gotovo bjesomučnu, kampanju protiv HOS-a i 

pozdrava ZDS predvodi agresivna i agresorska komponenta srpske nacionalne manjine u 

Hrvatskoj predvođena Miloradom Pupovcem. Po naputku Beograda i njegova 

Memoranduma 2 pokušavaju Hrvatskoj lomiti kralježnicu upravo na pozdravu Za dom 

spremni. Žele da ga se Hrvatska odrekne, da ga proglasi fašističkim i zločinačkim, kako bi 

se nakon toga i herojsku obranu Vukovara moglo proglasiti zločinačkom, čak i stvaranje 

hrvatske države proglasiti zločinačkim projektom, i tako stvoriti alibi vlastitoj agresiji i 

zločinima. Samo politički slijepci to ne vide. S obzirom na to da je Plenkovićev prvi 

koalicijski partner, posve iracionalno, upravo Pupovac, Plenković mu daje velike ustupke, i 

jedva se opire apsolutnoj zabrani HOS-ova pozdrava, ne zato što ne bi htio, nego zato što se 

boji posljedica.  

Dakle, Penava je izvijestio da će ove godine za Dan sjećanja kolonu predvoditi 

pripadnici HOS-a sa svojim barjacima. Jedan je od legendarnih pripadnika HOS-a, na žalost 

tragične sudbine i još uvijek nepronađenih posmrtnih ostataka, i Francuz Jean Nicolier. 

Njegov slogan „Moj Vukovar u dobru i u zlu“ uzet je kao slogan i ovogodišnjega Dana 

sjećanja, što je istaknuto na plakatu. Penavina objava izazvala je buru bijesa kod vladajućega 

HDZ-a i dijela oporbe. Most i Suverenisti izjavili su da nemaju ništa protiv HOS-a, 

Plenković i Medved poručili su da Penava privatizira Dan sjećanja, a Grbin iz SDP-a i još 

neka ljevičarska spadala optužili su Penavu za ustašluk. Njima je zasmetalo slovo „U“ na 
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plakatu. Slovo „U“ u imenu Vukovar na plakatu ničim nije izdvojeno i istaknuto, izraženo 

je samo prvo slovo „V“. Potrebno je doista biti potpuno poremećeni mrzitelj Hrvatske i 

hrvatskoga naroda i optuživati Penavu za ustaštvo na temelju običnoga slova U. Koliko je 

to bizarno, toliko je, na žalost i očekivano u Hrvatskoj u kojoj se pojedinci ni 30 godina 

poslije ne mogu pomiriti s gubitkom Jugoslavije i nastankom samostalne i slobodne države. 

Kako drukčije objasniti tu jugoslavensku i velikosrpsku paranoju. 

Nema neke bitne razlike u gledanju na stvar između Penave, hrvatskih branitelja iz 

Domovinskoga pokreta i dijela branitelja iz HDZ-a. Negativne reakcije ministra Medveda 

ili Ante Deura iz HDZ-a uslijedile su zato što to moraju jer to od njih očekuje predsjednik 

njihove stranke Andrej Plenković kojemu su izvrstan smokvin list za vlastitu nacionalnu 

bešćutnost, a ne zato što imaju nešto protiv HOS-a i ZDS. Koliko se vidjelo u jednoj 

radijskoj raspravi, nema sukoba u tom pogledu između Stipe Mlinarića iz DP-a i Ante Deura 

iz HDZ-a. 

Potpuno je promašena i Plenkovićeva teza da je Penava privatizirao obilježavanje Dana 

sjećanja u Vukovaru. Penava nikomu ništa nije zabranio, samo je savjetovao političarima, 

diplomatima, aktivistima i novinarima kojima smetaju HOS i Za dom spremni da ne dolaze 

u Vukovar. Što je uopće sporno u takvoj izjavi? Prvo, Plenković i njegovi stranački 

poslušnici nešto zabranili su – i to proslavu Dana pobjede i domovinske zahvalnosti 5. 

kolovoza u Kninu, kada su barikadama spriječili dolazak pripadnika HOS-a toga dana u 

Knin, što je sramota koju nije mogao prešutjeti ni svećenik toga dana na misi u kninskoj 

crkvi. Drugo, ne samo u Vukovar, nego bilo gdje u Hrvatskoj, ne trebaju na skupove takve 

vrste dolaziti oni kojima smeta legalna postrojba Hrvatske vojske sa svojim legalnim 

pozdravom. Što bi se uopće patili i dolazili gdje im se ne sviđa. Naravno, problem je druge 

vrste: u svojoj psihopatskoj svijesti oni se smatraju višim ljudskim bićima kojima je zato 

dopušteno da drugima, u ovomu slučaju braniteljima i narodu, objašnjavaju što jest ispravno 

i dopušteno, a što nije. 

Kao što je odavno znano, 90-ih je predsjednik Tuđman integrirao stranačku HSP-ovu 

vojsku u Hrvatsku vojsku i ta je postrojba zadržala svoje činove i svoje insignije. Ti su 

simboli i formalno legalizirani u doba ljevičarske Račanove vlasti i nikomu živom nisu 

smetali dok se toga nisu sjetili beogradski i hrvatski četnici prije desetak godina. Odlučili su 

tada, nakon svih vojnih, pravnih i diplomatskih poraza, da se jedna po jedna vrijednost 

Domovinskoga rata imaju rušiti metodama specijalnoga rata. U tome im rušenju svjesno ili 

nesvjesno pomažu Plenković i Milanović idući im na ruku svojom jugokomunističkom 

indoktrinacijom i podsvjesnim animozitetom prema hrvatstvu naslijeđenima iz svoje 

partijske prošlosti.  

Bezobrazluk i mržnja čelnika jedne frakcije srpske nacionalne manjine u Hrvatskoj, 

Milorada Pupovca, nemaju granica. Sada je izjavio da je HOS historijsko zlo. Kakvo je zlo 

HOS? Zar zato što je branio Vukovar i ostatak Hrvatske, a da njegovi pripadnici nisu počinili 

ni jedan zločin? Zar zato što su njegov pozdrav ZDS, s vremenom prihvatile kao svojevrsni 

zaštitni znak i sve ostale legendarne postrojbe Hrvatske vojske. Zar zato što on misli da je 

istina ono što je velikosrpska polustoljetna promidžba natovarila Hrvatima i ustašama kao 

grijehe u Drugome svjetskom ratu? Na žalost, to je još jedna od njegovih beskonačnih 
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provokacija na koju ne samo Plenković nego nitko iz HDZ-a nema snage odgovoriti mu 

kako zaslužuje. Pupovac i ove godine planira 17. studenoga baciti vijenac u Dunav, navodno 

za sve žrtve, a zapravo za poginule agresore na Vukovar. Želi, dakako, poniziti Vukovar i 

njegovo sjećanje na žrtvu, želi izjednačiti krivnju za Vukovar između agresorske Srbije i 

napadnute Hrvatske i njezinih branitelja. Već je sama ta nakana čin agresije na Hrvatsku i 

nastavak Miloševićeve politike drugim sredstvima. Po Plenkoviću i ovakvome HDZ-u, 

odavno bi mu to uspjelo, ali, hvala Bogu, da se pojavio netko poput Penave, tko mu se 

ispriječio. 

Ako Milanoviću, Plenkoviću, Pupovcu, Tomaševiću, Benčićki, Bojanu Glavaševiću ili 

lažnome vukovarskom dragovoljcu Fredu Matiću smetaju HOS i pozdrav ZDS, nitko ih ne 

primorava da dođu. Bilo bi dobro i pošteno da ne dolaze ne samo u Vukovar, nego bilo gdje 

u Hrvatskoj gdje se evociraju uspomene na hrvatske mrtve heroje, među kojima su i HOS-

ovci. Ako im je neugodno zbog simbola koje su na sebi imali Jean Nicolier ili Željko 

Crvenkapa Manjkas, neka ostanu doma ili neka idu kamo ih srce vuče: Milanović u 

Kumrovec, Plenković na Tjentište, Pupovac na Ravnu Goru, Tomašević i Benčić na Savu 

paliti krjesove, Bojan Glavašević u Prijedor, a Predrag Matić gdje mu Svetlana kaže. 

Svaka ptica svome jatu leti. Hrvati nemaju dvojba – znaju kamo će i za koga im srce 

kuca 18. studenoga.  

Hrvatski tjednik, 2. 11. 2023. 
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MILANOVIĆA ILI GOLDSTEINA ZA AKADEMIKA? (IV.): 

A MINISTAR JOVANOVIĆ? 

Vjerojatno će mi mnogi zamjeriti što nisam kao izvrsnog kandidata za HAZU uvrstio i 

ministra Željka Jovanovića. Svi znamo da bez njega ne bi konačno raskrinkana bit samog 

ustaštva – jer ono ide daleko u povijest, od trenutka kada su Hrvati počeli pozivati, kao i 

Šimunić, ZA DOM! Tako je udarena velika pljuska hrvatskom sudstvu koje je negiralo takvu 

povijest ustaštva presuđujući kako pozdrav ZA DOM SPREMNI nije ustaški pozdrav, nego 

već stari povijesni hrvatski pozdrav (kao da nama nije jasno da je svaka pomisao na hrvatsku 

državu zapravo čisto ustaštvo). 

Veličinu našeg ministra potvrdila je Fifa u obrazloženju Šimunićeve kazne, gdje se posebno 

ističe kako je DORH kaznilo Šimunića kaznom ("u protuvrijednosti 3200 eura") zbog 

"raspirivanja rasne mržnje. Državno odvjetništvo Republike Hrvatske navelo je da je igrač 

bio svjestan da je taj uzvik koristio režim iz vremena rata".  

Veličina Ministra i same Fife jest i u tome što tvrde kako Šimunić ne treba poštovati hrvatske 

sudove, što je sam Ministar pokazao u nizu slučajeva kada je morao intervenirati Ustavni 

sud RH, nego se trebao ponašati onako kako misli ministar. Naravno, i Fifa! Ipak je on 

nogometaš i mora znati kako o pitanjima hrvatske povijesti razmišljaju Fifini čelni ljudi! 

Ministra je spomenuo i naš književnik Hrvoje Hitrec (Portal HKV-a, 10. 2. 2014.), ali i on 

(zlonamjerno?) previđa ulogu našeg ministra u samom početku tog slučaja: 

 

Fifica 

Fificom su stari Zagrepčani nazivali mladu ženu lakoga morala. Vrlo dobar usporedni naziv 

i za Fifu (FIFA) to jest svjetsku nogometnu organizaciju koja se proslavila obrazloženjem 

drakonske kazne za hrvatskoga nogometaša Šimunića. Fifin stručnjak Barry Lituchy, koji je 

uvjeren da su Hrvati i Albanci prouzročili zlo devedesetih, spušta se kronološki do Drugoga 

svjetskog rata i tvrdi da su Hrvati u NDH bili manjina, a Srbi, Židovi i Romi većina, te 

preuzima od velikosrpskog lobija u Americi odavno odbačenu krivotvorinu o broju od 

700.000 ubijenih Srba. 

Kakve su reakcije iz Hrvatske? Nije li trebao prosvjedovati ministar sporta, to jest 

Jovanović? Da ne bi. Nije li trebala prosvjedovati ministrica vanjskih poslova, to jest V. 

Pusić? Da ne bi. Možda netko iz Josipovićeva ureda? Recimo Dejan Jović. Ma ne, on bi se 

mogao složiti i s Lituchyjevom tezom da je Oslobodilačka vojska Kosova bila fašistička, a 

nekmoli kada se govori o Hrvatima. 

Zadnja vijest glasi da će Bob Dylan pravim imenom forcimer ili slično, uglazbiti Lituchyjevo 

povijesno umijeće, a uvijek će se naći neka fifica da izvede skladbu. 

Međutim, sljedeći e-mail, koji mi je poslala profesorica Terezija Margaretić, objašnjava u 

čemu je najveća zasluga ministra Jovanovića: 

Veoma cijenjeni gospodine Pečariću, 
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želim vam reći (a kome ću drugome), veoma se čudim da se nije nitko našao ni napisao 

(možda ja to nisam našla) – kako je moguće da Hrvati koji su bili manjina pobiju milijune 

Srba, Židova i Roma. Logično bi bilo obratno. Pa tko je ovdje glup? Zar u FIFI nema nitko 

pametan i razuman da tako nešto napiše. Valjda postoje popisi stanovništva iz tog vremena 

da se vidi tko i koliko je naroda tu živjelo. Kakva niskost od FIFE!!! 

Svakako ih treba tužiti. 

 

Doista, zar odluka FIFA-e ne pokazuje kako nisu samo od Srba napravljeni zečevi u Oluji, 

tj. u Domovinskom ratu. Potpuno analogan genocid odigrao se i u II. svjetskom ratu, kada 

su "na teritoriju na kojemu se danas Hrvatska proteže Hrvati zapravo činili manjinu 

pučanstva. Teritorij je bio napučen milijunima Srba, Židova i Roma. Radi stvaranja hrvatske 

države ustaše su izvršili pljačku srpske, židovske i romske imovine, masovna uhićenja, 

zatočenje u koncentracijske logore te masovno pogubljenje približno milijun židovskog, 

srpskog i romskog življa, kao i nasilno prekrštavanje preostalog srpskog i židovskog življa 

na katoličku vjeru". Jasno je da su sve navedeno Hrvati, kao manjina, to i mogli napraviti 

jer su nasuprot sebe imali Srbe. Očito je i tada, kao i u Oluji, zapravo napravljen najveći 

mogući genocid – genocid pravljenja zečeva od Srba. Očito u Fifi sve to znaju, pa mi je 

smiješno tužiti ih zbog takvih istinitih tvrdnji! 

Ali, ponavljam, za sve to zasluge ne treba pripisati Fifi, nego našem ministru. Da on nije bio 

tako odlučan u raskrinkavanju Šimunića, ništa od takve sjajne spoznaje o stoljetnom 

ustaštvu u Hrvata ne bi bilo.  

Da je to tako pokazao nam je i pokušaj prof. dr. Ive Šoljana sa Sveučilišta u Michiganu u 

SAD-u da sakrije zasluge našeg ministra u slučaju Šimunić. Profesor Šoljan je pokazao 

(Dnevno.hr, 15. 2. 2014.) kako škola za Židovsku meditaciju i poučavanje hebrejske joge uz 

pomoć slova "Nefesh Haya" apsolutno nije nikakav pokretač postupka protiv Josipa 

Šimunića i hrvatske nogometne momčadi, kako je to najprije objavila Mira Jovanović, koja 

je pokrenula i vodila potpisivanje blog-peticije protiv Šimunića predstavljajući lažno i 

nezakonito tu "peticiju" kao originalni dokument židovske organizacije Nefesh Haya. 

Zapravo, Šoljan samo daje novu interpretaciju pjesme Dobrice Ćosića, velikoga srpskog 

književnika i bivšeg predsjednika Srbije poznatog po tvrdnji kako je laž najviše pomogla 

Srbima u povijesti i niza drugih sličnih tvrdnji: 

Mi lažemo da bismo obmanuli sebe, da utješimo drugoga; lažemo iz samilosti, lažemo iz 

stida, da ohrabrimo, da sakrijemo svoju bijedu, lažemo zbog poštenja. Lažemo zbog 

slobode. Laž je vid srpskog patriotizma i potvrda naše urođene inteligencije. Lažemo 

stvaralački, maštovito, inventivno." 

(iz romana "Deobe") 

Šoljan također tvrdi kako je gosp. Barry M. Lituchy (54 godine), privremeno zaposlen kao 

profesor povijesti na jednom manjem koledžu u Brooklynu, USA, koji se predstavio Komisiji 

kao stručnjak za povijest Balkana (treba ustanoviti na čiji prijedlog, jer izgleda da je opet 
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u pitanju slučaj korupcije!), čija je ekspertiza vrlo ograničena i izrazito nacionalistički 

obojena, i koji nije obavijestio Komisiju da, u njegovom slučaju, postoji tzv. "sukob interesa" 

(Conflict of Interests), budući da je sa obje obiteljske strane srpskog podrijetla, i time, 

nažalost, prirodno naklonjen antihrvatskoj propagandi. 

Međutim, nikako se ne može prihvatiti tvrdnja profesora Šoljana kako je DORH nasjeo na 

velikosrpsku podvalu kada je kaznilo Šimunića zbog "raspirivanja rasne mržnje" kao i 

njegov komentar: 

Naime, vrlo je moguće da je ta osoba također srpske nacionalnosti i da radi protiv interesa 

Republike Hrvatske, te da dolazi iz visoke državne ustanove, u koju se lukavo "uvukla," kao 

uostalom i otvoreni apologeta Slobodana Miloševića dr. Dejan Jović, savjetnik predsjednika 

Ive Josipovića. Takvih žalosnih primjera ima podosta u Hrvatskoj danas! 

Prije svega svima su dobro poznate zasluge ministra Jovanovića u cijelom slučaju, pa je 

prozirno prebacivati te zasluge na nekoga drugoga. Pogotovu ići na prebrojavanje krvnih 

zrnaca i koristiti takvu činjenicu da se umanje zasluge hrvatskih vlasti, dakle ne samo 

Jovanovića, nego i Josipovića, u provođenju velikosrpskog memoranduma SANU 2. DORH 

je potpuno ispravno postupio kada nije prepustio odluku o kazni nekakvim sudovima po RH 

jer je poznato koliko su naši suci ljubomorni na ministra Jovanovića i koliko puta nisu željeli 

prihvatiti njegove poglede na pravnu znanost. Osim toga dr. sc. Željko Jovanović je ministar 

i za znanost i za šport pa bi bilo čudno da Fifa ne povjeruje takvom autoritetu i njegovom 

otkriću o stoljetnom ustaštvu u Hrvata! Smiješan je zato i sam prijedlog profesora Šoljana 

koji, također, traži i pokretanje tužbe protiv Fife i podmetača. Ako se on ne slaže s ovim 

sjajnim otkrićem našega ministra o stoljetnom ustaštvu hrvatskog naroda, to je njegov 

problem, zar ne? 

Zbog svega izloženog, istraživanja profesora Šoljana smatram samo dodatnom potporom 

kandidaturi dr. sc. Željka Jovanovića za redovitog člana HAZU-a. 

Kazna Šimuniću i spomenuto otkriće našega ministra posebno su značajne zato što ponovno 

otvara i pitanja zločinačkog karaktera Domovinskog rata, što profesor Šoljan, očito 

(zlo)namjerno, uopće ne uzima u obzir. Dovoljno se je sjetiti kako je nedavno u Splitu 

prilikom polaganja vijenca kod spomenika dr. Franji Tuđmanu propovijed održao fra Jakov 

Begonja, gvardijan samostana Gospe od zdravlja: 

Franjo je bio za dom, ja sam uvijek za dom spreman i bez obzira kako netko gledao na to, u 

tom pozdravu samo se iskazuje ljubav prema domovini, mržnja prema nikome. A kad se pali 

nečiji barjak onda je to direktna mržnja, kad se cijepa nečija zemlja, to je direktna mržnja. 

I zato, Franjo, za tebe i branitelje molim neka vam se kosti ne okreću u grobu. Molim za 

domovinu, neka cvijeta neka bude baš onako jedinstvena, jedna i sveta. 

Da, sama tvrdnja da je i Franjo bio, kao i Šimunić, za dom, sve govori, zar ne? A i da ne 

spomenemo paljenje zastave, koje gvardijan spominje, aludirajući na paljenje hrvatske 

zastave u Beogradu uz nazočnost našeg ministra Jovanovića. Očito je fra Begonja osjetio 

kako je ministar Jovanović izvrstan kandidat za akademika pa mu podmeće nekakvo 

smiješno paljene zastave. I to hrvatske. Možemo se samo tome nasmijati, zar ne?  
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A nije se radilo samo o paljenju hrvatske zastave. O tome, kao i o tome kako je reagirala 

neprijateljska ustaška emigracija u Švicarskoj na nogometnoj utakmici Švicarska – Hrvatska 

piše Iva Međugorac (Dnevno.hr, 06. 3. 2014.): 

Nakon toga, srpski navijači razvili su i dvadesetmetarski transparent na kojem je ćiriličnim 

pismom bilo ispisano Vukovar. Osim transparenata, na utakmici su moglo vidjeti, ali i čuti 

štošta. Gromoglasno se navijalo na Marakani te skandiralo: 'Je*i ustaše'. U vrijeme 

predstavljanja hrvatskih igrača cijeli stadion zviždao je i skandirao, a službeni orkestar 

intonirao je 'Marš na Drinu'. No, tu navijanje nije stalo. Pjevalo se i 'Ubij ustaše', a hit 

među srpskim navijačima bio je i uzvik 'Vukovar je naš'. Jedan od hitova je i pjesmuljak 'Oj 

ustaše, neka, neka, duboka vas čeka rijeka, ljude klati, žene silovati.' 

Međutim, hrvatski ministar Jovanović na Marakani je naglo izgubio sluh, a sudeći prema 

izjavama iz tog vremena, i vid. Ministru je zbog nezgodnog položaja u loži paljenje zastave 

promaknulo, a sporno navijanje naprosto nije čuo. Ministar se javnosti nakon ovog 

incidenta obratio tek nakon nekoliko dana iz Rijeke. Poručio je da nije šutio, već je čak i 

izjavu dao. Požalio se srpskom kolegi Vanji Udovičiću na ponašanje navijača za vrijeme 

intoniranja hrvatske himne i skandiranja s tribina. Mjesecima nakon ovog srpskog 

incidenta, na kojega Jovanović nije reagirao, postaje jasno što je sa svojim oglušenjem i 

osljepljenjem postigao. Osveta se servira hladna, a osvetu ministru hrvatski navijači 

servirali su Jovanoviću u Švicarskoj neprimjerenim paljenjem srpske zastave uz poruku 

'Hoćeš li sada vidjeti?'. Jedan od transparenata serviranih za ministra bio je i: "Četnici 

hrvatskog nogometa, stiže vas Oluja navijačkog pokreta." 

Srpski mediji raspisali su se o ustaškom piru. 

Takvo reagiranje neprijateljske ustaške emigracije pokazuje koliko je u pravu ministar o 

stoljetnom ustaštvu hrvatskog naroda sve do današnjih dana. Zato se Fifina osuda mora 

odnositi i na Domovinski rat, a to je pokazala i Eva Kirchmayer-Bilić u tekstu GLAZBOM I 

RIJEČJU ZA DOM KROZ POVIJEST (posvećeno hrvatskim braniteljima), Hrvatsko slovo, 

6. 2. 2014. kada navodi važnost tog genocidnog pozdrava i u Domovinskom ratu, tj. navodi 

tko ga je koristio u Domovinskom ratu: 

1991. ‒ IX bojna Rafael Vitez Boban ‒ Split, 

‒ 1. Gardijska brigada Tigrovi 

‒ 2. Gardijska brigada ‒ Gromovi, 

‒ satnija Vukovi ‒ Vučipolje 126. brigada HV, 

‒ izvidnički vod HV-a Crni sokolovi – Čepin 

‒ JPN Kobac 156.brigada HV 

‒ Marko Perković Thompson 

1992. ‒ Bojna HOS Vitezovi ‒ Vitez 

‒ samostalna bojna CL Split 

‒ Hrvatska čista stranka prava 
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Evo reagiranja jednog poznatog hrvatskog povjesnika na taj tekst: 

Zahvaljujući vašoj el. pošti koju svaki put čitav s posebnom pažnjom, i ovaj put sam dobio 

prilog "Glazbom i riječju kroz za dom kroz povijest" a u okviru ovog naslova dva dragocjena 

priloga "Ponosna Hrvatska" te "Glazbom i riječju za Dom kroz povijest". 

Ovi prilozi bit će dragocjena pov. podloga za pisanje priloga o zapanjujućem zločinu i 

nikada viđenoj optužnici, podignutoj prema našem nogometnom lideru i Hrvatu s 

kralježnicom; Joe Šimuniću. Bila je to zapravo naša sramna izdaja čovjeka koji je do jučer 

bio naš ponos. Dugo sam razmišljao kako u ovom kokošinjcu s nekoliko Kukurikavaca 

progovoriti o nepravdi kao tipičnom političkom kriminalu ne samo ministra za sport nego i 

cijele pete kolone tiska u nas. 

Zato moramo biti zahvalni Fifici i srpskim propagandistima što su pomogli ministru 

Jovanoviću u njegovoj kandidaturi za akademika i spriječili i samu pomisao da ovakvi 

povjesničari koji spominju nekakvu petu kolonu budu kandidati, ili, ne daj Bože, i 

akademici. 

Na našu veliku žalost, moramo voditi računa i o tome kako je ministar Jovanović samo dio 

tima predsjednika Vlade Zorana Milanovića, pa ga ne možemo dovesti u isti rang s 

predsjednikom prilikom ove kandidature zbog jednostavnog razloga što se može smatrati da 

je sve to samo dio politike predsjednika Vlade. Možda je preciznije samo konstatirati kako 

je Milanović mentor Jovanoviću!  

Zbog istog razloga nismo uopće ni razmatrali još jednog izvrsnog kandidata za novog 

akademika. Vjerojatno pogađate, radi se o ministru policije Ranku Ostojiću i njegovom 

izvanrednom doprinosu medicinskoj znanosti u oblasti psihologije. Njegovo otkriće u 

načinu otkrivanja bolesnika shizofrenije doista je epohalno. Ali, ipak je i on samo ministar? 

Dnevno.hr, 12. 03. 2014. 
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JOŠ O FAH IDIOTIMA 

RUGAJU SE 'DANU DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI' 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 8.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

 
U tekstu LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 9. već sam naveo više 

primjera fah idiota po Hrvatskom tjedniku a u povodu njihovih komentara oko Penavine 

izjave i plakata kojega su svi mogli dobiti u najnovijem broju tog hrvatskog tjednika. S 

Vukovarom su i četiri 'nova' fah idiota. Dva su takva da ih ne treba ni navesti. Prvi od tih 

fah idiota je Zdravko MILINOVIĆA i njegov priglupi komentar o slovu U u nazivu grada 

heroja  

Zapravo je meni to zgodno jer mogu dati slijedeći tekst o tom i sličnim fah idiotima u RH: 

 

DON ANĐELKO KAĆUNKO 

 
KRETENSKA HISTERIJA PROGONA (V)U(K)-VJEŠTICA... 

ili: Lijevoliberalni protuhrvatski EPP: Eliminacija "Penavina Plakata" 

 

Pod prozirnom maskom borbe protiv "ustaškog revizionizma" liberalna "javnost" (= mala 

ali "moćna gomilica" medijskih "štakora") nametnula ne naivnoj i politički nepismenoj 

hrvatskoj javnosti međusobno glodanje i nove razdore. A sve zbog tzv. Penavina plakata za 

Dana sjećanja na poginule u Vukovaru (i Škabrnji i HODoR-u - Hrvatskom obrambenom 

domovinskom ratu), s prozirnom namjerom da se domoljubnim Hrvatima malo pomalo 

ogadi i zgadi i Vukovar i sloboda i žrtva (za svoj narod) i ljubav za Dom(ovinu) pa i sam 

život, poglavito braniteljima... što je sveukupno dobro skrivena neprijateljska taktika u 

trajnom specijalnom ratu protiv Boga, čovjeka i naroda. Zato bi trebalo pročitati knjigu 

kolege dr. don Josipa Mužića RAT PROTIV ČOVJEKA. 
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No pogledajmo taj "nesretni i sporni" PLAKAT. Na njemu je u cjelini IZTAKNUTO i 

naglašeno samo JEDNO jedino slovo - to je pozlaćeno V (simbol POBJEDE – Victoria!) na 

samom vrhu plakata, smješteno u stiliziranu kockastu hrvatsku trobojnicu s križem na vrhu. 

Sva druga slova u riječi VUKOVAR nimalo se ni po čemu ne ističu! 

 

U razini slova U – čineći i njim i s cijelom vertikalom VUKOVAR svojevrstan KRIŽ (simbol 

ŽRTVE!) – stoje manjim slovima vodoravno izpisane riječi: MOJ IZBOR (U) DOBRU I U 

ZLU. Dakle, poruka – duboko ljudska, kršćanska i domoljubna – podpuno je jasna:  

VUKOVAR – kao simbol hrvatske žrtve i pobjede za slobodu, moj i naš je izbor u dobru i u 

zlu, tj. "dok nam živo srce bije"! 

 

I što je tu sada sporno? Ništa! Normalnu čovjeku tu nema što biti sporno! Ali zlobniku i 

svim slugama Zloga odnosno ukupnoj hrvatskog i svjetskoj vragoslužinčadi, aktivnoj u 

tajnoj sotonerijskoj borbi protiv Boga i čovjeka, na tome je PLAKATU sporno SVE što je 

ljudska i kršćanska vrhunska VRJEDNOTA: ljubav, žrtva, sloboda, križ, borba…! SVE je 

to sažeto u riječi – koja je postala simbol nove Hrvatske nakon 1991. ili 1995. – VUKOVAR!  

 

Zato je Neprijatelj prozirno nastupio u medijskoj kampanji s jeftinim trikom "reklamiranja 

reustašizacije" napadom na plakat u kojemu se u riječi VUKOVAR "ističe slovo U". 

Međutim, ako se plakat pozornije promotri, ističe se – kako sam već naveo – samo slovo V 

na vrhu. 

Nakon toga u nizu slova "iztiču" se djelomice samo UK (što je kratica za Britaniju – United 

Kingdom), jer slijedi slovo O, koje "grle" slijeva i sdesna slova H i S (Hrvatska i Sloboda!) 

čineći zajedno poznatu kraticu Hrabre Obrambene Sile – HOS (koja je mnogima TRN ili 

BALVAN u oku!). 

Zatim se na donjem dijelu ili 'stupu' toga "vukarskog (slovnog) križa" ističu tri slova – VAR. 

Ona su kao kratica na globalnoj razini postala poznata preko televizijskih prijenosa 

nogometnih utakmica, kao sportski tribunal u dvojbenim (i) spor(t)nim situacijama – pa 

zbog čudnih presuda ponekad djeluje kao "nogometni Haag". I to je sve glede "spornosti" 

toga tzv. Penavina plakata koji "unosi razdor u Hrvatskoj", kako se papagajski ponavlja…! 

 

Da budemo na čistu – nikakve veze nemam s Penavom ni njegovom strankom! Ova objava 

u prvom je redu obrana zdravog razuma i razkrinkavanje histerije lijevoliberalnog progona 

"hrvatskih U-vještica", koje U-ostalom i ne postoje, osim u bolestnim glavama mrzitelja 

svega hrvatskog i njihovim medijsko-političkim poslušnicima! 

Sapienti sat (a blenti ni budilica)! 

 

PS: Donosim i kolorirano iztaknuta slova – kao ilustraciju teksta – ali i (odmah uz prvu 

VUK-fotografiju) jednu znakovitu U-fotografiju iz Jutarnjeg lista s dva U-inicijala, kako bi 

tim primjerom 'JuLstašluka' bio očitiji absurd U-histerije & navedenoga lijevog EPP-a! A 

na kraju je škarama 'fotošopirani' plakat ćirilicom, kao prijedlog Penavi i hrvatskoj Vladi, 

da sljedeće godine na taj način pokušaju "spriječiti DVIJE kolone" u Vukovaru ili pak 18. 

studenoga podpuno dokinuti svaki 'vUkovarski četverored'... 
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NB-1: Nevjerojatno – na plakatu u vodoravnoj rečenici I U DOBRU I U ZLU je četiri (4) 

puta "iztaknuto" odnosno navedeno slovo U i još nitko nije reagirao! Sramota! 

NB-2: Penava je navodno izjavio da će "u Vukovaru biti samo JEDAN plakat", a evo danas 

sam u Hrvatskom tjedniku dobio svoj primjerak, što znači da je već umnoženo nekoliko 

desetaka a možda i stotina tisuća komada toga 'spornog' – jednog jedinog – U-plakata. 

Nevjerojatno je da ni na to širenje 'U-požara' ne reagiraju lijev(ičarsk)i ni 'U-DVD-i' ni 'U-

PDV-i' (dakle ni dobrovoljna ni plaćenička "vatrogasna društva") – drugovi, trgnite se, jer 

"neprijatelj nikad ne spava"… :D 
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(9.11.2023.) 

* 

Drugi fah idiot je Zoran MILANOVIĆ koji je pokazao nepoznavanje osnovnih činjenica iz 

Domovinskog rata. Valjda u zadnje vrijeme želi opravdati naslov jednog mog starijeg teksta 

kada sam tvrdio da i on zajedno s Ivom Drobilicom treba postati akademik zbog njihovih 

'zasluga' u povijesti. 

Međutim dva fah idiota u ovom broju Hrvatskog tjednika pokazuju kako se hrvatske vlasti 

zapravo rugaju hrvatskoj pobjedi u Oluji i djelu nazivu tog blagdana: 
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DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI. 

To su slijedeći fah idioti: 

 Gordan JANDROKOVIĆ, HDZ-ov predsjednik Hrvatskog sabora: 

'Vukovar je sveto mjesto, otužno je na njemu skupljati političke poene… Ne mogu shvatiti i 

ne želim imati razumijevanja za one koji na tome svetom mjestu, na toj komemoraciji, 

pokušavaju prikupljati političke bodove, a ovdje se evidentno radi o tome.' 

HT: Nije svatko politički prosvijetljen kao Njonjo i njegova stranka kojima, primjerice, ne 

pada na pamet skupljati političke bodove nego samo koaliraju s onima koji su okupirali 

Vukovar, rušili ga i odvodili ranjenike iz bolnice na Ovčaru. 

 

Meni ova Jandrokovićeva izjava pokazuje kako je njemu mnogo prihvatljivije da na DAN 

DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI hapsi one kojima je očito po današnjim vlastima daj dan 

nepravedno tako nazvan. Jer kako možemo biti zahvalni onima koji su se izborili i bili 

ponajbolji u tome za hrvatsku državu kada treba izvršavati volju svjetskih moćnika koji su 

protiv toga. Uostalom to smo vidjeli i kada su uklonili spomen obilježje palim HOS-ovcima 

u Jasenovcu još 2017. godine itd. (vidjeti npr. tekst Marija Maks Slavičeka u istom broju 

Tjednika) Pa puno 'dokaza' o tima kojima je nepravedno posvećen DAN DOMOVINSKE 

ZAHVALNOSTI možete naći i u ovom broju Hrvatskog tjednika u tekstu Tanje Belobrajdić: 

VUKOVAR 

njihov izbor i u dobru i u zlu 

Ovo su nevjerojatne price o mladim HOS-ovcima u Vukovaru koje izazivaju suze, bol, 

ponos 

Fah idiotu Milanoviću predlažem da pogleda samo tekst ispod fotografije posmrtnih 

ostataka HOS-ovca Žarka Manjkaša Crvenkape.  

Drugi fah idiot sličan Jandrokoviću je: 

Anto ĐAPIĆ, o plakatu HOS-a za Vukovar, gradonačelniku Penavi I ministru 

branitelja Tomi Medvjedu: 

‘Medved je vitez, istinski hrvatski branitelj I minister, čovjek koji je otvorio svoje srce 

dragovoljcima HOS-a’ 

HT: Medved je otvorio srce dragovoljcima HOS.a tako što im je zabranio dolazak u Knin 

5. Kolovoza I tako što je srušio spomen ploču 11-orici poginulih HOS-ovaca u Jasenovcu, 

Ne bi Đapič bio čuveni magistar da tako temeljito ne poštuje činjenice. 

* 

Očito je da se moj komentar o fah idiotu Jandrokoviću može doslovno prenijeti i sada s tom 

razlikom što Đapić nije izravno zaslužan za hapšenja HOS-ovac u Kninu. 

Za uklanjanje spomen ploče poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu jest: 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/hos-ovci-cijelu-noc-cuvali-plocu-u-11-se-izvanredno-

obracaju-javnosti-foto-20170907  

 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/hos-ovci-cijelu-noc-cuvali-plocu-u-11-se-izvanredno-obracaju-javnosti-foto-20170907
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/hos-ovci-cijelu-noc-cuvali-plocu-u-11-se-izvanredno-obracaju-javnosti-foto-20170907
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A kada već spominjemo DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I HDZ evo i mišljenje 

jednog od rijetkih HDZ-ovca koji ne podilazi Plenkoviću u sluganskoj politici prema 

svjetskim moćnicima koji nisu željeli hrvatsku državu. Radi se o poznatom hrvatskom 

kiparu Ivanu Kujundžiću kome sigurno nije lako kada u Bujici čuje jednu gospođu koja u 

svom javljanju kaže da je Plenković najveći velikosrbin u RH, dok jedan drugi gledatelj 

naziva koaliciju na vlasti SRPSKO-HRVATSKA koalicija: 

  

IVAN KUJUNDŽIĆ; OVAJ PUT NEĆE PROĆI BALVAN SAČEKUŠA HOS-A 

KAO LJETOS U KNINU, JER HOS ĆE PONOSNO KORAČATI NA ČELU 

KOLONE 

 

8 studenoga, 2023 

(…) 

https://hrvatski-glasnik.com/izdvojeno/ivan-kujundzic-ovaj-put-nece-proci-balvan-

sacekusa-hos-a-kao-ljetos-u-kninu-jer-hos-ce-ponosno-koracati-na-celu-

kolone/2023/11/08/83170/ 

 

Josip Pečarić 

  

https://hrvatski-glasnik.com/izdvojeno/ivan-kujundzic-ovaj-put-nece-proci-balvan-sacekusa-hos-a-kao-ljetos-u-kninu-jer-hos-ce-ponosno-koracati-na-celu-kolone/2023/11/08/83170/
https://hrvatski-glasnik.com/izdvojeno/ivan-kujundzic-ovaj-put-nece-proci-balvan-sacekusa-hos-a-kao-ljetos-u-kninu-jer-hos-ce-ponosno-koracati-na-celu-kolone/2023/11/08/83170/
https://hrvatski-glasnik.com/izdvojeno/ivan-kujundzic-ovaj-put-nece-proci-balvan-sacekusa-hos-a-kao-ljetos-u-kninu-jer-hos-ce-ponosno-koracati-na-celu-kolone/2023/11/08/83170/
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SDSS I HDZ - IDEOLOŠKI PRIJATELJI 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 10.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.)  
 

Izgleda da je Andrej Plenković napokon shvatio što je rekao i redar koloni vlade 2013. pa 

sada poručuje:  

‘BOLJE DVA PLAKATA NEGO DVIJE KOLONE’ 

https://kamenjar.com/plenkovic-bolje-dva-plakata-nego-dvije-kolone/  

Čini mi se da je malo zakasnio. Ljudi više vjeruju Hrvatima nego onima koji za sebe kažu 

da su Hrvati. To se vidi i iz pitanja koje Ivan Penava postavlja Plenkoviću:  

„Što je teroristički čin nego ubojstvo 12 redarstvenika, napad na Škabrnju, Petrinju, 

Vukovar…? Tko je od nalogodavaca odgovarao za taj teroristički čin? To vas ne sekira? To 

vam nije problem, ali vam je Damir Markuš problem? Zapitajte se malo i porazgovarajte sa 

savješću. 

Poštovani predsjedniče Vlade, vi ste jako promijenili narativ, a pokušavate promijeniti i 

povijest hrvatskog naroda. Nekada je u Hrvatskoj terorizam i terorističke organizacija bio 

SDS, Vojislav Stanimirović i ta ekipa, a vi se ovih dana jako trudite pokazati teroristima 

heroje, dragovoljce, ljude koji su po tri puta ranjavani u Domovinskom ratu…” 

https://kamenjar.com/penava-nekada-je-u-hrvatskoj-terorizam-i-teroristicka-organizacija-

bio-sds-stanimirovic-i-ekipa-a-zahvaljujuci-plenkovicevoj-vladi-danas-se-tako-naziva-

heroje-domovinskog-rata/  

A ako hoćete o napadima na HOS: 

https://narod.hr/hrvatska/milan-zanoski-svaki-napad-na-postrojbu-hos-a-je-napad-na-

cijelu-hrvatsku-vojsku  

Istina to ne optužuje tolik Plenkovića koliko njegove poslušnike branitelje kojima su 

vrijednije kroasane koje je u vrijeme Domovinskog rata Plenković jeo u Parizu od života 

koje su na Oltar Domovine položili HOS-ovci. 

O terorizmu, a zapravo o fašizmu pisao sam u prethodnom tekstu „FAŠISTI ILI TERORISTI 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 9.)“ koji je objavljen je na portalu 

bezcenzure.hr:  

https://bezcenzure.hr/vlad/fasisti-ili-teroristi/ Nisam ni spomenuo da je Boris Dežulović bio 

i FAH IDIOT TJEDNA u zadnjem broju Hrvatskog tjednika misleći na ovaj tekst o 

ideološkoj povezanosti aktera ‘priče’ o terorizmu – o ideološkoj povezanosti SDSS-a I 

HDZ-a i njima bliskih pojedinaca, a Dežulović je kolumnist u Pupovćevim Novostima. 

Meni su (profesionalna deformacija) uvijek zanimljiviji FAH IDIOTI koji su navodno 

znanstvenici. Tako je u istom broju fah idiot ponovno: 

Hrvoje KLASIĆ, jugoslavenski povjesničar za zagrebačkome Filozofskom fakultetu: 

'Hrvatska je ugled izgubila s Titom!' 

https://kamenjar.com/plenkovic-bolje-dva-plakata-nego-dvije-kolone/
https://kamenjar.com/penava-nekada-je-u-hrvatskoj-terorizam-i-teroristicka-organizacija-bio-sds-stanimirovic-i-ekipa-a-zahvaljujuci-plenkovicevoj-vladi-danas-se-tako-naziva-heroje-domovinskog-rata/
https://kamenjar.com/penava-nekada-je-u-hrvatskoj-terorizam-i-teroristicka-organizacija-bio-sds-stanimirovic-i-ekipa-a-zahvaljujuci-plenkovicevoj-vladi-danas-se-tako-naziva-heroje-domovinskog-rata/
https://kamenjar.com/penava-nekada-je-u-hrvatskoj-terorizam-i-teroristicka-organizacija-bio-sds-stanimirovic-i-ekipa-a-zahvaljujuci-plenkovicevoj-vladi-danas-se-tako-naziva-heroje-domovinskog-rata/
https://narod.hr/hrvatska/milan-zanoski-svaki-napad-na-postrojbu-hos-a-je-napad-na-cijelu-hrvatsku-vojsku
https://narod.hr/hrvatska/milan-zanoski-svaki-napad-na-postrojbu-hos-a-je-napad-na-cijelu-hrvatsku-vojsku
https://bezcenzure.hr/vlad/fasisti-ili-teroristi/
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HT: Kako ne, hrvatski se ugled prvo počeo srozavati sa smrću Špiljka, a onda se nepovratno 

strmoglavio kad je krepao jedan od 10 najvećih ratnih zločinaca u povijesti. Da nisu ugledni, 

ne bi ovaj istoričar-alkemičar mogao bravare i opančare, ratne zločince, pretvarati u 

državnike. 

 

Zadivljuje me inteligencija 'kolege' Klasića. I ja se volim hvaliti uspoređujući se s JB Titom. 

I JB Tito i ja smo među deset najboljih u svijetu. On među ubojicama, a ja po broju 

znanstvenih radova u matematičkim časopisima. Pametan kakav jest Klasić hvali JB Tita jer 

je deseti, a Slobodan Milošević tek trideseti. dok se Pavelić uopće nije ni plasirao na te liste. 

Pa kako da ne hvali JB Tita? DESETI je JB Tito! Bravo 'kolega'! 

 

Za one kojima nije jasno zašto u Hrvatskom tjedniku smatraju Klasića alkemičarom. On je 

u tom tjedniku još 29. travnja 2021. bio: 

FAH IDIOT TJEDNA 

Hrvoje KLASIĆ, povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o zadnjim danima 

logora Jasenovac: 

'Maks Luburić dolazi u Jasenovac i daje naredbu da se napušta Jasenovac i da se obračuna 

s preostalim zatvorenicima. U tjednima, mjesecima prije krenulo je spaljivanje i uništavanje 

dokaza, prije svega tijela ljudi koji su ubijani. Tijela se otkapaju i najvećim dijelom se 

spaljuju na otvorenim lomačama, rade se ogromne posude na koje se tijela stavljaju, naftom 

polijevaju i tako uništavaju, ali kreće i ubijanje ostalih i bacanje u Savu'. 

HT: Heureka! Goli Arhimed je nakon kupanja trčao kroz Sirakuzu vičući da je otkrio zakon, 

kasnije nazvan po njemu, a ovaj sa svojim Heureka možda dobije Nobelovu nagradu za 

kemiju jer se dosad vjerovalo da kosti jednog tijela ne mogu izgorjeti ni na 1000 stupnjeva 

u krematoriju za tri sata, pa se dodatno melju kako bi sve postalo pepeo u urni. Goldstein je 

malo manje glup pa je smislio drobilicu kostiju, ali je onda odustao od nje, a Jakovina još 

manje pa se bar čuva ekstremnih nebuloza.' 

Naravno to sam odmah komentirao tekstom: 

PLEMENITI KLASIĆ OD OGROMNE POSUDE 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26040-plemeniti-klasic-od-ogromne-posude  

https://bezcenzure.hr/vlad/plemeniti-klasic-od-ogromne-posude/  

U mojoj knjizi o sjajnoj mladoj povjesničarki dr. sc. Vlatki Vukelić često se spominje i 

Klasić. Zapravo ga ismijava kao povjesničara, a može se naći i među sudionicima 

Porfirijeva kružoka u Zagrebu – Tvrtko Jakovina, Hrvoje Klasić, Drago Pilsel, Branimir 

Pofuk, Dejan Jović, pater Tvrtko Barun, Milorad Pupovac, Petar Kuzmić, Josipović, Villi 

Matula… 

Na 'crvenom' Sveučilištu u Zagrebu izv. prof. dr. sc. Vlatka Vukelić poslije intervencije 

partijske organizacije grada Zagreba nije potvrđena za dekanicu na Fakultetu hrvatskih 

studija.  

Naravno Klasić, koji je kako smo već vidjeli uz Goldsteina poznat i po 'istraživanjima' 

Jasenovca, nije se usudio izaći na dvoboj s Igorom Vukićem u povodu Vukićeve knjige već 

je stradala urednica Karolina Vidović Krišto što se usudila pozvati u emisiju tjednog znalca 

(Vukić) i neznalicu koji slično Goldsteinu izmišlja smiješne dokaze pa je eto čuven i kao 

alkemičar. Goldstein je po jednom takvom 'dokazu' i nazvan Ivo Drobilica. Tako je prije 

nekoliko dana predstavljena knjiga dvojice doktora znanosti N. Banića i M. Koića 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26040-plemeniti-klasic-od-ogromne-posude
https://bezcenzure.hr/vlad/plemeniti-klasic-od-ogromne-posude/
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JASENOVAČKI POPIS – LAŽNE ŽRTVE. Prepuna dvorana Doma specijalne policije a svi 

nazočni su se valjali od smijeha na spomen Iva i njegove drobilice po kojoj je dobio ime. 

Istinski eksperti u računarstvu su proučavali popis i uspoređivali ih s drugim popisima i 

objavili na stotine tekstova ukazujući koliko je lažnih imena na tom popisu. 'Stručnjaci' koje 

plaćaju ovakve vlasti shvatili su da trebaju ukloniti samo jedno ime na koje su im ukazali 

doktori znanosti Banić i Koić.  

Zašto? 

Pa vlast ih plaća a dotičnoj žrtvi u logoru Jasenovac na sprovodu je bio Predsjednik Vlade.  

Ostalim sličnim 'žrtvama' Plenković nije bio na sprovodu pa su i dalje na tom popisu koji 

sam odavno nazvao: „velikosrpska brojka Goldsteinovih i Draže Mihailovića“! 

Naravno, u gore spomenutom Porfirijevom Kružoku nema HDZ-ovaca. Njihov doprinos 

SPC je poznat, pa bi bilo očito da ih se veže izravno za 'Srpski svet'. Zato je poveznica HDZ-

a i SSDS-a 'zvezda petokraka' za koju se zajednički bore svim silama. Njihova 'zvezda' 

nasuprot HRVATSKOG pozdrava ZDS. A na to ih podsjećaju oni kojih su se u ratu najviše 

bojali – HOS-ovci. Kakav je npr. bio Crvenkapa i 'HOS-ova štafeta smrti' (vidjeti Priloge). 

Zato i HDZ i SDSS napada HOS-ovce, a izdašno financira Pupovčeve Srbe, a ne Srbe koji 

su slično HOS-u branili RH: 

https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-kroz-godine-bujale-isplate-pupovcevom-snv-

u-iz-drzavnog-proracuna  

Ne treba pripisivati samo Srbima umješnost kada su uspjeli stvoriti koaliciju SDSS – 

nasljednicu stranke koja je sudjelovala u fašističkoj agresiji na Hrvatsku i stranke koju je 

stvorio HRVATSKI predsjednik koji je od njihove vojske napravio zečeve. Uvijek treba 

imati na umu da su ti 'zečevi' bili vojska svjetskih moćnika koji su bili i ostali protivnicu 

neovisne Hrvatske. Može biti ali Srpska Hrvatska. A to srpske sluge u RH dobro razumiju. 

Još u knjizi Trijumf tuđmanizma, Zagreb, 2003. Koja sadrži moje tekstove iz prethodnog 

razdoblja objavo sam tekst o promjeni HDZ-a: Detuđmanizacija i HDZ. Sanader, Kosor i 

sada Plenković uspjeli su dovesti Hrvatsku u poziciju da je vlast ipak podobna svjetskim 

moćnicima koji nisu željeli Hrvatsku. Na vlasti je Srpsko-hrvatska koalicija sastavljena od 

onih koji su bili protiv Hrvatske pa je glavni čovjek te koalicije Pupovac i onih koji su zbog 

raznih razloga prihvatili ulogu srpskog sluge i ispunjavaju sve što Pupovac traži od njih.  

Danas imaju i Memorandum 2. SANU kao putokaz koji im je pokazao da rat nastave 

„Borbom simbola“. Na jednoj strani ZVEZDA PETOKRAKA (zapravo i kokarda), a na 

drugoj ZDS. 

Zato sam još 7. 12. 2016., ako ne i ranije pisao: 

ZDS I HOS SMETAJU NOVOJ POMIRBI: POMIRBI DJECE PARTIZANA IZ SVIH 

STRANAKA 

Tekst je dan u više mojih knjiga. A prije tri godine i:  

KONAČNA POMIRBA DJECE PARTIZANA I ČETNIKA 

https://bezcenzure.hr/vlad/konacna-pomirba-djece-partizana-i-cetnika/  

 

Pomirili se jesu, zajedno jesu, ali bez pobjede ZVEZDE nisu sigurni u konačnu pobjedu. 

Ipak i u HDZ-u imate čudnih osoba koji još uvijek vjeruju da je to Tuđmanova stranka, pa 

moraju biti oprezni, zar ne? 

Zapravo su stalno su u strahu koliko takvih ima u HDZ-u i tko je takav. 

https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-kroz-godine-bujale-isplate-pupovcevom-snv-u-iz-drzavnog-proracuna
https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-kroz-godine-bujale-isplate-pupovcevom-snv-u-iz-drzavnog-proracuna
https://bezcenzure.hr/vlad/konacna-pomirba-djece-partizana-i-cetnika/
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Kako su i laži o logoru Jasenovac (u kojima su važni i Ivo Drobilica i Klasić) itekako i dalje 

važne u Beogradu su se zabrinuli kada se pojavila moja knjiga: Društvo za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, Zagreb, 2023., str. 472. Internet izdanje: 

https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf 

Uplašili su se da nas ne financira Vlast, pa se o toj knjizi diskutiralo na televiziji u 

Beogradu (u RH ionako tako nešto ne smiju ni spomenuti). 

Naravno ja sam im se narugao knjigom: 

J. Pečarić, Hrvatski 'luđak' i srpski znanstvenici, dragovoljac.com, 2023:  

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf  

Ja sam poslao obavijest s linkom knjigu ravnatelju njihovog povijesnog instituta, a ministar 

Grlić Radman svom kolegi ministru iz Vlade TS koji su sudjelovali u emisiji.  

Odgovore nisam dobio.  

Možda sam bio nepristojan pa sam usporedio moj znanstveni opus i opus cijelog tog 

njihovog instituta na svjetskoj bazi Scopus i ispostavilo se da ja tamo imam skoro 11 PUTA 

više radova nego cijeli taj Institut. A ja sam im 'luđak' a oni su znanstvenici.  

Naravno bio sam pokvaren jer sam znao kakvi su kod nas u tom pogledu Ivo Drobilica, 

Klasić, Josipović i sl. pa sa unaprijed znao što će Scopus pokazati. 

Zapravo umjesto znanošću oni proizvode lažnu znanost slično s 'istoričarima' u RH. To je u 

Srbiji dovedeno na visoku razinu i o jednoj takvoj stvari nedavno je u 'Bujici' govorio 

saborski zastupnik Stipo Mlinarić kada je Centar dr. Ivana Šretera na čijem je on čelu 

podigao osmu kaznenu prijavu zbog “Operacije Vukovar”. 

Prvo su ga napali iz HDZ-a i drugi iz RH, ali odmah i mediji u Srbiji: 

‘NOVI USTAŠKI PLAN HRVATSKE’: SRPSKI MEDIJI U HAJCI ZBOG 

MLINARIĆEVE KAZNENE PRIJAVE 

https://narod.hr/svijet/novi-ustaski-plan-hrvatske-srpski-mediji-u-hajci-zbog-mlinariceve-

kaznene-prijave 

Tekst dajem u Prilozima. 

Na žalost teško je naći i na Internetu ono što je ispričao Mlinarić kod Bujanca. 

Upozorio je koliko su Srbi još kod pada Vukovara znali da im je važno očuvati 'zvezdu 

petokraku' i JNA pa su snimali onu čuvenu scenu kada četnici pjevaju Slobodanu da im 

pošalje salate jer „ Bit će mesa klat ćemo Hrvate“. Scenu su snimali ČETIRI puta i pazili da 

se na njoj ne pojavi 'zvezda petokraka'! 

Vjerovali ili ne. 

Nitko nije sudio onima koji su predvodili fašističku agresiju na RH: Vrhu JNA. Tek danas 

se spominje napad terorista, što sam ja govorio u vrijeme snimanja filma „Oluja“ računajući 

da će u SAD-u prije shvatiti o čemu se ovdje radi kada koristim riječ terorizam, mada sam 

mnogo prije toga uvijek tvrdio da se radi o fašističkoj agresiji. 

Zasluge Mlinariča i DP za to su velike, pa završimo ovaj tekste riječima Šilje sa portala 

hrvatsko.nebo: 

Dodamo li svemu tomu za Plenkovića vrlo neugodan sukob s DP-om (Penava, Mlinarić…) 

u pogledu obilježavanja Dana sjećanja, koji će epilog imati sljedeće subote, 18. studenoga, 

u Vukovaru, među tisućama bivših branitelja i ostalih domoljuba koji već dugo nisu nimalo 

oduševljeni Plenkovićevim odnosom prema hrvatstvu, Domovinskom ratu, četništvu, 

srbijanskom agresoru i procesuiranju ratnih zločinaca, zaokružili smo sliku. U toj slici, 

Plenković sve više sliči na plivača u nemirnim vodama koji sve češće gubi živce, koji se 

https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf
https://narod.hr/svijet/novi-ustaski-plan-hrvatske-srpski-mediji-u-hajci-zbog-mlinariceve-kaznene-prijave
https://narod.hr/svijet/novi-ustaski-plan-hrvatske-srpski-mediji-u-hajci-zbog-mlinariceve-kaznene-prijave
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smušeno batrga, no koji dosljedno sprječava priznati ikakvu i ičiju krivnju za tolike dosad 

razotkrivene skandale, afere i očite zloporabe i nezakonitosti. I koji nastoji spriječiti i 

smjenjivanja i ostavke. Sve do danas, kada je po hitnom postupku ‘smijenio’ ministra 

Banožića – kao da on ministre može samo tako smjenjivati (zna se tko ih je izabrao – naime 

Sabor). No, bilo kako bilo, Plenković je danas načinio presedan: smijenio je ministra 

Banožića ne čekajući da se oporavi ni da se službeno rasvijetle sve činjenice povezane s 

jutrošnjom prometnom nesrećom. Što samo pokazuje da je i sam shvatio kako je ’vrag odnio 

šalu’. Tako neugodne situacije u kojima je fizički stradala samo poneka osoba često su 

’jače’ od onih situacija u kojima su – na manje ’opipljiv’, na manje bolan ili zoran, a na 

više posredan način – veliku štetu pretrpjeli mnogi, a i čitav narod i njegova država. 

U roku od nekoliko mjeseci 

Plenković je, otkako je na vlasti, postupno neutralizirao čitave sustave etičke, političke, 

nadzorne, inspekcijske, pravosudne i kaznene odgovornosti. Hrvatska država postajala je 

skupa s većinom naroda entitet bez imuniteta, izložena svakovrsnim skorojevićima, 

uzurpatorima, nasilnicima, muljatorima i grabežljivcima, svedena na ’Eldorado’, po čijoj 

imovini i zakonima i snagama reda gaze ’besprizorni’ tipovi i tipice, od Dalićke do mnogo 

sitnijih pohlepnika. Pa ipak, kada se činilo da takvo stanje Plenković uspješno održava, 

opravdava ili tolerira, najnoviji događaji koji su se – poput udaraca Sudbine – sručili na 

njegove ministre i na njega čini se da bi mogli čitavo tako uspostavljeno Plenkovićevo 

’carstvo’ ne samo narušiti, nego i srušiti. Sada je samo pitanje hoće li se to dogoditi u roku 

od nekoliko dana ili, vjerojatnije, nekoliko mjeseci. 

https://hrvatskonebo.org/2023/11/11/siljo-narusava-li-se-iznenada-i-rusi-plenkovicevo-

carstvo/  

 

Josip Pečarić 

  

https://hrvatskonebo.org/2023/11/11/siljo-narusava-li-se-iznenada-i-rusi-plenkovicevo-carstvo/
https://hrvatskonebo.org/2023/11/11/siljo-narusava-li-se-iznenada-i-rusi-plenkovicevo-carstvo/
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ŠIMUNIĆ U TEKSTOVIMA IZ NOVIJIH KNJIGA 
 

JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? ZAGREB, 

2019. 

 

ČESTITKA U AUSTRALIJI UZ THOMPSONA! 

Vjerojatno znate da sam od 1992. do 2000. svake godine bio u Australiji. O tome sam 

napisao i knjigu „Pronađena polovica duše“), Zagreb, 2002.Puno lijepih uspomena me veže 

za naše ljude tamo. Puno prijatelja imam među tamošnjim Hrvatima. Zato me je posebno 

obradovala čestitka koju je danas objavio Hrvatski radio Melbourne: 

 

Rođendanska čestitka Akademiku Josipu Pečariću,8. rujan 2019. 

 

Ovih dana naš velikan svijetskog glasa Akademik Josip Pečarić proslavio je svoj 71 

rođendan. Kako je samo predivno poznavati našeg Akademika Josipa, našu PONOSNU 

BOKU KOTORSKU, gdje svaki kamen govori Hrvatski kako reče, gdje naši mnogi ponosni 

Hrvati sa tih Hrvatskih prostora, su naš uzor svakom domoljubnom Hrvatu i Hrvatici na 

ovim prostorima Južnoga Križa Australije i Novog Zelanda.. 

Poštovani Akademiče Josipe, velika ti hvala na svim dobročinstvima na kojima neumorno 

radiš, oslobađajući našu ponosnu nikad pokorenu Hrvatsku povijest, Hrvatski narod. 

Ti si uzor svakom Hrvatu, koji voli svoju domovinu Hrvatsku, ma bilo gdje mi pribitavamo.. 

Pa prigodom tvog 71. rođendana, mi sa Hrvatskog radio programa Melbourna 3 zzz fm, 

upućujemo ti sve najljepše čestitke i zahvale, da nas sa svojim djelima i dalje vodiš ka 

konačnom cilju, na oslobađanju Hrvatske istine.. 

Bog vas dragi blagoslovio i poživio, kao š vašu cijenjenu obitelj uz prekrasnu pjesmu od 

Marka Perkovica Thompsona – E moj narode.. 

Urednik i voditelj Hrvatskog radia Melbourne. 

Petar Gelo 

 

Zapravo sam neovisno od toga ovih dana nekako povezan s Hrvatima Australije. Radim na 

knjizi “Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni” – knjizi o velikom nogometašu i domoljubu 

rođenom u Australiji. Posjeta Australiji bila je povezana uz poziv Australije da se kao 
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istaknuti znanstvenik preselim u Australiju, a ovaj rođendan je protekao uz spoznaju da sam 

zapravo ruski znanstvenik. Na radost i veselje hrvatskih vlasti koji nisu ni prstom maknuli 

da ne budem više na Zagrebačkom sveučilištu gdje je rektor čovjek koji je po mom mišljenju 

sramota tog sveučilišta. A problem je bio to što sam Peticijom ZDS branio Thompsona i 

“Bojnu Čavoglave. Ali eto u Melbourneu su na Hrvatskom radiju za moj rođendan naši ljudi 

mogli slušati – Thompsona. 

Hvala našima na tako lijepoj čestitci.  

Ja im šaljem predgovor spomenute knjige koju je napisao poznati australski Hrvat koji je 

danas hrvatski veleposlanik Tomislav Bošnjak. Mislim da će se iz ovog teksta vidjeti i zašto 

su u Australiji željeli da dođem živjeti tamo, i zašto je političarima i ne samo njima u 

Hrvatskoj žao što se to nije ostvarilo, a i zašto ruskom sveučilištu RUDN nije krivo što su 

hrvatski političari postigli da se svi moji radovi na Scopusu, a nije ih malo, vode na njihovo 

sveučilište, a ne na neko sveučilište u RH. 

 

Još jednom, dragi prijatelju Petre, HVALA i Tebi i svim prijateljima u Australiji. 
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ: ‘NAŽALOST, BITI UBOJICA JE 

MNOGO VEĆE DOSTIGNUĆE OD PISANJA ZNANSTVENIH 

RADOVA’ 

 
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-

dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/  

http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-

pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/ 

 

JOSIP PEČARIĆ: NA VELIKO ZADOVOLJSTVO SADAŠNJE 

SRPSKO-HRVATSKE VLASTI POSTAO SAM RUSKI 

ZNANSTVENIK! 
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-

zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik  

https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-

srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/  
 

ISTINA BOLI ZATO JE PLENKOVIĆ ONAKO REAGIRAO 

KADA SU MU REKLI DA JE IZDAJNIK 
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-

je-izdajnik/  

 

VELIKI RAZGOVOR MLADENA PAVKOVIĆA S 

AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM U POVODU 

IZLASKA NJEGOVE NOVE KNJIGE 
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-

mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-

knjige 

 
Hrvatski akademik Josip Pečarić često je na udaru, baš kao i većina onih koji se i 

dalje bore za boljitak Lijepe naše, tj. hrvatske Domovine. 

Ali, ako je suditi po njegovim brojnim aktivnostima, poglavito na domoljubnom 

planu, ne odustaje. Ne povlači se ni milimetar. 

Ovih dana objavio je novu knjigu u kojoj ponovno komentira, polemizira i ističe 

toliko prozivani pozdrav „Za dom spremni“. No, ovdje je u prvom planu bivši 

hrvatski reprezentativac Josip Šimunić. 

 
Što donosi vaša nova knjiga Josip Šimunić i „Za dom spremni“, koja je posvećena 

hrvatskom nogometnom reprezentativcu? 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige


300  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Najveći dio knjige daje tekstove iz mojih prethodnih knjiga o poznatom slučaju našeg 

proslavljenog reprezentativca i velikog domoljuba. Evo što o tome piše na poleđini knjige 

dr. sc. Josip Stjepandić: 

“Nakon što je kao nogometni internacionalac, rođen u Australiji od hrvatskih roditelja, 

uspješno igrao 13 sezona u prestižnoj njemačkoj Bundesligi, gdje je dogurao do kapetana 

te najpopularnijeg i najboljeg igrača tradicionalnog kluba Hertha iz Berlina, nogometaš 

Josip Šimunić u samo dvije godine u neovisnoj Hrvatskoj prešao put od svjetske slave do 

stuba srama. Presretan zbog pobjede protiv Islanda 14. studenog 2013. godine, koja je 

Hrvatsku još jednom izvela na svjetsku nogometnu pozornicu, uzeo je mikrofon u ruke te 

doviknuo navijačima: „U boj, u boj“, te „Za Dom“. Navijači u trenutku velikoga slavlja 

naravno nisu bili nimalo nespremni. Potom se na njega sručila prava hajka, kao da je 

počinio najgore nedjelo. Nisu pomogle nikakve obrane. Šimunić će zbog slijepe pristranosti 

FIFA-e ostati žigosan kao rasist. On, koji je godinama predvodio suigrače svih boja! Danas, 

punih 6 godina nakon toga beningnog događaja, pokazuje se da je Šimunićev postupak bio 

samo okidač za već pripremljenu, bjesomučnu hajku, koju je prije njega bio doživio i pjevač 

Marko Perković Thompson. Njihovim progoniteljima ne smeta zapravo taj pozdrav, koji je 

poznat u gotovo svim svjetskim jezicima, nego javno iskazana spremnost braće da stanu u 

obranu svojih domova, ako bi se netko opet latio tenka, zbog kojeg je jednom već bio utekao 

kao zec na traktoru. Tako je uzoriti, dobroćudni nogometaš, koje je godinama bio izvrsni 

ambasador svoje domovine u kojoj dotad uopće nije živio, postao simbolom stradanja i 

medijskog linča zbog toga istog domoljublja.” 

Već tada je bilo očito sluganstvo hrvatskih vlasti. Naime, u jednom tom tekstu iz iste godine 

se uspoređuje slavljenje pobjeda Novaka Đokovića podizanjem ruke s raširena tri prsta sa 

Šimunićevim pozdravom). Naime, radi se o pozdravu pripadnika velikosrpske soldateske i 

tzv. JNA tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, BiH i na Kosovu. S tri uzdignuta prsta 

proslavljali su masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se po 

međunarodnom pravu smatra elementima genocida, kulturocida i urbocida. Zapravo prije 

Drugoga svjetskog rata Srbi su polagali prisegu s tri podignuta prsta, ali spojena. To ste 

nedavno mogli vidjeti mislim na Vinkovačkoj TV gdje su pokazali dvoje djece koji s 

pravoslavnim popovima – valjda u RH – pjevaju četničku pjesmu i završe je s tim 

pozdravom, Međutim, tri raširena prsta kakva danas podižu u pozdravu pojavio se tek 1988., 

u vrijeme kada je već počela vladavina Slobodana Miloševića. Naveli su i srpskog 

povjesničara Dragana Petrovića koji smatra da bilo koji nacionalni pozdrav može biti 

njegovanje tradicije, ali može i napredovati. 

Odmah sam upozorio na potpunu analogiju ZA DOM i ZA DOM SPREMNI. S tom razlikom 

da se srpski pozdrav koristio u fašističkoj agresiji na Hrvatsku, a sa ZDS se branila Hrvatska. 

Dakle, očito služenje vlasti velikosrpskoj politici. 

Zapravo i nedavna presuda Visokog prekršajnog suda gdje se jednako tretiraju i ZA DOM i 

ZA DOM SPREMNI pokazuje to isto.  

I zato je prirodno bilo odgovoriti ovakvom knjigom o Šimuniću, mada je u toj presudi glavni 

cilj napada bila „Bojna Čavoglave“. Jasno i zašto. Pa baš je tih dana tu pjesmu napao 

Predsjednik Srbije Aleksandar Vučić. 
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Zbog čega i kako je došlo do toga da se „svi“ bavimo pozdravom „Za dom spremni“, 

a ne recimo mnogo važnijim pitanjima iz Domovinskoga rata, kao što su primjerice 

150 masovnih grobnica, koje su ostale nakon velikosrpske agresije? 

Vjerojatno ste primijetili da godinama poslije završetka Domovinskog rata ZDS nije nikome 

smetao. Ni Srbima ni domaćim srpskim slugama. Tada se „dogodio“ Memorandum SANU 

2. tj. poslije vojnog poraza Srbi su njime pokrenuli sve da se ciljevi koje nisu ostvarili u ratu 

– ostvare u miru. Davno sam već napisao kako im je izuzetno veliko dostignuće što u tome 

imaju podršku vlasti, glavnih medija u RH. Otud progoni i Thompsona i Šimunića i HOS-

ovaca i mnogih drugih. Vlastima i drugima koji su u toj velikosrpskoj igri itekako odgovara 

da se „vrti“ priča oko ZDS, a ne hrvatske žrtve o kojima govorite. Pa cilj Memoranduma 

SANU 2 je „dokazati“ krivicu hrvatske strane, a ne fašističkog agresora. Pa nije vlast u RH 

toliko luda da rješava pitanja hrvatskih stradanja. Pa to bi bilo očito suprotno ostvarenju 

Memoranduma SANU 2, zar ne? Sjetite se kada je Predsjednik Vlade jedino reagirao kao 

čovjek u Hrvatskom saboru: kada su mu rekli da je izdajnik. Istina boli, zar ne? 

Zapravo to tako očito slijedi i iz odnosa vlasti prema ploči našim poginulim HOS-ovcima u 

Jasenovcu. Ploči na kojoj je legalni znak HOS-a. U nedavnoj presudi u Sisku doslovno stoji: 

„Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice s 

legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i svaka druga 

majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne postrojbe iz 

Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u Ministarstvu obrane 

prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga 

dijela Hrvatske vojske, a koji znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta 

vlasti Republike Hrvatske...“ 

To sve znaju i vlasti i oni koji su tražili da se ploča ukloni, pa im je udovoljeno. Da bi 

pokazali kako su im interesi agresora važniji od hrvatskih pokazalo se tada kada se govorilo 

i o kokardama, pa je Pupovac objasnio vladajućima, kako kokarda nije zabranjena. 

Dakle, poštuje se znak kojim se napadalo na Hrvatsku jer nije zakonski zabranjen, a napada 

znak koji je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti Republike 

Hrvatske... Valjda je očito zašto se Predsjednik Vlade htio tući kada su mu u Saboru rekli 

što to znači, zar ne? 

 

S obzirom da ste član HAZU, je li u redu da se još uvijek među počasnim članovima 

nalazi ime Josipa Broza Tita? 

Ovo je pitanje koje mi dozvoljava i malo šale. Znate da u nacionalne akademije biraju 

pojedince koji su postigli izuzetne rezultate u pojedinim područjima. Kada mene pitate 

ovako nešto, mene više zanima kako je J.B. Tito samo počasni član HAZU, a ne kao i ja 

redoviti član. Naime, ja sam po svjetskim izvorima po broju objavljenih radova u 

znanstvenim časopisima iz matematike vjerojatno među prvih PET u cijeloj povijesti, ali da 

budemo sigurni recimo među prvih deset. A J.B. Tito je, opet po svjetskim izvorima, među 

DESET najvećih ubojica. Možda je on „samo“ počasni član zato što je biti ubojica mnogo 

veće dostignuće od pisanja znanstvenih radova iz matematike. 

 

A zbog čega HAZU nema ni jednog živog počasnog člana? 

Ne znam. Možda se odgovor može naći u mojem svojevremenom komentaru kako mi je žao 

današnjih tobožnjih antifašista, a zapravo crvenih fašista. 
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Zašto? 

Pa njihovi očevi su nas mogli ubijati, a oni ne mogu. Doista ih čovjek mora žaliti, zar ne? 

 

Je li vam članovi HAZU daju podršku u vašem radu, osobito u svezi objavljivanja 

domoljubnih knjiga? 

Samo neki pojedinci. U HAZU su još 2014. prestali čak slati obavijesti o predstavljanjima 

takvih knjiga i to kada sam najavio predstavljanje knjige gdje se već u naslovu parafrazira 

izjava Slobodana Miloševića o Srbima koji su u Oluji bježali kao zečevi /“Hrvatski genocid, 

Napravili zečeve od Srba“. Vjerojatno se sjećate i moje uloge u sprječavanju izbora Iva 

Goldsteina u HAZU. Cilj je imati takve u Akademiji, a ne pomaganje tiskanja ovakvih 

knjiga. Pa i zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona i „Bojnu Čavoglave“ smo 

prozivani od Glavnog tajnika HAZU u Hrvatskom saboru. 

 

Treba li u Hrvatskoj barem još jedna institucija, poput HAZU? 

Radi se o nacionalnoj akademiji, pa je važnije postići da ona doista štiti hrvatske nacionalne 

interese. Zato je glavna bitka unutar HAZU kako birati doista hrvatske znanstvenike i 

umjetnike, jer je na primjeru Goldsteina očito da se hoće postići nešto sasvim suprotno. Evo 

jedne moje čestitke mom kolegi koju sam poslao i drugim akademicima (spominjem Iva 

Drobilicu – vjerojatno znate da se radi o Ivu Goldsteinu), a zapravo pokazuje koliko je jadno 

stanje i na hrvatskim sveučilištima, a ne samo u HAZU:  

 

„Poštovani i dragi kolega Muiću, 

Čestitam Ti na izboru za Predsjednika Odbora za suradnju s hrvatskim sveučilištima i 

znanstvenim institutima 

http://info.hazu.hr/hr/o-

akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/. 

Ispričavam se što Ti nisam čestitao na samoj sjednici našeg razreda kada sam i doznao za 

taj izbor. Zapravo sam dvojio trebam li Ti uopće čestitati jer je moje iskustvo sa 

sveučilištima i znanstvenim ustanovama u RH doista jako loše. 

Npr. Rektor Zagrebačkog sveučilišta je tako pokazao svoj prezir prema HAZU svojim 

odnosom prema pismu koje mu je uputio predsjednik Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska 

prava HAZU-a: 

 

Akademik Davorin Rudolf, 

predsjednik Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska prava 

HAZU-a 

Zagreb, 5. listopada 2016. 

 

Gospodinu 

Prof. dr. sc. Damiru Borasu, rektoru Zagrebačkog sveučilišta 

Z a g r e b 

 

Poštovani gospodine rektore, 

http://info.hazu.hr/hr/o-akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/
http://info.hazu.hr/hr/o-akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/
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Akademik Josip Pečarić uputio mi je pismo u kojemu je ustvrdio da se prema njemu tijekom 

zadnjih godinu dana sustavno primjenjuju postupci i čini osobne diskriminacije kojima se 

grubo krše njegova prava i slobode čovjeka i znanstvenika. 

Otežava se, onemogućuje i diskvalificira njegov znanstveni rad, ostvarivanje znanstvenih 

projekata, pripremanje i objavljivanje znanstvenih časopisa koje uređuje, premda su visoko 

rangirani prema objektivnim mjerilima. 

Netrpeljivost i diskriminacija prelijevaju se na njegove suradnike, pa čak i na članove 

njegove uže obitelji. Naveo je primjer svoje kćerke na Filozofskome fakultetu u Zagrebu, 

Katedri za organizaciju znanja, Odsjeku za informacijske i komunikacijske znanosti. 

Strahujem da su civilizacijski nedopustiva i osvetnička vrela diskriminacije i difamiranja 

akademika Josipa Pečarića vezana uz njegove javne političke djelatnosti. To je, dakako, 

nedopustivo, usuprot je zajamčenim ljudskim slobodama.  

Dužnosti predsjednika Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska prava HAZU-a nalažu mi 

zaustaviti i suprotstaviti se napadajima na akademika Pečarića, jednog od najuglednijih 

hrvatskih znanstvenika u području matematike, u svijetu priznatog stručnjaka teorije 

nejednakosti, autora 1100 napisanih ili autoriziranih djela. Smatram da su to istodobno i 

dužnosti vaše institucije pa Vas molim, gospodine rektore, da pozovete, primite i saslušate 

akademika dugogodišnjeg profesora Zagrebačkog sveučilišta Josipa Pečarića i da ga 

Rektorat Sveučilišta zaštiti od kršenja i nasrtaja na njegova ljudska prava i slobode 

građanina i znanstvenika.  

S poštovanjem, 

akademik Davorin Rudolf 

 

Naime, Rektor je s prezirom odbio odgovoriti na pismo Predsjednika jednog odbora HAZU. 

Za razliku od onog studenta koji se odbio rukovati s rektorom Borasom zato što mu 

Sveučilište nije odgovorilo na pismo, HAZU snishodljivo poziva Rektora na svoje proslave. 

Zapravo, to je i sramotan odnos Akademije prema predsjedniku akademijina odbora. 

Istina Rektor nije odgovorio ni na slično pismo iz Ministarstva znanosti, pa bi izgledalo da 

time ponižava i Vladu. Ali valjda je Vladi bitnije što on predlaže oca Predsjednika Vlade za 

profesora emeritusa.  

Tko bi tu znao što je po srijedi kada znamo da je Rektoru Borasu trebalo 15 godina da 

doktorira, a u narednih 15 je postao docent, izvanredni profesor, redoviti profesor, dekan i 

rektor. 

Priča se ovih dana kako se Rektor već silno angažirao i za svoj izbor za akademika. 

Bit će to zapravo sjajna mogućnost da doznamo koliko u HAZU imamo istinskih akademika, 

dakle onih koji su to postali zbog svog rada i rezultata koji su postigli (takvi sigurno ne žele 

da im je kolega u Akademiji netko takav kao Boras) i onih koji su slični Borasu. 

Ne treba podcijeniti veze kojima sadašnji rektor ne samo da je ponizio i Ministarstvo 

znanosti odbivši odgovoriti na njihov upit. To isto je učinio i Rektorski zbor. Naime već su 
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ta ministarstva u nekoliko vlada konstatirali kako je prekršen pravilnik Rektorskog zbora. A 

današnja ministrica kao naša kolegica matematičarka mi zna i odgovoriti na moje upite. 

Tako mi je u veljači ove godine napisala: 

„Ali mi i dalje želimo riješiti slučaj pa ćemo ponoviti zahtjeve i prema Sveučilištu, 

Filozofskom fakultetu i prema Rektorskom zboru. Naše je jedino oruđe pismo. Nažalost, 

takav je zakon. Ali doći će i tamo netko razuman ili će se promijeniti zakon ili će nam Ustavni 

sud dati tumačenje... Žao mi je zbog toga.“ 

Naglasak je na riječi „ponoviti“. I Fakultet na kome je tada bio Boras, ni Sveučilište na kome 

je on rektor, ni Rektorski zbor gdje je član ne misle da je Vlada u RH nešto bitno da bi im 

oni trebali odgovoriti kada je Boras upleten u kršenje pravilnika, pa Ministrici ostaje samo 

nada da će se pojaviti „netko razuman“. A i Vlada se ne usudi natjerati Rektora da odgovori 

Ministarstvu jer je sve bilo upereno i prema itekako važnom članu HDZ-a dr. sc. Miroslavu 

Tuđmanu koji je bio mentor Borasu, a postoji i Tuđmanovo pismo u kojemu daje niz 

primjera kako su na Borasovom zavodu na FF-u koristili neistine protiv njega. 

Meni je, kada su već uspjeli od mene napraviti (po Scopusu) ruskog znanstvenika, to 

zabavno, pa navijam za Borasa. Mislim da je to u redu s obzirom da sam itekako pomogao 

da i Ivo Drobilica ne postane akademik. Pitam se danas kakve koristi od toga?  

Međutim, ne zavidim Ti na tome izboru s obzirom da je Boras od onog podrugljivog 

komentara na njegovoj obrani doktorata (Pet minuta sramote, a onda si doktor znanosti cijeli 

život.) uspio postići sve ovo o čemu Ti pišem. 

Zato, drži se i oprosti mi što navijam za nasljednika Ive Drobilice. 

Pozz 

Joško“ 

Dakle, vidjet ćete po tome tko bude biran u Akademiju idu li stvari u Akademiji na bolje ili 

ne. 

 

Nego, o vama, kao akademiku, čitamo i čujemo samo u svezi domoljubne literature i 

intervjua. A što je s matematikom? 

Već sam spomenuo da imam puno znanstvenih radova. Zapravo više ih je od 1200. Prije 

nekoliko godina je bila u Trogiru i međunarodna konferencija povodom 1000 mojih radova. 

Toliko nema nijedan znanstvenik u RH. Broj suradnika iz cijelog svijeta mi je veći od 230. 

Broj doktora koji su izašli iz moje škole u RH je oko 40, a još 20-ak u drugim zemljama. 

Niz monografija su tiskale više izdavačkih kuća u svijetu a u Elementu (Zagreb) imam i 

seriju monografija iz nejednakosti. Uskoro izlazi br. 16, a u tisku je i br. 17 u toj seriji. 

Posebno značajni su znanstveni časopisi koje također tiska Element. Ove godine su dva iz 

nejednakosti postala Q1 časopisi, što znači da su među najboljim matematičkim časopisima 

u svijetu, a i treći je uvršten u časopise koje imaju impact faktor. A u HRZZ-u su za te 

časopise tvrdili da nisu dobri iako su po Scopusu i tada ta tri moja časopisa bili među 5 

najboljih znanstvenih časopisa u RH (ima ih više od 150). Šokantno je u svemu tome koliko 

je značajna uloga kolega iz HAZU u takvom sramotnom ponašanju. Naravno, svi su oni 
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nagrađeni pozicijama savjetnika Predsjednika Vlade, Glavnog tajnika HAZU, predsjednika 

i člana upravnog odbora HRZZ-a. Meni je ostalo samo zadovoljstvo da me kolege iz svijeta 

nazivaju „kraljem nejednakosti“ i tu oblast matematike mojim kraljevstvom. 

 

Kako to da se „svima“ prijeti ovim ili onim kaznama (klevete, uvrede i sl.), a još nismo 

čuli ni čitali da se nešto takvoga zaprijetilo i nekom akademiku, osim vas? 

Naravno kazne su očite ali ne i izravne. Zbog toga sam i odbio biti profesor emeritus na 

Zagrebačkom sveučilištu i zbog uloge današnjeg rektora u svemu tome, ali i zbog činjenice 

da ni mnogim koji ga biraju ništa ne znači da se radi o lošem znanstveniku koji je doktorirao 

u 48 godini života. Trebalo mu je 15 godina za doktorat, a potom je munjevito u narednih 

15 protrčao kroz sva zvanja, postao dekan i rektor. Vjerovali ili ne. Bit će nova sramota 

HAZU ako u tom munjevitom nizu doda i Akademiju. Nisam htio da se na mojim radovima 

poslije umirovljena uopće pojavljuje ime sveučilišta na čijem je čelu rektor koji je po meni 

sramota tog sveučilišta. Pokušao sam preći na neko drugo hrvatsko sveučilište, ali nikome 

uopće nisam bio zanimljiv. Valjda im trebaju takvi kakav je Boras. Interes je pokazalo 

sveučilište RUDN iz Moskve, pa se danas po Scopusu vodim kao ruski znanstvenik, i 

praktično svi moji radovi, iako je oko 1100 napisano dok sam bio član Zagrebačkog 

sveučilišta, vode kao radovi tog ruskog sveučilišta. Nisam htio na radovima potpisivati ni 

HAZU, pa otud i moje pismo akademiku Dujelli: 

 

„Poštovani i dragi kolega Dujella, 

U svezi s pitanjem da svoje radove potpisujem s HAZU, kada već ne potpisujem Zagrebačko 

sveučilište niti želim biti profesor emeritus na tom sveučilištu, pa sam eto po Scopusu postao 

ruski znanstvenik i svi moji radovi tamo (678) se vode na moskovsko sveučilište RUDN 

moram Ti odgovoriti negativno. 

Naime, na sveučilištu ne želim biti zbog sadašnjeg rektora koji je za mene nevjerojatan 

primjer nemoralnog čovjeka. To sam mogao vidjeti po njegovoj ulozi oko izbacivanja moje 

kćerke sa Filozofskog fakulteta, ali o tome sam već često pisao pa ne bih trebao ponavljati. 

Zapravo se priča i o njegovoj kandidaturi za člana HAZU-a, pa će biti prigode još o tome☺. 

O uloga HAZU u napadu na mene, moje suradnike, projekt, časopise itd. sam također često 

pisao. Nadam se da će uskoro biti tiskana i moja knjiga  

REVIZIONIST U HAZU / JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? 

koja je posvećena mojim časopisima od kojih dva nisu dobri hrvatskim političarima (tu 

ubrajam i ove koji vode HAZU, Ministarstvo znanosti, HRZZ). 

Što se tiče HAZU, pa o takvoj ulozi Akademije sam već napisao knjigu: 

PIŠEM PISMA ODGOVORA NEMA! 2. / JE LI AKADEMIJI VAŽNA ZNANOST, 

Zagreb, 2017. str. 212. 

Uostalom vidio si i jučer na sastanku našeg razreda da sam smatrao da mi u Razredu ne 

trebaju čestitati za informaciju kako su dva časopisa koja sam ja osnovao postala Q1 

časopisi. Naime i Razred se uključio u nemoralnu politiku prethodne uprave HAZU, koja 

nikada nije ni odgovorila na pismo Predsjedniku HAZU koje mu je uputio Predsjednik 

Odbora za ljudska prava HAZU-a akademik Davorin Rudolf u kome je tražio zaštitu mojih 

ljudskih prava spominjući napade i na časopise, člana obitelji itd.  
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Još jednom Tebi zahvaljujem što si učinio ono što je dužnost svakog tajnika, tj. tražio si 

potporu od našeg Razreda za to pismo. Znamo da je Razred odlučio da časopisi, projekt iz 

matematike, pa i ja nisu nešto o čemu bi se Razred trebao izjasniti.  

Zato je bilo normalno što sam tražio da mi se ne čestita ni za činjenicu što su DVA moja 

časopisa postali Q1, jer matematički časopisi nisu stvar Razreda za Matematiku, fiziku i 

kemiju, zar ne? 

Istina, na jednoj od prethodnih sjednica je rečeno kako je to bila pogrješka. Međutim, ja to 

ne mislim. Članovi razreda su tada očekivali da će budući predsjednik Akademije biti 

tadašnje Glavni tajnik HAZU, pa je njihovo mišljenje da matematički časopisi nisu u 

nadležnosti Razreda za Matematiku, Fiziku i Kemiju bili duboko promišljeni. 

Uostalom znaš i sam kakvim si neugodnostima bio izložen zbog toga što si mislio da 

matematički časopisi jesu stvar tog Razreda pa si Pismo akademika Rudolfa stavio na dnevni 

red. 

Naravno, poznato Ti je da nije mnogo drugačiji stav u Akademiji općenito, i ja se iskreno 

nadam da će takva Akademija uskoro izabrati i Borasa za svoga redovitog člana. 

Da zaključim, prihvatiti potpisivanje pod mojim radovima HAZU bilo bi nemoralno kada 

već iz sličnih razloga ne potpisujem ni Sveučilište, kada sam odbio biti u redakciji časopisa 

koje izdaje Sveučilište i kada ne želim da na mojim radovima bilo koji suradnik potpisuje 

Sveučilište. 

Naravno, jasno mi je da je Tvoje pitanje motivirano Tvojim osjećajem da meni nije pravo 

što sam sada ruski znanstvenik. Ja sam istina pokušao još dok nisam bio u mirovini da 

promijenim sveučilište (tako bih i dalje bio hrvatski znanstvenik. Međutim, na takav zahtjev 

nije bilo nikakvog odgovora. Zašto bi mi onda bio problem što sam ruski, a ne hrvatski 

znanstvenik, kada tako odgovara svima koji su zaduženi da brinu o hrvatskoj znanosti.  

Srdačan pozdrav, 

Tvoj, 

Joško“ 

 

Mogu li predsjednički izbori nešto promijeniti u hrvatskoj politici? 

Samo ako na vlast dođe hrvatska opcija umjesto sadašnje srpsko-hrvatske koalicije, tj. ako 

u RH odlučuju i oni koji ne sprovode Memorandum SANU 2. 

 

U zadnje vrijeme relativno mnogi odlaze iz Hrvatske „trbuhom za kruhom“, ali ne i 

političari, a još manje akademici. Zašto? 

Kao što sam rekao ja nisam otišao, ali sam na veliko zadovoljstvo sadašnje srpsko-hrvatske 

vlasti postao ruski znanstvenik! 
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DR. SC. ZMIJANOVIĆ I MEMORANDUM SANU 2. 

Razgovor Mladena Pavkovića sa mnom u povodu izlaska moje knjige “Josip Šimunić i 'Za 

dom spremni'“ objavilo je više domoljubnih portala: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-

dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/  

http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-

pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/ 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-

zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik  

https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-

srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/  

https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-

je-izdajnik/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-

mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-

knjige 

Zanimljivo je da su urednici za naslove tog razgovora: 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ: ‘NAŽALOST, BITI UBOJICA JE MNOGO VEĆE 

DOSTIGNUĆE OD PISANJA ZNANSTVENIH RADOVA’ 

JOSIP PEČARIĆ: NA VELIKO ZADOVOLJSTVO SADAŠNJE SRPSKO-HRVATSKE 

VLASTI POSTAO SAM RUSKI ZNANSTVENIK! 

ISTINA BOLI ZATO JE PLENKOVIĆ ONAKO REAGIRAO KADA SU MU REKLI DA 

JE IZDAJNIK 

Meni je drago da su različiti dijelovi tog razgovora bili posebno zanimljivi urednicima tih 

portala. Međutim, posljednji naslov upozorava na povezanost mnogih u RH s velikosrpskim 

Memorandumom SANU 2.: 

 

PITANJE: Zbog čega i kako je došlo do toga da se „svi“ bavimo pozdravom „Za dom 

spremni“, a ne recimo mnogo važnijim pitanjima iz Domovinskoga rata, kao što su 

primjerice 150 masovnih grobnica, koje su ostale nakon velikosrpske agresije? 

ODGOVOR: Vjerojatno ste primijetili da godinama poslije završetka Domovinskog rata 

ZDS nije nikome smetao. Ni Srbima ni domaćim srpskim slugama. Tada se „dogodio“ 

Memorandum SANU 2. tj. poslije vojnog poraza Srbi su njime pokrenuli sve da se ciljevi 

koje nisu ostvarili u ratu – ostvare u miru. Davno sam već napisao kako im je izuzetno veliko 

dostignuće što u tome imaju podršku vlasti, glavnih medija u RH. Otud progoni i 

Thompsona i Šimunića i HOS-ovaca i mnogih drugih. Vlastima i drugima koji su u toj 

velikosrpskoj igri itekako odgovara da se „vrti“ priča oko ZDS, a ne hrvatske žrtve o kojima 

govorite. Pa cilj Memoranduma SANU 2 je „dokazati“ krivicu hrvatske strane, a ne 

fašističkog agresora. Pa nije vlast u RH toliko luda da rješava pitanja hrvatskih stradanja. Pa 

to bi bilo očito suprotno ostvarenju Memoranduma SANU 2, zar ne? Sjetite se kada je 

Predsjednik Vlade jedino reagirao kao čovjek u Hrvatskom saboru: kada su mu rekli da je 

izdajnik. Istina boli, zar ne? 

Zapravo to tako očito slijedi i iz odnosa vlasti prema ploči našim poginulim HOS-ovcima u 

Jasenovcu. Ploči na kojoj je legalni znak HOS-a. U nedavnoj presudi u Sisku doslovno stoji: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
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„Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice s 

legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i svaka druga 

majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne postrojbe iz 

Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u Ministarstvu obrane 

prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga 

dijela Hrvatske vojske, a koji znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta 

vlasti Republike Hrvatske...“ 

To sve znaju i vlasti i oni koji su tražili da se ploča ukloni, pa im je udovoljeno. Da bi 

pokazali kako su im interesi agresora važniji od hrvatskih pokazalo se tada kada se govorilo 

i o kokardama, pa je Pupovac objasnio vladajućima, kako kokarda nije zabranjena. 

Dakle, poštuje se znak kojim se napadalo na Hrvatsku jer nije zakonski zabranjen, a napada 

znak koji je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti Republike 

Hrvatske... Valjda je očito zašto se Predsjednik Vlade htio tući kada su mu u Saboru rekli 

što to znači, zar ne? 

Nisam posebno komentirao da vjerojatno ima i branitelja koji su se zbog raznih interesa 

uključili u takvu politiku hrvatskih vlasti iako je glavni cilj Memoranduma promjena istine 

o Domovinskom ratu, dakle istine o braniteljima. Bio sam uvjeren da oni koji vode neke 

braniteljske udruge neće pokazati to (i) svoje sluganstvo u slučajevima kada su izravno 

povrijeđeni branitelji. Ali nije dugo prošlo od objave tog intervjua a pokazalo se kako sam 

naivan:  

ĐAKIĆ USTVRDIO DA U SLUČAJU DR. SC. ZMIJANOVIĆ NIJE POVRIJEĐEN 

ZAKON O BRANITELJIMA 

Na nedavno održanoj sjednici saborskog Odbora za ratne veterane jedna od točaka dnevnog 

reda bilo je i pitanje imenovanja ravnateljice NP Krka, točnije o odluci ministra Tomislava 

Ćorića koji je – na opće zaprepaštenje hrvatske javnosti, usprkos pravomoćnoj odluci 

Upravnog suda u Splitu koji je poništio imenovanje Nelle Slavice za mjesto NP Krka – 

Slavicu ponovno imenovao na tu funkciju. 

 
https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-zmijanovic-nije-povrijeden-

zakon-o-braniteljima 

U tom tekstu piše: 

Tema izbora ravnateljice NP Krka na dnevni red prve sjednice stavljena je temeljem 

inicijative potpredsjednika Odbora, po predstavci dr. sc. Zmijanović. Potpredsjednik toga 

odbora Miro Bulj postavio je pitanje o zahtjevu koji od 30.7.2019. godine koji je uputio 

Predsjedniku Odbora za ratne veterane, Josipu Đakiću, a u kojem Zaključku stoji: 

1. Zahtijevamo sazivanje sjednice na temu nepostupanja po presudi Upravnog suda u Splitu, 

a vezano za imenovanje ravnateljice Javne ustanove „Nacionalni park Krka“ od strane 

Ministarstva zaštite okoliša i energetike. 

Dr. sc. Zmijanović hrvatskoj je javnosti dobro poznata kao jedna od kandidatkinja za 

ravnateljicu NP Krka koja, usprkos tome što je bila jedina doktorica znanosti među 

kandidatima i to s najboljim referencama, te usprkos statusu nezaposlene braniteljice, nije 

izabrana na to radno mjesto. Umjesto nje, ravnateljicom je imenovana Nella Slavica, osoba 

za koju su mediji kasnije doznali da posjeduje dvije stranačke iskaznice – onu HDZ-a i HNS-

a, da nije magistar struke, a dr. sc. Zmijanović također je pokazala kako je Nella Slavica 

prilikom natječaja plagirala svoju “Koncepciju rada i razvoja”, što je kasnije potvrdio i 

https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-zmijanovic-nije-povrijeden-zakon-o-braniteljima
https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-zmijanovic-nije-povrijeden-zakon-o-braniteljima
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HAZUDD referirajući se: ‘…običan plagijat, 16 od 17 stranica prepisano…’, te tražio od 

ministra Ćorića obrazloženje, jer se po njihovom mišljenju Nella Slavica automatski trebala 

brisati s popisa kandidata. Upravni sud u Splitu, nakon tužbe dr. sc. Zmijanović, poništio je 

nezakonitu odluku ministra dr. sc. Tomislava Ćorića o imenovanju Slavice, no nakon toga 

je ministar Ćorić ponovno imenovao Slavicu ravnateljicom NP Krka. 

Podsjetit ću i na to da je nedavno u organizaciji Građanskih inicijativa Ivo Pilar i Milan 

Šufflay, te Udruge Zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Zagrebu održan Okrugli 

stol pod nazivom "Nakon ratne - protuustavna agresija na Vukovar". Očito je i Vukovar i 

sve što se događalo oko njega nešto što je očito zacrtano u Memorandumu SANU 2. Zato i 

ne čudi da su organizatori pozvali i dr. Zmijanović.  

Pričao sam već tada kolegama o slučaju naše kolegice dr. Zmijarović. Zapravo rugao sam 

se Vlastima tvrdeći kako su oni ispravno postupili jer u zakonu piše kako branitelji imaju 

prednost u slučaju kada kandidati imaju iste uvjete. A u tom slučaju dr. Zmijarović ima 

mnogo mnogo bolje uvjete, pa se na nju ne odnosi taj uvjet. 

Jasno je da tako nešto mogu uraditi samo izuzetno glupi ljudi, ili oni koji su spremni prodati 

i svoju majku za nekakav svoj jadni interes. U ovom slučaju je očito da se to itekako uklapa 

u sprovođenje Memoranduma SANU 2., tj. velikosrpskih interesa.  

Ali tko bi očekivao da će ovako javno to pokazati Predsjednik HVIDRe? 

Ili da parafraziram njegove riječi: 

NE SPROVODITI VELIKOSRPSKI MEMORANDUM SANU 2 BILO BI POLITIČKO 

SAMOUBOJSTVO! 

 

Josip PEČARIĆ 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18286-dr-sc-zmijanovic-i-memorandum-sanu-2 
 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18286-dr-sc-zmijanovic-i-memorandum-sanu-2
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MOJIH STO KNJIGA, ZAGREB, 2020. 

 

ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE SLUGE U 

RH? 

(1.) 

Trebam li ovo i ja komentirati osim podržati Karolinu? 

Podsjetit ću da sam o tome nedavno napisao tekst i zbog toga podržao Škoru: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-

agresiji 

I govorio; 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4  

https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-

tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/ 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-

josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz 

O brojnim knjigama da i ne govorim. 

Spomenut ću ipak ovu posljednju objavljenu na dragovoljac.com „Borasa za akademika“ 

koja govori o nekim posljedicama potpore Bojni Čavoglave i nagradama za one koji takve 

progone sprovode. 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

Karolina Vidović Krišto oglasila se uoči možebitne sudske farse vezane uz Thompsona 

i ZDS 

 20/02/2020 

 Željko Maršić  

Novinarka i urednica HRT-a Karolina Vidović Krišto ustraje u obrani istine o 

Domovinskom ratu. Uoči, kako kaže, možebitne sudske farse Odjela za javni red i mir 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
https://kamenjar.com/author/zeljkom/
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Visokog prekršajnog suda, a vezano uz pjesmu Čavoglave Marka Perkovića Thompsona, 

Vidović Krišto oglasila se putem FaceBook-a. Njezinu objavu prenosimo u cijelosti: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i koji nam je najviše 

obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – onda je to kontekst hrvatskog Domovinskog 

rata, od 1991. godine. Mnoge postrojbe ZNG, Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne u 

kojima je poklič “Za dom spremni”. 

Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku u časnom, pravednom, obrambenom 

Domovinskom ratu pozdravljali su se i bodrili pokličem “Za dom spremni”. Bili su spremni 

umrijeti za svoju domovinu. 

Ključno je naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu potvrđenoj – časnoj obrani od 

vojne agresije. To je suvremeni, činjenični i legitimni kontekst pokliča “Za dom spremni” 

koji je u hrvatskoj povijesti u različitim okolnostima korišten još od 16. stoljeća do danas. 

Ovo sam napisala i objavila 24. siječnja 2014. g. u povodu rasprave o Joeu Šimuniću. 

Danas ove riječi ponavljam u čast Žarku Manjkasu Crvenkapi i svim dragovoljcima 

obrambenog Domovinskog rata, u predvečerje još jedne možebitne sudske farse koja 

spomenute činjenice ne će moći izbrisati. 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-

vezane-uz-thompsona-i-zds/ 

 

Pupovčeva supruga opet vrši pritisak na sud kako bi se zabranila pjesma ‘Čavoglave’: 

Evo što je odgovorio Thompson 

 -Slavica Lukić, supruga Milorada Pupovca, predsjednika Samostalne srpske demokratske 

stranke (SDSS) objavila je u Jutarnjem listu članak o tome kako će u petak Odjel za javni 

red i mir Visokog prekršajnog suda donijeti konačnu odluku o eventualnoj dozvoli ili 

zabrani korištenja pozdrava ‘Za dom Spremni’ u pjesmi ‘Čavoglave’ Marka Perkovića 

Thompsona. Te će se odluke morati držati i ostali suci, budući da će ona biti obvezujuća, a 

Marko Perković Thompson odgovorio je putem svoje službene Facebook stranice. 

Thomspon: Pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, bore se protiv države 

koju smo krvlju ostvarili 

Njegovu objavu prenosimo u cijelosti: 

“U vrijeme dok se još uvijek iz crne zemlje iskopavaju ostaci hrvatskih heroja i žrtava srpske 

agresije, mi svjedočimo medijskom pritisku uvijek istih, malih i nebitnih pojava uhljebljenih 

u neke medije, koje pojave sebe vide u puno većem svjetlu i veličini nego što u stvarnosti 

jesu, kako iznova pokušavaju utjecati na sud da kriminalizira isto ono što su oni koje još 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
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uvijek crna zemlja krije, ponosito nosili braneći zemlju i narod od istih onih kojima ovi što 

perfidno i podmuklo, pod krinkom brige za ćudoređe, nikad nisu zamjerili ni mržnju ni smrt 

koju su sijali protiv ovog naroda i ove zemlje. 

>Otkud Pupovčevoj supruzi povjerljive informacije o statusu presude Thompsonu? 

>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na peticama; naučio me 

kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

Mi se ne bojimo nikoga osim dragoga Boga ali se istodobno u čudu pitamo, je li uistinu 

moguće da SUD Republike Hrvatske može i pomisliti biti servis tih istih malih pojava 

kojima ne smeta samo naš izraz iz Domovinskog rata kojim smo branili život i Dom, nego 

im pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, kojega u svojoj mržnji ni ne vide u 

drugom svjetlu, smeta i država koju smo krvlju ostvarili”, poručio je Thompson. 

https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-

zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson 
(…) 

(3.) 

Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu predstavnicima HGU i Croatia Recordsa.  

Moram priznati da bi me iznenadilo da oni pozitivno reagiraju na njega, tj. da reagiraju na 

napade na Marka Perkovića Thompsona koji traju već dvadeset godina. O korjenima 

Thompsonofobije još je 23.10.2002. pisao don Anđelko Kaćunko. Šest godina kasnije su 

hrvatski intelektualci pisali otvorena pisma pokušavajući zaštititi Thompsona.  

Ali Ti si u pravu kada uz velike napade na „Bojnu Čavoglave“ vezuješ uz godinu 2010. 

Naime, od vremena velikosrpskog Memoranduma SANU 2. ta pjesma i pozdrav ZDS su na 

udaru svih srpskih slugu u RH a u cilju oslobađanja Srbije od optužbi za agresiju na RH. 

Zato je na nož dočekana 2015. i naša Peticija ZDS kojom smo branili tu pjesmu i samog 

Thompsona. Prije toga je napadnut i veliki hrvatski domoljub i proslavljeni nogometaš Josip 

Šimunić. 

Tko ih je napadao, tj. tko je tako sprovodio Memorandum SANU 2.? 

VLAST! 

A koga brane predstavnici HGU i Croatia Recordsa. Gđu Lisac koja je pjevala po pozivu 

Predsjednika RH i koji je preuzeo odgovornost za njenu izvedbu hrvatske svetinje!  

Zato ne vjerujem da će oni prihvatiti Tvoju molbu. Lako je braniti nekoga koga brani vlast. 

Trebalo je 20 godina braniti Thompsona od stalnih napada svih vlasti u tom razdoblju! 

Trebalo je braniti Šimunića. HOS-ovce da i ne spominjem. 

https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson


LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  313 

 

Ponavljam ono što sam napisao u prethodnom tekstu s istim pitanjem u naslovu: 

„A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim dužnostima možemo 

imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu im je pisao g. Karačić, kojima ništa ne znači 

ni Domovinski rat ni žrtva koju su podnjeli ljudi poput Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako je 

moguće da oni i poslije toga mogu obnašati te dužnosti?“ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-

sluge-u-rh-2 

To na svoj način kaže i naš veliki odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u svojoj današnjoj 

kolumni: 

Iz svoje "prirodne baze" - Visokog prekršajnog suda - javlja se stalna dopisnica Slavica 

Lukić. Naime, Odjel za javni red i mir tog suda odlučio je da jednom zauvijek skine s 

dnevnog reda "klerofašistički" usklik "Za dom spremni". Nadam se da časni suci znaju da 

je Ministarstvo uprave u mandatu Ivice Račana registriralo HOS kao regularni dio HV-a 

pa time i njegov znak ZDS. I sad oči "napredne javnosti" željno očekuje da devet sudaca 

jednoglasno lansira ZDS na "đubrište istorije". Taj "revolucionarni" zadatak treba se 

obaviti baš u vrijeme kad je identificirano tijelo hrvatskog branitelja zvanog Crvenkapa iz 

Bogdanovca koji je nastradao u tzv. "štafeti smrti". Na odori mu je oznaka HOS-a i "Za dom 

spremni". Možda ga već legendarno vijeće u sastavu Siniša, Branka i co. posthumno kazni 

zbog uznemiravanja javnosti. Poznato je, naime, da javnost prije ili kasnije dozna da je bila 

uznemirena. 

Naime, kaj? Našlo se na tom sudu vijeće u sastavu Anđa Ćorluka kao predsjednica, članice 

Ivanka Mašić i Mirjana Margaretić koje su potvrdile prvostupanjskog presudu 

Prekršajnog suda u Šibeniku kojom je Thompson oslobođen krivnje zbog pozdrava ZDS. 

Naravno, presuda nije dobila prolaz na sudu. Zapela je na tzv. evidenciji sudske prakse. A 

tu sudsku praksu tvore Branka Živković, Siniša Senjanović i kompanija. 

Sad se Odjel za javni red i mir treba kao glasačka mašina očitovati tako da se na Brankinom 

i Sinišinom sudu ne može iz presedanskih razloga donijeti presuda kojom se Thompson ili 

bilo tko drugi oslobađa zbog pjevanja ili klicanja tog "klerofašističkog pozdrava". Pozdrava 

pod kojim je ova država obranjena i pozdrava kojeg se branitelji neće odreći jer je bio 

njihov ratni i pobjedonosni simbol. Uzalud vam trud svirači, za drugog su dunje žute... Za 

sada je čvrsta partijsko-dogmatska jezgra "popušila". Troje sudaca je bilo za stav 

Ćorlukinog vijeća, troje za čvrsti partijski stav, a troje se valjda "ne bi štelo mešati". I sada 

"sleduje" novi sastanak, ali ovaj puta opće sjednice svih sudaca i "sudija". 

Visoki prekršajni sud je posljednju pravomoćnu presudu protiv ZDS donio u ljeto prošle 

godine, a njom je bio kažnjen makarski pjevač Mario Roso. Obrazloženje te presude je skoro 

pa revolucionarno. Tipično obrazloženje poraženih u Domovinskom ratu koji su, kartaški 

rečeno, došli na štih. Čitajte i križajte se!!! Kažu "mudri i progresivni" suci: "Činjenica da 

https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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je navedeni pozdrav dio autorskog umjetničkog dijela ne mijenja činjenicu da simbolizira 

mržnju prema ljudima drugačije vjerske i etničke pripadnosti, manifestaciju rasističke 

ideologije kao i podcjenjivanje žrtava zločina protiv čovječnosti te da je protivna Ustavu". 

Što su to autori uopće željeli reći i kome? U pozdravu ZDS koji se koristio u Domovinskom 

ratu nije bilo nikakve općenite mržnje prema ljudima druge vjerske i etničke pripadnosti, a 

najmanje rasizma i podcjenjivanja žrtava zločina! Mržnja prema četnicima jer su druge 

vjerske i etničke pripadnosti? Oni koji su klali na Ovčari, razarali Vukovar, Škabrnju, 

okupirali 1/3 države, natjerali Crvenkapu u "štafetu smrti", u Lovasu natjerali mještane da 

uđu u minsko polje i tako ubili 85 civila. Ti njihovi postupci za ove suce očito nisu bili iz 

mržnje niti su smjeli izazvati ikakvu mržnju naših branitelja!!! 

Samo na Visokom prekršajnom sudu postoje suci koji se čude k'o pura dreku da netko ne 

ljubi one koji su u tri dana poubijali u Srebrenici 8300 muškaraca. Oko 20.000 tisuća ljudi 

ubijeno je u posljednjem ratu kao i više od 400 djece o kojoj Frljić i ekipa ne rade posjećene 

predstave u Kerempuhu. Dragi drugovi i drugarice suci Visokog prekršajnog suda, nema 

tog Ustava ni kaznenog i prekršajnog propisa koji će pobjednički narod natjerati da voli 

one koji su nas napali, okupirali, ubijali u našoj zemlji i našoj državi. Vi bi, iz svojih sigurnih 

i mekih fotelja, vjerojatno htjeli da im se naši branitelji još i ispričaju što su uopće išli u rat 

protiv četnika, JNA i pobunjenih Srba. Vas razumije jedino Vučić! Međutim, Vi ćete, kad 

vam bude suđeno, odletjeti jednog dana na krilima smrti u oblake, a pobjedonosni ZDS ostat 

će zauvijek i pratit će vas na vašem putu u oblake. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-

maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

S. poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

From: Miro Banović  

Date: Sat, 22 Feb 2020 at 12:11 

Subject: Priopćenje o Lisac i Perkoviću 

To: <hgu@hgu.hr>, <crorec@crorec.hr> 

Cijenjeni predstavnici HGU i Croatia Recordsa, 

pozdravljam Vaše priopćenje o gđi. Josipi Lisac, i nastojanju da se zaustavi neviđena hajka 

za koju je ona najmanje kriva, a nosi najveći teret. Osobno, nemam ništa protiv te vrlo 

zanimljive umjetničke interpretacije himne. Ostaje pitanje je li takvoj interpretaciji mjesto 

na ceremoniji inauguracije, no za to je odgovornost na organizatoru, a ne na gđi. Lisac koja 

je došla po pozivu. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
mailto:hgu@hgu.hr
mailto:crorec@crorec.hr


LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  315 

 

Ovom prigodom vas najljepše molim, reagirajte zajedničkim priopćenjem i po pitanju 

progona jednog od najpopularnijih glazbenika u narodu i hrvatskog branitelja, g. Marka 

Perkovića - Thompsona. Osim što ga se konstantno progoni kroz medije, njemu i njegovim 

obožavateljima prišivaju se etikete s kojima nemaju nikakve veze - a ako su ikada neki od 

njih i imali, ta vremena su davno prošla. Ustavni sud je već osudio "za dom spremni", kao 

i Plenkovićevo političko "Vijeće za suočavanje s prošlošću" sastavljeno uglavnom od 

kadrova sumnjive prošlosti. Ovih dana, prema pisanju Pupovčeve životne partnerice u 

Jutarnjem listu, Vrhovni sud sudi o "za dom spremni" u pjesmi "Bojna Čavoglave". 

Vrlo je zabrinjavajuća informacija da se suci Vrhovnog suda nisu mogli dogovoriti oko 

nečega što bi trebalo biti tako jednostavno. Pomalo grub i uvredljiv ali zanimljiv komentar 

na društvenim mrežama kaže da nekoliko politički postavljenih tikvana s diplomom pravnog 

fakulteta sudi cijelom narodu, Domovinskom ratu, najpopularnijoj pjesmi iz tog razdoblja, 

ali i glazbeniku, producentima, izdavačima itd. Ovakvu pojavu i sudski udar na glazbenu 

umjetnost i slobodu izričaja treba pod hitno zaustaviti! Tim više jer su najjači medijski, 

politički i sudski udari na "za dom spremni", Bojnu Čavoglave, Thompsona, ali i npr. 

navijače hrvatske nogometne reprezentacije došli nakon 2010. godine, tj. s novim političkim 

čistkama i valom neojugoslavenstva i neokomunizma u Hrvatskoj. 

Priopćenjem o gđi Lisac pokazali ste da ste spremni štititi umjetničke slobode u Hrvatskoj. 

Molim Vas, s obzirom na trenutno suđenje, prepoznajte važnost ovog trenutka i reagirajte. 

Jasno i nedvosmisleno osudite svaki nasrtaj na Bojnu Čavoglave, njene autore, izvođače, 

izdavače, i brojni puk koji tu pjesmu voli. 

S poštovanjem, 

Miro Banović 

 https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-

njihove-sluge-u-rh-3 

(…) 

(6.) 

(THOMPSONOFOBIJA) 

Pitaju me zašto nisam, kada sam pisao o spominjanju masona u Thompsonovoj pjesmi E, 

MOJ NARODE, dao u prilogu tekst don Anđelka Kaćunka o Thomsonofobiji napisan iste 

2002. godine. (Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i Hrsvijet, 20. 06. 2007. Tekst sam objavio i ja 

u knjizi „Propade im crvena Hrvatska“, Zagreb, 2015. str. 203-208.) 

To je itekako zgodno ponovno pročitati jer je u to vrijeme „Bojna Čavoglave“ bila „zločin“ 

jer je u Domovinskom ratu, pa sve do današnjih dana ledila krv u žilama sudionicima 

fašističke srpske agresije na Hrvatsku i njihovim podupirateljima u Hrvatskoj. To je očito i 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
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iz Kaćunkovog teksta gdje on spominje "osvetoljubiva pjesma 'Čavoglave' koja priziva 

osvetu i borbu. 

Pozdrav ZDS im je postao zločinački pozdrav tek poslije Memoranduma SANU 2.: 

O provoditeljima Memoranduma SANU 2 možete čitati iz tjedna u tjedan u tekstovima 

Zvonimira Hodaka. A njima je gotovo uvijek meta i Thompson. Jest da je veliki strah u 

kostima i Bojna, ali ipak Memorandum je obaveza koju ne mogu ignorirati: Evo što o svemu 

tome piše Hodak i danas. Počinje s  

'Desni centar je obična izlizana floskula' 

Pantovčak su lijevi već osvojili i euforično pomolili glave iz svojih ljevičarskih brloga ne 

čekajući proljeće. Tako je suradnica hrvatskog Tanjuga, odnosno Hine, Sandra 

Bartolović prerano zakukurikala uvjerena da su ona i njeni istomišljenici, kartaški rečeno, 

napokon došli na štih. Sigurna u Vladu "desnog centra" u svom primitivnom ljevičarenju 

naša Sandra piše: "Zemlja u kojoj inkvizicija spaljuje lutke duginih obitelji zaslužuje 

isključivo izobilje korona virusa i nestašicu zaštitnih maski". Na stranu činjenica da je Hina 

polako postala Tanjugova sestra blizanka i da je ta transformacija prošla nezapaženo, 

onako ispod radara. 

To što se Vlada RH pravi mutava na ovakav ispad Sandre samo je dokaz da je "desni centar" 

obična izlizana floskula. Hinina suradnica nema pojma o referendumu "U ime obitelji" kada 

se 70% građana opredijelilo za definiciju braka između muškarca i žene. To se odnosi i na 

definiciju obitelji, a sad nam iz Tanjuga Sandra javlja o napadu na "duginu obitelj". 

Hrvatski ljevičari izgubili su rat 5. kolovoza 1995. godine, ali zato danas vladaju Hrvatskom 

i preko SDP-a i preko HDZ-a. Svojedobno su obje stranke bjesomučno napadale referendum 

"U ime obitelji", ali narod ih nije podržao pa su popušili. Danas preko Ustavnog suda 

promoviraju "duginu obitelj" kao da se referendum nikada nije ni održao. 

Samo se u Hrvatskoj isplati izgubiti i rat i referendum. I zato trebaju promjene, novi ljudi i 

nove vizije. Kovač, Tomasović, Škoro, Penava, Stier, Brkić... Oni trebaju i moraju postaviti 

sanitarni koridor raspojasanim ljevičarima koji su uvjereni da ih je napokon karta krenula. 

Prvi hrvatski vojnik koji je dao život za RH bio je Josip Jović iz Imotskog. Naravno da to 

Bartolovićka ne zna. Ali i da zna ona bi vjerojatno zazivala generala Kadijevića (iz 

Imotskog) da dođe spašavati "duginu obitelj" ili Stazića s crvenom zvijezdom na čelu. 

I što sad? Referendumom smo definirali što je brak i obitelj. U Imotskom su na karnevalu 

spalili istospolnu zajednicu s djetetom Stazićem. Ljevičari su se odmah digli na zadnje noge 

kako je stravično spaljivati "dijete". Međutim, to "dijete" je bio Stazić. Stvarno, jadno 

djetešce! Sad treba zbog nečije sujete i taštine ukinuti satiru. Podnositelj kaznene prijave 

protiv onih koji su organizirali karneval u Imotskom je Bauk (komunizma koji baulja RH). 

Bravo Arsene! On savršeno osjeća što je satira, a što kazneno djelo. Klasična satira na koju 

se valjaju od smijeha za njih je samo kad Pupovčeve Novosti na naslovnici objave sliku 

glave Thompsona između srpa i čekića na kojoj se lijepo vidi kako iz pjevačevog vrata teče 

krv. Isto vrijedi i za predstavu notornog Frljića u Kerempuhu kad on u predstavi stavlja 

živim suvremenicima biskupu Bogoviću, Thompsonu, Željki Markić i Hasanbegoviću 
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praseće maske na glavu, pričešćuje ih kokainom i na kraju ubija metkom u potiljak. 

Vrhunska ljevičarska "satira" je kad "dete" Stazić cmizdri "jer su u svibnju 1945. godine 

naši obavili posao šlampavo". 

Film "Ministarstvo ljubavi" izruguje se udovicama branitelja Domovinskog rata, Portal 

Index kod dolaska tijela svetog Leopolda Mandića u RH, opisuje to kao "nekrofilske orgije", 

a spaljivanje krnje s likom Kolinde, Tuđmana i Bozanića za ljevičare je vrhunska satira. 

Mesićevi gnjusni vicevi o Tuđmanu odmah nakon njegove smrti ljevičarima su bili tako 

smiješni. Još se valjaju od smijeha i Arsen i Sandra i Sanja Modrić kad su "Novosti" našeg 

Pupija Crkvu hrvatskih mučenika u Udbini nazvali "nacionalnim smetlištem". Urnebes je 

kad Frljićeva glumica vadi iz vagine hrvatsku zastavu, kad Frlja "režira" kako na pozornicu 

iznose kip svetog Ivana Pavla II. s natpisom "zaštitnik pedofila" pa prikazuje oralni seks s 

kipom. Kad netko postavi pitanje u kojoj zemlji mi to živimo onda se orkestrirano javljaju 

Sandre Bartolović, Sanje Modrić, Žonje, Rudanice i započinje prožvakano lamentiranje o 

opasnosti od ekstremne desnice, fašizma, šovinizma... Pri tome potpuno zaboravljaju da je 

rat u RH započeo čvrsti "antifašist" Slobodan Milošević. 

Samo se neke smije pljuvati i spaljivati 

Imamo novu ažuriranu aplikaciju u Hrvatskoj koga se smije pljuvati i spaljivati. Tuđmana, 

Plenkovića, Kolindu, Bozanića, "desničare", Crkvu... ali "dete" Stazića, Tita, 

Pupovca...nikako jer je to onda odmah govor mržnje i šovinizam. Beljakovo "čuđenje" o 

samo 100 ubijenih emigranata od strane UDB-e, e to je vrhunska satira. Oduševljava me 

po tko zna koji put i legendarni podoficir JNA Ante Tomić. Jedini je on shvatio pravu 

dimenziju "dugine obitelji". Jedini je on shvatio kako produžiti kratku pamet. Kaže: "Čitav 

Generalski zbor nije napravio nešto tako hrabro i odvažno kao ovaj par. Njihovo junaštvo, 

vjerujte, veće je od Oluje i Vukovara"(!!!). Ne smješkajte se cinično. Naš Ante to zaista 

iskreno vjeruje. 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-

bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/ 

O posebno zanimljivoj manifestaciji Thomsonofobije iz vremena kada je to definirao don 

Kaćunko piše mi Miro Banović: 

Naslov:  "Za dom spremni" na Jelačićevom trgu 2003. 

Datum:  Sat, 29 Feb 2020 23:18:51 +0100 

Šalje:  Miro Banović  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 
Slučajno sam naišao na video, snimku dočeka zlatnih rukometaša sa svjetskog prvenstva, 

2003. godine. Netko mi je rekao da su tada rukometaši tražili (i pjevali) zajedno s 

Thompsonom i Bojnu Čavoglave. Ne znam je li to istina, tu snimku nisam nigdje vidio (ako 

je uopće snimljeno). Međutim, ima ova gdje rukometaši s Thompsonom pjevaju "Lijepa li 

si". U sred pjesme Marko Perković Thompson s pozornice 3x viču "ZA DOM" a narod 3x 

odgovara "SPREMNI". 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/


318  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Video je dugačak, ovo je poveznica na taj trenutak: https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215 

(ako je poveznica ispravna trebalo bi vam otvoriti video na 1 sat 43 minute i 35 sekundi). 

Ako malo vratite natrag, i pogledate i ostale kadrove s prepunog Trga bana Jelačića, vidjet 

ćete da je ogromna zastava koja ima grb s prvim bijelim poljem gore kraj bana. Takvih 

zastava ima i po ostatku trga, zajedno i sa svakakvim drugim varijantama hrvatskih 

povijesnih zastava. 

Podsjećam, u to vrijeme predsjednik je bio ustaša Mesić, premijer Račan, to je početak 

veljače 2003. 

A zapravo o tome slučaju sam pisao i prvi upozorio da će se Srpsko-hrvatskoj koaliciji na 

vlasti dogoditi isto kao kada su rukometašima zabranili nastup Thompsona na proslavi tog 

svjetskog prvenstva. O tome sam pisao u knjizi  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, ali knjiga nije bila zanimljiva čitateljima. Valjda 

im nije jasno da se pjesme odnose na Thompsona, a nogomet na vatrene i da je tu upravo 

Thompson veza i s nogometašima i rukometašima. 

Poglavlje NOGOMET, THOMPSON i MATEMATIKA je na str. 249-340, a recimo već u 

tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Dana je najava ponavljanje 

priče s dočeka rukometaša – svjetskih prvaka: 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da im pjeva 

Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvacii pak 'prošvercali'. I zapjevao je Bojnu 

Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad im smeta, Hrvatska je prvak 

svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije Hrvatske, 

kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem ljudi, ruka nije 

dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za Dom“, a masa mu uglas 

odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. veljače, 

„oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno klanje na 

Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s njihova 

Balkana?  

Vidimo kako je još Slavko Goldstein tada upozoravao sve i u Srbiji i njihove sluge u RH da 

je ZDS ono što treba biti glavna meta napada na Domovinski rat i Hrvatsku. 

Potpuno drugačija priča je bila kada je u naslovu knjige bilo i ime glavnog protagonista 

Josipa Šimunića (Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362.). Ogromna 

posjećenost, uz veliku reportažu jednog “Nacionala”. Vjerovali ili ne*? 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-

plenkovica/  

https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Da je riječ matematika u naslovu knjige „opasna“ za čitatelje pokazala je „sudbina“ knjige 

Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

Naime, knjiga na najbolji mogući način pokazuje koliki su poslušnici hrvatski političari, pa 

čak i oni koji su nekakvi znanstvenici. Napali su i časopise koji su po svjetskim mjerilima 

među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima i koji su Q1 časopisi, a sve zbog ZDS i 

Bojne Čavoglave. Sve zbog Memoranduma SANU 2 koji hrvatski političari moraju vjerno 

provoditi. Knjiga je posvećena njihovim žrtvama – časopisima, a na predstavljanje su se 

bojali doći i oni koji su među najzaslužniji za uspjeh tih časopisa.  

Da, ta THOMSONOFOBIJA čuda stvara, zar ne* 

Josip Pečarić 

PRILOG: Don Anđelko Kaćunko o Thompsonofobiji 

KORIJENI THOMPSONOFOBIJE 

KAKO SAM RASKRINKAO THOMPSONOVO "USTAŠTVO" 

U novijoj hrvatskoj povijesti ne pamti se ideološka antikampanja, kakva se sručila na 

glazbenika Marka Perkovića Thompsona. Odmah nakon njegova spektakularnog splitskog 

koncerta, kojim je započeo turneju promoviranja novog albuma "E, moj narode", "spustila 

se gusta magla" medijska dosad neviđenom brzinom, snagom i opsegom, priskrbivši si time 

pridjev fenomenalnog bavljenja fenomenom. 

Nemoguće je u kratku novinskom osvrtu dodirnuti sve elemente koje je ta analitička 

"poplava" izbacila, kao ni sve autore koji su izronili na površinu. No u toj medijskoj bujici, 

koja i dalje teče, (iz)miješali su se osvrti, komentari, intervjui, raščlambe, ankete, etikete, 

uvrede, ponižavanja, prijetnje, politikantski zaključci i ocjene, predizborni strahovi... 

Ukratko, sasvim neuobičajeno, izostale su glazbene kritike – s iznimkom Darka Glavana, 

koji je kao kompetantan profesionalac to učinio odvažno i mimo cjelokupnog glazbeno-

političkog kritičarskog lijevog "meanstreama". Umjesto toga, izrodio se konsenzus da je 

riječ o novom političkom pokretu te su za nj lansirani razni bombastični nazivi, koji se mogu 

svesti na zajednički nazivnik: "bauk crne (kontra)revolucije opet kruži Hrvatskom"! Kratica 

tog fenomena mogla bi biti NSDP (ne kao Novi SDP, ni kao Hitlerova stranka – Nacional 

Sozialistische Deutsche Partei, nego npr. kao Novi Stari Desničarski Pokret)! 

NOVA LICA, SCENA ISTA 

U tom povelikom mnoštvu, od doista uglednih, preko onih "dosebedržećih pera" hrvatske 

medijske javnosti, pa do dežurnih efemernih skribomana, koji ne propuštaju očešati se o 

svaku "temu dana", (a čiji su osvrti na "thompsonomaniju" ubitačno jednolični), posebnu 

pozornost zavrijedio je Ivan Zvonimir Čičak sa svojim "dnevnikom s margine" u Jutarnjem 

listu (19. 10. 2002.). 

On je prvi poslije Thompsonova splitskog megaspektakla uskliknuo sa zgražanjem da se 

"Crkva mora očitovati" o tome fenomenu. U međuvremenu je svojom "evolucijom koja teče" 
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došao do zaključka da je "karizmatski i karizmatični svećenik Zlatko Sudac" (koji je "u 

priču" ušao kasnije, kao i nogometaš Boban), protivnik Thompsonu odnosno da su oni dva 

"suprotstavljena idejna svijeta". 

No, čitava Čičkova analiza – koja također obrađuje svu popratnu "crnokošuljašku" i 

"ustašku" ikonografiju i scenografiju koncerta kao i ponašanje uglavnom mlade publike, 

čime se uglavnom bavi(la) sva kritikomanija fenomena Thompson – čisti je vrhunac podlosti 

i podvaljivanja! Ukratko, Čičak svoj zaključak o "političkoj poruci koja proizlazi iz 

Thompsonovih pjesama" ("neonacistička ideologija kao ideologija zla") izvodi na temelju 

četiriju elemenata. To su: 1. "ustaški poklik 'za dom', kojim počinju koncerti"; 2. 

"osvetoljubiva pjesma 'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu; 3. "rasističko klicanje 

'Mesiću, cigane'"; 4. "krvožedna ustaška koračnica 'Evo zore, evo dana' ". 

Prvo, pola tih "argumenata" odmah treba "baciti u more". Jer, ni pjevanje o Juri i Bobanu, 

ni klicanje o Mesiću kao ciganu nemaju veze s pjevanjem i te "pjesme" uopće nisu na 

nosačima zvuka. Drugo, po čemu veću težinu može imati pjesma "Čavoglave" od ostale 24 

(koliko sam ih ja čuo) npr. Na Thompsonovu drugom zagrebačkom koncertu (u Domu 

sportova – sadašnja opaska)? A staro je pravilo i princip korektnosti da se cjelovit opus 

nekog autora nikad ne prosuđuje po samo jednom njegovu djelu (pod pretpostavkom da je 

kod Thompsona doista riječ o nekom nedjelu; osim toga prešućuje se kakvu je ulogu 

odigrala ta pjesma u vrijeme agresije na Hrvatsku)! 

MIŠEVI, IZ RUPA IZIŠLI 

Dakle, dva su temeljna pitanja koja traže odgovore koji bi mogli riješiti enigmu: 1. gdje su 

korijeni otpora Thompsonovim idejama; i 2. zašto je (najednom i Čičku) Thompson 

opasniji ekstremist od vlč. Sudca? 

Prvo, bit i težina fenomena Thompson jest što glazbenik Marko Perković na svim 

koncertima i u većini svojih pjesama kao temeljne vrijednosti ističe Boga, Obitelj i 

Domovinu. Na taj su "tamjan" i sve njegove nijanse pobješnjeli svi medijski "vragovi", te 

svojim "režanjem" (kao kod "najboljeg čovjekova prijatelja" kad mu otimaju kost), podsjetili 

na vremena u kojima su u omladinskim organizacijama "padale drugarske samokritike" za 

pasivnost, a Crkvu se optuživalo da im "otima i kvari omladinu"! 

Thompson je, dakle, zbog toga od svih popljuvan te mu je zbog marginalija, koje su bez 

ikakve veze s glazbom, prišivena najcrnja etiketa. 

Nasuprot tome stoje kvadratni kilometri novinarskih plahti s pohvalama i najboljim 

ocjenama najvećih rock-mračnjaka: od "Rolling Stonesovih" oduševljenja "for the Devil" 

do perverznog sotonista Marilyn Mansona i psovača vlastite majke Eminema! Kao primjer 

za to služi i najnoviji poticaj rock-ovisnicima da ne propuste nastup bradatog atraktivnog 

teksaškog rock-dvojca "ZZ Top", koji na svojoj europskoj turneji (eto, konačno!) ne 

zaobilazi (kao u vrijeme "tuđmanokracije" "izoliranu"!) Hrvatsku (čime, kako se očito 

sugerira, tzv. razvijeni, kulturni svijet našu - premda balkansku/?/ - zemljicu stavlja uz bok 

civiliziranih zemalja svijeta). 
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Laude tom bendu, (iz pera Aleksandra Dragaša, Jutarnji list, 18. listopada), da je "možda 

najbolji egzemplar spone između rock'n'rolla, piva, auta i seksa", toliko su neukusne da 

ispada da bi se svi dvomilenijski civilizacijski dometi zapadne kršćanske kulture u zemljama 

gdje "ZZ-topovi" budu "pucali", trebali posakrivati po svojim nacionalnim kutovima pred 

tim i sličnim globalnim rock-kultovima. 

SUKOB DVIJU KULTURA 

Dakle, već površan uvid u fenomen pokazuje da je riječ o sukobu "kulture smrti" i 

"civilizacije života" – o čemu je Papa (Ivan Pavao II. – sadašnja opaska!) već milijun puta 

govorio, ali nama nikako da "prorade klikeri", pa da o tome promislimo te u svijetu i na 

ovom prelijepom dijelu Zemlje "gdje se zvijezde kao ptice gnijezde" znamo prepoznati 

fenomene i razlikovati duhove. 

Također, preočito je da je liberalističko i "lijevofrazno" izrugivanje tzv. ognjištarsko-

kamenjarskog mentaliteta, zapravo odbacivanje tradicionalnih kršćanskih vrijednosti. Riječ 

je dakle o neizravnu udaru na Katoličku crkvu kao 14-stoljetnog nositelja tih vrednota (u) 

kojima je odgajala hrvatski narod, čime se svakako želi eliminirati ili bar smanjiti njezin 

društveni utjecaj. 

Odnosno, kako kaže Papa u sjajnoj knjizi PRIJEĆI PRAG NADE, da se Crkvi oduzme polet 

u obavljanju njezina misionarskog poslanja. "Sili na razmišljanje taj strah od nove 

evangelizacije u nekim krugovima koji tvrde da predstavljaju javno mišljenje", a koji, ističe 

Papa, neskriveno zastupaju tezu da je kršćanska Europa (dakle i kršćanska Hrvatska!) tek 

"povijesni fenomen koji treba odložiti u arhiv". 

Ta briljantna Papina dijagnoza, kao tajna formula odnosno password, rješava cijelu 

zagonetku toga raznobojnog otpora i Kristovu Evanđelju i tradicionalnim kršćanskim 

vrijednostima. To su hrabro i otvoreno, bez diplomatske "muljaže" iznesene jasne riječi 

najvećeg duhovnog i moralnog auktoriteta suvremenog svijeta. Svejedno, nekima zvuče kao 

paranoična teorija zavjere, kako se najčešće etiketira takve stavove. Međutim, ako je Papa 

paranoik, onda svi mirno možemo prihvatiti tu etiketu! 

Odgovor na drugo pitanje (zašto je – najednom i Čičku – Thompson opasniji ekstremist od 

vlč. Sudca?) jest, jednostavno, zato što je očito da je Thompson kao glazbenik medijski 

utjecajniji. On okuplja brojnije mase na koncertima, nastupa diljem Hrvatske, (a zaredat će 

i turneje po svijetu), njegove se pjesme "vrte" na radiju i spotovi prikazuju na televiziji, po 

svim novinama stalno je top-tema, nosači zvuka s njegovim pjesmama "idu ko alva" i kod 

Hrvata ma gdje bili po cijelom "globalnom selu". 

Dapače, cijela naša Crkva zajedno ne može sa svojim ukupnim promidžbenim "arsenalom" 

(iz)vršiti toliki medijski utjecaj. Čak i kad bi svi koji su zaređeni snimili svoj CD (što je 

neizvedivo, jer neki nemaju sluha!), ne bi privukli toliku pozornost kao Thompson. 

Uostalom, zar posljednjih godina mnogi katolički bendovi nisu snimili desetke kvalitetnih 

duhovnih pjesama, ali nisu se maknuli "dalje" od HKR-a i Radio Marije. Bi li možda 

drukčije bilo da su između svake pjesme vikali "za dom"? 
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UMJESTO ZAKLJUČKA 

Čini se znakovitim da je udar (najprije) na Thompsona došao od onih istih protagonista 

koji već najmanje dvanaest godina govore o "neinformiranosti" učenika, osobito 

srednjoškolaca, p(r)ozivaju na odgovornost pisce udžbenika povijesti, te čak i roditelje 

okrivljuju da djeci kod kuće "filaju podsvijest" nekom svojom (valjda "neslužbenom"!) 

istinom. 

Kao što su pola stoljeća skrivali od naroda npr. istinu o Bleiburgu, namjerno iskrivljavali 

hrvatsku povijest, konstruirali svoje nebulozne (hipo)teze o etnogenezi Hrvata, sada ti isti 

samonametnuti znanstveni monopolisti na istinu (izravno, ili preko svojih poslušnih i 

plaćenih publicista te preko "korisnih budala" izvan njihovih "piramidalnih krugova") 

nastoje djeci samo svojim "arielom" ispirati mozak! Zato odmah ustaju čim bilo tko javno 

istupi s činjenicama, informacijama i podacima koji se ne podudaraju s njihovom "istinom". 

Neki bi rekli da su to iste one "fukare" čiji se nepodnošljivo lak zadah (antihrvatske i 

antikršćanske) novinarske "ambre" odavna širi hrvatskim medijskim prostorom. Thompson 

je to izrazio vrlo jednostavnim stihovima: "Od vremena još od Krista, nova lica scena ista, 

vražje sile se trude da nas ne bude...!" Ipak, i nakon 14-stoljetnog iskustva o nespojivosti 

"vraga i tamjana", mnogi se (Hrvati) još uvijek svakog jutra čude što sunce ne izlazi na 

zapadu. 

E, moj narode! 

Zagreb, na blagdan Sv. Ivana Kapistrana, 23. 10. 2002. (za Hrvatsko Slovo) 

.......................... 

PS & NB: Ovaj prilog objavljujem umjesto planiranog prikaza albuma "Bilo jednom u 

Hrvatskoj" (koji ne će izostati, ali u sadašnjoj stisci mora otpasti). Zato što ništa u ovom 

tekstu (u koji sam samo ubacio međunaslove) ne treba mijenjati, osim imena najnovijih 

kritičara (koji su kao "miševi iz rupa izišli" čak sa zahtjevima da se zabrane Thompsonovi 

koncerti) i naziva pjesama. 

Zato će i ne posve pozornog čitatelja zapanjiti činjenica kako se ni nakon pet godina ama 

baš ništa nije promijenilo – kao da je maksimirski koncert obična repriza poljudskog, a novi 

MPT-ov album onaj stari s novim imenom. Vrlo znakovito. Ali i poučno! A meni (sa svom 

skromnošću to ističem) također na ponos što sam među prvima "raskrinkao" Thompsonovo 

"usta(ni)štvo"! 

 

HRsvijet, 20. 6. 2007. 
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KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO, ZAGREB, 2020. 

 

KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO OGLASILA SE UOČI 

MOŽEBITNE SUDSKE FARSE VEZANE UZ THOMPSONA I 

ZDS 
 

21. veljače 2020. 

 

Novinarka i urednica HRT-a Karolina Vidović Krišto ustraje u obrani istine o 

Domovinskom ratu. 

Uoči, kako kaže, možebitne sudske farse Odjela za javni red i mir Visokog prekršajnog suda, 

a vezano uz pjesmu Čavoglave Marka Perkovića Thompsona, Vidović Krišto oglasila se 

putem FaceBook-a. Njezinu objavu prenosimo u cijelosti: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i koji nam je najviše 

obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – onda je to kontekst hrvatskog Domovinskog 

rata, od 1991. godine. Mnoge postrojbe ZNG, Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne u 

kojima je poklič “Za dom spremni“. Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku 

u časnom, pravednom, obrambenom Domovinskom ratu pozdravljali su se i bodrili 

pokličem “Za dom spremni”. Bili su spremni umrijeti za svoju domovinu. 

https://hrvatskonebo.org/wp-content/uploads/2020/02/87159148_2561311860662419_3486991485566451712_n.jpg
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Ključno je naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu potvrđenoj – časnoj obrani od 

vojne agresije. To je suvremeni, činjenični i legitimni kontekst pokliča “Za dom spremni” 

koji je u hrvatskoj povijesti u različitim okolnostima korišten još od 16. stoljeća do danas. 

Ovo sam napisala i objavila 24. siječnja 2014. g. u povodu rasprave o Joeu Šimuniću. 

Danas ove riječi ponavljam u čast Žarku Manjkasu Crvenkapi i svim dragovoljcima 

obrambenog Domovinskog rata, u predvečerje još jedne možebitne sudske farse koja 

spomenute činjenice ne će moći izbrisati. 

 

Željko Maršić-Zenga/Hrvatsko nebo 

 

https://hrvatskonebo.org/2020/02/21/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-

sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/ 
  

https://hrvatskonebo.org/2020/02/21/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://hrvatskonebo.org/2020/02/21/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 

 

LIJEPO JE BITI REVIZIONIST 

TALK show Ćirilica na srpskoj Happy TV vjerojatno je najgledanija dijaloška emisija u 

susjednoj državi, U najnovijoj Ćirilici je, pak, glavna tema bila Hrvatska, a snimka emisije 

od 28. siječnja objavljena je na YouTubeu pod nazivom “Tuđmanov krvavi plan - nitko nije 

odgovarao za zločine nad Srbima”: 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-

hrvatskoj-evo-najvecih-provala  

S ponosom sam doznao da sam i tamo, kao i u RH ponovo proglašen revizionistom: 

„(Savo) Štrbac je spomenuo revizionističku knjigu Josipa Pečarića i Stjepana Razuma o 

“Razotkrivanju jasenovačke laži”, kao i filoustaške filmove Jakova Sedlara, kojega je opisao 

kao “čovjeka svjetskog glasa”. 

I sam sam o mom revizionizmu govorio na predstavljanju knjige jer doista je velika pohvala 

kada vas prozivaju ljudi koji se bore protiv revizije povijesti stvorene u jugo-komunističkoj 

totalitarnoj državi. S obzirom na tu današnju hajku očito je koliko su svjesni da im ta lažna 

povijest predstavlja kulu od karata što je tako simbolično pokazao njihov propagandist s 

Filozofskog fakulteta Klasić kada je pobjegao od TV sučeljavanja s Igorom Vukićem.  

Vidim da je i o tome pisao g. Josip Frković; 

http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-

600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/  

Izdvojio je i ono o revizionizmu u knjizi Goldsteinovih i glavnom revizionisti dr. Franji 

Tuđmanu, pa i onu usporedbu tog veličanja moga revizionističkog rada:  

„Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati njegov 

kolega, također akademik Josip Pečarić.“ 

Na istom portalu tiskan je i tekst Mladena Pavkovića MOGU LI PEČARIĆ I RAZUM 

KNJIGU O JASENOVCU PROMOVIRATI U BEOGRADU? 

http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-

beogradu/  

Ipak su oni koji su protiv revizije povijesti u RH napredniji jer su tražili zabranu 

predstavljanja. Dakle oni i oni kojima služe u Srbiji razlikuju se samo u nijansama. Zapravo 

to je meni sjajno pokazao nekadašnji predsjednik Društva izraelsko-hrvatskog prijateljstva 

g. Mihael Mišo Montilju. Bilo je to prije dvadeset godina i predavanja hrvatske pravednice 

među narodima o Stepincu u prostorijama Montiljeva Društva. Na odlasku sam se 

predstavio g. Montilju i bio iznenađen kada je on počeo hvaliti moj tekst objavljen u 

Hrvatskom slovu za koji je tvrdio da ga treba prevesti i na hebrejski i na engleski tako da ga 

mogu čitati i u Izraelu. Jednom mlađem članu svog društva rekao je da sam ja „veliki prijatelj 

Židovskog naroda“. Uvijek sam mislio da je ono što je g. Montilja posebno navelo za takav 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
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stav bio moje razmišljanje o ponašanju Židova u RH. To je dano i u mojoj knjizi „Srpski 

mit o Jasenovcu“ iz 1998., str. 172.: 

„Ipak činjenica da je Tuđmanova knjiga napadana zbog citiranja Prnjatovića, a nisu na isti 

način napadane spomenute knjige tiskane u Beogradu, jedino je moguće objasniti 

spoznajom o teškom položaju Židova u Srbiji kroz cijelu povijest i zabrinutost Židova diljem 

svijeta za sudbinu Židova u današnjoj Srbiji. Vjerojatno je i cilj najnovijih tiskanja ovih 

izjava u Beogradu – pritisak na Židove.“  

Zapravo Montiljevo reagiranje ne iznenađuje. Bio je Židov i volio Hrvatsku. Taj tekst nisu 

napali oni drugi koji su postali Židovi poslije Jugoslavenstva, ali već slijedeći moj tekst su 

napali. 

O najnovijem ponašanju nekih židovskih udruga u RH pogledajte izvrsnu raščlambu 

hrvatskog književnika i kolumniste Javora Novaka: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-

cu-pitati.html  

Kada su Srpske novosti uz revizionizam (povijesti napisane u zločinačkom totalitarnom 

sustavu) započele hajku na samo predstavljanje knjige Razotkrivena Jasenovačka laž 

posebno su upozorili i na Peticiju ZDS. 

https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani 

Zanimljivo je da u napadima po svijetu izostavljaju autore (jedan je akademik, a drugi doktor 

znanosti). Očito tamo netko ima malo soli u glavi.  

Zapravo napadati pozdrav s kojim su mnogi branitelji obranili svoju domovinu od fašističke 

agresije kakvu smo imali u Domovinskom ratu je čist rasizam. Ali zar nije rasizam bila i 

zabrana Hrvatima da se brane od strane UN-a (Embargo na uvoz oružja). Taj rasizam imamo 

i danas – pogledajte nastup Zvonimira Hodaka u jučerašnjoj Bujici ili: 

 https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-

europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/  

Hodak je vrstan odvjetnik, ali evo i razmišljanja jednog doktora pravnih znanosti. 

Dr. sc. Dubravko Ljubić u dijelu teksta nazvanog “Za dom spremni” nije pozdrav kaže: 

Izraz kojega su u svom grbu imale legitimne vojne postrojbe hrvatske vojske ne sadrži 

nikakav pozdrav. Pozdrav je uvriježeni način iskazivanja blagonaklonosti pri susretu ili 

rastanku dvije ili više osoba. Verbalno, to je iskazivanje kratke riječi ili fraze svojstvene 

određenoj kulturi, a u fizičkom smislu može se manifestirati kroz različite gestikulacije. 

Izričaj sa grba HOS-a je poruka, slična onoj koju primjerice američki marinci nalaze u 

izrazu sempre fi koji znači uvijek vjeran; vjeran Bogu, zemlji. Prema tome, takva poruka ne 

može se dovoditi u kontekst bilo kakvog značenja vezanog uz neke sadržaje iz prošlosti. Ona 

se, s obzirom na vrijeme svog nastanka, isključivo može tumačiti kao spremnost podnošenja 

žrtve za obranu samostalnosti i cjelovitosti domovine predstavljene kroz pojam doma i 

nikako drugačije. 

https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/  

Naravno hrvatska vlast bi mogla zaustaviti ova i slična protuhrvatska djelovanja. A ona ih 

financira pa ne čudi što Hodak kaže: 

"Presudu još nismo dobili u pisanom obliku, nego smo je samo vidjeli po portalima. 

Naravno, Europski sud za ljudska prava nije je poslao hrvatskim portalima; to im je lansirao 

netko tko ima pristup tim informacijama, iz Ministarstva pravosuđa." 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/
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Naravno, kada već neki u hrvatskim vlastima mogu pokazivati svoj rasizam prema 

Hrvatima, zašto ne bi i taj sud: 

„Sud navodi da je Šimunić, "poznati nogometaš i idol mnogim navijačima morao biti 

svjestan mogućeg negativnog utjecaja na ponašanje publike i da se morao suzdržati od tog". 

Jasno je rasizam njihova tvrdnja da Šimuniću ne smije biti važna obrana svoje domovine od 

fašističke srpske agresije, pa nije smio ponavljati poklik onih koji su je svojom krvlju 

obranili. 

Da imamo hrvatsku vlast – ona bi znala odgovoriti na ovakvu uvredu hrvatskog naroda. Ali 

kako će kada i sami sudjeluju u njoj! 

Akademik Josip Pečarić 

 

 http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-

revizionist/ 
 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
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OTVORENO PISMO PROF. MATKA MARUŠIĆA 

Dobio sam izvrsno reagiranje na moj tekst s nizom linkova o tekstu srpskih Novosti i 

upletanja notornog, u Srbiji odlikovanog, Efraima Zuroffa: 

„Zuroffa su obavijestili da se oglasi: poznata špranca. Možemo li očekivati sljedeći četvrtak 

policiju u Palmotićevoj i zabranu promocije? 

A. 

https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-

pro-nazi-book/ar-BBS0YaM?li=BBKxJ6T&ocid=UP97DHP“ 

  

Zamolio sam Predsjednicu da mi sugerira odgovor na ovaj upit. Poslao sam joj i niz linkova 

iz svijeta koji prenose Zuroffov poziv na zabranu knjige (Hitler je nepoćudne knjige palio, 

zar ne?): 

https://www.apnews.com/11edaa150f63423989db3540cbbdbd69 

https://www.nytimes.com/aponline/2019/01/09/world/europe/ap-eu-croatia-book.html 

https://www.washingtonpost.com/entertainment/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-

pro-nazi-book/2019/01/09/7f6266d4-141b-11e9-ab79-

30cd4f7926f2_story.html?noredirect=on&utm_term=.8170c02d9497 

https://www.timesofisrael.com/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/ 

https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-

pro-nazi-book/ar-BBS0YaM 

https://www.660citynews.com/2019/01/09/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-

nazi-book/ 

https://www.klfy.com/news/world-news/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pronazi-

book/1693493836 

https://www.whig.com/article/20190109/AP/301099870?template=art_print# 

http://www.tribtown.com/2019/01/09/eu-croatia-anti-semitism/ 

  

A netko tko je u Srbiji nagrađivan sigurno impresionira hrvatske političare. Oni daju i silne 

novce srpskim Novostima, pa će biti zanimljivo njihovo reagiranje na poziv Novosti-Zuroff. 

Zapravo je zabavno vidjeti kako hrvatske političare impresionira ovakvo reagiranje u svijetu 

na Zuroffovo poziv na „paljenje“ knjige. 

A ono što mi mislimo napisao je don Kaćunko: 

„Pošteni i pametni Židovi se stide organizacije "Simon Vizental" (kako Srbi pišu), jer ih 

samo sramote svuda po svijetu, mlateći lovu na račun "holokausta" - zato treba pročitati 

knjigu INDUSTRIJA HOLOKAUSTA, autora židovskog povjesničara Normana G. 

Finkelsteina! Naime, ako Zuroff&com prihvate ISTINU o Jasenovcu, oni automatski 

bankrotiraju, ostaju bez love kao pijavice bez krvi i ugibaju... Zato se oni 'krvavo' bore protiv 

"negiranja ustaških zločina" i "revizije povijesti". A zapravo, oni ustraju u širenju LAŽI, 

čime pokazuju da su u službi Onih koji služe Sotoni - "ocu laži" i "čovjeko ubojici od 

početka" (kako ga je definirao Isus Krist, kome slava u vijeke vjekova, amen!).„  

A kako bi hrvatski političari trebali reagirati uči ih – a tko bi drugi -  

profesor emeritus dr. sc. Matko Marušić svojim otvorenim pismom Zuroffu: 

https://kamenjar.com/matko-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu/  

https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/ar-BBS0YaM?li=BBKxJ6T&ocid=UP97DHP
https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/ar-BBS0YaM?li=BBKxJ6T&ocid=UP97DHP
https://www.apnews.com/11edaa150f63423989db3540cbbdbd69
https://www.nytimes.com/aponline/2019/01/09/world/europe/ap-eu-croatia-book.html
https://www.washingtonpost.com/entertainment/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/2019/01/09/7f6266d4-141b-11e9-ab79-30cd4f7926f2_story.html?noredirect=on&utm_term=.8170c02d9497
https://www.washingtonpost.com/entertainment/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/2019/01/09/7f6266d4-141b-11e9-ab79-30cd4f7926f2_story.html?noredirect=on&utm_term=.8170c02d9497
https://www.washingtonpost.com/entertainment/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/2019/01/09/7f6266d4-141b-11e9-ab79-30cd4f7926f2_story.html?noredirect=on&utm_term=.8170c02d9497
https://www.timesofisrael.com/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/
https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/ar-BBS0YaM
https://www.msn.com/en-xl/europe/top-stories/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/ar-BBS0YaM
https://www.660citynews.com/2019/01/09/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/
https://www.660citynews.com/2019/01/09/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pro-nazi-book/
https://www.klfy.com/news/world-news/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pronazi-book/1693493836
https://www.klfy.com/news/world-news/jewish-rights-group-urges-croatia-to-ban-pronazi-book/1693493836
https://www.whig.com/article/20190109/AP/301099870?template=art_print
http://www.tribtown.com/2019/01/09/eu-croatia-anti-semitism/
https://kamenjar.com/matko-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu/
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https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/31025-m-marusic-

otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu.html  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/10/matko-marusic-profesor-emeritus-

otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu/  

https://www.braniteljski-portal.com/prof-matko-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-

efraimu-zuroffu-centar-simon-wiesenthal  

  

Ali jesu li hrvatski političari i njihovi savjetnici dovoljno inteligentni da bi shvatili kako 

trebaju učiti od prof. Marušića? 

  

Vaš, 

Josip Pečarić 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/31025-m-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/31025-m-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu.html
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/10/matko-marusic-profesor-emeritus-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/10/matko-marusic-profesor-emeritus-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu/
https://www.braniteljski-portal.com/prof-matko-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu-centar-simon-wiesenthal
https://www.braniteljski-portal.com/prof-matko-marusic-otvoreno-pismo-gospodinu-efraimu-zuroffu-centar-simon-wiesenthal
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PRILOG 

 

MATKO MARUŠIĆ 

 

OTVORENO PISMO GOSPODINU EFRAIMU ZUROFFU 
 

Otvoreno pismo gospodinu Efraimu Zuroffu 

Poštovani gospodine Zuroff, 

pročitao sam 10. siječnja na hrvatskom portalu Indeks.hr da ste od hrvatske Vlade zatražili 

da se zabrani knjiga „Razotkrivena jasenovačka laž“ 

 (https://www.index.hr/tag/37694/efraim-zuroff.aspx). U tom smislu, radi točnosti 

prijenosa, citiram dijelove Indexova izvješća: 

„CENTAR Simon Wiesenthal, međunarodna židovska udruga za ljudska prava koju vodi 

poznati “lovac na naciste” Efraim Zuroff, oštro je prozvala hrvatsku vladu zbog toleriranja 

radova koji negiraju ustaške zločine u Drugom svjetskom ratu. 

U priopćenju koje potpisuje direktor Centra dr. Efraim Zuroff i koje je objavljeno na 

njihovim stranicama, upozorava se na promociju knjige “Razotkrivena jasenovačka laž”, 

zakazanu 16. siječnja u crkvi u Zagrebu, a koja negira sustavna i masovna ubojstva Srba, 

Roma i Židova, kao i hrvatskih antifašista. 

“Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac“ koje sponzorira taj događaj, 

stvoreno je kako bi se sakrili stravični zločini ustaša, kojima nema ravnih na Balkanu. Te 

zločine potvrdili su povijesni dokumenti, svjedočenja svjedoka kao i znanstvena otkrića 

brojnih uglednih povjesničara. Djela kao što su “Razotkrivena jasenovačka laž” u 

Njemačkoj i Austriji bi odmah bila zabranjena, i to opravdano”, stoji u priopćenju koje 

potpisuje Zuroff. 

Centar Simon Wiesenthal pozvao je Hrvatsku i da zabrani djela koja negiraju i iskrivljuju 

ulogu NDH u holokaustu. “Kao članica Međunarodnog saveza za sjećanje na holokaust 

(IHRA), Hrvatska bi trebala učiniti sve potrebne korake da spriječi sve one koji negiraju 

holokaust i iskrivljenje povijesnih činjenica. Kontinuirana pozitivna pažnja dana je 

naporima da se prekrojila i iskrivila povijest u Hrvatskoj što je suprotno međunarodnim 

obvezama koje je preuzela Hrvatska kada se priključila IHRA-i”, izjavio je Mark 

Weitzmann, direktor za politike Centra i bivši direktor Međunarodnog saveza za sjećanje 

na holokaust.“ 

Ne ulazeći u razmatranje povijesnih događaja, za što nisam kvalificiran, dopustite da Vam 

izrazim prijateljske, ali i vrlo ozbiljne primjedbe na rečenu reakciju. Jako mi je važno to 

učiniti, jer sam osvjedočeni prijatelj države Izrael, poštovatelj židovskoga naroda i Hrvat 

koji se stidi nedjela dijela Hrvata, poznatih kao Ustaše odnosno ustaški režim, u vrijeme II. 

svjetskoga rata i smatra da mi Hrvati, i kao narod i kultura, židovskom narodu zbog toga 

jako puno dugujemo, a prije svega duboko poštovanje i obzir. Nikako ne treba smetnuti s 

uma da sam ja katolički vjernik pa susljedno prema židovskom narodu osjećam dodatno, 

golemo poštovanje, jer je u tom narodu rođen moj Bog. Molim Vas da to nikako ne 

podcijenite, bez obzira na to što Vi mislite ili osjećate prema bilo kojoj vjeri – ili njezinu 

izostanku. 

https://www.index.hr/tag/37694/efraim-zuroff.aspx
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Ja sam znanstvenik i istraživač u biomedicini, sveučilišni profesor u mirovini i, premda ne 

znam ni puno povijesti niti metodologije povijesnih istraživanja, znam pravila znanstvenih 

istraživanja, metodologiju, publiciranje, komuniciranje i sve ono što ide, i mora ići, zajedno 

sa znanstvenim istraživanjima bez obzira na područje istraživanja. Još usrdnije se pozivam 

na običnu ljudsku logiku, dobru volju, toleranciju različitosti i privrženost istini, bez obzira 

na to gdje ona Apsolutna leži, a koliko je njoj bliža, ili daleka ona kojom smrtni čovjek 

barata. 

Upotrijebit ću nekoliko vrlo jednostavnih argumenata da Vam prenesem i ilustriram moje 

duboko i nemirno nezadovoljstvo Vašim nastupom (pretpostavljam pritom da je Indeks.hr 

primjereno prenio rečenu vijest). 

 

1. Laž o broju žrtava u ustaškom logoru Jasenovac postojala je i dokazana je 

U komunističkoj Jugoslaviji mi đaci smo u školama, svim koje smo pohađali, učili da je u 

Jasenovcu ubijeno 700.000 ljudi, pretežno Srba. To je pisalo u našim udžbenicima, u 

enciklopedija, a i vrlo često u novinama. Ta se brojka nije smjela dovoditi u pitanje, po 

cijenu vrlo ozbiljnih posljedica. Primjerice, pokojni gospodin Franjo Tuđman, prvi 

predsjednik slobodne i demokratske Republike Hrvatske, bio je u tom režimu osuđen na 

dvije godine zatvora jer je u jednoj svojoj knjizi procijenio da se broj žrtava u Jasenovcu 

kreće između 60.000 i 80.000. 

Broj o 700.000 tisuća nisu opovrgli ni Tuđman, ni Ustaše, niti, na primjer g. Igor Vukić ili 

ja. Opovrgao ga je, u vrijeme toga istoga komunističkoga režima g. Vladimir Žerjavić, 

hrvatski ekonomist, demograf i stručnjak UN-a, koji je broj Jasenovačkih žrtava procijenio 

na oko 50.000, a to je onda i okvirno prihvaćeno. (Nemoguće mi je ovdje navesti sve 

procjene i njihove razlike, pa Vas time ne želim zamarati; držat ću se g. Žerjavića, jer je 

Titov režim njega i prihvatio.) U Hrvatskoj postoji Javna ustanova Spomen-područje 

Jasenovac  

(http://www.jusp-jasenovac.hr/Default.aspx?sid=6467) koja žrtve toga logora navodi 

poimenično, i taj se broj kreće oko 84.000. 

To pitanje do dana današnjega nije zaključeno, ali meni je za poruku Vama dovoljno to što 

sam naveo. Naime, ako se laž koja se službeno učila u školama u sustavu istoga režima 

otkrila kao razlika između 700.000 i 80.000, pozivam Vas da se zgrozite kao i ja, s tim da 

se ja imam pravo zgroziti mnogo više, jer je ta i takva strašna laž pripisana narodu kojemu 

ja (ponosno i sretno) pripadam. 

A ako je tako objektivno i nesporno dokazano da se je radilo o strašnoj, namjerno i malignoj 

laži (da se zastrašujuće ružno ocrni moj dragi narod), na osnovi čega bi mi itko, uključivši i 

Vas, imao obraza reći da sada vjerujem u taj novi broj i da dalje ne treba (i da se ne smije!) 

istraživati? 

Kratko rečeno: navedeni primjer govori da bi svaki pošten i obrazovan čovjek morao 

ustrajati na istraživanjima, ne samo zbog čežnje za istinom, nego i zbog suzbijanja laži kao 

nečega neprihvatljiva Čovjeku, a ponajviše zbog onoga zbog čega Vam ovo i pišem: da se 

izbjegnu dodatni prijepori, raspirivanje neraspoloženja i remećenje mira među ljudima. 

 

2. Hrvatsko društvo razdiru kontroverze oko broja jasenovačkih žrtava i 

konsenzus uglednih stručnjaka preporučio je intenziviranje istraživanja 

http://www.jusp-jasenovac.hr/Default.aspx?sid=6467
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Radi se o dokumentu koji je donijelo Vijeće za suočavanje s posljedicama vladavine 

nedemokratskih režima  

(https://vlada.gov.hr/dokument-dijaloga-temeljna-polazista-i-preporuke-o-posebnom-

normativnom-uredjenju-simbola-znakovlja-i-drugih-obiljezja/23424). Vijeće je formirala 

Vlada Republike Hrvatske svjesna da kontroverzije narušavaju odnose u hrvatskom društvu. 

Članovi Vijeća odabrani su iz vrlo različitih političkih grupacija, pa je u njemu sudjelovao i 

„Dokument dijaloga“ potpisao i g. Ivo Goldstein, koji Vam je, vjerujem, dobro poznat. 

Citiram odgovarajući odlomak iz Dokumenta dijaloga: 

„Ne ulazeći u pitanja “povijesnoga revizionizma”, ipak treba reći da tamo gdje je povijest 

već “revizionistička”, neki novi “revizionizam” može se javljati i kao potreba za 

“revizionizmom revizionizma”. Dobroj praksi suočavanja s prošlošću pogodovala bi 

historiografska i druga istraživanja, sa znanstvenim preispitivanjem izvora i kritičkim 

ispitivanjem i neselektivnim izborom i objavljivanjem građe, što uključuje uz dostupnost 

arhivskog gradiva i nova istraživanja i otkrivanja žrtava nedemokratskih režima te 

dostojanstveno obilježavanje pijeteta na mjestima njihova stradanja. Svojedobne licitacije 

s brojem žrtava bilo kojega od nedemokratskih režima i dalje su smetnja sagledavanju 

povijesne istine, pa prema tomu i suočavanja u smjeru kulture dijaloga i nekrivotvorenoga 

povijesnog sjećanja. Tu svakako ne spada savjesno kritičko i znanstveno utvrđivanje 

stvarnoga broja žrtava, posebno tamo gdje je on dokazano višestruko uvećan iz političkih, 

politikantskih ili nekih drugih razloga.“ 

Ne znam jeste li svjesni postojanja toga dokumenta, ali ovdje bih Vas, držim s pravom, 

zamolio da mu posvetite dužno poštovanje, jer je to dokument napravljen na inicijativu 

Vlade Republike Hrvatske, a njegovo supotpisivanje od strane g. Ive Goldsteina, vjerujem, 

nepobitno dokazuje njegov demokratski karakter i suglasje hrvatskoga društva oko pitanja 

istraživanja hrvatske povijesne istine. 

 

3. Nekoliko riječi o g. Igoru Vukiću 

Zasad mi nije poznata knjiga čiju zabranu tražite, ali poznajem g. Igor Vukića, predsjednika 

„Društva za istraživanje trostrukoga logora Jasenovac“. Imao sam čast upoznati g. Vukića 

osobno i pročitati njegova djela. No, ovdje ne želim biti „njegov svjedok“, nego izraziti 

svoje ljudsko i znanstveničko mišljenje o g. Vukiću i njegovu radu, a na to, vjerujem, imam 

pravo kao dokazani znanstvenik i profesor znanstvene metodologije. 

Prvo, neka mi oprosti g. Vukić (ali on je to i objavio), on je podrijetlom mješavina Srba, 

Hrvata i Čeha, s predominacijom srpskoga podrijetla. Drugo, on je iz gradića Jasenovca, 

odnosno iz sela u njegovoj blizini. Treće, njegov je otac kao dijete prošao kroz Jasenovac. 

Četvrto, to je jedan ozbiljan, učen i vrlo pristojan čovjek i onaj tko vrijeđa njega vrijeđa sve 

ozbiljne, učene i pristojne ljude, uključivši i mene. A meni se to nimalo ne sviđa. Jer g. 

Vukić nije ni ustaša, ni nacionalist niti revizionist, nego intelektualac kojega bi poželjela 

svaka, i najučenija i najciviliziranija sredina. (Ako mi ne vjerujete, upoznajte ga osobno.) 

Naposljetku, g. Vukić (i njegovi suradnici) nisu svoje nalaze tajili, ni tajno dijelili, nego su 

ih objavili kao što kvalificirani znanstvenici i rade. Djela su, kao i sva druga znanstvena 

djela, dakle na uvidu i raspolaganju cijeloj svjetskoj znanstvenoj zajednici za provjeru i 

kritiku. 

Ne znam jeste li, gospodine Zuroff, Vi ili Vaši suradnici ta djela proučili prije nego što ste 

tražili njihovu zabranu, ali – ako niste – moram Vas upozoriti da je to neprimjeren postupak 

https://vlada.gov.hr/dokument-dijaloga-temeljna-polazista-i-preporuke-o-posebnom-normativnom-uredjenju-simbola-znakovlja-i-drugih-obiljezja/23424
https://vlada.gov.hr/dokument-dijaloga-temeljna-polazista-i-preporuke-o-posebnom-normativnom-uredjenju-simbola-znakovlja-i-drugih-obiljezja/23424


LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  333 

 

jednak postupanju Staljinova (i Titova) režima prema djelima koja im nisu odgovarala. A 

civilizirani i obrazovani ljudi u 21. stoljeću to nikako ne bi trebali raditi, pače takvih bi se 

postupaka trebali stidjeti i kad ih itko drugi radi. 

A ako ste ta djela proučili – nitko sretniji od mene! Onda možemo čuti Vaše objektivne 

argumente koji ih pobijaju! Ja ne navijam za g. Vukića, nije to nogomet; ja navijam za 

znanstvenu istinu. Jako mi je važna, još me peče onaj podatak o 700.000 jasenovačkih žrtava 

za čije sam citiranje u školi dobivao odlične ocjene i ne znajući što mi se događa. 

Tu Vas, ako ne znate, moram obavijestiti da su dio nalaza g. Vukića priznali i njegovi 

ogorčeni protivnici (dakle, oprostite, ujedno i Vaši sumišljenici) dr. Ivo Goldstein i dr. 

Mirjana Kasapović. Nakon proučavanja dokaza g. Vukića, za njih više nije sporno da je 

jasenovački logor bio radni logor, da su zatočenici primali plaće za svoj rad, da su u logor 

stizali paketi pomoći izvana (napose od hrvatske židovske zajednice) i da su se, oprostite, 

ali rečeno je javno, u logoru održavale priredbe s pjevanjem opera (nije još sigurno kojih 

sve) i da su se održavali nogometni turniri (nogomet je u Hrvatskoj uvijek bio jako 

popularan, eto, moj klub, splitski „Hajduk“, osnovan je još 1911. godine). Doktori Goldstein 

i Kasapović zamjeraju g. Vukiću da nije dokazao bezbrojna ubojstva u logoru, ali ono što 

sam naveo nije im sporno. Vjerujem da će se i broj žrtava s vremenom utvrditi konsenzusom. 

Zasad od brojeva od 700.000 i 84.000 najviše odstupa mišljenje slovenskoga istraživača g. 

Romana Leljaka, koji je objavio da dokumentacija u Beogradu otkriva oko 1.600 ljudi 

stradalih u Jasenovcu, s tim da je nešto više od pola umrlo od bolesti. Pretpostavit ću da ni 

g. Leljaku ne ćete povjerovati, pa predlažem da to i sami provjerite kad ste u Beogradu. 

 

4. Dokumenti 

U slučaju da Vam se to ne će svidjeti, moram Vas upozoriti da je do danas (u slobodi od 

komunističkoga nedemokratskoga terora) u Hrvatskoj objavljeno mnogo, mnogo 

dokumenata koji govore da su g. Vukić i njegovi suradnici u pravu. Budete li uspjeli 

zabraniti njihove dokaze, morat ćete zabraniti i još mnogo drugih. 

Kad već spominjemo dokumente, dopustite i ovo. Potpuna dokumentacija o radu ustaškoga 

logora Jasenovac nalazila se (u Titovo vrijeme) u Jasenovcu. U srpskoj agresiji na Hrvatsku 

1990.-1995. srpske su snage vrlo rano, još 1991. zauzele Jasenovac i svu dokumentaciju 

odnijele u – Beograd. Odluka da se dokumentacija odnese u Beograd indikativna je sama 

po sebi, jer u Srbiji tvrde da je to bila pobuna Srba u Hrvatskoj (a da Srbija i njezina vojska 

s tim nije imala ništa); pobunjeni Srbi u Hrvatskoj su kao svoj glavni grad proglasili Knin; 

nejasno je zašto su onda tu dokumentaciju otpremili u Beograd, zar ne? I ne samo to – nije 

jasno zašto im u Beogradu nije rečeno: „Što će to nama, to je stvar između vas i Hrvatske, 

uskladištite to u Kninu, nije pošteno da mi uzimamo tuđe dokumente i još otete silom.“ 

Meni se čini da i taj potez, diskretno ali i jako lijepo, ilustrira da je agresiju na Hrvatsku 

1991. izvršila Srbija, a ne kninski Srbi. No, to je jedna druga tema kojom Vas ne želim 

zamarati. 

Ali saga o jasenovačkoj dokumentaciji nije završena! Srbija danas odbija vratiti tu 

dokumentaciju u Hrvatsku. Navodno se „boje da bi to Hrvati iskoristili za daljnje laganje o 

logoru Jasenovac“. Ja to ne razumijem! Prvo, ako je dokumentacija, onda se ne može lagati, 

a drugo, Srbija bi lako mogla sebi ostaviti kopije (npr. na mikrofilmovima) ili čak i originale, 

a Hrvatskoj dati kopije (na mikrofilmovima). Tada Hrvati nikako ne bi mogli lagati – 

vjerujem da Vam je to sasvim prihvatljivo. 
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5. Forenzička istraživanja 

Što se tiče konkretnih istraživanja broja žrtava u Jasenovcu, ona su provedena. Tri puta, u 

Titovo vrijeme i preko komisija i stručnjaka koje je određivao tadašnji režim. Kopalo se 

stručno forenzički tri puta, na mjestima koja se spominju kao najveće i najužasnije grobnice, 

i ukupno je nađeno nešto manje od 500 kostura. Mislim da bi bilo logično da i Vi (zajedno 

sa mnom i g. Vukićem) predložite da se kopa sada ponovno. Bio bih sretan da se Vi, odnosno 

Vaša organizacija, prihvatite sudjelovanja u nadgledanju tih istraživanja. 

 

6. Jasenovac Research Institute 

O Jasenovac Research Institute priča je ista kao sa strašnom (a dokazanoj, v. gore) laži o 

700.000 žrtava, a spominjem je zbog sljedećih razloga. 

1. a) Taj broj je, prema Titovu stručnjaku g. Žerjaviću i popisu današnje Javne ustanove 

Spomen-područje Jasenovac (v. gore) ordinarna laž, sramota ljudska, povijesna i 

pojedinačno svih onih koji u toj laži sudjeluju ili je podržavaju. Ili o njoj šute. 

Oprostite, ali meni se čini da među te posljednje pripadate i Vi! Nikad nisam čuo 

da ste rekli da Jasenovac Research Institute navodi neopisivo i neoprostivo krive 

brojeve (i imena) i da ste ga zamolili da to ispravi. A siguran sam da za njega znate, 

jer to nije neka skromna hrvatska Javna ustanova Spomen-područje Jasenovac, 

nego veliki institut u slavnom i poznatom gradu New Yorku! 

2. b) Na suđenju hrvatskom nogometašu Joeu Šimuniću za izvikivanje ustaškoga 

pozdrava „Za dom – spremni“ (iako je on viknuo samo „Za dom“, ali jasno je na 

što je mislio) svjedočio je i direktor Jasenovac Research Institute, g. Barry M. 

Lituchy o 600.000 žrtava Jasenovca; njegovo je svjedočenje prihvaćeno i g. 

Šimunić je osuđen i kažnjen kaznom koja je okončala njegovu blistavu karijeru 

profesionalnoga nogometaša. Vi ste svjetski čovjek, poznat i stručnjak i zacijelo 

pošten i dobronamjeran čovjek i ja se pitam kako to da u toj međunarodnoj aferi, u 

predmetu za koji ste Vi stručnjak koji se njome karijerno bavi, niste intervenirali i 

rekli, na primjer: „Časni sude, nije 600.000, nego 84.000, jer to tvrde (i javno su 

objavili) stručnjaci iz Javne ustanove Spomen-područje Jasenovac, oni se time bave 

specifično profesionalno, znam ih, pošteni i stručni ljudi, moji su kolege, pozovite 

njih za svjedoke“. 

3. c) Čvrsto vjerujem da znate da su tisuće ljudi koji su na popisu Jasenovac Research 

Institute navedene kao jasenovačke žrtve dokazano stradale na sasvim drugim 

Navodim samo primjer koji mi je blizak: svi ljudi koji su u gradu Kaštela (kraj grada 

Splita) poginuli 1943. u savezničkom bombardiranju, njih nešto više od 100, tako 

da je bomba pogodila crkvu u Kaštelima za vrijeme mise – nalaze se na 

popisu Jasenovac Research Institute, iako su im grobovi, s istim imenima i stvarno 

s kostima – na kaštelanskom groblju. 

 

7. Malo pitanje, ali jako potrebno 

Gospodine Zuroff, ako ćete ustvrditi da je u Jasenovcu ubijeno 700.000 ljudi, usprkos g. 

Žerjaviću (50.000) i službenom današnjem popisu u Jasenovcu (oko 84.000), morat ću Vam 

izraziti osjećaje mojega iskrenog i zaprepaštenog najdubljeg zgražanja i prezira. Pomislit ću 

da ste zbog nekog razloga (ne znam kojega, ne mogu ni pretpostaviti) neprijatelj mojega 

naroda i njegove države, bez obzira što Vam to moglo ili ne moglo značiti. Ako to doista 
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jeste bilo bi mi to jako žao, ali mislim da nije civilizacijski i demokratski primjereno da se 

obraćate Vladi, dakle i narodu koji ju je demokratski i slobodno izabrao, države kojoj ste 

neprijatelj. Neugodno mi je o tome i misliti, a to sam Vam eto rekao samo u ime 

civilizacijskoga i pristojna ponašanja. 

S druge strane, ako ćete reći da ne znate broj jasenovačkih žrtava, molim Vas, da se, između 

ostalih, svakako obratite i g. Igoru Vukiću i njegovim suradnicima jer on tvrdi da ima jako 

dobro dokumentirane podatke. To traži znanstvenoistraživačka metoda i etika, a i 

najobičnije ljudsko poštenje i pristojnost. To ne znači da se g. Vukiću mora vjerovati, ali 

sigurno znači da ga se mora saslušati i njegovim argumentima suprotstaviti bolje, jače i 

brojnije argumente. Dopustite da Vas podsjetim da sam, kao dokazani znanstvenik, i ja 

upućen u metodologiju procjene znanstvenih argumenata, njihovo uspoređivanje i 

sravnjivanje i putove dolaska do ljudske istine kolikogod ona možda odudarala od one 

Božje. 

 

8. Prijateljsko mišljenje i savjet 

Tužan sam zbog Vašega postupanja prema mojemu narodu i državi. I onom prema znanosti 

i znanstvenoj istini, konsenzusu dobronamjernih a učenih ljudi i naporima hrvatskoga Vijeća 

za suočavanje s posljedicama nedemokratskih režima, u koje su, eto, uključeni i napori g. 

Ive Goldsteina. Nije dobro to što radite. Svi ljudi na svijetu, dakle i mi Hrvati, danas su 

dovoljno dobro obrazovani (slobodni i većinom bez predrasuda bilo koje vrste) da vrlo 

nepovoljno gledaju na bilo koju zabranu ili ograničenje bilo kojih istraživačkih pitanja oko 

kojih ne postoji potpuni konsenzus. Čini nam se to ne samo neutemeljenim i neznanstvenim 

nego i kao nešto iza čega stoje nakane skrivanja istine, promicanja laži a oboje dakle s 

nečasnim namjerama, jer – koje druge namjere mogu stajati iza skrivanja istine i promicanja 

laži? 

A to nije dobar osjećaj. 

Vaša akcija o kojoj piše Index.hr nije dobra ni za koga – za Hrvatsku i Hrvate, za Vas, a ni 

za časni židovski narod od kojega smo toliko mnogo naučili o mudrosti, znanju, znanosti i 

poštovanju istine, a sve u svrhu boljega, mirnijega i ljepšega života. To navlastito nije dobro 

za nužno poštovanje i sjećanje na tragediju koju je židovski narod doživio za vrijeme II. 

svjetskoga rata, pa ni za sve one nesreće koje su ga pratile i prije i poslije toga. Oprostite što 

to govorim Vama, ali ja to iskreno mislim i moram Vam reći: tragedija II. svjetskoga rata, a 

u njemu strašna i najstrašnija tragedija židovskoga naroda, toliko je velika i strašna da ne 

smije ničim, nikakvim sporom, nikakvom pogrješkom biti uvrijeđena ni oskvrnjena! Ona je 

prevelika da bi joj trebalo preuveličavanja i prestrašna da se o njoj misli išta osim poštovanja 

i kajanja. 

U to ime, dopustite da Vam se osobno ispričam za sve ono ružno i strašno što su članovi 

mojega naroda nanijeli Vašem u II. svjetskom ratu, pa i prije i poslije toga. Neka Gospodin 

blagoslovi i Vas i mene, i naše divne narode, da im se to nikad više ne ponovi. 

Ali i mi tome moramo pridonijeti. 

 

Matko Marušić, profesor emeritus  
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Naslov:  MARUSICEVO PISMO ZUROFU 

Datum:  Sat, 12 Jan 2019 16:45:38 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Dragi svi, 

Pismo profesora Marušića objavili su i: 

https://narod.hr/hrvatska/prof-dr-sc-marusic-odgovorio-zuroffu-manipulacije-brojkama-o-

jasenovcu-kako-bi-se-ocrnio-hrvatski-narod 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/14444-otvoreno-pismo-prof-emeritusa-matka-

marusica-efraimu-zuroffu 

Slično don Angelu reagirao je i dr. Burić: 

 

Naslov:  MARUSICEVO PISMO ZUROFU 

Datum:  Fri, 11 Jan 2019 11:16:44 +0100 

Šalje:  Jure Burić  

Prima:  pecaric@element.hr 

 

 

MARUSICEVO PISMO ZUROFU 

 

Ovako: kratko i jasno! 

Gospodine ( ako to uopće jeste) Zurof! 

Ja neću biti uglađeni ali stvarni gospodin- kao prof. Matko Marušić. 

Ja ću biti izravan : Vi ste jedno nesretno “zborilo” i piskaralo koje Hrvatskom narodu 

neprekidno čini veliko zlo. Vaša mržnja prema mom narodu vrijeđa, boli, umara i provocira. 

Ona zabrinjava, jer je uvijek ista i računati na Vašu savjest i ljudski moment je iluzija. 

Zapamtite - u mojoj domovini nećete Vi i Vaši istomišljenici stvarati zakone i donositi 

zabrane, pogotovo ne one po kojima bi trebalo spaliti ili zabraniti javno objavljivanje 

napisanih knjiga ma kakav sadržaj u njima bio- poglavito ne onih koji koriste snagu 

dokumenta- dakle argumenta u svojim sadržajima. 

Ako nemate potrebu demantirati napisanu laž koju sam i ja kao učenik morao poput papagaja 

ponavljati kako je u Jasenovcu pobijeno 700.000 ljudi, ponajviše Srba, onda nemam ni ja 

potrebu prema Vama gajiti nikakvo ljudsko poštovanje. 

Vi ste za mene obična kukavelj, koja sije zlo. 

I polagat ćete račune za svoja nedjela, ako ne na ovome svijetu, a onda zasigurno na onom 

gdje će Vaš ZEMLJAK suditi, pa i za one presude koje Vaši preci izrekoše. 

 

Mislite malo na ovo i na vrijeme se popravite. 

 

Dr Jure Burić 

 

Naravno naši političari daju puno novaca Novostima. Oni im to i vračaju. Evo najnovije 

naslovnice: 

Zapravo nije ni čudno što napadaju knjigu RAZOTKRIVENA JASENOVAČKA LAŽ. 

https://narod.hr/hrvatska/prof-dr-sc-marusic-odgovorio-zuroffu-manipulacije-brojkama-o-jasenovcu-kako-bi-se-ocrnio-hrvatski-narod
https://narod.hr/hrvatska/prof-dr-sc-marusic-odgovorio-zuroffu-manipulacije-brojkama-o-jasenovcu-kako-bi-se-ocrnio-hrvatski-narod
http://dragovoljac.com/index.php/razno/14444-otvoreno-pismo-prof-emeritusa-matka-marusica-efraimu-zuroffu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/14444-otvoreno-pismo-prof-emeritusa-matka-marusica-efraimu-zuroffu
mailto:pecaric@element.hr
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Zapravo ona je na neki način i tiskana kao spomen na moju knjigu SRPSKI MIT O 

JASENOVCU, 

koja je bila odgovor na knjigu dr. Bulajića TUĐMANOV JASENOVAČKI MIT. 

I optužba za REVIZIONIZAM je doista zgodna. 

U knjizi Goldsteinovih HOLOKAUST U ZAGREBU imate cijelo poglavlje o najpoznatijim 

našim revizionistima. 

Znate tko je uvjerljivo najveći revizionist? 

FRANJO TUĐMAN! 

Uvijek sam bio ponosan što su meni dali najveći prostor poslije Tuđmana. 

Poslije toga moja akademija je htjela tatinog sina u akademike! 

A današnja vlast podržava sve koji pričaju o revizionizmu. A vodi ih Tuđmanova stranka. 

Vjerovali ili ne!  

I tako se prikriva istinski revizionizam: REVIZIJA POVIJESTI DOMOVINSKOG RATA! 

Da nije tako svi bi došli na predstavljanje knjige RAZOTKRIVENA JASENOVAČKA 

LAŽ. 

 

Pozz 

Josip Pečarić 
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HRVOJE HITREC 

JASENOVAC JE HRANA SUVREMENOGA SVETOSAVLJA 

Podnošljive temperature, sjeverni medvjedi hrle na jug, u Hrvatskoj nepodnošljiva politička 

i ina situacija, vanjska politika turobna, Istanbulsku konvenciju naknadno potpisao i 

„Daruvarac“, IDS se čudi ko mlado tele kako se sve to moglo dogoditi s Uljanikom pred 

njegovim nosom, vjerojatno to ima veze s fašistima i populistima koji su se umiješali u 

multi-kulti grad i brodogradilište, suverenisti osnovali stranku ili koaliciju u suverenoj 

hrvatskoj državi valjda držeći da nije, kao što i nije, ljevoruki džekovi naglo propadaju i 

jedina tema koja im preostaje jest revizija Vatikanskih ugovora u čemu računaju na potporu 

pape Franje i Irineja, kao i u pitanju kanonizacije bl. Alojzija Stepinca. (Zadnja Franjina 

poruka u svezi sa Stepincem glasila je otprilike: Idemo step by step.) Stepinčevo je dostojno 

obilježeno u Krašiću i drugdje, čak je i HTV imao emisiju o bl. Stepincu i bl. Aževiću (čitaj 

spojeno) prošle nedjelje, uradak umjereno objektivan i instruktivan, sa šarolikim 

sudionicima. Esther Gitman predstavila svoju knjigu „Alojzije Stepinac, Pillar of human 

rights“. Zašto Krašić (i Hrvatska u cjelini) bolje ne iskoriste „brend“ koji imaju, nikada mi 

nije bilo jasno, ali meni je mnogo toga nejasno pa od toga ne pravim pitanje. 

Uopće, Crkva u Hrvata izbila je ove veljače na sve moguće načine u prvi plan i zasjenila 

političare i pjevače lake glazbe. O podmetanjima srbijanske državne crkve koja nije samo 

pratitelj nego i predvodnik velikosrpskih težnja i prije i sada, hrvatski su prelati dosta dugo 

i strpljivo šutjeli i bilježili što je sve Irinej izrekao zadnjih godina u bjesomučnoj mržnji 

prema Hrvatskoj – napisali i (sa zadrškom) objavili ne slučajno u vrijeme prije Stepinčeva, 

vrlo uljudno i vrlo odlučno kao što narod očekuje od hrvatskih biskupa, a ne dočekuje uvijek. 

Sada jest. Uljudno, velim, jer Irineja koji je obični, vulgarni promotor četničke ideologije, 

nazivaju u pismu „Vaša Svetosti“. Nazdravlje. Podsjećaju Njegovu Svetost – koja se trudi, 

zajedno s trabantima u Hrvatskoj, zabiti klin između Svete stolice i Crkve u Hrvata ne samo 

u pitanju Stepinca – na vrijeme devedesetih godina i ponašanje SPC 

-a u agresiji na Hrvatsku započetu istim programom koji u ovo doba ponavlja Irinej („Gdje 

god žive Srbi, tu je Srbija“), podsjećaju da Irinej jednostavno ne može pa ne može izgovoriti 

riječ „Hrvatska“ nego ju trančira na sastavne dijelove, podsjećaju na logore u Srbiji, na 

petnaest tisuća ubijenih Hrvata i još mnogo nestalih, ali i na Kuharića koji je u ime Crkve u 

Hrvata i u najgorim godinama govorio (i radio) upravo svetački, evanđeoski. 

Od „Njegove Svetosti“ se ništa drugo ne može ni očekivati 
Irinej je bio vrlo zaprepašten što je pismo HBK objavljeno i odmah nastavio po svome: svi 

su oni ustaše, neki više neki manje. Od „Njegove Svetosti“ se ništa drugo ne može ni 

očekivati, to više što je potpuno usklađen sa srbijanskom politikom i intelektualnom 

„elitom“, kao i plaćenicima u Hrvatskoj koji u medijima, u podmuklijoj formi, govore isto i 

desetljećima rade na razaranju hrvatske države. A ona, država, jednostavno ne zna kako 

tomu doskočiti, ili ne će, pa se službeni kolumnisti umjesto na srpske podvale obrušavaju 

na tzv. desnicu čim njoj pukne film pa glasno progovori o Srbiji i njezinoj filijali u 

Hrvatskoj. Zato ni pismo HBK niste mogli u cijelosti nigdje pročitati u tiskovinama, niti je 

izazvala veću pozornost nacionalne televizije. 
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Kao što o zahtjevima da se napokon raščisti istina o Jasenovcu ne možete saznati ništa 

pouzdano, osim na nekim portalima. A Jasenovac je hrana suvremenoga svetosavlja i prava 

„historijska“ podloga svim memorandumima koji dolaze iz Srbije, pa dok se to ne raščisti 

nikakvoga napretka nema niti može biti. Još jedno pismo koje nije objavljeno u tiskovinama 

izazvalo je pozornost – pismo profesora emeritusa Matka Marušića (biomedicina) 

provokatoru Zuroffu, dramaturški sjajno sročeno, također vrlo uljudno, ali pisano sa 

(ne)suspregnutim prijezirom prema čovjeku koji, vjerojatno ne baš volonterski – njeguje mit 

o Jasenovcu i pronosi ga svijetom, a ujedno (ni to valjda volonterski) ne priznaje genocid u 

Srebrenici. 

Spominje Marušić Žerjavićeva istraživanja (i Tuđmanova), spominje Igora Vukića i njegova 

nastojanja da istina ispliva na vidjelo, spominje da je na suđenju nogometašu Šimuniću 

svjedočio Barry Lituchy, direktor Jasenovac Reserch Institute u SAD, koji je bio široke ruke 

i zaustavio se na 600.000 žrtava, ali govori i o ilustrativnom podatku koji nismo znali: da je 

jasenovačkim žrtvama pripisana stotina ljudi ubijenih u Kaštelima od „savezničkih“ 

bombardiranja. A to je samo jedno od niza pripisivanja. U pismu Matka Marušića Jasenovac 

se ne negira, kao što ga ne negira ni jedan normalan čovjek, osuđuju se zločini, naravno, ali 

se traži (i od Zuroffa) da ne laže bez ikakvoga znanstvenog utemeljenja. Između ostaloga tu 

je i zahtjev da se od Srbije zatraže dokumenti iz Jasenovca odneseni 1991. u Beograd, a koje 

originalne dokumente Srbijanci ne žele vratiti pa ni kopirati, da „Hrvati ne bi lagali“ (!?) 

Prava i svjesna hrvatska politika uvrstila bi i zahtjev za povratom tih dokumenata u 

ispunjavanje uvjeta prilaza Srbije Europskoj uniji. 

Vječna hipoteka 
Hrvatskoj (hrvatskoj politici i znanosti) ne preostaje, naime, drugo do da podigne taj teški 

kamen vječne hipoteke i uloži novac (koštalo koliko koštalo) u ozbiljno, stručno istraživanje 

bez ikakvih političkih balvana koji su sada posuti po svim putovima do istine, kakva god 

bila, kao što strah od „diranja“ u tu temu treba rastjerati. Jer, znano je, tko god se poželi 

baviti Jasenovcem izvan utvrđenih staza, biva stavljen na crnu listu, što znanstvenici, 

povjesničari posebno, vrlo dobro znaju, pa se skanjuju. I sklanjaju. (Kao što sam već 

napisao.) Bolje je baviti se srednjim vijekom (o tome u nastavku o kurikulu). Slično prolaze 

i novinari, pa se radije bave fotomontažama političara u nezgodnim pozama, nego 

nezgodnim temama, jer znaju da javni ili tajni vlasnik njihova lista previše odvažne 

istraživačke novinare otpušta bez milosti. 

Nisam previše optimističan, povijest mi ne daje pravo da budem, ali moram spomenuti neke 

rečenice iz Izjave katoličkih biskupa i episkopa SPC u Požegi koje daju slabašnu nadu, a 

ujedno kažu isto što i ja u prethodnom pasusu. Citiram: „Zauzimamo se da se znanstveno 

istraži i argumentirano utvrdi istina o stradanjima u vrijeme II. svjetskog rata i u vrijeme 

rata u Hrvatskoj od 1991. o 1995. kako bi se prestalo licitirati brojem stradalih te im se 

vratilo dostojanstvo koje imaju kao žrtve.“ Točno tako. Usput: na požešku Izjavu imam 

mnoge primjedbe koje sada ne ću elaborirati, a i u navedenom citatu opažate da se 

diplomatski izbjegava i pojam Domovinski rat, a nekmoli srpska agresija, no pustimo sada 

to. To jest, ja ne puštam, ali neka, za tu priliku. Domaćin susreta bio je biskup Škvorčević 

kojega matica napredne misli svrstava u lijeve biskupe, ali i on je potpisan među hrvatskim 

biskupima koji su ispljuskali Irineja. 
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Onaj Terencije, rimski komediograf („ništa ljudsko nije mi strano“) pametno je napisao da 

ugađanje stvara prijatelje, a istina mržnju. Otud i ta mržnja koja curi iz Srbije i slijeva se u 

Dunav, otud i mrzovoljni zazor priglupe hrvatske politike koja se boji taknuti srbijanski, 

srpski i orjunaški mit, otud stavljanje na led i sumnjičavost prema onima koji se ne boje, 

rijetkim hrvatskim intelektualcima koji nisu prodali savjest pa zato plaćaju cijenu, njih 

država ne financira (njihove projekte), oni nisu dobrodošli, njima se ne dijele nagrade i 

medalje kao oznašu Budimiru Lončaru, zaslužnom za embargo na uvoz oružja razoružanoj 

Hrvatskoj. 

Neozbiljno i nestručno 
Jasenovac je ušao i u tzv. kurikul, rječnikom ministrice kurikulum, hrvatski uputnik, pisan i 

inače birokratskim, erazumljivim, neživim (škola za život?) rečenicama o ishodima i 

zahodima. Jednoga dijela uputnika dohvatili su se nešto školovaniji novinari i našli toliko 

neškolovanih bedastoća da sam u prvi mah pomislio te se radi o satiri. No ne ću sada o 

trpanju renesanse u srednji vijek, nego o mjestima koja djeca moraju posjetiti: Jasenovac, 

Pakrac i Knin, valjda i Vukovar. O Vukovaru nema dvojbe, Pakrac (i Lipik) teško su stradali 

u srpskoj agresiji i ondje đaci mogu saznati o dr. Šreteru, što će im objašnjavati Pupovac, 

Knin samo djelomično pripada žrtvoslovnoj tematici (mrcvarenje hrvatskih branitelja u 

kninskoj tvrđavi), ali se ondje može naučiti o SAO krajini, o oslobađanju Hrvatske, ali i o 

hrvatskim kraljevima, pa nije loše otići na izlet. Zašto ne i u Škabrnju? Sve je to dobro, za 

sve postoje povijesni podatci i ništa nije sporno. Sporan je Jasenovac, ne zločini nego njihovi 

razmjeri. Što će ondje (i tko) djeci govoriti ako istina o Jasenovcu još nije znanstveno 

utvrđena? To je kao da se satu matematike prilazi bez pouzdanoga dokaza da su dva i dva 

četiri. Doduše, već sam i napisao da u Hrvatskoj dva i dva nikada nisu četiri, posebno u 

hrvatskom sudstvu koje bi trebalo prikazati u tragikomediji, ne samo zbog „Daruvarca“. 

Cijeli taj školski uputnik u režiji HNS-a i ministrice Divjak djeluje neozbiljno i nestručno, 

posebno u onim poglavljima koja dohvaćaju bližu povijest, ali i opću povijest od starina, a 

ako netko iz Eksperimentalne skupine bude predavao 

učenicima hrvatski jezik, onda je to strašno. „Zadani“ dječji izleti (posjeti) mjestima 

stradanja ljudi u II. svjetskom ratu više no sve drugo pokazuju ideološke, dotično 

jugoslavenske korijene kurikulovaca, jer obuhvaćaju samo žrtve jednoga od totalitarnih 

režima. Gdje će đaci posjetiti žrtve od Bleiburga do Niša, križne puteve, koju postaju na tom 

putu budući da su kosti duboko zakopane na stradi od tisuću kilometara, posmrtni ostatci 

njih nekoliko stotina tisuća? Nigdje, ali hoće li barem u udžbenicima biti sve objašnjeno? 

Naravno da ne. Hoće li djecu voditi na Goli otok, gdje se mogu i okupati? Ma ne će. 

Odnosno, ako se ovakva politika nastavi u Hrvatskoj pa se do kraja razori sve što je u 

Domovinskom ratu obranjeno, ako se do kraja iščupaju korijeni iz kojih je stasala moderna 

hrvatska država i dopusti divljanje onima što zastupaju igrifikaciju demokracije, onda će 

današnju djecu jednoga dana možda ipak, kada odrastu, voditi na Goli otok. 

Hrvoje Hitrec/HKV 

https://kamenjar.com/hrvoje-hitrec-jasenovac-je-hrana-suvremenoga-svetosavlja/  

 

Primjedba: Odgovor patrijarhu Irineju stranke DESNO možete naći na: 

https://direktno.hr/domovina/odgovor-stranke-desno-patrijarhu-irineju-nisu-hrvatski-srbi-

vasa-briga-oni-su-briga-hrvatskog-naroda-146834/  

https://kamenjar.com/hrvoje-hitrec-jasenovac-je-hrana-suvremenoga-svetosavlja/
https://direktno.hr/domovina/odgovor-stranke-desno-patrijarhu-irineju-nisu-hrvatski-srbi-vasa-briga-oni-su-briga-hrvatskog-naroda-146834/
https://direktno.hr/domovina/odgovor-stranke-desno-patrijarhu-irineju-nisu-hrvatski-srbi-vasa-briga-oni-su-briga-hrvatskog-naroda-146834/
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MILANOVIĆ U JASENOVCU 

Ispad predsjednika Milanovića u Jasenovcu komentirao je i don Anđelko Kaćunko u 

intervjuu koji je s njim imao Mladen Pavković. Naime na pitanja kako doživljava sve ovo 

što se događa oko logora Jasenovac, don Kaćunko među ostalim kaže:  

– U ovom času, to je najprije sredstvo tzv. odvraćanja pozornosti, veoma uhodan i uspješan 

model u strategiji medijske propagande. Nakon što se narod zasitio pranja mozga koronom 

i kovidom, svjestno je u Jasenovcu bačena ta ‘udica’, a njezin nastavak je nekulturan ispad 

istoga ‘počinitelja’ u Okučanima. U oba slučaja riječ je o ‘pljuvanju’ na hrvatske branitelje. 

Sam “Jasenovac”, kao pojam i fenomen, već šezdeset pet godina služi Sotoneriji kao 

sredstvo za ponižavanje i “ubijanje u pojam” Hrvatskoga naroda, na isti način kako se 

Nijemce “Auschwitzom” ucjenjivalo i ponižavalo nabijanjem kompleksa “genocidnosti”. 

Agresivni yugo-okupatori duha i teritorija Hrvatske tako su Hrvate držali u pokornosti sve 

do 1990. godine, ali svojom moćnom političko-medijsko-diplomatskom mašinerijom to žele 

činiti i dalje, ponavljajući stare laži i mitove o broju stradalih u tzv. koncentracijskom logoru 

Jasenovac od ruke “zločinačkog režima NDH”, čime se stalno imputirao i insinuirao 

cijelom hrvatskom narodu zločinački mentalitet. Međutim, nakon što je već predsjednik 

Tuđman osamdesetih godina prošloga stoljeća uzdrmao temelje jasenovačke mitomaske 

mega-laži(!), ta ‘crvenofašistička’ antihrvatska santa leda ubrzano se otapa, unatoč 

grčevitim nastojanjima antifoidne fronte da raspadajućoj lešini udahne život. Naime, 

upornim znanstvenim i publicističkim radom ter istraživanjem neustrašivih boraca za 

ISTINU – kao što su Igor Vukić, Roman Leljak, dr. Koić i drugi (a mislim da je i akademik 

Pečarić, možda čak prvi u demokraciji, jednom svojom knjigom značajno ‘načeo’ 

jasenovački mit…, a i pokojni Mladen Schwartz je jakim riječima ubitačno i ubojito točno 

razkrinkavao ‘jasenomitomaniju’), mrzitelji hrvatskoga naroda postupno ostaju bez svojega 

najjačeg oružja. Jer istina gotovo nikada ne izlazi na svjetlo dana naglo, i njezino svjetlo 

obasjava razum sporije nego izlazeće sunce zemlju, ali ipak nju ni najcrnji oblaci ne mogu 

zaustaviti. Tako se i u Hrvatskoj događa gotovo isto što je u Americi izveo hrabri američki 

povjestničar Norman Finkelstein, rodom Židov – svojim djelom INDUSTRIJA 

HOLOKAUSTA totalno je razobličio manipulacije tzv. židovskih organizacija i njihovu 

gramzivost za dolarima… Ja sam se u tom smislu ‘zgodno’ poigrao riječima pa sam negdje 

na internetu objavio komentar s naslovom, po prilici: Zašto JA SE NOVCA ne odričem… 

Naravno, premda je sve u svijetu spoj biznisa i ideologije, kod nas je u ovom slučaju 

naglasak na biznisu ucjenjivačkom ideologijom! 

https://kamenjar.com/don-andelko-kacunko-samo-nas-vjera-i-znanje-mogu-spasiti-od-

neprilika/ 

http://www.hrsvijet.net/index.php/drustvo/40-vjera/57422-don-andelko-kacunko-od-

pocetka-sam-rezolutno-bio-protiv-zatvaranja-crkvi 

Posebno mi je drago što je don Kaćunko spomenuo i pokojnog Mladena Schwartza. Naime, 

kada sam napisao seriju tekstova rugalica s prijedlogom da se Milanovića ili Goldsteina 

izabere za akademika u 3. nastavku sam upozorio na jedan značajan Schwartzov prilog. 

(Prvi dio završava ovako: moramo istaknuti samog Milanovića kao kandidata za našeg 

novog akademika. Poslije njegovog sjajnog govora u Saboru o holokaustu i sjajnoj spoznaji 

o tome kako su ustaše, tj. Hrvati prvi u povijesti Europe započeli masovne egzekucije nema 

nikakve dvojbe o tome da ga se treba promovirati u hrvatskog akademika.) 

https://kamenjar.com/don-andelko-kacunko-samo-nas-vjera-i-znanje-mogu-spasiti-od-neprilika/
https://kamenjar.com/don-andelko-kacunko-samo-nas-vjera-i-znanje-mogu-spasiti-od-neprilika/
http://www.hrsvijet.net/index.php/drustvo/40-vjera/57422-don-andelko-kacunko-od-pocetka-sam-rezolutno-bio-protiv-zatvaranja-crkvi
http://www.hrsvijet.net/index.php/drustvo/40-vjera/57422-don-andelko-kacunko-od-pocetka-sam-rezolutno-bio-protiv-zatvaranja-crkvi
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To ruganje na račun Milanovića i Goldsteina je danas dobilo novu potvrdu Milanovićevim 

istupom u Jasenovcu, a Goldsteina zbog jedne od njegovih gluposti već zovu Ivo Drobilica. 

U najnovijem Hrvatskom tjedniku (7. svibnja 2020.) imate tekst dr. sc. Anta Birina s 

naslovom koji sve govori: Ivo Goldstein – mračni profesor na strani zla i smrtni neprijatelj 

povijesne istine.  

Posebno raduje što će knjiga „Razotkrivena Jasenovačka laž“ ovih dana izići i na engleskom 

jeziku, a u njoj je i ova serija članaka o znanstvenim „zaslugama“ današnjeg Predsjednika 

RH, pa je eto zaslužio i prijedlog da ga se izabere za akademika. Nadajmo se da će njegova 

najnovija dostignuća biti samo potvrda tih njegovih zasluga i da će konačno i on u 

akademike. 

Što se tiče ZDS vidimo da sličnih „znanstvenika“ ima i u sudstvu. Josipa Šimunića su osudili 

jer znaju što je on mislio kad je poslije pobjede uzviknuo Za dom. Naravno njima je „. 

Svjetski rat bio poslije Domovinskog rata pa je prirodno Joe mislio na taj skorašnji rat, zar 

ne= 

A Thompsona proganjaju odavno. S pravom, jer se srpskim fašističkim agresorima ledila 

krv u žilama kada bi čuli „Bojnu Čavoglave“ i ZDS u njoj. Zato se danas boje svake 

Thompsonove pjesme. Pa i ove najnovije. Naime Crnogorska javna televizija počela program 

na Dan pobjede Thompsonovom pjesmom "Ne boj se". Taj potez razbjesnio je mnoge 

(uplašene) Srbe, prenose srbijanski mediji. 

https://kamenjar.com/crnogorska-javna-televizija-pocela-program-na-dan-pobjede-

thompsonovom-pjesmom/  

https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-bijesni-ustaski-pjevac-cestitao-crnogorcima-dan-

pobjede-1400954 

A Srpsko-hrvatska koalicija kod nas mora se ponašati sukladno s onim što misle u Srbiji, 

zar ne. Ipak je i Thompson krivac što su na kraju rata njihovi hrabri vojnici bježali kao 

zečevi. I onda da tamo negdje neko pušta njegove pjesme. 

Zato mi imamo predsjednika koji će im uvijek pokazati da je protiv onoga što tako straši 

naše susjede, a i premijer mu daje podršku u tome. Dr. sc. Zlatko Hasanbegović kaže kako 

je ‘Plenković otišao korak dalje i od Josipovića i od Milanovića i od Mesića’: 

https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-zlatko-hasanbegovic-plenkovic-je-otisao-korak-dalje-

i-od-josipovica-i-od-milanovica-i-od-mesica 

A što se tiče ZDS Zvonimir Hodak im poručuje: To je postao pozdrav domovini u zoru 5. 

kolovoza 1995. g, u zoru odlučujuće bitke za Tuđmanovu i našu državu.  

https://direktno.hr/kolumne/o-strasnom-krimenu-zlate-hrvoj-sipek-i-oslobodilackom-8-

maju-45-koji-se-s-pravom-moze-slaviti-u-samo-jednom-mjestu-193648/ 

A Hodak nam u tom tekstu pokazuje kako je zapravo 1945. zacementiran sluganski odnos 

mnogih „osloboditelja“ prema Srbima. Nije ih izliječila ni činjenica da su hrvatski branitelji 

od njihovih „hrabrih“ ratnika napravili zečeve, vjerovali ili ne?  

 

Josip Pečarić 

  

https://kamenjar.com/crnogorska-javna-televizija-pocela-program-na-dan-pobjede-thompsonovom-pjesmom/
https://kamenjar.com/crnogorska-javna-televizija-pocela-program-na-dan-pobjede-thompsonovom-pjesmom/
https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-bijesni-ustaski-pjevac-cestitao-crnogorcima-dan-pobjede-1400954
https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-bijesni-ustaski-pjevac-cestitao-crnogorcima-dan-pobjede-1400954
https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-zlatko-hasanbegovic-plenkovic-je-otisao-korak-dalje-i-od-josipovica-i-od-milanovica-i-od-mesica
https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-zlatko-hasanbegovic-plenkovic-je-otisao-korak-dalje-i-od-josipovica-i-od-milanovica-i-od-mesica
https://direktno.hr/kolumne/o-strasnom-krimenu-zlate-hrvoj-sipek-i-oslobodilackom-8-maju-45-koji-se-s-pravom-moze-slaviti-u-samo-jednom-mjestu-193648/
https://direktno.hr/kolumne/o-strasnom-krimenu-zlate-hrvoj-sipek-i-oslobodilackom-8-maju-45-koji-se-s-pravom-moze-slaviti-u-samo-jednom-mjestu-193648/
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STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN, ZAGREB, 2020. 

 

THOMPSONOVA ULOGA U HRVATSKOM GENOCIDU 

 

Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 3. 2. 2014; 7Dnevno, 7. 2. 2014.) kaže: 

Fašisti te napadnu, okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih napokon učiniš 

zečeve oni te proglase fašistom! 

Nema dvojbe kako je to, nažalost, općeprihvaćeno mišljenje u Hrvatskoj. Hrvati, nažalost, 

nisu svjesni činjenice kako je pravljenje zečeva od ljudi najveći mogući genocid, a to se 

doista dogodilo u Domovinskom ratu. 

To pokazuje i nedavni slučaj Peđe Grbina, koji komentira Josip Jović u tekstu Što je 

Hrvatskoj Srbija?: 

Mladi se i korpulentni zastupnik SDP-a Peđa Grbin iznenada se našao na političkom 

uzletištu. I činilo se kako mu nema kraja. Ne, ne bi ga kao predsjednika saborskog Odbora 

za Ustav u tome omelo nepoznavanje ili tendenciozno tumačenje ustavnog poretka zemlje, 

ali bi mu posjet pulskom noćnom klubu u sitne sate, kojom prilikom je u podnapitom stanju 

zapjevao Thompsonove Čavoglave, mogao nanijeti neočekivano velike probleme. 

Nije problem u tome što je bio pijan, već što je na čuđenje svekolike medijske javnosti 

zapjevao jednu nepoćudnu pjesmu koja dira u same temelje uznapredovanog bratstva i 

jedinstva, u nešto što je opet postalo sveto, naročito za vlast i stranku kojoj pripada. 

Zapravo, kada jedan tako visokopozicionirani SDP-ovac pjeva Thompsonovu pjesmu, jasno 

pokazuje koliko svekolika javnost u Hrvatskoj još nije svjesna Thompsonove uloge u 

hrvatskom genocidu pravljenja zečeva od Srba! Ljudi nisu svjesni kako je Thompson u 

svojim pjesmama zapravo opisivao Srbe kao zečeve! I ne samo to, nego je pjevajući te 

pjesme od njih i stvarao zečeve. A pjeva ih i danas. I on, i mnogi Hrvati. Pa i Peđa Grbin! 

Podsjetimo se: "Bojna Čavoglave" pojavila se početkom rata u vrijeme kada je zahvaljujući 

Račanu i Lončaru učinjeno sve da Hrvatska bude razoružana i tako omogući Srbima da prvi 

put u povijesti pobjede nekoga protiv koga ratuju sami. I Srbi su doista pobjeđivali 

razoružane protivnike. Strah u kostima uvukla im je ta Thompsonova pjesma. Počinje sa 

starim hrvatskim pozdravom koji su koristile ustaše (i u modificiranom obliku), pa su 

prirodno Srbi već s tim početkom pjesme bili prestravljeni. 

Zapravo, jasna je i Thompsonova krivnja zbog i danas prisutne ustaške zmije u RH, kako je 

to lijepo opisao predsjednik Ivo Josipović. Pa ta zmija je tako vidljiva na Thompsonovim 

koncertima na kojima on uvijek pjeva i "Bojnu Čavoglave" pa se među 100.000 – 150.000 

nazočnih pojave i 2 ‒ 3 ustaške kape. Kada se to dogodilo u Zagrebu 2008. godine vlast je 

sve učinila da se konačno zaustavi Thompson. Tjednima se pisalo o te 2 ‒ 3 kape (srećom 
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imamo u RH g. Slavka Goldsteina koji uvijek prepozna tako veliko iskazivanje potpore 

ustaškom pokretu), zabranjivalo se Thompsonu pjevati i u zemlji i inozemstvu. Na žalost, 

nije se uspjelo jer je imao potporu nepoštene inteligencije koja nikako da prihvati dobro 

poznatu činjenicu o genocidnosti hrvatskog naroda, koja je potvrđena i u "Oluji" kroz 

stravični genocid kada su od Srba napravljeni zečevi.  

O toj potpori nepoštenih intelektualaca dovoljno je pogledati knjige: M. Kovačević i J. 

Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, 

Fortuna, Zagreb, 2008; J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. Sve je jasno kada 

vidimo kako je biskup Ante Ivas završio svoju nedavnu propovijed u Grozdanskom: 

Istina je da treba bježati od zla i napasti Zloga, od sila i opsjednuća Đavolskih, koje kao da 

sve više zauzimaju maha… Ali, ima vremena kad ne smije biti uzmaka, kad se ne smije 

bježati, bez obzira na cijenu. To su vremena kad se nasrće na našu vjeru i pouzdanje u Boga, 

na njegovu Istinu i ljubav, na njegove zakone i zapovijedi. Ne smije biti uzmaka pred 

napadima na naše obitelji i djecu. Ne uzmiče se kad je napadnuta Domovina, njeni branitelji 

i graditelji. Naš Gospodin nije uzmicao ni pred križem. Mnogi su ga slijedili, kao i 

Gvozdanski mučenici, i unatoč smrt, pobijedili! Zahvaljujući njima "još smo tu na tvrdoj 

siki!“ 

Čujemo li mi danas jeku njihovu i poziv? I kao da slušamo odgovor, kad s Markom 

braniteljem iz Čavoglava pjevaju tisuće mladih diljem Hrvatske i svijeta: 

Zapali vatru, neka gori. 

Od sebe daj sve najbolje. 

Nek se srce hrabro bori 

Nek vatra gori do pobjede, 

Prijatelju moj. 

Digni se kad padneš, 

Rođen si za let, 

Rođen da se boriš 

Da bolji bude svijet. 

Jesi li odlučan i čvrst? 

Jesi li u sebi slobodan i čist? 

Digni se kad padneš, 

U tebi je snaga, 

U tebi je Krist! 

 

Bog Otac nam danas evanđeljem poručuje: "Krist, to je Sin moj ljubljeni. U njemu mi sva 

milina… Slušajte ga!“ Sveti naši mučenici Gvozdanski, koji niste uzmicali ni pred smrću, 

molite za hrvatski narod. Amen. 

Znamo da se pokušalo i tužbama na sudu, ali u dva takva slučaja sudovi nisu osudili 

uzvikivanje starog hrvatskog pozdrava Za dom spremni! Prisjetimo se i slučaja pravnice s 

HRT-a koja je koncem prošle godine dobila izvanredni otkaz jer je navodno "u kasne noćne 

sate sa službenog telefona puštala jednom muškarcu Thompsonovu pjesmu Čavoglave!" (U 
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obrazloženju ove odluke stajalo je kako "raspiruje nacionalnu mržnju, i to putem službenog 

telefona, dakle na račun HRT-a!") 

Vidimo kako je naša vlast doista sve pokušavala u Hrvatskoj, pa kad nije išlo, nedavno je 

pozvala u pomoć inozemne institucije da se zaustavi stari hrvatski pozdrav ZA DOM 

SPREMNI! Da, znamo kako je prošao Josip Šimunić. Znamo da su mu preko Interneta dali 

potporu na stotine tisuća ljudi. Meni je 31. 1. 2014. iz Argentine stigao sljedeći e-mail: 

Dragi Josipe, 

Kako sam Vam već javila, mi Hrvati iz Argentine i Južne Amerike potpisali smo i poslali 

pismo našemu dragom Joeu Šimuniću. Kako doznajemo, Joe je presretan i zahvalan što mu 

potpora dolazi i iz Južne Amerike. Drago mu je što nismo zaboravili od kuda su nam 

korijeni. 

Mi Hrvati iz Argentine smo uz obitelj, uz branitelje, uz Vukovar, uz Hrvatsku. Jer Hrvatska 

je isto naš Dom! 

Veliki pozdrav! 

Stella Hubmayer 

Evo pisma, koje mi je poslala gđa Stella (potpisalo ga je 164 tamošnjih Hrvata): 

Dragi junačino Joe, 

s ponosom, mi, mlada generacija hrvatskih roditelja i djedova iz Argentine, podupiremo Vaš 

rodoljubni istup, koji nema ništa zajedničkog s interpretacijama toga vašeg oduševljenog 

rodoljubnog izraza s politikom, ili kakvom fašističkom ideologijom. 

Ponosni smo, ponavljamo, Vašim patriotskim istupom, i nepokolebljivo, Hrvatska mladost 

iz Argentine i Južne Amerike stoji čvrsto uz Vas. 

Uz stoljetni hrvatski pozdrav Za dom spremni! 

Hrvati iz Argentine 

 

Možda se radi o neukosti, ali Hrvati ne razumiju, iako im je to lijepo objasnio Puhovski 

(Dnevno.hr, 27. 1. 2014.) kako četnici nisu fašisti. Oni su samo željeli napraviti Veliku 

Srbiju. Ali ustaše to jesu jer su se borili za neovisnu hrvatsku državu, a to jest fašizam, zar 

ne? Tu suptilnu razliku nije razumio ni akademik Franjo Tuđman. O tome nam je govorio 

Carl Gustaf Ström u Hrvatskom slovu, 8. 11. 2002. gdje je naveo Tuđmanove riječi: 

Znate li koliko je pravih, uvjerenih fašista bilo u Hrvatskoj 1941. godine? Najviše pedeset. 

Svima ostalima fašizam nije značio ništa – oni su samo željeli neovisnu i suverenu Hrvatsku. 

Budući da su im tadašnje fašističke sile nudile državu, oni su se preobukli u njihove odore. 

Da su im Amerikanci, Englezi, Francuzi ili čak Sovjeti nudili hrvatsku državu, oni bi išli s 

njima. 

Poznati hrvatski književnik dr. sc. Stijepo Mijović Kočan u tekstu Otišlo je predaleko 

ukrivo! zaključuje kako se, onda, može tvrditi (samo) kako je fašistički poklič "Za 

Poglavnika i dom spremni": 
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Gledao sam nogometnu utakmicu na kojoj je izboreno svjetsko prvenstvo i dobro vidio i čuo 

što je Josip Šimunić rekao. On je viknuo u mikrofon „za dom“, a cijeli je stadion u više 

navrata odgovorio "spremni". (Slično je to tako i u najpopularnijoj hrvatskoj operi "Nikola 

Šubić Zrinjski" Vatroslava Lisinskog ,1819. – 1854., a to je polovica pretprošloga stoljeća!) 

Nije to, dakle, bio fašistički, nego antifašistički poklič jer odbačena je njegova fašistička 

krivotvorina i to je nepobitno tako bilo pred svačijim očima i ušima. Dakle, kazniti nekoga 

tko je pred cijelim stadionom odbacio fašistički, eo ipso prihvativši antifašistički, a zapravo 

starinski rodoljubni poklič, nastao davno prije pojave fašizma – ne bi smio ni na koji način 

biti upitan, a nekmoli kažnjiv. Ili treba kazniti i Šimunića i sve gledatelje i sav hrvatski narod 

ili nikoga! 

(To je već i bilo javno rečeno! Uopće, suludo je, fašistično je kažnjavati nekoga zbog 

izgovorenih riječi, ako nikoga ne vrijeđaju: fašisti su svoje majke, kao i svi ostali, zvali 

"mama", dokazano; nije da će i ta riječ stoga biti prokazana kao sumnjiva, ako je izgovori 

netko od Hrvata?!) 

Naravno, i on griješi jer je u osnovi genocidnost hrvatskog naroda. I Šimunić i Thompson 

su znali za veliki genocid stvaranja zečeva od Srba u Oluji. 

Šimuniću još možemo i progledati kroz prste jer je taj poklič, koliko je autoru ovog teksta 

poznato, jedini takav grijeh. Ali potpuno drugačija je priča Thompson. Pogledajmo što on 

kaže u samoj pjesmi "Bojna Čavoglave": 

Čujte srpski dobrovoljci, bando, četnici 

Stići će vas naša ruka i u Srbiji! 

Stići će vas Božja pravda to već svatko zna 

Sudit će vam bojovnici iz Čavoglava! 

Da, stići će ih naša ruka i u Srbiji. Prestrašno! Pa kako se ne bi i danas bojali te pjesme kada 

su na kraju doista i pobjegli u Srbiju, kao zečevi.  

Svjesni tog zločina sudjelovanja u pravljenu zečeva od Srba pjesmom "Bojna Čavoglave“ 

bili su i Švicarci, pa su 2009. uskratili Thompsonu vizu.  

Svi znamo kako su Nijemci temeljiti. Oni itekako znaju i srpsku povijest, pa su sigurno 

predvidjeli i hrvatski genocid pravljenja zečeva od Srba. Zato i ne čudi kako su tu najavu 

genocida prepoznali u Thompsonovoj pjesmi Anica – kninska kraljica, pa su mu zabranili 

da je pjeva u njihovoj zemlji. I doista, Thompson pjeva: 

Zbog Anice i bokala vina, 

zapalit ću Krajinu do Knina 

Zapalit ću dva, tri srpska štaba, 

da ja nisam dolazio džaba 

Pa zar nije jasna poruka da su Srbi zečevi. Thompson, i pored bokala vina koji je popio, 

sigurno ne misli da bi mogao zapaliti Krajinu i dva tri srpska štaba, da ne zna da će oni 

postati zečevi koji će pobjeći čim ga vide? A da sve bude još gore, u "Oluji" su pobjegli pred 

cijelom vojskom, a ovdje zbog Thompsona, Anice i bokala vina! 
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Zbog svega toga je i opravdana hajka vlasti na našeg kantautora. A činjenica da ga na portalu 

Hrsvijet proglašavaju i osobom godine, da biskup s Thompsonom završava svoju propovijed 

pokazuje kako je u pravu bio predsjednik Josipović kada je govorio o ustaškoj zmiji, zar ne? 

 

Dnevno.hr, 9. veljače 2014. 

Glas Brotnja, 10. veljače 2014. 
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DR. SC. STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN 

THOMPSON JE DOKAZANI I OSVJEDOČENI HRVATSKI 

NARODNI JUNAK 
 

Dragi Stijepo, 

 

Zahvaljujem Ti na Tvom komentaru mog teksta Branitelji dodjeljuju Thompsonu veliku 

zlatnu plaketu: 

 

Dragi Joško,  

Nedavno sam pao s dva metra visine na leđa i teško se povrijedio: patim u teškim bolovima, 

a analgetike ne smijem uzimati… Ništa ne mogu raditi, no ipak ide pomalo nabolje, a dokaz 

je da reagiram na ovo oko Marka Perkovića.  

Bavio sam se nekada mišlju da napišem nešto, a da on pjeva, jer je moja pjesma EVO I JA, 

s onim “obadva su pali”(navedenim u stihu!) nadahnjivala borce na bojišnici, baš oko 

Šibenika, no Thompson piše sam i ja mu ne trebam. Osim toga, moji su stihovi ipak 

intelektualni i nisu baš svi za masovnu uporabu. No, ovo što ću Ti sada napisati je istinito. 

Negdje 1992. ,valjda, u ranoj dionici obrambenog rata svakako, na Splavnici u Zagrebu 

sam čuo glasno puštenu glazbu koja me podsjetila na kvazi-narodnu i nije mi se sviđala. No, 

čujem i ovaj stih, izgovoren/odpjevan odrješito, snažno: NEĆETE U ČAVOGLAVE DOK 

SMO ŽIVI MI! Nisam znao ni tko pjeva, ni kako se zove pjesma, ni gdje su te Čavoglave, ali 

sve sam shvatio: bio sam dirnut do suza. To me toliko osokolilo da sam bio siguran u pobjedu 

u Domovinskom ratu. Ili nas neće biti živih! Taj njegov stih meni je dovoljan i danas. Taj 

stih, s domoljubnog kritičko-prosudbenog motrišta, vrijedi više nego sve što smo svi mi 

hrvatski pjesnici napisali o ratu i Domovini, ali ponajprije stoga jer ga je znao odpjevati, 

jer je to doprlo do mase. 

Školovan sam književno-teorijski i znam što govorim: ima sedam glavnih i dvadesetak i više 

posebnih književno-kritičkih motriša, a ono domoljubno je jedno od njih. S toga motrišta, 

Thompsonu nema premca. Thompson, to je hrvatski narod. On je dokazani i osvjedočeni 

hrvatski narodni junak (podcrtao JP)! 

Ako mu Predsjednica ne dodijeli najviše državno odličje, pogriješila je. 

Pozdravljam Te 

Stijepo 

 

Obradovao si me tim komentarom ali i rastužilo me to o Tvojoj povredi. 

Posebno mi je zanimljiv Tvoj komentar kada znamo kako je moj kolega akademik Jalša 

Flamengo odbio Hrvatskom tjedniku dati svoju izjavu o Thompsonu. Posebno zato što si Ti 

i pjesnik i znanstvenik. 

Naime, pjesnik Jakša Fiamengo je rekao da nema ništa protiv Marka Perkovića Thompsona, 

ali da ne želi sudjelovati u anketi jer je on akademik i to nije njegova razina, ali priznaje da 

je riječ o sociološkome fenomenu. 

Na neki način mišljenje ovog mog kolege akademika je bitno drugačije od Tvoga jer je 

Thompson njemu isključivo sociološki fenomen. 
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Istina, i pjesme kolege Flamenga su uglazbene i rado ih se pjeva. Ali ne kao Thompsonove, 

zar ne? Malo mi je neobično da kolega nije vodio računa o tome jer se odnah nameće 

pomisao o hrvatskom jalu. 

S druge strane smiješno je govoriti o nekakvoj razini akademika jer je za Hrvatski tjednik 

izjavu dao veliki hrvatski književnik akademik Ivan Aralica. Araličin komentar prenio je i 

portal narod.hr: 

https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-drugi-genij-

zdenko-runjic  

Uostalom i poslije Tvog komentara - komentara pjesnika i znanstvenika Flamengov 

komentar ispada pomalo smiješan.  

S druge strane kao napredak doživljavam to što je jedan drugi naš kolega znanstvenik 

kolumnist Nino Raspudić izbjegao odgovor rekavši da se trenutno odmara od medija i svega. 

Podsjetit ću na njegovo reagiranje u slučaju Josipa Šimunića kada mu je odgovorila Karolina 

Vidović Krišto: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i koji nam je najviše 

obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – onda je to kontekst hrvatskog Domovinskog 

rata, od 1991. godine. Mnoge postrojbe ZNG -e, Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne 

u kojima je poklič “Za dom spremni”. Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku 

u časnom, pravednom, obrambenom Domovinskom ratu pozdravljali su se i bodrili 

pokličem “Za dom spremni”. Bili su spremni umrijeti za svoju domovinu. Ključno je 

naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu potvrđenoj – časnoj obrani od vojne agresije. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-

spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/  

To nije utjecalo na Raspudića pa je na sličan način komentirao i našu Peticiju ZDS prije 

dvije godine, dakle peticiju kojoj je u osnovi bila obrana Thompsona i „Bojne Čavoglave, , 

o čemu je puno govorio u svojim nastupima dr. sc. Josip Stjepandić pitajući nazočne bi li 

takvom profesoru povjerili školovanje svoje djece. Meni je drago pomisliti da su ovi 

Raspudićevi razlozi zapravo napredak u njegovim promišljanjima, tj. naznaka da je razumio 

to što mu je naša Karolina objašnjavala još prije tri godine. 

Komentirao bih još samo to što je aktualni ministar branitelja Tomo Medved svrstan među 

one koji nisu željeli odgovoriti „pravdajući se da ga ionako napadaju sa svih strana i da nema 

vremena“.  

Znamo da je Medved sve rekao time što je njegovo ministarstvo pomoglo održavanje 

koncerta u Slunju, a i time što je meta napada. Podsjetimo se samo kako je on reagirao prošle 

godine kada je i tada kao ministar pozvao Thompsona u Knin, a onda mu se zahvalio pismom 

koje možeš naći i u mojoj knjizi Dnevnik u znaku „Za dom spremni“ nakon što je 

Thompsona pokušala privesti tada Orepovićeva milicija: 

Dragi Marko, 

želio bih ti se ovim putem zahvaliti na dobroj suradnji i tvom svesrdnom angažmanu na 

koncertu 'Pobjeda za heroje - Knin za Vukovar' prilikom svečanog obilježavanja Dana 

pobjede i domovinske zahvalnost, Dana hrvatskih branitelja i 21. VRO 'Oluja' u Kninu. Tvoj 

nadasve domoljuban duh i promicanje vrijednosti pravednog i osloboditeljskog 

Domovinskog rata bili su snažna potpora i hvalevrijedan primjer domoljublja i snage 

https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-drugi-genij-zdenko-runjic
https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-drugi-genij-zdenko-runjic
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/
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hrvatskog zajedništva. Ponosan sam što si bio dio veličanstvenog događaja i svojom 

izvedbom sudjelovao u plemenitom cilju obnove vukovarskog Vodotornja, simbola 

hrvatskog otpora. 

S poštovanjem, 

ministar Tomo Medved 

10. kolovoza 2016. 

Meni se čini da se trebalo pitati premijera Plenkovića o tome, jer je bilo za očekivati kada 

već sam ministar Medved govori o napadima na njega da ga Predsjednik Vlade zaštiti, zar 

ne? (U Prilogu Ti šaljem tekst o reagiranju Predsjednice).  

S druge strane Mirela Pavić (Hrvatski tjednik, 24. 08. 2017.) piše: 

Naša lipai šesna pricidnica je bila u Australiji i Novom Zelandu. Sve je proskakutala, 

provjerila i obišla. Ilipo bila dočekana, obučena, lipo govorila. I nosićima pozdravljala. Pa 

su se niki ljutili što nije obišla oni dom di je bista. Mala misli vako: možda je pogrišila, 

možda i nije. Ona jeveć odbila pridragog akademika s inicijativom oko pozdrava „ZDS“, 

što znači da taj pozdrav poistovjećuje ( i ona) s NDH. Ako naši ljudi tamoka brez ikakve 

osude vlasti, drže Pavelićev spomenik u svojin prostorijama, mogla je i svrnit, popit nes 

kavu, pojist kakav kolač. Ma ionako je ka ,ustašicu, ne bi stiglo popisat u friško izvješće. 

Možda za Dogodine. Al pricidnica ne voli bit u izvješćima. I jema pravo s te strane. Ma jope, 

ako se zbog dobrosusidskih ( vrag ih odniće više) odnosa sastaje sa svakin ološem, zašto bi 

ju, zbog eventualnoga posjeta, iko moga osudit za posjet. O ZDS moje mišljenje znadete. 

HOS. Amen. I briga mešto ona, i bilo ko drugi o tome mislu. Tu san tvrdoglava ka mazgusina. 

I ne dan. 

Pri tome treba stalno imati na umu ono na što nam ukazuje Marko Ljubić u tekstu: 

Identitetski simboli i baština nastoje se internacionalno kriminalizirati: 

Drugi oblik internacionalizacije unutarnjega ustrojstva Hrvatske je već uočeni bojkot 

najvažnijega hrvatskoga nacionalnoga blagdana – Dana pobjede i domovinske zahvalnosti, 

za koji je praktični uvod bio prosvjedni mimohod veleposlanika na čelu s američkom 

veleposlanicom iza Pupovca u Jasenovcu. 

Nije to samo običan prosvjed, niti bojkot. 

To je izraziti pritisak i internacionalizacija, te prihvaćanje velikosrpskih agesivnih političkih 

ciljeva, te izravan pravac usmjeravanja Republike Hrvatske pod novi, ovakav ili onakav, 

beogradski kišobran. 

Nema sumnje. 

Jer povod su identitetski simboli i baština koja se nastoji internacionalno kriminalizirati uz 

potporu i otvorenu kapitulaciju državne politike, izravno naliježući na polustoljetnu 

propagandu o opasnom hrvatskom narodu zaraženom virusom genocidnosti. 

Državna politika na to šuti, a nacija ključa. Država suglasnost takvom međunarodnom 

pritisku daje progonom hrvatskih ratnih veterana, inkriminacijom domovinskog 

oslobodiličakog rata i njegove pobjedničke simbolike. Zato nije pitanje banalnoga 

postupanja policije ili prekršaja, nastup Marka Perkovića Thompsona i progon njegove i 

svehrvatske pjesme Bojna Čavoglave, zato nije banalno pitanje hapšenje Skeje, Markuša i 

HOS-ovaca, zato nije banalno pitanje ploča poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu, zato nisu 

nimalo benigne hodajuće političke i društveno-vrijednosne krivotovorine kao što su 

Pupovac ili Kajtazi, koji zanemarujući sviježe iskustvene događaje i realnost stanja u 

Hrvatskoj, dnevno iritiraju zdrav razum nikada dokazanim navodima, a stotinu puta 
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dokazanim lažima, i preoblikuju kolektivnu memoriju i povijesni identitet hrvatskoga 

naroda. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-

odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html  

Na kraju, dragi Stijepo, još jednom hvala na Tvom e-mailu uz želje za brzim ozdravljenjem. 

Tvoj, 

Joško 

 

Dragi Joško,  

Hvala Tebi na lijepim riječima i valjanim objašnjenjima, nešto od toga i ja sam pročitao. 

Premda Thompson nije moj glazbeno-estetski izbor, jer sam odrastao uz starogradske 

dalmatinske melodije i tamburicu mojega oca, koji je i napravio i na njoj svirao ( jednom 

slomljenu, danas je obnavljaju studenti i profesori Odjela restauracije drva Sveučilišta u 

Dubrovniku) onaj stih NEĆETE U ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI uistinu ga čini 

hrvatskim vitezom i junakom koji to nije samo napisao i odpjevao, nego i odživio i ostvario, 

što je najvažnije. 

No, kada je već o tomu riječ, zaprepašćuje koliko je danas u Hrvatskoj petokolonaša 

veliksrbskoga fašizma, sve do vrhova hrvatske vlasti i skupa s bjelosvjetskom diplomacijom 

koja na lažima i podvalama četnika Hrvatskoj, hodočasti u Jasenovac. Neki i ne znaju da su 

to, petokolonaši velikosrbstva i četništva jer su nasjeli na velikosrbske promičbene laži. 

Primjerice, Igor Vukić, mladi hrvatski znanstvenik, DOKAZUJE da u Jasenovcu nije 

ubijeno niti jedno jedino srbsko niti ikoje drugo dijete, kako trubi fašistička velikosrbska 

okupatorska obmana i podvala.  

Važna napomena: Vukić je po ocu Srbin. Takve Srbe u Hrvatskoj rado smo primali i 

primamo, oni su dio nas, a oni koji, naoružani lažima o Jasenovcu i inače, okupiraju 

Hrvatsku, pljuju po našemu junaku Thompsonu i slično, gade nam se. Još više se gade, 

sudeći prema tekstovima nekih drugih Srba u Hrvatskoj (Trbojević, Vlahović…), samim 

hrvatskim Srbima. 

Toliko sada. Pripremam za tisak dva romana, oba se dijelom događaju u Tvojoj, ali i mojoj 

Boki. Sav san trenutno u tomu! 

Dom i Domovinu braniti uvijek sam spreman, kao i svi pošteni ljudi u njoj, i Hrvati i Srbi i 

svi ostali. 

„A KAD SMO POVIJEST RAZOTKRILI POSVE/ I PROUČILI SVE ZNANO/ NAŠLI 

SMO DA JE NAOPAKO/ SVE O NAMA PRIKAZANO“. Samo sam neznatno parafrazirao 

proročke stihove pok. Josipa Severa, sjajnog pjesnika i antifašista, kakav sam u namjeri i 

sam, ali tko su to danas u Hrvatskoj fašisti!? Zar to nije i više nego jasno.  

Dante je izdajnike Domovine strpao u deveti krug pakla. Kamo ide hrvatska vlada? 

Pozdravljam Te, Mirjana također. Pozdravi Ankicu i kćeri. 

 

Stijepo 

 

  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html
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Dragi Stijepo, 

 

Da, s pravom se pitaš: 

Dante je izdajnike Domovine strpao u deveti krug pakla. Kamo ide hrvatska vlada? 

Što je rekao Marko Ljubić na Laudato TV: Ne treba nam stabilna vlada ako izdaje hrvatske 

interese: 
https://narod.hr/hrvatska/video-marko-ljubic-krajnje-vrijeme-suprotstaviti-se-zlu 

Naravno i u Vladi ima ponečeg dobrog. Tako iz Ministarstva pravosuđa najavljuju pobjedu 

branitelja nad srpskim slugama (Ti ih nazivaš petokolonaši velikosrbstva i četništva) u svezi 

s ploćom u Jasenovcu, uz pravdanje da HOS-ovci nisu smjeli provocirati srpske sluge: 
http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-pripadnicima-hos-ostaje-

95919/  

Ja govorim o srpskim slugama, a Ti ih nazivaš petokolonaši velikosrbstva i četništva. Kako 

je o njima pisao Matoš, ne trebam Tebe podsjećati.  

(Tu ne mislim na Srbe u RH. O njihovom ponašanju možeš pogledati: 

http://direktno.hr/medijskipartneri/pupovcu-smeta-thompson-nema-nista-protiv-mile-delije-94404/ ) 

Zgodno je pogledati kako to radi Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja 

Domovinskog rata 91. (UHBDR91.), u tekstu: SRAMNA POMIRBA SRAMNOG 

JAKOVINE! 

Opet i opet ne govori istinu. Spomen ploča koju naziva „Za dom spremni“ je spomen-ploča 

poginulim pripadnicima HOS-a u Domovinskome ratu, a nikako ne poginulim borcima 

NDH-a. To bi barem morao znati. A koncert o kojem govori, a odnosi se na Marka Perkovića 

Thompsona, ne počinje s „ustaškim usklicima“ već onim usklicima s kojima su se borili 

hrvatski branitelji 1991. Što tada ovaj i ovakav nije rekao hrvatskim dragovoljcima, recimo 

u Vukovaru, Osijeku, Voćinu, Pakracu, Vinkovcima, Kninu i drugim gradovima i mjestima, 

da na rukavima ne nose oznaku HOS-a na kojoj piše „Za dom spremni“ ili bolje da pod tom 

oznakom ne ginu za slobodnu, samostalnu i neovisnu hrvatsku državu? 

Dakle, gdje si, gospodine ili druže Jakovina, bio 1991.? 
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-sramna-pomirba-sramnog-

jakovine  

Podsjetit ću Te da je to onaj isti Jakovina koji je iste (prosrpske) laži koristio i povodom naše 

Peticije ZDS od prije dvije godime s kojom smo branili Thompsona i „Bojnu Čavoglave“. 

Čak je više od 50% Katedre za povijest Filozofskog fakulteta tražilo da se povjesničari koji 

su potpisali Peticiju udalje iz strukovnih organizacija. 

Slično piše i Milan Ivkošić: 

Bude li Thompson kažnjen zbog pjesme “Čavoglave” koja počinje pokličem “Za dom – 

spremni”, onda bi tisuće ljudi koje se okupljaju u Kumrovcu na proslavi Titova rođendana 

trebale biti prijavljene i kažnjene jer kliču diktatoru, totalitarnom vođi i zločincu krivom za 

smaknuća desetaka tisuća ljudi, za najstrašnije zatvore i logore u koje su trpani njegovi 

politički protivnici (Goli otok, Stara Gradiška…), za ubojstva hrvatskih političkih 

emigranata… Razmjeri i grozota zala u NDH i komunističkoj Jugoslaviji manje-više su isti. 

Ali kad je riječ o samostalnoj Hrvatskoj, razlika je neusporediva. Mnogi dužnosnici bivše 

komunističke vlasti bili su i u vlastima smostalne Hrvatske, a komunisti su se zadržali i u 

različitim institucijama, pa i u pravosuđu. Mnoge medije održali su ili nove pokrenuli 

komunistički urednici i novinari, a rječnik kojim se služe u optužbama protiv političkih 

https://narod.hr/hrvatska/video-marko-ljubic-krajnje-vrijeme-suprotstaviti-se-zlu
http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-pripadnicima-hos-ostaje-95919/
http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-pripadnicima-hos-ostaje-95919/
http://direktno.hr/medijskipartneri/pupovcu-smeta-thompson-nema-nista-protiv-mile-delije-94404/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-sramna-pomirba-sramnog-jakovine
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-sramna-pomirba-sramnog-jakovine
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protivnika i “ustaša” isti je kao i u komunizmu… Da je tome tako, pokazuje činjenica da je 

ministar policije Davor Božinović bio komunistički dužnosnik, a Andrej Plenković je na 

maturalnom ispitu zrelosti “sazrio” citirajući Marxa i Kardelja. Pa su za kaznu Thompsonu 

– spremni, prenosi vecernji.hr. 

Jugonostalgičari žive u državi koju nisu željeli 

 Svako se jutro bude u državi koju nisu željeli, prisiljeni su posvuda gledati njezine simbole, 

zacijelo ih iritiraju i veliki uspjesi hrvatskih sportaša koje prate nacionalna slavlja… A 

smeta im i religija, pa su se u povodu Velike Gospe bivši član Saveza komunista i bivši 

predsjednik Ivo Josipović te bivši član Partije i bivši jugoslavenski veleposlanik u Vatikanu 

Ivica Maštruko žestoko okomili na obilje vjerskog programa na HTV-u. Maštruko kaže kako 

nije riječ samo “velikom broju specijaliziranih religijskih emisija” nego i o prilozima o 

kulturi, politici, sportu…”, u svima “osim u Vakulinoj vremenskoj prognozi.” Koja neistina! 

Religjske emisije čine samo koji postotak ukupnog programa HTV-a. Ta neistina i ne mora 

biti izgovorena iz sklonosti lažima nego iz uspomena na sretno Maštrukovo i Josipovićevo 

vrijeme kad je doista komunistička religija bila i u “prilozima o kulturi, politici, sportu…”, 

a preko zabrana nekih riječi i u vremenskoj prognozi. U 90 posto programa! 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-plenkovic-za-

kaznjavanje-thompsona-spremni  

Kao da je Ivkošić razradio onu moju tvrdnju iz vremena Račanove vladavine kako on vlada 

državiom čije ime ne voli, a ja živim u državi čije ime volim pa je meni mnogo bolje, zar 

ne? 

Dragi Stijepo, završit ću ovaj e-mail jednim reagiranjem na našu prepisku. Naime, naš 

pjesnik Ivan Bradvica mi piše: 

 

Gospodine Josipe! 

Nakon pjesme o Thompsonu evo mog kratkog stava o njemu: 

Thompsone 

Tvoja riječ,Tvoj glas,Tvoj stav se čuje 

Tvoja duša Domovinu oplemenjuje 

u Tebi prepoznajemo sebe 

mi smo ono što pjevaš Ti 

mi znamo našu slobodu slaviti. 

 

Evo pjesme: 

 

Marko Perkoviću Thompsone 

 

Marko Thompsone 

iz Tvog glasa slavljenički zvone 

riječi i osjećaji životoljublja 

koje glazba sljublja 

u budućnost potomstva 

hrvatskog zraka, kopna i pomorstva. 

Hrvatstvo slave 

pronosom istine prave. 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-plenkovic-za-kaznjavanje-thompsona-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-plenkovic-za-kaznjavanje-thompsona-spremni
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Prihvatio Te je puk 

njegov si istinski slavoluk 

lučonoša gdje Hrvata ima 

ljubav si među Hrvatima. 

Neka Te poživi Bog 

na ponos naroda svog. 

Pjevaj danas, pjevaj sutra 

vedra su s Tobom sva jutra. 

Duša nakon naše žrtve cvate 

Marko brate 

pjevaj u slobodi mira 

hrvatskog veselja našeg odabira. 

 

Naravno raduje me što pripremam za tisak dva romana koja se dijelom događaju u našoj 

Boki. 

 

Tvoj, 

Joško 
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SJETIMO SE ŠIMUNIĆA 

(Odgovor Stijepu Mijović Kočanu) 

 
Dragi Stijepo, 

Tvoj komentar sam dobio baš kada sam razmišljao o Josipu Šimuniću i sramotne uloge 

hrvatskih vlasti u njegovom slučaju. Zapravo mnogo toga o čemu je ovih dana pisao cijeli 

niz državotvornih komentatora povodom pravomoćne presude koju je donio Visoki 

prekršajni sud, a čiju presliku Jutarnji list piše da ima, stoji da je pozdrav “Za dom” i “Za 

dom spremni” korišten i kao službeni pozdrav ustaškog pokreta NDH koji je nastao od 

fašizma i koji je utemeljen na rasizmu i time simbolizira mržnju prema ljudima različite 

rase, vjerskog i etničkog identiteta. 

Zapravo mi se jako sviđa ovaj dio u kome se ne pravi razlika između “Za dom” i “Za dom 

spremni”. A zapravo i Ti o tome pišeš u svom komentaru. Kao što sam i ja komentirao Vučić 

je srpskim slugama u RH očitao bukvicu zato što nisu uspjeli u zabrani „Bojne Čavoglave“. 

Zato su oni sami preuzeli ulogu u tome, pa Hrvatski tjednik danas konstatira: 

Srbi te tuže, Srbi ti sude 

Optužni prijedlog: Biljana Kučeković Puharić, Srpkinja 

Prvostupanjaska presuda: Slavko Štrbac, Srbin 

Drugostupanjska presuda, Siniša Senjanović, sin pukovnika JNA 

Objava presude: Slavica Lukić, Srpkinja, supruga Milorada Pupovca 

Zapravo je to u stilu moje stare pitalice: 

Koja je razlika između četnika i Jugoslavena? 

Četnik je pošteni četnik, a Jugoslaven je pokvareni četnik. 

Ove sluge u RH ne smiju reći da su “Za dom” i “Za dom spremni” i onda cijelu priču 

usmjeravaju na to je li ova druga inačica istoga stara ili nije, a Srbi – kao pošteni četnici – 

ne prave nikakvu razliku i to otvoreno kažu. 

Nije im teško kada znaju da hrvatske vlasti rade ono što im Vučić kaže, ali ipak! 

Da, pogledaj o tome: 
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-s-ustasom-mesicem-prvi-put-sam-slusao-i-pjevao-bojnu-

cavoglave 

Da, zašto onda Šimunić? 

Jednostavno sam odmah kada su ga napali upozoravao kako je “Za dom spremni” samo 

prirodna nadogradnja pozdrava “Za dom” i usporedio s istim srpskim objašnjenjem njihova 

pozdrava s raširena tri prsta, kojim je tada vani uspoređen na primjeru Đokovića. Zapravo 

je i Šimunićev svjedok obrane naš poznati povjesničar dr. sc. Josip Jurčević u svom 

vještačenju i govorio o ta dva pozdrava. 

Tada, a i kasnije s našom Peticijom ZDS kojom smo branili „Bojnu“ i Thompsona imali su 

srpske sluge provodeći velikosrpski Memorandum SANU 2 u RH više uspjeha u napadima 

na nas.  

Ali danas na naslovnici Hrvatskog tjednika čitam uz sliku Presude: 

„Obrišite njome ..., bando četnici!“  

Potom: 

„Nikada Hrvati nisu tako masovno prihvaćali Za dom spremni!“ 

„Za dom spremni odlučuje o pobjedniku predsjedničkih izbora“ 

https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-s-ustasom-mesicem-prvi-put-sam-slusao-i-pjevao-bojnu-cavoglave
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-s-ustasom-mesicem-prvi-put-sam-slusao-i-pjevao-bojnu-cavoglave
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Na kraju naslovnice je spomenuti tekst „Srbi te tuže...“ 

Zapravo, već su i u pjesmi: 

Poslušajte glazbeni odgovor mladih Hrvata na pokušaj zabrane pjesme “Bojna Čavoglave” 

https://m.youtube.com/watch?v=uKC8AqaFcQs 

Za Dom – spremni! 

U Zagori na izvoru rijeke Čikole 

Na bojištu spjevana Bojna Čavoglave… 

Branili su domovinu hrabri ratnici 

Uz tu pjesmu slavili su, a i ginuli… 

Na frontu od Vukovara do Dubrovnika 

Slavna pjesma ratnicima moral dizala… 

A danas nam oni žele zabraniti nju 

Pjesmu koja najavljuje našu pobjedu… 

Glave dižu oni što su tad’ se skrivali 

Dok su hrabri branitelji uz nju ginuli… 

I govore da je zločin danas pjevat ju 

Pjesmu s kojom branili smo našu Hrvatsku 

I neka nas sve zatvore, al’ neće uspjeti 

Sa usana slavnu pjesmu nikad skloniti… 

Hvala za sve našem Marku iz Čavoglava, 

Hrvatska ti zaboravit neće nikada… 

 

Tekst je napisao Max Križanić, na originalnu melodiju pjesme “Bojna Čavoglave”, a 

otpjevali su ju i odsvirali braća Kumerle 

Pozdrav 

Joško 

 

 

  

https://m.youtube.com/watch?v=uKC8AqaFcQs
https://m.youtube.com/watch?v=uKC8AqaFcQs
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STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN 

 

NA ČIJOJ JE STRANI HRVATSKO DRŽAVNO 

ODVJETNIŠTVO 
 

Dragi Joško, 

Kad bih imao naslov ovomu, on bi bio: NA ČIJOJ JE STRANI HRVATSKO 

DRŽAVNO ODVJETNIŠTVO, prema svi znamo izdajničku istinu te je pitanje samo 

retoričko! 

Radio sam podkraj socijalističke Jugoslavije antologiju hrvatskoga narodnog 

preporoda naslovljenu Ilirae lira, radijski sam, dakle auditivno, predstavio to razdoblje u 

kojemu naivni i dobrote te žudnje za bratimljenjem sa srbskim narodom, hrvatski narodni 

preporoditelji kliču “naš Vuk“ i pjevaju budnicu u kojoj je stih ZA SLOBDU I ZA DOM / 

HRVATSKI DOM. Taj „naš Vuk“ iskoristio je tu dobrodušnost i prostodušnost hrvatskih 

rodoljuba i njihovo prihvaćanje štokavskog, zbog razloga jer njime govore i Srbi, a odricanje 

samih sebe, to jest od svojega čakavskog i kajkavskog narječja (a to je i Gaju i Vuku diktirao 

Beč/Europa čiji su poslušnici oba bili!) – brže-bolje taj prevrtljivi šovinistički lažov, 

Karadžić, dakle  ̶ „proglasio je „Srbi svi i svuda“! Do dana današnjega koristi se ta podvala 

da su i Hrvati „Srbi katolici“ jer službeno i ozakonjeno govore i pišu štokavski, 

„zaboravljajući“ da su štokavci i Bugari i Rusi i Bjelorusi i većina slavenskih naroda… Do 

dana današnjega ta podvala uvjetuje da se hrvatske pokrajine proglašavaju „srbskim 

zemljama“, da se grade velebne srbsko-pravoslavne crkve uz Jadran... I druga posrbljivanja, 

da ne ponavljam što svi znaju. 

Onaj koji je okupatorima koji su oružjem navalili porobiti Hrvatsku gromko pjesmom 

poručio NE ĆETE U ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI narodni je junak, heroj, može biti 

uzor svim Hrvatima i svim građanima Hrvatske koji vole svoju Domovinu. Treba dobiti, i 

trebao je već davno dobiti, najviša državna odlikovanja. Tko mu ih uskraćuje, na korak je 

od izdajnika. Svi oni koji ga optužuju da je fašist samo zato jer je branio svoj dom, svoj 

rodni kućni prag od fašista porobljivača, time otkrivaju sebe kao suradnike okupatora te bi 

ih, kao kolaboracioniste porobljivača Hrvatske, hrvatski držani odvjetnik, to jest njegove 

službe, trebale makar pozvati na razgovor i priupitati te zapisati zašto se svrstavaju uz 

fašističkog okupatora pa još svoj fašizam, svoju mržnju, svoje pristajanje uz okupaciju 

nedužnih pripisuje onomu koga su nasilno napali!? Uostalom, zašto državni odvjetnik 

postoji? Valjda zato da brani svoju zemlju i svoju državu, isto kao što je to radio i Marko 

Perković, a ne one koji je, puni mržnje, napadaju i negiraju?! 

Zašto se, dakle, državni odvjetnik, svojim nedjelovanjem i obstrukcijom svojih 

zakonskih obveza svrstava uz okupatore Hrvatske? Famozni „govor mržnje“ nigdje se ne 

pokazuje u tolikom šovinizmu koliko u napadima na Marka Perkovića Thompsona i na 

njegovo NE ĆETE U ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI: državni odvjetnik trebao bi ih 

dakle sve, i novinare i dužnosnike, vrlo ozbiljno priupitati da objasne zašto se svrstavaju na 

stranu okupatora Hrvatske!? 

Da se prikrije to NE ĆETE U ČAVOGLAVE, znači ne ćete osvojiti Hrvatsku, prešućuje se 

ta bitna rečenica, a ističe da ne valja ZA DOM SPREMNI. To je smicalica: taj usklik, kao 
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što vidite, ima duboko korijenje u hrvatskom narodu, nikoga ne napada, a i prema srbskom 

narodu je prijateljski, samo brani rodni dom od okupatora: za slobodu i za dom! U obliku 

za dom spremni, svi to znaju, nastao je kao otpor velikosrpskom fašističkom porobljavanju 

i torturi za kraljevine Jugoslavije, nakon ubojstva Stjepana Radića u beogradskom 

parlamentu osobito. Njime su se za NDH, POZDRALJALI SVI, i Srbi, kako svjedoči Lojzo 

Butorac iz Siska koji se tog vremena sjeća, a ustaše su se pozdravljali ZA POGLAVNIKA ( 

i dom spremni)! No, to ZDS tu je izdvojeno samo zato da se pokuša onemogućiti sve što je 

hrvatsko i sve što je hrvatska država, ma kakva bila. Još ako su to izvikivali i Thomsonovi 

suborci, eto dodatna razloga da stvarni fašisti njih proglase fašistima, dakle onima koji ih 

napadaju; nečuveno, neviđeno, nedogođeno nigdje osim u propagandi četničkog pokreta u 

Hrvatskoj, aktualno u pojačanim nasrtajima na Hrvatsku od kuda se god može!  

Opaska: Thompsonove koncerte ne slušam, odgojen sam uz tamburicu svojega oca, također 

Marka, koji je izradio i danas sačuvanu i od stradanja u ratu obnovljenu tamburicu te je i 

svirao na njoj…Imam, dakle, drugačiji glazbeni odgoj i ukus. Ni njegove domoljubne 

pjesme ne znam (imam svoje!) osim jedne, objavljene u prošlom broju Hrvatskog tjednika. 

Treba popraviti strofu u kojoj se ponavlja dva puta ista rima, Thompson je, očito, vrlo 

nadareni amater, inače, s posebnoga domoljubnog kritičko-prosudbenog motrišta, nema joj 

nikakva prigovora, dapače, zaslužuje sve pohvale. Međutim, književno-kritičkih motrišta je 

ukupno sedam, šest nezaobilaznih, što zna svatko upućeniji u teoriju i poetiku. Razlikujem 

Perkovića pjesnika od pjevača, a osobito od borca branitelja Domovine. Kada sam prvi puta, 

usred rata, čuo to NE ĆETE U ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI, znao sam da našim i 

okupatorima neće uspjeti porobiti Hrvatsku. Da ima tko braniti nas! A za DOM braniti 

spremni moramo biti svi državljani Hrvatske, svi i uvijek! Sve drugo su ružne objede i 

protuhrvatska naklapanja četnika-fašista. Tko od „hrvatskih dužnosnika“ prijanja uza njih, 

ili namjerno to ističe, ili prešućuje, a ne bi smio prema dužnosti koju obnaša, isti je kao i 

svaki drugi fašist i porobljivač. 

Uostalom, I SRBI SU BILI USTAŠE, zar to ne piše srbskom ćirilicom na grobu jednoga od 

njih, na fotografiji koju sam Ti već ranije proslijedio (meni su je poslali!). Možeš i to i ovo 

poslati čitateljima Tvojih tekstova, ako Ti se čini uputno. 

Pozdrav 

Stijepo 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17710-sjetimo-se-simunica 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17710-sjetimo-se-simunica
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JOSIP JOVIĆ, PORTAL DRAGOVOLJAC.COM, 2020. 

 

AUSTRALSKI HRVATI I PRONAĐENA POLOVINA DUŠE 

 
Milanovićev nedavni odlazak u Australiju „vratio“ me je u razdoblje od 1992. do 2001. jer 

sam svake od tih deset godina imao zadovoljstvo biti među Hrvatima Australije. Ne jednom 

rekao sam da su mi oni i pomogli pronaći onu polovinu moje duše koju su mi ukrali u drugoj 

Jugoslaviji učeći me u školi, i ne samo u njoj, najcrnjim pričama o hrvatskoj tzv. 

neprijateljskoj emigraciji. Doista je bilo veliko zadovoljstvo što sam u tih deset godina 

mogao posjetiti i družiti se s mnogima iz te „neprijateljske emigracije“ u Australiji, a preko 

njihovih radio programa i naših otvorenih pisama to se nastavilo do današnjih dana.  

Odlazio sam na poziv australskih sveučilišta osim 2001. kada sam bio tamo zbog 

predstavljanja moje knjige "Serbian myth about Jasenovac", koja je i nastala kao rezultat 

akcije australskih Hrvata za prijevod mojih knjiga o Jasenovcu na engleski jezik. 

Predstavljanja sam održao u skoro svim većim australskim gradovima: Newcastle, Sydney, 

Wollongong, Canberra, Brisbane, Melbourne, Geelong, Perth i Adelaide. Promocija u 

Sydneyu u Hrvatskom klubu u Punchbowlu,, koju je i organizirao i vodio g. Blago Perić 

(pok. Blago je cijeli svoj život posvetio borbi za Hrvatsku) i koji je najzaslužniji što je do te 

knjige uopće i došlo, bila je doista nešto posebno. To je jedina promocija knjige za koju 

znam za koju se plaćala ulaznica, a bilo je nazočno više od 300 ljudi. 

Međutim, Milanovićev posjet Australiji najviše me podsjetio na predstavljanje knjige u 

Melbourneu gdje je ono organizirano u sklopu proslave Dana domovinske zahvalnosti u 

Hrvatskom katoličkom centru u Springvaleu. Kako je moj prvi posjet Australiji bio posjet 

Melbourneu 1992.-1993. godine, kada sam na poziv sveučilišta La Trobe boravio tu skoro 

devet mjeseci, na promociji je bilo i puno poznanika. Bio je i g. Mato Verkić sa suprugom 

Đurđom. Oni su pored braće Bošnjak i njihovih supruga bili prvi Hrvati koje sam i upoznao 

u Australiji. Bilo je to na večeri koju su organizirali za mene nekoliko dana nakon mog 

dolaska. A da se te večeri dobro sjeća g. Verkić bilo je jasno iz njegovog komentara na tom 

predstavljanju 2001:  

-Poslije prošlogodišnjih izbora stalno mislim na one Tvoje "male crvene u glavi". 

Naime, na toj večeri daleke 1992. godine rekao sam im: 

- Kada vam dolazimo mi iz Hrvatske morate stalno voditi računa da mi imamo 

ugrađenog jednog "malog crvenog u glavi". A, znate, operacije na mozgu su vam najteže. 

Da, sjetio se on te moje zloslutne šale, jer taj "mali crveni u našim glavama" je i doveo 

ponovo komuniste na vlast u Hrvatskoj. 

Mato se sjeća i nastavka našeg razgovora. 

- Profesore, to onda znači da ga i Vi imate. 
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- Naravno. Pa i ja sam odrastao u komunističkoj Jugoslaviji. Samo sam ja svjestan toga, 

pa kad ulovim da mojim postupcima ili izjavama dirigira taj mali crveni, odem pred ogledalo 

i pljunem gada. 

Verkić se vjerojatno sjetio „malog crvenog“ u našim glavama i na prethodnim izborima kada 

nam je i najavljena Crvena Hrvatska, a ljudi su ih ipak doveli na vlast.  

Ne vjerujem da bilo koji Josipovićev postupak danas može dovesti u sumnju njegovu veliku 

ulogu u provođenju velikosrpskog Memoranduma II. SANU. Ali, kad govorimo o 

Predsjedniku Vlade Zoranu Milanoviću to već nije tako pravolinijski zacrtano. 

Iako je Milanović najneomiljeniji političar u Hrvatskoj ipak je on u tri navrata pokazao kako 

se u potpunosti ne uklapa u ono što predstavlja Crvena Hrvatska. U vrijeme kada je 

hrvatskim političarima bilo zabranjeno spominjati Bihać, on ga je spomenuo u Srebrenici. 

To je dovelo do mojih 12 pisama u kojima sam ga prije oslobađajućih presuda generalima 

Gotovini i Markaču pozivao da Gotovinu predloži za Nobelovu nagradu za mir, zbog 

spašavanja 160-180 tisuća muslimana u Bihaću, neposredno poslije srpskog genocida u 

Srebrenici. Srećom nije odgovorio na njih pa ga njegovi istomišljenici nisu napali kao što 

jesu poslije posjeta Mostaru i Australiji. Zašto ga napadaju lijevi intelektualci vidljivo je i 

iz komentara Josipa Jovića (Dnevno.hr, 25. 03. 2014.): 

Milanovićev obilazak australskih Hrvata, kao i onaj nedavni posjet Hercegovini, doima se 

kao pokušaj približavanja i kao, ipak zakašnjelo, priznanje pogrešaka? Govorio je o potrebi 

konsenzusa oko nekih važnih nacionalnih pitanja, isticanje Pavelićeve slike u iseljeničkim 

klubovima čak ne doživljava kao ekstremizam, a otrpio je i sliku Josipa Broza s nacrtanim 

očnjacima i niskom mrtvačkih glava oko vrata u ateljeu Charlesa Bilića. 

Piše Jović i o očekivanjima „hrvatskih“ ljevičara: 

U sklopu diplomatskih aktivnosti naših političara, najintrigantniji je bio odlazak 

predsjednika Vlade Zorana Milanovića na noge hrvatskoj koloniji iz koje je pročedio Joe 

Šimunić. Uzalud ga je upozoravala potpredsjednica Vesna kako će ga tamo na nož dočekati 

ekstremisti, a mnogi u Hrvatskoj kao da su ostali razočarani što se prognoza nije ostvarila. 

Doduše, prosvjedovalo je dvadesetak ljudi, mirno i dostojanstveno izrazivši svoje 

neslaganje s Vladinom politikom. Ali i to je bilo sasvim dovoljno da ih domaći mediji 

proglase ekstremistima.  

Organizator tih mirnih prosvjeda bio je Marko Franović, gospodarstvenik iz Sydneya, 

dobitnik državne nagrade u Australiji 2010. za multikulturalni marketing. Objavljeno je i 

nekoliko intervjua s njim. Franović je u njima odbijao govoriti o sebi. Upoznao sam ga 1994. 

godine i bio njegov gost. U Hrvatskom slovu, 12. prosinca 1997. objavio sam razgovor s 

njim Moramo stalno držati do svoga (tekst je tiskan i u knjigama "Borba za Boku kotorsku" 

i „Pronađena polovica duše“). Evo osnovnih podataka o tom hrvatskom dobrotvoru: 

- Rođen sam u Tivtu, u prelijepoj Boki Kotorskoj, 1941. godine. Kada su 1951. dvojica 

pobjegla iz Boke u inozemstvo, to je ostavilo dubok dojam na mene, jer ni sam nisam vidio 

za sebe nikakvu budućnost među komunistima, iako je za Bokelje Hrvate, na koje se stalno 

vršio i vrši pritisak da postanu Crnogorci ili Srbi, i bijeg u bilo kakvu Hrvatsku bio je jedna 

vrst spasa od takvih pritisaka. Poslije završenog zanata u 18-oj godini prvi put sam pokušao 

bježati iz takve komunističke Jugoslavije. Uhvaćen sam, ali sam 1960. u drugom pokušaju 

uspio pobjeći. Poslije kampa u Trstu i Latini, dolazim u Australiju. Kasnije mi se pridružuju 

i dva brata, Božo i Ivo, koji nisu ni dobili putovnice pa su i oni morali pobjeći u Australiju. 

Počeli smo od ničega a postali vlasnici uglednog poduzeća "Boka AluminiumWindows". 
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Još te 1994. g. naši ljudi u Sydneyu su mi za g. Marka Franovića rekli kako je "jedan od 

najplemenitijih hrvatskih dobrotvora na ovom kontinentu". Već tada sam doznao kako je 

njegova pomoć Domovini u ratu i tamošnjim hrvatskim crkvama, domovima, klubovima u 

Australiji također bio višemiljunski (u australskim dolarima, naravno). Kada sam ga pitao o 

tome, samo je rekao: 

- Dogovori li smo se da o takvim stvarima, nećemo razgovarati. Za Hrvatsku su ljudi dali 

svoje živote, pa nećemo valjda sada o nekakvim novčanim donacijama! 

Veliki hrvatski redatelj Jakov Sedlar nedavno je doživio nešto slično. Odlučio je napravite 

film o ovom dobrotvoru, ali je Franović pristao samo govoriti u filmu o njegovoj (i mojoj) 

Boki Kotorskoj. 

Ipak sam u spomenutom intevjuu ponešto i doznati: 

- Od prvog dana, od kad se počela prolivati hrvatska krv, vidio sam da postaje ozbiljno i da 

se moramo svi uključiti u borbu za stvaranje naše nezavisne države. A to je bilo prvi put kad 

sam bio 100% uvjeren kako poslije mnogo godina sanjanja o Hrvatskoj, taj svoj san možemo 

doista i ostvariti. Pomagali smo, kako sa novcem, tako i na svaki drugi način, uključujući i 

razgovore s australskim političarima, jer sam ja ovdje ipak poznati biznismen. Čak sam i 

oko 550 pisama poslao čitavom (zapadnom) svijetu, pa i samom papi. Ne znam koliko je to 

pomoglo, ali znam da sam upotrebio puno vremena i naravno ne bih žalio ni mnogo više 

kad imamo našu Hrvatsku. 

- Srbija i Crna Gora su se obrušile silom na goloruke susjede. Ali hrvatski duh i sve ono 

zašto su Hrvati stoljećima davali svoje živote, učinili su da njihovi sinovi to osjete u svom 

srcu. Tako su, iako mnogo slabiji, postali mnogo jači. Uostalom, borili su se za svoje, na 

svome. A svoje se ne može napustiti. Evo kako je o tome govorio australski političar Ivan 

Pech na simpozijumu u Sydneyu, mislim 1989., kada su ga doveli u kolicima. Rekao nam 

je: "Osjećam se vrlo ponosan da se nalazim među nacijom koja nikada nije napadala na 

susjede, već se samo borila protiv onih koji su otimali njihova ognjišta". Pa ako takve riječi 

i osjećaje može izraziti jedan stranac onda se mi Hrvati možemo upitati - ima li itko na 

svijetu bolju i čistiju prošlost nego mi Hrvati? 

- Činjenica je baš u tome što su ti narodi (Englezi, Francuzi, Rusi, op. JP) uvijek osvajali i 

tlačili druge, dok smo mi primali u naše kuće Srbe, koji su bježali pred Turcima. Tako su 

našli sklonište kod dobrih susjeda Hrvata. Valjda, da bi se odužili Hrvatima za hrvatsko 

gostoprimstvo, rušili su hrvatske katoličke crkve, hrvatske spomenike. Ali to im je bila 

velika greška, jer Hrvatima je crkva svetinja. Hrvat zna da bez svoje Crkve ne bi imao ni 

svoju državu. 

Predsjednik Tuđman je, prilikom posjeta Australiji, njega i njegovu braću odlikovao Redom 

Hrvatskog pletera. U ime svih nagrađenih Hrvata koji su svojim donacijama izgradili 

veleposlanstvo u Canberri u Australiji upravo se Marko Franović zahvalio Predsjedniku. 

- Primajući odličje kroz glavu mi je proletio cijeli moj život i sve što sam doživio i vidio u 

našoj borbi za Hrvatsku. Kad sam došao u Australiju, živio sam u okolišu u kojem nije bilo 

naših ljudi, ali ipak sam vidio kako je mnogim Hrvatima, nezavisna Hrvatska bila vrjednija 

i od njihovih obitelji, i kako su cijeli svoj život posvetili toj ideji. Istodobno sam vidio koliko 

UDBA uspijeva među takve ljude ubacivati svoje plaćenike - na žalost Hrvate. A i sam sam 

iz godine u godinu, još iz djetinjstva, čekao takvu Hrvatsku. Početkom 80-ih godina već sam 

bio izgubio svaku nadu, tako da sam tek 1987. godine, poslije 26 godina boravka u Australiji 

uzeo australsko državljanstvo. Ali kada smo ovdje u Sydney-u uspjeli sagraditi dvije nove 
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crkve u godinu dana osjetio sam da mi Hrvati možemo ipak stvoriti i ono o čemu sam cijeli 

život sanjao. Došlo je do promjena pa i među hrvatskim komunistima koji su dozvolili prve 

slobodne izbore (istina, bili su uvjereni kako će oni na njima pobijediti). Tako dolazimo do 

30. svibnja 1990., kada se ostvaruje san naraštaja i naraštaja. To najbolje može osjetiti onaj 

koji živi na drugom kraju svijeta, koji poslije 30-40 godina doživljava ostvarenje 

dugogodišnjeg sna. Golema je bila i tuga za Hrvatskom, koju smo najviše osjetili, gledajući 

mrtva tijela, masakrirana od četničkih ljudoždera, rušenje hrvatskih katoličkih crkava, 

gradova, kao što su Vukovar, Dubrovnik i drugi, gledajući gradove i sela u plamenu, kao i 

kolone prognanih iz svojih kuća, istjeranih sa svojih ognjišta. Vjerojatno je Vama teško znati 

kako to osjeća onaj, koji zbog jugoslavenskog zločina nikada nije mogao posjetiti svoj rodni 

kraj, i to samo radi toga što se osjećao Hrvatom. Sve sam to ja sam, kao i mnogi drugi, 

doživljavao od prvog dana od kada se počela prolivati hrvatska krv. A onda sam doživljavao 

nešto - prije doista nezamislivo - dolazak u Hrvatsku. Prvi put bio sam godine 1992. Ti prvi 

dani doista su me još više potresli od onog što sam gledao na TV, što srpsko -jugoslavenski 

i crnogorski zločinci rade od svojih susjeda. Ne smijemo nikad zaboraviti da je neovisna 

država Hrvatska, koju sada uživamo, plod svih žrtava za Hrvatsku - i onih iz Bleiburga i 

Križnog puta, i onih koji su dali svoje živote od 1941-1945. Da nije bilo tih žrtava, za 

Hrvatsku se ne bi nikada znalo. Oni su ostavili sjeme koje je poslije 45 godina rodilo! 

- Kako svaki Hrvat najviše voli onaj kutić gdje se rodio, tako ga volim i ja. Ta sjećanja 

ostaju zauvijek. Ima i prilično Hrvata, kojima nije ni zamjeriti, koji nisu nikad ni znali da je 

Boka hrvatska zemlja i koliko je ogromna hrvatska kulturna baština u njoj. Vjerojatno su i 

naučili kada su vidjeli kako predsjednik odlikuje Hrvate iz Boke i otvara natkrivene tribine 

na stadionu Croatie (Sydney) koje ponosno nose ime "Boka Stand", ime naše prelijepe Boke 

Kotorske. 

Franovići su bili glavni donator za izgradnju tih tribina. Njihovi su radnici, Marko, njegova 

braća i obitelji radili dan noć kako bi ih mogao otvoriti upravo predsjednik Tuđman. A ime 

naše Boke je i u nazivu hrvatskog tjednika Boka CroPress (Sydney). Zapravo je Franović 

spašavao tjednik Nova Hrvatska, a onda su oni iz zahvalnosti promijenili ime njemu u čast. 

A ni pomoć Domovini nije prestala. Kada je osnovana Zaklada za istinu o Domovinskom 

ratu koja je osnovana za pružanje pomoći našim generalima u Haagu bio je član Upravnog 

vijeća Zaklade, kao jedan od devet uglednih osoba iz različitih područja javnog života 

domovinske i iseljene Hrvatske. 

Australski Hrvati se znaju zahvaliti svojim dobrotvorima. Tako je u prepunoj dvorani 

Hrvatskog Kluba Kralj Tomislav (Sydney) 25. 02. 2010. hrvatska zajednica priredila 

svečanu večeru zahvalnicu braći Franović; Marku, Boži i Ivi „za sva dobročinstva koja su 

vrijedna braća tijekom godina učinila za našu hrvatsku zajednicu na ovom dalekom 

kontinentu kao i svesrdnu pomoć domovini Hrvatskoj u najtežim trenutcima borbe za svoju 

slobodu i neovisnost“  

(http://amac.hrvati-amac.com/index.php?option=com_content&task=view&id=3474): 

U toj pretijesnoj dvorani koja je zaista bila pretijesna za preko 270 uzvanika primijetila se i 

jedna izuzetna osoba koja nije ostala nezamijećena jer upravo oko tog stola bilo je i najviše 

gužve. Naime nitko nije očekivao da će se pojaviti i poznati slikar svjetskog glasa koji je 

pak iskoristio prigodu da svojom pojavom ukaže na značaj ove večere na veličinu braće 

Franović. Gospodin Charles Billich sa suprugom Christom Billich, umjetnik-slikar 

svjetskog glasa došao je također odati dužno štovanje ovoj vrijednoj braći.  
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Zapravo Billich se rado odaziva akcijama koje su u hrvatskom nacionalnom interesu i 

potpisnik je niza naših otvorenih pisama. 

A koliko veliki ugled u Australiji uživa Charles Billich vidio sam i sam baš u vrijeme velike 

akcije australskih Hrvata za prijevod na Engleski mojih knjiga o Jasenovcu. Naime, kolege 

matematičari iz Melbournea nisu mogli vjerovati da će tako veliki slikar napraviti korice za 

tu knjigu. Naravno, Billich je taj ugled postigao svojim radom, kao i Franović, u dalekom 

svijetu, a ne zato što je tako željela Partija. Zato ne čudi što baš i nije omiljen kod kolega s 

ljevice, kao npr. kod Zvonka Makovića za koga Tvrtko Dolić (7Dnevno, 28. 03. 2014.) tvrdi 

da je prodavač magle. (U tekstu je posebno zanimljiv i jedan podnaslov: Partijski pravorijek 

Zvonka Makovića.) 

Kao što znamo Billich je napravio pravi performans za Predsjednika Vlade. Bio je nazočan 

na prijemu i izjavio kako priprema seriju portreta predsjednika vlada RH i kako će prvi biti 

Milanovićev. Onda je Milanović posjetio njegov atelje gdje mu je naš slikar pokazao portret 

J.B. Tita koji je spomenuo i Jović.  

Jasno je kako su to teško doživjeli „hrvatski“ ljevičari. Ta reagiranja komentirao je Zvonimir 

Hodak (Dnevno.hr, 24. 03. 2014.) rugajući se Miljenku Jergoviću onako kako samo on to 

zna: 

Z.M., naivan kakvim ga je Bog stvorio, posjetio dolje atelje "trash dekoratera" Charlesa 

Billicha. Zastao Z.M., pred slikom Miljenkovog idola J.B. Tita koji je imao petokraku 

urezanu na čelu, a vampirske zube i lubanje oko vrata. Jergović, koji Titi ne može oprostiti 

nepravdu prema Draži, dok su drugi Titovi zločini po njemu istorijski uvjetovani, bio je tim 

posjetom našeg Z.M., iznenađen i uvrijeđen. Kako je j... slikar usuđuje sprdati s "najvećim 

sinom naših naroda i narodnosti"? Pokušali su ga smiriti argumentom da je Australija 

premala zemlja da bi imala umjetnike poput Murtića, Tomića i sličnih koji su uspjeli shvatiti 

svu dubinu i širinu bravara. Uzalud! (…) Eto, misli naš Miljeno da je pivo Heineken, zato 

jer je zadržalo zvijezdu, danas svjetski poznato. Mislim da je pišući svoju kolumnu 

"Sumnjivo lice" Jergović slistio bar gajbu piva s crvenom zvijezdom. Možda ga je lagano 

miješao s kubanskim rumom koji također ima crvenu zvijezdu. I tako su dvije crvene 

zvijezde dovele našeg istaknutog pisca do tremensa.  

Na kraju meni jedino ostaje zahvaliti se Predsjedniku Vlade jer je svojim posjetom Australiji 

približio ljudima u Hrvatskoj moje australske prijatelje i tako mnogima od njih, nadam se, 

pomogao da i oni pronađu svoju izgubljenu polovinu duše. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

Dnevno.hr, 16. 04. 2014. 

Glas Brotnja, 16. 04. 2014. 
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AKADEMIK J. PEČARIĆ: VLADAJUĆI MRZE BRANITELJE 

JER SU UNIŠTILI NJIHOVU SRBOSLAVIJU 

UVOD: „Da bi vladali u Hrvatskoj i omogućili bitan utjecaj iz Beograda na RH vladajući 

su morali ekonomski uništiti Hrvatsku. Oni to sve ovo vrijeme sustavno i rade. Mržnja koju 

iskazuju prema braniteljima koji su stvorili neželjenu im državu, tj. uništilo njihovu 

Srboslaviju je očita. Napad na branitelje u Vukovaru, a posebno i onaj na stopostotne 

invalide iz Domovinskog rata u crkvi sv. Marka, to tako očito pokazuje. Mržnja ih je toliko 

zaslijepila da su i u crkvu iako znaju da je to teritorij države Vatikan“. (D. Dijanović) 

 

RAZGOVOR S AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM POVODOM IZLASKA 

KNJIGE „ŽIVJELA NAM ANTIFAŠISTIČKA, TJ. BRANITELJSKA 

HRVATSKA" 

 

Poštovani gosp. Pečariću, sutra će biti predstavljena Vaša nova knjiga "Živjela nam 

antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska". O čemu pišete u novoj knjizi? 

U Predgovoru knjige dr. sc. Stjepan Razum kaže: „Svaka knjiga akademika Josipa Pečarića 

svojevrstni je ljetopis događanja u javnome hrvatskome prostoru, a osobito na njezinom 

političkom planu“. Knjiga je, zapravo nastavak mojih knjiga „Ako voliš Hrvatsku svoju” i 

„Propade im crvena Hrvatska. Već naslov prve koja je tiskana prije predsjedničkih izbora 

daje moto samih tih izbora. Josipović je izgubio izbore, unatoč toga što je u svojim rukama 

imao sve glavne medije i lažne ankete, zato što smo ipak uspjeli, koristeći portale, lokalne 

televizije, knjige, uvjeriti veći dio naroda da imamo na vlasti ljude koji ne vole ni svoj narod 

ni svoju državu.  

Ne treba zaboraviti da je to, na njoj svojstven način govoreći o tome kakav 

predsjednik/predsjednica trebaju biti učinila i Crkva u Hrvata. Druga knjiga sadrži tekstove 

neposredno prije i nakon tih izbora. Naslov je zapravo poruka da im neće uspjeti glavna 

zamisao napraviti od Josipovića najavljenu Crvenu Hrvatsku. Sam naslov ove nove knjige 

daje osnovni moto parlamentarnih izbora.  

Svoj rigidni jugo-komunizam i služenje velikosrpskom Memorandumu SANU 2 zamijenili 

su borbom za tzv. antifašizam. Pa ovih dana puni su mediji tog antifašizma. Naravno, priča 

je uvijek ista – ako voliš svoj narod i svoju državu onda si fašist. 

Čak su doveli u Hrvatsku svog mentora srbijanskog ministra Vulina koji ih podučava da 

više moraju naglasiti ulogu „zločinca“ Stepinca u svojim nastupima. Vujin ih podsjeća da 

su zatvorili i ubili Stepinca jednom, pa moraju opet i opet. Inače, u knjizi je i komentiran 

njihov sluganski odnos prema Vulinu u poznatom slučaju kada se Ruža Tomašić usudila na 

primjeren način odgovoriti srbijanskom ministru. Inače u knjizi su dana i dva poglavlja 

vezana uz moja pisma za spas Branimira Glavaša i Veljka Marića.  

Dva poglavlja knjige posvećena su Društvu za istraživanje trostrukog logora Jasenovac i 

Hrvatskom nacionalnom etičkom sudištu. Vama je sigurno jasno kolika je važnost njihovog 

postojanja u Hrvatskoj. Spomenimo samo nedavno otkriće predsjednika Društva za 

istraživanje trostrukog logora Jasenovac dr. Razuma o lažiranju popisa žrtava, povodom 

koga je nedavno Josip Jović svoj tekst naslovio: Čemu služe krivotvorine o Jasenovcu. 

Razum, piše Jović, „doktor crkvene povijesti, voditelj Nadbiskupskog arhiva u Zagrebu i 
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predsjednik novoutemeljenog Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, u svojem 

autorskom članku u Hrvatskom tjedniku od 11. lipnja dokazuje kako na popisu od 83.766 

jasenovačkih žrtava (prije dvije godine bilo ih je 72.193) ima čak 14.000 lažnih ili 

'kloniranih'. Na naivan način sama je Uprava Javne ustanove spomen-područja Jasenovac to 

potvrdila promijenivši listu koja je stajala na mrežnim stranicama do 1. lipnja ove godine. 

Razum to, snimivši popis prije i poslije tog datuma, ilustrira samo na prezimenima Bogdan 

i Božić. Od 443 osobe s prezimenom Bogdan bilo je 167 različitih osoba, dok se ostali 

ponavljaju, odnosno umnožavaju više, neki i po sedam puta. Nakon 1. lipnja imena koja se 

ponavljaju (ukupno 14.000) uklonjena su, a na njihova mjesta preko noći su stavljena 

potpuno nova, koja nemaju veze s Jasenovcem, nego su preuzeta s Popisa žrtava Drugog 

svjetskog rata Saveznog zavoda za statistiku Jugoslavije iz 1964. Da su ove novoupisane 

žrtve zaista stradale u Jasenovcu, zacijelo bi se već odavno i našle na tamošnjem popisu“. 

Stravična je činjenica da sve više i više izbiva na površinu kako je u navodno strašnim 

logorima u NDH nađeno manje ostataka žrtava nego u pojedinim partizanskim jamama i 

stratištima. Laž, koja je osnova velikosrpske politike i koja je Srbima najviše pomogla u 

njihovoj povijesti izgleda je još više pomagala 'hrvatskim' komunistima. S druge strane 

HNES je već etički osudio za veleizdaju Josipovića, Mesića. Pusićku i Pupovca, a optužio 

Milanovića, Teršeličku i Lončara. Pokrenuo je i postupak osude Tita i komunizma., što je 

izazvalo veliko odobravanje u susjednoj Sloveniji. Priča se da je to bila nezaobilazna tema 

svih razgovora u hodnicima njihova parlamenta. 

 

Sličnost Hitlerovog i Miloševićevog projekta 

Pojam „antifašizam“ u Hrvatskoj je do sada u pravilu bio rezerviran za političke 

sljedbenike propaloga komunističkog sustava. Odakle branitelji u toj pripovijesti? 

To objašnjavam na početku knjige definirajući "antifašiste" u RH izjavom Winstona 

Churchilla: Fašisti budućnosti nazivat će sebe antifašistima, odnosno Antifašiste u RH: 

Jedini istinski antifašisti u RH su hrvatski branitelji jer su pobijedili velikosrpski fašizam. 

Zapravo, naslov nove knjige i ovakvi tekstovi ukazuju na problem koji imaju kukurikavci. 

Oni moraju skriti fašistički karakter velikosrpske agresije na RH. Tko se još sjeća usporedbi 

onoga što je govorio i radio Milošević s onim što je govorio i radio Hitler, Npr. Hitler je 

govorio: 

Njemačka će biti svjetski faktor ili je neće biti. 

A Milošević: 

Srbija će biti cela ili je neće biti. 

Ili Hitler: 

Njemačka i Austrija su dva oka u istoj glavi. 

A Milošević: 

Srbija i Crna Gorasu dva oka u istoj glavi. 

Kao što je Hitler tvrdio da je napad na poljsku odgovor na napad Poljske na Njemačku, tako 

je i napad na Dubrovnik njihov odgovor na napad Hrvatske na Crbu Goru i BiH. Vjerovali 

ili ne! 

Na taj način kukurikavci „kupuju“ bolju sliku o sebi samima. Proglašavaju se antifašistima, 

a podržavali su ili sudjelovali u fašističkoj agresiju na Hrvatsku i sudjeluju u politici koja 

pokušava od agresije, koja je već i takvom prepoznata na Sudu u Haagu, napraviti građanski 

rat. Poznati kineski ratnik i filozof Sun Tzu je takve nazivao ogavnim ljudima. Ovdje je to 
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još i gore, jer se sve radi poslije veličanstven pobjede u ratu u kome je sam i srpski Vožda 

Slobodan Milošević svoju vojsku usporedio sa zečevima u srazu s hrvatskom vojskom. A 

za primjer junaštva tom prigodom je govorio o Vukovaru. Valjda otud i agresija na Vukovar 

od strane današnje vlade. Sama najava ove nove knjige navela je Vicka Golužu, nekadašnjeg 

pomoćnika ministra, da napiše pjesmu, koja je svojevrstan odgovor na Vaše pitanje 

(Kamenjar.com, 22. 06. 2015.): 

 

ČESTITKA DOMOLJUBNOM ANTIFAŠISTI 

AKADEMIKU JOSIPU PEČARIĆU! 

Braniteljska Hrvatska visi na križu 

Hrvatska naša, brate u Kristu, 

fašističkom mržnjom truju nam Hižu 

Domovinu iz snova – Ljubav čistu! 

 

Domovini iz snova mrtvih heroja 

na kojima leži svetost Slobode, 

izdajice mnoge duginih boja 

u mržnji žele da u smrt ode. 

 

Antifašistima lažnim antifašizam čisti 

u kojem sjaji Hrvatski znamen 

ustaškom zločinu uvijek je isti 

jer u njima plamti Jugoplamen. 

 

Čestitam brate za novu knjigu, 

za serum braniteljske ljubavi svete, 

Antifašističku Hrvatsku kao brigu 

i - lijek protiv kolone pete! 

Vicko Goluža 

 

Zapravo, mnogi već u Hrvatskoj izjednačavaju „antifašiste“ s fašistima upozoravajući na 

njihovu ulogu u masovnim zločinima poslije rata, ali i na njihovu ulogu i odnos prema 

srpskim zločinima u Domovinskom ratu. Međutim, treba ustrajati u istini o fašističkoj 

agresiji i pobjednicima nad tom agresijom hrvatskim braniteljima koji su zapravo jedini 

istinski antifašisti s kraja dvadesetog stoljeća. Zato je to i dano u naslovu moje knjige¨! 

 

„Mi ili oni!“ 

Posljednjih mjeseci svjedoci smo pravoga ideološkog rata na hrvatskoj političkoj-

medijskoj sceni koji ponajbolje oslikava rečenica predsjednika Vlade „mi ili oni!“. 

Kako gledate na sva politička događanja? 

Zapravo knjiga i počinje mojim komentarom te Milanovićeve izjave danim neposredno 

nakon što je izgovorio. Naslov teksta je: "MI ILI ONI" – MI KOJI NE VOLIMO 

HRVATSKU ILI ONI KOJI JE VOLE. Prije svega da bi vladali Hrvatskoj i omogućili bitan 

utjecaj iz Beograda na RH morali su ekonomski uništiti Hrvatsku. Oni to sve ovo vrijeme 

sustavno i rade. Mržnja koju iskazuju prema braniteljima koji su stvorili neželjenu im 
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državu, tj. uništilo njihovu Srboslaviju je očita. Napad na branitelje u Vukovaru, a posebno 

i onaj na stopostotne invalide iz Domovinskog rata u crkvi sv. Marko, to tako očito pokazuje. 

Mržnja ih je toliko zaslijepila da su i u crkvu iako znaju da je to teritorij države Vatikan.  

Matrica njihovog ponašanja ogleda se npr. kako komentira Jović kod „uspoređivanja dvaju 

zločina dvaju jednako okrutnih totalitarnih režima. Uobičajilo se po nekoj čudnoj i izvrnutoj 

logici u tzv. antifašističkim krugovima da se svako spominjanje Bleiburga, na kojemu, kako 

je bešćutno i ideološki ostrašćeno napisala jedna novinarka, nije bilo nedužnih, koji je po 

nekima drugima bio pravedna osveta i odmazda itd., tumači kao skretanje pozornosti s 

Jasenovca“. Zapravo je tu jedino upitno jesu li spomenuti totalitarni režimi jednako bili 

okrutni. Meni je slika djevojačkih pletenica iz Hude jame, gdje su žive bile zazidane ipak 

nešto što se s ničim ne da usporediti. A da ne spominje čudne 'igre' brojki žrtava kada se 

spominju mjesta navodnih masovnih stratišta o kojima piše i sam Jović. 

Uostalom, usporedbe njihovog pozdrava „Smrt fašizmu – sloboda narodu“ s hrvatskim 

pozdravom „Za Dom spremni“. Komunistima je iznad svega smrt (Hrvata), a zločin je kada 

Hrvat u svom pozdravu kaže da je za svoj narod i svoju domovinu spreman dati svoj život. 

I onda u tu svoju mržnju uvuku i strance, kao što je bio slučaj sa Šimunićem i Poljudom. 

Svjesni zločinačkog karaktera svoje vlasti, neki kukurikavci se opravdavaju kako su se 

zločini dogodili poslije rata, ali je u ratu bio pravi antifašizam. Naravno i to je povijesna 

neistina i ovih dana je mr. sc. Mladen Ivezić objavio knjigu: Ratni zločinac Tito. 

 

Lustracija 

Lustracija je vrlo čest predmet rasprave među političarima i novinarima posljednjih 

tjedana. Je li prema Vašem mišljenju lustracija moguća? 

Poznato je da su od bivših komunističkih zemalja najuspješnije one koje su provele 

lustraciju. Zapravo u prethodnim odgovorima puno je toga rečeno zašto je ona bila nužna. 

Nije se smjelo dozvoliti oprost onima koji mrze svoj narod i svoju državu u smislu da se oni 

mogu u toj državi i dalje baviti politikom. Vidjeli smo što to znači kada osvoje vlast. Cijeli 

državni aparat i sve medije okrenu protiv vlastitog naroda i vlastite države, a u cilju ostanka 

na vlasti i provođenja politike koju jedino i znaju. U Hrvatskoj ta je politika bila uvijek 

usmjerena ka rušenju snage vlastitog naroda, njegova ponosa i dostojanstva. A za račun 

njihovih gazda! Čak su narodu otvoreno i pokazivali da su im gazde u Londonu i Beogradu! 

 

Davor Dijanović 

 

Portal HKV-a, 24. 06. 2015. 
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MLADEN PAVKOVIĆ, ZAGREB, 2020. 

 
05. 09. 2016. 

HASANBEGOVIĆ O ZDS 

Jedan dragi prijatelj mi je poslao slijedeće: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-Karamarku-

Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm 

Poklonici pozdrava 'Za dom spremni!' kažu da je to stari hrvatski pozdrav, što vi mislite? 

"Za dom spremni je naravno pozdrav koji je bio službeni pozdrav ustaškog pokreta o tome 

nema nikakvih dvojbi! On je obilježen brojnim hipotekama i ne vidim razloga da se poseže 

za njim u modernoj demokratskoj Hrvatskoj kao i za bilo koji drugim krilaticama dolazile 

one iz propale jugoslavenske komunističke baštine ili iz baštine ustaškog pokreta i NDH...". 

Pita me on popušta li i on? 

Zapravo Hasanbegović samo pokazuje da nije slučajno u politici. 

Nije on ni ranije govorio drugačije. Naime treba pogledati ostatak razgovora o ZDS: 

Treba li prekidati utakmice kada se čuje taj pozdrav? 

"Ja sam došao iz navijačke subkulture, koja će uvijek počivati na jednoj vrsti prkosa i bunta. 

Treba stvoriti takvo društveno ozračje u kojem neće biti nikakvog posezanja uzvicima i 

povicima." 

Treba li onda taj pozdrav zabraniti? 

"Ja sam protiv bilo kakvih zabrana, u SAD-u apsolutno ništa nije zabranjeno, ni jedna 

simbolika. Zabranama se ništa ne može postići. Može se postići samo stvaranjem jednog 

zdravog društvenog ozračja i odgojem." 

Dakle u RH danas ne postoji zdravo društveno ozračje. To je vidljivo i iz ovog odgovora. 

Činjenice oko Domovinskog rata i pozdrava ZDS, o dokumentima u RH u kojima se 

odobrava ZDS u takovom ozračju ni spomena. 

Ali pogledajmo i ostatak razgovora koji je itekako vezan sa ZDS: 

Pips, Chips & Videoclips ili Marko Perković Thompson, što sluša ministar kulture? 

“Pipsi su iz mog kvarta, oni su iznjedrili navijačku himnu koja je postala vrsta kultne 

pjesme, kao i pjesma Čavoglave gospodina Perkovića, koju su devedesetih godina slušali 

oni i koji bi je sada zabranjivali.” 

Što mislite o toj pjesmi? 

“To je povijesna pjesma, jedna o najpopularnijih ratnih pjesama, koja je toliko bila 

popularna da ima i različite obrade, koje su koristile i druge strane u ratnom sukobu.” 

Što mislite o Marku Perkoviću Thompsonu? 

“Privatno riječ je o jednom simpatičnom, skromnom i ljubaznom čovjeku, a kao glazbenik, 

poštujem činjenicu što mu nitko ne može osporiti da je najpopularniji izvođač. Bez obzira 

što ga bojkotiraju radio postaje, on je primjer da se može doći do publike, do koje mnoge 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-Karamarku-Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-Karamarku-Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm
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pseudo-estradne veličine mogu samo sanjati da će doći, i bez povlačenja za ruku urednika 

radio i TV postaja. Poštujem to što radi. Sadržaj njegovih pjesama ima tu jednu nacionalno-

religijsku tematiku, koja govori o jednim vrednotama, koje su, naravno, bliske i meni.” 

U ovom dijelu intervjua Hasanbegović je rekao puno toga i o ZDS govoreći o napadima na 

Thompsona i na pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s tim pozdravom. Drugim riječima 

Hasanbegović pokazuje kako postaje vrhunski političar koji antife "u zdrav mozak" jer im 

u lice poručuje da je i ZDS uz Čavoglave postao dio slavne oslobodilačke ratne povijesti. 

Zapravo i samo pitanje o ZDS je nekorektno postavljeno jer je danas već mnogima jasno da 

se radi o napadima na Domovinski rat i posebno na HOS-ovce koji su u samom početku 

Domovinskog rata, tj. agresije Srbije i Crne Gore na Hrvatsku bili strah i trepet agresorskim 

vojnicima. Svi oni koji su željeli opstanak Jugoslavije ni danas im to ne mogu oprostiti i 

kroz napade na ZDS se zapravo svete HOSovcima i svima koji su s tim pozdravom branili 

hrvatsku od fašističke agresije na Hrvatsku. 

Naravno to povezivanje s ustaštvom im dobro dođe da i Domovinski rat danas proglase 

ustaškim ratom. Ono što nije uspjelo agresoru koji su stalno govorili o hrvatskim 

braniteljima kao u ustašama, a hrvatsku državu nazivali ustaškom državom uspijeva danas 

jer smo imali i u vrhu vlasti ljude koji su sprovodili velikosrpski Memorandum SANU 2. 

Ako na izborima pobijedi tzv. Narodna koalicija (valjda Nenarodna) imat ćemo to opet.  

Uostalom napadi i u Švicarskoj na Thompsona danas su očiti rukopis onih u RH koji mrze 

i hrvatski narod i hrvatsku državu. Ili u „slučaju“ Šimunić. 

Zato je zanimljiv savjet koji sam dobio od Mirele Pavić u Hrvatskom tjedniku 01. 09. 2016.: 

Munjena Žaba im (ćuprijašimsa, op. JP) je već darovala preko RTL-a jedan mandat jerbo 

po anketama jemaju 4,7 posto u jednoj jedinici. Otkad je to 5 posto, ne znan, pitala bih 

akademika Pečarića ka vrsna matematičara (što je onom razlikon i more li se zanemarit ili 

je to još jedan bjesomučni kreketluk iz močvare i reklamni trik u nadi kako nitko neće 

skontat) ma čovik jema posla i trudi se oko Thompsonova koncerta u Švicarskoj. Piše pisma. 

Gluvima i slipima. Možda da prova na ćirilici? Bila bi fora. Odma bi se svi sjatili misleć 

kako im piše 'onaj čija pisma se tribaju pročitat', a i navali bi čitat. More bit da bi im nešto 

upalo u oko. Brvno, a ne trun. ... A kud ćemo... bit spremni kad ni za dom ne smimo bit?!) 

Liam shi! 

Zapravo Hasanbegović itekako dobro zna da se napadima na ZDS napada HOS, jer je i sam 

to osjetio na vlastitoj koži kada je zbog HOS-ovske kape postao ustaša! Uostalom kao i 

predsjednik Sabora zbog zahtjeva za povratak imena Hrvatski državni sabor. Napadi su 

uvijek s pozivanjem na ustaše. Misle na ustaše iz devedesetih kako su im objasnili autori 

Memoranduma 2, a govore u onima iz Drugog svjetskog rata.  

Naravno ima i onih koji zbog interesa i prihvaćaju takove napade, a ministar im se ruga 

riječima: koju su devedesetih godina slušali oni i koji bi je sada zabranjivali. 

S druge strane uvijek treba govoriti o sjajnim nastupima ministra branitelja Tome Medveda 

koji izravno kaže isto što i Hasanbegović govori na opisani način. Bio sam u Udbini kada je 

na misi od svih nazočnih ministar i general dobio najveći pljesak. U Bujici je nedavno rekao 

istinu i o Thompsonu i o Bojni Čavoglave i o HOS-ovcima. Ponovimo i ovdje njegove riječi 

iz pisma zahvale Thompsonu: 

„Tvoj nadasve domoljuban duh i promicanje vrijednosti pravednog i osloboditeljskog 

Domovinskog rata bili su snažna potpora i hvalevrijedan primjer domoljublja i snage 

hrvatskog zajedništva.“ 
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Ono što proslavljeni hrvatski ratnik i k tomu i general otvoreno kaže, drugi moraju reći 

između redova. Problem je u onima koji ne kažu. Tako je dr. sc. Josip Stjepandić poslao 

vodećim HDZ-ovcima svoj link i komentar: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-sanitarni-koridor-

oko-pasaluka-druga-nerona/ 

Ja mislio da ste Vi u kampanji, pa napisah ono što se Vi očito ne usudite glasno reći... 

A u tekstu je dan i govor biskupa Košića u Ludbregu u svetištu i mjestu zavjeta Hrvatskoga 

državnog sabora. Ne treba čuditi što će se pričati i političkom govoru u crkvi. Vjerojatno 

im Hrvatski državni sabor također nema veze s politikom, zar ne? Zapravo problem je i sama 

biskupova homiliju u kojoj biskup koji je i doktor znanosti zapravo odgovara na takove 

napade, što i konstatiraju u naslovu teksta na portalu narod.hr: 

Što piše u Doktrinalnoj noti o nekim pitanjima vezanim uz sudjelovanje katolika u političkom 

životu? 

http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-vezanim-

sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu  

Slično piše i Nenad Piskač: 

Drugovi, nije vaš problem samo biskup Košić, već i Kongregacija za nauk vjere 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-propovijed-

ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html  

Ili im smeta jednostavna istina koju je u naslovu izvukao Portal HKV-a: 

Biskup Vlado Košić: Pitanje svih pitanja i temelj opstanka naroda je demografska obnova. 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-pitanja-i-

temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html  

Prijatelj mi priča kako zna više HDZ-ovaca koji prigovaraju našem biskupu. Kažu svugdje 

na televizijama, novinama politika, a onda odu u crkvu i opet politika. U Tuđmanovo 

vrijeme bi im smetalo što svugdje na televizijama i novinama imaju prosrpsku politiku, pa 

bi bili sretni da negdje čuju i nešto prohrvatsko. Ili kako kaže Mladen Pavković: Biskup 

Košić je „crvenim vragovima“ sasuo istinu u – lice!  

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-biskup-kosic-crvenim-vragovima-sasuo-istinu-lice/  

Zato Stjepandićev prigovor vodećim ljudima HDZ-a itekako ima veliku težinu! 

Podsjetit ću da i prof. dr. sc. Andrija Hebrang govori o fašističkoj agresiji na Hrvatsku. Tako 

i u najnovijem tekstu u Hrvatskom tjedniku od 01. 09. 2016. u djelu teksta „Umjesto isprike, 

fašisti nas optužuju za fašizam“: 

„Danas u kontroliranim medijima, kao ni u hrvatskim udžbenicima, ne ćete naći podatke o 

strašnoj srpskoj agresiji sa svim obilježjima fašizma. Pobili su 7.263 civila ( uz još oko 1.000 

skrivenih grobova), od čega su polovica ubijenih žene i djeca! To je posljedica fašističke 

ideologije protjerivanja Hrvata s teritorija koje napravili ukupnu štetu ( direktnu i 

gospodarsku indirektnu) od 400 milijarda dolara! U logore na području Srbije odveli su 

30.000 zarobljenika. Među kojima 3.000 žena i 500 djece! Najmlađe dijete ubijeno u 

srpskome logoru imalo je samo 6 mjeseci.“ 

Ne zaboravimo, ti koji ne dozvoljavaju danas u RH spominjanje i ovakovih podataka i ne 

dozvoljavaju prisjećanje kako su branitelje nazivali ustašama najglasniji su u optužbama na 

ZDS proglašavajući i HOS-ovce ustašama. Ovi podatci nisu važni, ali ZDS jeste.  

Zapravo je očit rukopis Memoranduma SANU 2, zar ne? 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-sanitarni-koridor-oko-pasaluka-druga-nerona/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-sanitarni-koridor-oko-pasaluka-druga-nerona/
http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-vezanim-sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu
http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-vezanim-sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-propovijed-ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-propovijed-ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-pitanja-i-temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-pitanja-i-temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-biskup-kosic-crvenim-vragovima-sasuo-istinu-lice/
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I Hebrang kao i ja govori o agresorima kao o fašistima. Zapravo je u pravu je Marko Ljubić 

kada o današnjoj Srbiji govori kao o pronacističkoj državi jer agresija na Hrvatsku je prije 

bila nacistička nego fašistička. I sam sam govoreći o fašističkoj agresiji uspoređivao s 

nacizmom. Sjetimo se Miloševićevih riječi: 

„Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi.“  

I usporedimo ih s Hitlerovim: 

„Njemačka i Austrija su dva oka u istoj glavi.“ 

Međutim, koristio sam riječ fašizam upravo zbog činjenice što su oni koji su podržavali 

Miloševića u to vrijeme sebe nazivali antifašistima. Valjda po onom Churchillovom:  

„Fašisti će sebe u budućnosti nazivati antifašistima.!“ 

Pitanje je kada će Hrvati početi razmišljati drugačije. Zar nije logično da se upitaju: Ako su 

hrvatski branitelji ustaše i ako je Tuđmanova Hrvatska ustaška država, a mi znamo koliko 

su veličanstveni hrvatski državi i hrvatska država koja je stvorena usprkos silnim 

nastojanjima svjetskih moćnika, poručuju li oni nama da su i ustaše bili takvi? 

Kako god okrenem opet dođem na svoju priču iz 1987. godine – godine kada je Milošević i 

došao na vlast u Srbiji kada sam konstatirao kako Srbi dijele Hrvate na Ustaše i Srpske sluge 

rekao: „Ja vam ne volim biti sluga!“ 

Bilo kako bilo srpske sluge u RH stalno o ZDS, dok Srbi uskoro grade spomenik Miloševiću. 

Ne bi me iznenadilo da na spomeniku stave poklič s kojim su se pripremali za rat: 

„Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi.“ 
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DR. SC. MATO ARTUKOVIĆ, ZAGREB, 2020. 

 

UVODNI TEKST 

PISMO DR. SC. MATU ARTUKOVIĆU 
 

Dragi Mato, 

Hvala Ti na e-mailu o mojoj knjizi o Marijačiću koja je danas i najavljena na portalu_ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23779-knjiga-o-ivici-marijacicu  

Zapravo sličan e-mail si mi poslao i u svezi s knjigom o Josipu Joviću. To mi pokazuje da 

je dobro što sam ih napisao. 

Zapravo to je samo nastavak priče o Pečarićevoj Hrvatskoj. 

Kao što znaš profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić je još 05. 

12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama istaknuo kako četiri stupa moje Hrvatske 

čine: Franjo Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić.  

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i dodao bih kako su te četiri osobe one koje su 

neprijatelji hrvatske države i hrvatskog naroda najviše napadali, a predstavljaju 

najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. 

Kao što se vidi iz najave moje knjige to se itekako odnosi i na Jovića i Marijačića. Zapravo 

bih i njih i mnoge druge svrstao uz Thompsona. Naime moj komentar je za taj stup bio: 

Thompson je sigurno najnapadaniji među Hrvatima kojima je Bog dao neki talent i koji ga 

koriste za dobrobit svoga naroda. 

 

Tvoj komentar o odnosu naših ljudi prema takvim pojedincima objašnjava i zašto sam 

odlučio ići sa serijom knjiga o tim znamenitim Hrvatima. Kako su mnogi od njih bili i moji 

prijatelji pisao sam puno i o njima, citirao i prenosio cijele njihove tekstove, pa nije teško 

napisati knjige i o njima, a ne samo u četiri stupa moje Hrvatske. 

U situaciji kada domoljubi imaju problema zato što su domoljubi čini mi se da i malo hvala 

kakvo je ovo moje njima drago. 

Na primjer najnovija kolumna velikog hrvatskog kolumniste Zvonimira Hodaka završava 

najavom takve moje knjige o njemu: 

P.S. Iznenadio me ovih dana akademik Josip Pećarić poslavši mi fragmente svoje nove 

knjige. Tema su moje kolumne u knjigama "Lijevom našom" i "I dalje Lijevom našom". 

Pišem ih evo već deset godina. Moje paunovo perje se malo diglo pa i vama, dragi čitatelji, 

javljam... 

https://direktno.hr/kolumne/sto-bi-tek-trump-sve-postigao-da-je-intelektualno-kapacitiran-

kao-mesic-ili-biden-213397/  

U tisku je i knjiga o Mladenu Pavkoviću, a bit će i o nekim drugim kolumnistima. Oni danas 

imaju tešku ulogu jer živimo u svijetu u kome se ostvaruje stara želja o svjetskoj nad-vladi. 

U vrijeme kada se o tome promišljalo mediji nisu bili tako moćni kao danas pa su 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23779-knjiga-o-ivici-marijacicu
https://direktno.hr/kolumne/sto-bi-tek-trump-sve-postigao-da-je-intelektualno-kapacitiran-kao-mesic-ili-biden-213397/
https://direktno.hr/kolumne/sto-bi-tek-trump-sve-postigao-da-je-intelektualno-kapacitiran-kao-mesic-ili-biden-213397/
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dozvoljavali postojanje niskonakladnih tiskovina koji se protive stvaranju nad-države. 

Strašno je živjeti u svijetu gdje je ogromnoj većini tzv. intelektualaca normalno da u 

podijeljenom svijetu ogromna većina medija je u rukama ovih koji žele apsolutnu vlast. To 

što ovi teže, ne sugerira im da tu nešto nije u redu. Njima je normalno ono o čemu govori 

Hodak u svojoj kolumni: 

 Donald se u Bijeloj kući obratio javnosti i počeo iznositi svoje stavove. Tri vodeće američke 

TV kuće, NBC, ABC i CBS, koje zajedno imaju 22 milijuna gledatelja, jednostavno su u 

maniri druga Staljina ili Mao Ce Tunga prekinule prijenos uz obrazloženje kako 

Predsjednik iznosi dezinformacije. "Slatko", omaklo se Staljinu kroz oblake dok je to gledao. 

Da, spominjem nad-državu mada se to danas naziva globalizam, a jučer komunizam. Izvrsni 

kolumnist Borislav Ristić piše o neprirodnom savezu” starih komunista i zapadnih liberala 

i kaže: ... mnogi su ljudi u poskomunističkim zemljama doživjeli razočaranje ideologijom 

globalizma, jer su vidjeli kako umjesto koristi za vlastitu zemlju, ona korist daje samo 

njihovim koruptivnim elitama. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23747-vraca-li-se-globalizam-s-bidenom-na-

velika-vrata  

A zapravo radi se o dva načina izvedbe istoga, pa Hodak s pravom govori o maniri druga 

Staljina ili Mao Ce Tunga.  

To se i jedino može provesti ako se osigura jednoumlje u medijima, zar ne?  

Što se mene tiče dobro je da još uvijek postoje portali na kojima se ovakve knjige mogu 

objaviti. Nekome se mogu svidjeti i tiskati ih. Tako mi iz udruge „Bijeli put“ javljaju da će 

tiskati moju knjigu o prof. Langu koja je dana također na portalu dragovoljac.com.  

Na kraju doista su me obradovale Tvoje riječi povodom moje knjige „Revizionisti u HAZU“ 

ne samo što je Predsjednik Tuđman prvi stup moje Hrvatske, već što se radi o riječima 

jednog tako sjajnog povjesničara kao što si Ti: 

Od srca čestitam na knjizi "Revizionisti u HAZU". Iz Tvoje knjige, koju smo promovirali i u 

Brodu, Srpski mit o Jasenovcu, naučio sam puno toga o logoru u Jasenovcu. Ona me je prva 

potaknula da razmišljam o lažima na kojima počiva službena komunistika interpretacija o 

tom logoru, o zločinačkoj misiji toga mita, o sramoti cjelokupne hrvatske historiografije i 

povjesničara kad je taj mit u pitanju. 

Pozz 

Josip 

 

PS. Kad već spominjemo treći stup moje Hrvatske spomenut ću da bili smo potpisnici i 

pisma HRVATSKOJ JAVNOSTI O ZABRANI KONCERATA MARKA PERKOVIĆA 

THOMPSONA još 2008., pa OTVORENO PISMO USTAVNOM SUDU RH i PISMO 

PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A (2015.) 

Branili smo i Josipa Šimunića: OTVORENO PISMO USTAVNOM SUDU RH (2015.), a 

iste godine potpisali i OTVORENO PISMO POTPORE I DOMOVINSKE 

ZAHVALNOSTI BOŽIDARU ALIĆU . 

A još 2011. godine smo bili potpisnici APELA HRVATSKOJ JAVNOSTI: 

SUPROTSTAVIMO SE MEDIJSKIM MANIPULACIJAMA! A potpisali smo i 

NOVO OTVORENO PISMO HRVATSKOJ TELEVIZIJI, (2009.) 

OTVORENO PISMO PROGRAMSKOM VIJEĆU HRT-A, (2009.) 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23747-vraca-li-se-globalizam-s-bidenom-na-velika-vrata
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23747-vraca-li-se-globalizam-s-bidenom-na-velika-vrata
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NEOPOZIVA OSTAVKA GORANA RADMANA, OSTALIH UREDNIKA HTV-A I 

DUKE (2013,) 

* 

NAPOMENA: Knjige Srpski mit o Jasenovcu 1. i 2. predstavili smo u Slavonskom Brodu 

dr. Artuković i ja, a zajedno s mojim koautorom akademikom Dubravkom Jelčićem knjige: 

D. Jelčić i J. Pečarić, Tuđmanove tri sekunde, Zagreb, 2004.  

D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, Zagreb, 2005.  

U ovoj knjizi ima i niz drugih otvorenih pisama koje je potpisao dr, sc. Mato Artuković. 

Spomenimo još neka: 

HRVATSKOJ JAVNOSTI O INICIJATIVI ZA  

REFERENDUM O GRANIČNOM SPORU SA SLOVENIJOM 

PROSVJEDNO PISMO 

PISMO VIJEĆU SIGURNOSTI UJEDINJENIH NARODA 

PROSVJED ZBOG NAPADA NA PRAVNI SUVERENITET REPUBLIKE HRVATSKE 

REFERENDUM POSLIJE PRESUDE HRVATSKIM  

GENERALIMA! ZAHTJEV VLASTIMA REPUBLIKE  

HRVATSKE 

NE U EU PRIJE SLOBODE HRVATSKIM GENERALIMA! POZIV HRVATSKIM 

GRAĐANIMA 

OTVORENO PISMO (Tomca i Pečarića) 

 

Naslov:  Re: KNJIGA O IVICI MARIJAČIĆU 

Datum:  Mon, 9 Nov 2020 22:26:33 +0100 

Šalje:  Mato Artuković <artukovic.mato@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Dragi Josipe, 

hvala Ti na knjizi o Ivici Marijačiću. Takav borac zaslužuje posebnu pažnju. Da je više 

sreće, pameti i poštenja, ne bi bio usamljen u borbi koju vodi. Sada vidiš zašto je Starčević 

napisao: "Kad bi mi rekli, vidiš ovu čašu vode, ispij tu čašu i hrvatski narod bit će slobodan, 

ja ne bih ispio ni tu čašu." Ili: "Kad bi mi rekli samo pogledaj hrvatski narod i bit će 

slobodan, ja ga ne bih ni toga pogledao udostojao." Možda nije točan citat, ali je lako naći. 

Misao je sigurno točna. 

Mir i svako dobro. 

Mato 

Brod, 9.11.20. 

pon, 9. stu 2020. u 21:09 Josip Pecaric <pecaric@element.hr> napisao je: 

 

Naslov:  KNJIGA O IVICI MARIJAČIĆU 

Datum:  Mon, 9 Nov 2020 21:06:47 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

KNJIGA O IVICI MARIJAČIĆU 

Teško je hrvatskim novinama u RH. Rijetke su ali su kost u grlu onima koji ne vole RH. 

Prvo takav napad bio je na „Hrvatsko slovo“ još u vrijeme HRVATSKOG predsjednika 

akademika Franje Tuđmana. Glavni urednik moj dragi prijatelj veliki hrvatski književnik 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
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Dubravko Horvatić je podnio ostavku kada je čuo da to od njega traži Predsjednik Tuđman. 

Horvatić mi je kasnije ispričao kako ga je Predsjednik, kada se kasnije sreo s njim, upitao 

zašto je dao ostavku u Slovu. Kako li to podsjeća na ono Ćosićevo: Srbima je laž najviše 

pomogla u povijesti. Očito i njihovim slugama, zar ne? 

Poslije toga na red je došla „Slobodna Dalmacija“ i njen glavni urednik Josip Jović (i niz 

kolumnista). Čistka u toj doista slobodnoj Slobodnoj Dalmaciji napravljena je na zahtjev 

tadašnjeg detuđmanizatora Hrvatske tj. tadašnjeg Predsjednik RH Stipa Mesića.  

Danas više nije u glavnoj ulozi napadača na HRVATSKE novine Predsjednik RH. To je, 

kao što znamo, Predsjednik Vlade RH Andrej Plenković. Meta napada Predsjednika Vlade 

je HRVATSKI TJEDNIK. 

Josipu Joviću, uredniku one Slobodne Dalmacije, sam posvetio knjigu koju je nedavno 

objavio Portal narod.hr. 

Logično je da sličnu knjigu zaslužuje i Ivica Marijačić, glavni urednik Hrvatskog tjednika.  

Evo i te knjige (IVICA MARIJAČIĆ) također na portalu dragovoljac.com:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/marijacic.pdf  

 

 Josip Pečarić 

  

http://narod.hr/
http://dragovoljac.com/
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/marijacic.pdf
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SLOBODAN LANG / PEŠORDA O LANGU, ZAGREB, 2020. 

 

PROF. DR. SC. SLOBODAN LANG: ODLAZAK PRIJATELJA 
 

Sa prof. Langom sam prijateljevao još od vremena suđenja Virovitičanima na Vojnom sudu 

u Zagrebu. Najveći svjetski stručnjak za pitanja dobra upalio je tada veliku svijeću oko čijeg 

plamena se protestiralo iz dana u dan. Neki prosvjednici su u njemu vidjeli samo bivšeg 

člana CK SKH pa sam se upustio u raspravu s njima ukazujući na ono što je prof. Lang već 

do tada učinio da imamo našu Hrvatsku. Zajedno smo tada upalili i male svijeće pored samih 

vrata Suda – naši policajci su nas propustili do njih. Često smo se družili tako da me je doista 

pogodila vijest o njegovom odlasku: 

 

ODLAZAK ČUVENOG HRVATSKOG POLITIČARA Umro je čovjek koji je Ivicu Račana 

potaknuo na povijesni potez 

 

Preminuo je hrvatski političar i liječnik Slobodan Lang, javlja dubrovački.hr Bio je 

obnašatelj brojnih visokih političkih dužnosti. Široj je javnosti poznat kao suorganizator 

konvoja Libertas kojim se listopada 1991. pomoglo odsječenom Dubrovniku, organizirao je 

zaštitu za prognanike i izbjeglice u Hrvatskoj, organizirao i predvodio (zajedno s Hermanom 

Vukušićem) humanitarni Bijeli put pomoći za bolnicu u Novoj Biloj, čiju je organizaciju baš 

on inicirao te brojne druge. ... Humanitarni je rad nezaobilazni dio njegova životopisa. 

Ističe se kad je pomogao kosovskim rudarima kad su 1989. štrajkali glađu (Stari Trg). Radio 

je u predraću na tome da bi se spriječili sukobi u Hrvatskoj i drugim republikama u 

Jugoslaviji. ... Bio je članom SKH, HDZ-a i poslije Demokratskog centra, gdje je 

predsjednik glavnog odbora. 

Bio je član Izvršnog vijeća grada Zagreba, sekretar Sekretarijata za zdravstvo, glavni 

nositelj skrbi za zdravlje svih sudionika Univerzijade u Zagrebu, posebni savjetnik 

Predsjednika RH Franje Tuđmana za humanitarna pitanja, zastupnik u Županijskom domu 

Sabora RH, veleposlanik u Ministarstvu vanjskih poslova RH i tako dalje. 

Bio je sudionikom posljednjeg, 14. kongresa SKJ. Na poticaj Langa, Ivica Račan prilazi 

govornici i izjavljuje "da mi (izaslanstvo SKH) ne možemo prihvatiti Jugoslavensku partiju 

bez Slovenaca" te nakon toga i hrvatsko izaslanstvo napušta Kongres, što je označilo kraj 

vladavine SKJ. 

Slobodan Lang rodio se 8. listopada 1945. Rodom je iz ugledne hrvatske židovske obitelji iz 

Vinkovaca. Djed mu je bio predsjednikom Židovske općine. Dolaskom na vlast režima koji 

je bio marionetom osovinske Njemačke, život im se našao u ugrozi. Pokušao ih je spasiti 

poznati dominikanac Hijacint Bošković; taj je Boškovićev čin polučio da je Lang "od 

djetinjstva odgajan u osjećaju zahvalnosti prema fra Hijacintu, dominikancima i svim 

fratrima". 

http://dubrovacki.hr/clanak/82051/preminuo-je-slobodan-lang
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U Zagrebu je Slobodan Lang pohađao osnovnu i srednju školu. Medicinu je završio u 

Zagrebu. Specijalizirao je socijalnu medicinu. 

U doba hrvatskog proljeća predložilo ga se za prvog studenta prorektora u 300-godišnjoj 

povijesti sveučilišta u Hrvatskoj. Prvotni kandidat bio je Ivan Pađen, nakon čega se 

predložilo Langa, no Lang je otklonio tu mogućnost. Otac Slobodana Langa, Rikard Lang, 

istakao se u hrvatskom proljeću 1971. što se nije pridružio onovremenoj vrlo probitačnoj 

hajci na ljude, pa je tako spriječio progone kolega na zagrebačkom Ekonomskom 

institutu.[1] 

Velike je znanstveničke karijere. Predavao je na Školi narodnog zdravlja Andrija Štampar, 

mostarskom Medicinskom fakultetu, u SAD-u. Članom je uglednih inozemnih liječničkih 

udruženja. U uredništvu je hrvatskog časopisa Croatian Medical Journal. Pokrenuo je Prvi 

hrvatski kongres preventivne medicine. Osnovao je Hrvatski časopis za javno zdravstvo, 

kojeg je uređivao. Prepoznao je opasnost onda relativno nove bolesti kopnice (AIDS-a), tako 

da je zarana radi sveobuhvatna sprječavanja širenja te opake bolesti pokrenuo 

sveobuhvatnu akciju poučavanja građana o toj bolesti. Njegovim radom je grad Zagreb 

došao na čelno mjesto svjetskog pokreta Zdravih Gradova. Inicirao je osnivanje mostarskog 

medicinskog fakulteta. 
http://www.jutarnji.hr/preminuo-slobodan-lang/1526382/ 
http://dubrovacki.hr/clanak/82051/preminuo-je-slobodan-lang  
  

U tekstu kažu kako se Lang ističe kad je pomogao kosovskim rudarima kad su 1989. štrajkali 

glađu (Stari Trg). Zapravo je bio jedini hrvatski političar koji se još tada javno suprotstavio 

rastućem velikosrpskom fašizmu, a bez njegovog utjecaja na Račana na 14. kongresu veliko 

je pitanje kako bi se naša budućnost odvijala. I dok je bio savjetnik Predsjednika znali smo 

se ponekada naći. Bio je i na misi za sv. Tripuna u Dubrovniku u ratno vrijeme gdje smo mi 

članovi Hrvatske bratovštine Bokeljska mornarica 809. bili u posjeti kod župana a moji 

Bokelji iz Dubrovnika su željeli da ja dođem i predvodim ih u toj posjeti. To je draga 

uspomena jer je sveti Tripun istog dana kada i sv. Vlaho. Misa je bila u katedrali, sat vremena 

poslije mise za Sv. Vlaha, pa mi je velečasni rekao da pozdravni govor ne završim dok zbor 

iz crkve Sv. Vlaha ne dođe u Katedralu. Tako sam ja govorio i govorio, dok se moja supruga, 

koja nije znala o čemu se radi, preznojavala što sam govorio tako dugo.  

Predvođenje konvoja Bijeli put dovelo je to toga da ga nazivaju i spasiteljem Hrvata 

središnje Bosne: 
http://poskok.info/wp/odlazak-spasitelja-hrvata-sredisnje-bosne-preminuo-slobodan-lang/  

Mnogo više smo počeli surađivati kada sam organizirao potpisivanje Otvorenog pisma 

biskupa i akademika za spas Branimira Glavaša kada je prvi put štrajkao glađu i kada je 

postalo jasno da vlast i ne samo oni s radošću iščekuju njegovu smrt. Ipak se radilo o pitanju 

spašavanja života čovjeka, a prof. Lang je itekako znao što je dobro, a što nije pa je bio 

oduševljen što smo uspjeli u svom naumu. Glavaš je pušten na slobodu istog dana kada smo 

mi poslali Pismo!. Ne zaboravimo: ovdje se radilo o čovjeku - simbolu obrane Osijeka od 

fašističke velikosrpske agresije. Prof. Lang je i tada razmišljao i bio pun ideja kako da tu 

našu potporu nastavimo, ali ostalo je – na žalost - samo na tome. 

Ali ne i u slučaju napada na hrvatskog branitelja i pjevača Marka Perkovića Thompsona. 

Prvo pismo potpore sam ja organizirao. Prof. Lang je to pozdravio i naravno potpisao, ali i 

preuzeo inicijativu pa smo na dva slijedeća takva pisma zajedno radili. Neizmjeran je njegov 

http://www.jutarnji.hr/preminuo-slobodan-lang/1526382/
http://dubrovacki.hr/clanak/82051/preminuo-je-slobodan-lang
http://poskok.info/wp/odlazak-spasitelja-hrvata-sredisnje-bosne-preminuo-slobodan-lang/
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doprinos u tadašnjem spašavanju našeg velikog pjevača od pobješnjelih fašista u RH koji 

sebe nazivaju antifašistima. Sjetimo se samo hajke na Thompsona zbog dvije-tri kape sa 

slovom U u masi od 130,000 ljudi na Jelačić placu. Današnja očita podjela Hrvata na 

domoljube (nazivaju ih fašistima, ustašama i sl.) i oni koji pomažu velikosrpski 

Memorandum SANU 2. (zapravo srpske sluge) se tada počela otvoreno sprovoditi! Znamo 

da se to nastavilo s hajkama na Šimunića, potpisnike Peticije ZDS, akademika Reinera zbog 

prijedloga povratka imena Hrvatski DRŽAVNI sabor, do najnovijih na ministra 

Hasanbegovića. 

Znali smo zajedno otići i u Čavoglave, a potpisivao je dr. Lang i niz drugih mojih otvorenih 

pisama. 

Da, napustio nas je veliki čovjek i dragi prijatelj. Dragi Slobodane hrvatski narod i Hrvatska 

Ti nikada neće zaboraviti što si učinio za svoj narod i svoju domovinu. 

 

Akademik Josip Pečarić 
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MARIO FILIPI, PORTAL DRAGOVOLJAC.COM, 2021. 
 

KAD NE VOLE HRVATSKU NE VOLE NI ZDS 

 
Čitam novi broj Hrvatskog tjednika. Dva članka opravdavaju naslov ovog teksta, a zapravo 

su reklama za moju knjigu: HOS, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf 

Pogledajte samo naslov: 

INCIDENT U SINJU: SKEJINIM HOS-OVCIMA NISU DALI U VOJARNU, A NISU 

SMETALI MILANOVIĆU NA PRIJMU 

Stalno ponavljam u svojim tekstovima kako su laži o Stepincu, Jasenovcu i ZDS očit 

pokazatelj tko u RH služi svjetskim moćnicima koji od njih danas traže da budu srpske 

sluge, pohvalno je da ovaj put sam Predsjednik RH nije pokazao svoju 'ljubav' prema 

Hrvatskoj napadom na legendarne branitelje i njihov zakonit amblem s pozdravom ZDS. 

Zato se njemu može i predložiti da pročita tekst Maria Filipija: 

MARIO FILIPI: ORMANCI - GOSPODARI JADRANA 

13 Listopad 2021  

 

 
 

Od samog dolaska na Jadran hrvatski mornari su, koristeći svoja ranija iskustva u plovidbi 

Aralskim jezerom i brojnim rijekama od Amu Darje do Dona, sagradili flotilu malih ali 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf
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ubojitih brodova. Oni nisu mogli ploviti daleko po „debelim morima“, pa čak ni svaki za 

sebe jedriti, što im nije bila ni svrha. 

Zato su svojom nenadmašnom brzinom i sposobnošću brzog manevriranja dominirali među 

brojnim otocima i hridima na Jadranu ili kako su ga stari Hrvati zvali Sinjmor zbog sličnosti 

s tadašnjim Aralskim jezerom. Hrvati su ih zvali ormanice, a mornare koji na njima plove 

ormanci. Zbog nadmoćnih maritimnih osobina tih brodova, ali i borbenom vještinom 

mornara, Mlečani su ih se panično bojali. Zvali su ih pessime (najgore) jer se s njima nisu 

mogli nositi. 

Ormanice su po svom obliku bile ekstremno usmjerene na brzinu. Bile su najsličnije 

suvremenim veslačkim čamcima. Dok veslački čamci imaju najviše osam veslača 

(osmerac), ormanice su imale do 40 veslača smještenih u dva reda koji su veslali „riemen“ 

načinom, odnosno svaki veslač je imao u ruci jedno veslo. No ako je akcija tražila da se pola 

posade nekud iskrca, druga polovica posade mogla je veslati „skul“ (na pariće), pri čemu 

svaki veslač u svakoj ruci drži po jedno veslo. To je bilo moguće jer ti brodovi nisu bili širi 

od 2,5 metra. 

Ormanice nisu imale potpalublje. Ormanci nisu bili „galijoti“ (robovi) kao kod Mlečana. 

Naprotiv, biti ormanac predstavljalo je čast i za mjesto na ormanici je konkurencija bila 

jaka.Ormanice su dominirale Jadranom i ni jedna strana sila nije ih mogla nadvladati. Nisu 

to mogli ni Franci, ni Mlečani, ni Bizant, ni Saraceni. Takva nadmoć trajala je sve dok Hrvati 

nisu izabrali kralja stranca. Od tog vremena polako ali sigurno nadmoć prelazi na stranu 

Mlečana više lukavošću i trgovinom nego ratnim umijećem. 

Ormanci su imali svoju himnu koju su pjevali u posebnim prigodama. Koliko je ta pjesma 

stara nitko sa sigurnošću ne zna. Pretpostavlja se da je stara otprilike koliko i ormanice, 

dakle oko 1.200 godina, a možda i više. 

Cijeli tekst pjesme, kao i mnogo drugih informacija o hrvatskoj mornarici, ali i o hrvatskoj 

povijesti uopće, objavljen je u knjizi „Po slidu Sunca – čerjeni bojovnici ze Horezma“ 

(„Putom Sunca, crveni bojovnici iz Horezma“) koja je tiskana u Zadru 2019. godine u 

izdanju ogranka Matice hrvatske u Zadru. Autori su Rado Žic Mikulin i Leonard Eleršek. 

U toj pjesmi staroj preko milenija na tri mjesta se gotovo doslovno spominje izraz „Za dom 

spremni“.  

Prva strofa: 

 

Ormancizi brodi smo strašnih Mornari smo s brodova strašnih 

Ča dušmanuškujaju bok Što dušmanu probijaju bok 

Za dom vavik smo spravni Za dom uvijek smo spremni 

Na suvragadelatnaskok. Na neprijatelja učiniti naskok. 

 

Peta strofa:  

Za dom vavik smo spravni Za dom uvijek smo spremni 

Kotriba i život dat Ako treba i život dat' 

Ašvavikva boju jutu Jer uvijek u boju ljutom 

Brata brani brat. Brata brani brat. 

 

Sedma strofa je ponovljena prva. 
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Iz ove pjesme se jasno vidi da je misao „Za dom spremni“ (braniti i umrijeti) duboko 

ukorijenjena u povijesno biće hrvatskog naroda. Ona je hrvatski milenijski politički 

program. Nikakva „ustaška epizoda“ iz Drugog svjetskog rata to ne može promijeniti. 

Sasvim je druga tema kakvi su bili i što su radili ustaše u tom ratu. I ta tema će doći u središte 

pozornosti. Ni ona se ne će moći izbjeći, ali sve u svoje vrijeme. 

Ali spremnost Hrvata da brani svoj dom je neupitna i nju se ne može suzbiti nikakvim 

zabranama. Naprotiv, bilo kakvo nasilje nad tim dijelom hrvatske povijesti može samo 

dovesti do novih zločina nad nedužnima, a ova tekovina hrvatske povijesti kasnije će se 

vratiti sjajnija nego ikada. 

Zato bi bilo bolje onima koji snuju Hrvatima zabranjivati njihovu povijest puno puta 

promisliti prije nego učine nešto bezumno. Sjetimo se riječi našega Gospodina Isusa Krista: 

„Tko se mača lati, od mača gine“. Ili za one koji ne vole Isusa: „Batina ima dva kraja“. Nitko 

ne zna hoće li ili kada izvući deblji kraj. 

Mario Filipi 

 

ORMANCI MORNARI 

 

Ormancizi brodi smo strašnih  Mornari smo s brodova strašnih 

Ča dušmanuškujaju bok  Što dušmanu probijaju bok 
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Za dom vavik smo spravni Za dom uvijek smo spremni 

Na suvragadelatnaskok.  Na neprijatelja činiti naskok. 

Driva su vavikpronte Brodovi su uvijek spremni 

Na korbanov sam mig  Na kapetanov sam mig 

Jurit ćemo kako strile  Jurit ćemo kao strijele 

Po mornici ali na brig. Po pučini ili na kopno. 

Kada je dušman na višću Kada je dušman na vidiku 

Proboja rugamo huć Proboja veslamo ritam 

Zi dvi ali tri bande  S dvije ili tri strane 

Ne damo dušmanuuć. Ne damo dušmanupobjeć. 

Kada abordudelamo Kad naskok učinimo 

Sužnji lašvamo svih Robove oslobađamo sve 

A onda plina nosimo A onda plijen nosimo 

Ča niti ni veli grih. Što niti nije veliki grijeh. 

Za dom vavik smo spravni Za dom uvijek smo spremni 

Kotriba i život dat Ako treba i život dat 

Ašvavik u boju jutu Jer uvijek u boju ljutom 

Brata brani brat.  Brata brani brat. 

Ormanice lete kostrile  Ormanice lete ko strijele 

Paraju mornicu plavu  Paraju pučinu plavu 

Kada nas suvragakorži  Kada nas neprijatelj spazi 

Ćapuje se brzo za glavu.  Hvata se brzo za glavu. 

Ormancizidriva smo strašnih  Mornari s brodova smo strašnih 

Ča dušmanuškujaju bok  Koji dušmanu probijaju bok 

Za dom vavik smo spravni  Za dom uvijek smo spremni 

Na suvragadelatnaskok.  Na neprijatelja radit naskok. 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/mario-filipi/28151-mario-filipi-ormanci-

gospodari-jadrana  

 

Drugi tekst iz Hrvatskog tjednika je: ŠEPAROVIĆ OPET IZABRAN ZA PREDSJEDNIKA 

USTAVNOG SUDA RH VJEROJATNO ZAHVALJUJUĆI BRILJANTNOJ OCJENI IZ 

USTAVNOG PRAVA – DOVOLJAN (2). 

U tekstu se ne spominje ZDS, ali jasno je da nitko ne bi dobio potporu a da ne napada ZDS. 

Tako na portalu narod.hr povodom tog reizbora možemo naći tekst: 

 

https://narod.hr/hrvatska/odabran-predsjednik-ustavnog-suda-separovic-dobio-jos-jedan-

mandat  

 

O amblemu legendarnih HOSovaca iz Domovinskog rata koji su odobrile vlasti u RH 

predsjednik Ustavnog suda kaže: 

 Protiv ZDS-a 

Tijekom rasprave o spomeniku poginulim hrvatskim braniteljima, pripadnicima HOS-a, u 

Jasenovcu, Šeparović je ustvrdio kako „ploči s pozdravom ‘Za dom spremni’ u Jasenovcu 

nije mjesto. To je simbol stradanja žrtava ustaškog režima.“ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/mario-filipi/28151-mario-filipi-ormanci-gospodari-jadrana
https://www.dragovoljac.com/index.php/mario-filipi/28151-mario-filipi-ormanci-gospodari-jadrana
https://narod.hr/hrvatska/odabran-predsjednik-ustavnog-suda-separovic-dobio-jos-jedan-mandat
https://narod.hr/hrvatska/odabran-predsjednik-ustavnog-suda-separovic-dobio-jos-jedan-mandat
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Saborska zastupnica ima drugačije primjedbe na taj reizbor: 

 

https://www.nacional.hr/vidovic-kristo-miroslav-separovic-covjek-je-dubioznog-

zivotopisa-i-netransparentnog-bogatstva/  

 

Naravno ima puno stvari koje pokazuju kakav je odnos hrvatskih vlasti prema hrvatskom 

narodu. 

Mene posebno zanimaju tri političke teme o kojima sam govorio, a kada je ZDS u pitanju 

treba se sjetiti slučaja velikog hrvatskog nogometaša Josipa Šimunića i velikog hrvatskog 

pjevača i branitelja Marka Perkovića Thompsona.  

A koliko je reizabrani predsjednik Ustavnog suda i preko Thompsona i „Bojne Čavoglave“ 

zadužio srpske sluge u hrvatskoj vlasti govori i moje otvoreno pismo Predsjedniku Ustavnog 

suda: 

 

OTVORENO PISMO PREDSJEDNIKU USTAVNOG SUDA RH 

 

Poštovani Predsjedniče Ustavnog suda RH, 

 

S nevjericom sam pročitao Vaše Priopćenje od 5. lipnja 2020. u kome konstatirate:  

„U odnosu na pozdrav +Za dom spremni'. Ustavni sud je u nekoliko svojih odluka izrazio 

jasno stajalište da je riječ o ustaškom pozdravu Nezavisne Države Hrvatske te da taj pozdrav 

nije u skladu s Ustavom Republike Hrvatske.“ 

Vidim da ste i doktor znanosti, pa pretpostavljam da znate osnovne činjenice o tom 

pozdravu. 

Tako poznati hrvatski povjesničar Ivo Rendić Miočević (Hrsvijet, 29. kolovoza 2017.) tvrdi: 

...danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona) pozdrav „Za dom spremni“ 

kojim se Pavelić koristio u svezi s Ličkim ustankom 1932. antimonarhofašistički je poklik. 

Vi ste dr. znanosti! Tvrdite da se radi o ustaškom pozdravu iz NDH! Tvrdite li Vi da je NDH 

postojala te 1932. godine? 

Naime vidim da znate pun naziv NDH, a ne pronalazim nigdje riječ koja je povezana s 

ustašama u tom nazivu.  

Ali, kako ste doktor znanosti pretpostavljam da ipak znate da u to vrijeme nije postojala 

NDH. 

U knjizi dr. sc. Marija Jareba Ustaško-domobranski pokret od nastanka do travnja 1941. 

godine, Zagreb 2006. (drugo neizmijenjeno izdanje objavljeno je 2007. godine). U toj knjizi 

postoji prilično opširno poglavlje (stranice 344.-414.) o organizacijama Hrvatskoga 

domobrana, od nastanka te organizacije u Argentini 1931. godine do Drugoga svjetskog rata. 

Postoji, dakle, dovoljno podataka o Hrvatskome domobranu, no nešto treba i pročitati. Ta 

organizacija bila je dio Pavelićeva Ustaško-domobranskog pokreta. Pavelić je istodobno bio 

ustaški poglavnik i vrhovni starješina, odnosno njegov su pokret činili Ustaša - hrvatska 

revolucionarna organizacija (UHRO) i organizacije Hrvatskoga domobrana. Ustaška 

organizacija bila je malobrojna i vojnički ustrojena organizacija, a domobranske 

organizacije bile su ustrojene kao masovne i legalne organizacije koje su okupljale hrvatske 

iseljenike (i radnike u nekim europskim zemljama). 

https://www.nacional.hr/vidovic-kristo-miroslav-separovic-covjek-je-dubioznog-zivotopisa-i-netransparentnog-bogatstva/
https://www.nacional.hr/vidovic-kristo-miroslav-separovic-covjek-je-dubioznog-zivotopisa-i-netransparentnog-bogatstva/
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U hrvatskoj javnosti je poznata i domobranska zastava na kojoj je pozdrav ZDS i datum 12. 

svibnja 1931., kao i dokumenti iz tog vremena u kojima se izrijekom tvrdi kako se radi o 

„domobranskom pozdravu“. 

S obzirom da se tvrdi kako je Pavelić autor tog pozdrava, a bio je vođa i Ustaša i Domobrana, 

očito nije mu smetalo to što se tvrdilo da se radi o domobranskom pozdravu.  

Dapače, kada već izričito tvrdite da je ZDS ustaški pozdrav iz NDH, morali bi znati da je 

odnos ustaša i ostalih u toj državi bio sličan onom o kome piše dr. Jareb. I u NDH se ZDS 

koristio mnogo šire i imate ogroman broj dokumenata na kojima piše ZDS, a koji nisu izdale 

Ustaše.  

Dapače, Ustaše su ga koristile samo godinu dana a onda su tom pozdravu dodali i 

Poglavnika. A ZDS je ostao u širokoj upotrebi. 

To sam nedavno napisao i našim povjesničarima: 

A što se tiče ZDS i naših povesničara smiješno mi je kada vidim da nikome nije palo na 

pamet da je samom Paveliću itekako to bio domobranski pozdrav jer mu je bilo draže da je 

prihvaćen mnogo šire u narodu, a to je i potvrđeno u NDH jer su ga Ustaše koristile samo 

godinu dana.  

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je na isti način kao što je prije rata 

Paveliću odgovaralo to što je ZDS domobranski pozdrav, tako mu je odgovaralo da je u 

hrvatskoj državi pripadao svima, a ne samo Ustašama. 

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je takvo izjednačavanje svih s 

Ustašama nešto što je danas dio Memoranduma SANU 2, a tijekom Domovinskog rata pa 

sve do danas to čine svi koji su protiv hrvatske države.  

Meni kao akademiku iz znanosti koju smatraju vrhuncem logike nikad neće biti jasno kako 

u tome sudjeluju i suci VS RH. Pravnici bi itekako trebali znati što je logika! 

Ili Vi doista mislite da je NDH postojala i tridesetih godina prošlog stoljeća? Istina, vidimo 

da i danas u Srbiji, a i njihove sluge u RH tvrde kako je i danas RH zapravo ustaška država. 

Kao znanstveniku meni je itekako jasno zašto prof. dr. sc. Rendić-Miočević piše kako je 

ZDS danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona). 

S druge strane ono što mi nije jasno jesu napadi na od vlasti odobreni grb HOS-a, a da 

Vrhovni sud nije izdao ovakvo priopćenje u kojem bi nam objasnio mogu li hrvatski 

dužnosnici uklanjati i govoriti o uklanjanju znakovlja koje je odobrila hrvatska država.  

Ili se oni samo ponašaju u skladu s vama sudcima VS RH, sudeći po tvrdnji prof. Rendić-

Miočevića, a i mnogih drugih? 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-

predsjedniku-ustavnog-suda-rh 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/ 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-

tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine 

https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/ 

https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-

predsjedniku-ustavnog-suda-rh/  

PRILOZI;  

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
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Domobranska zastava sa ZDS 

 

 
 

Priopćenje VS RH. 
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Tako nas Mario Filipi upozorava na to da Hrvati već više od 800 godina i pjesmom pokazuju 

kako su ZA DOM SPREMNI UMRIJETI. A ta činjenica jasno pokazuje zašto su oni koji su 

protiv neovisnosti hrvatskog naroda svjesni činjenice da je teško pobijediti Hrvate koji 

stalno i uporno ponavljaju da su ZA DOM SPREMNI UMRIJETI. Hrvatski branitelji su to 

pokazali u Domovinskom ratu i zato je ZDS tolika smetnja svima onima koji sprovode 

Memorandum SANU 2., tj. koji se bore za 'Srpski svet'. Zadaća onih za koje je veliki 

Šegedin rekao da „strasno mrze svoj narod“ je da Hrvate nauče da ne budu ZA DOM 

SPREMNI UMRIJETI. A ako ne ide da učine sve da takvog neposlušnog naroda bude što 

manje u Hrvatskoj. 

Josip Pečarić 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/28178-kad-ne-vole-hrvatsku-ne-vole-ni-zds 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/28178-kad-ne-vole-hrvatsku-ne-vole-ni-zds
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MIRA O PISMIMA PREDSJEDNICIMA 
 

Moja draga prijateljica Mira piše mi povodom mog posljednjeg pisma predsjednicima: 

 

Subject:  Re: Fwd: POLITIČARI – MATEMATIČARI,(POSLJEDNJE 25. PISMO 

PREDSJEDNICIMA I KNJIGA „HOS“ NA DAR) 

Date:  Mon, 20 Sep 2021 23:36:12 +0200 

From:  mira 

To:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Valja ih i dalje bombardirati jer na taj način će nešto i saznati i , možda shvatiti. 

Koliko jadnika koji upravljaju našim životima! 

Laka noć po Arkanđelima. 

Mira 

 

Draga Mira, 

Moram priznati da sam ja mnogo više znanstvenik nego profesor, pa brzo odustanem od 

podučavanja učenika kada vidim da ga ne mogu ništa naučiti. 

Po tome sam trebao odustati mnogo ranije od ovih pisama. Međutim, svojevremeno me 

biskup Košić pitao kako sam izdržao u pisanju 12 pisama tadašnjem predsjedniku Vlade 

Milanoviću (pisma Predložite generala Gotovinu za Nobelovu nagradu za mir) kada nema 

nikakvog odgovora. Odgovorio sam mu: „Zapravo pišem onima koje stavljam pod CC.“ 

Ta su se pisma objavljivala na portalima, ali danas to je drugačije. Oni koji bi ponešto 

objavili tražili su da promijenim naslov jer njihove čitatelje odbija samo pisanje 

nepopularnim političarima koji provode Memorandum SANU 2. (čemu se ne mogu 

usprotiviti jer to i jest pisanje onima kojima je šef Pupovac), a drugi se nisu ni usudili jer 

sudjeluju u toj politici koju danas nazivaju „Srpski svet“.  

 

Draga Mira, tako o tim pismima predsjednicima govorim na hrvatskom radio programu u 

dalekoj Australiji, ali u RH ona nisu nikome zanimljiva: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27844-petar-gelo-razgovor-s-

akademikom-jisipom-pecaricem  

 

Taj razgovor komentirao je moj dragi prijatelj dr. Jure Burić: 

  

Subject:  Re: Petar GELO: Razgovor s akademikom Jisipom Pečarićem 

Date:  Mon, 20 Sep 2021 10:23:11 +0200 

From:  Jure Burić 

To:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Prika! 

Izvrstan razgovor. Imali su šta čuti i oni koji Te cijene da bi uživali i oni koji Te ne vole da 

bi “pukli” od mržnje. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27844-petar-gelo-razgovor-s-akademikom-jisipom-pecaricem
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27844-petar-gelo-razgovor-s-akademikom-jisipom-pecaricem
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Srdačan pozdrav 

Jure 

 

U tom razgovoru sam ponovio usporedbu Miloševićeve politike s Hitlerovom. Na to sam u 

javnim napisima, člancima i knjigama (jedna to ima implicitno i u naslovu: J. Pečarić, 

Živjela nam antifašistička, tj braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015.) upozoravao tridesetak 

godina.  

Zahvaljujući ‘zračnom desantu’ Porfirija o tom naci-fašističkom karakteru velikosrpske 

politike potpomognute od svjetskih moćnika danas se piše (smije pisati?) i u Hrvatskoj- U 

Prilogu dajem tekst Višnje Starešine: 

2 FRANCUSKIH FILOZOFA SPOZNALA SU USRED BEOGRADA SLIČNOSTI 

PROJEKTA ‘VELIKE SRBIJE’ I TREĆEG REICHA  

https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-

slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha  

 

S druge strane danas je mnogo važnije što sam uz ta pisma slao i linkove na svoje knjige 

koje danas često objavljujem na hrvatskim portalima (uglavnom dragovoljac.com), pa je 

danas objavljena i najava moje knjige „HOS“ (i u njoj ima usporedba s Hitlerom iz 

razgovora na radiju 2 zzz): 

Knjiga akademika Pečarića 'HOS' 

Objavljeno: Utorak, 21 Rujan 2021 07:07 

 

 
 

https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha
https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha
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U vrijeme kada usred utakmice na Poljudu milicija, pardon policija, uhićuje i privodi djeda 

i njegova unuka zbog HOS-ova šala i pozdrava Za dom spremni na našem portalu možete 

naći novu knjigu akademika Josipa Pečarića ”HOS”: 

LINK 

U Uvodu knjige akademik Pečarić spominje i naš portal: 

UVOD 

Na portalu dragovoljac.com znaju dati uz moje tekstove moju sliku s amblemom HOS-a zbog 

mojih tekstova povezanih s obranom ovog ozakonjenog amblema. Sluganske vlasti u RH 

napadom na taj znak pokazuju svjetskim moćnicima da su im važnije njihove frustracije što 

je država hrvatskog naroda stvorena iako su oni pokušavali i srpskom fašističkom agresijom 

to spriječiti. 

Knjiga je sastavljena od nekih tekstova iz mojih knjiga u kojima se govori ili spominje HOS. 

Kako slobodno možemo reći da su HOS-ovci u stalnoj obrani hrvatske države od početka 

srpske fašističke agresije do danas kada je unutarnja agresija dobila poseban zamah poslije 

Memoranduma SANU 2. kada su izloženi napadima vlasti. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27843-knjiga-akademika-

pecarica-hos  

 

Hrvatske vlasti danas daju potporu Đukanoviću. Ali dokle oni smiju ići, moramo pitati 

Pupovca, zar ne? 

Vidjet ćemo smiju li oni priznati obrambeni karakter pozdrava ZDS zbog kojeg je i nastala 

knjiga HOS.  

Ili ih se mora iznova i iznova podsjećati da je srpski pozdrav s tri prsta nastao u Miloševićevo 

vrijeme, dakle u vrijeme njegove naci-fašističke politike. I na to smo upozoravali odmah 

kada su napali Josipa Šimunića i o tome je na puno mjesta pisano u knjizi. Npr. na str. 224-

226 pišem: 

Koliko je sramotno ponašanje onih koji pozdrav iz Domovinskog rata nazivaju ustaškim 

pozdravom govori i priča iz slučaja Šimunić. 

Naime, u Srbiji su se jako naljutili na izjavu jednog europskog sportskog dužnosnika koji je 

stavio znak jednakosti između Šimunićeva pozdrava "Za dom" i uzdignuta tri prsta Novaka 

Đokovića kojim proslavlja pobjedu pa su Večernje novosti zamolile povjesničara Dragana 

Petrovića neka pojasni što zapravo znači kada Srbin podigne tri prsta. Petrović je podsjetio 

kako su nekada, prije Drugog svjetskog rata, Srbi polagali prisegu s podignuta tri prsta, ali 

spojena dok se 80-ih godina uvodi pozdrav s raširena tri prsta. Ovaj srpski znanstvenik se 

poziva na fotografije od prije Drugog svjetskog rata gdje Srbi prisežu sa spojena tri prsta, 

ali i da su "tri raširena prsta karakteristična za vojnike nacističke Njemačke i ustaše u 

NDH". - Bilo koji nacionalni pozdrav može biti dio pažljivo njegovane tradicije, a može 

vremenom i evoluirati. Tako je bilo i sa srpskim pozdravom. Tri rastavljena prsta kao naš 

suvremeni pozdrav je patentiran 1988. u vrijeme okupljanja Srba iz Srijema, Banata, 

Kosova i Metohije, koji su zahtijevali promjenu Ustava Srbije. To je bio odgovor probuđenog 

naroda na provokacije Albanaca, Hrvata i Slovenaca, koji su prkosili s dva prsta, što je 

anglosaksonska viktorija. Srbi su tada počeli pozdravljati s visoko uzdignuta raširena tri 

prsta, obično s obje ruke i visoko iznad glave. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-ljuti-zbog-izjednacavanja-za-dom-i-tri-prsta-907447  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf
http://dragovoljac.com/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27843-knjiga-akademika-pecarica-hos
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/27843-knjiga-akademika-pecarica-hos
https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-ljuti-zbog-izjednacavanja-za-dom-i-tri-prsta-907447
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Da, Srbi znaju kako bilo koji nacionalni pozdrav može vremenom i evoluirati! Ali našim 

HNS-ovcima Hrvatima ne može evoluirati usklik ZA DOM!  

Srbi se ponose što je ovaj njihov pozdrav nastao u Miloševićevo vrijeme. Ali HNS-ovci kažu 

da su neki njihovi članovi bili branitelji, ali im smeta pozdrav HOS-ovaca i Tigrova, a ne 

smeta im pozdrav Miloševićevih fašističkih agresora kojim su slavili svoja fašistička 

divljanja po Hrvatskoj (o njihovim genocidnim radnjama govori i presuda stalnog suda u 

Haagu, koju ni HNS-ovci, a ni Vlada ne žele ni spomenuti!) 

Ali, čak i to što HNS-ovcima smeta to što su Ustaše prve koristile ZDS kao svoj pozdrav 

svjedoči o velikom žalu HNS-ovaca za Jugoslavijom. 

Kako to? 

Radi se čak o njihovoj podršci Prve Jugoslavije i fašističke diktature Karađorđevića.  

Hrvatski povjesničar prof. Rendić – Miočević nas podučava kako ti promicatelji 

velikosrpskog fašizma, što u stvari jesu svi oni koji napadaju pozdrav ZDS, koji jeste ustaški 

pozdrav iz 1932. godine, dakle iz vremena fašističke velikosrpske diktature, nipošto ne 

pomišljaju da postanak ustaškog pokreta prije nastanka Nezavisne Države Hrvatske tumače 

u kontekstu oslobodilačke borbe ... popraćene pozdravom Za dom spremni iz 1932. godine. 

Ta je borba ujedno bila antifašistička jer je bila usmjerena protiv beogradske 

monarhofašističke diktature (podcrtao JP). 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-

prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Treba li podsjećati na atentat u Beogradu u Narodnoj skupštini 1928. i na mnoge druge 

zločine nad Hrvatima u Prvoj Jugoslaviji koji očito ne smetaju HNS-ovcima? 

Vratimo se činjenici kako se Srbi ljute što njihov fašistički pozdrav iz Miloševićevog vremena 

korištenog u Domovinskog ratu kao prepoznatljiv pozdrav fašističkog agresora 

poistovjećuju s ustaškim pozdravom iz 1932. godine iz vremena kada je on očito bio znak 

antifašističkog otpora velikosrpskom fašizmu, a neki u RH im daju za pravo. Iz jednostavnog 

razloga što velikosrpski fašizam nad Hrvatima HNS-ovcima ne smeta, zar ne? 

A logično bi bilo da se Hrvati, a ne Srbi, ljute što se fašistički pozdrav TRI PRSTA 

izjednačava s antifašističkim pozdravom ZDS.  

Pri tome bi normalnim ljudima trebalo biti jedino važno da se on koristio u borbi i pobjedi 

nad velikosrpskim fašističkim agresorima u Domovinskom ratu. U borbi koja je dovela do 

slobodne nam Hrvatske. 

Ponovit ću kako se slična hajka digla i u Tuđmanovo vrijeme kada je uvedena kuna. Na 

Tuđmana iz tog vremena i načina na koji je on riješio „problem“ podsjeća ono kako o ploči 

u Jasenovcu danas govori Hasanbegović: 

„“... za nas kao za stranku taj slučaj ne postoji. Spomen obilježje poginulim pripadnicima 

legalne hrvatske ratne postrojbe iz Domovinskog rata ne može biti predmet rasprave – 

uključujući simbol te postrojbe.” 

http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-moze-biti-

predmet-rasprave-1055878/  

Kao što ni Tuđman nije raspravljao s „antifašistima“ o kuni, zar ne? 

 

Da, draga Mira, uskoro ćemo lako na pitanju ZDS vidjeti je li hrvatskim vlastima drag naci-

fašizam koji dolazi iz Beograda, zar ne? 

Puno Te pozdravljam,  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-moze-biti-predmet-rasprave-1055878/
http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-moze-biti-predmet-rasprave-1055878/
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Tvoj 

Joško 

 

PRILOG 

 

STAREŠINA: 2 FRANCUSKIH FILOZOFA SPOZNALA SU USRED BEOGRADA 

SLIČNOSTI PROJEKTA ‘VELIKE SRBIJE’ I TREĆEG REICHA 

 

Višnja Starešina 

 

20. rujna 2021.  

 

Desant patrijarha Porfirija na Cetinje razobličio je u hrvatskoj političkoj javnosti srpski svet 

kao suvremenu inačicu ostvarenja starog velikosrpskog projekta više nego svi izvještaji 

SOA-e i (vrlo rijetke) medijske analize zajedno. Nakon što je Njegova Svetost izvršila 

desant na Cetinje, da bi u institucionalno otetom manastiru – simbolu crnogorske države 

ustoličio novog mitropolita SPC-a, privremeno su utihnuli i njegovi najveći obožavatelji iz 

zagrebačkog kružoka, piše Višnja Starešina u kolumni za Slobodnu Dalmaciju koju 

djelomice prenosimo. 

Ne mogu ga opravdavati da se našao u lošem društvu, kao onomad u Chicagu, kada je s 

lokalnim svećenicima SPC-a zapjevao popularne četničke napjeve. U Cetinju je Njegova 

Svetost osobno predvodila loše društvo. A Crnogorci su iskazivanjem bunta omogućili da 

se Njegova Svetost razotkrije kao institucionalni agent srpskog sveta i doslovce primorali 

hrvatski politički svijet i mainstream medije da to vide i primijete. 

Zahvaljujući patrijarhu Porfiriju, koji je na Cetinju učinio korak previše, i Crnogorcima koji 

nisu dopustili da to ostane neprimijećeno, propala je jedna druga manifestacija iz paketa 

srpskog sveta. Riječ je o isticanju srpskih zastava na privatnim kućama u “celom svetu”, a 

u povodu Dana srpskog jedinstva, slobode i nacionalne zastave. 

Taj Vučićev nacionalni praznik novijeg je datuma, postoji dvije godine, a navodno je datum 

15. rujna odabran u spomen na početak proboja Solunskog fronta i srpsku ulogu u tom 

početku proboja, koja je još jedna od priča iz srpske povijesne mitologije. No 15. rujna kao 

dan nacionalne zastave nosi i jednu drugu vrlo egzaktnu povijesnu simboliku. Naime, 15. 

rujna 1935. njemački je Reichstag pod vodstvom tadašnjeg kancelara Adolfa Hitlera donio 

zakon o jedinstvenoj njemačkoj zastavi sa svastikom, kao i paket Nürnberških rasnih 

zakona. 

Ja zbilja ne vjerujem da je Vučić sa suradnicima birao datum za Dan srpskog jedinstva, 

slobode i nacionalne zastave po nacističkom uzoru. Ali možda ima nešto i u podsvijesti. 

Među onima (rijetkima) koji su prije trideset godina, u jeku velikosrpske ratne agresije na 

Hrvatsku sustavno ukazivali na nacističke elemente u srpskoj politici i propagandi i na 

osvajačku prirodu srpske politike, bila su dvojica francuskih filozofa i opinion-makera iliti 

utjecajnika: Alain Finkelkraut i Pascal Bruckner. Oni su to razumjeli prije nego što su 

tenkovi JNA, upregnute u velikosrpski projekt, izmasakrirali i sa zemljom sravnili Vukovar. 

Upravo zbog razumijevanja naravi velikosrpskog projekta i naravi rata za njegovo 

ostvarenje, Finkelkraut i Bruckner te su jeseni 1991. postali vrlo glasni zagovornici 

https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/hrvatsko-politicko-sljepilo-opasnije-od-srpskog-sveta-1128511
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hrvatskog prava na samostalnu državu i žurnog međunarodnog priznanja Hrvatske, u 

Francuskoj koja je (i) tada bila izrazito prosrpski orijentirana. 

No zanimljiv je i način na koji su Finkelkraut i Bruckner spoznali narav velikosrpskog 

projekta. Kako je ispričao sam Bruckner na jednom druženju u Zagrebu ujesen 1991, 

“progledali” su zapravo usred Beograda. 

Beograd je ozbiljno pripremao europsku medijsku potporu svome ratu. No suočeni sa 

srpskom propagandom u njezinu beogradskom središtu, Finkelkraut i Bruckner prepoznali 

su stari nacistički model za mobilizaciju sljedbenika i opravdavanje vlastitih osvajanja: 

konstruiranje uloge žrtve, prikazivanje svojih budućih žrtava kao izvor zala i problema, 

izmišljanje zločina nad Srbima kako bi se opravdali vlastiti budući zločini. 

Jedan od najjezivijih primjera te inverzije zločina, a u kojem je aktivno sudjelovao i tadašnji 

vladika baranjski Lukijan, jest plasiranje monstruozne i lažne priče kroz srpske medije o 

hrvatskom vojniku (na srpskom se to tada zvalo – ustaša) Davoru Markobašiću koji nosi 

ogrlicu od prstića ubijene srpske djece. Nakon osvajanja Vukovara, njegovu trudnu ženu 

Ružicu Markobašić izvukli su iz kolone, odvezli je na Ovčaru, mučili na najokrutnije načine, 

ubili je i zakopali u masovnu grobnicu s još 199 ratnih zarobljenika i civila, s nakanom da 

nikad ne budu pronađeni. 

Dvojica francuskih filozofa spoznala su u dva dana usred Beograda sličnosti projekta “velike 

Srbije” i Trećeg Reicha. Trideset godina poslije, Njegova Svetost patrijarh Porfirije mora 

skočiti iz helikoptera na Cetinje da bi politička Hrvatska primijetila srpski svet. To hrvatsko 

političko sljepilo puno je opasnije za stabilnost države i šireg okruženja od samog srpskog 

sveta, piše Višnja Starešina u kolumni za Slobodnu Dalmaciju. 

Kolumnu u cijelosti pročitajte u Slobodnoj Dalmaciji. 

 
https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-

slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha 

 

  

https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/hrvatsko-politicko-sljepilo-opasnije-od-srpskog-sveta-1128511
https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/hrvatsko-politicko-sljepilo-opasnije-od-srpskog-sveta-1128511
https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha
https://narod.hr/hrvatska/staresina-2-francuskih-filozofa-spoznala-usred-beograda-slicnosti-projekta-velike-srbije-i-treceg-reicha
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GOSPODINE PREDSJEDNIČE VRHOVNOG SUDA ZAŠTO 

NISTE 19.SIJEČNJA 1992. GODINE HRVATSKIM 

BRANITELJIMA U POŽEGI KOD POLAGANJA PRISEGE 

OBJASNILI DA ZA DOM SPREMNI NIJE DOPUSTIV NI U 

KOJOJ PRILICI!? 
 

28 Listopad 2021  

 

Za dom spremni nedopustiv !? 

Na svečanosti prisega 123 brigade Hrvatske vojske 19.siječnja 1992.godine u Požegi, znači 

nakon svjetskog priznanja samostalne Republike Hrvatske, orilo se Za dom spremni! 

Suče Dobronić zašto niste onda istupili pred hrvatske branitelje u Požegi i rekli im da Za 

dom spremni nije dopustiv ni u kojoj prilici, pa ni u obrani svog doma, svoje domovine i 

svoje obitelji? 

Zašto niste u rujnu, listopadu i studenom 1991.godine otišli u Vukovar i HOS-ovcima 

objasnili da ne koriste Za dom spremni ni u obrani Vukovara, da ne bi slučajno povrijedili 

„osjetljive četničke dušice“ jer taj poklič nije dopustiv ni u kojoj prilici!¨? 

A četnici su pjevali tako dopuštene pjesme: Aoj Slobo šalji nam salate, bit će mesa, bit će 

mesa, klat ćemo Hrvate…“ i tako su dopušteno Velikosrpski osvajači na grad ispalili više 

od 6,5 milijuna projektila. Srušili su vukovarsku ratnu bolnicu i brojne civilne objekte, 

pretvorili grad u ruševine, a za to do danas nitko nikad nije odgovarao, nikoga hrvatsko 

Pravosuđe nije optužilo!? 

Tako su dopušteno velikosrbi bez kazne i osude, pobili 402 djece, a hrvatsko pravosuđe što 

jest nedopustivo, nikoga za to nije optužilo, ni osudilo. 

Hrvatski branitelji „ nedopustivo“ polažu prisegu uz poklič Za dom spremni (od 17,41 

minute do 17,48 minuta) uz odobrenje hrvatskog državnog vrha i građana Požege, a vi 

kažete da nije dopustivo ni u kojoj prilici!? 

A vi gdje ste vi bili tada kada je hrvatski narod krvario?  

Kada su hrvatska djeca ginula? 

Kada je hrvatski grad Vukovar izgledao kao Hirošima? 

Suče Dobronić po vašoj biografiji imali ste tada 31 godinu, i niste sudionik Domovinskog 

rata, a sudili biste i presudili ljudima koji su ne štedeći sebe i svoj život bili spremni za 

obranu svog doma i život dati? 

Četiri brata Šoljić dala su život Za dom i domovinu u kojoj ste vi sada izabrani za 

predsjednika Vrhovnog suda, ali ne da njima sudite, nego da pravedno sudite neprijateljima 

hrvatske države. 

Ma „bravo gospodine suče po meni imate crveni karton!“ 

Jer umjesto da sudite komunističkim zločincima vi sudite hrvatskim braniteljima koji 

nemaju nikakve veze sa NDH, već su se borili upravo protiv jugoslavenskih i velikosrpskih 

agresora. 

Hrvati su se referendumom 19.svibnja 1991.godine ogromnom većinom od izašlih 83,56 

posto birača, njih čak 94,17 posto izjasnili za samostalnu i neovisnu Republiku Hrvatsku. 
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Hrvatski je sabor dana 8. listopada 1991. godine jednoglasno donio Odluku o raskidu svih 

državnopravnih veza Republike Hrvatske s ostalim republikama i pokrajinama SFRJ. 

To znači da u Hrvatskoj prestaju važiti sve jugoslavenske vrednote ili jugoslavenski sustav 

vrijednosti, i na snagu stupa hrvatski sustav vrijednosti, koji je definiran Ustavom RH i 

zakonima koji se na njega nadovezuju. 

-na povijesnoj prekretnici odbacivanja komunističkog sustava i promjena međunarodnog 

poretka u Europi, hrvatski je narod na prvim demokratskim izborima (godine 1990.), 

slobodno izraženom voljom potvrdio svoju tisućgodišnju državnu samobitnost. 

– u novom Ustavu Republike Hrvatske (1990.) i pobjedi hrvatskog naroda i hrvatskih 

branitelja u pravednom, legitimnom, obrambenom i oslobodilačkom Domovinskom ratu 

(1991. – 1995.) kojima je hrvatski narod iskazao svoju odlučnost i spremnost za uspostavu 

i očuvanje Republike Hrvatske kao samostalne i nezavisne, suverene i demokratske države.- 

NN 85/2010 

Kao pravnik vi to svakako znate i bolje od nas laika, da je Domovinski rat temelj na kojem 

je nastala samostalna hrvatska država! 

Da se taj rat vodio protiv jugoarmije i velikosrba, koji su silom htjeli uništiti hrvatski narod, 

njegovu vjeru rušenjem crkvi, njegovu kulturu, rušenjem i paljenjem škola i knjižnica i 

njegovo postojanje kao naroda masovnim likvidacijama. 

Svemu tome razoružan i goloruk hrvatski narod, herojskom i nadljudskom voljom i snagom 

obranio je svoj dom i svoju domovinu upravo sa tim pokličem Za dom spremni.  

Zabranom koju najavljujete, nastavljate jugo i velikosrpsku agresiju na hrvatski narod i 

poništavate Domovinski rat što je ustvari protuustavno! 

„U Ustavu RH i Zakonima nigdje ne stoji da je Ustavni sud proglasio pozdrav ZDS 

„neustavnim“ i da stoga svaka uporaba tog pozdrava, neovisno o okolnostima slučaja, mora 

biti kažnjiva. I ta je teza potpuno pogrešna. Istina, Ustavni sud je u nekoliko slučajeva u 

povodu ocjene ustavnosti određenih akata tijela javne vlasti (nazivi ulica) i odlučivanja o 

tužbama zbog navodnih povreda određenih ustavnih prava i sloboda (slučajevi Šimunić i 

Miljak) jasno izrazio svoj stav o zločinačkom karakteru NDH i pozdravu ZDS kao ustaškom 

pozdravu i ustvrdio da su ustaška ideologija i praksa nespojive s temeljnim vrednotama 

hrvatskog Ustava. 

Kako uopće neki pozdrav može biti neustavan? 

To međutim nikako ne znači da je Ustavni sud proglasio ZDS ili bilo koji drugi pozdrav 

„neustavnim“ (kako bi uopće neki pozdrav mogao biti „neustavan“?) i da je time redovne 

sudove obvezao da beziznimno kažnjavaju svakog tko na javnome mjestu koristi pozdrav 

ZDS, neovisno o okolnostima svakog slučaja posebice.“ 

https://www.telegram.hr/politika-kriminal/vesna-alaburic-zasto-nisu-u-pravu-oni-koji-

napadaju-posljednju-odluku-suda-o-za-dom-spremni/ 

Ovdje se radi o Domovinskom ratu, koji nema nikakve veze sa NDH. Tu tezu da je Za dom 

spremni koji je korišten u Domovinskom ratu ustaški pozdrav koriste velikosrbi i yugofili , 

koji se ni nakon 30 godina ne mogu pomiriti sa postojanjem samostalne hrvatske države, pa 

je blate i stigmatiziraju na taj način! 

Zar vi suče Dobronić spadate u ovu kategoriju velikosrba i yugofila, kada kažete da ZA 

DOM SPREMNI nije dopustiv ni u kojoj prilici? 

Pa vi time kršite Ustav RH! 

https://www.telegram.hr/politika-kriminal/vesna-alaburic-zasto-nisu-u-pravu-oni-koji-napadaju-posljednju-odluku-suda-o-za-dom-spremni/
https://www.telegram.hr/politika-kriminal/vesna-alaburic-zasto-nisu-u-pravu-oni-koji-napadaju-posljednju-odluku-suda-o-za-dom-spremni/
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Za komunističke zločine hrvatsko pravosuđe nikoga nije osudilo, što je nedopustivo u svakoj 

prilici. 

Jugoslavenski komunistički režim bio je zločinački, totalitaran, represivan i diktatorski 

režim, izjednačen po zločinima sa ostalim totalitarnim režimima fašizmom, nacizmom i 

ostalim oblicima bliskim tim režimima. 

Po završetku 2.svjetskog rata pripadnicima tih vojsci i političari, fašizma, nacizma, ustaštva 

i četništva, koji nisu pred kraj rata zamijenili kokardu sa kapom partizankom, bilo je suđeno 

i presuđeno većim djelom smrtnom kaznom. 

Za masovne komunističke zločine i likvidacije Hrvata, nitko nikada nije suđen, ni osuđen, 

ni u Jugoslaviji, što je razumljivo, ali ni u Hrvatskoj. 

Hrvatsko Pravosuđe u 30 godina nikoga nije osudilo za komunističke zločine, ali je bilo 

brzo i promptno u progonu i osuđivanju hrvatskih branitelja, što dokazuje njegov karakter 

kao protivnika samostalne države Hrvatske. 

Hrvatske branitelje tereti se ovrhama za presude u korist agresorskih vojnika, koji su iz 

Srbije došli na hrvatsko tlo ubijati Hrvate, a Srbija ne želi ni čuti o plaćanju odštete, čak ni 

ne priznaje postojanje logora na teritoriju Hrvatske gdje su zatočili, mučili, silovali i ubijali 

ne samo hrvatske branitelje, nego djecu i starce. Kakvo je to Pravosuđe suče Dobronić? 

Hrvatsko nije! 

I umjesto da Pravosuđe postavite kao hrvatsko, da sudite udbašima i komunističkim 

zločincima, koji su ubijali Hrvate, što vi radite? 

Sprečavate da im se sudi u Njemačkoj, sprečavate i Njemačku da radi vaš posao, koja kada 

nećete vi istraživati i suditi za ubojstva Hrvata, radi ona za one Hrvate koji su ubijeni na 

njenom tlu. 

Kako je rekao saborski zastupnik Zlatko Hasanbegović, po programu str.11, kandidata (vas) 

kvalificira za nastavnika ONO ili političara, a nikako za predsjednika Vrhovnog suda. 

https://youtu.be/xingOw3i1Yg 

Evo popisa Hrvata koje je jugoslavenska tajna služba UDBA poubijala van granica 

Jugoslavije, na području jurisdikcije drugih zemalja: 

  

01. Ivan Protulipac 1946 Italija 

02. Ilija Abramović 1948 Austrija 

03. Dinka Domančinović 1960 Argentina 

04. Rudolf Kantonci 1962 Argentina 

05. AnđelkoVučina 1966 Kanada 

06. Mate Miličević 966 Kanada 

07. Marijan Šimundić 1967 Njemačka 

08. Jozo Jelić 1967 Njemačka 

09. Mile Jelić 1967 Njemačka 

10. Petar Tominac 1967 Njemačka 

11. Vlado Murat 1967 Njemačka 

12. Anđelko Pernar 1967 Njemačka 

13. Hrvoje Ursa 1968 Njemačka 

14. Đurp Kokić 1968 Njemačka 

15. Mile Rukavina 1968 Njemačka 

16. Krešimir Tolj 1968 Njemačka 

https://youtu.be/xingOw3i1Yg
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17. Vid Maričić 1968 Njemačka 

18. Ante Znaor 1968 Italija 

19. Josip Krtalić 1968 Italija 

20. Nedjeljko Mrkonjić 1968 Francuska 

21. Pere Čović 1968 Australija 

22. Mirko Čurić 1969 Njemačka 

23. Nahid Kulenović 1969 Njemačka 

24. Vjekoslav Luburić 1969 Španjolska 

25. Mijo Lijić 1970 Švedska 

26. Mriko Šimić 1971 Njemačka 

27. Ivo Bogdan 1971 Argentina 

28. Maksim Krstulović 1971 Velika Britanija 

29. Drago Mihalić 1972 Njemačka 

30. Josip Senić 1972 Njemačka 

31. Dr. Branko Jelić 1972 Njemačka 

32. Stjepan Ševo 1972 Italija 

33. Tatjana Ševo 1972 Italija 

34. RosemariBahorić 1972 Italija 

35. Stjepan Crnogorac 1972 Slovenija 

36. Ante Miličević 1972 Jugoslavija 

37. Josip Buljan-Mikulić 1973 Njemačka 

38. Mate Jozak 1974 Njemačka 

39. Ilija Vučić 1975 Njemačka 

40. Ivica Miošević 1975 Njemačka 

41. Nikola Martinović 1975 Austrija 

42. Matko Bradarić 1975 Belgija 

43. Vinko Eljuga 1975 Danska 

44. Stipe Mikulić 1975 Švedska 

45. Nikola Penava 1975 Njemačka 

46. Ivan Tuksor 1976 Francuska 

47. Ivan Vučić 1977 Njemačka 

48. Jozo Oreč 1977 Južnoafrička Republika 

49. Bruno Bušić 1978 Francuska 

50. Križan Brkić 1978 USA 

51. Jozo Miloš 1979 Njemačka 

52. Marijan Rudela 1979 USA 

53. Zvonko Štimac 1979 USA 

54. Goran Šećer 1979 Kanada 

55. CvitkoCicvarić 1979 Kanada 

56. Nikola Miličević 1980 Njemačka 

57. Mirko Desker 1980 Njemačka 

58. Antun Kostić 1981 Njemačka 

59. Mate Kolić 1981 Francuska 

60. Petar Bilandžić 1981 Njemačka 

61. Ivan Jurišić 1981 Njemačka 
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62. Mladen Jurišić 1981 Njemačka 

63. Stanko Nižić 1981 Švicarska 

64. Ivo Furlić 1981 Njemačka 

65. Đuro Zagajski 1983 Njemačka 

66. Franjo Mikulić 1983 Njemačka 

67. Milan Župan 1983 Njemačka 

68. Stjepan Đureković 1983 Njemačka 

69. Slavko Logarić 1984 Njemačka 

70. Franjo Mašić 1986 USA 

71. Damir Đureković 1987 Kanada 

72. Ivan Hlevnjak 1987 Njemačka 

73. Ante Đapić 1989 Njemačka 

  

Nestali Hrvati  

  

01. Zlatko Milković 1949 Francuska 

02. Zvonimir Kučar 1963 Francuska 

03. Geza Pašti 1965 Francuska 

04. Alija Koso 1971 Brazil 

05. Ante Medolić 1973 Brazil 

 

Ubijeni samo zato što su Hrvati, jer hrvatska državotvorna ideja bila je nespojiva sa 

yuvrijednostima. 

Neki od njih ubijeni su na brutalan način, Stjepan Đureković udarcima sjekirom po glavi, 

obitelj Ševo kada je ubijena i devetogodišnja djevojčica: 

„Obitelj Ševo i ubojica odatle su, sporednom cestom, krenuli u pravcu Venecije. Ševo je 

vozio; do njega je sjedila Tatjana; a otraga ubojica i mala Rosemarija. U jednom zavoju, kad 

je Ševo usporio, ubojica mu je ispalio tri hica u zatiljak. Ševo je na mjestu bio mrtav. 

Automobil se zanio i sletio u jarak. Tatjana, premda vezana pojasom za sigurnost, zgrabila 

je ubojičin revolver i otrgla prigušivač zvuka. Ubojica je ispalio više hitaca prema njoj i 

smrtno je ranio. Nakon toga je ispalio dva hica u glavu devetogodišnjoj Rosemariji i 

trenutačno je usmrtio. Prilikom napuštanja automobila ubojica je vidio da je Tatjana još 

živa, pa je stavio novi šaržer u revolver i čitavog ga ispucao u već polumrtvo Tatjanino 

tijelo. Nakon toga je, pod zaštitom gustog mraka, pretrčao vinograd i sjeo u automobil koji 

ga je tu čekao te nestao u pravcu Trsta. U blizini zločina nalazila se talijanska vojarna. 

Dočasnik Francesco Lombardi i vojnik Salvatore di Garbo, koji su čuli pucnjavu i potrčali 

prema mjestu odakle se čula, kasnije su izjavili: "Iako smo vojnici, kad smo došli na mjesto 

zločina, bili smo potreseni i ostali smo bez riječi. Prizor je bio jeziv". Nakon ubojstva obitelji 

Ševo, Sindičić je pobjegao u Jugoslaviju. Nastavio je raditi za Udbu - pod novim 

pseudonimom "Pitagora". 

Pročitajte više na: https://blog.vecernji.hr/zvonimir-despot/ubojstvo-obitelji-stjepana-seve-

9612 - blog.vecernji.hr 

„Ubojstvo u Titovo ime“ - tajna odreda smrti u Njemačkoj naslov je 45-minutnog 

dokumentarnog filma o seriji ubojstava u režiji jugoslavenske tajne službe protiv političkih 

https://blog.vecernji.hr/zvonimir-despot/ubojstvo-obitelji-stjepana-seve-9612
https://blog.vecernji.hr/zvonimir-despot/ubojstvo-obitelji-stjepana-seve-9612
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neistomišljenika - hrvatskih emigranata na njemačkom teritoriju, koji se emitirao na 1. 

programu njemačke državne televizije, a potom i na Bavarskoj televiziji i Deutsche Welleu. 

Sjećate se kakav skandal je izbio prije samog ulaska Hrvatske u EU 2013.godine? 

 Tadašnji predsjednik Vlade a sadašnji predsjednik države Zoran Milanović bio protiv 

izručenja udbaških šefova Josipa Perkovića i Zdravka Mustača Njemačkoj za brutalno 

ubojstvo Stjepana Đurekovića. 

Europski uhidbeni nalog (skraćeno EUN) nalog je nadležnog pravosudnog tijela države 

članice EU za uhićenje i predaju osobe koja se zatekne u drugoj državi članici u svrhu 

kaznenoga progona ili izvršenja zatvorske kazne ili mjere koja uključuje oduzimanje 

slobode. EUN postoji od 13. lipnja 2002. kao "Okvirna odluka o europskom uhidbenom 

nalogu i postupcima predaje između država članica" 

"Zakon o pravosudnoj suradnji u kaznenim stvarima s državama članicama Europske unije" 

zakon je kojim je implementiran europski uhidbeni nalog u pravni poredak Republike 

Hrvatske. Kroz ovaj zakon Hrvatska je dužna izručivati svoje državljane na osnovi 

europskog uhidbenog naloga koji se izdaje zbog postojanja sumnje da je osoba počinila 

zločin na području druge države članice Europske unije. Zakon je u ljeto 2013. godine u 

hrvatskim medijima prozvan Lex Perković zbog izmjene napravljene 28. lipnja 2013godine, 

kojom je odlučeno da će Hrvatska izručivati samo osobe koje se terete za zločine počinjene 

na području drugih članica Europske unije poslije 7. kolovoza 2002.godine Time je 

pokušano spriječiti izručenje Josipa Perkovića Njemačkoj koji se sumnjičio za ubojstvo 

hrvatskog disidenta Stjepana Đurekovića koji je ubijen 1983. godine. 

Jasno je što se zbiva sa predsjednikom Vrhovnog suda i zašto je odmah krenuo sa napadom 

na Za dom spremni. To je zamagljivanje spašavanja od izručivanja udbinih ubojica 

Njemačkoj, po EU uhidbenim nalozima.  

Ponavlja se scenario Lex Perković samo ovaj puta u ulozi predsjednika Vrhovnog suda koji 

bi izručenja trebao spriječiti. Zato se predsjedniku Milanoviću žurilo taj problem riješiti. 

Radovan Dobronić uzeo je za pomoćnicu Zlatu Đurđević. Pretpostavlja se po stilu pisanja 

da je ona vama suče Dobroniću pisala program što se tiče zastare EU uhidbenog naloga i 

zabrane Za dom spremni. 

Zlata Đurđević bila bi po tome veza između predsjednika Milanovića, bivšeg predsjednika 

Josipovića, udbaša Perkovića, Mustača, Nobila i Manolića… 

Dva nova europska istražna naloga Njemačka je poslala za Tomislavom Mičićem i Brankom 

Bradvicom. Sumnjiče ih da su sudjelovali u ubojstvu Joze Miloša daleke 1979.godine za 

račun Udbe kako bi sakrili trag koji je vodio prema ubojici Brune Bušića, javlja Nacional. 

https://www.nacional.hr/njemacka-trazi-dna-dvojice-osumnjicenih-za-ubojstvo-emigranta-

joze-milosa-iz-1979/ 

Znači cijela lakrdija oko izbora predsjednika Vrhovnog suda osmišljena je da se spriječe 

daljnja izručenja udbaša Njemačkoj za udbaška ubojstva hrvatskih emigranata koji su 

ubijeni na teritoriju Njemačke. 

Ovakvo hrvatsko Pravosuđe im neće nikada suditi, i sada ih još treba zaštititi da im 

Njemačko pravosuđe ne sudi! Pa do kada!  

Zar zločin nije zločin, ma tko ga počinio? 

Evo što je na tu temu izjavio predsjednik Milanović, ponižavajući hrvatske žrtve: 

„Posljedica tog nesretnog lexa Perkovića i izručenja ove dvojice Tuđmanovih udbaša 

(Perkovića i Mustača, op. ž.p.), k vragu, ne tak je, imaju i oni neke zasluge za hrvatsku 

https://www.nacional.hr/njemacka-trazi-dna-dvojice-osumnjicenih-za-ubojstvo-emigranta-joze-milosa-iz-1979/
https://www.nacional.hr/njemacka-trazi-dna-dvojice-osumnjicenih-za-ubojstvo-emigranta-joze-milosa-iz-1979/
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državu, zbog nekakvog emigranta (Stjepana Đurekovića) kojeg smo počeli izjednačavat s 

Brunom Bušićem - a oni su nebo i zemlja - ta dva čovjeka, rezultira time da Hrvatska već 

osam godina izručuje svoje državljane šakom i kapom. Dakle, nastavit ću ovu priču. Ljude 

koje ne bi trebalo izručiti za nekakva djela koja su u zastari, džepare - ne ubojice. To su naši 

državljani. Nisu najbolji među nama. Mi ih izručujemo. I nitko drugi u Evropi. Jer je ta 

praksa postavljena tada zbog ove dvojice koji su sad u zatvoru. Ja ih pomilovat neću, ne 

kanim kao ni ikoga. Ali hrvatski ljudi, možda ne najuzorniji građani, kao zadnji tanki ćumur 

iz Bosne, idu u vagonima a drugi nama odbijaju. Osam godina to traje da bi se štitila 

stražnjica nekolicine sudaca koji su u toj zavjeri sudjelovali. Dosta je. Ukinite to više! 

Država koja ne štiti svoje građane, pa i barabe, nije država.“ 

Država Hrvatska štiti udbaše, ubojice Hrvata! To je cilj! Njih sačuvati od osude! A u isto 

vrijeme zabranjivati Za dom spremni koji ne može biti neustavan, (kako bi uopće neki 

pozdrav mogao biti „neustavan“?) 

Zašto se predsjednik Milanović ne potrudi zaštititi hrvatske državljane, hrvatske branitelje 

od Srpskog zakona o univerzalnoj jurisdikciji i natjerati Srbiju da ga ukine? 

Od 2003. godine u Republici Srbiji na snazi je Zakon o univerzalnoj jurisdikciji koji 

omogućava srbijanskim sudovima da primijene nacionalno kazneno pravo na počinitelja — 

stranca koji je počinio kazneno djelo u inozemstvu, protiv stranca ili strane države, i ne 

nalazi se na teritoriju države u kojoj mu se sudi. 

Srbija je to pravo iskoristila kada je na 12 godina zatvora optužila hrvatskog državljanina 

Veljka Marića, a na optužnicama se nalaze i drugi hrvatski građani koji nisu upoznati s 

činjenicom da je za njima raspisana tjeralica i kojima prijeti opasnost od uhićenja pri ulasku 

u Srbiju. Tako su srbijanske vlasti nedavno na graničnom prijelazu Bogojevo uhitile 

hrvatskog branitelja Zdravka Hlobika kojeg su zamijenili za njegovog imenjaka, za kojim 

je raspisana tjeralica zbog optužbe za terorizam u Domovinskom ratu. 

Ovim zakonom Srbija se proglasila „mini Haagom”, uspostavivši pravo da sudi bilo kome. 

Zakon o univerzalnoj jurisdikciji odstupa od pravnih standarda koji postoje u Europskoj 

uniji i da predstavlja kamen spoticanja u pregovorima Republike Srbije i Europske unije. 

Samostalna država Hrvatska dopušta da se njenim građanima sudi u drugim zemljama!? To 

samo pokazuje koliko nam je neučinkovito, neuređeno i nepravedno Pravosuđe! 

Kakvu pravnu sigurnost država Hrvatska pruža svojim građanima pokazuje hrvatsko 

pravosuđe koje ju je pretvorilo u zemlju pravnih apsurda, nepravde, kriminala i korupcije! 

  

Lili Benčik/hrvatskepravice 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/28337-gospodine-predsjednice-

vrhovnog-suda-zasto-niste-19-sijecnja-1992-godine-hrvatskim-braniteljima-u-pozegi-kod-

polaganja-prisege-objasnili-da-za-dom-spremni-nije-dopustiv-ni-u-kojoj-prilici  

 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/28337-gospodine-predsjednice-vrhovnog-suda-zasto-niste-19-sijecnja-1992-godine-hrvatskim-braniteljima-u-pozegi-kod-polaganja-prisege-objasnili-da-za-dom-spremni-nije-dopustiv-ni-u-kojoj-prilici
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/28337-gospodine-predsjednice-vrhovnog-suda-zasto-niste-19-sijecnja-1992-godine-hrvatskim-braniteljima-u-pozegi-kod-polaganja-prisege-objasnili-da-za-dom-spremni-nije-dopustiv-ni-u-kojoj-prilici
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/28337-gospodine-predsjednice-vrhovnog-suda-zasto-niste-19-sijecnja-1992-godine-hrvatskim-braniteljima-u-pozegi-kod-polaganja-prisege-objasnili-da-za-dom-spremni-nije-dopustiv-ni-u-kojoj-prilici
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DAMIR BOROVČAK U MOJIM ZAPISIMA, ZAGREB 2022. 
 

KOMENTAR DAMIRA BOROVČAKA 
 
Zanimljiv komentar mog odgovora prof. Vidmaroviću dao je naš poznati publicist Damir 

Borovčak: 

 

„Inače, često sjajni Ivica Šola ovaj je put promašio metu. 

A što ćemo, ponekad i sjajni olimpijci u disciplini biatlon sjajno skijaju i pucaju, no pred 

samim ciljem promaše metu. 

Sada kada je jasno vidljiv dokument da su u demokratskoj Americi hrvatski domobrani 

1936. g. pozdravljali sa 'Za dom spremni', nema više nikakve sumnje kakav je taj hrvatski 

pozdrav ili slogan. Za to nam nisu potrebni veleučeni kvazi antifa-povjesničari iz pupavih 

mrziteljskih laboratorija, kako bi nam njihov mentor sa saborske govornice ukazivao tko je 

kršćanin, a tko vrli katolik. 

To bi trebalo biti svakom jasno, pa i američkom veleposlaniku pouka, neka ne presuđuje 

hrvatsku povijest koju ne poznaje. Nije li konačno jasno tko je spreman braniti svoj dom, a 

tko mrzi Hrvatsku u kojoj je rođen? 

Jednostavno je nevjerojatno koliko nas puta samo jedan notorni profi-lažac treba ugristi iz 

iste rupe. 

Potrebno je napomenuti da se to razobličavanje laži o povijesnom slijedu pozdrava/slogana 

'Za dom spremni' ne bi ni slučajno rasvijetlilo da nije bilo rovovske bitke akademika Josipa 

Pečarića i pridruženog mu dr. Josipa Stjepandića. Njih su dvojica najzaslužniji da su profi-

laži o pozdravu 'Za dom spremni' razobličene. Što govori samo da ponekad nisu nužni 

strukovni povjesničari da bi se razotkrile povijesne podvale i neistine.“ 

Borovčakov komentar Šolina teksta stvarno je duhovit. Pun pogodak. Recimo sam naslov 

Šolina teksta („Da, (anti)fašizam je zadnje utočište hulja. Za dom spremni!“) bio bi mi bolji 

bez zagrada u (anti)fašizam. Antifašisti danas izmišljaju fašiste u Hrvatskoj samo da ih ne 

bi vidjeli u fašističkom agresoru na Hrvatsku, kao što je to vidio nedavno i Marcel Holjevac 

u svom tekstu. Jasno je da bi u takvom tekstu, u kojem se ne bi promašila meta, dio o Srbiji 

bio sličan Holjevčevu komentaru. 

S hrvatskim povjesničarima jesam polemizirao kada bih primijetio neku nelogičnost ili 

nepotpunost u iskazima. Kada je riječ o tvrdnji o „starom hrvatskom pozdravu“, nisam 

ulazio u negiranje njihovih podataka, nego o prirodi što bi to trebalo značiti. 

Još u vrijeme Peticije ZDS, tj. napada na „Bojnu Čavoglave“ i Thompsona od strane vlasti, 

kada su nam iz Ureda Predsjednice poručili da je to pozdrav „na razini provokacije“, 

odgovorio sam im da oni „čitaju hrvatsku povijest srpskim očima“ i poslao tekst Eve 

Kirchmayer Bilić „Glazbom i riječju za dom kroz povijest“ iz koga je jasna neraskidivost 

„Za dom spremni“ od „Za dom“. 
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Nedavno sam u jednom komentaru ponovo dao svoj tekst o polemici Predsjednica – 

Hasanbegović. 

Hasanbegoviću sam zamjerio nedorečenost kada je govorio o „ustaškom pozdravu“. U 

nedavnom tekstu sam i napomenuo kako je on mislio o tome slično meni i vidimo da je ovih 

dana on doista to i potvrdio. U prilozima dajem i o tome kako je on to pojasnio u „Bujici“. 

Spomenuo je i pozdrav „Za dom“ (vidjeti snimku), ali je inzistirao na samoj formulaciji „Za 

dom spremni“ i o tome kako se ona pojavila. S druge strane oni kojima je to stari hrvatski 

pozdrav imaju pravo to tvrditi jer su u biti značenja ista, a u mom spomenutom tekstu ili još 

kod napada na Josipa Šimunića govorio sam o prirodnom razvoju pozdrava – dakle isto ono 

što su srpski povjesničari koristili kod njihova pozdrava s tri prsta – pozdrava nastalog u 

njihovoj fašističkoj agresiji. 

Ali itekako mi je prihvatljiv i Hasanbegovićev pristup jer sam se i sam pozivao na autorstvo 

izreke „U Boki kotorskoj svaki kamen govori hrvatski“, koja se ponekad pripisuje Stepincu. 

Ali ja itekako naglasim da je u biti ono što je doista rekao naš svetac istovjetno s onim što 

sam ja rekao. 

Da je predsjednica doista mislila na istovjetnost značenja tih pozdrava, neizravno je 

potvrdila u svom drugom obraćanju javnosti. Sada je poprilično jasno da je potpora HDZ-a 

uvjetovana podršci stavovima Plenkovićeva povjerenstva o ZDS, što je jasno pokazao 

Jandroković, ali nam je američki veleposlanik pokazao da su interesi bili mnogo širi. 

Međutim i tada je spomenula „Za dom” kao jednu od povijesnih varijanti hrvatskog 

pozdrava i pokliča. Da, nije prastari pozdrav ZDS, ali jest varijanta, tj. pozdrav s istim 

značenjem „Za dom“. Vjerojatno otud i potreba za Jandrokovićevo „objašnjenje“ što je 

predsjednica rekla. Da nije bilo i drugih primjedbi na račun predsjednice, kao što su one o 

izbjegavanju u govorima „velikosrpske agresije“, „srpskog genocida u Srebrenici“, generala 

Praljka i Brodarca, još bismo mogli povjerovati da je predsjednica namjerno spomenula „Za 

dom“. S druge strane u Prilozima dajem i mišljenje našeg poznatog povjesničara prof. dr. 

sc. Josipa Jurčevića. Vidjet ćete kako je u njegovu tekstu podjednak prostor dan i 

pozdravima „Za dom“ i „Za dom spremni“. Obratite pozornost na sam završetak njegova 

teksta koji daje jedan od mogućih razloga zašto je Plenković zabranio svom povjerenstvu 

da razmatra vrijeme prije NDH, kao i to da ne smiju razmatrati i povijesne laži o NDH. Taj 

je završetak: 

„Na koncu, navedimo nešto što služi kao mali odmak od naših predrasuda i našeg vremena 

u koje smo utopljeni, te koliko je u ovom problemu, a i inače, poučno gledati i iz šireg 

konteksta. Naime, 1932. godine (u vrijeme ustaškog Velebitskog ustanka), list „Proleter”, 

glavno glasilo CK KPJ, ultimativno je zahtijevalo da svi komunisti moraju pružiti svekoliku 

pomoć – ustašama.“ 

S druge strane u komentarima u svezi s predsjedničinim izjavama pojavila se tvrdnja o ZDS 

kao „domobranskom pozdravu“. Poslao sam upit nekim hrvatskim povjesničarima. Nadam 

se da će nekome od njih to biti zanimljivo i da ćemo i o tome doznati što misle naši 

povjesničari. 
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ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJINI, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

ZAHVALA 

Hvala svima na čestitkama za imendan. 

Prva je stigla iz Australije:  

Subject:  DRAGI HRVATSKI DOMOLJUBI - SVEČARI, SRETAN VAM IMENDAN I 

ZAGOVOR SV. JOSIPA! 

Date:  Sat, 19 Mar 2022 10:11:38 +1000 

From:  Maria Dubravac <mariakroata@gmail.com> 

To:  Josip Pecaric, Josip Stjepandic, Josip Jurčević jurasinovic,  

 
Poštovani prof. Pečariću, molim, ako je moguće, uručite čestitku našemu divnom Josipu 

Šimuniću. Hvala. 

ZDS Marija Dubravac 

Kao što bi, a to sam rekao na predstavljanju knjige 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija da 

na njoj nije sudjelovao i Davorin Karačić, to predstavljanje bi bila prava josipijada tako je i 

ova čestitka hrvatske pjesnikinje Marije Dubravac poslana i toj trojici Josipa.  

Već sam pojasnio da podnaslov knjige THOMPSONOFOBIJA pripada don Angelku 

Kaćunku.  

Kao što smo mi govorili i o ratu u Ukrajini, tako je don Anđelko u svom velikom komentaru 

u „Hrvatskom tjedniku“ od 17. 03. 2022. upozorio da uvijek treba voditi računa o pravilu: 

TKO OD TOGA IMA KORISTI? 

U istom broju imamo i članak dr. sc. Damira Pešorde koji završava ovako (članak dajem u 

Prilogu): 

Paradoksalno je to da će ukrajinska obrana nacionalne neovisnosti pred naletom ruskog 

imperijalizma vjerojatno doprinijeti daljnjem slabljenju koncepta nacionalne neovisnosti na 

globalnom planu. 

Jasno je bilo odmah da najveću korist od toga rata imaju globalisti. 

Putin je doživljavan kao suverenist, a onda pokazao pravo lice. Tako je omogućio 

globalistima da se oni kao bore za suverenost Ukrajine i ujedine sve oko njih. 

Tako je Putin učinio više za njih od bilo koga. Uz to im se još i ruga na razne načine. Na 

primjer uspoređuje svoju krvavu agresiju u kojoj je protjerano milijuni ljudi s 

bombardiranjem Srbije kada su protjerali sa Kosova veliki broj Albanaca. Tada su sa Zapada 

nešto i uradili s agresorima, a sada nisu pokušali ništa iako je mnogo više ljudi istjerano iz 

svojih domova nego tada. 
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Koliko je meni poznato Ukrajina nije u savezu s Rusijom, pa su Rusi mogli uči u Ukrajinu, 

a ovi iz NATO-a se nisu usudili ni onemogućiti im kontrolu nad nebom iznad Ukrajine. 

Ima puno toga što govori o sličnosti ove agresije s naci-fašističkom agresijom na Hrvatsku. 

Velesile su tada nagrađivale naci-fašističke agresore, Malog Slobu postavljali za 

Predsjednika Generalne skupštine UN-a itd.  

Hrvatsku su osuđivali zbog obrambenog pozdrava ZDS, a sada sami kliču istovjetan 

ukrajinski SLAVA UKRAJINI- 

Pešorda i o tome govori u svom tekstu: 

Znatno veći broj analitičara, ali i naroda u potpunosti podržava ukrajinsku stranu u sukobu. 

To je, uostalom, i imperativni ton mainstream medija, ali i velike većine manjih medija te 

internetskih portala koje javnost percipira kao konzervativne ili desne. Tu je uspostavljena 

jednostavna, logična i uvjerljiva špranca: Rusi agresori, Ukrajinci napadnuti narod koji 

brani svoju zemlju; Rusi Srbi, Ukrajinci Hrvati. Međutim, začudo ne vrijedi varijacija iste 

formule: Slava Ukrajini = Za dom spremni! Stepan Bandera = Ante Pavelić! Zanimljivo je 

bilo gledati analitičara kako usplahireno petlja pokušavajući obrazložiti zašto Bandera nije 

nacist. Veli kako su porobljeni narodi u njemačkom napadu na SSSR vidjeli prigodu za 

oslobađanje od sovjetske vlasti te kako je i Bandera prihvatio njemačku pomoć samo kako 

bi došao do nezavisne Ukrajine. Točno, samo sve to do zadnjeg slova vrijedi i za Antu 

Pavelića i NDH! Volio bih vidjeti Barića ili bilo koga drugoga da u sličnoj emisiji na HTV-

u to kaže. Nema šanse! 

Nema šanse ni da bi političari u RH imali petlje to isto uraditi. 

Nema šanse da bi oni i priznali da znaju za poruku kardinala Kuharića: 

Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. Principi su oružje. I zato 

kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi pred svijetom, ona je jaka i pred jakima. 

A kamoli i da se ponašaju u skladu s njom! 

 

Josip Pečarić 



404  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

 

 



LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ  405 

 

 

 

 

'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA, ZAGREB, 

2022. 

 

ZABRANJEN KONCERT: ‘SLOVENSKA VLAST 

THOMPSONA ŽELI PROGLASITI FAŠISTOM, ŠTO JE 

FLOSKULA ONIH KOJI VOLE I PODRŽAVAJU 

KOMUNISTIČKA KLANJA, SILOVANJA I OTIMANJA’ 
 

21. svibnja 2020.  

 

Menadžment i odvjetnik Marka Perkovića Thompsona uputila je javnosti priopćenje o tome 

što je mariborska općina ponovno zabranila njegov koncert. 

Nakon što je koncert prvi put zabranjen, organizator Milan Trol žalio se slovenskom 

Upravnom sudu, koji je prošle godine žalbu prihvatio i predmet poslao na ponovno 

odlučivanje. A onda je mariborska općinska uprava u ponovljenom postupku donijela istu 

odluku. 

Općinska uprava, kako javljaju slovenski mediji, na 55 stranica odluke navodi opsežna 

objašnjenja policije i Europola, nudeći i svoj pogled na povijest ustaštva u Drugom 

svjetskom ratu, a sve kako bi obrazložila zabranu koncerta Marka Perkovića Thompsona. 

Uprava je u ponovljenom postupku pozvala policiju da dopuni prijedlog za zabranu koncerta 

s dokazima da Thompson veliča ustaštvo, kao i odlukama Kanade, Nizozemske, Švicarske 

i Austrije, za koje policija navodi da su ranije zabranile Thompsonove nastupe. 

Policija je u odgovoru priložila snimke Thompsonovih nastupa i dokumentaciju o 

incidentima i uzvikivanju pozdrava “Za dom spremni” na nastupima, odgovore drugih 

europskih država, kao i odluke hrvatskih sudova u sličnim primjerima, stajalište Europskog 

suda za ljudska prava u predmetu Joea Šimunića i mišljenje hrvatske pučke 

pravobraniteljice. 

Općinska uprava je od Muzeja narodnog oslobođenja u Mariboru zatražila podatke o 

ustaškom pokretu i logoru Jasenovac, o kojem je njihovim tvrdnjama pjevao Thompson, a 

muzej je dostavio podatke o slovenskim žrtvama tog logora. 

Policija u svom odgovoru ustvrdila da bi Thompsonov koncert u Mariboru nedvojbeno 

ugrozio ljudska prava etničkih zajednica – Srba, Roma i Židova – koje su u relativno 

velikom broju prisutne u Mariboru piše Večernji list. 

 

Thompsonov odvjetnik i menadžment: Politička odluka koja nema veze sa zdravim 

razumom 

U nastavku donosimo priopćenje Thompsonova menadžmenta i odvjetnika. 

“Najnovija odluka mariborskih općinskih vlasti u Republici Sloveniji, da se zabranjuje 

koncert Marka Perkovića Thompsona u Mariboru, s razlozima koji su u toj odluci navedeni, 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fzabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fzabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://www.vecernji.hr/vijesti/mariborske-vlasti-i-po-drugi-put-zabranile-thompsonov-koncert-1403740
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a gdje se spominje mogućnost pozivanja na nacionalnu mržnju, isticanje fašističke 

ikonografije i činjenje kažnjivih djela, ponovno predstavlja političku odluku koja nema veze 

sa zdravim razumom. 

Netočne su navodi da bi Marku Perkoviću Thompsonu, ikad igdje bio zabranjen nastup, 

budući da osim ove nakaradne i sa zdravim razumom, suprotne odluke, ne postoji nikakva 

odluka bilo kojeg tijela lokalne ili centralne vlasti, kojom bi se zabranio nastup Marka 

Perkovića Thompsona. 

Navodima o ustaštvu te o činjenju kažnjivih djela kao i o pozivanju na mržnju, gradska vlast 

Maribora ne samo što onemogućuje pojedinca u obavljanju svog posla te prava rad, jer 

ovakvi neosnovani i promašen argumenti za posljedicu upravo i imaju uskratu prava na rad, 

lokalna mariborska vlast vrijeđa i ponižava Republiku Hrvatsku. 

Naime, zakonito i redovito ponašanje, održavanje koncerata na kojima se ne čine nikakva 

kažnjiva djela, dakle nešto što je u Republici Hrvatskoj sasvim uobičajeno i prihvatljivo, 

nazivati i opisivati na način kao je to učinila mariborska vlast, je faktički davati ocjene o 

Republici Hrvatskoj kao državi u kojoj je uobičajeno ono što bi u nekim drugim zemljama, 

(kao što to pokušavaju reći mariborski potomci radnika iz nekih država bivše Jugoslavije 

koji su odjednom postali Slovenci) bilo neprihvatljivo. 

Jasno je i vidljivo da se u konkretnom slučaju radi o prvenstveno unutarpolitičkoj 

problematici u Sloveniji. 

Naime, ljevičarska vlast koja je u ratu s patriotskim snagama koje vodi Janez Janša, ovakvim 

ocjenama Marka Perkovića Thompsona kao i priredaba na kojima nastupa kao i posjetitelja 

takvih priredaba, želi uputiti poruku Janezu Janši, koji je podržao održavanje koncerta 

Marka Perkovića Thompsona pri prvoj zabrani, koju je i nadležni sud utvrdio kao 

nezakonitu, te ga očito proglasiti fašistom, što je standardna floskula onih koji sami vole i 

podržavaju komunistička klanja, silovanja i otimanja. 

Najžalosnije u svemu tome je činjenica i spoznaja da oni koji su se prema Hrvatskoj tijekom 

Domovinskog rata i poslije, odnosili s poniznim poštovanjem, koji su u Hrvatsku gledali 

kao u nešto s čim se nije dobro konfrontirati, sad iskorištavaju okolnost da Hrvatska već 20 

godina nema državnika, nego sitne činovnike koji vlastitu komociju i privilegije, mijenjaju 

za slabljenje položaja vlastite zemlje i time neizravno podržavaju ponižavanje vlastitog 

naroda. 

Svjedoci smo i da ljudi, koji su prije 25 godina, pokorno i ulizivački obilježavali obljetnicu 

blajburškog masovnog komunističkog zločina, u nadi da će time na svojoj strani imati 

pobjedničku Hrvatsku Vojsku, hinjski i nezahvalno obilježavanje jednog vjerskog događaja 

pokušavaju iskoristiti za slabljenje položaja kako Hrvata u BiH, tako i Republike Hrvatske. 

Organizator koncerta će, kako je i do sada uspijevao, ponovno oboriti ovu nakaradnu odluku 

ali ostaje gorak okus da su oni koji su nekoć bilo jako pristojni, zapravo prikrivali svoje 

prave namjere i svoj pravi odnos. 

Najmanje što Republika Hrvatska može napraviti za zaštitu digniteta kako sebe tako i svojih 

državljana, da zabrani ulaz u Republiku Hrvatsku svim onima koji su donijeli ovu uvredljivu 

odluku uz istodobno poštovanje i uvažavanje slovenske države i slovenskog naroda, jer, kao 

što su vjerojatno i oni svjesni, danas oni koji su Slovenci postali nedavno, a u sebi intimno 

imaju podrugljiv te supremacijski odnos prema Sloveniji i Slovencima zabranjuju hrvatskog 

izvođača, a sutra bi im možda polka i jodlanje predstavljali izraz fašizma. 

Odvjetnik Davorin Karačić i Menadžment Marka Perkovića Thompsona” 
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Podsjetimo, prošle godine je Upravni sud republike Slovenije zaključio kako “činjenično 

stanje, da je organizator uradio sve što Zakonom o javnom okupljanju navedeno, da nije bilo 

nikakvog utemeljenog razloga, da se unaprijed zaključi, da će pjevač Marko Perković 

Thompson ili grupa gostiju počiniti krivično djelo”. Spor se odnosi na najavu koncerta 

Marka Perkovića Thompsona u Mariboru 2017. godine. 

Organizator Trol u odgovoru na navode policije tvrdi kako policija samo dokazuje da je 

ustaštvo zločin, što nitko ne dovodi u pitanje, smatrajući da policija nije dokazala ono što bi 

trebala dokazati. Naglašavajući kako nije dopušteno zabranjivati događaje zbog prekršaja ili 

navodnih prekršaja neke osobe u prošlosti, Trol podvlači da njegov cilj nije bio 

“organiziranje kršenja zakona”. 

 

Janša se prije godine protivio odluci 

Mariborska općinska uprava s druge strane tvrdi da sporni pozdrav “Za dom spremni”, 

sadržaj Thompsonovih pjesama i prateća ikonografija, iako je riječ o autorskim pjesmama, 

simboliziraju mržnju prema ljudima drugog vjerskog i etničkog porijekla i veličaju ustaštvo, 

što je u suprotnosti sa 63. Člankom slovenskog Ustava. 

Odluka o zabrani Thompsonova koncerta prije tri godine izazvala je oštre podjele na 

slovenskoj političkoj sceni. Dok je tadašnja vlada lijevog centra odobravala takvu odluku, 

tadašnji opozicijski lider Janez Janša, koji je danas na čelu slovenske vlade, oštro joj se 

protivio 

“Ako je Thompsonov koncert zabranjen zbog njegova svjetonazora, onda u Sloveniji imamo 

političku policiju i policijski režim”, poručio je tada Janša. Istog dana kada je Thompson 

trebao nastupiti u Mariboru Janšina stranka održavala je u tom gradu stranački kongres, a 

slovenski mediji pišu da je i Janša planirao dolazak na Thompsonov koncert. Nije tajna da 

Janša voli Thompsona, a nedavno je jedan slovenski sastav uglazbio Janšinu pjesmu 

“Najljepša si”, posvećenu Sloveniji i njezinim ljepotama, koja podsjeća na Thompsonovu 

pjesmu “Lijepa li si”. 

Izvor: narod.hr/Večernji list 

 

https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-

fasistom  

 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-

reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja 

  

https://narod.hr/kultura/thompsonov-menadzer-za-narod-hr-nakon-presude-o-nezakonitoj-zabrani-u-sloveniji-publika-nas-trazi
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja
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HODAK: OVO JE PRESEDAN I NAJVEĆA POBJEDA 

THOMPSONA I NJEGOVE BOJNE ČAVOGLAVE! OVDJE 

SMO IMALI PRIGLUPU SITUACIJU... 

Ivan Grandov 

 

Ugledni odvjetnik i kolumnist portala Direktno Zvonimir Hodak komentirao je presudu 

Visokog prekršajnog suda, kojom će Marko Perković Thompson poklič "za dom spremni" 

i dalje moći neometano izvikivati na koncertima u Hrvatskoj. 

 

"To je najbolja i najveća stvar koju je neki sud u Hrvatskoj napravio. Tu se radi o činjenici 

da je 20 sudaca, veliko i opće vijeće Prekršajnog suda, donijelo odluku koje se svi prekršajni 

suci u Hrvatskoj moraju držati. To je presedanska odluka, 15 sudaca je protiv toga da se 'Za 

dom spremni' smatra prekršajem i remećenjem javnog reda i mira, četiri suca su za to da se 

primjenjuje u negativnom kontekstu, dok je samo jedan neutralan", rekao je Hodak. 

Kako navodi, ovdje se radi o presedanu koji predstavlja veliki udarac sudovima koji na 

temelju ideoloških razmišljanja donose presude. 

"To je veliki udarac vijeću koje je do sada forsiralo i tvrdilo da je to dio zakona o 

prekršajima, no po današnjoj odluci tome se više ne može suditi. Sada se na temelju 

nekakvih ideoloških tvrdnji ne može suditi nikome. 

Morat će se mijenjati zakon. Neće se dozvoliti da se poklič legalizira u obliku u kojem je u 

srijedu na sudu utvrđeno. Da bi se promijenio zakon, trebat će puno muke. Ovo je velika 

stvar gdje se godinama tvrdilo da sudovi ne poštuju zakon, međutim taj zakon je teško 

poštivati kada odredbe niti u jednoj sferi ne postoje", rekao je Hodak. 

 

'Ovo je najveća pobjeda Thompsona i njegove pjesme Bojna Čavoglave' 

Upitan je li ova odluka vezana uz nadolazeće parlamentarne izbore, Hodak odgovara: 

"Nipošto. Prekršajno vijeće neprekidno je mijenjalo prvostupanjske presude i odluke kojima 

se oslobađalo optužbi ljude koji su uzvikivali 'za dom spremni'. Posljednji put se drugo 

vijeće protivilo sudskoj praksi i oslobodilo Marka Perkovića Thompsona optužbi. Nakon 

toga zatražena je opća sjednica Prekršajnog suda. Oni su se tu morali izjasniti i odlučeno je 

da je dosadašnja praksa pogrešna.Ovo je najveća pobjeda Thompsona i njegove pjesme 

Bojna Čavoglave", rekao je Hodak. 

Kako navodi, ovdje je bila riječ o ideološkoj borbi. 

"Ovdje imamo priglupu situaciju, gdje su se ljudi borili protiv crvene zvijezde i uzvikivali 

'za dom spremni' u Vukovaru i diljem Hrvatske, a sada poklonici te iste zvijezde traže da se 

poklič iz Domovinskog rata zabrani, toga ima samo u Hrvatskoj. 

Ta poruka ima desni odjek. Zastupao sam i Joe Šimunića, koji je kažnjen s pet tisuća kuna 

jer je vikao 'za dom', ne 'za dom spremni'. Visoko prekršajno vijeće tada je povisilo kaznu s 

pet na 25 tisuća kuna. Onda je počela procesna borba, koja je danas okončana", rekao je 

Hodak. 

 

https://direktno.hr/direkt/hodak-ovo-je-presedan-i-najveca-pobjeda-thompsona-i-njegove-

bojne-cavoglave-ovdje-smo-imali-priglupu-situaciju-196232/ 

https://direktno.hr/domovina/za-dom-spremni-visoki-prekrsajni-sud-donio-odluku-koja-je-obvezujuca-za-sve-suce-tog-suda-196207/
https://direktno.hr/domovina/za-dom-spremni-visoki-prekrsajni-sud-donio-odluku-koja-je-obvezujuca-za-sve-suce-tog-suda-196207/
https://direktno.hr/direkt/hodak-ovo-je-presedan-i-najveca-pobjeda-thompsona-i-njegove-bojne-cavoglave-ovdje-smo-imali-priglupu-situaciju-196232/
https://direktno.hr/direkt/hodak-ovo-je-presedan-i-najveca-pobjeda-thompsona-i-njegove-bojne-cavoglave-ovdje-smo-imali-priglupu-situaciju-196232/
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THOMPSON O ODRŽAVANJU KONCERTA U MARIBORU 

NAKON UKIDANJA ZABRANE: ‘ŠALJEMO VELIKI 

POZDRAV SLOVENIJI UZ PORUKU, VIDJET ĆEMO SE’ 
 

8. lipnja 2020. 

 

Prije nekoliko dana objavljeno je kako je Ministarstvo unutarnjih poslova Slovenije ukinulo 

odluku mariborske upravne jedinice koja je prije nekoliko tjedana po drugi put zabranila 

koncert Marka Perkovića Thompsona u Mariboru. 

Menadžment Marka Perkovića Thompsona na upit slovenskog portala oko datuma 

održavanja koncerta odgovorio je kako zbog trenutačne pandemije on neće biti organiziran, 

no uz poruku: “Šaljemo veliki pozdrav Sloveniji uz poruku, vidjet ćemo se”. 

 

“Thompson će dokazat svu neosnovanost napada na njega” 

“Unatoč pozitivnim odlukama Republike Slovenije povodom neosnovanih zabrana koncerta 

Marka Perkovića Thompsona od strane mariborskih vlasti, a zbog postojanja još uvijek 

kriznog stanja uzrokovanog koronavirusom, nismo u mogućnosti planirati održavanje 

koncerta u skorije vrijeme. 

Ipak, Maribor i Slovenija zaslužuju da Marko Perković Thompson dođe i održi koncert, te 

na licu mjestu dokaže svu neosnovanost napada na njega. 

Marko Perković Thompson neće podnositi nikakve tužbe protiv države Slovenije iz 

poštovanja prema njima i njihovim institucijama koje su dokazale kako su priče o 

zabranama u nekim Europskim državama i priče o neredima na njegovim koncertima obične 

izmišljotine te svojim dvjema odlukama o ukidanju zabrana na državnoj razini pokazali kako 

ne robuju dnevnopolitičkim sitnim interesima. 

Šaljemo veliki pozdrav Sloveniji uz poruku, vidjet ćemo se.”, stoji u odgovoru menadžment 

Marka Perkovića Thompsona. 

Podsjetimo, Narod.hr pisao je o zabrani Thompsonovog koncerta i raširenoj kampanji 

kriminalizacije Domovinskog rata. 

> Još jedna pobjeda: Slovenski sud zabranu koncerta u Mariboru proglasio 

nezakonitom, Thompson ima pravo nastupiti u Sloveniji 

> Pročitajte reakcije na odluku o ‘Za dom spremni’ na početku Thompsonove pjesme 

‘Bojna Čavoglave’ 

> Zabranjen koncert: ‘Slovenska vlast Thompsona želi proglasiti fašistom, što je 

floskula onih koji vole i podržavaju komunistička klanja, silovanja i otimanja’ 

Nakon što je koncert prvi put zabranjen, organizator Milan Trol žalio se slovenskom 

Upravnom sudu, koji je prošle godine žalbu prihvatio i predmet poslao na ponovno 

odlučivanje. A onda je mariborska općinska uprava u ponovljenom postupku donijela istu 

odluku. 

Općinska uprava, kako javljaju slovenski mediji, na 55 stranica odluke navodi opsežna 

objašnjenja policije i Europola, nudeći i svoj pogled na povijest ustaštva u Drugom 

svjetskom ratu, a sve kako bi obrazložila zabranu koncerta Marka Perkovića Thompsona. 

Uprava je u ponovljenom postupku pozvala policiju da dopuni prijedlog za zabranu koncerta 

s dokazima da Thompson veliča ustaštvo, kao i odlukama Kanade, Nizozemske, Švicarske 

https://reporter.si/clanek/slovenija/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-zaradi-koronavirusa-koncerta-za-zdaj-se-ne-bo-784686
https://narod.hr/kultura/jos-jedna-pobjeda-thompson-moze-nastupiti-u-sloveniji-sud-zabranu-koncerta-u-mariboru-proglasio-nezakonitom
https://narod.hr/kultura/jos-jedna-pobjeda-thompson-moze-nastupiti-u-sloveniji-sud-zabranu-koncerta-u-mariboru-proglasio-nezakonitom
https://narod.hr/hrvatska/procitajte-reakcije-na-odluku-o-za-dom-spremni-na-pocetku-thompsonove-pjesme-bojna-cavoglave
https://narod.hr/hrvatska/procitajte-reakcije-na-odluku-o-za-dom-spremni-na-pocetku-thompsonove-pjesme-bojna-cavoglave
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
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i Austrije, za koje policija navodi da su ranije zabranile Thompsonove nastupe, što nije 

točno. 

Policija je u odgovoru priložila snimke Thompsonovih nastupa i dokumentaciju o 

incidentima i uzvikivanju pozdrava “Za dom spremni” na nastupima, odgovore drugih 

europskih država, kao i odluke hrvatskih sudova u sličnim primjerima, stajalište Europskog 

suda za ljudska prava u predmetu Joea Šimunića i mišljenje hrvatske pučke 

pravobraniteljice. 

Općinska uprava je od Muzeja narodnog oslobođenja u Mariboru zatražila podatke o 

ustaškom pokretu i logoru Jasenovac, o kojem je njihovim tvrdnjama pjevao Thompson, a 

muzej je dostavio podatke o slovenskim žrtvama tog logora. 

Policija u svom odgovoru ustvrdila da bi Thompsonov koncert u Mariboru nedvojbeno 

ugrozio ljudska prava etničkih zajednica – Srba, Roma i Židova – koje su u relativno 

velikom broju prisutne u Mariboru piše Večernji list. 

Thomsponov menadžment tad je reagirao priopćenjem: 

“Jasno je i vidljivo da se u konkretnom slučaju radi o prvenstveno unutarpolitičkoj 

problematici u Sloveniji. Naime, ljevičarska vlast koja je u ratu s patriotskim snagama koje 

vodi Janez Janša, ovakvim ocjenama Marka Perkovića Thompsona kao i priredaba na 

kojima nastupa kao i posjetitelja takvih priredaba, želi uputiti poruku Janezu Janši, koji je 

podržao održavanje koncerta Marka Perkovića Thompsona pri prvoj zabrani, koju je i 

nadležni sud utvrdio kao nezakonitu, te ga očito proglasiti fašistom, što je standardna 

floskula onih koji sami vole i podržavaju komunistička klanja, silovanja i otimanja. 

Najžalosnije u svemu tome je činjenica i spoznaja da oni koji su se prema Hrvatskoj tijekom 

Domovinskog rata i poslije, odnosili s poniznim poštovanjem, koji su u Hrvatsku gledali kao 

u nešto s čim se nije dobro konfrontirati, sad iskorištavaju okolnost da Hrvatska već 20 

godina nema državnika, nego sitne činovnike koji vlastitu komociju i privilegije, mijenjaju 

za slabljenje položaja vlastite zemlje i time neizravno podržavaju ponižavanje vlastitog 

naroda. 

Svjedoci smo i da ljudi, koji su prije 25 godina, pokorno i ulizivački obilježavali obljetnicu 

blajburškog masovnog komunističkog zločina, u nadi da će time na svojoj strani imati 

pobjedničku Hrvatsku Vojsku, hinjski i nezahvalno obilježavanje jednog vjerskog događaja 

pokušavaju iskoristiti za slabljenje položaja kako Hrvata u BiH, tako i Republike Hrvatske. 

Organizator koncerta će, kako je i do sada uspijevao, ponovno oboriti ovu nakaradnu 

odluku ali ostaje gorak okus da su oni koji su nekoć bilo jako pristojni, zapravo prikrivali 

svoje prave namjere i svoj pravi odnos. 

Najmanje što Republika Hrvatska može napraviti za zaštitu digniteta kako sebe tako i svojih 

državljana, da zabrani ulaz u Republiku Hrvatsku svim onima koji su donijeli ovu uvredljivu 

odluku uz istodobno poštovanje i uvažavanje slovenske države i slovenskog naroda, jer, kao 

što su vjerojatno i oni svjesni, danas oni koji su Slovenci postali nedavno, a u sebi intimno 

imaju podrugljiv te supremacijski odnos prema Sloveniji i Slovencima zabranjuju hrvatskog 

izvođača, a sutra bi im možda polka i jodlanje predstavljali izraz fašizma.”, istaknuli su u 

priopćenju odvjetnik Davorin Karačić i Menadžment Marka Perkovića Thompsona. 

Podsjetimo, prošle godine je Upravni sud republike Slovenije zaključio kako “činjenično 

stanje, da je organizator uradio sve što Zakonom o javnom okupljanju navedeno, da nije bilo 

nikakvog utemeljenog razloga, da se unaprijed zaključi, da će pjevač Marko Perković 

https://www.vecernji.hr/vijesti/mariborske-vlasti-i-po-drugi-put-zabranile-thompsonov-koncert-1403740
https://narod.hr/kultura/thompsonov-menadzer-za-narod-hr-nakon-presude-o-nezakonitoj-zabrani-u-sloveniji-publika-nas-trazi
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Thompson ili grupa gostiju počiniti krivično djelo”. Spor se odnosi na najavu koncerta 

Marka Perkovića Thompsona u Mariboru 2017. godine. 

Organizator Trol u odgovoru na navode policije tvrdi kako policija samo dokazuje da je 

ustaštvo zločin, što nitko ne dovodi u pitanje, smatrajući da policija nije dokazala ono što bi 

trebala dokazati. Naglašavajući kako nije dopušteno zabranjivati događaje zbog prekršaja ili 

navodnih prekršaja neke osobe u prošlosti, Trol podvlači da njegov cilj nije bio 

“organiziranje kršenja zakona”. 

 

Janša se protivio zabrani koncerta 

Mariborska općinska uprava s druge strane tvrdi da sporni pozdrav “Za dom spremni”, 

sadržaj Thompsonovih pjesama i prateća ikonografija, iako je riječ o autorskim pjesmama, 

simboliziraju mržnju prema ljudima drugog vjerskog i etničkog porijekla i veličaju ustaštvo, 

što je u suprotnosti sa 63. Člankom slovenskog Ustava. 

Odluka o zabrani Thompsonova koncerta prije tri godine izazvala je oštre podjele na 

slovenskoj političkoj sceni. Dok je tadašnja vlada lijevog centra odobravala takvu odluku, 

tadašnji opozicijski lider Janez Janša, koji je danas na čelu slovenske vlade, oštro joj se 

protivio 

“Ako je Thompsonov koncert zabranjen zbog njegova svjetonazora, onda u Sloveniji imamo 

političku policiju i policijski režim”, poručio je tada Janša. Istog dana kada je Thompson 

trebao nastupiti u Mariboru Janšina stranka održavala je u tom gradu stranački kongres, a 

slovenski mediji pišu da je i Janša planirao dolazak na Thompsonov koncert. Nije tajna da 

Janša voli Thompsona, a nedavno je jedan slovenski sastav uglazbio Janšinu pjesmu 

“Najljepša si”, posvećenu Sloveniji i njezinim ljepotama, koja podsjeća na Thompsonovu 

pjesmu “Lijepa li si”. 

 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-

saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se 

  

https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se
https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se
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ZA DOM SPREMNI 

obranjen odlukom Visokoga prekršajnoga suda RH i Ministarstva 

unutarnjih poslova Republike Slovenije  
 

VELIKI HRVATSKI I THOMPSONOV TRIJUMF, 

a hladan tuš za jugonostalgičare i velikosrbe 
 

Pod) Predvodnici su u huškačkoj kampanji i mržnji prema Marku Perkoviću Pupovčeva 

supruga i novinarka projugoslavenskoga Jutarnjeg lista Slavica Lukić i predsjednik 

Ustavnoga suda Miroslav Šeparović, koji sada čine sve kako bi obezvrijedili odluku 

Visokoga prekršajnog suda  

 

Pod 2) Slovenski MUP: Sve policije država za koje se navodi da je koncert zabranjen, 

uključujući i Interpol nisu ni u jednome slučaju potvrdile da su koncerti M. P. Thompsona 

službeno zabranjeni, da propagira netoleranciju, nema ni jednoga jedinoga dokaza da se 

dogodio uzvik 'Ubij Srbina' na njegovu koncertu, a ni to apsolutno ništa ne znači jer to nije 

dovoljno da se koncert zabrani 

 

Piše: ANDREA ČERNIVEC 

 

Poklič 'Za dom spremni' na početku pjesme Bojna Čavoglave Marka Perkovića Thompsona 

nije prekršaj protiv javnoga reda i mira. Tako je prošloga tjedna zaključio Visoki prekršajni 

sud nakon provedene rasprave na kojoj je su četiri sudca bila protiv ovoga pozdrava, jedan 

suzdržan, a njih 15 smatra kako pozdrav/poklič u sklopu pjesme Bojna Čavoglave nije 

nelegalan i ne može se dovesti pod zakonski prekršaj iz Zakona o prekršajima protiv javnoga 

reda i mira, zbog čega se do sada prijavljivalo Thompsona. Ovakvom, pozitivnom i 

presedanskom odlukom Visokoga prekršajnoga suda konačno završava višegodišnja 

trakavica oko prekršajnih prijava koje su stizale na glazbenikovu adresu nakon pojedinih 

odrađenih koncerata.  

Na sjednici početkom lipnja o ovomu je pokliču odlučivalo 20 sudaca iz četiri sudska odjela: 

Odjela za javni red i mir, koji je i nadležan za tu vrstu prekršaja, Odjela za financijske i 

gospodarske prekršaje, Odjela za prometne prekršaje i Odjela evidencije sudske prakse, a 

pravno stajalište koje su zauzeli na općoj sjednici obvezujuće je za sve sudce toga suda, 

samim time i za tročlano sudsko vijeće koje je potkraj prošle godine presudilo da poklič 'Za 

dom spremni' na početku Thompsonove pjesme nije prekršaj.  

Temeljem te presude koju je sada podržala velika većina sudaca Visokoga prekršajnog suda, 

Marko Perković Thompson i dalje će moći pjevati 'Za dom spremni' na svojim koncertima 

u Hrvatskoj. Ova presuda u slučaju Thompson suprotna je pojedinim pravomoćnim 

presudama koje je od 2015. do studenoga prošle godine donio Visoki prekršajni sud, a u 

kojima su od reda prekršajno kažnjavani oni koji su izvikivali ili isticali ovaj poklič. 

Podsjetimo, i u lipnju prošle godine Visoki je prekršajni sud novčano kaznio kaznom od 100 

eura makarskoga pjevača Marija Rosu zbog izvikivanja pokliča na početku izvođenja Bojne 

Čavoglave na koncertu u Makarskoj još 2016. godine, ali prije toga, primjerice, nije podnio 
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prijavu protiv MPT zbog istoga pokliča. Nelogičnosti koje su se događale u ovome slučaju 

končano su stavljene ad acta i sad je jasno kako su višegodišnje osobne ekshibicije pojedinih 

sudaca, ali i načelnika policijskih postaja u mjestima gdje su se koncerti održavali, kao i 

vladajućih političara, u slučaju Thompsona i pokliča 'Za dom spremni' igrale veliku ulogu. 

Nakon ove presude VPS, koja, kako stoji, postaje obvezujuća za sve sudce toga suda, 

konačno će se bez imalo straha moći uzviknuti 'Za dom spremni' na početku pjesme.  

Zanimljivo je kako se ova odluka nije svidjela mnogima pa se već danima u medijima 

raspravlja o tomu kako ovo ne bi trebalo biti obvezujuće za sve te bi ju trebalo srušiti ili 

minorizirati. Isti oni koji su do jučer, poput Slavice Lukić, valjda nadajući se drukčijoj 

presudi Suda, tvrdili kako će odluka biti obvezujuća za sve i kako ju treba poštivati, na kraju 

kad je odluka drukčija od one u koju su vjerovali i ne poklapa se s njihovim mišljenjima, na 

sve ju načine nastoje obezvrijediti pa su u to upleli i 'priznate lijeve stručnjake' koje zbrda-

zdola nabacuju svoja mišljenje, ali sve uzalud, što će i vrijeme pokazati. 

 

Slovenski MUP: Ni jedan dokaz protiv M. P. Thompsona  

 

S druge strane, pravdajući se kako ga novinari zovu pa da ne odgovara svima osobno, 

predsjednik Ustavnoga suda prof. Miroslav Šeparović izdao je priopćenje u kojemu se 

osvrnuo na odluku Visokoga prekršajnoga suda ističući kako je 'u odnosu na pozdrav Za 

dom spremni, Ustavni sud u nekoliko svojih odluka izrazio jasno stajalište kako je riječ o 

ustaškome pozdravu Nezavisne Države Hrvatske te da taj pozdrav nije u skladu s Ustavom 

Republike Hrvatske'. 

Šeparović u priopćenju ističe kako 'ne komentiraju odluke i rješenja sudova izvan postupaka 

iz njegove Ustavom propisane nadležnosti jer je, kako kaže, sudbena vlast samostalna i 

neovisna, a sudovi sude na temelju Ustava, zakona, međunarodnih ugovora i drugih važećih 

izvora prava te na temelju činjenica utvrđenih u svakom pojedinom konkretnom postupku', 

ali je svoje priopćenje ipak završio riječima kako je 'ZDS ustaški pozdrav koji nije u znaku 

s Ustavom RH'.  

Nakon hladnoga tuša iz hrvatskoga pravosuđa od kojega se lijeva klika ne će oporaviti još 

neko vrijeme, stigla je još jedna pozitivna odluka za Marka Perkovića Thompsona, i to iz 

Slovenije. 

Naime, Ministarstvo unutarnjih poslova Slovenije ukinulo je odluku mariborske upravne 

jedinice koja je prije nekoliko tjedana po drugi put zabranila koncert Marka Perkovića 

Thompsona u Mariboru, a što je, kako su i upozoravali organizatori i Thompsonov 

menadžment, isključivo politički motivirana odluka koja nije imala uporište ni u čemu, što 

sad i potvrđuje ova pravomoćna odluka Ministarstva unutarnjih poslova.  

Naime, prije nekoliko tjedana, sredinom svibnja 2020., Gradska uprava Maribora ponovno 

je odlučila o zabrani koncerta i ponovno ga zabranila. Tada su zapisali da Thompsonove 

pjesme simboliziraju neprijateljstvo prema onima koji imaju drukčije vjerske i etičke 

stavove, da pjesme veličaju ustaštvo i slično te da su njegove pjesme u suprotnosti sa 63. 

člankom Ustava Republike Slovenije koji govori o zabrani pozivanja na neravnopravnost. 

Tada je Gradska uprava navela mnogobrojne primjere o 'zabrani koncerata' Thompsona u 

Austriji, Njemačkoj i drugim europskim zemljama, a što je daleko od istine.  

U svojoj zadnjoj odluci, datiranoj 3. lipnja 2020. godine, Ministarstvo unutarnjih poslova 

Slovenije donijelo je pravomoćnu odluku da je zabrana koncerta nezakonita. Ministarstvo 
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jasno navodi kako mariborska policija i Gradska uprava za unutarnje poslove nisu ni u 

jednom dijelu dokazali da bi se na koncertu moglo napraviti kazneno djelo, da policija nije 

ni s jednim dokumentom dokazala da su koncerti u Europi službeno zabranjeni jer to što su 

koncerti odgođeni zbog prekida najma dvorana i slično nije i ne može se prihvatiti kao razlog 

zabrane. Sve policije država za koje se navodi da je u njima koncert zabranjen, uključujući 

i Interpol, nisu ni u jednom slučaju to potvrdile. Ni u jednome dijelu nije dokazano da 

Thompsonove pjesme same po sebi imaju ustašku notu koja bi se mogla razumjeti kao 

propagiranje netrpeljivosti. Isto tako, slovenska policija nema nijednoga podatka o 

prekršajnome postupku protiv Thompsona, kao i to da se dogodio koji uzvik 'Ubij Srbina' 

na njegovom koncertu, a to opet apsolutno ništa ne znači jer to nije dovoljno da se koncert 

zabrani. Ako bi to bio razlog u Sloveniji i drugdje, onda se, prema njima, niti jedna 

nogometna utakmica ne bi smjela odigrati. Ministarstvo na kraju zaključuje da, kad je riječ 

o Thompsonu, niti jedna zabrana u Europi nije dokazana i Thompson može održati koncert 

u Sloveniji, ali i tražiti odštetu od države. 

 

OKVIR 1 

 

Uvijek isti, projugoslavenski sudci VPS-a, Siniša Senjanović, Branka Žigante Živković i još 

poneki, protiv pozdrava Za dom spremni 

 

Prije godinu dana, točnije 13. lipnja 2019. godine, Visoki prekršajni sud Republike Hrvatske 

u vijeću sastavljenom od sudaca Siniše Senjanovića kao predsjednika Vijeća, Branke 

Žigante Živković i Renate Popović kao članica, uz sudjelovanje Roberta Završkoga u ulozi 

višega sudskog savjetnika kao zapisničara, proglasio je krivim glazbenika Marija Rosu koji 

je uzviknuo poklič 'Za dom spremni' tijekom izvedbe pjesme Bojna Čavoglave na koncertu 

u Makarskoj i kaznilo ga kaznom od 100 eura. 

 Nekoliko godina ranije, točnije 27. siječnja 2016. godine, Visoki prekršajni sud Republike 

Hrvatske u vijeću sastavljenom od sudaca Branke Žigante Živković kao predsjednice Vijeća, 

Siniše Senjanovića i Goranke Ratković kao članova vijeća, uz sudjelovanje Kristine 

Gašparac Orlić u ulozi više sudske savjetnice kao zapisničarke, proglasio je krivim Joea 

Šimunića i kaznio ga iznosom od 15 tisuća kuna zbog uzvikivanja pokliča 'Za dom' na 

stadionu.  

Kad se pogledaju imena sudaca koji uvijek negativno odlučuju u slučaju pokliča Za dom 

spremni, onda je više nego jasno koja se imena kriju iza četiriju glasova koja su bila protiv 

pozitivne odluke Visokoga prekršajnoga suda u slučaju Marka Perkovića Thompsona. 

 

OKVIR 2 

 

Marko PERKOVIĆ THOMPSON 

 

Ovo je dokaz da smo u pravu, sad još čvršće stojim uz pozdrav pod kojim smo obranili 

Domovinu! 

 

Naravno da sam zadovoljan kako odlukom Visokoga prekršajnoga suda, tako i odlukom 

Ministarstva unutarnjih poslova Slovenije koje je ukinulo odluku mariborske upravne 
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jedinice u kojoj nam brane održavanje koncerta. Sve ove odluke samo pokazuju da smo bili 

u pravu kad smo govorili da su odluke neregularne i politički motivirane. I dalje stojim 

čvrsto na svojim stajališta oko pozdrava Za dom spremni pod kojim smo se borili i obranili 

svoju domovinu u Domovinskom ratu i kojega se nikada ne ću odreći. Ove zadnje odluke 

samo nas još više učvršćuju u našoj borbi bez obzira na ove s druge strane koji se ne mire s 

njima. 

 

OKVIR 3 

 

Kad bi imao časti, sada bi Ivica Kostanić, načelnik PU šibensko-kninske, mrzitelj M. P. 

Thompsona, dao ostavku 

 

Jedan je od ogorčenih protivnika Marka Perkovića Thompsona i načelnik Policijske uprave 

šibensko-kninske Ivica Kostanić. On ustrajno prijavljuje, dakle progoni glazbenika, 

odnosno policija ispisuje prekršajne prijave protiv njega, zbog Bojne Čavoglave i pokliča s 

početka pjesme, na koncertima u Kninu. Kostanić je u nacionalnome pogledu posve 

indiferentan čovjek, primaran mu je poltronski instinkt prema nadređenima pa se progonom 

M. P. Thompsona nastojao poput pseta dodvoriti nadređenima u MUP-u, čak i nakon što se 

ministar unutarnjih poslova Davor Božinović prije nekoliko godina u slučajnome susretu s 

Markom Perkovićem Thompsonom praktički ispričao pjevaču zbog postupanja njegovih 

lokalnih ljudi na terenu. Sada je Kostanić potpuno poražen i kad bi imao dostojanstva, dao 

bi ostavku na tu dužnost. (I.M.) 

 

Hrvatski tjednik, 10. lipnja 2020 
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GENERAL IVAN TOLJ, DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 
 

Naslov:  Fwd: SV. JOSIP - ZAŠTITNIK HRVATSKE DOMOVINE 

Datum:  Sat, 20 Mar 2021  

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

SV. JOSIP - ZAŠTITNIK HRVATSKE DOMOVINE 
 

HTV je pokazala veliku toleranciju pa je na dan Zaštitnika hrvatske domovine dala intervju 

s vrhovnim poglavarom ali ne s poglavarom drugorazredne Crkve u Hrvata već s 

poglavarom crkve koja je glavna Četničkoj koaliciji. Ili: Jest Sv. Josip zaštitnik hrvatske 

domovine, ali glavna je tu SPC! O tome piše Vjekoslav Krsnik: 
  

Vjekoslav Krsnik 

19. ožujka 2021. 

 

Skandalozan četnički diverzantski ispad HTV-a i patrijarha Porfirija 

 

Nije trebalo dugo čekati da novi patrijarh četničke Srpske pravoslavne crkve Porfirije 

kao što sam to predvidio u komentaru "Iza tobože hrišćanskih poruka patrijarha Porfirija 

ipak stoji četnik" pokaže pod krinkom vjere svoje pravo političko lice. Nije u pitanju samo 

on, nego još više tzv. Hrvatska radiotelevizija koja otvoreno zagovara neko novo 

jugoslavenstvo pod ruhom eurounijskog tzv.Zapadnog Balkana, ali je sad s ovim intervjuom 

s četničkim patrijarhom oživjela ideju prve jugoslavenske zajednice monarhodespotske 

države "Srba, Hrvata i Slovenaca". 

Da sve bude u duhu i u okvirima nove eskalacije unutarnje agresije na državu 

Republiku Hrvatsku vodstvo HTV-a na čelu s ravnateljem Kazimirom Bačićem, ravnateljem 

Poslovne jedinice Program Renatom Kunićem,: glavnim urednikom programa Brunom 

Kovačevićem i v.d. urednikom HTV 1 Tomislavom Štenglom te urednicom Odjela 

Informativni medijski servis HTV-a: Katarinom Periša Čakarun taj intervju s novim 

četničkim patrijarhom Srpske pravoslavne crkve Porfirijem lansiran je da šok za javnost 

bude jača na dan Sv. Josipa zaštitnika hrvatske države. Ne treba biti nimalo naivan što se 

tiče političke podrške koju je ovakvom intervjuu dao u Hrvatskoj vodeći zagovornik 

velikosrpske politike, a to je kao lutak na koncu čelnika velikosrpske pete kolone Milorada 

Pupovca sam predsjednik Vlade Andrej Plenković. Naravno intervju s patrijarhom 

Porfirijem nije vodio neki etnički hrvatski novinar, nego jedan od etničkih hrvatskih Srba 

na HTV-u da bi se cijelom tom projektu dao širi "SHS" značaj, kako je to bilo u doba 

monarhističke Jugoslavije sa "Srbima svi i svuda", a danas sa konstrukcijom "Srpskog 

sveta" kao novim memorandumskim projektom Srpske akademije nauka i umetnosti. 

mailto:kazimir.bacic@hrt.hr
mailto:renato.kunic@hrt.hr
mailto:bruno.kovacevic@hrt.hr
mailto:bruno.kovacevic@hrt.hr
mailto:tomislav.stengl@hrt.hr
mailto:Katarina.Perisa@hrt.hr
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Gotovo u svakoj rečenici četnički patrijarh Porfirije izravno ili neizravno napadao je 

hrvatski državni integritet i suverenitet. On čak prijeti "Hrvatsku neću napustiti", ali ide i 

dalje pa navodno u šali, ali kad je u pitanju velikosrpska politika ne radi se nimalo o šali, 

kaže kako je on "patrijarh Beograda, Zagreba i Ljubljane, Srba, Hrvata i Slovenaca". Tako 

je sa svoje strane oživio monarhističku despotsku kraljevinu u kojoj su Hrvati pod srpskom 

čizmom bili potlačeni narod. Na jednom mjestu on kaže "da bismo nadišli predrasude, važno 

je da razumijemo jedni druge". To je opet jedna slatkorječiva laž iz usta novog srpskog 

patrijarha, jer je njegova Srpska pravoslavna crkva suodgovorna za ratove što ih je 

velikosrpska politika povela na prostoru bivše Jugoslavije iza kojih je ostalo 200.000 žrtava 

i goleme materijalne štete. Sad on nudi razumijevanje kao okušani model velikosrpske 

politike da poraze u ratu pretvori pod geslom "ko nas bre zavadi" u pobjedu u miru. Sam je 

sebe demaskirao kao osobu koja navodno treba razumjeti druge u pogledu kanonizacije 

blaženoga Alojzija Stepinca. Kao prvo, što se Srpska pravoslavna crkva s prethodnim 

patrijarhom Irinejom umiješala u unutarnje stvari Katoličke crkve. Je li ona uopće poštuje 

Katoličku crkvu kao krašćansku crkvu kad priječi kanonizaciju blaženika Stepinca. Nije 

ostavio nimalo dvojbe da će on u slučaju kanonizacije blaženog Alojzija Stepinca nastaviti 

politiku svojega prethodnika, jer tvrdi da ima Stepinčeva pisma koja su "duboko 

problematična". To valjda isto spada pod patrijarhov pojam "da razumijemo jedni druge", 

a najmljeni novinar Dragan Nikolić nije ga priupitao zašto SPC ustrajava na osudi 

blaženika ako je dokumentima utvrđeno kako je u ustaškom režimu spašavao ne samo Židove 

nego i ugrožene Srbe. To se od Dragana Nikolića naručenog novinara nije ni moglo 

očekivati, jer mu je bila zadaća da promovira novog patrijarha, a ne da ga suoči s golim 

činjenicama da je SPC suodgovorna za ratove što ih je Srbija vodila na ovim prostorima. 

Naravno nezaobilazno je bilo i pitanje Jasenovca, pa je patrijarh Porfirije naglasio da 

to mjesto kao i svako drugo mjesto takvog karaktera "mora biti oslobođeno svake vrste 

politizacije". Tu je opet četnički patrijarh upao u zamku, jer je upravo Srpska pravoslavna 

crkva bila jedan od glavnih pobornika politizacije tog logora. On kaže da su se zločinci iz 

Jasenovca ispisali iz svakog naroda, "jer ti ljudi ne pripadaju nijednom narodu", ali ga 

preparirani Dragan Nikolić nije priupitao znači li to da brojni Srbi koji su u Domovinskom 

ratu počinili zločine nad Hrvatima ne pripadaju srpskom narodu. Naravno, Domovinski rat, 

odnosno Srpsko-hrvatski rat koji je pokrenula Srbija protiv Hrvatske i hrvatskoga naroda 

uopće nije spomenut u tom naručenom intervjuu zbog čega radi flagrantnog kršenja 

novinarske etike cijela rukovodeća garnitura na HTV-u treba biti smijenjena. To se naravno 

ne će dogoditi, jer nad radom HTV-a kao javnog servisa kojeg plaćaju građani ne postoji 

nikakav nadzor, a najmanje je to tzv. Programsko vijeće, dok je nadležni saborski odbor za 

medije pod kontrolom dnevne politike, dakle HDZ-a i SDP-a koja je dovela četničkog 

patrijarha Srpske pravoslavne crkve na ekran možemo slobodno reći novog Jutela. 

* 

O tome vidjeti: 

https://narod.hr/kultura/porfirije-o-bl-stepincu-imam-njegova-pisma-tu-se-mogu-naci-

duboko-problematicne-stvari  

https://kamenjar.com/porfirije-jasenovac-mora-biti-osloboden-svake-vrste-

politizacije/  

https://kamenjar.com/anto-dapic-zbog-pitanja-patrijarhu-spc-porfiriju-trazi-smjenu-

ravnatelja-hrt-a-i-otkaz-novinaru-nikolicu/  

https://narod.hr/kultura/porfirije-o-bl-stepincu-imam-njegova-pisma-tu-se-mogu-naci-duboko-problematicne-stvari
https://narod.hr/kultura/porfirije-o-bl-stepincu-imam-njegova-pisma-tu-se-mogu-naci-duboko-problematicne-stvari
https://kamenjar.com/porfirije-jasenovac-mora-biti-osloboden-svake-vrste-politizacije/
https://kamenjar.com/porfirije-jasenovac-mora-biti-osloboden-svake-vrste-politizacije/
https://kamenjar.com/anto-dapic-zbog-pitanja-patrijarhu-spc-porfiriju-trazi-smjenu-ravnatelja-hrt-a-i-otkaz-novinaru-nikolicu/
https://kamenjar.com/anto-dapic-zbog-pitanja-patrijarhu-spc-porfiriju-trazi-smjenu-ravnatelja-hrt-a-i-otkaz-novinaru-nikolicu/
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S druge strane, kada je tako već opće prihvaćeno da je SPC glavna crkva u RH, malo 

slobode i na HTV-u. 

Tako se u emisiji PETI DAN moglo od strane kolega Tomev Mitrikeski lijepo govorio 

o metodi TVOR hrvatskih znanstvenika dr. sc. Nikole Banića i prof. dr. sc. Nevena 

Elezovića koja je objavljena u prestižnom svjetskom Q1 časopisu i kojom je pokazano da je 

popis žrtava HUSP Jasenovac LAŽIRAN! 

Drugi sudionik Matija Štahan je lijepo govorio o istraživanju Igora Vukića. (ne tako 

davno na HTV-u su smijenili Karolinu Vidović Krišto zato što je g. Vukića pozvala u 

emisiju, a ustrašen od tog dvoboja prof. dr. sc. Hrvoje Klasić se nije usudio doći. Kaznili je 

da bi skrenuli pažnju s opravdanog kukavičluka kod profesora Klasića. 

Tamo su bile i dvije drugarice. Bez obzira na njih ipak moramo znati koliko je velika 

stvar da u državi u kojoj je na vlasti Četnička koalicija, kako ju je slučajno ili ne nazvao 

drugi čovjek u vlasti pomoćnik Milorada Pupovca u Hrvatskom saboru. 

Još odzvanja u RH, a i šire, kako je prošao Šešelj u sudaru s Vukićem. Ljudi pomalo i 

shvaćaju da su najogavniji ovi u Hrvatskoj koji provode srpske interese. To se vidi iz čuđenja 

mnogih da je i Šešelj mnogo bolji od Srpskih slugu u RH. 

Ja se ipak moram zahvaliti onima koji su mi čestitali imendan. Naravno prva je to bila gđa 

Dubravec iz Australije. Ona je izdvojila i Stjepandića i Šimunića ali nije zaboravila ni sve 

druge drage imenjakinje i imenjake kojima eto i ja s malim zakašnjenjem čestitam: 

 

IMENDANSKA ČESTITKA TROJICI JOSIPA 
 

Tri brata, tri Hrvata, 
Za stijeg i Križ srce bije, 

Sjajne zvijezde Kroacije – 
Zemlja sija s njina zlata. 
Nek ih čuva Josip Sveti 
Od nemani ovozemni' 

Da ostanu za Dom spremni 
I kad žalac smrti prijeti. 

Nek o njima povijest zbori, 
Nek udijeli Bog im zdravlja, 
Imendanskog nek je slavlja, 

'Lijepo ime...' nek se ori! 
ZDS Marija Dubravac 

  
Sretan imendan i ostalim slavljenicima koji dišu hr. i Božjim duhom - duhom naših časnih 

predaka! Živjeli! 
  
https://hrvatskonebo.org/2021/03/19/marija-dubravac-imendanska-cestitka-trojici-josipa/  

  
P.S. Gospođa Dubravac je zaključila sa ZDS. A doista su sva tri spomenuta Josipa bili važni 

u Peticiji ZDS kojom se branila „Bojna Čavoglave“. Mene su iz Akademije, kao i pok. 

https://hrvatskonebo.org/2021/03/19/marija-dubravac-imendanska-cestitka-trojici-josipa/
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Akademika Stanka Popovića, prozivala u Hrvatskom saboru. Zato sam se zahvalio mojoj 

Akademiji jer oni stalno misle o mojoj dobrobiti: 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/25464-akademik-pecaric-hazu-kao-akademija-

redikula  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/25464-akademik-pecaric-hazu-kao-akademija-redikula
http://dragovoljac.com/index.php/razno/25464-akademik-pecaric-hazu-kao-akademija-redikula
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INICIJALNI KRUG 'TUĐMAN 100', DRAGOVOLJAC.COM, 

2022. 

 

O PREDSTAVLJANJU KNJIGE 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA 

(INICIJALNI KRUG TUĐMAN 100) 
 

Na vijestima CMC-a su dan nakon predstavljana dali reportažu o tome. Ona se može naći 

na Youtube.u ali i na Thompsonovim stranicama: 

 

Marko Perković Thompson 

U prostorijama HVIDRE grada Zagreba predstavljena je nova knjiga akademika Josipa 

Pečarića 'Bojna Čavoglave / Thompsonofobija'. Poznatom matematičaru ovo je četvrta 

knjiga o najtiražnijem hrvatskom glazbeniku i dragovoljcu Domovinskog rata, Marku 

Perkoviću Thompsonu  

(2008.: "Thompson u očima hrvatskih intelektualaca",  

2012.: "Hajka na Thompsona",  

2017.: "Thompson: pjesmom za Hrvatsku"). 

 

 
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo 

Uz autora knjige na predstavljanju su sudjelovali predsjednik HAZUDD-a dr. sc. Josip 

Stjepandić, dr. sc. Josip Jurčević te odvjetnik Davorin Karačić. 

Kako je pjesma prepjevana na nekoliko stranih jezika, autor u knjizi navodi da je 

Thompsonov ratni hit „Bojna Čavoglave“ postao svojevrsna himna naroda izloženih agresiji 

budući da pjesma u sebi nosi univerzalnu poruku da se narodi moraju hrabro izboriti za svoju 

slobodu. 

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson?__cft__%5b0%5d=AZWd8OHyal7bn8M_NXpzZpxfDc8UGkdyRDSg_G1W0vjkAh0BMftZzoZ2UoFnb_VsJfc5Lb-TUkJKYWDskJ-V7IjGM7BVTFgDtSlgKtyW66N7RATB9g7Y6qAUyxLNDEIZzv8bqvIQUeIssQo7KPW64R4mnp5fTAPjHsxTtniKKtmRwg&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo
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Neki komentari s Thomsonovog facebook- 

 

Mirjana Marusic 

MARKO JE PONOS LIJEPE NAŠE I SVIH DOMOLJUBA NA KUGLI ZEMALJSKOJ. 

SAMO TAKVI DIVNI LJUDI TO PREPOZNAJU KAO NAS DIVNI AKADEMIK 

PECARIC KOJI O TOME PIŠE I POMAŽE I MARKU I SVIMA NAMA DA JE NAŠA 

DOMOVINA HRVATSKA NA PRVOM MJESTU I DA ĆEMO JE UVIJEK BRANITI 

OD SVEGA KAO I 90-TIH, A PJEVATI JOJ DO NEBA. HVALA MARKO I HVALA 

GOSP. PECARIC I HVALA SVIM HRVATIMA KOJI TO CIJENE I POŠTUJU. 

Gordana Strunjak 

Svakom čovjeku koji brani svoje ova pjesma, rijeci, Markov grleni glas i poziv na obranu 

na kojem god jeziku ,daje istinsku snagu čovjeku koji je obeshrabren, umoran ,daje vjeru u 

pobjedu, sa tom pjesmom pobjeđuju, vjera u sebe i vjera u Boga, hvala 

 

Vjekoslav Krizanovic 

JOSOPE PEĆARIĆU veliki i slavni sine ovog umornog Hrvatskog naroda , molim dragog 

Boga da ti da dobro zdravlje i još puno godina sretnog života . 

 

Hrnjak Claudia 

I na španjolskom molim !! 

 

Dorijan Škofić 

Hrnjak Claudia Se presentó un nuevo libro del científico Josip Pečarić 'La batalla de 

Čavoglav / Thompsonophobia' en el edificio HVIDRA en Zagreb. Para el famoso 

matemático, este es el cuarto libro sobre el músico croata más popular y voluntario de la 

Guerra Popular, Marko Perković Thompson. 

"2008:" Thompson en los ojos de los intelectuales croatas ", 

2012: "Ataque a Thompson", 

2017: "Thompson: una canción para Croacia"). 

Junto al autor del libro, a la presentación asistió el Presidente de HAZUDD, Dr. Sc. Josip 

Stjepandić, Ph.D. Josip Jurčević y el abogado Davorin Karačić. 

Dado que la canción se cantó en varios idiomas extranjeros, el autor del libro afirma que el 

éxito de guerra de Thompson, "Battle of Čavoglava", se convirtió en una especie de himno 

de las naciones expuestas a la agresión, porque la canción transmite el mensaje de que las 

naciones deben luchar con valentía por su libertad 

 

Mirjana Okun 

Bila mi je čast biti na ovom mjestu sa ovim ljudima. 

https://www.facebook.com/gordana.strunjak.5?comment_id=Y29tbWVudDo0OTExOTI5NDI1NzcwMzRfNDkxMjgxNjc5MjM0ODI3&__cft__%5b0%5d=AZVpXIs8xDlki5x3ZGm_l1jvM8VDoynmfySM0eHjOqvKtUc-Zzr1cXbhu7RaJtYkxS0W261XfNuPd8mBD-InYzHDUoxMGng8xAKs_bYMkhnkcUhBkO2oXKhuttzwF64K4t9mU2gEhDS164rH1jPyXNya5xnsYKo1342shPkn44qwPg&__tn__=R%5d-R
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Zorica Gregurić 

S našim dragim Akademikom Josipom Pečarićem ponovno na istom mjestu s novom 

knjigom. Bila je odlična i poučna promocija. Hvala ti na tvojoj upornosti i plodonosnom 

radu. Privilegija je poznavati te! 
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https://thompson.hr/  

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson  

https://ar-ar.facebook.com/marko.perkovic.thompson  

 

https://thompson.hr/
https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson
https://ar-ar.facebook.com/marko.perkovic.thompson


424  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Napomena: Zorica Gregurić je predsjednica Udruge Zagrebački Dragovoljci Branitelji 

Vukovara sudjelovala je u predstavljanju mojih knjiga, njena udruga je bila i suizdavač 

nekih mojih knjiga. 

 

 
O toj prethodnoj mojoj knjizi o Thompsonu pogledajte njen prilog: 

https://zdrug.hr/vijesti/hrvatska/predstavljanje-knjige-thompson-pjesmom-hrvatsku/  

Sudjelovala je i u predstavljanju moje knjige „Dnevnik u znaku Za dom spremni“ kada je 

počasni gost bio Damir Markuš: 

 

 
Zorica Gregurić i Damir Markuš 

 

https://zdrug.hr/vijesti/hrvatska/predstavljanje-knjige-thompson-pjesmom-hrvatsku/
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Markuš je bio nazočan i na predstavljanju ove knjige o Thompsonu. 

Govor Josipa Stjepandića objavljen je na više portala: 

https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-u-povodu-

predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/  

https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-

thompsonofobija/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-

povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/39256-j-stjepandic-o-

knjizi-thompsonofobija.htm 

Jedan komentar s Portala HKV-a: Đuro  

Genijalni g. Stjepandić. 

 

Moj govor je objavljen na: 

https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-

thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-

himni-naroda-izlozenih-agresiji.html  

https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo  

https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw  

Jedan komentar s Portala HKV-a: Đuro  

Velika i pobjednička 'mirnodopska bitka' akademika Pečarića. Himna ili oda, a i koračnica, 

budnica - 'bojna Čavoglave', je odigrala u DR veliku stvar. Oko 100 tisuća kazeta se vrtjelo 

u samovozima i na crti 'do' veliko-partizanskočetničke okupacijske zone, i u legendarnoj 

HRVATSKOJ VOJSCI, u pobjedi velikosrpskog fašizma. Moral, vojni i psihološki, strateški, 

za Hrvate i do Marsa, a za četnike - nekoliko vrsta u formacijama (JNA, beli orlovi četnika 

Šešelja, Martićevci, Hadžićevci i sl;) 'vanvejtiket' i zečevska bežanija, u kompletu, četnika. 

Jedino su na Portalu HKV-a dali i dio: 

ZANIMLJIVOST S PREDSTAVLJANJA: Knjigu o članu inicijalnog kruga Tuđman 100 

napisao je drugi član inicijalnog kruga, a predstavili su je tri člana istog kruga. U publici 

su bili osnivači inicijalnog kruga Stjepan Tuđman i Bosiljko Mišetić kao i glasnogovornik 

Željko Olujić.  

Puno Tuđmanista - vjerojatno su to svi nazočni na predstavljanju. Uskoro će se svi koji žele 

moći upisati sami u taj krug. Jer Tuđmanista ima puno. 

I doista je bilo pita tko su do sada članovi i kako se mogu i drugi upisati. 

Evo odgovora: 

https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/
https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/
https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija/
https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija
https://disqus.com/by/disqus_WXPYIGo4zp/
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo
https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw
https://disqus.com/by/disqus_WXPYIGo4zp/
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Pozivamo sve poklonike prvog hrvatskog predsjednika dr. Franje Tuđmana da se odazovu 

našem pozivu i svojim sudjelovanjem uveličaju ovu veliku obljetnicu, za sve informacije 

možete se nam se javiti putem ove Facebook stranice ili na mail 

adresu:inicijalni.krug@gmail.com. Donosimo i popis članova Inicijalnog kruga Tuđman 

100 , koji je sastavljen od ljudi različitog spektra zanimanja i područja interesa. Neki od njih 

bili su suradnici predsjednika, dok su neki u vrijeme njegovog mandata još bili školarci. 

Svima njima predsjednik je bio i ostao moralna, ali i državnička te politička veličina te su 

stoga svojom podrškom i angažmanom odlučili podržati ovu Inicijativu. 

 

ČLANOVI INICIJALNOG KRUGA TUĐMAN 100 ZA OBILJEŽAVANJE 100-te 

OBLJETNICE ROĐENJA PRVOG HRVATSKOG PREDSJEDNIKA I 

UTEMELJITELJA SUVERENE HRVATSKE DRŽAVE DR. FRANJE TUĐMANA 

 

Akademik Ivan Aralica 

Dr. sc. Mato Artuković 

Mara Azinović 

Dr. Stjepo Bartulica 

Ante Beljo 

Raza Bukvić 

Toni Cetinski 

Vladimir Ciboci 

Andrea Černivec (Hrvatski tjednik) 

General Mile Čuk 

Miljenko Čurić (Z1 TV) 

General Đuro Dečak 

Branko Dilberović (Njemačka) 

Tom Držić, novinar 

Mladen Gložinić (Švedska) 

Željko Gredičak, optičar 

Prof. emeritus dr. sc. Vinko Grubišić, dopisni član HAZU 

Dr. sc. Zlatko Hasanbegović 

Prof. dr. sc. Andrija Hebrang 

Hrvoje Hitrec, književnik 

Zvonimir Hodak, odvjetnik 

Anđela Hodžić 

mailto:adresu%3Ainicijalni.krug@gmail.com
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Milan Ivkošić, novinar 

Jela Jozeljić 

Prof. dr. sc.Josip Jurčević 

Neven Jurica 

Bernardo Jurlna 

Ibrica Jusić 

General Ivan Kapular 

Emilija Karlavaris, ak. slikarica i kiparica 

Davorin Karačić, odvjetnik 

Biskup dr. sc. Vlado Košić 

Štefina Kovač (Njemačka) 

Mate Kovačević, novinar i publicist 

Akademik Kuzma Kovačić 

Drago Krpina 

Ivan Kujundžić, ak. kipar 

Andrej Kuželički, odvjetnik 

Dr. Jasna Lesić, primarijus 

Ivica Marijančić (Hrvatski tjednik) 

Antun Mateš, ak. Slikar 

Katja Matijević 

Mirko Mihalj 

Marko Miljanić (Škabrnja) 

Ljerka Mintas-Hodak 

Bosiljko Mišetić, odvjetnik 

Stipo Mlinarić - Ćipe 

Željko Olujić, odvjetnik 

Izvor Oreb, slikar i pjesnik 

Viktor Pavić 

Akademik Josip Pečarić 

Ivan Penava (Vukovar) 

Marko Perković-Thompson 

Dr. Ivan Radić (Hrv. Uzdanica) 

General Željko Sačić 

Jakov Sedlar, redatelj 

Marin Sopta 

Dr. sc. Josip Stjepandić (Njemačka) 

Višnja Strenja (Rijeka) 

Stjepan Šešelj, književnik 

Lana Šobl 

Josip-Joe Šimunić 

Dr. sc. Stjepan Šterc 

General Ivan Tolj 

Stjepan Tuđman 

Nera Kristina Tuđman 

Darko Tuđman (Umag) 
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Adriana Tuđman Vince, prof. 

Zlatko Vitez, glumac 

 

AUTOR LOGOTIPA INICIJALNOG KRUGA TUĐMAN 100 JE AKADEMIK KUZMA 

KOVAČIĆ 

 

Od srca zahvaljujemo našem članu, akademiku Kovačiću na ideji i realizaciji logotipa 

Inicijalnog kruga Tuđman 100. 

Kuzma Kovačić hrvatski je kipar, rođen 1952. na Hvaru. 

Redoviti je profesor kiparstva na Umjetničkoj akademiji u Splitu, a redoviti član Hrvatske 

akademije znanosti i umjetnosti postaje 2020. godine. Profesor Kovačić autor je brojnih 

kiparskih djela u javnim prostorima u Hrvatskoj te Bosni i Hercegovini, među kojima se 

posebno ističe prva velika kiparska narudžba za hvarsku katedralu: portreti renesansnih 

pjesnika Petra Hektorovića i Hanibala Lucića, nove brončane vratnice te središnji oltar. 1993 

pobjeđuje na natječaju za oblikovanje kovanog novca Republike Hrvatske i za Oltar 

domovine na zagrebačkom Medvedgradu. Autor je i najvećeg spomenika prvom hrvatskom 

predsjedniku, za koji on sam kaže da svjedoči o duhovnoj veličini predsjednika, a 

predstavlja kip živoga Tuđmana, onoga koji ostaje s nama. 

 

Napomene. U četvrtak treba biti na Z1 televiziji emisija Branitelji danas posvećena 

Predstavljanju. 

Knjige se mogu kupiti u prodavaonicama Croatia Recordsa. 

 

Josip Pečarić  
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PROTIV KNJIGE IX. BOJNA "RAFAEL VITEZ BOBAN" SU 

HRVATSKI PUTINISTI 

Pozivamo vas na predstavljanje knjige akademika Josipa Pečarića  

IX. BOJNA "RAFAEL VITEZ BOBAN" 

 

 
 

Voditelj Predstavljanja: Velimir Bujanec 

Knjigu će predstaviti:  

Damir Markuš 

General Ante Prkačin 

General Ivan Tolj 

i autor. 

Počasni gosti: Marko Skejo i Luka Podrug. 

Predstavljanje će se održati u 18 sati u utorak 24. 5. 2022. u dvorani HVIDR-e grada 

Zagreba, Slovenska ul. 21, Zagreb. 

Uz pozivnicu 

Tekst dan na poleđini korica: 
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Danas u vrijeme ruske agresije na Ukrajinu, koja toliko podsjeća na srpsku naci fašističku 

agresiju na Hrvatsku, političari u RH uzvikuju „Slava Ukrajini“ pozdrav koji ima sličnu 

povijest s hrvatskim pozdravom Za Dom spremni kojega ti isti političari u RH i dalje 

progone. Dive se oni i pukovniji Azov, koja je slična hrvatskim postrojbama HOS-a iz 

Domovinskog rata (zapravo možemo pukovniju AZOV nazvati Ukrajinskim HOS-om) koje i 

dalje progone. Što mogu – jadnici - kada tako žele svjetski moćnici koji nisu željeli hrvatsku 

državu i još uvijek se svete pokojnom Ocu hrvatske države akademiku Franji Tuđmanu što 

je s hrvatskim braniteljima i velikom većinom hrvatskog Naroda stvori tu njima neželjenu 

državu. Tako i danas hrvatski političari traže sankcije za ‘ustaške simbole’, ili ukidanje 

HOS-a svjesni njihove uloge u Domovinskom ratu. Najviše im je na udaru legendarna IX. 

Bojna HOS-a. Ona je izravno na njihovom udaru još od 2015. godine kada je oskrnavljen 

spomenik HOS-ovcima u Splitu. To je prethodilo napadima na Bojnu Čavoglave iz iste 

godine. 

Taj tekst treba usporediti s onim što je o Putinizmu govorio u „Bujici“ Matija Štahan (vidjeti 

Prilog koji možete naći na Facebooku Velimira Bujanca). 

Iz dana u dan smo svjedoci licemjerja hrvatskih putinista: kliču SLAVA UKRAJINI, a 

osuđuju ZDS. 

Vjerovali ili ne mene hajdukovca je Dinamovo prvenstvo podsjetilo na bivšu predsjednicu 

države kao putinovku. Trener Dinama Ante Čačić bio je i trener hrvatske reprezentacije. Za 

svog pomoćnika je izabrao Josipa Šimunića i bio žestoko napadnut jer je Šimunić bio jedan 

od potpisnika Peticije ZDS Odgovorio im je: Tu peticiju su potpisali brojni doktori i 

akademici. 

Inteligentan nogometni trener, zar ne? 

Da je netko tako inteligentan bio njen savjetnik mogao ju je upozoriti na to da su među 

prva četiri potpisnika akademici Pečarić i Popović koji imaju jako puno znanstvenih 

radova pa bi vjerojatno njen odgovor bio neputinovski. 

A zapravo tada je Predsjednica trebala iskazati poštovanje prema samom Predsjedniku 

Tuđmanu Utemeljitelju RH! 

Kako to? 

Vrlo jednostavno. 

PETI potpisnik Peticije ZDS, kojom se branilo Thompsona i 'Bojnu Čavoglave', bio je 

ravnatelj Hrvatskog Instituta za Povijest (HIV) dr. sc. Mirko Valentić, koji je bio blizak 

Tuđmanov suradnik.  

Jako inteligentno da se na povijesnim temama napada ugledni povjesničar koji je bio bliski 

suradnik Utemeljitelja RH, zar ne? 

Zapravo tada je Predsjednica trebala iskazati poštovanje prema samom Predsjedniku 

Tuđmanu jer je kao PETI potpisnik (poslije dva akademika i dva biskupa) potpisnik bio 

ravnatelj Hrvatskog Instituta za Povijest (HIV) dr. sc. Mirko Valentić, koji je bio Tuđmanov 

suradnik. A bilo je još uglednik povjesničara koji su potpisali Peticiju ZDS pa i ravnatelj 

HIV-a iz Slavonskog Broda dr. sc. Mato Artuković ili prof. dr. sc. Ivo Rendić Miočić (o 

njima vidjeti knjige:  

J. Pečarić, Dr. sc. Mato Artuković, Zagreb, 2020., str.224. i  

J. Pećarić, Dr. sc. Ivo Rendić-Miočić, Portal dragovoljac.com, 2021.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/RENDIC.pdf)  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/RENDIC.pdf
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Napisao sam knjigu i o Tuđmanovom suradniku, čiji potis nije bi važan Predsjednici: 

J. Pečarić, Dr. sc. Mirko Valentić, dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf 

Međutim prije te knjige dr. Valenntiću sam posvetio knjigu: 

J. Pečarić, O sučeljavanju Bulajić vs. Pečarić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/suceljavanje_hazu.pdf 

Da je tada Predsjednica bila na razini nogometnog trenera možda ne bi danas imali toliko 

PUTINISTA među hrvatskim političarima. 

Ili sam ja samo nepopravljivi idealist? 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/suceljavanje_hazu.pdf
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TUĐMANISTI I PUTINISTI 
 

 Sve vas lijepo pozdravljam i zahvaljujem se što ste došli na predstavljanje knjige IX. 

BOJNA "RAFAEL VITEZ BOBAN. Zahvaljujem se HVIDR-i grada Zagreba u čijim 

prostorijama smo danas gosti, g. Branku Hrkaču koji je napravio korice ove knjige. voditelju 

Predstavljanja Velimiru Bujancu i predstavljačima Damiru Markušu, i generalima Anti 

Prkačinu 

i Ivanu Tolju. Veliko zadovoljstvo su meni, a vjerujem i svima vama učinili počasni gosti 

Marko Skejo i Luka Podrug. Knjiga se velikim djelom odnosi na njih tj. napadima na njih. 

Danas je zbog agresije Rusije na Ukrajinu koja je u mnogo čemu preslika naci-fašističke 

srpske agresije na Hrvatsku dovela do pojma PUTINIZAM. Kao što znate putinizam se u 

agresiji na Hrvatsku ogledao u optuživanju hrvatskih branitelja da su ustaše, sama Hrvatska 

je nazivana ustaškom Tuđmanovom državom, posebno mjesto u tome imale su postrojbe 

HOS-a i pozdrav ZA DOM SPREMNI koji su koristile i druge postrojbe Hrvatske vojske. 

Sve sama laž do laži, potpuno u skladu s onom mojom podjelom Srba koje se prošli tjedan 

sjetio general Ivan Tolj u 'Bujici?: Srbe možemo podijeliti na one koje uhvatiš u laži i one 

koje ne uhvatiš u laži. Putin je Ukrajinu potpuno analogno optuživao za nacizam, a posebno 

pukovniju AZOV (Ukrajinski HOSovci), a pozdrav SLAVA UKRAJINI ima istovjetnu 

povijest kao i ZDS. Razlika je u tome što danas svijet podržava Ukrajince, a u 

Domovinskom ratu je podržavao naci-fašističke srpske agresore. Zato su svoj bijes što je 

Tuđman i hrvatski branitelji pobijedili njihove naci-fašističke sluge, pa su sve radili da u 

Hrvatskoj dovedu na vlast one koji će u miru sprovesti detuđmanizaciju tj. deustašizaciju. I 

bili su uspješni u tome tako da su tuđmanisti potisnuti i danas hrvatskom politikom 

dominiraju putinisti. Uostalom spomenut ću samo pismo 16 hrvatskih generala na čelu s 

generalom Toljem, i moje Predsjedniku Ustavnog suda ili nedavno pismo invalida 

Domovinskog rata Maria Filipija povodom očitog putinizma sudbenih vlasti.  

Napadom Rusije na Ukrajinu doživjeli su da Putin koristi metodu agresije koju su oni 

podržavali u srpskom napadu na Hrvatsku, a podržavaju je sve do današnjeg dana. Našim 

putinistima ne pomaže ni to što zajedno s njima viču „Slava Ukrajini“, ali gazde im i dalje 

ne dozvoljavaju da koriste istovjetan hrvatski pozdrav ZDS. To je i logično jer su poraženi 

u agresiji na Hrvatsku, a za Ukrajince se nadamo da će izboriti pobjedu koja bi bila i njihova 

pobjeda. Ali time ponižavaju hrvatske političare jer narod nije glup – sve više i više ih 

doznaje da je taj pozdrav istovjetan tom ukrajinskom a onda mogu prepoznati svu bijedu 

hrvatskih političara. Vidimo da istovjetnu politiku zapadni moćnici imaju i prema Hrvatima 

u BiH gdje su omogućili da Hrvati ne biraju svoje predstavnike u vlasti i u tome im ne smeta 

što se time krše svi mogući zakoni i zdravi razum. 

Detuđmanizacija ili denacifikacija Hrvatske počela je odmah s promjenom vlasti 2000. a 

među prvima je od branitelja na udaru bio HOS-ovac Marko Perković Thompson jer su 

njegove legendarne pjesme ledile krv u žilama agresora i njihovih podupiratelja u Hrvatskoj. 

Ali nije odmah bio udar na ZDS pa su na primjer 2008. našli tri ustaške kape među više od 

100,000 Hrvata na Jelačić placu u Zagrebu i počela je zabrana njegovih koncerata. Te godine 

sam organizirao tri otvorena pisma za obranu Thompsona od suludih napada a tiskana je i 

knjiga (drugo i treće s prof. dr. sc. Slobodanom Langom): 
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M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to jednom 

u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

To ne znači da putinisti iz Hrvatske svojim napadima nisu pomogli autorima velikosrpskog 

Drugog memoranduma SANU koji je uslijedio, tako da sam 2012. godine tiskao knjigu: 

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

Godinu dana kasnije imamo veliki napad na slavnog hrvatskog nogometnog reprezentativca 

Josipa Šimunića kome sam kasnije posvetio knjigu: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

Godine 2014. počinje zapravo rat u Ukrajinu okupacijom Krima, a već početkom 2015. 

Ukrajinci prepjevavaju „Bojnu Čavoglave“.  

Kasnije iste godine imamo veliki napad na Thompsona i 'Bojnu Čavoglave'. Posljedice tih 

napada hrvatskih putinista su knjige: 

J. Pečarić, Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 

2015. pp.406. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

Međutim spomenimo da je iste 2015. godine prije napada na Thompsona oskrnavljen 

spomenik IX. Bojni HOS-a u Splitu i o tome govorim u knjizi koju danas predstavljamo. 

Otvoreni napadi na Skejove HOS-ovce počeli su 2016. pa o tome ima puno tekstova i u 

spomenutim novijim knjigama o napadima na Thompsona, ali i u knjigama: 

J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. str. 346. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021. 

J. Pečarić, Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022. 

Veliko zgražanje hrvatskih putinista izazvala je knjiga s dr. Stjepandićem zbog posvete: 

U povodu 25. obljetnice međunarodnog priznanja Republike Hrvatske ovu knjigu 

posvećujemo hrvatskim vitezovima, a napose pripadnicima HOS-a, koji su ginuli za 

Hrvatsku uz pozdrav ZA DOM SPREMNI. 

Uz posvetu je išao i amblem HOS-a koji je odobren od hrvatskih vlasti i koji putinisti ne 

priznaju i time otvoreno pokazuju da su protiv same države. 

Zapravo sve to i sve te moje knjige, otvorena pisma s puno potpisa hrvatskih ljudi ništa nije 

značilo. Nažalost, trebao je Putin to isto raditi Ukrajincima, njihovim HOS-ovcima tj. 

Pukovniji Azov da bi mnogi u Hrvatskoj spoznali istinu o 'hrvatskim' političarima – 

putinistima. Na žalost sprema se i suđenje pripadnicima Pukovnije AZOV po uzoru na 

srpska suđenja hrvatskim braniteljima koja su odobrili hrvatski putinisti. Podsjetit ću vas na 
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naš PROSVJED ZBOG NAPADA NA PRAVNI SUVERENITET REPUBLIKE 

HRVATSKE koji smo uputili Hrvatskom Saboru 08. 10. 2011. a potpisao ga je veliki broj 

Hrvata npr, više od 150 akademika, biskupa, sveučilišnih nastavnika, doktora znanosti. 

Naravno nije bilo odgovora pa su Srbi uz odobrenje hrvatskih putinista optuživali i sudili 

hrvatske branitelje. Sjetimo se samo montirane optužnice protiv simbola hrvatske obrane: od 

pokojne doktorice Vesne Bosanac do ove današnje ratnog pilota Danijela Borovića. Možda se danas 

hrvatski putinisti i usude 'odgovoriti' jer napad na Ukrajinu je zapravo i napad na one u 

svijetu čiji su poslušnici mnogi od njih. 

Naravno postoji mnogo drugih analogija u ponašanju hrvatskih putinista i samog Putina.  

Npr. hrvatski putinisti održavaju mit o Jasenovcu. Vidjeli smo kako je žestoko reagirala 

Srbija na dokument HAZU o zaštiti hrvatskih nacionalnih interesa prilikom pregovora s 

BiH, Crnom Gorom i Srbijom glede njihova ulaska u EU. A u dokumentu se spominje 

JASENOVAČKI MIT. Danas sve više i više doznajemo za brojne dokaze o partizanskim 

zločinima u ratu i komunističkim zločinima poslije rata i da su mnogi zločini koje su 

navodno napravili ustaše su obično lažna povjest. Danas Putin za svoju blokadu izvoza hrane 

iz Ukrajine optužuje zapadne sile, a zapravo samo želi izazvati GLADOMOR u svijetu po 

uzoru na Staljinov GLADOMOR u Ukrajini koji je odnio 6-7 milijuna ukrajinskih života. 

Naravno hrvatski putinisti podržavaju očite laži braneći tako i svoje pretke čiji zločini 

svakim danom postaju sve više poznati, ali i zbog toga što njihovim gazdama u svijetu to 

odgovara. Ne zaboravimo da je i HRVATSKI predsjednik akademik Franjo Tuđman stradao 

i zbog osporavanja Jasenovačkog mita.  

Vjerojatno su hrvatski putinisti nesretni i zato što su istraživanja tuđmanista i poraz srpskih 

naci-fašističkih agresora doveli do zaustavljanja proširivanja jasenovačkog mita koji je već 

i opjevan u pjesmi:  

 

Ponovljen je genocid Hrvata 

Po treći put Srpskog lažnog brata. 

Srbin kamu ponovo dočeka 

I progone, ko pre pola veka. 

“Srbosek” im izum kraj stoleća 

njime seku ruke, noge glave. 

Za vađenje očiju i kad Srbe dave 

I zato imaju specijalne sprave. 

Jasenovac opet logor posta 

I stratište i novo ratište. 

Razrušiše Spomen obeležje 

Razbudiše duše umorenih 

Da ih svuda prate njine kletve. 

Znate li za ovu pjesmu? 

 

žNaravno, hrvatski putinisti je skrivaju od hrvatskog naroda jer je jednostavnije 'prodavati' 

laži kada imaš apsolutnu vlast kao što su je imali u prethodnoj državi. Danas mogu uklanjati 

spomen ploču HOS-ovcima u Jasenovcu. Lakše bi im bilo da su to radili uz ovu pjesmu, ali 

kad nisu mogli i uklanjanje te ploče i napadi na HOSovce služe istom cilju.  
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Kada čitamo riječi o ovome što se događalo u Jasenovačkom logoru tijekom Domovinskog 

rata moramo pozdraviti naše političari što kriju od nas ovu strašnu istinu o nama. Zato 

moramo biti sretni što Hrvatskom vladaju putinisti, a ne tuđmanisti, zar ne? 

Šalu na stranu. 

Takvo ponašanje hrvatskih vlasti i drugih putinista samo pokazuje koliko sam bio u pravu 

kada sam tvrdio: 

NE VJERUJTE HRVATSKIM POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI. 

 

Hvala. 

 

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/branitelji/tudmanisti-i-putinisti/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30837-govor-akademika-pecarica-

tudmanisti-i-putinisti 

 

  

https://bezcenzure.hr/branitelji/tudmanisti-i-putinisti/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30837-govor-akademika-pecarica-tudmanisti-i-putinisti
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30837-govor-akademika-pecarica-tudmanisti-i-putinisti
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‘ZA NORIJADU SPREMNI’ 
 

Na kraju svog govora na predstavljanju moje knjige Damir Markuš je govorio o tome kako 

se bez obzira na ovakvo djelovanje vlasti u RH koji stvaraju Hrvatsku za kakvu se branitelji 

nisu borili on vjeruje u hrvatski narod i budućnost Hrvatske. Poslije predstavljanja jedan 

branitelj mi je rekao da on ne dijeli Markuševo mišljenje i da se on boji za Hrvatsku. 

Podsjetio sam ga da su i 1991. mnogi bili sumnjičavi u hrvatsku mladost ali kada smo 

napadnuti prethodno nas razoružavši ta mladost je s krunicom oko vrata pobijedila naci-

fašističkog agresora.  

Nije dugo trebalo da nam i današnja mladost, ovog puta iz Slavonskog Broda, pokaže kako 

su danas mnogo mnogo inteligentniji od mnogih u hrvatskim vlastima. Doista su ih sjajno 

ismijali na norijadi. 

Jadni hrvatski dužnosnici kojima ne smeta kad vlast 'pljuje' po hrvatskoj državi, izvršavajući 

zahtjeve podržavatelja ili suučesnika u naci-fašističkoj agresiji na Hrvatsku, kriminaliziraju 

od hrvatske države priznati znak HOS-a, a u isto vrijeme kliču „Slava Ukrajini“ ukrajinskih 

Hosovaca, slave ukrajinski HOS (pukovniju AZOV), a osuđuju hrvatski HOS tako da su im 

na udaru i mladi kada nose majice s - od državnih vlasti odobren – znakom HOS-a. 

Doista je lijepo vidjeti kako imamo pametnu mladost i nadajmo se da će u budućnosti 

pametni a ne podobni (kad nisi dovoljno inteligentan vlast je u potpunosti sastavljena od 

takvih pojedinaca) vladati Hrvatskom. 

U Prilogu dajem tekst o reagiranju vlasti na duhovito ismijavanje vlasti koja viče SLAVA 

UKRAJINI a osuđuje sve što ih podsjeća na ZA DOM SPREMNI. 

Tako imamo uzbunu zbog ZA NORIJADU SPREMNI. To bi im još i bilo ok, ali majica ih 

podsjeća na onu HOS-ovu, hlače podsjećaju na vojničke hlače, a i dizali su ruke u zrak. Tako 

je hrvatskim vlastima postao nacistički pozdrav i kada digneš desnu ruku u zrak s raširenim 

prstima, ili kada digneš obje ruke u zrak ili ispred sebe, ili kada digneš lijevu ruku sa 

stisnutom pesnicon ili s raširena tri prsta. Da, jedan u rucii drži nešto po uzoru na Joa 

Šimunića koji je također imao podignutu ruku u zrak s nečim u njoj. 

Zapravo evo pogledajte i sami: 

 

DRŽAVNO ODVJETNIŠTVO ISTRAŽUJE MATURANTE KOJI SU DIZALI DESNICU 

U MAJICI S NATPISOM ‘ZA NORIJADU SPREMNI’ 

 

26. svibnja 2022 

 

Slučaj maturanata Industrijsko-obrtničke škole u Slavonskom Brodu koji su u majicama s 

natpisom “Za norijadu spremni” dizali desnice u zrak i tako se fotografirali, izazvao je niz 

reakcija. 

Danas je na taj slučaj reagiralo i Općinsko državno odvjetništvo u Slavonskome Brodu. 

Javio se ministar Malenica koji je rekao da osuđuje takvo ponašanje i smatra ga 

neprihvatljivim. 

Općinsko državno odvjetništvo u Slavonskome Brodu naložilo je provođenje daljnjih izvida 

u slučaju fotografije maturanata, potvrdila je glasnogovornica Policijske uprave brodsko-

posavske Kata Nujić, prenosi HRT. 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/maturanti-u-slavonskom-brodu-dizali-desnice-u-zrak-ministarstvo-najostrije-osudilo-slucaj-7580515
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S njima je na fotografiji i njihova profesorica koja je, kako piše SB plus, fotografiju sinoć 

objavila na privatnom Facebook profilu. SB plus objavio je i fotografiju maturanata u 

povorci na ulicama Slavonskog Broda. 

Profesorica: Ne znam odakle je izvučeno ovo što piše po portalima 

 

Profesorica Nives Romanjek izjavila je da ne vidi ništa sporno. Odlučili su biti odjeveni 

kao vojnici. Ravnatelja sam pitala prije par mjeseci može li tako, a on je rekao da nema ništa 

protiv, izjavila je profesorica i dodala da hlače nisu vojničke već lovačke maskirne hlače, a 

da su majice učenici osmislili sami. 

– Za norijadu su se pripremali tri godine. Oni su toliko vrijedna i uspješna djeca. Žao mi je 

da portali ne prenose da je to najuspješniji razred u generaciji. Imamo pet odličnih učenika, 

10 vrlo dobrih i četiri dobra, dodala je. 

– Ovo što piše po portalima sve je izvučeno, ne znam odakle. Znam da su djeca prekinuta u 

jelu, da su držali sendviče u ruci, da su neki držali koju bočicu, na to nisam mogla utjecati. 

Niti sam vidjela. I dvije ruke su dizali. Bili su sretni. Oni su se pozdravljali sa svojom 

učionicom u koju više nikad neće ući, barem kao učenici, ali kao roditelji možda i hoće, 

kazala je profesorica. 

Izjavila je i da su roditelji djece dali njoj dopuštenje da objavi fotografiju na svom 

facebooku. 

Odgovarajući na pitanja novinara u vezi s eventualnim sankcijama, kazala je da će poslušati 

svoga ravnatelja. 

Na ponovljena pitanja o novonastaloj situaciji izjavila je da se radi o preuveličavanju te da 

netko očito skuplja politički poene. Ponovno je kazala da na fotografiji ne vidi nikakav 

problem i da joj ništa nije sporno. 

Roditelji su uz razrednicu i ništa im nije sporno. 
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Ravnatelj slavonskobrodske Industrijsko-obrtničke škole Luka Mladinović objašnjava da 

nije vidio sliku, ali i da nije znao da će imati majicu s natpisom “Za norijadu spremni”. 

– Ograđujem se od toga, nisam detaljno analizirao tko će što napisati, kazao je. 

Majka jednog učenika kazala je pak da je ravnatelj znao kakve majice imaju. Opisala je 

majicu i kazala da tu nema ništa sporno. 

 

Ravnatelj škole smatra da nije bilo veličanja ustaškog režima 

 

Ravnatelj Mladinović osudio je svako veličanje ustaškog režima i povezivanje s njim, ali je 

ocijenio da toga nije bilo. 

 

Ministarstvo najoštrije osudilo slučaj 

 

Ministarstvo znanosti i obrazovanja zatražilo je očitovanje škole o navedenom slučaju, kako 

bi dobilo detaljnije informacije. 

– U svakom slučaju, najoštrije osuđujemo navedeni slučaj, a Ministarstvo će nakon 

očitovanja škole poduzeti korake iz svoje nadležnosti, a isto tako uvjereni smo da će i druge 

nadležne službe i institucije npr. škola, Državno odvjetništvo i policija napraviti isto, ističe 

Ministarstvo. 

U hrvatskom pravnom sustavu, podsjećaju, poticanje na nasilje i mržnju kažnjava se po 

nekoliko zakona: Zakonu o javnom redu i miru, Zakonu o javnom okupljanju, Zakonu o 

sprečavanju nereda na sportskim natjecanjima ili Zakonu o suzbijanju diskriminacije te 

Kaznenom zakonu za koji prekršajne, odnosno kaznene prijave podnose Državno 

odvjetništvo i policija. 

 

Malenica: Neprihvatljivo 

Slučaj je osudio i ministar pravosuđa i uprave Ivan Malenica. 

– Svakako osuđujem takvo ponašanje, smatram da je neprihvatljivo, rekao je nakon 

koalicijskog sastanka. 

https://narod.hr/hrvatska/drzavno-odvjetnistvo-istrazuje-maturante-koji-su-dizali-desnicu-

u-majici-s-natpisom-za-norijadu-spremni  

 

Pogledajte i komentare ispod teksta, Doista je mladost iz Slavonskog Broda vrhunski 

ismijala hrvatsku slugansku vlast i ne dvojim da će ih zapravo zbog toga kazniti jer je 

nemoguće da netko i u takvoj vlasti neće shvatiti kako su ih ismijali. 

Opet nam je hrvatska mladost pokazala da na mladima svijet ostaje. Mi stariji ukazujemo 

na nelogičnosti postupaka sluganskih vlasti. Pa i glavni urednik „Hrvatskog tjednika“ svoju 

uvodnu kolumnu 26. 05. 2022, naslovljava: 

HDZ-ovo maksimalno poniženje:  

U Plenkovićevoj Hrvatskoj nekažnjeno se maše jugoslavenskim zastavama i simbolima, a 

mladima s HOS-ovim barjacima i pozdravima zabranjuje se 

 

A vidimo kako su im mladi odgovorili. Sjajno zar ne? 

https://narod.hr/hrvatska/drzavno-odvjetnistvo-istrazuje-maturante-koji-su-dizali-desnicu-u-majici-s-natpisom-za-norijadu-spremni
https://narod.hr/hrvatska/drzavno-odvjetnistvo-istrazuje-maturante-koji-su-dizali-desnicu-u-majici-s-natpisom-za-norijadu-spremni
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Kako je tek našim vlastima kada vide da je hrvatska mladost u Domovinskom ratu pobijedila 

iako smo bili razoružani, a danas ih ovako ismijava iako oni (vlast) imaju potporu tj. 

služinčad su najvećim moćnicima na svijetu. Doista ih moramo sažalijevati. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/za-norijadu-spremni/  

DRAGOVOLJAC - 'Za Norijadu spremni' 

 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/za-norijadu-spremni/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30863-za-norijadu-spremni
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MIROSLAV TUĐMAN I ČAVOGLAVE 
 
Poštovani kolega Juričić, 

Još nikakvog Vašeg odgovora no moj upit oko 'zasluga' vašeg odsjeka i samog rektora 

Sveučilišta u Zagrebu za neizbor dr. Miroslava Tuđmana za profesora emeritusu. 

Vjerojatno se moje kolegice i kolege iz Akademije čude zašto sam u seriji pisama Vama 

uopće spominjao Čavoglave. 

Naravno, oni i ne mogu znati kako su na vašem odsjeku komentirali činjenicu da smo 

svojevremeno prof. Tuđman i ja zajedno išli na proslavu 'Oluje' u Čavoglavama i da nas se 

na TV moglo vidjeti kako pratimo biskupa Ivasa u obilasku crkve koju je tamo gradio Marko 

Perković Thompson. Zlobni komentar se odnosio na moju kćerku:  

Kako ona misli biti na našem fakultetu kada joj mentor i otac idu u Čavoglave. 

Pitanje koje govori o 'visokoj' razini inteligencije i poštenja nekih Vaših kolegica i kolega sa 

Odsjeka. 

Zato me nije ni iznenadilo reagiranje Vaših kolegica i kolega s Odsjeka za povijest FF-a:  

 

 
Dok je nekima s Vašeg Odsjeka bio krimen što su nekome mentor i otac išli u Čavoglave, 

dotle bi oni isključivali kolege koji ne pripadaju jugo-komunističkoj paradigmi u hrvatskoj 

povijesti, pa se htio još i usude javno pokazati. Naravno i tada sam komentirao: 

JE LI KATEDRA ZA POVIJEST FF-A SRAMOTA SVEUČILIŠTA U ZAGREBU? 

https://kamenjar.com/je-li-katedra-za-povijest-ff-a-sramota-sveucilista-u-zagrebu/  

Treba li uopće spomenuti da je Thompson dobio na sudovima u svim slučajevima koje sam 

spomenuo u svezi s proslavom 'Oluje'? 

A Vaše kolege s Odsjeka za povijest iz dana u dan pokazuju zašto se s njima bavi rubrika 

FUSNOTE ZA FAH IDIOTE 'Hrvatskog tjednika'. Tako i danas (10. lipnja 2021.) čitam: 

https://kamenjar.com/je-li-katedra-za-povijest-ff-a-sramota-sveucilista-u-zagrebu/
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Hrvoje Klasić, Jugoslavenski povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o tome zašto 

mladi vole ZDS 

'Zvučat ću rigidno, ali mislim da bi valjalo staviti kamere u neke učionice jer mi znamo što 

je u udžbenicima, ali ne znamo što ti nastavnici predaju. Međutim, s druge strane, danas 

stavove mladih, a to nam svima mora biti jasno, više oblikuju društvene mreže, forumi i 

ekstremno desni portali nego škola. Učenici više uvažavaju stavove Joea Šimunića, 

Thompsona i Tonyja Cetinskoga nego svojih nastavnika.' 

HT: Hvala Bogu da je tako jer se iz aviona vidi da su Šimunić, Thompson i Cetinski bolji 

povjesničari od vas. 

Da, doista je nevjerojatno kako se te Vaše kolege trude pokazati koliko je dobar bio naslov 

tog mog teksta iz 2015. godine, zar ne? 

Miro danas nije među nama. Ali jeste njegov brat Stjepan Tuđman koji je bio među 48 

osnivača HDZ-a.  

On u današnjem broju Hrvatskog tjednika piše upravo o ZDS: 

 

ZA DOM SPREMNI 
 

Jednostavno je fantastičan pozdrav koji Hrvatska trebala zaštititi kao intelektualno 

vlasništvo 

Hrvatska bi morala uvesti pozdrav ZDS u Hrvatsku vojsku u prigodi polaganja prisege te 

kod pozdrava počasnih straža. Taj pozdrav nikoga ne ostavlja ravnodušnim kao iskaz 

domoljublja koji je i upozorenje svim mogućim neprijateljima da ne diraju Hrvatsku 

 

Piše: STJEPAN TUĐMAN 
 

Vrlo zanimljivo, pa i jadno, slušati i gledati nekakve kriptokomuniste i iskompleksirane, 

dakle ne-normalne Hrvate, kako žele odlučivati o tomu smijem li ja biti za dom spreman! 

Pa oni mogu odlučivati isključivo o tomu hoće li tek prikriveno ili ipak javno voljeti svoju 

crvenu zvijezdu petokraku, odnosno srp i čekić! Ja bih htio da to čine javno, kako bismo 

točno evidentirali tko su i koliko ih ima, pa da onda jednoga dana - kada napokon provedemo 

lustraciju . donesemo zakonsku odredbu kojom se zabranjuje njihovo javno djelovanje i 

zagađivanje javnoga prostora. Ako se ti isti ne bi pridržavali zakona, onda slijedi prvo 

novčana kazna, a potom i zatvorska.  

 

A što se tiče samog ZDS-a, ja sam uvjeren da je svaki onaj tko voli svoju obitelj i svoju 

Domovinu – za dom spreman. ZDS zvuči i kao zavjet, pa bi ga trebalo uvesti u Hrvatsku 

vojsku prilikom polaganja prisege i kod pozdrava počasnih straža. Sada se u HV-u koristi 

nekakav „Pozdrav Domovini!“. 

A što zapravo znači ta blijeda riječ „pozdrav“? Je li to „Dobro jutro Domovino“ ili možda 

„Laku noć Domovino“ ili pak „Zbogom Domovino“? 

 

Ima mnogo protivnika hrvatske države, hrvatske nezavisnosti i hrvatske opstojnosti. Pa tako 

svi ti antihrvati, kao i oni iskompleksirani Hrvati (na njih sam posebno alergičan) govore 

kako je ZDS ustaški pozdrav, pa se zato ne bi smio koristiti u demokratskoj Hrvatskoj.  
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To kao argument ne drži vodu iz više razloga. 

 

Naši ljevičari, kriptokomunisti i tzv. antifašisti najradije bi da NDH  

nije ni postojala. Ali, drugovi, povijest se ne može zanijekati. 

 

PRVO. Za dom spremni spominje se u Hrvata puno prije nego što je nastao ustaški pokret! 

 

DRUGO. Što je loše u tome da se ZDS koristio i u vrijeme NDH? Tada je postojala i 

HRVATSKA KUNA, i HRVATSKA POŠTA, i HRVATSKA ŽELJEZNICA i HRVATSKA 

PRAVOSLAVNA CRKVA itd. Sve same smislene i hrvatskoj državi i društvu korisne stvari. 

Možda po logici Plenkovićevog Povjerenstva za suočavanje s prošlošću sve te institucije ne 

bi trebale imati pravo postojanja u današnjoj Hrvatskoj!? 

 

Dakle, ovi naši ljevičari, kriptokomunisti i tzv. antifašisti najradije bi da Nezavisna Država 

Hrvatska nije ni postojala – i to ne zbog njezina režima – već zbog jasno izražene volje 

hrvatskog naroda da ima vlastitu državu.  

 

Ali, drugovi, povijest se ne može zanijekati. Shvatite konačno da je NDH bila stvarnost, da 

je imala svoje državne institucije, svoj državni teritorij, svoju vojsku i da je bila jedna od 

etapa u borbi hrvatskog naroda za vlastitom državom, koju smo konačno i trajno ostvarili u 

Domovinskom ratu! 

 

TREĆE I JEDINO RELEVANTNO. Izričaj (poklič, ili zavjet) ZA DOM SPREMNI 

jednostavno je fantastičan! ZDS nikoga ne ostavlja ravnodušnim. ZDS je prije svega iskaz 

domoljublja, ali istovremeno i upozorenje svakome tko ima bilo kakove pretenzije na 

hrvatsku grudu da su tu Hrvati i da su spremni pod svaku cijenu obraniti svoj dom! 

 

Ovaj izraz „za dom spremni“ toliko je dobar da bi ga Republika Hrvatska trebala zaštititi 

kao intelektualno vlasništvo, tako da se nitko osim nas Hrvata ne smije njime koristiti! 

 

S pozdravom Za dom spremni, 

Stjepan TUĐMAN 

Da, i ovaj tekst pokazuje svu bijedu onih u RH koji sprovode velikosrpske interese – dakle 

interese države čiji su ratnici u RH pretvoreni u zečeve. Valjda naše prokletstvo stane u 

mojoj tvrdnji koja je na portalu dragovoljac.com uzeto za naslov mog jučerašnjeg pisma: 

 

JEDNOM SLUGA – UVIJEK SLUGA. JEDNOM IZDAJICA – UVIJEK IZDAJICA 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26575-jednom-sluga-uvijek-sluga-jednom-

izdajica-uvijek-izdajica  

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26575-jednom-sluga-uvijek-sluga-jednom-izdajica-uvijek-izdajica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/26575-jednom-sluga-uvijek-sluga-jednom-izdajica-uvijek-izdajica
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J. PEČARIĆ I M. PAVKOVIĆ MALI SLOBA U ZAGREBU, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

JOŠ O VELIKOSRPSKOM SKUPU U ZAGREBU, 3. 
 

Na Internetu se može naći tekst Govor mržnje i govor ljubavi: 

https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-

ljubavi-t23113.html  

Iznenadio sam se jer se radi praktično o mom tekstu JOŠ O VELIKOSRPSKOM SKUPU 

U ZAGREBU, 2.  

Tekst sam počeo s sjajnim komentarom Ivice Marijačića: 

PUPOVČEVOM GOVORU MRŽNJE PREMA ZDS I HRVATSKIM BRANITELJIMA, 

NITKO SE NIJE SUPROTSTAVIO JER TAMO NIJE BIO NI JEDAN JEDINI HRVAT. 

Međutim praktično isto je dao u svom tekstu Zvonimir Hodak navodeći riječi Ivice Granića 

koji je pomalo začuđen gromkom šutnjom na Pupovčevu poruku pa piše: “Meni je 

interesantno kako na skupu nije bilo ni jednog Hrvata da mu se suprotstavi ili ja samo 

greškom nisam rođen u Hlebinama” 

A kada malo razmislimo jasno je da je logičan naslov Govor mržnje i govor ljubavi. Da 

logično je oni kojima ne smeta tvrdnja da je iskazivanje ljubavi prema domovini pozdravom 

ZA DOM SPREMNI s kojim su na usnama umirali mnogi hrvatski branitelji i to od 

pripadnika naroda koji su izvršili naci-fašističku agresiju na Hrvatsku NISU HRVATI. Ili 

zašto sam davno rekao da Hrvate možemo podijeliti na Hrvate i one koji za sebe kažu da su 

Hrvati. 

A pozdrav ZDS je najjednostavniji test za utvrđivanje tko je tko u toj podijeli. Otud i toliko 

mojih knjiga o ZDS: 

1. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna,Zagreb, 2008.  

2. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

3. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. pp.406. 

4. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

5. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

6. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

7. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

8. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021. 

9. J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

10. J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022. 

11. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

Vjerojatno će netko pomisliti da je nerazumno napisati toliko knjiga o nečem tako očitim 

kao što je ZDS i ljubav prema svom narodu. Ali onih koji za sebe kažu da su Hrvati ima 

https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
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doista mnogo tako da je i veliki Šegedin bio iznenađen koliko puno ima Hrvata koji tako 

strasno mrze svoj narod.  

Takvi samo slijede želje svjetskih moćnika koji su željeli srpsku vlast u Hrvatskoj. Iako su 

poraženi oni je danas ostvaruju tako da Pupovac može stalno pokazivati da je on gazda u 

RH što je davno prepoznato pa čak i slikom iskazano: 

 

Iako ja znam takve nazvati srpskim slugama znam i objasniti da oni samo slijede naputke 

svjetskih moćnika, pa kada se traži da budu srpske sluge to im je jednostavno i raditi jer je 

Dorica Ćosić opisao što je Srbima najviše pomoglo u njihovoj povijesti i to spominje i 

Zvonimir Hodak u spomenutom tekstu. Zanimljivo da je to spomenuo i Javor Novak u tekstu 

Medvjedi se bude, vruće im je (dragovoljac.com, 09 Siječanj 2023):  

 

Ministarstvo unutarnjih poslova RH na Twitteru je građanima zaželjelo „sretne blagdane i 

Novu 2023.“ isto kao i ekstremno lijeva stranka Možemo. Treba li tome uopće komentar? 

Velika Srbija u Zagrebu je zatim postrojila državno vodstvo navodno povodom pravoslavnog 

Badnjaka. Dojezdio je i poznati ratni huškač i hrvatožder nedužni Ivica. 
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Glagoljao nam je o „nužnim razgovorima“. „…lažemo da nas ne bude strah, da ohrabrimo, 

da sakrijemo svoju i tuđu bedu…“ (ideolog velikosrbstva D. Ćosić). I eto nama njihovoga 

Ivice i još Dačića, poznatog šlager majstora, više ušlagiranog četnika – timeo Danaos et… 

A onda eto nas u Beogradu 24. prosinca 2023. da zajedno proslavimo katolički Badnjak uz 

„pesmu: ko nas bre zavadi“. Može i Tereza: „prijatelji stari gde ste?“ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-

bude-vruce-im-je  

To objašnjava i naslov teksta Mladena Pavkovića (dan je u Prilozima): 

ZAŠTO SE NE KLANJAJU HRVATSKIM JUNACIMA? 

10 siječnja, 2023 

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/  

Jasno je da ovo pokazivanje Pupovca koliku moć ima u RH povezano je s uspjehom Hrvata 

na svjetskom nogometnom prvenstvu. A jedna od knjiga koju sam spomenuo je ona o Josipu 

Šimuniću. Zato ne čudi što je Mladen Pavković opravo sada povodom ovog četnikovanja u 

Zagrebu povezao napade na Lovrena s napadima na Šimunića (vidjeti Priloge): 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

9. siječnja, 2023. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-

rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

Sjetimo se da je i napad na Šimunića bio prije tadašnjeg Svjetskog prvenstva. Napad je bio 

uspješan jer Šimuniću je onemogućen odlazak i Hrvatska nije prošla grupu. 

Pred Moskvom je opet bio prljavi napad na Modrića i Lovrena, ali Vatreni s Dalićem 

odgovaraju na najbolji mogući način – bili su vice-šampioni. Još je na dočeku s njima na trg 

došao i Thompson /o kome sam napisao niz knjiga danih na gornjem popisu). Sada, poslije 

nove medalje na Svjetskom prvenstvu, opet je Lovren meta i opet je razlog Thompson, tj. 

pjevanje Thompsonovih pjesama. Ne možeš lako biti srpski sluga gdje prepun Jelačićev plac 

pjeva Thompsonove pjesme, zar ne. 

A koliko je ogavno biti srpski sluga pokazuje to da napadaju Thompsona danas kada mu je 

najteže u životu. Zato u prilozima dajem i tekst o pjesmi koju je Marko posveti svom sinu. 

 

Josip Pečarić 

 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/
https://www.tjedno.hr/2023/01/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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MLADEN PAVKOVIĆ 

 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

 

 
 

9. siječnja, 2023.  

 

Nakon toliko godina od „slučaja Šimunić“ po istom receptu sada se nastoji uništiti još jednog 

hrvatskog nogometnog reprezentativca i domoljuba – Dejana Lovrena (r. 1989.)! 

Nakon završetka jedne nogometne utakmice na Svjetskom prvenstvu zamjerio se nekim 

piskaralima, jer im navodno nije želio dati izjavu, a oni to očito ne opraštaju. 

Tko je Lovren da neće stati pred mikrofon, kad “oni“ to traže? 

Prvo su ga ismijali, a potom kad im je ovaj uzvratio jezikom koji samo oni razumiju, brže – 

bolje i njega su proglasili – „fašistom“ 

Napisao: Mladen Pavković 

Mnogi su već zaboravili Josipa „Joea“ Šimunića, (r. 1978.), jednog od najboljih hrvatskih 

nogometnih reprezentativaca. Nakon jedne reprezentativne utakmice (2013.), u 

oduševljenju je na mikrofon uskliknuo: Za dom!, a gledatelji prepunog zagrebačkog 

stadiona odmah su uzvratili – Spremni! 

Nakon tog „ekscesa“ krenula je lavina žestokih kritika, pljuvanja i bljuvanja, pa su tako vrlo 

brzo ovog nadarenog športaša proglasili i „fašistom“, bez obzira što je rođen nakon II. 

svjetskog rata. 

Stati pred mikrofon 

Nu, ekstremni lijevi, koji danas primaju i nagrade i priznanja za „komentare“ poput onih 

„Jebo vas Vukovar“, koji se u medijima natječu tko će više i bolje poniziti hrvatske branitelje 

i stradalnike, utemeljitelja Republike Hrvatske, hrvatske vojskovođe, pa i majke stradalih 

hrvatskih branitelja, sve su učinili da se ovaj hrvatski domoljub više ne pojavljuje u športskoj 

areni! 

Ne, za one koji se samo usude pjevati pjesme Marka Perkovića Thompsona, koji nose 

oznake HOS-a, za te i takve nema mjesta u državi koju su stvarali! 

https://www.tjedno.hr/2023/01/
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A tko to kaže, tko to kaže!? 

Evo, nakon toliko godina od „slučaja Šimunić“ po istom receptu sada se nastoji uništiti još 

jednog hrvatskog nogometnog reprezentativca i domoljuba – Dejana Lovrena (r. 1989.)! 

Nakon završetka jedne nogometne utakmice na Svjetskom prvenstvu zamjerio se nekim 

piskaralima, jer im navodno nije želio dati izjavu, a oni to očito ne opraštaju. 

Tko je Lovren da neće stati pred mikrofon, kad “oni“ to traže? 

Prvo su ga ismijali, a potom kad im je ovaj uzvratio jezikom koji samo oni razumiju, brže – 

bolje i njega su proglasili – „fašistom“! 

Na jednom od brojnih medija uvijek budna piskarala među ostalim su objavila: „Javnost 

čitavog Balkana, a i Evrope i svijeta, imala je priliku vidjeti kako hrvatski nogometaši, 

proslavljajući brončanu medalju na mundijalu u Kataru, doživljavaju ekstazu uz pjesme 

Marka Perkovića Thompsona, te salutiraju uz ustaški pozdrav „Za dom spremni“ pod kojim 

su poklane, pogubljene i nestale stotine tisuća Židova, Roma, Srba i nelojalnih Hrvata!“ 

Jedno piskaralo čak je objavilo i ovo: „Da su postali prvaci, vjerojatno bi neke Srbe i žive 

zaklali!“ 

Kakvi fašisti, kakvi nacisti, kakvi koljači…što su uradili tima koji i dalje nose partizansko-

komunističku zvijezdu, koji pjevaju „Još Jugoslavija nije propala dok mi živimo“, koji se 

svake godine klanjaju Titu i partiji, koji ne priznaju nevine žrtve, čak ni one nakon II. 

svjetskog rata, a kamoli ove koje su vezane uz velikosrpsku agresiju… 

Sada je Lovren iz ruskog Zenita prešao u Lyon (Francuska). Tu su ga pojedini mediji također 

dočekali „na nož“., jer „fašista“ je „fašista“ pa ako namjerava igrati i na Mjesecu! 

Badava ovaj istaknuti nogometaš i istinski hrvatski domoljub priča da ne podržava i da 

nikada nije podržavao bilo kakvu fašističku simboliku, odnosno da je sve to – laž. 

Nema obrane od optužbi školovanih bivših Udbaša! 

Inače, iznimnu potporu Lovrenu i cijeloj hrvatskoj nogometnoj reprezentaciji dala je i 

nekolicina časnih i uglednih hrvatskih generala, na čelu sa Ivanom Toljom. A to se ne 

zaboravlja. 

Djelo susjeda 

A domoljubi u Francuskoj (budite uvjereni) sigurno ne podižu takvu prašinu oko Lovrena, 

Brozovića ili Thompsona. Sve je to (ne)djelo pojedinih naših susjeda, Srba, kojih kao čička 

ima po cijelom svijetu. A gdje je jedan Srbin- tu je Srbija! 

Što bi Francuzi zamjerali Lovrenu na pjesmi „Bojna Čavoglave“, tim prije što njihova himna 

„Marseljeza“ puno je žešća od svih hrvatskih rodoljubnih pjesama? Tako uz ostalo Francuzi 

u stavu mirno često pjevaju: 

(…) Protiv nas je podignuta 

Krvava zastava tiranije! 

Čujete li u poljima 

Riku tih divljih vojnika? 

Oni vam u naručje dolaze 

Da zakolju vaše sinove, vaše supruge. 

(…) Što hoće ta rulja robova, 

Izdajnika, od kralja zavedenih? 

Za koga ti gnjusni okovi, 

Ti lanci odavno pripremljeni? 

(…) Bojte se tirani i vi, izdajnici, 
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Sramoto svih stranaka!, itd. i tako redom pjeva se u svečanoj Marseljezi. 

Nu, ako idemo dalje, ni Ukrajinci više ne smiju vikati „Slava Ukrajini“, jer je i to bio pozdrav 

iz nacionalističke prošlosti. 

Bivši partizani i komunisti i te kako se kod nas mogu derati „Smrt fašizmu- sloboda narodu“, 

iako je pod tim pozdravom ubijeno na desetine tisuća nevinih Hrvata! 

Što je sve prolazio Vice Vukov tijekom komunizma? I njemu su zabranili pjevati 

domoljubne pjesme, iako se ni u jednoj od njih ne spominje krv, mržnja ni istrebljenje… 

Na stadionima i dvoranama u Srbiji često viču – Ubij, ubij Hrvata, ili veličaju nekakve 

„krajine“, ili ističu da je „Vukovar srpski“, ali zbog toga još nitko nije bio kažnjen. 

Stoga, treba reći „dosta“ raznim pupovcima i sličnima koji godinama huškaju protiv 

hrvatskog domoljublja, tim prije jer smo mi bili žrtve tijekom velikosrpske agresije, jer smo 

samo branili svoj dom, svoju obitelj… 

Uz to, znaju oni dobro da parole „Za dom spremni“ i „Slava Ukrajini“ iz 1941. i one iz 1991. 

-nisu iste, dok „Smrt fašizmu-.sloboda narodu“ i onda i danas ima isti smisao i isto značenje! 

 

Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja Domovinskog rata91.  

(UHBDR91.) 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-

rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

 

 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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DALIĆ I MODRIĆ U MOJIM KNJIGAMA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

PREDSJEDNIKU HNS-A G. MARIJANU KUSTIĆU 

 

Poštovani g. Kustiću, Predsjedniče HNS-a, 

 

Prije svega čestitam našim Vatrenima i HNS-u na velikom uspjehu na Svjetskom prvenstvu. 

Šaljem svima vama čestitku koju sam poslao mnogima u Hrvatskoj i van nje: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33287-nova-knjiga-akademika-pecarica-3  

Zapravo je uz čestitku i moj dar e-knjiga UNESCO I KOLO SV. TRIPUNA. Radi se o mojoj 

knjizi u kojoj je jedan dio u tijesnoj vezi s Svjetskim prvenstvom. Pogledajte u njoj tekstove: 

VATRENI I STUDENTSKE STIPENDIJE U SISAČKOJ BISKUPIJI  ..……324 

PRILOG: SUSRET PRIJATELJA I STIPENDISTA BISKUPIJSKE ZAKLADE „FRA 

BONIFACIJE IVAN PAVLETIĆ“  331 

VATRENI SU HRVATSKI 'BOJNI BROD'!  336 

PRILOG: PA ŠTO I AKO IZA LUKE MODRIĆA 'STOJI TUĐMAN', GOSPODINE 

PUHOVSKI?  343 

VATRENI SU HRVATSKI 'BOJNI BROD'! - 2. DIO  350 

THOMPSON I VATRENI DANAS  356 

 

U prvom od tih tekstova govorim o daru stipendistima Sisačke biskupije. Radi se o knjizi: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

Niz tekstova u toj knjizi je povezan s događajima oko i o dočeku srebrnih Vatrenih prije 

četiri godine. 

Poseban pozdrav Dejanu Lovrenu na koga su posebno kivni pa ga čak napada i čuvena 

hrvatska 'znanstvenica' Vlatka Pokos.  

Velikosrbima se pridružili neki talijanski mediji: Smeta im što hrvatska reprezentacija voli 

Thompsona! 

https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-

hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona  

Spominje se Marko Perković Thompson i Josip Šimunić što me je posebno obradovalo jer 

pokazuju koliko sam bio u pravu kada sam napisao knjige: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

Ali sve su im rekli naši generali koji su podržali Lovrena: 'Komšije' se i 30 godina nakon 

što su tražili salate da bi klali Hrvate i dalje pozivaju na mitomanije i laži! 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33287-nova-knjiga-akademika-pecarica-3
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218844951.jpg&description=Neki%20talijanski%20mediji%20pi%C5%A1u%20o%20hrvatskim%20reprezentativcima%20Dejanu%20Lovrenu%20i%20Marcelu%20Brozovi%C4%87u,
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218844951.jpg&description=Neki%20talijanski%20mediji%20pi%C5%A1u%20o%20hrvatskim%20reprezentativcima%20Dejanu%20Lovrenu%20i%20Marcelu%20Brozovi%C4%87u,
https://biskupija-sisak.hr/wp-admin/post.php?post=18043&action=edit
https://biskupija-sisak.hr/wp-admin/post.php?post=18043&action=edit
https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://twitter.com/intent/tweet?text=Velikosrbima+se+pridru%C5%BEili+neki+talijanski+mediji%3A+Smeta+im+%C5%A1to+hrvatska+reprezentacija+voli+Thompsona%21&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&via=narod.hr
https://twitter.com/intent/tweet?text=Velikosrbima+se+pridru%C5%BEili+neki+talijanski+mediji%3A+Smeta+im+%C5%A1to+hrvatska+reprezentacija+voli+Thompsona%21&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&via=narod.hr
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https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-

lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-

pozivaju-na-mitomanije-i-lazi  

Iz mojih tekstova u knjizi-daru koja je dana na Internetu, moram Vam spomenuti da sam 

prije četiri godine poslao e-mail HNS-u u kome izrazio svoju želju da Vatrenima darivam 

knjigu Matematika, pjesme i nogomet. Na žalost nisam dobio nikakav odgovor. Zato bih 

želio da tu knjigu darivam i tadašnjim i današnjim Vatrenima. Doista je neobično da sam je 

darivao stipendistima, a nisam Vatrenima. 

Zamolio bih Vas da knjige dam vama u HNS-u pa da ih vi podijelite svima njima, 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

Vjerojatno je naziv knjige koju sam spomenuo u pismu  

UNESCO I KOLO SV. TRIPUNA zbunio nekoga u HNS-u pa nisam dobio nikakav 

odgovor. A  

Zato kao sastavni dio ovog Uvoda dajem i spomenute tekstove iz te knjige. 

Sama knjiga je sastavljena od tekstova iz mojih knjiga u kojima se spominje Zlatko Dalić i 

Luka Modrić. 

Na kraju su dani još neki takvi tekstovi. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
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VATRENI I STUDENTSKE STIPENDIJE U SISAČKOJ 

BISKUPIJI 

 
Godišnjica smrti Utemeljitelja Republike Hrvatske ove godine je bila u subotu. Tako je na 

taj dan poslije dvije godine pauze održano svečano uručenje novih stipendija studentima 

Sisačke biskupije  

 

(vidjeti Prilog gdje sam dao samo nekoliko fotografija iako ih na portalu Biskupije ima 

mnogo više: 

https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-bonifacije-

ivan-pavletic/ ) 

Poslije dva dana u Splitu gdje smo u prostorijama HAZU predstavili knjigu „Akademik 

Kuzma Kovačić“ i preživljavanja utakmice s Brazilom stigao sam i do Siska gdje sam novim 

stipendistima poklonio po dvije moje knjige, kako sam to radio i prethodnih godina. U 

Zagrebu odgledah još dvije utakmice, ali uspijem napisati i par riječi o HRVATSKOM 

predsjedniku. 

Na kraju dana stiže i e-mail od profesora Lars-Erika Perssona, bivšeg predsjednika 

Švedskog matematičkog društva i dobitnika najvećeg priznanja u Švedskoj koje jednom 

godišnje u Švedskoj dobiva jedna osoba: 

Čestitam, i kao što vidite kao i obično ja sam uz vas       

 

Subject:  elemat 

https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-bonifacije-ivan-pavletic/
https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-bonifacije-ivan-pavletic/
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Date:  Sat, 10 Dec 2022 22:59:36 +0100 

From:  Lars-Erik Persson  

To:  Sanja Varosanec, Josip Pecaric, Neven Elezovic, Journal MIA  

 

Congratulations, and as you see as usual I am with you      

 

 
 

Odgovorio mu je dr. sc. Neven Elezović:  

Dragi Lars-Erik, broj 9 je naša najslabija točka. Kao pravi prijatelj, možda možeš pomoći 

protiv gaučosa. 

 

Subject:  Re: elemat 

Date:  Sun, 11 Dec 2022 00:47:48 +0100 

From:  Neven Elezovic  

To:  Lars-Erik Persson  

CC:  Sanja Varosanec, Josip Pecaric, Journal MIA  

 

Dear Lars-Erik, the number 9 is our weakest spot. As a true friend, maybe you can help 

against gauchos!?! 

Best regards from Zagreb. 
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Vjerovali ili ne ta čestitka ima veze sa spomenutom dodjelom stipendija u Sisku. 

Kako? 

Knjige koje sam darovao studentima u Sisku su: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Naslov prve nije atraktivan. Tko bi još čitao knjigu s onim “Matematika”, mada bi nastavak 

trebao ukazivati da je tu Thompson i Vatreni. 

A matematika je itekako bila povezana s njima jer je u vrijeme prethodnog svjetskog 

prvenstva u Zagrebu održavana matematička konferencija u povodu 70. obljetnice mog 

života. O mom životu tada je i govorio Lars Erik i cijeli njegov govor je dan u knjizi. Tada 

je i rekao: 

Rezimirajući naša početna opažanja ponovo naglašavamo da je nemoguće ograničenim 

brojem riječi dati pravu sliku jednog tako osobitog čovjeka i velikog matematičara kao što 

je Josip Pečarić. Naša namjera je zato da upotpunimo sliku o njemu na različite načine i da 

ga predstavimo ne samo kao kralja nejednakosti, nego i kao obiteljskog čovjeka, dragog 

kolegu, prijatelja, mentora, međunarodni autoritet, borca za ideale, navijača za Hrvatsku, 

itd. 

 

 
MIA2008, Trogir 

Profesori: M. Matić, L.E. Persson, V. Stepanov, J. Pečarić i R. Oinarov 
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Ova slika s konferencije u povodu 60. obljetnice mog života otkriva nam tajnu slike 

hrvatskog dresa koju nam je poslao Lars-Erik. 

Studenti iz Siska će već u narednom tekstu u knjizi moći pročitati: 

O neobičnoj(?) vezi nogometa i matematike moglo se čuti i na Otvaranju konferencije MIA 

2018: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-the-

70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/  

Profesor Lars-Erik Persson je i pokazao hrvatski dres sa svojim imenom koji je dobio prije 

deset godina na konferenciji MIA 2008, na kojoj je bio i predsjednik Znanstvenog odbora.  

Postojala je šansa da u polufinalu igraju Švedska i Hrvatska. Lars-Erik je gledao utakmicu 

s Englezima (prva utakmica u subotu) i poslije utakmice sjedilo je poveće društvo sudionika 

Konferencije. Želio je platiti piće svima nama uz obrazloženje da je to zato što je Švedska 

izgubila. 

U društvu je bio i jedan od plenarnih predavača Vladimir Dmitrievič Stepanov iz Moskve (i 

on je na slici iz 2008.-e u hrvatskom dresu). Javio se i on: 

„Kako Rusija i Hrvatska igraju večeras, a ja ujutru odlazim pa vas neću vidjeti, bilo bi 

najbolje da vam ja platim piće unaprijed.“ 

Ali i druga knjiga koju sam darovao studentima u Sisku ima veze s nogometom. 

Već sam naslov pokazuje zašto sam u jučerašnjem tekstu napisao: 

Naravno na nekim portalima nisu zaboravili velikog i do sada jedinog predsjednika za 

kojega možemo reći da je bio HRVATSKI PREDSJEDNIK. Meni je neobično kada se kaže 

da je bio PRVI HRVATSKI PREDSJEDNIK jer mi se odmah nameće pitanje: A tko je onda 

bio DRUGI? Naime imali smo više Predsjednika RH i jednu Predsjednicu RH, ali to ne 

znači da su oni bili HRVATSKI predsjednici odnosno HRVATSKA predsjednica. To je tako 

očito danas kada svjetski moćnici kliču SLAVA UKRAJINI, a istovjetni pozdrav kojim smo 

pobijedili u Domovinskom ratu ZA DOM SPREMNI naši političari, kao sluge tim svjetskim 

moćnicima, ne smiju ni spomenuti. 

Doista stvari su tako jednostavne: Kada nešto odgovara svjetskim moćnicima onda to 

odgovara i hrvatskim političarima, a kada nešto hrvatsko, istovjetno tomu, ne odgovara 

svjetskim moćnicima onda ne odgovara ni hrvatskim političarima. Svojevremeno sam to 

definirao tvrdnjom: KAD GAZDA MIJENJA SLUGU UVIJEK NAĐE BOLJEG SLUGU! 

A druga knjiga govori kako je to izgledalo s Predsjednicom RH.  

Zapravo smo je se sjetili i u Sisku i njenog da je naša Peticija ZDS bila na razini provokacije. 

A prvi potpisnici Peticije ZDS, kojom smo branili „Bojnu Čavoglave“ i Thompsona, uz nas 

dva akademika bili su biskupi Košić i Pozaić. Peti potpisnik je bio ravnatelj Hrvatskog 

instituta za povijest iz Tuđmanovog vremena dr. sc. Mirko Valentić, a bilo je preko 4,000 

potpisnika.  

Ali veza s Vatrenima nije bila samo Thompson i doček u Zagrebu svjetskih viceprvaka. Prije 

Thompsona zbog ZDS stradao je veliki hrvatski nogometaš Josip Šimunić. Mogu misliti 

koliko će se studenti iz Siska iznenaditi kada iz knjige doznaju da su Šimunića pokušali 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-the-70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-the-70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/
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obraniti u stranim novinama upozoravajući na Đokovićevo podizaje raširena tri prsta. 

Upozoravali smo i hrvatsku vlast da je taj srpski pozdrav s raširena tri prsta nastao u vrijeme 

Slobodana Miloševića, ali Miloševićevu tj. srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku su 

odobrili svjetski moćnici pa vlastima u RH to nije smetalo već su se dali u napad na 

Šimunića. Ipak su branitelji sa ZDS pobijedili u Domovinskom ratu. A nisu smjeli. I to znaju 

hrvatski političari. A znaju i danas. Pa i golman iz „srpske Dalmacije“ – vratar reprezentacije 

Kanade provocirao je naše navijače s istim fašističkim pozdravom, ali nitko s hrvatske strane 

nije ni riječ o tome! 

Dakle, napad na Šimunića je bio prije napada na Thompsona i „Bojnu Čavoglave“, ali 

Šimunić je bio sedmi potpisnik te Peticije. Kada ga je Ante Čačić, kap selektor naše 

reprezentacije, uze za trenera bio je napadnut zbog tog Šimunićeva potpisa. Čačić im je 

odgovorio: 

Tu peticiju su potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna stvar 

i ne bi želio u to ulaziti 

Pitanje je je li Čačić samo inteligentniji od naših političara, ili mu kao vrsnom stručnjaku 

nije potrebno biti sluga. Baš me zanima što će zaključiti studenti iz Siska. 

 

Josip Pečarić  
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IZBORNIK SVIH IZBORNIKA O TRENERU SVIH TRENERA, 

2. 
 

Prvi dio ovog teksta objavio je portal bezcenzure.hr: 

 

IZBORNIK SVIH IZBORNIKA O TRENERU SVIH TRENERA 

 

 
https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera/  

 

Naravno i mi i izbornik svih izbornika smo sretni što je Vatrene predvodio najbolji hrvatski 

nogometaš svih vremena Luka Modrić. I Luka se oprostio od trenera svih trenera: 

 

DIRLJIV MODRIĆEV OPROŠTAJ OD ĆIRE BLAŽEVIĆA 

 

8. veljače 2023.  

 

Kapetan hrvatske nogometne reprezentacije i veznjak Real Madrida Luka Modrić dirljivom 

se porukom na društvenim mrežama oprostio od Miroslava Ćire Blaževića. 

https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera/
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– Odrastao sam uz legendu o Vama kao treneru svih trenera. Inspirirali ste nas iz mlađe 

generacije još 1998., i svojom jedinstvenom karizmom obilježili naš nogometni život i 

svakodnevnicu. Nisam imao čast surađivati kao trener-igrač, ali bio sam uvijek iznimno 

počašćen Vašim komplimentima i podrškom! Zbogom velikanu hrvatskog nogometa. 

Počivao u miru, napisao je Modrić na društvenim mrežama. 

https://narod.hr/sport/dirljiv-modricev-oprostaj-od-cire-blazevica 

 

 

 

 

Zašto Hrvati tuguju za trenerom svih trenera vidi se več iz naslova teksta Marcela Holjevca:  

 

ĆIRO, ČOVJEK KOJI JE HRVATIMA USADIO POBJEDNIČKI MENTALITET, 

NAPRAVIO BREND OD HRVATSKE, I RASKRSTIO S JUGOSLAVENSKIM 

NASLIJEĐEM 

https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-

pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-

naslijedem/ 

 

Kako je Ćiro i ranije generacije učio domoljublju vidi se npr. iz reagiranje Hajdukovaca 

Štimca i Asanovića: 

 

https://narod.hr/sport/dirljiv-modricev-oprostaj-od-cire-blazevica
https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/02/modric-ciro.png
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ŠTIMAC: ĆIRI SAM PRIPREMAO IZNENAĐENJE ZA ROĐENDAN 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-iznenadenje-

za-rodendan  

 

‘NEĆU SI OPROSTITI ŠTO GA VIŠE NIKAD NISAM NAZVAO’! Bivši Vatreni na rubu 

suza: Uništilo me ovo, pogođen sam, jedva dišem! 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-

nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem  

 

Svojevremeno sam oštro reagirao što je izostala pomoć HNS-a velikom hrvatskom 

domoljubu nogometašu Josipu Šimuniću. Ali, trener svih trenera ne samo da je branio 

Šimunića nego je prigovarao HNS-a zato što nisu zaštitili Šimunića: 

 

'NAPIŠITE VELIKIM SLOVIMA DA PODRŽAVAM ŠIMUNIĆA! 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-

podrzavam-simunica  

 

ĆIRO: KAZNA JOSIPU ŠIMUNIĆU JE JEDNO SRA..., JOE NIJE USTAŠA 

 

https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-

358819  

 

Poslije Šimunića na red je došao Marko Perković Thompson i njegova legendarna pjesma 

„Bojna Čavoglave“ koja počinje pozdravom ZDS. Branili smo Thompsona i „Bojnu“ ali 

napadi su trajali i 2018. Ali tada su Vatreni predvođeni izbornikom svih izbornika i najboljim 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-iznenadenje-za-rodendan
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-iznenadenje-za-rodendan
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-podrzavam-simunica
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-podrzavam-simunica
https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819
https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819
https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819/galerija-319338
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hrvatskim nogometašem svih vremena odgovorili na onom veličanstvenom dočeku 

viceprvaka kada je na Trgu Thompsonu isključen mikrofon.  

Podsjetit ću čitatelje da one veličanstvene proslave Dana pobjede u Čavoglavama i nisu 

počele koncertima. Prva je bila u znaku izgradnje igrališta za tamošnju Osnovnu školu i 

nogometne utakmice poznatih. Jednu ekipu je predvodio Ćiro Blažević.  

 

THOMPSON SE OPROSTIO OD ĆIRE: HVALA MU NA OSOBNIM SUSRETIMA KOJI 

SU UVIJEK BILI PUNI OPTIMIZMA 

 

 
https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-susretima-koji-

su-uvijek-bili-puni-optimizma 

 

Da Vatreni vole pjevati Thompsonove domoljubne pjesme i da to smeta svima onima koji 

nisu sretni što uopće postoji RH pokazuju i nedavni napadi na Lovrena. 

 

DEJAN LOVREN OD ĆIRE SE OPROSTIO S TRI RIJEČI... 

 

https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-susretima-koji-su-uvijek-bili-puni-optimizma
https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-susretima-koji-su-uvijek-bili-puni-optimizma
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/02/thompson-ciro.jpg
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https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-

/159608?utm_source=Midas  

 

Pisao sam o usporedbi u stranim novinama Šimunićevog ZA DOM i Đokovićevog podizanja 

tri prsta (srpski pozdrav nastao u vrijeme Slobodana Miloševića, dakle 'balkanskog krvnika' 

koji je pokrenuo srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku). 

Veliki je broj onih i u RH koji su se nadali pobjedi Miloševića pa je prirodno da Srpske sluge 

u RH napadaju posebno ZDS jer se i njima i Srbima u Domovinskom ratu ledila krv u žilama 

kada bi čuli „Bojnu“. U ovakvoj RH, s druge strane, istima ne smeta pozdrav s tri prsta, 

četnička kokarda i zvijezda petokraka, jer je s njima napadana Hrvatska. 

Ali u Hrvatskom tjedniku im poručuje brigadir Danijel Kotlar (u Domovinskom ratu bio je 

zapovjednik 7. Domobranske pukovnije i 113. šibenske brigade, a nakon Domovinskog rata 

i zapovjednik Učilišta Hrvatske kopnene vojske „Fran Krsto Frankopan“): 

 

NE ĆE NAM FALSIFICIKATORI UKRASTI POBJEDU, NITI ZABRANITI NAŠ 

POZDRAV ZA DOM SPREMNI. 

O tome pogledajte i u prilozima o nastupu dr. sc. Mata Palića u Bujici): 

  

BUJICA 8.2.2023. DR. MATO PALIĆ: Kokarda je protuustavna i treba je zabraniti, isto 

kao i petokraku! 

 

YOUTUBE.COM 

BUJICA 8.2.2023. DR. MATO PALIĆ: Kokarda je protuustavna i treba je zabraniti, isto kao 

i petokraku! 

 

O takvima u najnovijem Hrvatskom tjedniku piše i Joško Čelan: 

Neshvaćena ljubav 

Teniski kampjun Nole, đeneral Draža i 

https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-/159608?utm_source=Midas
https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-/159608?utm_source=Midas
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I njihovi hrvatski obožavatelji 

ČETNIKOVANJE SRPSKOGA BARBAROGENIJA NOLETA 

KAD VELIKAN NIKKI PILIĆ U BEOGRADU SUZU PUSTI, STARI ĐOKOVIĆ 

USKLIKNE PUTINU, A MLADI RAVNOGORSKIM ANTIFAŠISTIMA 

Australska ex-prvakinja Rennae Stubs: 

Đokovićevi Srbi glume žrtve, a zapravo su genocidaši 

 

Već sam puno puta pisao o tome kako takve (ja ih nazivam srpskim slugama iako zapravo 

služe svjetskim moćnicima koji su protivnici bilo kakve hrvatske države) osim ZDS lako 

prepoznajemo i po njihovom odnosu prema bl. Stepincu i prema radnom logoru Jasenovac.  

Političari u tome vide jedinu mogućnost ostvarivanja vlastite koristi. Meni kao znanstveniku 

su gore moje kolege sa sveučilišta koji koriste laži zbog svojih ideologija. Ideologija im je 

važnija od osobnih struka! Zato je u najnovijem Hrvatskom tjedniku o takvima dobro 

pročitati članak Igora Vukića u kojem Predsjednik Društva za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac npr. piše o „Goldsteinovim gluparijama“: 

 

DR. KRAUSA BOLI JASENOVAČKA ISTINA 

PANIČNO BJEŽI OD NJE JER ZNA DA LAŽE 

 

Čudi li se onda netko kad Čelan u svom tekstu govori o „vladajućoj partizansko-četničkoj 

koaliciji“? 

 

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera-2/  

https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera-2/
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THOMPSON I DALIĆ ZA PONOSNU HRVATSKU 

U najnovijoj kolumni Hodak nas podsjeća na Thompsonovu ulogu u obrani ponosa naših 

ljudi u vrijeme kada su vlasti napadima na njega zapravo ostvarivali zahtjev njihovih gazda 

koji ne žele ni da čuju za ponos naroda koji ih je razoružan pobijedio i protiv njihove volje 

stvorio hrvatsku državu: 

No naša lijepa Hrvatska slobodarski diše. Milena Zajović u Večernjaku “prosto ne može da 

veruje” i poručuje: “Komesar za šund Filip Zoričić štiti Pulu od cajki, a devastacija obale 

mu ne smeta”. Sjeća se Milena kako je 2008. Boris Miletić odbio dati suglasnost 

Thompsonu za koncert u Areni. 

Tada je Borisovo obrazloženje “držalo vodu”, ali sadašnje Zoričićevo pozivanje na 

“građanski duh grada” “duboko je malograđansko”. Firma s lijepim imenom 

“Hiljadarka“ našla se sad u gabuli. Izgubili lovu, a polako i glavu… Samo su htjeli ljude 

upoznati s modernijom vrstom poezije, drugim melosima i ritmovima… Različitosti 

doprinose zbližavanju naših naroda i narodnosti. K’o do 1990., ali tada smo se zbližili 

“preko nišana”. 

(…) 

I sada, drugovi, neki “komesar za šund” uzima sebi za pravo da nas “maltretiše” pa 

zabranjuje izvođenje takve popularne narodnjačke glazbe u javnom gradskom prostoru. 

Samo naprijed Milena! Treba se samo prisjetiti Thompsona kojem je bilo zabranjeno održati 

koncert u pulskoj Areni. Tada 2008. zavladala je u Puli prava histerija, valjda od strane ove 

mase kojoj je firma “Hiljadarka” rasprodala ulaznice za srpske narodnjake. Netko je na 

fejsu objavio: “Tko je sebi uzeo pravo aplaudirati zabrani Thompsona u Puli, sada ima 

pravo samo zagristi jezik zbog zabrane narodnjaka u Puli”. 

Ali Hodaka treba pročitati u cjelini pa taj tekst dajem u Prilozima. 

S druge strane Hodakovo spomijanje napada na Thompsona te 2008. godine podsjeća nas 

na tadašnju našu obranu Thompsona: HRVATSKOJ JAVNOSTI O ZABRANI 

KONCERATA MARKA PERKOVIĆA THOMPSONA 

Pismo sa samo nekim od potpisnika dani su u Prilozima. Već ta imena pokazuju zašto sada 

radim na seriji knjiga o nekim od takvih uglednih Hrvata koji su se stalno borili za očuvanje 

ponosa hrvatskih ljudi. Prije ovoga pisma pisali smo izravno Thompsonu i javno mu izrazili 

potporu i našu želju da ga ne obeshrabre sitna, prizemna i priglupa podmetanja koja su se 

bila razbuktala poslije njegovog iznimnoga nastupa na Trgu bana Jelačića u Zagrebu, koji 

su organizirali hrvatski branitelji. 

U tim knjigama iznova dajem i ova i slična pisma koji su ti časni ljudi potpisivali iako su 

zbog toga znali biti na udaru vlasti. I 2015. je bio novi veliki udar na Thompsona, legendarnu 

'Bojnu Čavoglave' i ZDS koji su poslije Memoranduma SANU 2 bili važna karika svima 

onim kojima je smetala veličanstvena hrvatska pobjeda u Domovinskom ratu. Neposredno 

prije tog novog napada na Thompsona bi je napad na velikog hrvatskog domoljuba 

nogometnog reprezentativca Josipa Šimunića. HNS se tada nije snašao, ali uskoro su vatreni 

preuzeli na sebe obranu ponosa i dostojanstva hrvatskog naroda. Zauvijek će biti upamćen 

veličanstveni doček srebrnih Vatrenih 2018. uz Thompsonovo sudjelovanja i uloge Dalića i 

Modrića u tome. 
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I on i Thompson i danas su na čelu svih onih koji se bore za očuvanje našeg ponosa i 

dostojanstva.  

Ovih dana Dalić iznova pokazuje što znači uputstvo kardinala Kuharića hrvatskim 

političarima: 

„Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. Principi su oružje. 

I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi pred svijetom, ona je jaka i pred 

jakima." (u Predsjedničkim dvorima 29. rujna 1997.). 

A Dalić, kao vođen tom preporukom i danas reagira prema svjetskim moćnicima kada 

nam je nanesena nepravda: 

ZLATKO DALIĆ ODBIO GLASOVATI: RAZOČARAN SAM ODNOSOM FIFE PREMA 

HRVATSKOJ, GDJE SU NAŠI NOGOMETAŠI? 

28. Veljače 2023. 

‘Da engleski, brazilski, španjolski, njemački ili talijanski igrači i treneri postižu rezultate 

poput nas, bili bi itekako zastupljeni u svim izborima. Želim više respekta za nas, za našu 

reprezentaciju, za naše igrače, pa i za sebe, jer smo s dvije medalje apsolutna svjetska 

senzacija’  

 

Cijeli tekst dajem u Prilozima. 

 

Josip Pečarić  

https://hrvatskonebo.org/2023/02/28/
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MARKO JURIČ, DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

VELIKI USPJEH ČETNIČKO-HRVATSKE KOALICIJE 2.: 

PISMO LILI BENČIK PREMIJERU PLENKOVIĆU 

Lili Benčik je pisala Premijeru RH o raznim uspjesima u zaštiti vlade četničkih i partizanskih 

zločinaca od strane hrvatskih vlasti što se i očekuje od Četničko-hrvatske koalicije. Zato je 

njeno pismo prirodan dio mog teksta VELIKI USPJEH ČETNIČKO-HRVATSKE 

KOALICIJE: 

https://bezcenzure.hr/vlad/veliki-uspjeh-cetnicko-hrvatske-koalicije/ 

Naravno neki misle da bi oni koji doista vole Hrvatsku i hrvatski narod prvo zabranili i 

kažnjavali one koji koriste taj, a i druga znamenja s kojima su fašistički agresori napadali 

Hrvatsku i učinili mnogobrojne zločine u Domovinskom ratu pa je Sud u Haagu i osudili 

Srbiju zbog agresije na Hrvatsku u cilju stvaranja velike Srbije pri čemu je učinjen niz 

genocidnih radnji. 

Taj sud je to učinio iako je tadašnji Predsjednik RH i Ministrica vanjskih poslova RH 

pokušali povući hrvatsku tužbu i tako spriječiti samu mogućnost da Sud donese presudu 

koja bi štetila Srbiji i njihovim interesima. 

Sud je ipak donio takvu presudu, a nama ostaje razmišljati kakva bi bila presuda da je 

tadašnja vlast štitila hrvatske interese a ne srpske. 

S druge strane to ipak pokazuje kako je taj stalni sud u Haagu doista dobar jer su donijeli 

takvu presudu koja je ipak u korist Hrvatske iako su Predsjednik i Ministrica zastupali srpski 

interes. 

Za usporedbu pogledajte presudu jednog drugog međunarodnog suda Josipu Šimuniću zbog 

ZDS- Josip Jurčević je kao ekspert iznio povijesne istine o ZDS i nitko nije ni pokušao 

osporiti njegovo stručno mišljenje. Samo ga nisu uvažili već osudili Šimunića, a Jurčeviću 

su objasnili da nikada do sada nisu doživjeli kao u tom slučaju da vlast neke države napada 

a ne brani svoje. 

Tako i danas vlast u RH brani svoje tj. srpske interese. Ne mogu izravno napadati hrvatske 

branitelje koji su od srpske vojske - kako reče Slobodan Milošević - napravili zečeve već 

zabranjuju njihov pozdrav. Kao da time mogu iz narodnog sjećanja izbrisati PRAVLJENJE 

ZEČEVA OD SRBA s kojima su u koaliciji i rade sve što traže pripadnici naroda od čije su 

vojske hrvatski branitelji napravili ZEČEVE. 

A što je gore od tih koje slušaju. Oni sami. 

A što je gore od tih koje slušaju. Oni sami. 

Ili su samo zadovoljni mojom pitalicom tj. odgovorom na pitanje: 

Koja je razlika između Četnika i Jugoslavena? 

Četnik je POŠTENI četnik, a Jugoslaven je POKVARENI četnik! 

 

Josip Pečarić  
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POTPORA RH SRPSKOJ FAŠISTIČKOJ POLITICI TJ. 

SRPSKOM SVETU, 2. 
 

Pomislio sam da pomažem onima koji su najzaslužniji u potpori RH srpskoj fašističkoj 

politici Srpskog Sveta kada sam dobio e-mail Stijepa Mijovića Kočana: 

Dragi Joško, 

U subotu nas nije bilo doma, Mirjana je htjela prije odlaska na jug srediti grob svojih 

roditelja u Slavoniji. Toga dana, znači 8. travnja u zgradu u kojoj stanujem došao je policija 

(jedan ili dva, ne znam) i kod svih stanara se raspitivao, od vrata do vrata, koliko oni znaju 

o meni i jesam li jako opasan, a sve su ih obavijestili da sam, navodim riječi predstojnika 

stanara koji mi je jutros to rekao, kako su ih sve, i njega, obavijestili da sam „prijetio 

štićenoj osobi“! 

Sad mi je jasno zašto me svi stanari koje sam jučer i jutros susreo, čudno gledaju i 

došaptavaju se nešto iza mojih leđa. Zgrada je velika, ima 40 stanova! Priznajem da me to 

uznemirilo i da se upravo spremam potražiti liječničku pomoć. Naime, moje dijagnoze su 

takvoga karaktera da se „ne bih smio uzrujavati!“ 

Moguće je da je to u vezi s mojim kratkim pisamcem uza zvonin/sonet koji je napisan i 

objavljen prije dvije godine (gdje su bili dosad!?) u kojemu ih nastojim zaštititi od njih samih 

i njihovih mogućih po narod i državu pogubnih odluka; ja njih znači štitim. Uostalom i 

hvalim ih, s nešto prigodne ironije; doista su jedinstveni u svijetu!  

Kada već spominjem Mirjanine roditelje, njezin je tata bio zatočenik u Jasenovcu. I, tko ga 

je, nakon tri mjeseca logorovanja, izbavio odatle? Njegovi susjedi Srbi i njegove susjede 

Srbkinje, jer su tada živjeli u jednim srbskom selu, garantirali su ustaškim iztražiteljima da 

njihov susjed nema veze s komunistima.  

Toliko o svima nama sustavno skrivanoj povijesti! 

Vidjet ću kako će se izmišljena „prijetnja štićenoj osobi“ dalje razvijati (možda će željezna 

ograda oko Sabora biti podvostručena!?) pa ću onda odlučiti što ću: postoji tzv. sukob 

interesa, što se prijavljuje nadležnim sudovima i DORH-u, premda bih radije sve izbjegao 

jer se doista „ne bih smio uzrujavati“. 

Čini mi se da je netko već zaražen panikom!? 

Stijepo 

Zašto? 

Odmah mi je palo na pamet da je to s našom milicijom pardon policijom oko Kočana 

posljedica mog teksta s Kočanovim Zvoninom. Naime, komentar koji mi je poslao don 

Anđelko Kaćunko: 

Moćan je Stijepo - svaka mu čast! 

I pismo i sonet su mu 

"atomska" razorne moći... 

kad bi Sabor obraza imao 

glave bi mu pjesma mogla doći... 

 

Da, Stijepo ih poziva „Sudite mojoj pjesmi!“ i milicija pardon policija se dala na posao.  

Ali ipak ja tu nisam kriv. Provjerio sam vrijeme kada mi je Stijepo poslao svoj Sonin. Dan 

je isti, ali to je bilo kasnije navečer pa je očito da su to radili prije toga. Evo što on misli: 
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U utorak sam poslao e-poruku utjehe Milu Đukanoviću, jer ga osobno znam, i tamo citirao 

Njegoša pa je to možda tajna policija pročitala i protumačila na neki svoj način, tko zna 

kakav. U svakom slučaju, tamo nema nikakve prijetnje nikomu. 

Međutim, ako je to tako, onda to znači da su zapadne tajne službe dobro umrežene i 

povezane s ovima na Balkanu te moguće da su Andrej i Jakov dva lika jedne te iste 

pripovijesti. 

Sve je moguće. Svašta smo doživjeli od 'hrvatskih' vlasti zbog ZDS. Zatr nije biser gluposti 

ovo (zapravo sluganstva mnogih u RH) u slučaju kada su sudjelovali u napadima na velikog 

hrvatskog domoljuba i sportaša Josipa Šimunića: 

Dodaju da je Šimunić bio svjestan da uzvik “Za dom” uz odzdrav “Spremni” simbolizira 

službeni pozdrav za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske odnosno da kao 

takav predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir prema drugim ljudima zbog 

njihove vjerske i etničke pripadnosti te trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti.  

To stoji u priopćenju Općinskog državnog odvjetništva. Znamo da hrvatske vlasti ne smiju 

spomenuti ni agresiju na Hrvatsku a kamoli da se radi o fašističkoj agresiji. Kao srpska 

služinčad („Srbima je laž najviše pomogla u povijesti“) kažu istinu samo zaokrenuto jer 

doista vlasti u RH krije da su fašistički srpski agresori u Domovinskom ratu manifestirali 

rasističke ideologije, prijezir prema drugim ljudima zbog njihove vjerske i etničke 

pripadnosti te trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti. 

 Niz zanimljivih tekstova objavili su portali u RH pa vam prilažem u Prilozima tri takva 

teksta ali i jedne propovijedi s napomenom da u tekstu hrvatskog književnika i kolumniste 

Javora Novaka možete vidjeti da i on piše o velikosrbskom fašizmu. 

 

Josip Pečarić 
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ZAVRŠNI TEKST 
 

1000. BROJ „HRVATSKOG TJEDNIKA“ 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 19.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.) 
 

Moj doprinos obilježavanju 1000. broj Hrvatskog tjednika, bez konkurencije najčitanijeg i 

jedinog neovisnog hrvatskog političkog tjednika bio je tekst: 

DR. SC. DOMAGOJ VIDOVIĆ suradnik Hrvatskog tjednika 

Vidim da je prilog dan iz tog teksta objavljen i na portalu narod.hr: 

https://narod.hr/kultura/dr-sc-vidovic-pet-stoljeca-pjesnistva-hrvata-u-crnoj-gori  

Na prvi pogled nekome se može učiniti neobičnim izbor mladog doktora znanosti kada je u 

redakciji „Hrvatskog tjednika“ puno izuzetnih Hrvata, a nekima od njih sam posvetio i 

knjige (Ivica Marijačić, Damir Pešorda, Josip Jović, Igor Vukič). Skup je blagoslovio don 

Anđelko Kaćunko o kojemu sam napisao knjigu, ali je i on bio moj koautor u dvije knjige. 

Ali bilo je jasno da je taj dan bio vezan i za moju Ankicu, pa je iz reda suradnika bila samo 

dvojba između Vidovića, koji je rođen iste godine kao i moja najmlađa kćerka, koji iako nije 

iz Boke ima radove i o Boki – dakle slično mojoj Ankici – ili Nataša Božinović koja kao i 

Ankica nije iz Boke ali joj je muž Bokelj. Sigurno bi meni itekako bilo drago da kao prilog 

dam npr.: 

NATAŠA BOŽINOVIĆ: LJEVIČARIMA JE BITNO POKAZATI DA JE ANTI ZDS 

STAV VAŽNIJI OD KOMEMORACIJA ZA POGINULE BRANITELJE- 

https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-anti-zds-

stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje  

Kako je ovo obilježavanje u vrijeme kada i „Hrvatskom tjedniku“ pripada dio zasluga za 

veličanstvenu ovogodišnju Kolonu sjećanja u Vukovara kada je vlast i veliki dio oporbe 

pokazalo svoje ne-hrvatstvo napadima na branitelje, posebno HOS-ovce i domovinski 

https://narod.hr/kultura/dr-sc-vidovic-pet-stoljeca-pjesnistva-hrvata-u-crnoj-gori
https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-anti-zds-stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje
https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-anti-zds-stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje
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pozdrav ZDS možda je izbor trebao biti na gđu Božinović, ali vjerujem da se ona ne ljuti što 

je na Ankičin dan moj izbor pao na Domagoju.  

Posebno i zbog onoga što su mnogi moji suradnici vidjeli u mojoj Ankici. Na primjer izv. 

prof. dr. sc. Julije Jakšetić je napisao: 

Dragi Joško, 

moja iskrena sućut za našu Ankicu. 

Mislim da je svakom od nas jasno, od Vaše matematičke djece, da je Ankica bila naša majka. 

Da Nje nije bilo, teško bi taj projekt Vašeg davanja drugima zaživio…  

Samo jednom sam ju vidio tužnu, neka sjeta ju je uhvatila, da je mogla i ona nešto više 

napraviti da je radila u povijesnoj struci. Ali to je bilo samo jednom, kako sam ja primijetio, 

ostalo je bilo davanje za Joška, cure i unuke a to je bilo davanje i za sve nas koji smo radili 

pod Vašom paskom jer ste onda imali slobodne ruke. 

Draga Ankice, hvala za sve, vjerujem da će dragi Bog nagraditi borbenu slavonku koja se 

nije štedjela u svojoj žrtvi. 

Naravno, na tom obilježavanju su bili i Vukovarci. Među njima i dragi prijatelj Tomislav 

Josić, koji je na predstavljanju moje knjige "Vukovar i njegov Stožer" prije deset godina 

rekao: 

– Kad smo počeli s radom, nisam ni sanjao da će netko pisati o nama. Bilo nas je tridesetak, 

sad nas je 690 tisuća. Stožer raste, a tako će biti i dalje. Nakon 22 godine uspjeli smo 

zainteresirati javnost za probleme u Vukovaru, no nitko ne može reći da nismo liberalni: sve 

te godine živjeli smo s ljudima koji su nas odvodili u logore, ubijali i silovali, ali sada smo 

rekli "dosta". Ne trebamo nikoga mrziti i vješati, ali krivci moraju odgovarati. Žao nam je 

što govore da smo protiv nacionalnih manjina jer u Stožeru imamo i Srba, Mađara, Rusina 

i Nijemaca, ali na svoje ne damo. Nismo se dali ‘91. pa nećemo ni danas. 

Da to nije rekao danas ponavljajući ono što govore današnje vlasti! Više od deset godina 

traje ta borba koja je dovela do tako veličanstvene Kolone – Kolone podrške omalovaženom 

hrvatskim braniteljima. U svim narodima se branitelji poštuju iznad svih, samo u zemljama 

gdje su na vlasti sluge svjetskih moćnika koji nisu sretni postojanjem tih država branitelji se 

ponižavaju na način kako to rade u RH. Čak ih na dan zahvalnosti njima i hapse, da ne 

spominjem puno toga još. Recimo samo da se u SAD-u nagrađuje film o njima u kojima se 

govori da su zaslužili Nobelovu nagradu za mir, a u RH se taj film nije nikada prikazao. 

Naravno u tom filmu tadašnji veleposlanik u RH govori o srpskoj agresiji na Hrvatsku kao 

o fašističkoj agresiji, pa kako se može prikazati u RH gdje najvažniji političar Pupovac (iliti 

Vučić), a 'mali od kužine' mu je Predsjednik Vlade RH. 

A kada spominjem to obilježavanje tisućitog broja „Hrvatskog tjednika“ i ZDS evo i jedne 

fotografije na tu temu: 
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Da, na njoj su sa mnom trojica o kojima sam napisao knjige Josip Šimunić, Ivica Marijačić 

i dr. sc. Josip Stjepandić, a zaslužni su, svaki na svoj način, u obrani ZDS, a samim tim i 

obrani dostojanstva hrvatskih branitelja i cijelog hrvatskog naroda. 

Naravno, bilo je još takvih na tom skupu. Spomenut ću još samo i dragog prijatelja 

Zvonimira Hodaka o kojemu sam napisao knjigu ali je, kao i dr. Stjepandić i on bio moj 

koautor. 

Hodak, duhovit kakav jest, našalio se na moj račun kazavši da ga ja najviše citiram, pa ga 

zato puno i čitaju. Vjerojatno ga ja najviše i citiram, ali to je samo zato što su moji tekstovi 

zato bolji, pa ih možda ponetko i pročita. 

Naravno, drage su mi njegove poruge na račun onih drugih, a posebno na račun onih koji za 

sebe kažu da su Hrvati. Takva je i najnovija kolumna:  

 

HODAK: TRAJE HISTERIČAN LOV NA MLADE ‘USTAŠE’ 

 

 27/11/2023 
 

Dražen Travaš je veteran fejsa. “Ljubimac” mu je Andrej. Ne AP nego Kramarić. Kad zaželi 

biti duhovit, uspijeva mu. Nakon mini pobjede protiv Armenije orjuna i jugo nostalgičari 

doživjeli su čitav niz probavnih smetnji, štucanja i mucanja, sve u stilu “da’ bog sve 

izgubili”. 
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Indeks je opet jednom u svoj “indeks” upisao još jednu jedinicu. Haj’te drugovi opet u 

Kumrovec na popravnu nastavu! Najme, kaj! Zamislite, igrači i navijači su uz Thompsonovu 

pjesmu slavili plasman na Euro. Tu je indeksovce dočekao Dražen: “Ne, neg’ su tribali uz 

ŠČ Let3, Vojka V. Baka Prase, TBF, Milu Kekina, Acu Lukasa, Aleksandru Prijević, Nedu 

Ukraden, Riblju Čorbu, Lepu Brenu, Rokeri s Moravu… Je**te turbofolk agonija međ’ 

ZunZarama, Notj… Dabogdasvedobili…” 

Zašto im Thompson toliko smeta? 

Navijači Armenije su ostali razočarani. Ne oni koji su došli na tekmu iz Gorski Karabaha 

nego ovi naši, odnosno vaši, koji ne bi stali u sto Arena. Kad počne “jugo-cajkada” u Areni 

nema poziva o tobožnjim podmetnutim bombama. Sad mir braćo, “pevaju naši”. Za sada 

su još uvijek bolji vaši nego naši. Thompson može popuniti samo avion kojim se repka vraća 

kući, a pulsku Arenu može popuniti samo ako pristane biti pred-pjevač Aci Lukasu. Eto, 

takvi smo mi Hrvateki! Imam pitanje za Hrvateke: Jel’ sisanje vesala zanimanje ili 

školovanje za to zanimanje? 

Naravno svi znamo zašto Thompson nije bio s nama na tom skupu. Tako smo izgubili 

prigodu da imamo fotografije i s njim i Šimunićem. Bolje je da ne spominjem knjige koje 

sam zbog ZDS i činjenice da je bio branitelj i HOS-ovac napisao o Thompsonu. Umjesto 

toga još jednom fotografija koja je bila draga mojoj Ankici, a dobili smo je od Thompsona: 
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U Vukovaru je pjevao moj dragi prijatelj Stanko Šarić, pa evo još jedne fotografije (obje su 

dane u mojoj knjizi MOJA ANKICA, a na slici su i moje kćerke): 

 

Ali da nastavim s navoženjem dijelova Hodakovog teksta: 

Evo sad imamo jednu tužnu vijest: “Srpska pravoslavna crkva u Hrvatskoj je pred stečajem, 

sudu moraju dostaviti popis imovine”. Tu će se sud morati malo strpjeti. Za popis njihove 

imovine trebat će više godina. Toliko im je bar trebalo u Crnoj Gori, a RH je ipak malo veća. 

Para-politička crkva je ostala bez para. Presudom suda u Francuskoj, Srpska pravoslavna 

crkava osuđena je zbog niza zločina. A u Hrvatskoj? Status ”quo vadis!”, rekao bi moj 

nekadašnji narednik u JNA. 
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Zapravo se mislim je li ovo Hodakova reklama za moju 220. knjigu: 

J. Pečarić, Priznajte Hrvatsku Pravoslavnu Crkvu!, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf  

Knjiga je dana i na portalu HPC: 

https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/ 

U nastavku svoje kolumne Hodak piše i o nekim drugim temama koje tako snažno opisuju 

to hrvatsko sluganstvo, pa ću takve dijelove ostaviti da pročitate izravno u njegovoj kolumni, 

a zadržat ću se samo na onome što piše o Koloni i „Hrvatskom tjedniku“:  

Mesić okružen bivšim i sadašnjim udbašima 

Nadalje, Ivanka Toma u Jutarnjem dramatično upozorava na desni ekstremizam: “Penava 

u vlasti znači veću toleranciju na neofašiste”. Radikalna desnica, neofašisti, ustaše… i 

tako “korak za korakom” odosmo svi mi u zatvor. O Rezoluciji Vijeća Europe 1481 iz 

2006. nitko ni muuu. Dana 8. studenog 2019. donesena je nova Rezolucija EU-a o potrebi 

međunarodne osude zločina fašista i komunista. O svemu tome naši “objektivni” mediji ni 

da bi zucnuli. Umjesto toga gledamo “tulum” s promocije memoara Stipe Mesića. Bivši i 

sadašnji udbaši u tamnim odjelima, nekadašnji šefovi OZN-e i UDB-e daju važne izjave za 

javnost. Bože, čovjeku se diže kosa na glavi kad vidi tko sve može u Hrvatskoj davati izjave 

i biti gostom u TV emisijama naših lijevih medija. Siguran sam da će se Mesićevi memoari 

odlično prodavati. 

Oscar Wilde je rekao: “Najprodavanije knjige obično se lako i plitko čitaju. Mora da su ih 

isto tako lako i plitko napisali!” 

Borba protiv “neofašista i radikalne desnice” se nastavlja. Ono što nije uspjelo od 1991. 

do 1995. u ratu nastavlja se s osvojenom “medijskom falangom” i dobro ustrojenom 

petom kolonom. Uporno “dobivamo po nosu” kako nam tepa Roby u Jutarnjem. Tješi me 

samo ona stara lička: vrč ide po vodu dok se ne razbije… 

Među navijačima ovih dana kruži pitalica: “Koje je marke policijski sat?. 

Dok ovo pišem na fejsu mi stiže vijest iz centra “političke pornografije”. HND traži da se 

Hrvatski tjednik kazneno goni. Ni manje ni više. Telegram javlja za njih tu dobru vijest svim 

svojim dragim čitateljima. Uz Globus, Nacional, Pupijeve Novosti i slične tiskovine neuki 

Hrvateki se usuđuju kupovati, čitati i raspačavati Hrvatski tjednik. Drugovi, ipak, reda mora 

biti! Treba jasna i čvrsta poruka svima, a napose desničarima, što je poželjno, a što nije u 

Lijepoj njihovoj. Tako recimo Mauzolej Vukašina Šoškočanina u Borovu selu može, 

partizanski spomenici diljem “Lepe njihove” mogu, ulice i trgovi koji nose ime dragog 

druga Tita svakako, zvijezde petokrake još kako poželjno, udbaši u Saboru prihvatljivo, 

partizanske mirovine može… 

Zaključimo da sve ono protiv čega smo se borili u Domovinskom ratu može, a ono za što 

smo se borili ne može. Pa nismo išli u rat da bi nakon njega crtali murale gradu Vukovaru 

i generalu Praljku. 

A kad već Hodak spominje mog dragog prijatelja generala Praljka kome sam s Miroslavom 

Međimorecem posvetio četiri knjige evo najnovijih objava o njemu i srpskim slugama u RH: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf
https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/
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MLADEN PAVKOVIĆ: ŠTO BI BILO KAD BI U ZAGREBU PODIGLI SPOMENIK 

GENERALU PRALJKU? 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-kad-bi-u-

zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku  

i: 

 
 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-kad-bi-u-zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-kad-bi-u-zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku
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Tko normalan toliko godina nakon rata može doći na ideju da traži ratnu štetu od komšija. 

Ma hajte, molim vas! Očito su oni koji su, neakademski rečeno, “popušili” u Domovinskom 

ratu sada na čelu kolone. Traže obračun s pobjednicima, kazneno gonjenje Hrvatskog 

tjednika itd. Kad sam ih vidio na “akademiji” prilikom promocije Stipinih memoara učinilo 

mi se da sam vidio nešto slično “pobjedničkom smiješku”. Ili je to za sada tek lagani 

optimizam. 

 

Kad znamo da je optimist obično loše obaviješteni pesimist, onda se oni mogu nadati još 

jednoj jugo-pušioni. 

Mediji smiju biti lijevi ili ih treba ugasiti… 

Rijetko idem na razne proslave, ali sam bio na svečanoj proslavi izlaženja 1000. broja 

Hrvatskog tjednika. U ovo vrijeme kad je tiraža svih pisanih medija više nego drastično 

pala, HT (koji izlazi samo u pisanoj formi) se uspio održati bez ikakve financijske pomoći 

države, gospodarstva i EU-projekata. Samo zahvaljujući svojoj brojnoj čitateljskoj publici. 

Znači, jedini tjednik koji nije lijevo orijentiran zanimljiv je i kupuje ga toliki broj ljudi da 

neće propasti, osim ako ga vladajuće elite i njihovi lijevi medijski i ini pomagači ne ukinu. 

Sukladno ljevičarskom shvaćanju demokracije da mediji smiju biti samo lijevi ili ih ne smije 

biti. Ma, kakvo drugačije mišljenje! Telegram bi kazneno gonio HT jer navodno širi 

šovinizam i nacionalizam pišući o temama bitnim za hrvatsku sadašnjicu i budućnost. Zato 

Pupijeve Novosti šire samo toleranciju, ljubav i milosrđe pa njih Vlada izdašno financira. 

Tko zna, zna, a tko ne zna netko ga gura… 

Javio mi se moj čitatelj Ante Ercegović iz Vodica. Razlog je histeričan lov na mlade 

“ustaše” zbog pjevanja pjesama kao što su “Korak za korakom…”. Stvarno to je tako 

šovinistička pjesma da se naši antife smrznu od straha. Zato se na velika vrata uvodi svima 

dragi “verbalni delikt”. Ante me pita, kad smo već kod pjevanja, što je s pjevačima 

kanibalskih budnica. Nisam odmah “skopčao”, ali me podsjetio. “Slobodane, šalji nam 

salate, bit će mesa klat ćemo Hrvate…” Salata uz poklane Hrvate. Jel’ to poezija 

ljudožerskg plemena Fore s Papue Nove Gvineje ili postoje neki evropski ljudožderi koji 

jedu ljudsko meso. 

Podsjetio me i na 27. srpnja 1941. kad se u “herojskom” Srbu na ražnju okretao svećenik 

Juraj Gospodnetić… Usput rečeno, znamenito pleme Fore iz Nove Gvineje je zbog svojih 

gastronomskih navika navuklo na sebe bolest sličnu “kravljem ludilu”. Kasnije se utvrdilo 

da taj virus može biti čak i ljekovit. Ali… Tko bi to mogao znati u ona “gladna” vremena 

oko 18. studenoga 1991. Psihološku analizu te “istorijske pesme” nisu do sada obradili 

ni Branimir Pofuk, ni Ante Tomić, ni Bojan Glavašević, pa čak ni Let 3…. Možda su i ti 

“pevači”, k’o Porfirije, samo otvarali usta. Tako to još danas vjeruje naše pravosuđe. 

I opet se po tko zna koji puta mogu jedino zapitati: “Tko to tamo peva?” Dok se hrvatska 

mladež i djeca love i lifraju u zatvore, “sladokusci” ljetuju na našoj obali mirni i spokojni. 

(…)…. 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

https://kamenjar.com/hodak-traje-histerican-lov-na-mlade-ustase/  

 

https://direktno.hr/kolumne/traje-histerican-lov-na-mlade-ustase-no-zato-su-im-cetnicke-kanibalske-budnice-valjda-poezija-332227/
https://kamenjar.com/hodak-traje-histerican-lov-na-mlade-ustase/
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Iako sam napisao knjigu i o Vjekoslavu Krsniku, njegov tekst ipak dajem kao prilog, kao i 

sličan tekst Stipa Mlinarića. 

 

Josip Pečarić 

 
PRILOZI 

 

VJEKOSLAV KRSNIK, SNAŽNE I DALEKOSEŽNE PO(R)UKE 

OVOGODIŠNJE KOLONE SJEĆANJA U VUKOVARU 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37536-vjekoslav-krsnik-

snazne-i-dalekosezne-po-r-uke-ovogodisnje-kolone-sjecanja-u-vukovaru 

MLINARIĆ: PLENKOVIĆ NELEGITIMNI 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37554-mlinaric-plenkovic-

nelegitimni  

 

 

 

  

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37536-vjekoslav-krsnik-snazne-i-dalekosezne-po-r-uke-ovogodisnje-kolone-sjecanja-u-vukovaru
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37536-vjekoslav-krsnik-snazne-i-dalekosezne-po-r-uke-ovogodisnje-kolone-sjecanja-u-vukovaru
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37554-mlinaric-plenkovic-nelegitimni
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37554-mlinaric-plenkovic-nelegitimni


476  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 

 
Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. Tamo je završio 

osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 1972. diplomirao na Elektrotehničkom 

fakultetu u Beogradu s radom iz područja nuklearne fizike. Na istom fakultetu je i 

magistrirao 1975. godine, a 1982. obranio doktorsku disertaciju iz područja matematike s 

naslovom Jensenove i srodne nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u Grocki te od 1977. kao 

asistent fizike na Građevinskom fakultetu u Beogradu. Godine 1987. se s obitelji preselio u 

Zagreb te zaposlio na Tekstilno-tehnološkom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu kao izvanredni 

profesor matematike. Od 1990. radi kao redoviti profesor na istom fakultetu, od 1996. kao 

redoviti profesor u trajnom zvanju. Umirovljen je 2018. Do početka agresije Rusije na 

Ukrajinu bio je istraživač Matematičkog instituta Sveučilišta RUDN u Moskvi (Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti, od 2016. 

inostrani je član Dukljanske akademije nauka i umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za znanost (prirodne 

znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda Danice hrvatske s likom Ruđera Boškovića. 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u području matematičkih 

nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih svjetskih matematičara s više od 1300 

objavljenih ili prihvaćenih za tisak radova u matematičkim časopisima. Također je i 

najcitiraniji hrvatski matematičar, a ima preko 230 suradnika iz zemlje i svijeta (na svjetskim 

bazama ima:  

Google Scholar: citata: 18804, H-index: 50;  

MathSciNet: publikacija: 1350, citata: 6610, H-index: 26;  

Scopus: publikacija: 799, citata: 7319, H-index: 37;  

WoS: publikacija: 809, citata: 6683, H-index: 34.. 

Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) Pečarić je po broju 

objavljenih radova na 2289. mjestu njihove liste za cijelu karijeru od 195605 svjetskih 

znanstvenika, a prvi iz RH je 14537. Na njihovoj listi za zadnju godinu koja ima 200409 

znanstvenika Pečarić je po broju objavljenih radova na 2194. mjestu, a prvi iz RH je 13456. 

Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim časopisima, autor je ili koautor 

40 monografija. O jednoj monografiji je u poznatom časopisu Amer. Math. Monthly, July-
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August 1991, poznati matematičar D. Pedoe objavio cijeli članak, a izdavačka kuća Element 

pokrenula je seriju „Monographs in inequalities“ u kojoj je do sada tiskano 20 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na Matematičkom odjelu 

Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, i s tog je seminara do sada 

izašlo preko četrdeset doktora matematičkih znanosti. Danas ovaj seminar također ima i svoj 

dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina gostovao je na Abdus Salam school of mathematical 

sciences in Lahore pa i u Pakistanu ima niz svojih učenika koji rade po tamošnjim 

sveučilištima. Akademik Pečarić ima preko 230 suradnika iz cijeloga svijeta. 

Godine 1998. pokrenuo je međunarodni znanstveni časopis „Mathematical Inequalities and 

Applications” (izdavač Element, Zagreb), koji je već nakon dvije godine izlaženja uvršten 

na Scientific Citation Index Expanded (SCIE). Taj časopis je postao prvi hrvatski časopis na 

SCIE listi i danas je Q2 časopis a bio je i Q1 dok je na Scopusu Q1 časopis. Kasnije je 

pokrenuo još dva časopisa – „Journal of Mathematical Inequalities“ (danas je također Q2 a 

bio je i Q1 časopis) i „Operators and Matrices“ – koji su i na CC listi i na SCIE listi. Na listi 

najboljih hrvatskih znanstvenih časopisa (prema bazi Scopus) sva tri časopisa su visoke 

plasirani (ova dva Q1/Q2 su prvi i peti). Pokrenuo je i časopis „Fractional Differential 

Calculus“ koji je od ove godine na Scopusu. Glavni urednik je i novog časopisa „Pakistan 

Journal of Mathematical Sciences“. 

Osim toga, član je uredništava ili recenzent brojnih međunarodnih časopisa. Kao pozvani ili 

plenarni predavač akademik Josip Pečarić je održao mnoga predavanja na međunarodnim 

konferencijama, a povodom njegovog 60-og rođendana je 2008. godine u Trogiru održana 

međunarodna konferencija „Mathematical Inequalities and Applications 2008“. Tu 

konferenciju su slijedile: 

1) Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, March 7-13, 2010., 

Pakistan 

2) Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with applications, July 25-29, 

2012, Jinju, South Korea. 

3) U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod pokroviteljstvom Razreda za 

matematičke, fizičke i kemijske znanosti HAZU održala konferencija pod nazivom 

„Mathematical Inequalities and Applications 2014 – One thousand papers conference“ u čast 

akademika Josipa Pečarića povodom objavljivanja više od 1000 znanstvenih matematičkih 

radova, 

4) Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities and Applications 2015, 

11-15 November, Mostar, BiH 

5) Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija MIA 2018 povodom 

njegovog 70-og rođendana..  

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan broj časopisa 

„Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ je o međunarodnom 

znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom posebnom broju članke su objavili 

i posvetili ih akademiku Pečariću mnogobrojni svjetski matematičari. Intervju koji je tamo 

objavljen (str. 163-170) objavljen je i na kineskom u časopisu Mathematics 3 (2012), 245-

249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače citiranih i u časopisu “Nature”, a s P.T. 



478  LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

 

Landsbergom objavio je članak u časopisu Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen 

je i članak "Accentuate the negative", Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. kojeg je 

napisao Peter Bullen, profesor emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 
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Nedavno je tiskana knjiga Matice Hrvatske PRIJELOMNA VREMENA / Hrvatske zemlje 

nakon 1918, a o znanosti piše dr. sc. Zdravka Jelaska Marijan s Hrvatskog instituta za 

povijest. Tako na str. 413. piše: Djelovali u inozemstvu ili u Hrvatskoj, neki od hrvatskih 

znanstvenika su tijekom 20. stoljeća dali važan doprinos svjetskoj znanosti, prvenstveno 

nobelovci Lavoslav Ružička i Vladimir Prelog (kemija). Značajan ugled stekli su i fizičar 

Ivan Supek (električna vodljivost materijala na niskim temperaturama), matematičari Vilim 

(William) Feller (teorija vjerojatnosti) i Josip Pečarić (teorija nejednakosti), molekularni 

biolozi Miroslav Radman i Ivan Đikić, fizičari Davor Pavuna (supraprovodljivost i nano-

inženjering) i Marin Soljačić (bežični prijenos energije i nano-fotonika) i mnogi drugi.“ 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio je više od 160 

publicističkih knjiga.  
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